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Бүх эрх хуулиар хамгаалагдсан.

Жиндрич  Байер  1988  оны  Зохиогчийн  эрх,  загвар,  патентын  тухай  хуулийн  дагуу
зохиогчоор тодорхойлогдох эрхээ баталгаажуулсан.Бүх эрх хуулиар хамгаалагдсан.Энэхүү
нийтлэлийн аль ч хэсгийг зохиогч Жиндрич Байераас урьдчилан зөвшөөрөл авалгүйгээр
хуулбарлах, хадгалах, хайлтын системд оруулах, ямар нэгэн хэлбэрээр, эсвэл ямар нэгэн
аргаар (цахим, механик, хуулбарлах, бичлэг хийх гэх мэт) дамжуулахыг хориглоно.

Хэрвээ  би  одоо  мэдэж  байгаа  зүйлээ  мэддэг  байсан  бол  өнөөдөр  бидэнтэй  хамт  байх
магадлалтай ээж,  аав хоёрынхоо гэгээн дурсгалд энэ номонд хувь нэмрээ оруулсан зүйлээ
зориулахыг хүсч байна.Энэ мэдээлэл нь бусад гэр бүлийг манай гэр бүлийг даван туулахаас
сэргийлнэ гэж найдаж байна.

Энэхүү эмхэтгэлийн зорилго нь каннабисын тос / хандыг анагаах ухаанд ашиглах талаархи
мэдлэгийн  өнөөгийн  байдлыг  танилцуулах  явдал  юм.Бүх  мэдээллийг  толилуулж
байназөвхөн боловсролын зорилготой, мөн энэ ньямар ч аюултай донтуулагч эмийн
хэрэглээг сурталчлах зорилготойгоор танилцуулаагүй, эсрэгээрээ.Энэ номонд орсон
мэдээллийг буруугаар ашигласан тохиолдолд бид хариуцлага хүлээхгүй.

Жиндрих Байер, Гуравдугаар сар2022 он
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Уриа
"Та каннабис /  олсны ургамалгүйгээр эдийн засгийг оновчтой удирдаж чадахгүй, энэ нь
боломжгүй даалгавар юм.Анагаах ухаанд ч мөн адил хамаарна - каннабисгүйгээр та эмийг
сайн,  оновчтой  хийж  чадахгүй,  зүгээр  л  хамгийн  сайн  аргаар  хийж  чадахгүй.Би  хэлж
байгаадаа биш, харин ийм байгаа учраас." Ж.Б

Үүнийг яагаад RSO гэж нэрлэдэг вэ?
"Жек Херер үүнийг Рик Симпсоны тос эсвэл RSO гэж нэрлэж эхэлсэн.Рик үүнийг өөрийнх
нь нэрээр нэрлэхийг хүсээгүй бөгөөд энэ нь үнэхээр сайн санаа гэж түүнд итгүүлэхийн
тулд  хэсэг  хугацаа  зарцуулсан.Гол  арга  нь  олсны  ургамал/каннабисын  тос  их  байдаг
бөгөөд  тос,  ханд  гаргах  олон  арга байдаг  бөгөөд  олон  өвчтөн муу чанарын тос,  ханд
худалдаж авах гэж хууртагдсан байдаг.

RSO нь  тодорхой аргаар,  тодорхой материалаар,  тодорхой аргаар  үйлдвэрлэгддэг  тул
үүнийг RSO гэж нэрлэх нь зүйтэй.RSO нь BHO (бутан зөгийн балны тос) биш, RSO нь
декарбоксилжсэн бөгөөд маш хүчтэй, тайвшруулах үйлчилгээтэй.Хамгийн сайн RSO нь 95-
98% THC, 1-2% CBD бөгөөд маш хүчтэй, тайвшруулах үйлчилгээтэй.Бусад ихэнх төрлийн
олборлолтууд  нь  эмийн  хувьд  тийм  ч  хүчтэй  тос  гаргаж  авахгүй  бөгөөд  ихэнхдээ
тэдгээрийг  зохих  ёсоор  декарбоксилжүүлээгүй  байдаг.Бид  ихэвчлэн  их  хэмжээний
каннабис  боловсруулдаг  бөгөөд  Рикийн  арга  нь  маш үр  дүнтэй  бөгөөд  их  хэмжээгээр
боловсруулахад  хялбар  байдаг.Та  дэлхийн  ихэнх  хэсэгт  олоход  хялбар  тоног
төхөөрөмжийг  ашиглан  нэг  фунт  каннабис  боловсруулж,  тосыг  маш  богино  хугацаанд
гаргаж авах боломжтой.Гол нь өвчтөн хүлээхгүй байхын тулд эмийг аль болох хурдан хийх
явдал юм.Ж.Б.

“Рик үүнийг RSO гэж нэрлэж эхлээгүй, бусад хүмүүс тэгсэн.Хүмүүсийг арга, материалын
талаарх Рикийн мэдээлэл рүү хөтөлдөг сайн нэр томъёо юм.Рик хүмүүсийн өөрийнх нь
аргын дагуу хийгдээгүй тосыг дуудаж, Финиксийн нулимс эсвэл RSO үйлдвэрлэх эхлэлийн
материалыг санал болгож байгаад санаа зовж байна.Тэрээр өвчтөнүүдийг эмчлэх арвин
туршлагадаа юу нөлөөлсөнийг мэддэг бөгөөд ижил нэртэй "сайн" зүйл биш харин маш
өвчтэй хүмүүст өөрийн мэддэг зүйлээ авахыг хүсч байна ..." Мэтью

“Би Рик  Симпсон,  Жэй Би хоёрыг  олсонд үргэлж талархаж байна...  Миний амьдралыг
өөрчилсөнЛори"

“Рик болон түүний видео бичлэг байгаагүй бол би хорт хавдрыг эмчилдэг гэдгийг мэдэхгүй
байх байсан ...  хэдийгээр би 27 жилийн турш хэрэглэгч, тариалагч байсан ч ийм шинж
чанаруудтай гэдгийг мэдээгүй байсан ... одоо би Рик Симпсонд талархаж байна. .. түүний
зоригтой,  илэн  далангүй  байдалгүйгээр  бид  бүгд  энэ  талаар  харанхуйд  амьдрах
байсан ...Тийм учраас RSO бол газрын тосны сайн нэр гэж би бодож байна ... гэхдээ RSO
нь RS-ийн зааврын дагуу хийгдсэн байх ёстой ... биш. бусадХүний хамгийн сайн сайхны
тухай санаа ... хэрэв энэ нь эвдэрч сүйрээгүй бол үүнийг бүү засаарай." Петр

“Намайг диспансерт ажиллаж байхад бид их хэмжээний каннабис боловсруулдаг байсан...
Бид хэдэн зуун фунтээр ярьж байна... олборлолт бүрт!Та хичнээн хэмжээний co2 буюу n
төрлийн бутан дамждаг нь гайхалтай.Би сайтар бодож, бүх зүйлийг эхлээд хөөс болгон
хийж, дараа нь гаргаж авсан.Гэсэн хэдий ч BHO нь THC-ийн хувьд RSO-ээс БАГА юмХэрэв
та тамхи татаж байгаа бол уушгиндаа аль болох цэвэр байлгахыг хүсч байна.Хэрэв та
үүнийг идэж байгаа бол таны бие ямар ч асуудалгүйгээр бага зэрэг ургамлын бодисыг
даван туулж чадна.Нафтагийн арга нь хэрэв та үүнийг гэртээ хэрэглэж байгаа бол хамгийн
сайн  ажилладаг.Лаборатори  эсвэл  эмнэлгийн  зэрэглэлийн  бутаныг  BHO  гаргаж  авах,
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вакуум  цэвэрлэгээ  хийх  боломжтой  хүмүүс  тийм  ч  олон  байдаггүй.Рикийн  арга  надад
болон  бусад  тоо  томшгүй  олон  хүмүүст  сайнаар  нөлөөлсөн,  би  ямар  нэг  өө  сэвгүй
ажиллаж байгаа зүйлийг засах шаардлагагүй гэж бодож байна!" Ли

“Надад юу гэж нэрлэх нь хамаагүй!!!Хүссэн бүхнээ нэрлэ,  гэхдээ Рик шиг олон мянган
хүний амийг аварч, бүх амьдралаа энэ мэдээг түгээхэд зориулж байгаа хүнийг битгий хог
хаягдаарай.Энэ зүгээр л буруу!!" Донна

"Би  үүнийг  байнга  олсны  ургамал  гэж  нэрлэдэг,  учир  нь  энэ  нь  толь  бичигт  байдаг,
каннабис гэсэн өөр үг юм.Энэ бол хуучин загварын нэр томъёо боловч зөв нэр томъёо
юм.Түүний юу яриад байгааг бид бүгд мэднэ." Дион

“Бутан олборлолт нь декарбоксилжихгүй.Энэ нь хэт бага температурт гарч ирдэг.Би ISO 99
ашигладаг бөгөөд цөхрөнгөө барж, 91 хувийн ISO-г  ашигласан.Энэ нь сайн ажилласан
бөгөөд энэ бол зөвхөн би.Би үүнийг 93 онд байгалийн гаралтай согтууруулах ундаагаар
хийж эхэлсэн боловч энэ бол зөвхөн би, учир нь би олон хүний нэг юм.Таны бүх уусгагчийг
чанаж дуусмагц ихэнх хүмүүсийн өдрийн хоолондоо идэхээс илүү аюулгүй гэж би хэлмээр
байна.

Энэ эм  намайг  үхлийн  хэвтэрт  байхад амийг  минь  аварсан.Газрын тосыг  хандивласан
бөгөөд  үүнийг  нафта  эсвэл  ISO  аль  алинаар  нь  хийсэн  бөгөөд  бүх  уусгагчийг  чанаж
болгосон  тохиолдолд  та  ялгааг  хэзээ  ч  хэлж  чадахгүй.Мэдлэг  хуваалцсан  та  бүхэнд
баярлалаа, энэ бол үнэлж баршгүй бөгөөд шинжлэх ухаан бол дахин дахин давтагддаг
цуврал  судалгаа  юм.Миний  ойлгож  байгаагаар  THC нь  үндсэндээ  хорт  хавдрын эсийг
дарж,  бусад хорт хавдрын эсүүдийн үхлийг зогсоож байгаа боловч THCa-г THC болгон
хувиргах хүртэл халааж хүчтэй тос ууж байвал эрүүл эсийг гэмтээхгүй. дулаанаар.

Миний асуулт бол энэ нь бүрэн декарбоксилжих үед яаж мэдэх вэ?Виллоу Крик Спрингс
Ка дахь Боб, Анн нар бол миний Youtube видео бөгөөд надад 3 долоо хоног амьдрах
хугацаа үлдсэн гэж хэлсний дараа харуулж байна.Хоёр жилийн дараа би Улаан өндөгний
баярын мэнд дэвшүүлж байгаа бөгөөд өвчтэй ч  бай,  өвчтэй ч  бай,  хүн  бүр энэ эмийг
урьдчилан сэргийлэх зорилгоор авах ёстой гэдэгт би итгэдэг.Хорт хавдар эсвэл өөр өвчин
тусахыг хүлээх шаардлагагүй.Хайртай." Боб

--  Сайхан  тайлбарлаж,  сайн  тавьсан,  Боб,  баярлалаа.Хамгийн  хялбар  арга  бол  тосыг
зэвэрдэггүй  ган  аяганд  хийж,  130  хэмд  халаасан  зууханд  нэг  цаг  ба  түүнээс  дээш
хугацаагаар  хийх  явдал  юм.Эсвэл  газрын  тосны  гадаргуу  дээр  ямар ч  үйл  ажиллагаа
байхгүй болтол.Та бүхэндээ Улаан өндөгний баярын мэнд хүргэе.Ж.Б

“BHO болон RSO бол эдгээх тал дээр хоёр өөр ертөнц, сайн RSO нь диспансерээс олох
боломжгүй  юм,  би  тэднийг  сонирхуулах  гэж  олон  удаа  оролдсон  -  зарим  нь  маш  их
сонирхдог,  зарим нь  тийм ч  сонирхолтой  байдаггүй.Өөрийгөө  хийх  нь  маш энгийн,  би
анхны багцаасаа архиа ууж, нартай өдөр ачааны машиныхаа капот дээр Пирекс бялуунд
ууж ууна.Тэр эхний жижиг хэсэг миний амьдралыг өөрчилсөн.

Би RSO болон BHO хоёрыг хоёуланг нь хийдэг. ХЭРВЭЭ ТА ӨВДӨЖ, САЙДАХЫГ ХҮСВЭЛ
--- ЧИ РИК СИМПСОНЫ ТӨРЛИЙН ТОС АВАХ ХЭРЭГТЭЙ - RSO нь энгийн бөгөөд ямар ч
байсан  засах  шаардлагагүй.Сайн  нахиалах  материалыг  ашигласнаар  та  сайн  эм  авах
болно.Энэ  хоёрыг  бий  болгосон  цаг  хугацаа  нь  ялгааны  гол  шалтгаан  гэж  би  бодож
байна.Дулаан нь RSO-ийн эдгээх шинж чанарыг идэвхжүүлдэг." Майкл

"Ид  шид  нь  трихомын  бөмбөрцөг  толгойд  байдаг.Тус  үйлдвэрт  THC  өөр  хаана  ч
байхгүй.Тус  үйлдвэр  нь  нөхөн  үржихүйн  хэсгийг  хамгаалах  зорилгоор  THC
үйлдвэрлэдэг.Эдгээр  хэсгүүдэд  ойртох  тусам нахиа,  илүү  их  трихомууд  байдаг.Тиймээс
нахиа  нь  хамгийн  их  эмтэй  байдаг.Энэ  бол  таамаглал  биш шинжлэх  ухаан  юм.Миний
чадах хамгийн сайн тосыг хийх урам зориг өгсөн Рикт дахин баярлалаа.Сайхан тунгалаг
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хув тос.” Тони

"Миний сошиал медиа кампанит ажлын ачаар үүнийг RSO гэж нэрлэдэг." Ж.Б

Өндөр THC эсвэл өндөр CBD тос уу?
“Би  жаахан  эргэлзэж  байна.Манай  найз  бөөрний  4-р  үе  шаттай,  уушгинд  нь  хорт
хавдартай.Өндөр CBD тос эсвэл THC тос өгөх нь дээр үү?CBD тосонд зөвхөн THC-ийн ул
мөр байдаг уу?Би түүнд арван грамм хоолой авч өгсөн бөгөөд энэ нь 18% CBD, 1% -иас
бага THC агуулсан.Би буруу замаар яваад байна уу?" Ричард

-- "Тийм ээ, тийм биш, та жинхэнэ RSO авах хэрэгтэй."Майкууд

-- 95-98% THC нь 18% CBD биш, тийм үү?Үүнийг хэн танд нийлүүлсэн бол үүнийг хийхээ
боль гэж хэлээрэй.CBD-ийн маркетингийн өндөр шуугиан нь сэжиглээгүй олон өвчтөнийг
алах гэж байгаа нь харамсалтай юм шиг санагдаж байна.Тэд яагаад үнэхээр үр дүнтэй
зааварчилгааг дагаж чаддаггүй юм бэ?Өндөр CBD тосыг хэрэглэх нь маш хязгаарлагдмал,
арьсны  нөхцөлд  ч  тийм  ч  сайн  ажилладаггүй,  яагаад  хүн  бүр  CBD-ийн  утгагүй  зүйлд
ингэтлээ дургүйцэж байгааг би ойлгохгүй байна.Тийм ээ, энэ нь бас хүчирхэг эм боловч
түүний хэрэглээ нь жинхэнэ RSO-тэй харьцуулахад хязгаарлагдмал байдаг.

95-98% THC, 1-2% CBD, маш хүчтэй, тайвшруулах, тайвшруулах үйлчилгээтэй; Энэ бол
таны хамгийн сайн тос бөгөөд энэ нь хамгийн сайн ажиллах болно.Эхлээд үүнийг туршаад
үзээрэй.Үүнийг хийснээр та CBD-ийн өндөр тосонд хүрэхгүй, ойртохгүй бөгөөд ялгааг нь
мэдэх болно, хэн ч чамайг салгахгүй.RSO эхлээд.Ж.Б

"Хэрэв бид 20% ТНС агуулсан тодорхой омогоос тос хийвэл яаж 98% авах боломжтой вэ?
Үүнийг битгий ойлгоорой” гэж хэлсэн. Өгсөх

-- Сайн шүүж буцалгавал 95%-ийн тос амархан гарна.98% нь арай илүү ур чадвар эсвэл
онцгой сайн ачаалал шаарддаг.Тоонууд дээр хэт их анхаарал хандуулах хэрэггүй, тосыг
аль болох хүчтэй,  тайвшруулах үйлчилгээтэй эсэхийг шалгаарай.Та үүнийг илүү хүчтэй
болгохын  тулд  дахин  ууршуулж  болно.Энэ  бүх  мэдээлэл  Рик  Симпсоны  протоколд
байдагцахим ном.Ж.Б

“Миний гарны дээд хэсэгт маш том өөх тос байсан тул эмч маань арилгахыг хүссэн.Сар
орчмын дараа 2, 3 удаа тос түрхсэний дараа энэ нь нэг зоосны хэмжээтэй болжээ!Би ч бас
сколиоз,  дискний  дегенератив  өвчтэй  тул  өвдөлт  гарах  бүртээ  түрхвэл  ШУУРХАЙ
тайвширдаг!Энэ намайг зүгээр л хийсгэж байна!!" Жилл

"Манай нөхөр духан дээр нь жижиг хорт хавдартай байсан бөгөөд тос түрхсэний дараа сар
орчим алга болсон." Жина

"Энэ ургамал бол үнэхээр бэлэг юм." Челле

“Надад  энэ  хуудас  болон  түүнээс  суралцах  мэдээлэл  үнэхээр  таалагдаж  байна.Гэсэн
хэдий  ч  THC-аас  гадна  бусад  каннабиноидуудыг  хоёрдогч  гэж  үзэх  нь  үнэхээр  сэтгэл
дундуур байна.Энэ охин болон түүний эцэг эх нь CBD-ийг хоёрдогч гэж үздэггүй.Энэ нь
түүнд амьдралыг өгсөн.Үүнийг хийсэн THC биш гэж үү, CBD байсан.Энэ бүхний талаар
шоолохоо боль.Та хүмүүсийг CBD-ийн өндөр омог хэрэглэхээс татгалзаж, үнэхээр тусалж
чадна.Өндөр THC нь бүх зүйлийн хариулт биш бөгөөд иймээс ургамал дотор нэгээс олон
каннабиноид байдаг." Тина Бэбкок

"JB уушигны хорт хавдрын талаар Драветийн хам шинж биш, хэн ч юунд ч бахирдаггүй гэж
хариулсан.Хорт хавдрын талаар өвчтөний тайлан, шинжлэх ухааны судалгаагаар THC нь
хорт хавдрыг устгадаг болохыг харуулж байна.CBD нь зарим төрлийн хорт хавдарт тустай
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гэсэн судалгаа байдаг ч THC-тэй хийсэн судалгаатай харьцуулахад цөөхөн байдаг.Одоо
таталт болон бусад өндөр CBD бол таны хайж байгаа зүйл юм." Келлин

-- Келлин, Тина, бидний хэрэглэдэг тоснууд таталтанд ч тустай.Өвчтөнүүд зөвхөн шинж
тэмдгийг  нь  биш  харин  шалтгааныг  нь  арилгахыг  хичээж,  бодит  зүйлийг  хэрэглэвэл
зүйрлэшгүй сайн үр дүнд хүрэх болно.

Би  CBD-ийг  орхиогүй,  энэ  нь  өөрөө  үнэхээр  хүчтэй  эм  бөгөөд  жишээлбэл,  хүүхдэд
зориулсан  бохь  зажлахад  тохиромжтой  гэж  би  бодож  байна.Гэхдээ  хэрэв  та  жинхэнэ
хүчийг хүсч байвал танд хамгийн хүчтэй RSO болон маш их THC хэрэгтэй.Зүгээр л арьсны
нөхцөлд туршиж үзээд,  түлэгдэлт эсвэл шарх нь жинхэнэ RSO эсвэл бага зэрэглэлийн
өндөр  CBD  хувилбарыг  ашиглан  хурдан  эдгэрэх  эсэхийг  хараарай.Би  үүнийг  өөрийн
нүдээр харсан, би өндөр CBD тосыг өөртөө туршиж үзэх шаардлагагүй.Би өөртөө болон
өвчтөнүүддээ хамгийн сайн сайхныг  хүсч  байна.Ихэнх өндөр  CBD тос нь 95-98% ТНС
агуулсан хамгийн сайн, хамгийн хүчтэй, тайвшруулах үйлчилгээтэй RSO-той харьцуулахад
хоёрдогч чанартай байдаг.

Таны гол асуудал бол каннабисын эмнээс ашиг олохын тулд Big Pharma-ийн дэвшүүлж
буй ганц каннабиноидын онолыг  та  худалдаж авсан явдал юм.Та  үнэхээр  эм хүсэхгүй
байнаГанц каннабиноид дээр үндэслэн та хамгийн сайн үр дүнд хүрэхийн тулд хамгийн
хүчтэй, тайвшруулах тосыг хүсч байна.

Мөн та өөрөө ургамлыг тарьж ургуулж, тосыг өөрөө хийж болно,  гэхдээ шуналаас өөр
ямар  ч  шалтгаангүйгээр  декарбоксилжуулсан  каннабисын  давирхайд  асар  их  үнэ
тогтоохыг оролддог томоохон эмийн компаниудаас худалдаж авах шаардлагагүй. .

Та өөртөө эсвэл гэр бүлдээ нэг өдөр хэдэн кг тос хэрэгтэй байж магадгүй бөгөөд та грамм
тутамд  хэдэн  төгрөг  төлөхийг  хүсч  байна  вэ?Хэрэв  ургамлыг  гадаа,  их  хэмжээгээр
ургуулсан  бол  энэ  нь  хэтэрхий  их  юм.Тэгэхээр  ямар  ч  тусгай  татвар,  тийм  зүйл
байхгүй.100% хуульчлах нь явах цорын ганц арга зам бөгөөд үүнийг  одоо хийх ёстой,
дэлхий  даяар  хэдэн  зуун  сая  өвчтөн  хохирох  ямар  ч  шалтгаан  байхгүй.Энэ  талаар
маргахдаа чөлөөтэй байх; гэхдээ энэ нь таны хийж чадах бүх зүйл юм.Сайн сайхныг хүсье,
Ж.Б

"Би нэг жилийн дотор ийм их каннабис хэрэглэхийг төсөөлж чадахгүй ч оролдоод үхэхээс
буцахгүй." Сюзи

"Яг өөрт байгаа байдлаараа тайлбарлаж байгаарай, би юунд сайн гэх мэт зүйлсийн талаар
та  бүхнээс  аль  болох  их  зүйлийг  сурч,  тэмдэглэл  хөтөлж  байна.  Би  өөртөө  тохирсон
мэдлэгтэй,  бэлтгэлтэй  байхыг  хүсч  байна.  миний...Хэрэв  та  өндөр  THC  хэрэгтэй  гэж
хэлээгүй бол би аль нь ч зүгээр гэж бодох байсан, би бүх мэдээлэлд талархаж байна."
Вики

“Рик  танд  хамгийн  сайн  боломжийг  олгохын  тулд  THC-ийн  өндөр  агууламжийг  үргэлж
баримталдаг бөгөөд энэ нь түүний хамгийн сайн үр дүнд хүрсэн нь ойлгомжтой.CBD нь
илүү  сайн  байж  болох  олон  зүйл  байдаг  бөгөөд  үүнийг  ихэвчлэн  Драветийн  синдром,
ADHD болон хүнд хэлбэрийн хий үзэгдэлтэй албадлагын эмгэгийн үед хэрэглэдэг, учир нь
олон  хүмүүс  хүүхэд  өсгөхөөс  айдаг.THC  бол  таныг  өндөрт  өргөдөг  зүйл  юм.Би  ихэнх
хүмүүсийг эмчлэхийн тулд өндөр THC тос хэрэглэдэг хүмүүсийг олсон боловч хэрэв өвчтөн
найдаж байсан шиг хариу өгөхгүй бол тэд өндөр CBD руу шилжсэн бөгөөд энэ нь илүү
сайн болсон.

Хүн бүр өөр,  хорт хавдар бүр өөр өөр байдаг гэж би боддог.Гэхдээ шаардлагатай бүх
судалгааг хийхийг зөвшөөрөх хүртэл Рикийн аргыг баримтлах нь зүйтэй болов уу.Өндөр
THC,  протоколын  дагуу  давамгайлсан  үзүүлэлт.Хэрэв  тэд  бага  багаар  эхэлж,  4  хоног
тутамд  тунг  хоёр  дахин  нэмэгдүүлбэл  өвчтөнд  тэсвэр  тэвчээр  хурдан  бий  болж,  тос
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түрхсэний дараа нойрмоглох нь бага зэрэг  арилдаг.Рикийн тос  нь 95-98% THC боловч
сэтгэцэд нөлөөлөх нөлөөлөл нь танд хор хөнөөл учруулахгүй.

Хэний  аргыг  дагахаа  шийдэх  гэж  оролдохдоо  энэ  эмийг  Рикээс  илүү  туршлагатай  хүн
гэдэгт би итгэхгүй байна.Би Голландын аргыг үзсэн бөгөөд хэрэв хэн нэгэн үхэж байгаа
бол та яагаад эмчилгээг шингэлнэ гэж бодоод үз дээ?" Ник

"Би CBD-ийн өндөр агууламжтай тос нь таталтанд тусалдаг гэж сонссоноосоо хойш эдгээр
эцэг эхчүүд хүүхдэдээ эрлийз тос өгвөл хүүхэд эдгэрнэ гэж үргэлж боддог байсан.Би CBD
тос нь таталтыг хянадаг гэдгийг мэддэг бөгөөд Шарлотт шиг хүүхдүүдэд ямар нэг зүйл
тусалж  чадна  гэдэгт  би  маш  их  баяртай  байна,  гэхдээ  THC  болон  ургамал  дахь
каннабиноидын бусад  спектрийг  өгвөл  эдгэрэх  боломжтой  гэж  төсөөлж  байна.Тиймээс
таны хүүхэд THC-ийн улмаас маш их унтдаг тул бие нь тунг тохируулах болно.Ганц нэг
каннабиноид биш харин бүтэн ургамал нь хамгийн ашигтай гэж би бодож байна." Сара

"Хэвлэл  мэдээллийн  хэрэгслүүд  каннабиноидуудыг  ялгахад  анхаарлаа  хандуулсаар
байгаа  ч  THC  болон  CBD  хоёулаа  хорт  хавдрыг  устгаж,  хавдрыг  багасгадаг  нь
батлагдсан.Каннабис Индикагаас гаргаж авсан Рик  Симпсоны тос нь Лэндон,  Зоригтой
Микайла болон бусад олон хүнийг  эмчлэх эм бөгөөд  үүнийг  хэн  ч  хийж болно.Хэвлэл
мэдээллийн  хэрэгслээр  таныг  энэ  эмчилгээг  хүлээх  хэрэгтэй,  эсвэл  CBD-ийг  салгах
хэрэгтэй гэж бүү бодоорой!THC нь манай эндоканнабиноид системтэй ажилладаг." Ханан

"Би онлайнаар THC-гүй өндөр CBD тосыг зардаг гэсэн хэд хэдэн сайтыг олсон.Би азтай,
эрүүл хүн боловч урьдчилан сэргийлэх зорилгоор эдгээрийг авах нь зүйтэй болов уу гэж
бодож байна.Нэг нь жинхэнэ шинжлэх ухааны тос юм.Тэд 50-д хүргэнэ гэж мэдэгддэг.Хэн
нэгэн?" Майк

"Шинжлэх ухааны жинхэнэ тосыг THC агуулаагүй үйлдвэрлэлийн олсны ургамлаас гаргаж
авдаг.Миний алхамЭэж нь ALS-ийн хувьд CBD тос болон RSO авч байна.CBD тос нь ашиг
тустай  боловч  бусад  каннабиноидгүйгээр  энэ  нь  тийм ч  үр  дүнтэй  биш гэж  би  бодож
байна." Женнифер

"Би янз бүрийн төрлийн тос, холимог тос хийж, хэрэглэж байсан туршлагаасаа харахад
CBD Зөвхөн төрлийг үр дүнгүй эсвэл бага үр дүнтэй гэж үзсэн.Энэ нь CBD-ийг эмчилж буй
эрүүл мэндийн аливаа асуудалд үр дүнтэй байлгахын тулд THC-ийн багахан хувь үлдсэн
байх ёстой гэдэгт итгэхэд хүргэж байна." Баян

"Тэдгээр  бүтээгдэхүүнүүд  нь  ялангуяа  дотоод  хэрэглээний  хувьд  хүлээлтийг  хангахгүй
байх  нь  элбэг.Жинхэнэ  RSO  (өөрөөр  хэлбэл  95%  орчим  ТНС  агуулсан
декарбоксилжуулсан маш хүчтэй, тайвшруулах үйлчилгээтэй каннабисын давирхай) -тай
харьцуулахад CBD бүтээгдэхүүн нь ихэнх тохиолдолд цайвар өнгөтэй болно.Жишээлбэл,
эдгээр  нь арьсны өвчин,  гоо сайхны бүтээгдэхүүнд  хэрэглэхэд  тохиромжтой.Дотооддоо
ашиглах  үед  тэдгээр  нь  бодит  RSO-ээс  хамаагүй  бага  үр  дүнтэй  байх  болно,  ихэнх
тохиолдолд дахин.

CBD  тос  нь  ердөө  л  өөр  бүтээгдэхүүн  бөгөөд  жинхэнэ  RSO-ийн  шалгуурыг
хангадаггүй.Жинхэнэ  RSO-тай  харьцуулбал  CBD  тос  нь  ихэвчлэн  хэт  өндөр  үнэтэй
хуурамч найдвар байх болно.Харамсалтай нь.

Дахин  хэлэхэд,  урьдын  адил  аль  болох  өөрийн  тосоо  үйлдвэрлэж,  хамгийн  хүчтэй,
тайвшруулах нахиалах материалаар үргэлж ажилла.20% ба түүнээс дээш ТНС агуулсан
маш  хүчтэй,  тайвшруулах  үйлчилгээтэй  давамгайлсан  омгууд  хамгийн  сайн  ажиллаж,
хамгийн сайн ургац өгдөг.Зөвхөн хамгийн сайн нь л хамгийн сайн ажилладаг.Үүнийг мэдэж
байгаарай, хэн ч чамайг урвуулахыг бүү зөвшөөр.Таны амьдрал эрсдэлд орж болзошгүй
тул болгоомжтой байгаарай.Маш олон удаа танд ганцхан боломж байдаг бөгөөд танд хоёр
дахь боломж олдохгүй, үүнийг бүү мартаарай.
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Каннабис/маалинга  ургамлыг  ургуулах,  боловсруулахыг  хуульчлахын  тулд  хууль
тогтоогчдоо  шахаж,  THC-ийн  хэмжээ  хэр  их  байгаагаас  үл  хамааран.Тэд  эрдэнэ  шиш
эсвэл  цайг  зохицуулдаг  шиг  үүнийг  зохицуулахыг  тэднээс  хүс.ТНС  ба  давирхай  нь
ургамлыг  хамгаалдаг.Ийм  маш  аюулгүй,  үр  дүнтэй  эм  үйлдвэрлэж  чадах  ургамлууд
хамгийн сайн хамгаалалтыг авах ёстой гэж би боддог.Та санал нийлж байна уу?" Ж.Б

Сөрөг нөлөө
“Би  хоёрдугаар  сарын  8-ны өдөр  хэзээ  болохыг  мэдэхийн  тулд  утасныхаа хуанли  руу
харлаа.Баасан гарагийн шөнө байсан бөгөөд тэр Даваа гарагийн өглөө хүртэл унтсан гэж
хэлсэн.Хаха,  зүрхийг  нь  адислаарай.Нэг  граммыг  шууд  аваад  үзвэл  би  үүнийг  ойлгож
чадна.Түүнийг ивээг." Маранда

"Би анх тос ууж эхлэхэд "Аймшигтай" гаж нөлөө гарч байсан, би хагас хайрцаг гурилан
бүтээгдэхүүн идсэн байх ёстой!!!Ха Ха Ха!!!Дахиад л сайхан унтсан ч болоосой!Унтахын
тулд өдөр бүр шөнийг тэсэн ядан хүлээдэг байлаа.Би 7:00 тос ууж, 9:30 орчим унтдаг, 8:30
хүртэл унтдаг байсан.Гайхалтай!!!” Том

"Бид каннабисын баяжмал ууж байгаа хүмүүсийн тухай аймшгийн түүхгүй, донтолтгүй, гаж
нөлөөгүй,  нас  барсан  тухай  маш  олон  түүхийг  бид  өдөр  бүр  сонсдог  нь  хачирхалтай
боловч орон нутгийн хууль тогтоогчид "олон нийтийн ашиг сонирхлын үүднээс марихуан
тариалах, ашиглах, борлуулахтай тэмцдэг. аюулгүй байдлын асуудал, энэ нь тэдний Big
Pharma-д үнэнч байдлаа нуун дарагдуулж,  АНУ-д каннабисын үйлдвэрлэлийн өсөлтийг
хязгаарлахын тулд "Booze-Baron"-ын санхүүгийн хээл хахууль юм..." Рафаэл

“Энэ  долоо  хоногоос  аавдаа  тос  өгч  эхэлсэн.Ясны  зарим  цэгүүдэд  тархсан  түрүү
булчирхайн хорт хавдар.Одоогоор тэр маш их унтаж, хоолны дуршил нь сэргэсэн.Хоолой
нь цацраг туяагаар өвдсөн тул юу ч идээгүй.Мөн түүний сэтгэлийн түгшүүрийн зарим хэсэг
нь түүний толгойд хөгжилтэй мэт санагдах болсон!

Тэрээр эмнэлэгт хэвтэх хүртэл цочмог өвдөлтөд тустай өвдөлт намдаах эм авч байгаа
хэвээр  байна.Гэхдээ  эмч  нар  газрын  тосны  талаар  мэдэхгүй  байна.Бид  тосыг  эмтэй
хослуулах санааг хүртэл цухуйлгасан ч эмч нар аймшигт гаж нөлөөний талаар зохиомлоор
буцаж ирэв.Бид тэднээс хичээлээ харуулахыг хүссэн ч аавыг суллахад аюул учруулахыг
хүсэхгүй байна.Түүнийг улам бүр дордуулдаг хэт их эмийн хэрэгцээг эргэлзэхэд "хэцүү"
гэж тэмдэглэсэн.

Би  хамгийн  муу  дайсандаа  хорт  хавдрыг  эмнэлэгт  эмчлүүлэхийг  хүсэхгүй  байна.Би
аймшгийн түүхүүдийг сонсож байсан ч аавын хувьд бүх зүйл өөр байх болов уу гэж бодсон
байх.Оройгүй байгаасай гэж чин сэтгэлээсээ найдаж байна." Эдмунд

-- Эдмунд, тэд гарч болзошгүй гаж нөлөөний талаар зөв байсан, гэхдээ тэдгээр нь тосноос
бус  химийн  бодисоос  үүдэлтэй  байх  болно.Та  түүнийг  хурдан  гэртээ  авчирч,  тосоор
дүүргэх тусам боломж нэмэгдэнэ.Тосноос эхлэхэд хэзээ ч оройтдоггүй, цорын ганц асуулт
бол энэ өвчнийг түрүүлэхэд хэтэрхий оройтоогүй байгаа эсэх юм.Гэхдээ энэ нь та түүнд
хэр хэмжээний тос, хэр хурдан орж чадахтай шууд холбоотой.

Үүгээрээ  би  та  протоколыг  дагаж  мөрдөх  ёсгүй,  эсвэл  их  тунгаар  эхлэх  хэрэгтэй  гэж
хэлэхгүй.Түүнийг гэртээ аваачиж, протоколыг дагаж, хамгийн сайн сайхныг хүсье.Ж.Б

"Сайн уу Жиндрих, би тосны "гаж нөлөө"-ийн талаар хуваалцах гэсэн юм.Эхлээд би өөрөө
өөрөө хийж байгаад хэсэг хугацааны дараа диспансерээс худалдаж авч байна (өөрийнх
шигээ сайн!), Надад ямар нэгэн онцгой нөхцөл байдал, өвчин байхгүй, 2012 оноос хойш 30
мл орчим уусан байх.
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– Дахиж архи ууж чадахгүй нь... нэг шил дарс уучихаад л гарлаа!Би архи уухаа болихыг
оролдоогүй  ч  миний бие  бүрмөсөн татгалзаж байна,  толгой  нь цэвэр  байх  нь  үнэхээр
сайхан санагдаж байна!!

--  Миний нүдний цахилдаг бүхэлдээ ногоон байна...  энд тэнд жижиг бор цэгүүд байхаа
больсон  (хэрэв  та  iridology  мэддэг  бол  тэдгээр  жижиг  цэгүүд  нь  эрхтнүүдийн  үйл
ажиллагааны доголдол эсвэл бүр үхлийн шинж тэмдэг юм) тиймээс цэвэр нүд нь эрүүл
мэндийг илтгэнэ!

-- Миний 10 настай хоньчин нохойд ч мөн адил нөлөө үзүүлж, тунгалаг нүдтэй, маш их
энергитэй болсон!(Тэр 6 орчим тунг хэрэглэсэн).тос болон бүх гэнэтийн гаж нөлөө!!Энэ
эмийг дэлхийтэй хуваалцахын тулд хүчин чармайлт гаргасан Рик та хоёрт баярлалаа.Маш
их хайртай, Эстелла"

Q.Калифорниа эсвэл Колорадо мужид би хууль ёсоор оршин суугч болж, хорт хавдрыг
эмчлэхийн тулд тос авч болох байр бий юу?Баярлалаа.

А.Энэ сайн асуулт байна, Дэвид Карпентер.Надад хэлсэнчлэн, танд зөвхөн зочид буудлын
хаяг байхад л эмч каннабис бичиж өгч болно.Тиймээс хаа нэгтээ нэмэлт төлбөр төлөх
шаардлагагүй гэж бодож байна.Гэхдээ бизнес сэтгэлгээтэй хэн нэгэн үүнийг уншиж байгаа
бол дэлхийн өнцөг булан бүрээс олон хүмүүс Колорадо, Калифорни руу нисч, эмчилгээ
хийлгэхэд  дургүйцэхгүй  гэдгийг  хэлье.Энэ  нь  хүн  бүрт  зориулсан  шийдэл  биш  бөгөөд
мөнгөгүй  хүмүүст  ийм боломж олдохгүй  ч  дараа  нь  бусдад  туслах  эсвэл  туслах  олон
хүмүүст туслах нь гарцаагүй.Ж.Б

Хими эмчилгээ хийлгэсэн өвчтөнүүд тосыг хэрэглэж эхлэхэд хамгийн түрүүнд хийх ёстой
зүйл бол биеийг хоргүйжүүлэх явдал юм.Тиймээс хорт хавдрыг өөрөө халдаж эхлэхээс
өмнө заримдаа 120-150 гр тос авдаг.Эмнэлгийн систем каннабисыг хорт хавдрыг эмчлэх
арга гэдгийг олон арван жилийн турш мэддэг байсан тул химийн эмчилгээ хийх нь тийм ч
сайн санаа биш юм.Ж.Б

"Би өнгөрсөн долоо хоногт тосонд бөөлжих тухай бичсэн.Би эцэст нь больсон бөгөөд би яг
ижил хэмжээний тосыг хэрэглэсээр байна.Би одоо сайхан санагдаж байна.Би бүх эмийн
бэлдмэлийг системээсээ хоргүйжүүлсэн гэж бодож байна.Энэ бол харамсалтай туршлага
байсан ч хоргүйжүүлэх нь хэзээ ч хөгжилтэй байдаггүй." Робин

"Би сайн мэдэхгүй байна, гэхдээ миний таамаглаж байгаагаар та хэтэрхий эрт хэт их зүйл
авсан  байх.Хэт  өндөр  болчихоод  зарим  хүнийг  бөөлжих  нь  бий.Би  үүнийг  хувийн
туршлагаасаа  мэднэ.(Энэ  нь  бүдүүлэг  сонсогдож  байгааг  би  сая  л  ойлголоо.Би  тэгж
бодоогүй.)" Тина

"Тина, би ч гэсэн энэ тухай бодож байсан бөгөөд яагаад ийм өвчтэй болсон бэ гэсэн олон
асуулт байсан.Би үнэхээр итгэж байнаӨнгөрсөн арванхоёрдугаар сард надад тохиолдсон
явдлаас болж хоргүйжүүлсэн.Хавдрын эмч маань миний "эцсийн шатандаа" байгаа, тос нь
дуусч, ясыг бэхжүүлэхийн тулд судсаар Zometa уусан гэж хэлсэн.Энэ тос нь харшлын эм
болж,  намайг  Zometa-ийн  нөлөөнөөс  аварсан.Тосноосоо  болоод  би  хоолны дуршилгүй
болж,  Zometa миний яс  руу  ороход маш их өвдөж,  бөөлжиж,  жихүүдэс хүрч,  эмнэлэгт
хэвтсэн.

Тэр явдлаас хойш үе мөч, ташаа маш их өвдөж байсан болохоор би Энэтхэг маягаар сууж
ч чадсангүй.Би тосонд буцаж орохдоо эхлээд зүгээр байсан ч аажмаар өвдсөн.Дараа нь
би  үнэхээр  өвдөж,  олон  хоног  бөөлжиж,  өрөвдөлтэй  байх  үед  хачирхалтай  зүйл
тохиолдож,  бүх  үе  мөчүүд  минь  цэвэрлэгдэж,  6  сарын  дараа  миний  үе  мөч  өвдөхгүй
болсон.Би дахин уян хатан болсон.Миний үе мөчний тос нь чамтай нэг жил үлдэж чадах
новшийг гаргаж авсан гэдэгт би итгэж байна." Робин
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“Термин  өвчтөнд  аль  болох  хурдан  орох  нь  маш  чухал.Ихэнх  төгсгөлийн  өвчтөнүүд
хими/цацраг  туяа,  өвдөлт  намдаах  эм  гэх  мэт  эмчилгээ  хийлгэсэн.Үүнийг  зөв  хийсэн
эсэхийг  шалгаад  аль  болох  хурдан  ууж  эхлээрэй,  би  ядаж хорт  хавдар  бүрэн  арилах
хүртэл үүнийг зогсоохгүй байх болно! Бонни

"Эмч нар чинь "та бол эцсийн шатандаа орсон" гэж хэлэхэд та тэнд байгаа бүх зүйлийг
туршиж үзэхийг хүсэхгүй байна уу?Үүний тухай бодож үзээрэй...Ийм оношлогдсоны дараа
юу  алдах  вэ?Би  өнөөдөр  амьд  зээ  охинтой...  энэ  тосноос  болж...Би  илүү  ихийг  хэлэх
хэрэгтэй байна уу?" Кэрол

"Энэ бол би түүний зээ охин.Энэ үнэхээр үр дүнтэй байсан." Жоанна

“Би  хагас  марафон  гүйлт  хийж,  хорт  хавдрын  судалгаанд  зориулж  5000  доллар
цуглуулсан.Новшийн эдгээх арга аль хэдийн байгаа бөгөөд тэд надад өгөхгүй гэдгийг би
мэдээгүй....Тэд надад хоёр удаа үнэхээр хүчтэй хими эмчилгээ хийсэн.Тэд миний элэгийг
сүйтгэсэн; Тэд миний бөөрийг сүйтгэсэн.Тэд намайг өнгөрсөн оны дөрөвдүгээр сард гэртээ
үхүүлэхээр явуулсан.Тэд намайг зургаан долоо хоног амьдрахгүй гэж хэлсэн.Би өнөөдөр
энд байна, одоо ч амьд байна, учир нь би PhoenixTears.ca-г олж, Рик Симпсон надад эм
хийх аргыг зааж өгсөн тул би өнөөдөр энд байх болно.

Бид  энэ  эмчилгээний  талаар  хүн  бүрт  хэлэх  хэрэгтэй.Хүн  бүр  мэдэх  ёстой:  таны
амьдрахад  туслах  жинхэнэ  эмнэлгийн  марихуан  бүтээгдэхүүн  байдаг  бөгөөд  хорт
хавдартай найз нөхөддөө амьдрахад тусалдаг.Хүн бүр мэдэх ёстой: хэн ч хорт хавдраар
үхэх ёсгүй.Эмч байдаг, эмчлэх нь үргэлж байдаг.Тэд зүгээр л ...Big Pharma бидэнд үүнийг
зөвшөөрөхгүй.Тэд  яаж  зүрхлэв?!Хорт  хавдрын  судалгаа  бол  олон  тэрбум  долларын
салбар юм.Тэгээд тэд юу хийж байна вэ?Над шиг хүмүүсийг хар тамхиндаа алж байна.Энэ
бол  тэнэг  юм!Эмч  байна!Финиксийн  нулимсны  тос  ажилладаг!Бүгдэд  хэлээрэй.Гуйя!”
Жоанна

"Сайн уу Рик Симпсон, би тосонд итгэдэг бөгөөд одоо хорт хавдартай ээждээ хэрэглэж
байна, гэхдээ надад асуулт байна, та үүнийг гурван сарын дотор 2 унц хэрэглэх ёстой гэж
хэлээрэй, гэхдээ миний ээж маш сул дорой байна. өвчин бөгөөд зөвхөн унци хэлбэрээр
авч, гурван сар уулзах гэж байгаа, гэхдээ одоо ч авч байгаа, би энэ нь ижил нөлөө эсэхийг
мэдэхийг хүсэж байна, учир нь та гурван сарын дараа байх ёстой гэж хэлсэн.Санаа зовсон
тул надад мессежэнд хариулна уу." Эсмеральда

“Тэр одоог  хүртэл хэр их  мөнгө авсан талаар санаа зовох хэрэггүй.Түүнийг  бага зэрэг
идэхийг хичээгээрэй.Түүнд урьд өмнө хэзээ ч идэж байгаагүй том ширхэгийг идээрэй гэж
хэлээрэй, тэр шөнө унтахдаа бага багаар илүү их идэх боломжтой болно.Шөнийн цагаар
тэр  илүү  их  тунгаар  идэж  байгаа  эсэхийг  шалгаарай,  тэр  илүү  хурдан  хүлцэл  бий
болгоно.Аав маань эхний гурван сард ижил зүйл хийсэн.Өдөрт хагас граммаас илүү хоол
идэж, хорт хавдар нь өдөрт 1/4 граммаар хооллож байсан ч (хавдар нь багасаж байсан) ч
арилах  хүртэл  түүнд  удаан  хугацаа  зарцуулсан.Одоо  тэр  өдөрт  нэг  грамм жинтэй,  10
сарын хугацаанд зуу гаруй грамм идсэн байна.Амжилт хүсье!” Хосе

"Сайн байна уу, надад маш нэр хүндтэй, хувийн тос үйлдвэрлэгчээс худалдаж авсан цэвэр
CO (ойролцоогоор 70-80% ТНС, органик үр тарианы спиртээр хийсэн) лайм өвчний архаг
өвчнийг эмчлэх гэж оролдож байгаа нэг найз бий.Тэрээр 3.5 долоо хоногийн өмнө өдөрт
3/4 грамм жинтэй болоход тэр хоолны дуршилгүй болж, үе үе дотор муухайрч, баас нь
(бараг суулгалт) болж эхэлсэн.өдөрт дор хаяж 3 удаа - энэ нь одоо ч тохиолдож байгаа
бөгөөд огт сайжрахгүй, гэхдээ бас дордоогүй, энэ нь сайн хэрэг.

Сарын турш өглөө бүр түүний бие бүдүүн гэдсэндээ бүх зүйлээ хаядаг бөгөөд үнэр нь
байшингийн нөгөө захаас мэдрэгддэг (TMI-д уучлаарай!) Хамгийн хачирхалтай нь түүний
баас үнэхээр хортой үнэртэж эхэлсэн. ..бараг химийн бодис шиг,  тунг 1/2 граммаас 3/4
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хүртэл нэмэгдүүлснээс хойш долоо хоногийн дараа.Үнэр нь маш хачирхалтай -  баас ч
үнэртдэггүй!!

Тэр одоо өдөрт нэг граммаар (сүүлийн 1.5 долоо хоногт) байгаа бөгөөд энэ нь бага зэрэг
муу биш юмаа гэхэд ийм хэвээр байна.Өөр ямар ч асуудал, ямар ч асуудал байхгүй, тэр
үнэхээр  хурдан  эдгэрч,  сүүлийн  10  гаруй  жилийн  антибиотик,  ургамлын  протокол  гэх
мэтээс хамаагүй дээрдэж байна.Одоогийн байдлаар түүний эрүүл мэнд маш гайхалтай
сайжирсан  ...  илүү  сайн  байх  болно!!Энэ  хорт  үнэртэй  ялгадас  нь  лайм  бактери,
хоргүйжүүлэх, эсвэл өөр ямар нэгэн зүйл устгаснаас үүдэн үү?Түүнийг бүдүүн гэдэсний
хорт хавдар эсвэл тосоор эмчилдэг өөр хорт хавдар туссан байж магадгүй гэж би үнэхээр
гайхаж байсан, энэ нь аймшигтай үнэр, байнга зөөлөн өтгөн ялгадас үүсгэдэг.Ямар нэгэн
зөвлөгөө байна уу?Энэ хэвийн үү?"

"Энэ  бол  хүлээх  зүйл  юм.Та  тосонд  байх  үед  ...(хэрэв  зөв  хийсэн  бол)  бие  нь  гол
хоргүйжүүлэлтийг хийдэг.Үүнийг тайлбарлах хамгийн энгийн арга бол... эмэнд тааламжгүй
зүйл таны биед орж ирвэл тэр хог хаягдлыг гадагшлуулах арга замыг олох болно.Таны
асууж буй эдгээр шинж тэмдгүүд нь бид бүгдэд эсвэл манай өвчтөнүүдэд тохиолддог тул
таны үйлчилгээ үзүүлэгч юу хийж байгаагаа мэдэж байгаа юм шиг сонсогдож байна.Ийм
шинж тэмдэг эхнэр бид хоёрт 3 сар гаруй үргэлжилсэн.

Миний  сэтгэлийг  зовоож  байгаа  цорын  ганц  зүйл  бол  THC  ба  CBD  бүтээгдэхүүнд
тооцогддог.Бид үйлдвэрлэхдээ дунджаар 93-97% THC, 1.34-1.59% CBD-ийн агууламжтай
байдаг.Үүнийг  зөвхөн  уусгагчийг  өөрчлөх  эсвэл  тухайн  бүтээгдэхүүний
декарбоксилжилтийг өөрчлөх замаар л хийж болно."

-- Маалинган үрийг хоолондоо нэмбэл баас маш хурдан зохицуулагдана.Хэт их урсах үед
та  хатуу  зүйл  нэмэх  хэрэгтэй.Энэ  бол  үр  юм.Тэр  ямар  ч  химийн  эм  уугаагүй  эсэхийг
шалгаарай.Үнэр нь хоргүйжүүлэх үйлчилгээтэй, санаа зовох зүйлгүй." Ж.Б

"Гаж нөлөө нь: амралтын өдрүүдээр хүүхэлдэйн кино үзэх." Мэтт

Аль омог/сорт вэ?

"Би  энэ  талаар  Ричардтай  хамт  байна.Танд  үр  дүнтэй  болох  нь  батлагдсан  омгийн
жагсаалт  байгаа  юу?Ямар  сайн  үрийн  компаниудаас  захиалж  болох  вэ?Би  сая  үрээ
захиалсан.Сайн ачаалалтай үед миний хайх ёстой зүйл юу вэ?THC, CBD, indica vs sativa?
Миний захиалсан омгийн THC-ийн түвшин 18-23%, CBD нь 0.7-1.0% байна." Cisco

--  Би  ийм  жагсаалт  гаргаж  өгөөсэй  гэж  хүсэж  байна,  Cisco,  гэхдээ  бид  танд  үүнийг
хэлэхийн тулд шаардлагатай бүх судалгааг хийх боломжтой болох хүртэл удахгүй өгөх
боломжгүй.Би Ричард руу бичсэн зүйл бол:  Би омгийн нэрийг хэлж чадахгүй байна,  та
үүнийг  үргэлж  туршиж  үзээд  ямар  өвдөлт  намдаах  нөлөөтэй  болохыг  олж  харах
хэрэгтэй.Энэ  өвчтөн  юу  хэрэглэж  байсныг  би  мэдэхгүй.Рикийн  өсгөдөг  байсан  Цагаан
бэлэвсэн эмэгтэй маш сайн өвдөлт намдаах эм байсан бол Европын цагаан бэлэвсэн
эмэгтэйчүүд тийм ч их нөлөө үзүүлдэггүй бололтой.Үргэлж байсан шигээ 20% ба түүнээс
дээш  ТНС  агуулсан  хамгийн  хүчтэй,  тайвшруулах  үйлчилгээтэй,  буйдан  түгжигч
(давамгайлах)  омгууд нь хамгийн сайн үр дүнд хүрэхийн тулд хэд хэдэн омгийн тосыг
холино.Хэд хэдэн амьсгалсны дараа таныг түгжих үнэхээр харгис хэрцгий омгийг хайж
олоорой.Сайн сайхныг хүсье, Ж.Б

"Эр ургамалд ямар нэгэн ашигтай бүрэлдэхүүн хэсэг байдаг уу?" Билл

--  Залуу  эр  ургамлыг  баячуудын  зөөлөн  хувцасны  эслэг  болгон  ашигладаг  байсан.Би
эрэгтэй хүнээс эм хийхгүй,  зарим хүмүүс цэцгийн тоос харшилтай байх бөгөөд энэ нь
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асуудал үүсгэж болзошгүй юм.Та шүүс хийж болнотэдгээрийг эсвэл цайнд хэрэглэх (хэрэв
тэдгээр нь эрүүл, органик байдлаар өссөн бол).Гэхдээ та ургамлаас хамгийн сайн эмийг
авахгүй.Ж.Б

Q.Афган Куш газрын тос хийхэд тохиромжтой зүйл мөн үү.Би гудамжны юмнаас тос хийж,
нойрны асуудалтай байсан тул сүүлийн хоёр долоо хоног хэрэглэсэн, одоо нялх хүүхэд
шиг унтаж, өглөө нь сайхан амарч сэрдэг.Асуудал нь Лондонд сайн зүйл олж авахад хэцүү
байдаг тул би АК захиалсан, одоо зөвхөн таны санал хэрэгтэй байна.Маш их баярлалаа

А.Би  үнэхээр  омгийн  нэрээр  явж  чадахгүй  байна.Хэрэв  энэ  нь  хүчтэй  бөгөөд  нойрыг
хүргэдэг бол сайн эм үйлдвэрлэх ёстой.Та бүхний мэдэж байгаагаар бид хамгийн хүчтэй,
тайвшруулах үйлчилгээтэй (20% ба түүнээс дээш THC агууламжтай) хамгийн сайн тосыг
санал болгодог бөгөөд хамгийн сайн тосыг хэд хэдэн маш хүчтэй, тайвшруулах омгийн
хослолоор  үйлдвэрлэдэг  тул  би  тайвшруулах  үйлчилгээтэй  хэд  хэдэн  сортуудыг
захиалахыг хичээх болно. бүх боломжтой, энэ нь хамгийн тохиромжтой байх болно.Гэхдээ
нэг төрлийн тос ч гэсэн гайхамшгийг бүтээж чадна, миний хэлэх гэсэн зүйл бол хамгийн
сайн тосыг ихэвчлэн хэд хэдэн омгийн хослолоор үйлдвэрлэдэг.Сайн сайхныг хүсье, Ж.Б

"Рик Симпсон зөвхөн Indica-ийн өндөр түвшний THC-ийг ашиглахыг зөвлөж байгаа нь сайн
шалтгаантай. Индика нь тайвшруулах үйлчилгээтэй бөгөөд нойрыг тайвшруулж, эдгэрэхэд
зайлшгүй  шаардлагатай.  Сатива  нь  эрч  хүч  өгч,  цусны даралтыг  нэмэгдүүлдэг.  Зарим
тохиолдолд энэ нь цусны даралт ихсэх эсвэл систем нь гэмтсэн хүмүүст аюултай байж
болох  тул  зөвлөгөө  өгөхөөсөө  өмнө  сэдвийг  мэдэж  аваарай.  Та  хэнийг  ч  гомдоохыг
хүсэхгүй  байна.  Ихэнх  хүмүүсийн  хувьд  Стэн-ийн  зөвлөгөө  (өглөөний  цагаар  sativa,
унтахын  өмнөх  индик)  сайн  байдаг,  хэрэв  та  эрлийз  хэрэглэдэг  бол  хамгийн  багадаа
80=90% Indica байгаа эсэхийг шалгаарай. Амжилт хүсье.” Гари

“C:  Сайн  уу  Жиндрих.....Би  Рик  Симпсоны  эмчилгээнд  шинээр  орсон  (би  хорт
хавдартай)...Би энд каннабис худалдан авагчдын клубт харьяалагддаг...  Тиймээс надад
худалдаж  авах  сонголт  бага  байна.Би  зүгээр  л  энэ  эмчилгээг  хийхэд  хамгийн  сайн
индикаторын  сонголт  юу  байх  бол  гэж  гайхаж  байна.Аливаа  саналыг  маш  их
үнэлдэг.Баярлалаа.

Ж.Б: Сайн уу, С, хамгийн хүчтэй тайвшруулах, болж өгвөл хэд хэдэн омгийг аваарай.Хэрэв
танд сонголт байгаа бол би хамгийн хүнд омог / нахиа тус бүрээс 3-4 унц худалдаж аваад,
үүнээс нэг фунт тос хийх болно.

С: За баярлалаа...хамгийн хүнд гэж юу гэсэн үг вэ?

Жэйб: Хамгийн их тайвшруулах үйлчилгээтэй, нойрмоглох үйлчилгээтэй

С: Уучлаарай, гэхдээ энэ бүхэн миний хувьд шинэ зүйл.

Ж.Б: Асуудалгүй.Гайхалтай, бараг хар тамхи татдаг, маш хүнд.

С: За

Ж.Б: Эдгээр үгсийг ашиглаад тариаланчдад хэлээрэй, тэд миний юу ярьж байгааг мэдэх
болно  гэж  найдаж  байна.
С: Тэдэнд куш, хаш хөндий байдгийг би мэднэ.Би бусад нэрийг санахгүй байна.

Жэйб:  Дахин  хэлэхэд  туршлагатай  хэн  нэгнийг  дагуулж  очоод  өөрт  чинь  туршуулаад
үзээрэй.

С: За
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Ж.Б:  20%  THC  буюу  түүнээс  дээш  агууламжтай  хамгийн  хүчтэй  тайвшруулах  эмийг
худалдаж аваарай.

С: За .... хийсэн бүх зүйлдээ маш их баярлалаа

Жэйб: Тавтай морилно уу, С.

С: Рикт бас баярлалаа...Залуус та нар өнөөг хүртэл миний амийг үнэхээр аварсан.

Жэйби: Би түүнд чиний тухай хэлье.Хамгийн сайн үр дүнд хүрэхийн тулд манай сайт дээрх
бүх зааврыг дагана уу.Санал болгож буй тосыг авч, биеийн рН (нимбэгний шүүс, тарвас гэх
мэт) -ийг нэмэгдүүлж, өдөр бүр хоёр алимны үрийг идэж, амьдрахыг хүсч байвал эмч, CT,
рентгенээс хол байгаарай.Тэд танд үхлийн аюултай "зөвшөөрөгдсөн" эмчилгээний талаар
ярихдаа  мастерууд  бөгөөд  манай  өвчтөнүүд  тэдний  зөвлөгөөг  авч,  тосыг  хэрэглэхээ
больж, нас барсан.

С: Хийх болно....дахин нэг удаа баярлалаа.

(дөрвөн цагийн дараа)

С: Хөөе Жиндрих.Өмнө нь тусалсанд баярлалаа.Би Indica OG Kush болон Hash Truffle-ийн
холимог  авч  дууссан.Клубын  хүмүүс  үүнийг  эм  хийхэд  хамгийн  тохиромжтой  зүйл  гэж
бодсон бололтой.

Ж.Б: За.Сайхан сонсогдож байна.

С: Сайн байна :-)...Тэгэхээр та үүнийг эм хийхэд тохиромжтой гэж бодож байна уу?

Ж.Б: Материалыг өөрөө үзэж, туршиж үзэхгүй л бол би юу ч боддоггүй.Нэр нь сайн, танил
сонсогдож  байгаа  ч  нахиа  нь  хэр  хүчтэй,  яг  юу  авсан  талаар  би  мэдэхгүй.
С:  Аан,  зүгээр.Би  6  долоо  хоног  орчим  эм  ууж  байна...  миний  өөрчлөлтүүд  үнэхээр
гайхалтай...Намайг мэддэг хүн бүр гайхдаг.За, дахиад нэг удаа.Жиндричийг та мэднэ шүү
дээ, надтай яг адилхан хорт хавдартай гэж оношлогдсон эмэгтэйтэй надаас 3 хоногийн
дараа уулзсан.Бид нас чацуу,  хорт хавдрын ижил үе шаттай,  бүх  зүйл адилхан.Надад
түүний  нэгэн  адил  цацраг  туяа  өгөхийг  санал  болгосон.Би  ямар  ч  боломжгүй,  би  Рик
Симпсоны  эмчилгээг  хийж  байна  гэж  хэлсэн.Тэр  цацрагийг  сонгосон.Жиндрих,  тэр  4
хоногийн өмнө цацраг туяа, халдвар авсан аймшигт түлэгдэлтээс болж нас барсан.Тэр
дөнгөж 55 настай, хүчтэй байсан ч "эмчилгээ" түүнийг устгасан.Зүгээр л намайг сонголтоо
зөв хийж байгаа гэдэгтээ илүү итгэлтэй болгож байна.

Жэйб: Би ийм түүхүүдийг мэддэг.Тэдний өвчтөнүүдэд хийж байгаа зүйл нь үнэхээр ичмээр
юм.Сайн сайхныг хүсье, C.Та юу хийхээ мэдэж байгаа."

"Тосны чанарын ялгааг тайлбарлах сайн арга бол:

95-98% THC нь бүрэн эдгэрч, амьд үлдэх магадлал 95-98% байна.

80% THC нь бүрэн эдгэрч, амьд үлдэх 80% магадлалтай

70% THC нь бүрэн эдгэрч, амьд үлдэх 70% магадлалтай

60% THC нь бүрэн эдгэрч, амьд үлдэх 60% магадлалтай.гэх мэт.

Гэсэн хэдий ч 100% ТНС нь тосноос өөр бодис учраас бүрэн эдгэрч, амьд үлдэх 100%
магадлалтай тэнцэхгүй.

Өвчтөн тостой хамт хими, цацраг туяа хэрэглэдэг эсвэл эдгээр эмчилгээг өмнө нь хийлгэж
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байсан бол хувийг  хоёр,  гурав,  магадгүй дөрөв,  таваар хуваа,  ийм тохиолдолд тос  нь
түүнийг таслахад хангалттай хүч чадалтай эсэхийг хэзээ ч мэдэхгүй. .Ийм өвчтөнүүд 2-3
дахин их тос (зургаан сарын хугацаанд 120-180 гр) идэх хэрэгтэй.

Үүнийг зөвхөн тайлбарлах зорилгоор дурдсан болно,Тиймээс хүмүүс газрын тосны чанар,
THC агууламжийн ач холбогдлыг илүү сайн ойлгох болно. Гол шалгуур нь тос нь залгихад
маш хүчтэй, тайвшруулах үйлчилгээтэй байх ёстой.Хамгийн сайн тос нь маш тайвшруулах
үйлчилгээтэй боловч сэтгэл хөдөлгөм (тиймээс та тэдгээрийг идэж, унтаж, хэдхэн цагийн
дараа хүүхэд шиг инээж сэрдэг).

Хэрэв  та  тосыг  сайтар  шүүж,  буцалгах  процессын  төгсгөлд  хэдэн  дусал  ус  нэмбэл
(тиймээс  түүнд  шаардлагагүй  ургамлын  материал  байхгүй  бол)тосны  амт  нь  үнэхээр
таалагдах  болно.Тиймээс  дахин  дахин  эмчилгээний  үр  дүнд  хүрэхийн  тулд  тосоо  аль
болох  хүчтэй,  тайвшруулах  үйлчилгээтэй  байгаа  эсэхийг  шалгаарай.Тосыг  үйлдвэрлэх,
хэрэглэхдээ зааврыг  дагаж мөрдвөл та өвчтөнд хийж чадах хамгийн их  зүйлээ хийсэн
гэдэгт итгэлтэй байх болно.Сайн сайхныг хүсье, JB"

"95 хувь байх ёстой гэдэгт би итгэхгүй байна." Баян

-- Энэ нь 95% THC байх албагүй, Rich, гэхдээ ойролцоогоор 95% THC агуулсан тос нь
хамгийн хүчтэй тос бөгөөд илүү хүчтэй,  тайвшруулах үйлчилгээтэй тос нь эмийн үүрэг
гүйцэтгэдэг.Та үргэлж илүү хүчтэй тосыг бага хэмжээгээр авч болно, энэ нь бага агуулгатай
тосноос илүү сайн ажиллах болно.Энэ нь үнэхээр ийм энгийн зүйл юм.Ж.Б

"Стандарт  ба  чанарын  хяналт  -  тийм  ээ.Гэхдээ  Рик  дээрх  стандартууд  болон  qc-г
зөвшөөрвөл  л  болно."  шүүхээр  заалдах
-- Бид чанарын хяналтын эсрэг хэзээ ч байгаагүй, Сью.Гэвч бодит байдал дээр каннабис
нь хууль бус бөгөөд лаборатори үүнийг туршиж үзэх боломжгүй тул дэлхийн ихэнх хэсэгт
чанарын хяналт боломжгүй байдаг.Бид зөвхөн АНУ-аас бус дэлхийн өнцөг булан бүрээс
ирсэн хүмүүстэй үнэхээр хамтран ажилладаг.Туршилтыг  одоогоор хэд хэдэн улс оронд
хийх боломжтой бөгөөд маш цөөхөн хүн үүнд хандах боломжтой.Манай ихэнх өвчтөнүүд
уусгагч,  будаа агшаагч авахад хүрэлцэхүйц мөнгө олох гэж зовдог тул босго бага байх
тусмаа сайн.

Мэдээжийн хэрэг бид бүх зүйлийг илүү төвөгтэй болгож чадна, гэхдээ бид үүнийг хийхийг
хүсэхгүй байна.Бид үүнийг энгийн байлгах дуртай.Хэрэв та энгийн зааврыг дагаж мөрдвөл
маш сайн чанарын тос гарах болно.Таны оруулсан зүйл эцсийн бүтээгдэхүүнд юу байх
вэ.Хэрэв  та  үүнийг  эрүүл  ургамлаас  хийвэл  сайн  тос,  пестицид,  гербицид,  өөр  юугүй
болохыг хэн мэдэх вэ.Ж.Б

Гадна болон дотор

"Жефф, гол зүйл бол түгээмэл итгэл үнэмшлийн эсрэг THC таныг тайвшруулдаг.CBD нь
анандамидын шингээлтийг хааж, таныг сандаргадаг.95-98% ТНС агуулсан тос үйлдвэрлэж,
маш тайвшруулах  үйлчилгээтэй  гэдгийг  бид  туршлагаасаа  мэднэ.Гэхдээ  яг  юу  тэднийг
тайвшруулах чадвартай болохыг хэлэх хангалттай үр дүн надад алга; Дээрээс нь багц бүр
өөр өөр байдаг бөгөөд бид үүнийг ямар ч байсан хуулбарлах боломжгүй,  тиймээс бид
одоогийн нөхцөл байдлаас шалтгаалан туршилтанд төдийлөн анхаардаггүй.

Эмчилгээний хамгийн сайн үр дүнд хүрэхийн тулд тосыг аль болох хүчтэй, тайвшруулах
үйлчилгээтэй байхыг бид хүсч байна.Мансууруулах бодис тайвшруулах тусам сайн.Бидний
харсан ихэнх CBD-ийн өндөр омгууд нь бидний ажиллах дуртай зүйлийн хүчин чадалд
ойртоогүй тул бид тэднийг тийм ч их зөвлөдөггүй, тэгээд л болоо." Ж.Б
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"Эхнэрээ 35 настайдаа хорт  хавдраар алдаж,  ах  маань хорт  хавдрын улмаас сүүлийн
таван жил элэг шилжүүлэн суулгах хагалгаа хүлээж байгаа тул би диспансерт РСО хайж
байсан.Энэ  нь  Вашингтон  мужид 100  доллар/г  хүртэл  30  г  хүртэл  хэлбэлздэг.RSO гэж
нэрлэгддэг  газруудын  нэг  нь  бурханлаг  бус  7%  THC-ийн  CBD-ийн  агууламж  өндөртэй
тостой байсан, энэ нь үнэ цэнэтэй юу?Энэ нь 30 гр тос байсан.Зуун долларын грамм тос
90-ээс дээш байсан, миний бодлоор 92%.Бүх гурван сэтгэцэд нөлөөт химийн бодисын төгс
тэнцвэр юу вэ?Баярлалаа." Хит

-- Хит, хамгийн сайн RSO нь ойролцоогоор 95-98% ТНС, ихэвчлэн 1% орчим CBD, маш
хүчтэй,  тайвшруулах  үйлчилгээтэй  бөгөөд  хүчтэй,  тайвшруулах  үйлчилгээтэй  (буйдан
түгжих, энэ нь таныг залгихад маш их нойрмог, тайвширдаг) гэсэн үгсийг онцолдог. .Хэрэв
тийм биш бол өөр багцыг туршиж үзээд эрчим хүч өгөх тосыг орон нутгийн хэрэглээнд
зориулж үлдээгээрэй).

7% ТНС агуулсан "өндөр CBD" тосны тухайд бид яагаад ийм тосыг эсэргүүцэж байгааг та
одоо мэдэж байгаа - одоогоор нийлүүлж буй ихэнх CBD тос нь бидний хогийн сав гэж
нэрлэдэг зүйлийн ижил утгатай, учир нь бид өндөр агууламжийн ялгааг мэддэг. тос болон
бусад  бүх  зүйл.Энэ  нь  үнэхээр  хамгийн  сайн  арга  юмБоломжтой  бол  тосоо  өөрөө
хий.Эмнэлгийн эмнэлгээс нахиа авч, хамгийн сайныг нь худалдаж аваад, дараа нь тосоо
хий, үүнд юу ч байхгүй.Би өөрөө тосоо хэнээс ч авахгүй, дандаа өөрөө хийдэг байсан.Та
өөрийнхөө чанарын хяналт байхыг хүсдэг, хэнээс ч хамааралтай байхыг хүсдэггүй.Хэрэв
та аяга кофе эсвэл можито хийж чадвал тосоо хийж болно.Ж.Б

"96%  THC"  тосыг  ХЭЗЭЭ  ч  харж  байгаагүй  5  лабораторийг  би  мэднэ...  Хэн  ч
байхгүй.Сүүлийн  5  жилийн  турш  олон  мянган  туршилт  хийсэн.Лабораторийн
мэргэжилтнүүд дээжийг харьцуулах гэж бүх хүчээ дайчлан оролдсон ч гэсэн... Тэдний авч
чадах хамгийн цэвэр нь 88%+ байна.Мөн эдгээр нь бүрэн нөөц бололцоотой давуу талууд
юм." Фил

-- Энэ нь тэд үйлдвэрлэж болох хамгийн хүчтэй тосыг туршиж үзээгүйг нотолж байна, өөр
юу ч биш.Ж.Б

"Өө, маш олон зөрчилтэй тайлбарууд, би маш их эргэлзэж байна?!?!" Диана

--  Юу хийж,  ярьж байгаагаа мэддэг  хүмүүсийн үгийг  сонсоно.Энэ нь хэн  бэ гэдгийг  та
өөрөө сонгох болно.Ж.Б

“Энэ бол таны Ж.Б.Би таны бичсэн зүйл, зөвлөгөөнд найдах болно.Нафта бол хамгийн их
таалагддаг нь тодорхой байна (архинаас ялгаатай).Миний бодлоор будлиантай хэсэг нь
Рикийн вэбсайт болон түүний номонд indica-г ашиглахыг зөвлөсөн боловч индикатор нь
CBD-ийн агууламж өндөртэй байдаг тул та хоёрын хоорондох хил алга болсон гэж дээр
хэлсэн байна.Над шиг энгийн хүний  хувьд төөрөлддөг.Индика Сативагийн эсрэг.THC-ийн
эсрэг CBD гэх мэт.Хэрэв хүн дор хаяж 20% THC сонгох шаардлагатай бол Сатива-г сонгох
ёсгүй гэж үү?Эсвэл Indica-г сонгох санаа нь THC-ийн өндөр түвшинтэй боловч дор хаяж
20% THC (CBD-ийн агууламжаас үл хамааран) уу?Над шиг анхлан суралцагч гэр бүлийн
гишүүдэд тусалж чадахаар зөвлөгөө өгнө үү?" Жиоти

-- Тийм ээ, тийм, гэхдээ боломжтой бол хамгийн хүчтэй, тайвшруулах үйлчилгээтэй.Өндөр
CD сурталчилгааг бага агуулгатай тосыг шахахад ашиглаж эхэлсэн.Мөн бидний хамгийн
тохиромжтой тос нь 95-98% THC-тэй байх болно.Дахин хэлэхэд тэнд CBD-д тийм ч их зай
байхгүй.Бидний хувьд "өндөр CBD" гэхээсээ илүү "хүчтэй, тайвшруулах" гэсэн үгс чухал
юм. Ж.Б

"За,  бид  инээхгүйгээр  штамм  үүсгэж  болох  уу?Нөхрийн  3  цагт  инээх  нь  хөгширч
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байна.Хэхэ” Thistle

"Би цэвэр THC-ийг in vitro хэлбэрээр хорт хавдартай эсүүдэд тарьж, тэдгээр нь апоптицид
ордог гэсэн судалгааг уншсан.Би CBD-ийн талаар ийм судалгаа хараагүй.CBD-ийн арга нь
хүмүүсийн ТНС-ийн үндэслэлгүй айдас дээр тоглож, каннабисын ашиг тусыг "аймшигтай,
донтуулдаг, өндөр өдөөгч THC"гүйгээр сурталчлах замаар каннабиноид эмэнд ашиг олох
арга замаас өөр зүйл биш юм шиг санагдаж байна. CBD-ийг сурталчлахын зэрэгцээ олсны
тосны БАТЛСАН гүйцэтгэлийг ашиглан мөнгө олох эсвэл гахайдах нь бурханд талархаж
байгаа нь аймшигтай THC-ийн эсрэг байдаг гайхамшиг бөгөөд галзуу солиотой байдал,
луйврын үнэрийг ашиглах явдал юм.Жишээлбэл,  CBD нь ашиг тусгүй гэж би хэлэхгүй,
гэхдээ  судалгаагаар THC нь хамгийн эм нь тодорхой байна.Хориотой хүмүүст  хандаж,
CBD-д анхаарлаа хандуулах нь маш том хор хөнөөл юм.Доорх нэгдэл дээр анхаарлаа
төвлөрүүлж байгааг та юу гэж тайлбарлах вэ?Энэ бол дэмий зүйл” гэж хэлжээ. Кори

"Тийм ээ, CBD нь үсэрхийлсэн хорт хавдартай тэмцэж чадна.Ялангуяа энэ нь THC-ийн 95-
98% агуулсан байх ёстой Рик Симпсоны тосны нэг хэсэг юм.Энэ нь CBD-ийн ач холбогдол
нь танилцуулж байгаа шиг тийм ч том биш гэдгийг хэлж байна.Гэхдээ хэзээ нэгэн цагт
анагаахын эрдэмтэд RSO-г туршиж эхэлнэ гэж найдъя.Хэрэв тэд тосоо хэрхэн үйлдвэрлэх,
ашиглах талаархи бидний зааврыг дагаж мөрдвөл тэд бидэнтэй адил гайхалтай үр дүнд
хүрэх болно.Хэрэв тэд тэгэхгүй бол тэд тэгэхгүй.Энэ мэт энгийн зүйл." Ж.Б

Рик Симпсоны протокол
"Хүмүүсийг бага тунгаар, хуурай богино ширхэгтэй будааны хагас үр тарианы хэмжээтэй
эхлээрэй.Хэдийгээр тос нь хор хөнөөлгүй боловч эмчилгээг эхлүүлж байгаа хүмүүст бага
нь илүү сайн байдаг.Эхэндээ найман цаг тутамд энэхүү гайхалтай бодисоос өчүүхэн төдий
л ууж, дараа нь 4 хоног тутамд тунг тогтмол нэмэгдүүлснээр таны хүлцэл удахгүй нэмэгдэх
болно.Хэрэв тэр хүн түүний үр нөлөөг мэдрээгүй эсвэл бага зэрэг мэдэрсэн гэж хэлсэн бол
би үүнийг эхлэгчдэд тохиромжтой тун гэж үзэх болно.Тэд дасаж эхлэхийн тулд та тэдний
системд бага зэрэг эм авахыг хүсч байна.

Тухайн хүн яг яаж хариу үйлдэл үзүүлэхийг та хэзээ ч мэдэхгүй тул аажмаар үргэлжлүүлж,
өвчтөн  24  цаг  тутамд  нэг  грамм  ууж  чадах  хүртэл  тунг  дөрвөн  өдөр  тутамд
нэмэгдүүлээрэй.Өвчтөн тосыг хэрэглэж дассан бол үүнийг хэрэгжүүлэх хамгийн сайн арга
бол түүнийг хэрэглэж заншсаны дараа найман цаг тутамд нэг граммын гуравны нэгтэй
тэнцэх  тунг  авах  явдал юм.Гэсэн хэдий ч  хүндрэлтэй  байгаа  хүмүүст  тунг  илүү  удаан
нэмэгдүүлэх боломжтой боловч сайн үр дүнд хүрэхийн тулд аль болох хурдан уух хэрэгтэй
гэдгийг сануулмаар байна.

Эдгээр  нь өвчтөн  хүлцлээ  хурдан нэмэгдүүлж чадвал Рикийн зөвлөдөг  тунгийн  заавар
юм.Хэрэв энэ протоколыг дагаж мөрдвөл олон өвчтөн гурван долоо хоногийн дотор 8 цаг
тутамд  нэг  граммын  гуравны  нэгийг  залгих  хүртэл  ажиллах  боломжтой.Гэхдээ  ихэнх
өвчтөнүүд нэг тунгаар ийм тунг ууж эхлэхэд дунджаар 4-5 долоо хоног шаардагдах бөгөөд
дараа нь эдгэрэх эсвэл нөхцөл байдал нь хяналтанд орох хүртэл өдөрт нэг грамм ууж
болно.

Рик энэ эмийг зүүгүй хуванцар тариураар нийлүүлэх дуртай бөгөөд оронд нь тосыг шахаж
болох жижиг  нүхтэй байдаг.Түүний хэлснээр тосыг  ийм байдлаар өгөх  нь өвчтөнд тунг
хэмжихэд хялбар болгож, гадны бодисыг бохирдуулахаас сэргийлдэг.

Ихэнх  хүмүүсийн  идэх  ёстой  хэмжээг  ойлгох  хамгийн  хялбар  арга  бол  үүнийг  богино
ширхэгтэй  хуурай  будаатай  харьцуулах  явдал  юм.Эхлэгчдэд  зориулсан  тун  нь  эдгээр
будааны аль нэгнийх нь хагас буюу нэг  инчийн наймны нэгтэй тэнцэх хэмжээтэй байх
ёстой бөгөөд энэ хэмжээ нь дусалын дөрөвний нэгтэй тэнцэнэ.Зарим тохиолдолд маш
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бага хүлцэлтэй хүмүүс эхэндээ энэ нь тэдэнд тав тухтай ажиллахад хэтэрхий их байж
магадгүй тул шаардлагатай бол бүр бага хэмжээгээр эхэлж болно.

Ийм хэмжээний тунг өдөрт гурван удаа, өглөө эрт, үд дунд, өвчтөн унтахаас нэг цагийн
өмнө ууна.Эхлэгчдэд хийх ёстой зүйл бол хуванцар тариураас хагас үр тариатай тэнцэх
хуурай будаа шахаж авахад хангалттай бөгөөд энэ нь тэдний тун юм.Хэдийгээр бид маш
бага хэмжээний тухай ярьж байгаа бөгөөд энэ нь өвчтөнд ямар ч хор хөнөөл учруулахгүй ч
хүчтэй учраас энэ бодисыг хүндэтгэлтэй хэрэглэх ёстой.

Энэ тунг 4 хоног хэрэглэсний дараа тариураас шахаж авахад цагаан будааны үр тарианы
хэмжээтэй  тэнцэх  тун  буюу  дөрөвний  нэг  инчийн  урттай  тунгаар  хоёр  дахин
нэмэгдүүлнэ.Дараа нь дөрөв хоногийн дараа тунг дахин хоёр дахин нэмэгдүүлж, өвчтөн
нэг тунгаар арван зургаан ширхэг будаатай тэнцэх хэмжээний хоол идэх хүртэл дөрвөн
өдөр тутамд үргэлжилнэ.Энэ хэмжээ нь нэг тунгийн наймаас есөн дусал тостой тэнцэх
бөгөөд энэ нь граммын гуравны нэгтэй тэнцэнэ.

Нэг  мл  нь  жингийн  хувьд  нэг  граммаас  арай  илүү  байдаг  тул  өвчтөнүүд  хүсвэл  энэ
хэмжилтийг  ашиглан  тунг  тодорхойлж  болно.Тухайн  үед  өвчтөнүүд  эрүүл  мэндийн
байдлаасаа хүссэн үр дүнд хүрэх хүртлээ энэ тунг үргэлжлүүлэн хэрэглэдэг.Тунгаа маш
хурдан  нэмэгдүүлэх  боломжгүй  өвчтөнүүд  байх  болно,  гэхдээ  Рик  тэднийг  аль  болох
хурдан уухыг уриалж байгаа тул тос нь тэдний зовлон зүдгүүрээс ангижрах болно.Нэмж
дурдахад,  энэ  эмийг  илүү  хурдан  ууж  чадах  хүмүүс  байх  болно,  Рик  үүнд  ямар  ч
асуудалгүй,  хэрэв  өвчтөн  үүнийг  хурдан  уухад  таатай  байвал  энэ  нь  тэд  илүү  хурдан
эдгэрнэ гэсэн үг юм.

Бодит байдал дээр Рик энэ эмийг хэрэглэх үед өвчтөнүүд өөрсдийн тав тухтай бүсэд үлдэх
ёстой гэж үздэг.Гэвч тэрээр энэ бодисыг зохих ёсоор нь авахгүй бол эмчлэхээр төлөвлөж
байсан  нөхцөлөө  даван  туулж  чадахгүй  байх  магадлалтай  тул  хүнд  өвчтэй  хэн  ч  энэ
бодисоор тоглож болохгүй гэж тэр бодлоо.

Энэ эмийг хэрэглэхэд маш аюулгүй тул бид ихэвчлэн тунг яг нарийн хэмждэггүй, гэхдээ
үнэн  зөв  хэмжилт  хийх  дуртай,  хангалттай  нарийвчлалтай  хэмжүүртэй  хүмүүст  эхний
дөрвөн өдөр өдөрт гурван удаа ойролцоогоор 0.01 г-аас эхэлнэ.Дараа нь боломжтой бол
дөрөв хоногийн турш 0,02 г, дөрөв хоногийн турш 0,04 грамм, дөрвөн өдөр 0,08 грамм,
0,16 грамм, дараа нь 0,32 граммаар хоёр дахин нэмнэ.Энэ бодисыг хурдан ууж чаддаг
хүмүүст энэ нь тун хамгийн тохиромжтой хуваарь байх болно.

Индика  нахиалах  өндөр  зэрэглэлийн  омог  авч  чадвал  гаргаж  авсан  тос  нь  маш
тайвшруулах үйлчилгээтэй.Хэрэв та жинхэнэ "Рик Симпсоны тос" үйлдвэрлэсэн бол энэ
тосонд  үзүүлэх  нөлөө  бөгөөд  санаа  зовох  зүйл  бага  байна.Өвчтөнүүд  зүгээр  л  унтдаг
бөгөөд эцэст нь тэд сэрэх болно.Зарим нь эхэндээ бага зэрэг  чулуудсан мэт санагдаж
болох ч тэд ямар ч гэмтэлгүй байх бөгөөд ихэвчлэн боссоноос хойш нэг цагийн дотор
нойрмог мэдрэмж арилдаг.Хэрэв тосыг Маалинган цэцгийн сатива сортоор гаргаж авсан
бол асуудал, удаан хугацааны туршид эрч хүч өгдөг сатива өндөр байх ёстой.Хорт хавдар
гэх  мэт  ноцтой  өвчтэй  хүмүүсийг  эдгээр  нөлөөгөөр  тос  авахыг  оролдохыг  та  хүсэхгүй
байгаа бөгөөд өвчтөн сайн үзүүлэлтийн үзүүлж чадах эмийн үр өгөөжийг авахгүй.Хүн бүр
өндөр байх дуртай байдаггүй бөгөөд энэ бодисыг хэт их чулуудуулах нь эмийн хувьд чухал
биш юм.Гэвч зарим тохиолдолд өвчтөний амь насанд аюул учирсан тохиолдолд тэдэнд
илүү их тунгаар өгөх нь тэдний амийг аврах цорын ганц зүйл байж болох юм.

Гол нь өвчтөнд өдөрт гурван удаа эмийг оруулах явдал юм.Өвчтөн зүгээр л хуруун дээрээ
тавиад шүдэндээ хусаж болно.Дараа нь хүйтэн ус эсвэл цай ууж, залгихад хялбар байх
болно.Зарим омгууд нь тааламжтай амтгүй ханд үүсгэдэг  боловч үүнийг  шийдвэрлэхэд
хялбар байдаг.Зүгээр л өвчтөнүүдийн тунг жижиг хэсэг талханд хийж, нугалаад аманд нь
хийж,  ус  ууна.Банана  эсвэл  бусад  төрлийн  жимс  хэрэглэхэд  мөн  адил  зүйлийг  хийж
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болно.Гол санаа нь өвчтөнд тосыг аль болох хурдан оруулах явдал боловч Рик тэдний тав
тухтай бүсэд үлдэхийг харах дуртай хэвээр байна.

Хүн бүр өөр өөр байдаг бөгөөд бидний энэ эмийг тэсвэрлэх чадвар нь хүн бүрт өөр өөр
байдаг  тул  өвчтөнд  ууж  буй  хэмжээгээрээ  сэтгэл  хангалуун  байгаа  эсэхийг
шалгаарай.Олон  ноцтой  эмгэгийн  үед  өвчтөнүүд  энэ  эмийг  хурдан  ууж  байх  нь  чухал
бөгөөд  ингэснээр  тэд  амьд  үлдэх  илүү  сайн  боломжтой  болно.Би  аль  хэдийн
дурьдсанчлан,  тос  нь  хор  хөнөөлгүй  хэдий  ч  хэт  их  уусан  тохиолдолд  өвчтөнүүд  энэ
туршлагад дургүй байдаг.Тиймээс тэдний тунг аажмаар нэмэгдүүлэх; Ингэснээр тэд үүнийг
ашиглахад таатай байх болно.

Гэсэн хэдий ч бидний хэлж заншсанаар түрэмгий өвчнийг түрэмгий хандах ёстой, тиймээс
хэрэв надад амь насанд аюултай ямар нэгэн зүйл байвал би хамгийн богино хугацаанд
ууж чадах чинээгээрээ хандыг залгих болно.Бэлтгэлтэй байх нь ашигтай гэж би бодож
байна, тиймээс боломжтой хүмүүс аль болох хурдан газрын тосны нөлөөнд дасаж эхлэх
хэрэгтэй, учир нь тэд илүү их тунгаар хэрэглэх шаардлагатай бол юу хүлээж байгааг мэдэх
болно.

Биеийн эрүүл мэндийг сэргээх стандарт эмчилгээ бол гурван сарын хугацаанд 60 грамм
өндөр чанартай тос  уух  явдал юм.Хими болон  цацраг  туяа  хийлгэсэн  хүмүүс  120-180
грамм тосыг аль болох хурдан ууж байх нь зүйтэй.Ихэвчлэн 60 гр нь ноцтой хорт хавдрыг
эдгээж чаддаг ч эрүүл мэндийн тогтолцоонд гэмтэл авсан хүмүүст хорт хавдрыг  эргэж
ирэхээс  сэргийлж,  эдгээр  эмчилгээний  дараа  үлдээсэн  хохирлыг  арилгахын  тулд  илүү
ихийг шаарддаг.

Өвчтөн  дахин  эрүүл  болсны  дараа  та  тунг  сард  нэг  эсвэл  хоёр  грамм  хүртэл  эсвэл
өвчтөний  хүссэн  хэмжээгээр  бууруулж  болно;  бидний  өнцгөөс  харахад  илүү  их  байх
тусмаа сайн.Эрүүл мэндийг сахихад чухал ач холбогдолтой тул арчилгааны тунг алгасаж
болохгүй.Орой  ажлын  дараа  сард  нэг  грамм  эсвэл  өдөрт  нэг  дусал  дуслаар  их
сонсогдохгүй  ч  Рикийн  хэлснээр  энэ  нь  тийм  байх  ёстой.биеийг  эрүүл  байлгахад
хангалттай.

Нэмж  дурдахад  тэрээр  өвчтөнүүд  алимны  үр,  улаан  буудайн  өвс  гэх  мэт  байгалийн
гаралтай  бусад  зүйлийг  тосыг  эмчилгээний  хамт  хэрэглэх  дуртай.Миний  туршлагаас
үзэхэд би өвчтөнүүдэд Маалинган үр (хүрж, мирр, хоп) идэхийг зөвлөдөг байсан, учир нь
тэдгээрт агуулагдах тос нь маш тэжээллэг бөгөөд биед тустай байдаг.

Рик мөн өвчтөнүүд тарвас, нимбэгний шүүс гэх мэт зүйлсийг залгих замаар биеийн рН-ийг
аль болох хурдан нэмэгдүүлэхийг хичээх хэрэгтэй гэж Рик үзэж байна.Түүний хэлснээр энэ
нь хамгийн чухал бөгөөд ингэснээр өвчтөнд амьд үлдэх илүү сайн боломжийг олгоно.

Өвчтөнүүд мөн илүү түүхий жимс, хүнсний ногоо идэж эхлэх хэрэгтэй бөгөөд мах, ялангуяа
илүү их хорт бодис агуулсан боловсруулсан сортуудыг бага идэх хэрэгтэй.Рик шүүс шахах
машин ашиглахад маш их итгэдэг бөгөөд витамин С-ийг их тунгаар хэрэглэх нь маш их
ашиг тустай гэж үздэг.

Энэ  бол  Рик  Симпсоны  протокол  бөгөөд  түүний  нэр  үүрд  мөнхөд  танигдах  шалтгаан
юм.Энэ нь магадгүй бүх цаг үеийн хамгийн чухал нээлт бөгөөд энэ хүний бидэнд өгсөн үр
өгөөжийг  үнэлж баршгүй.Орчин  үеийн  анагаах  ухаан,  технологи  нь  ажиллахгүй  байхад
ямар  хэрэгтэй  юм  бэ?Хэрэв  та  үр  дүнг  харахыг  хүсвэл  Рикийн  эдгээх  аргыг  туршаад
үзээрэй.

Энэ  тосыг  бүгдийг  нь  эмчилдэг  бодис  гэж  биднийг  шүүмжилсэн  ч  ийм  олон  өвчнийг
эмчлэхэд  амжилттай  хэрэглэж  болох  бодисыг  өөр  юу  гэж  нэрлэх  вэ?Зарим  хүмүүс
"Бүхнийг эмчилнэ" гэдэг нь энэ тос нь мөнх амьдралыг өгнө гэсэн үг гэж боддог ч энэ нь
Рикийн зорилго биш байв.Мэдээжийн хэрэг, энэ эм нь таны амьдралыг уртасгаж, түүнийг
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хэрэглэснээр та илүү урт наслах боломжтой, үүнд эргэлзэх зүйл алга.Гэсэн хэдий ч энэ нь
мөнх амьдралыг өгнө гэсэн үг биш юм.

Энэ тосыг ихэнх хүмүүст хууль ёсны дагуу ашиглах боломжгүй хэвээр байгаа тул хэдэн
жил нэмж  өгөхийг  тодорхойлоход  маш их  цаг  хугацаа  шаардагдана.Одоогоор  бид  энэ
эмийг үхэшгүй мөнхийн үрэл гэж үзэхгүй байгаа бөгөөд энэ нь таныг сум нэвтэрдэггүй
гэдэгт итгэлтэй байна.Гэсэн хэдий ч Рик хэлэхдээ, хэрэв бид үхэшгүй мөнхийн түлхүүрийг
олох юм бол Маалинган нь гол бүрэлдэхүүн хэсэг болно гэдэгт итгэлтэй байна.

Та үүнийг хэрэглэж байхдаа вирусын халдвар авахгүй гэж бүү бодоорой.Та ханиад гэх мэт
өвчнөөр  өвчилсөн  хэвээр  байж  болох  ч  түүний  үр  нөлөөг  эрс  багасгаж,  илүү  хурдан
эдгэрэх болно.Цар тахал эсвэл үүнтэй төстэй зүйл тохиолдоход та энэ ургамлын өгч чадах
гайхалтай тосыг залгисан эсвэл аль хэдийн ууж байгаа бол таны амьд үлдэх магадлал эрс
нэмэгдэх  нь гарцаагүй."  Жиндрих  Байер,Финиксийн  нулимс:  Рик  Симпсоны түүх,эхний
хоёр хэвлэлд эпилог

"Ж.Б.,  би  нэг  асуулт  байна,  миний  дүү  хорт  хавдартай,  тэд  (эмнэлгийн  байгууллага)
ходоодыг нь авч, дараа нь химийн эмчилгээ хийлгэж, илүү их хорт хавдар үүсгэж, шингэн
зүйл  байтугай  юу  ч  идэж  чадахгүй  болтлоо  бөөлжиж  байна.Тэгээд  би  эцэст  нь  түүнд
давирхайг авсан; Миний шинэ хийсэн, гэхдээ тууштай байдал нь бага зэрэг зузаан байна
(зураг харна уу).Гэтэл өгөөд, аваад л байгаа.Бөглөрөл нь дээд гэдэс, хорт хавдрын өсөлт
юм.Хүчтэй өвдөлтийн улмаас морфин ууж байгаа тул ам нь маш хуурай байна.Эцэст нь
тэр  шингэн  зүйл уусан боловч хоёр удаа шингэнээр  бөөлжиж,  гурав дахь  удаагаа  цус
гараагүй.Эмч нар түүнд 2 долоо хоног хугацаа өгөөд гэр лүүгээ явуулж байна.Би юу хийж
чадах  вэ???Туслаач,  түүнд  ¼  фунт  цагаан  бэлэвсэн  омгийн  11  грамм  давирхай
байна.Түүнд тавигдах бүх шаардлагыг хангасан бодит RSO-г хаанаас авч болохыг олж
мэдэхэд надад туслаач.Тэрээр ЛА, Калифорнид байдагмөн би Эль Сальвадорт байна.Энэ
бол маш хүнд нөхцөл байдал, би эндээс нэг их юм хийж чадаагүй.Зарим зөвлөгөө өгөөч."
Рикардо
-- Тэр тосоо аль болох хурдан ууж эхлэх тусам түүний амьдралын чанар сайжирна гэж
найдаж байна.Тэр давирхайг 130°C (266°F) халаасан зууханд нэг цаг орчим хийж, дараа
нь идэж эхлэхийг түүнд хэл.Бага тунгаар эхлэх нь сайн боловч өвчтөн морфин ууж байгаа
үед та тэдэнд илүү их тос, бага морфин өгч болно.Эхний хэдэн өдөр харилцан үйлчлэлийн
улмаас төвөгтэй байж магадгүй юм.Сайн сайхныг хүсье, Ж.Б

“Ээждээ зориулж хийсэн анхны тос маань маш амжилттай болж,  нэг  унц дээд зэргийн
нахианаас  4/5  грамм  сайн  буцаан  авснаа  бүгдэд  мэдэгдмээр  байна!Миний  анхны
оролдлогоор сар гаруй.Надад итгээрэй залуусаа, энэ нь кофе хийхтэй адил амархан!Бид
чамд хайртай Рик......" Марк

Хүж ба Мирра
"Гүж нь каннабисын тосыг эмчлэхэд маш сайн нэмэлт юм.Дотоод болон орон нутгийн аль
алинд  нь.Хэрэв  та  каннабисын  тос  олдохгүй  газар  амьдардаг  бол  гүгэлийг  анхаарч
үзээрэй, энэ нь бас гайхамшгийг бүтээж чадна.Та хамгийн хүчтэй, тайвшруулах эмийг хайж
олоорой."Ж.Б

“Би гүглийн ургамлыг өвдөлтийг намдаахад тусалдаг.:)" Кэрол

“Би  Рик  Симпсоны  Финиксийн  нулимстай  Young  Living  эфирийн  тосноос  гаргаж  авсан
утлагын тосыг хэрэглэсэн.Аав маань 10 цаг өвдөлтгүй явж чадна... Тэр 4-р шатны хорт
хавдартай байсан бөгөөд юу ч болоогүй юм шиг алхаж байсан." Шелли

“Гүж  нь  олон  зүйлд маш сайн  байдаг.Би  үүнийг  арьсан  дээрх  нарны толбо,  өдөр  бүр
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эфирийн тосоор угаасны дараа өргөст хэмхтэй хольж нүүрэндээ хэрэглэдэг.Тийм ч учраас
би  65  настайдаа  маш  залуу  харагддаг.Хэхэ!Тоглож  байна.Би  дөчин  хоёртой.Гэхдээ  би
ямар ч парабен, химийн бодис хэрэглэдэггүй учраас сайхан арьстай." Даниа

"Ургамлын дэлгүүрүүдээс үүнийг Босвеллиа гэдэг өөр нэрээр нь хайдаг.Энэ нь үндсэндээ
Адвилтай адилхан боловч илүү сайн ажилладаг." Шарон

"Хүрж, мирра,  чидун жимсний тос,  каннабис зэргийг шаарддаг эртний эм байдаг.Мирра
дээр  гэрэл  !!Чихрийн  шижин  өвчтэй  хүмүүст  дотоод  болон  дотооддоо  гайхамшгуудыг
төрүүлдэг! Брайан

“Байгаль дээр ургадаг бүх зүйл биднийг халамжилж чадна.Эдгээр бүх зүйлийн синтетик
хувилбарууд нь хор хөнөөлтэй болохыг баталж байна.Эдгээр бүх ургамлууд (хүрж, мирра,
лаванда, хумс, гаа гэх мэт), ялангуяа нутгийн уугуул нутагтаа эртний ургамлууд махчин
амьтдаас  хамгаалах  бодис,  байгаль  орчныг  хамгаалахын  тулд  олон  жил  зарцуулсан
бөгөөд эдгээрийг ашиглахгүй байхын тулд ашиглаж болно. зүгээр л эмчил, харин эдгээ!”
Вэнди

"Тэр THC шиг ажилладаг боловч өвчтөнд "өндөр" нөлөө үзүүлдэг идэвхтэй найрлагагүй
эмийг  бэлдэх  тул  дараагийн  арван  жилийн  дараа  бүх  төрлийн  нөхцөлд  эмнэлгийн
каннабисыг  хэрэглэх  нь  чухал  болно  гэж  тэр  таамаглаж  байсан.Мечулам  өөрийн
сонирхлыг  зөвхөн  каннабисаар  хязгаарлаагүй.Тэрээр  Иерусалим  дахь  Ариун  сүмд хүж
болгон ашигладаг еврей хэлээр гүгэл буюу Boswellia sacra хэмээх левона хэмээх ургамлын
талаар  судалгаа  хийсэн.Еврей  их  сургуулийн  химич  тухайн  үеийн  докторант  Арие
Муссаиффын  хамт  Ойрхи  Дорнодын  хүжний  гол  бүрэлдэхүүн  хэсэг  нь  сэтгэлийн
түгшүүрийг бууруулж, хулганад антидепрессант нөлөөтэй болохыг харуулсан.

Талмудд Босвеллиа давирхайг дарсанд хийж,  цаазаар авах ялаар шийтгүүлсэн хүмүүс
санаа  зовохгүйн  тулд  "мэдрэмжийг  дарах"  ундаа  гэж  дурдсан  байдаг...Энэ  нь  [тэдний
олдворууд]  гүн  үндэстэй  соёл,  шашны  уламжлалуудын  биологийн  үндсийг
бүрдүүлдэг."http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-world-is-going-to-pot-352563
--  Каннабисын  тос  болон  хүж  нь  эдгээх  нөлөөгөөрөө  маш  төстэй.Зүгээр  л  хоолны
дэглэмдээ өндөр чанартай гүгэл (boswellia sacra) нэмж эсвэл өдөрт гурван удаа идээрэй
(хүнд хэлбэрийн үед өдөрт 3 удаа 150 мг, хүнд өвчин, өвдөлт гэх мэт тохиолдолд 300 мг ба
түүнээс дээш) эсвэл та ижил протоколыг дагаж мөрдөж болно. RSO хэрэглэж байгаатай
ижил тунгаар хэрэглэнэ.Мөн гүгэл нь таны биеийг ДНХ-ийн түвшингээс дээшлүүлж, хорт
хавдар болон бусад олон "эдгэшгүй"  өвчнийг анагааж чадна.Үүнийг мэдэх нь бас сайн
хэрэг гэж би бодож байна.Ж.Б

“Өчигдөр  Ахиллес  шөрмөсөө  гэмтээчихээд  үнэхээр  их  гомдсон.Би  5к  хүртэл  буйдан
байхгүйбараг алхаж байна.Хурдан эдгэрэх талаар зөвлөгөө өгөх хүн байна уу? Женна

-- Гадны болон дотор нь маш их хэмжээний тос.Хүчтэй каннабисын салфенд гүгэл, хумсны
тосыг нэмж эсвэл ши цөцгийн тос/кокос/маалинган үрийн тостой холино.Ердийнх шиг 20-
30% ТНС-ийн давс нь хамгийн сайн ажилладаг.Эмчилгээг сайхан өнгөрүүлээрэй.Ж.Б

“Би уушиг, ясанд үсэрхийлсэн цөсний сувгийн хорт хавдрын IV үе шатанд цэвэр Boswellia
freana эфирийн тосыг ууж, 2 сарын дараа элэг маань ямар ч бөглөрөлгүй,  хэвийн үйл
ажиллагаа явуулж, 9 сар амьдрахын тулд оношоо өөрчилсөн. , мөн элэгний хавдар багасч
нэг нь үхэж байна!!Би каннабисын тосыг маш их сонирхдог хэвээр байгаа ч тархалтыг
зогсоохын  тулд  хими  эмчилгээ  хийлгэсээр  ирсэн  бөгөөд  дараа  сард  хими  эмчилгээ
дуусмагц  би  чадах  бүхнээрээ  биедээ  хүчтэй  цохилт  өгөхийг  хүсч  байгаагаа  мэдэж
байна.Би энэ номыг худалдаж авлаа, одоо зүгээр л тосоо яаж хийхээ мэдэж, хэн нэгнийг
надад туслуулахад л хангалттай." Сара

"Сайн  байна  уу  гэж  хэлэхээр  зогсоод  байна.  7-р  сарын 17  хүртэл  өдөртөө  1-2мл  ууж
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эхэлснээс хойш 1 жил болж байна, миний амьдрал бүхэлдээ өөрчлөгдөж, бараг 200 кг жин
хасаж, 9 фунт стерлингтэй байна, манай эмийн сан надад 179 мг CBD-ээс 179 мг THC тос
авч байна. Өдөрт .5мл, өдөрт 87% ТНС, 4% CBD 1мл. Мөн хүж, мирра, шүүслэг. ЖБИЙГ
МЭДЭХЭЭР АЖИЛЛАЖ БАЙНА, би одоо болтол явна гэдгээ танд мэдэгдэхийг хүссэн юм!"
Билл

“Би  Хашимотогийн  хувьд  гүгэлийг  мирртэй  хамт  хэрэглэдэг  бөгөөд  энэ  нь  үр  дүнтэй!
Харамсаж байна, би газрын тосоо хууль бус учраас авч чадахгүй байна." Синтия

"Би 3 хоногийн өмнө хоёр цаг тутамд хэлэндээ дусал дуслаар тархины хавдрыг багасгадаг
охины тухай сонсоод би үүнийг эхлүүлсэн." Линдси

“Би  хэдэн  жилийн  турш  гүгэлийг  капсулд  хийж  байна.  Би  каннабисын  тос  хэрэглэх
боломжгүй байсан тэр үед хорт хавдрыг эмчлэхийн тулд (хими, цацраг туяагүй) гүгэлийг
дангаар нь уудаг байсан. Надад RSO байхгүй байсан бөгөөд толбо гарч байгааг анзаарсан
үед би арьсан дээрээ хэдхэн дусал Ариун гүгэл дусааж, хэдэн өдрийн дотор толбо алга
болохыг харсан. Би үнэхээр гайхсан! Олон жилийн турш хүмүүст хэлж байна.Гол хавдар
арилсан эсэхийг мэдэхийн тулд би колоноскопи хийлгэх шаардлагатай хэвээр байна (би
CO-ийн даатгалд хамрагдах үед). Хорт хавдартай ч бай, үгүй ч бай би хавдар судлаачийн
зөвлөснөөр (насан туршдаа) хийж байгаа зүйлээ хийх болно. Тэр гайхаж байна!" Лиза

"Би  хоёр  сарын  турш  нохойнхоо  хоолонд  гүглийн  давирхайг  өдөрт  хоёр  удаа  хийсэн
бөгөөд усан үзэмний хэмжээтэй хавдар арилсан." Карен

“ГҮЛ – хавдрыг агшааж, хорт хавдрын явцыг зогсоохгүй бол удаашруулдаг гэж ярьдаг. Энэ
нь хавдрыг  багасгадаг  гэдгийг  би мэднэ,  гольфын бөмбөгний хэмжээтэй  хавдрыг  юу ч
болтол бууруулж байгааг би харсан!" Тамара

"Би  үүнийг  хэдэн  жилийн  өмнө  аргачлалынхаа  салшгүй  хэсэг  болгосон.  Копайба,
нимбэгний  өвсний  тос  зэрэг  нь  үнэхээр  гайхалтай  үр  дүн  өгсөн.  JB-тэй  хуваалцсанд
баярлалаа." Марк

"Наад зах нь нэг шалтгаан нь гүглийн тосонд босвелли хүчил агуулагддаг - гүглийн бохьны
давирхай дахь хавдрын эсрэг идэвхтэй бодис байдаг гэж тэдэнд хэлдэг. Гэхдээ тийм биш,
энгийн шалтгаан нь гүгэлийн хүчил их хэмжээгээр агуулагддаг. дэгдэмхий байхын тулд хэт
хүнд молекул. Хүж бохьны давирхайд хэд хэдэн boswellic хүчил байдаг бөгөөд тэдгээрийн
молекул жин нь 450-500 хооронд хэлбэлздэг. Гэсэн хэдий ч уурших чадвартай дэгдэмхий
молекулууд бүгд 300-аас доош молекул жинтэй байдаг."
--  Тийм учраас  би  гүгэл,  мирра  давирхайг  зажилж,  гүгэл  болон  миррээс  гаргаж  авсан
эфирийн тосыг (найдвартай/найдвартай) залгихгүй байхыг зөвлөж байна. Ж.Б

"Гүглийн тос нь надад долоо хоногийн дотор Беллийн саажилтаас ангижрахад тусалсан!
Миний авч байсан хамгийн сайн эмчилгээ бол "хууль ёсны" эмчилгээ байсан." Жейсон

"Би Дөрвөн сарын турш Жастин дээр Фрэнкинс, Иланг Иланг, заримдаа Клари Сэйжийг
таталтанд  хэрэглэж  байсан  бөгөөд  сайжирч  байгааг  анзаарсан.  Намайг  эхлэх  үед  тэр
өдөрт гурван удаа таталт авч байсан бөгөөд энэ нь өдөрт нэг болж буурсан. Заримдаа 2-3
хоног таталтгүй гүйдэг. Би Анжелика таталтанд хаана тусалдаг болохыг уншсан. Түүний
мэдрэлийн эмч энэ бүхний төлөө байдаг, гэхдээ жинхэнэ мэдлэг эсвэл ямар ч протокол
байдаггүй. Үнэрт эмчилгээний эмч нар хэрэглэх талаар тийм ч сайн мэддэггүй бололтой.
таталт  дарах  чухал  тос.  Амьсгалах  болон  шингэрүүлсэн  түрхэх  нь  үр  дүнтэй  юм  шиг
санагдаж  байна,  гэхдээ  зааварчилгаа  өгөх  нь  сайхан  байх  болно.  Би  гавар  нэгдлүүд
(розмарин, эвкалипт, баяжуулалт) гэх мэтээс зайлсхийх хэрэгтэй зарим тос байдгийг би
маш хэцүү аргаар сурсан. лаванда, Испани мэргэн) эсвэл thujone болон бусад хэд хэдэн."
Жуди
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"Бидний сонгосон аврах эмч бол илэн далангүй юм. Би үүнийг тавиур дээр хадгалж, MCT
тосоор шингэлж хэрэглэдэг. Рэй ижил зөөгч тос нь CO-тэй хамт хэрэглэдэг.
Хамрын доор нэг юмуу хоёр хамар, дараа нь чихний ард, сүм, хүзүү, бугуй, хөлний ёроолд
үнэрлэнэ.  Энэ бол өнөөг хүртэл хамгийн сайн аврах эм юм. Хурдан бөгөөд үр дүнтэй,
гэхдээ бүх ил тод байдал; Тэр болгонд биш." Марк

“Гүжний тос нь Босвеллиа серрата модны давирхайгаас гардаг. Зарим үнэрт тос, үнэртэн
болон зарим төрлийн утлагад энэ тосыг агуулдаг. Энэтхэгийн уламжлалт эрүүл мэндийн
тусламж  үйлчилгээ  болох  Аюурведийн  анагаах  ухаан  нь  хэд  хэдэн  өвчнийг  эмчлэхэд
гүглийн  тосыг  хэрэглэдэг.  Барууны  анагаах  ухаанд  гүглийн  тос  нь  үрэвслийн  эсрэг
үйлчилгээтэй тул сонирхол татдаг гэж Memorial Sloan-Kettering Хавдар судлалын төвийн
мэдээлэв. Зарим гаж нөлөө гарч болзошгүй боловч гүгэл нь стероидууд болон стероид бус
үрэвслийн  эсрэг  эмүүд  зэрэг  үрэвсэлт  өвчнийг  эмчилдэг  эмүүдээс  бага  сөрөг  нөлөө
үзүүлдэг болохыг MSKCC тэмдэглэжээ.

Эмч нарын ширээний лавлагааны дагуу гүглийн тосыг хэрэглэхэд ходоод гэдэсний замын
гаж нөлөө илэрч болно. Эдгээр нь ходоодны хямрал, дотор муухайрах, гэдэс өвдөх, шатаж
буй мэдрэмж эсвэл ханасан таагүй мэдрэмж байж болно. Хүжний тос нь ходоодны хямрал
эсвэл ходоодны өвдөлтийг улам дордуулдаг.

Хүжний  тос  нь  цус  шингэлэх  үйлчилгээтэй  бөгөөд  хэвийн  бус  цус  алдалтын  эрсдлийг
нэмэгдүүлдэг гэж Мэрилэндийн их сургуулийн анагаах ухааны төвөөс тэмдэглэжээ. Энэ нь
юуны түрүүнд цус алдах өвчтэй хүмүүс эсвэл варфарин, гепарин, ибупрофен, аспирин,
гинкго  билоба  зэрэг  цусны  бүлэгнэлтийн  эсрэг  үйлчилгээтэй  эм  эсвэл  бусад  ургамал
хэрэглэдэг  хүмүүст  санаа  зовдог.  Мэс  заслын  болон  шүдний  мэс  засал  хийлгэхээр
төлөвлөж буй хэн бүхэн гүглийн тос хэрэглэхээ урьдчилан зогсоох ёстой." Шелли

Хүж болон Мирр давирхайг боловсруулах
Хүжийг  хөлдөөж,  мөс шиг  холигчоор буталж (маш өндөр хурдтайгаар хэдхэн секундын
турш), дараа нь нунтаг дээр маш халуун (100 ° C) оливын тос хийнэ. Коктейль шиг холиод
3 минут орчим байлгана.  Холимогийг лонхонд хийнэ,  хэд хоног байлгаад давхаргыг нь
салгаснаар та гүгэлийн хандаа авна. Хэрэв танд байгаа бол мирра нэмнэ - үүнийг ижил
аргаар боловсруулна - хөлдөөж, буталж, халуун тос нэмж, суулгаж, салга.

Дараа нь гүгэл, мирра, оливын тосны холимогт каннабисын тосыг нэмнэ. Та үүнийг өдөрт
гурван удаа идэж болно.  Бас түүгээрээ олсны үрийн тосыг тусад нь хийгээд,  хөлөөрөө
массаж хийдэг байсан. Ж.Б

Каннабис тамхи татах
“28 настай найз маань хөхний хорт хавдраар хагалгаанд орсон бөгөөд тэд хорт хавдрыг
арилгасан гэж хэлсэн ч түүнд химийн эмчилгээ хийлгэхийг хүсч байна.Бид өмнө нь ярьж
байсан  бөгөөд  би  түүнд  хими  эмчилгээ  хийлгэхээс  татгалз,  зүгээр  л  гэж  хэлсэнRSO
авах.Би энэ талаар зөв үү?Phoenix Tears дээр уншсан зүйлээсээ би үүнийг зөв гэж бодож
байсан ч үүнд хариулахад таны тусламжийг хүсч байна.Баярлалаа." Жастин

-- Сайн байна, Жастин.Химийн эмчилгээ, сканнер хийхгүй.Мэс засал хийх шаардлагагүй
байсан.Дараагийн  зургаан  сарын хугацаанд  түүнд  120-180  гр  тос  идэж,  манай  сайтын
зааврыг дагана уу.Ж.Б
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“Хүмүүст өмдөө хэрхэн өмсөхийг заах гэж байна гээд бод доо...Энэ нь амархан юм шиг
байна.Хүмүүс чам руу өдөр бүр өмдөө яаж өмсөх вэ гэж мессеж бичиж байвал яах вэ?
(хүндрүүлэх) Яг л гахайн өдөр шиг!Хэрэв би өмдөө өмсөж, энэ нь зөв хийгдсэн бол би өөр
хүнд харуулах арга зам болно.Би өмдөө хойшоо өмсөж үзэхийг хүссэн хүмүүсийг хараад
инээж магадгүй, "Хөөе, тэд сайн таарч байна, гэхдээ энэ нь тэдний хоцрогдсон байдлыг
өөрчлөхгүй!(Энэ нь Крис Кроссын төлөө ажилласан)." Жэй Би зүгээр л юу болж байгааг
хэлж байгаа  бөгөөд  өөр  арга  зам  хэрэггүй  учраас  бидэнд  хэлэхгүй.Зааврыг  дагана  уу
эсвэл өмдөө арагш нь зүүж алхаарай, гэхдээ Жэй тэр зүгээр л танд үүнийг хийх зөв арга
замыг  зааж  байгааг  мэдээд  түүнд  уурлах  хэрэггүй!Бид  номны  бичвэрийг  өөрчлөх  гэж
оролддоггүй, бид зүгээр л бусад номыг судалдаг!" Чад

--  Баярлалаа, Чад, энэ бол гайхалтай тайлбар байсан,  тийм ээ,  таны зөв.RSO анагаах
ухааны  энэ  бүх  асуудал  нь  маш  энгийн  бөгөөд  энэ  нь  түүнийг  илүү  төвөгтэй
болгодог.Хүмүүс энэ эмийг өөрөө хэрэглэж чадахгүй, зөвхөн энэ тухай уншихад л итгэхэд
маш энгийн байдаг.

Тэгээд тэр чигээрээ хүмүүсийн амь нас эрсдэлд орчихсон.Би тэдэнтэй биечлэн ярилцаж,
царайных нь өвдөлтийг хардаг,  энэ олон жилийн дараа энэ нь надад юу болж байгааг
надаас бүү асуу.Миний хувьд энд импровизац хийх орон зай тийм ч их байдаггүй,  урт
bebop  соло,  чөлөөт  жазз  хөгжим  тоглох  цаг  байдаггүй.Энэ  бол  хуучирсан  арван  хоёр
баартай блюз бөгөөд арван хоёр баар урт.Рик бидэнд дагах чиглэл өгсөн боловч хүн бүр
эго асуудал эсвэл хүний  бусад сул дорой байдлаас болж дугуйг дахин зохион бүтээхийг
хүсдэг.

Энэ  талаар  миний  хэлэх  зүйл  бол  эхлээд  будаа  агшаагч,  сэнс  зэргийг  сайн
эзэмшээрэй.Эхлээд  RSO,  дараа  нь  каннабисын  эмийн  бусад  бүх  (бага  хүчтэй)
хэлбэрүүд.Учир нь хүч чадал чухал.Илүү хүчтэй, тайвшруулах тос нь өвчтөнд илүү сайн
байдаг.Та  дотоод  нөхцөл  байдлыг  шалгах  шаардлагагүй,  эхлээд  арьсны  нөхцөл  дээр
туршиж үзээд 95-98% ТНС агуулсан жинхэнэ маш хүчтэй,  тайвшруулах RSO эсвэл өөр
ямар  нэгэн  зүйлээр  хурдан  эдгэрч  байгаа  эсэхийг  ажиглаарай.Дараа  нь  энэ  эмийг
залгихад  таны  арьсанд  тохиолддог  ижил  зүйл  таны  биед  тохиолддог  гэдгийг  мэдэж
аваарай.

Үүнийг  хийсний дараа та  каннабисын эсрэг  эмийн нөлөө багатай хэлбэрийг  үндсэндээ
алдах  болно.Тэд  зарим  тохиолдолд  тусалж  чаддаггүйдээ  биш,  харин  нэг  мөнгөөр  
нэгдүгээр ангид нисч, амьдралаа илүү хурдан бөгөөд найдвартай аврах боломжтой байтал
яагаад хоёр, гуравдугаар зэрэглэлээр ниснэ гэж?

RSO бол дээд зэргийн анагаах ухаан бөгөөд миний харж байгаагаар бусад нь дээд зэргийн
эм  биш  юм.Би  дээд  зэрэглэлийн  эм  хүсч  байна,  яагаад  би  жинхэнэ  эмийн  оронд
шингэрүүлсэн эм авахыг хүсч байна вэ?Илүү хүчтэй тайвшруулах, хүчтэй байх тусмаа тос
нь эм болгон илүү сайн ажилладаг бөгөөд энэ нь хэзээ ч өөрчлөгдөхгүй." Ж.Б

“Шилдэг RSO нь 95-98% THC бөгөөд маш хүчтэй, тайвшруулах үйлчилгээтэй.Үүнээс бусад
бүх зүйл (түүхий каннабис, жүүс, хүнсний бүтээгдэхүүн, өндөр CBD тос, декарбоксилгүй
BHO, хандмал, давс, хольц, мацерат гэх мэт) нь каннабисын эмийн нөлөө багатай хэлбэр
юм.Каннабисын бүх төрлийн эм нь тодорхой хэмжээгээр ашиг тустай нь мэдээжийн хэрэг,
гэхдээ каннабисын нөлөө багатай хэлбэрт амьдралаа бүү бооцоо тавь." Ж.Б

Арьсны нөхцөл байдал, түлэгдэлт, экзем гэх мэт.

“Би ням гаригийн өглөө 3-р зэргийн буцалж буй тосны түлэгдэлт авсан.Том цэврүүтсэн,
маш их  өвддөг.RSO нь  түлэгдэлтийг  эдгээхэд  гайхалтай гэдгийг  уншсан  тул би үүнийг
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туршиж үзсэн.Өө, хүмүүс ээ, түлэгдэлт ердөө 40 цагийн дотор бүрэн арилдаг.Тэрний шинж
огт алга.Би сайн хэмжээний өргөдөл гаргасанЦэврүүт дээр RSO, шинэ зуун настын филе
болон боолт.12 цагийн дараа давтана.3 дахь програмыг оруулах шаардлагагүй.ЧИ РОК
РИК СИМПСОН.” Бобби

"Би анх удаа тос (кокосын тосонд шингээсэн) хийсэн бол хөршийн хөгшин хүний  нурууг
эмчлэхэд  зориулагдсан  юм.Тэр  бүхэлдээ  шархтай  байсан  бөгөөд  маш  их  загатнаж
байв.Орны хорхойг үгүйсгэж, хамуу, бөөс, скеитчин гэх мэт өвчин туссан, учир нь түүний
нуруунаас  өөр  газар  өвдсөнгүй,  орон  дээр  нь  амьтны  идэвхжил  илрээгүй.Хүү  нь  юу
хийснийг мэдэх үү???Тэрээр түүний матрасыг химийн бодисоор их хэмжээгээр шүршиж,
байхгүй алдаанаас салсан.Би түүнд шинэ матрасыг шүршиж болохгүй, шаардлагатай бол
минийх зээлж өгнө гэсэн тодорхой заавар өгсөн.Цус алдаж шархлаа гээд эмнэлэгт хэвтэх
ёстой байсан, тэнд байхдаа нурууны асуудлаа илэрхийлсэн, эмч нар юу гэж хэлснийг та
мэдэх  үү???Түүний  үс,  биеийг  бөөсөөс  угаана.Түүнд  бөөс  байхгүй.Тэгэхээр  би  түүнд
туслахын тулд хэнийг сонсоно гэж бодож байна вэ?Эмч нар уу?ҮГҮЙ.Би тос хийж, нурууг
нь эмчилсэн, сайжирч, эдгэрч байна." Мишель

“Манай бэр гахайн махыг гүн шарж, буцалж буй халуун тосонд хуруугаа эхний үе хүртэл
дүрж, чанасан тахианы мах шиг цагаан болсон.Бид тэдэн дээр RSO тавиад өвдөлт нь нэг
минутын дотор алга болсон тул тэр тэдэнд өдөрт 2 удаа RSO түрхсэн.Тэд хэдхэн хоногийн
дотор маш хурдан эдгэрч, арьсанд ямар ч гэмтэл, сорви байхгүй.Бид одоо гал тогооны
өрөөний хөргөгчинд бага зэрэг хадгалж байгаа нь гайхалтай бөгөөд хэрэв хэн нэгэн нь
(ялангуяа хүүхдүүд) түлэгдэх юм бол бид RSO-г шууд түрхэх болно, бидэнд байгалийн
ургамал байгаа үед ийм өвдөлт мэдрэх шаардлагагүй болно. .” Дебра

“Нарны хүнд түлэгдэлтийн үед хэрэглэсэн.Маш сайн ажилласан, би долоо хоног хүрэхгүй
хугацаанд  хутганы  шархыг  эдгээхийг  харсан.Энэ  нь  галитозыг  бас  эмчилдэг.Би  үүнийг
зургаан сар орчим хэрэглэж байгаа бөгөөд таталт өгөх эмийг бүрэн орхисон.Би гараад
ирэхэд бага зэрэг таталт өгсөн.Би ийм эм авч чадсандаа азтай байна, мэдрэлийн өвчинд
хэрэглэхийг зөвлөж байна." Жак

“Би зуухаа халаахдаа ашигладаг тул миний бугуйн түлэгдэлт намайг хүйтэн олон саруудад
дагалдсан.Ноднин намар гүн түлэгдчихээд одоохондоо сэрээгүй.Надад өмнө нь RSO тос
өгсөн тул түрхэж,  түлэгдэлтийг  дарж,  хоёр өдрийн  дотор  тэр  хэсэг  нь  ягаан,  цэвэрхэн
толботой, цэврүүтэх, түлэгдэлт байхгүй болсон!Би 100% зарагдсан!" Жанин

“Би  хэдэн  жилийн  өмнө  үсээ  хуссаны  дараа  наранд  сайхан  түлэгдсэн.Би  маргааш  нь
Колорадогийн  наранд  14  цаг  орчим  байсан.Би  өмнө  нь  наранд  маш  их  түлэгдэж
байсан.Эхний  удаа  эдгэрэхэд  хэдэн  сар  зарцуулагдсан  бөгөөд  бүх  хугацаанд  гоожиж,
өвдөж байв.Хамгийн  сүүлд би  наранд түлэгдсэн  толгой  дээрээ  каннабис  дусаасан тос
түрхсэн.3 хоногийн дараа нэг удаа хальслаад дараа нь бүрэн эдгэрсэн.Наранд түлэгдсэн
хүмүүст зориулсан каннабис!" Нэйт

"Надад  асуулт  байна.Үүнийг  заамал  хавтанд  хэрэглэдэг  хэн  нэгнийг  та  мэдэх  үү?Би
тэднийг ихэвчлэн стресст орсон үед авдаг бөгөөд би зүгээр л сонирхдог.Баярлалаа." Трина

- Өвдөлттэй газруудад тосыг түүхий эсвэл хандмал хэлбэрээр түрхээд өвчтөнд тосыг нь
идүүлээрэй.Ж.Б

"Миний үе мөчүүд хуруун дээр минь чангарч, тос түрхэж, өвдөлт арилав.Өнгөрсөн долоо
хоногт  миний  бугуйны  дотор  талд  3  инч  хар,  хөөсөрсөн  арьс  түлэгдсэн  торхон  дээр
өөрийгөө  шатаасан.Бага  хэмжээний  тос,  боолт,  хоёр  өдрийн  дараа  гайхалтай  ягаан
арьс.Хоёр хоногийн дараа дахин түрхээд эдгэрсэн...Баярлалаа!!!" Жанин

“Өглөө Шотланд, өчигдөр орой эгчтэйгээ яривал эдгэрсэн гэж хэлсэн!!!!Уг эм нь түүний
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заамал  өвчнийг  эдгээжээ.:)  Тэр  өөрийгөө  гайхалтай  мэдэрч  байна  гэж  хэлсэн.Чамд
бичихээсээ өмнө 100% итгэлтэй байхыг хүссэн.Таны тусалсанд маш их баярлалаа."

“Миний хүү,  би  ч  мөн  адил заамал хавтан гарч  ирсэн  цагаасаа  л  үүнийг  сэдэвчилсэн
байдлаар хэрэглэсэн. Шинэ зүйл байхгүйзаамал хавтан гарч, бусад шинж тэмдэг илрээгүй.
Гайхамшиг." Матижа

“Би нүүрэн дээрх шулам дээр RSO загварын тос түрхсэн.Хоёр аппликейшн дээр туузан
боолтоор хучигдсан бөгөөд бараг л байхгүй болсон!" Лесли

"Би мөн 2 уутыг арилгасан.Би бүх амьдралынхаа турш тэднийг хөл дээрээ суулгасан."
Мишель

“Би  түлэгдэлт,  зүслэгт  каннабис  дусаасан  оливын  тосыг  хэрэглэсэн  бөгөөд  тэд  хоёр
өдрийн дотор эдгэрдэг.Ийм зүйлийг хэзээ ч харж байгаагүй.RSO нь илүү дээр байх болно
гэдгийг  би  мэднэ.Манай  засгийн  газар  шунахайрахаас  өмнө  каннабис  бүх  зүйлийг
эмчлэхэд ашигладаг байсан." Дэвид

“Би тосоо халааж, нүүрний тостойгоо хольсон.Би үүнийг өдөрт 2 удаа хэрэглэдэг бөгөөд 2
сар орчим болж байна.Миний авдаг байсан гүн гүнзгий батга (та энэ төрлийг нь мэднэ шүү
дээ,  гадаргуу  дээр  гарч  ирэхэд  долоо  хоног  л  болдог  ба  Асар  том  батга!)  байхгүй
болсон.Тэр батганы сорви ч бас бүдгэрч байна.Би бүр арьс чангарч эхлэхийг харж байна!
Би өнөөдөр үр дүнг нь анзаарсан болохоор инээдтэй нь энэ нийтлэл байна!Энэхүү тос нь
гайхалтай бөгөөд нүүрний тос нь олон төрлийн хэрэглээний зөвхөн нэг нь юм.Баярлалаа
Рик." Женнифер

"Би яндан дээр өөрийгөө маш сайн шатааж, усан үзмийн үрийн хандтай каннабисын тос
түрхээд  долоо  хоног  хүрэхгүй  хугацаанд  эдгэрсэн  бөгөөд  бараг  өвдөлт,  цочрол,  сорви
байхгүй!" Даниел

“Би үүнийг түлэгдэлт дээр хэрэглэсэн, хаана түлэгдсэнийг хэлж чадахгүй байна.Ямар ч
айдас, тэмдэг байхгүй.Гайхалтай.Би долоо хоног түлэгдэлттэй байсан ч эдгээгүй.Би тосыг
хэрэглэж,  дөрөв хоногийн дотор шинэ арьстай болсон.Долоо хоногийн дараа би хаана
түлэгдсэнийг хэлж чадахгүй байна.Гайхалтай зүйл." Клиффорд

“Тийм ээ, би RSO-ийн тусламжтайгаар түлэгдэлтийг эдгээсэн.Бас ямар ч сорви байхгүй!"
Эрин

"Өвдөлт нь шууд алга болж, нэг өдрийн дотор үрэвсэл арилдаг.Би хэдэн сарын өмнө нэг
түлэгдэлтийг аль хэдийн эмчилсэн бол одоо өөр нэг түлэгдэлтийг эмчилж байна.Энэ нь
эдгэрэх  хугацааг  долоо  хоног,  долоо  хоногоор  хурдасгадаг.Түлэгдсэн  газар  ямар  хүнд
түлэгдэлттэй, ямар ч АЙРАЛТГҮЙ, мэдрэмтгий байсангүй.Би тосыг бүх зүйлд хэрэглэдэг
бөгөөд би бүх зүйлийг хэлдэг.Саяхан би хэзээ ч идэж байгаагүй чанаргүй багц хийсэн тул
орон  нутагт  хэрэглэхийг  хатуу  чанд  ашиглаж  байна.Би  нүүр  будалт  хийсэн,  OMGosh,
гайхалтай үр дүн.Би RSO-г төсөөлж болох өвчин бүрт хэрэглэдэг."

"Би бараг 6 сарын турш аймшигтай эм уусан арьсны өвчнөөс болж маш их айж байна.Өө
гэнэтийн!Эмчилгээний  дараа  хэдэн  долоо  хоногийн  дараа  миний  арьс  дахин  муудаж
байна.Үүнийг  мэдэхэд таатай  байна.Би тэдэнд эм ууж,  муухай ааштай,  хуурай сэвсгэр
арьс, хөлрөх, бурхан минь аймшигтай байсан.Дахиж эмчтэй уулзахгүй." Никки

"Би тосыг  арьсны халдварт  өвчин,  толгой өвдөх,  шумуулд хазуулах,  мөөгөнцөр,  унтах,
зүгээр л тайвшруулах зэрэгт хэрэглэж байсан.1 дээр маш их тустайstтусламжийн хэрэгсэл."
Сильвиа

“Эрхэм ноёнтон, би 60-аад оны хиппи бөгөөд Хойд Калифорнид амьдардаг.Галт тэрэгний
сүйрэл, Цагаан бэлэвсэн эмэгтэйг 8-9 жилийн турш маш сайн үр дүнд хүргэсэн.Рик ч бас
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Цагаан бэлэвсэн эмэгтэйг ашиглаж байсныг би харсан.Би одоогоор Калифорниа мужийн
Реддинг дэх Жейсон хэмээх хосписын өвчтөнд тусалж байна. эдгэрэх үед хэн байсан бэ?
Миний хуучин эмч Др.Роналд Сандын заасны дагуу MRSA-ийн сүүлийн үе шатанд үхэж
байна...Би  түүнийг  дөрвөн  сарын  өмнө  хийж  байсан  хандмалаараа  эхлүүлж,  уснаас
жигнэмэг өгч, цөцгийн тос, цөцгийн тосны олборлолт хүртэл өгсөн.

Би Эв нэгдлийн сүмд явдаг өөр нэг тариаланч ах, одоогоос гурван долоо хоногийн өмнө
намайг  танай вэб сайт  руу  оруулсан.Жэйсоныг  "JOY GREASE" дээр эхлүүлсэн  бөгөөд
тэрээр анхныхаа гуурсыг дамжуулж,  одоо хоёр дахь гуурсаараа явж байна.Сар гаруйн
өмнө  түүний  бөмбөлгүүд  нь  софтболоос  ч  том  гуа  шиг  том  байсан...Миний  гурилан
бүтээгдэхүүн  идэж,  шууд  "Шидэт  тос"-ыг  ууснаас  хойш  тэр  өдөр  ирэх  тусам  сайжирч,
бэлгийн  булчирхай  нь  бараг  хэвийн  хэмжээндээ  орсон  ...Тэд  MRSA-г  эмчлэхгүй  гэж
хэлдэг ???

Жэйсон  хажуу  болон  гэдсэн  дээрээ  хэвтэж  чаддаггүй  тул  нуруундаа  маш  том  орны
шархтай байсан.Одоо тэр надад хэлэхдээ тэд тайвширч байгаа бөгөөд манай эмч хотод
өөр  багийнхантай  ирэхэд  тэд  яагаад  түүнийг  үхээгүй  эсвэл  яагаад  сайжирч  байгааг
ойлгосонгүй.Би эмчдээ Маалинган тосны эмчилгээний талаар хараахан хэлээгүй байгаа ч
удалгүй хэзээ ч ...Би үнэхээр эмчээс зөвшөөрөл авахыг хүсч байна, одоо түүний шархыг
тосоор  эмчилнэ  үү,  та  санал  нийлэхгүй  байна  уу???Хэрэв  бид  амьдрахад  хэдхэн  сар
үлдсэн өвчтөнд MRSA-г зогсоож чадвал энэ нь эмнэлгийн нийгэмлэгт юу хэлэх ёстой эсвэл
би юу гэж хэлэх ёстой талаар бодоорой.Энх тайван ба хүндэтгэл, Крэйг"

“Манай  нөхөр  түлэгдэлтийн  улмаас  30  жилийн  турш  шарх  сорвитой  байсан  тул  арьс
шилжүүлэн суулгах шаардлагатай...Тэгээд би энэ гайхалтай бүтээгдэхүүнийг туршиж үзэх
өөр газар гэж бодсон.Тэр юу ч хийж чадна гэсэн итгэл үнэмшил багатай байсан...Хэд хэдэн
удаа түрхсэний дараа энэ нь хувирч байгаа бөгөөд тэрээр урьд өмнө байгаагүй пигменттэй
болжээ.30 жилийн хугацаанд нэг ч ургаагүй үс ургаж байна." Ребекка

“Би гэрийнхээ галын улмаас нүүр, гар маань хоёрдугаар зэргийн түлэгдэлттэй байсан.Би
RSO-г бүхэлд нь какао цөцгийн тостой хольж нэг сарын турш тавьсан бөгөөд та намайг
хэзээ ч түлэгдсэн гэж бараг хэлж чадахгүй.Энэ нь хэр хурдан ажилладаг нь гайхалтай
бөгөөд энэ бол миний хэрэглэж байсан хамгийн сайн өвдөлт намдаах эм юм." Америкчууд

“Миний хуйханд мэнгэтэй байсан бөгөөд саяхан загатнаж эхэлсэн.Би хэдэн өдрийн турш
өдөрт нэг удаа түрхсэн бөгөөд мэнгэ үнэхээр агшиж эхэлсэн!Гайхалтай зүйлийн талаар
ярь." Аманда

"Миний каннабальзамыг кокосын тосонд бас түдгэлзүүлсэн бөгөөд энэ нь халцрах үед
маш их тус болсон." Мэтти

“Найз  охин  маань  2+  жил  MRSA-ийн  халдвартай  байсан  бөгөөд  хамгийн  хүчтэй
антибиотикийг  багтаасан  хэд  хэдэн  антибиотик  хэрэглэж  үзсэн  ч  үр  дүнд
хүрсэнгүй.Ууршуулагчийн хоолойноос өтгөрүүлсэн тосыг задгай усан онгоцон дээр туузан
дээр хэрэглэсэн бөгөөд тэр даруй өвдөлт намдав.Түүний амьдралын чанар хамаагүй дээр
болсон.

Миний  нуруун  дээр  2  жилийн  турш  сэжигтэй  овойлт  байсан  бөгөөд  эцэст  нь  өнгө  нь
өөрчлөгдөж,  маш  их  өвдөж  байсан  бөгөөд  энэ  нь  юу  болохыг  би  маш  их  сэжиглэж
байсан.Би RSO-г боолт дээр хэрэглэсэн, тэр алга болсон.Бид Рикийн Run from the Cure
видеог  үзсэн  учраас  үүнийг  туршиж  үзсэн.Энэхүү  мессежийг  түгээх  нь  маш  чухал  ач
холбогдолтой гэдэгт би итгэлтэй байгаа бөгөөд та бүхэнд мессежийг хүргэхэд нь туслахын
тулд идэвхтэй үйл ажиллагаа,  олон нийтийн мэдээллийн хэрэгсэл,  өргөн  нэвтрүүлгийн
хүртээмжээр дамжуулан урагшлахад бэлэн байна." Роберт

“Би фибромиалги  өвчтэй,  эм тариа  миний өвдөлтийг  намдаахгүй.Харин  тос  нь тэгдэг."
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Донна

"Би  итгэгч  ...тулайг  засдаг...Энэ  нь  билэг,  ян  хоёрыг  тэнцвэржүүлэх  ёстой,  учир  нь  би
өөрийгөө аз жаргалтай гэж боддог байсан ч сүүлийн үед аз жаргалын мэдрэмж дотроос
минь урсах болсон...Рик Симпсонд баярлалаа." Ирвинг

“Сайн уу Корри, би хөлнийх нь тулай өвчний улмаас 3 долоо хоног орчим эм өгч байгаа
бөгөөд тэр тэргэнцэрээс шатаар дээш доош гүйж, 2 цаг явган аялал хийсэн. Амралтын
өдрүүдэд.Энэ  нь  зөвхөн  хорт  хавдар  биш  ...зүгээр  л  эдгээдэг.Би  зураг  авах  ёстой
байсан ...Асар их ялгаа.Энгийн эмүүд түүнд хүрэхгүй байв.Эм уухаас 3 долоо хоногийн
өмнө тэргэнцэр дээр сууна."

“Би үүнийг түлэгдэлт дээр хэрэглэсэн, хаана түлэгдсэнийг хэлж чадахгүй байна.Ямар ч
айдас, тэмдэг байхгүй.Гайхалтай.Би долоо хоног түлэгдэлттэй байсан ч эдгээгүй.Би тосыг
хэрэглэж,  дөрөв хоногийн дотор шинэ арьстай болсон.Долоо хоногийн дараа би хаана
түлэгдсэнийг хэлж чадахгүй байна.Гайхалтай зүйл." Клиффорд

"Тийм ээ, тийм ээ, би түлэгдэлтийг RSO-оор эдгээсэн, сорви байхгүй!" Эрин

"Өвдөлт нь шууд алга болж, нэг өдрийн дотор үрэвсэл арилдаг.Би хэдэн сарын өмнө нэг
түлэгдэлтийг эмчилчихсэн, одоо өөр нэг түлэгдэлттэй.Энэ нь түлэгдэлт хэр зэрэг хүндэрч,
шарх сорвигүй, түлэгдсэн газар мэдрэмтгий байх хүртэл эдгэрэх хугацааг долоо хоногоор
хурдасгадаг.Би  тосыг  бүх  зүйлд  хэрэглэдэг  бөгөөд  би  бүх  зүйлийг  хэлдэг.
**Саяхан  миний  идэж  байгаагүй  чанаргүй  багц  хийсэн  тул  үүнийг  хатуу  ашиглаж
байна.сэдэвчилсэн & нүүр будалт хийсэн.Өө, гайхалтай үр дүн.Би RSO-г төсөөлж болох
өвчин бүрт хэрэглэдэг**” Мишель

"Үүнийг  хийж,  18 настай хүүдээ үүнийг  өгсөн.Одоо хорт хавдрын шинж тэмдэг  алга.Би
чамд маш их баярлалаа Рик Симпсон." Аманда

“Би  үүнийг  ил  шархыг  эдгээхэд  ашигласан.Би  саяхан  чихрийн  шижингийн  шархандаа
хэрэглэж үзээд задалсан.Миний бодож байснаас ч илүү эдгэрсэн.Мөн нэг шөнийн дотор
муурны  зураасыг  эдгээв.Нэг  шөнийн  дотор  бусад  зураас.Хагас  хэсэгт  нь  тос  түрхэж,
боолтоор  хучиж,  дараагийн  өдөр  нь  халдварын  илэрсэн  хэсэгт  эмчилсэн  талыг  нь
таглана.Энэ эм нь анхны тусламжийн хайрцаг бүрт байх ёстой." Жаред

“Би 11 настайгаасаа хойш (би одоо бараг 30 настай) арьсан дээр, ихэвчлэн хүзүүний цээж,
нурууны орчимд нэг төрлийн мөөгөнцөртэй болсон.Эдгээр улаан дугуй толбо нь жил бүр
арьсан  дээр  гарч  ирдэг  бөгөөд  би  арьсныхаа өвчнийг  эмчлэхийн тулд авах  ёстой  бүх
зүйлийг авсан.Арьс судлалын эмч нарын зааж өгсөн эм нь эдгээр толбыг арилгахад 5-6
хоног, бүрэн арилгахад 5 хоног зарцуулдаг.

Нөгөө өдөр би эдгээр толбо дахин гарч байгааг анзаарсан ч энэ удаад би каннабисын тос
түрхэхээр шийдсэн ...мөн энэ нь үнэхээр ид шид байсан !!!Би ердөө 2 удаа түрхсэн ба
толбо БҮГД алга болсон.Би нүдэндээ ч итгэсэнгүй!Надад эм, тос, тусгай шампунь хэрэггүй!
Одоо би кокосын тосыг каннабисын тосоор хийсэн бөгөөд толбо дахин гарахгүйн тулд
долоо хоног орчим түрхэнэ.Бүх тусламж, мэдээлэл өгсөн RS & JB-д маш их баярлалаа, би
үүрд талархах болно." Иоанна

"Тос нь нүдний ойролцоох папиллома эсвэл арьсны шошгон дээр ажилладаг уу?" Шон

-- Тийм ээ, Шон, гэхдээ нүдэнд чинь тос орохоос болгоомжил, эс тэгвээс нэг юмуу хоёр цаг
орчим шатах болно.Энэ нь нүдийг гэмтээхгүй, гэхдээ энэ нь тааламжгүй юм.Ж.Б

“2002 онд би аймшигтай осолд орсон.Би бүхэлдээ шархадсан, гарныхаа ясны нэг хэсгийг
алдсан.Арьс,  яс  шилжүүлэн  суулгасны  дараа  би  бараг  эдгэрч,  гарандаа  халдвар
авсан.Ясны халдвар болж, бүгдийг шинээр эхлүүлэх шаардлагатай болсон.Үүнээс болж би
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зүслэг/түлэгдвэл  (би  гагнуурчин)  тэд  үргэлж  халдвар  авах  болно.Өнгөрсөн  жил  би
ажлынхаа уурын шугамнаас гэдсэн дээрээ аймшигтай түлэгдэлт авсан.Үүнийг цэвэрхэн
байлгаж,  тосыг  хэрэглэснээр  долоо  хоногоос  илүү  хугацаанд  эдгэрсэн!Миний  жижиг
гагнуурын  түлэгдэлт  4-6  долоо  хоног  үргэлжилдэг.Миний  тостой  хамт  байхаа
больсон.Неоспориныг шураг, би ТОС хэрэглэдэг! Крис

“Би тосоо халааж, нүүрний тостойгоо хольсон.Би үүнийг өдөрт 2 удаа хэрэглэдэг бөгөөд 2
сар орчим болж байна.Миний авдаг байсан гүн гүнзгий батга (та энэ төрлийг нь мэднэ шүү
дээ,  гадаргуу  дээр  гарч  ирэхэд  долоо  хоног  л  болдог  ба  Асар  том  батга!)  байхгүй
болсон.Тэр батганы сорви ч бас бүдгэрч байна.Би бүр арьс чангарч эхлэхийг харж байна!
Энэ  тос  нь  гайхалтай  бөгөөд  нүүрний  тос  нь  олон  төрлийн  хэрэглээний  нэг  л  юм!"
Женнифер

“Би  даргадаа  нүүлгэн  шилжүүлж,  шатаах  гэж  овоолсон  бөөн  хорт  царс  байсан  ойд
ажиллаж дууслаа.Тэгэхээр би мэдээж хорт царс мод барьсан.Дарга маань целлюлитийн
ирмэг дээр байгааг хараад намайг Рик Симпсоны тосоор эмчлүүлэхээр буцаасан.Хэдхэн
хоногийн  дотор  гар  минь  урсаж,  бас  урсаж  эхлэв.ТА  НАДАД  ЭНЭ УРГАМАЛ ЯМАР  ч
зүйлийг эмчилж чадахгүй гэж ХЭЛЖ ЧАДАХГҮЙ!" Харри

“Гаран дээрх хордлого... Тууралт, түлэгдэлт 5 минутын дотор ариллаа... Ямар ч овойлт,
тууралт,  өвдөлт  байхгүй...  Би  бага  зэрэг  кокосын  тостой  RSO-ийн  нэг  ширхэг  будаа
хэрэглэдэг... 5 минутын дотор УУДСАН!!!Би тосондоо хайртай!!!" Эстел

“Би  энэ  тосыг  3  жилийн  өмнө  түрүү  булчирхайн  4-р  үе  шатны  хорт  хавдрыг  устгахад
хэрэглэж  байсан.Би  дааврын  эмчилгээг  эхлүүлж,  дараа  нь  RSO-ийн  талаар  олж
мэдсэн.Энэ нь ажилладаг.Би хувьдаа үүнийг өдөр бүр олон өвчинд хэрэглэдэг олон арван
хүмүүсийг  мэддэг.Энэ  нь  хорт  хавдартай  өвчтөнүүдэд  асар  их  тус  болж  байгаа  ч  би
хамгийн гайхалтай нь гэж бодож байнаИлчлэлт нь хэн нэгний биеийнх нь 90 гаруй хувьтай
байсан хүнд хэлбэрийн псориазыг эдгээж байна.Энэ хүн 6 долоо хоногийн турш өдөрт 1/4-
1/2 грамм тосыг хэрэглэснээр бага наснаасаа зовж шаналж байсан өвчнөөсөө өөрийгөө
ангижруулж  чадсан  юм.Би  энэ  тосыг  харж  байсан  зүйлсийнхээ  талаар  олон  цагаар
үргэлжлүүлж  болно.Та  харж,  сэтгэлээ  нээлттэй  байлгаж,  Рикийн  заасны  дагуу  хийвэл
харамсахгүй." Дан

"Сар хүрэхгүй хугацааны дотор үе мөчний psoriasis ..." Giulliana

“Намайг тос идэж эхэлсний дараа миний хайрст үлд алга болсон... Зүгээр л тос түрхэж
хэрэглэх  нь  надад  тийм  ч  их  тус  болсонгүй  -  амаар  хэрэглэж  эхлэх  хүртэл  бүрэн
арилаагүй.Одоохондоо эргэж ирээгүй байна.Би одоо арчилгааны тун ууж байгаа тул энэ нь
псориазаас  сэргийлэхэд  хангалттай  гэж  найдаж байна.Би бараг  4  сарын турш ямар ч
шинж тэмдэг илрээгүй.Эмч нар надад энэ нь хэзээ ч бүрмөсөн арилахгүй, намайг үнэхээр
өвдөж, дархлааны систем маань өөр зүйлтэй тэмцэхэд л "цэвэршдэг" гэж хэлсэн.За...Би
өвдөхгүй байна, тэгээд новш УГССАН!" Линдси

"Бас  шөрмөсний үрэвсэл  хэдхэн  хоногийн  дотор  эдгэрсэн.Бүр  7  сартай  гэмтэл.Өвдсөн
хэсэгтээ  өдөрт  нэг  удаа  бага  зэрэг  цөцгийн  тос  эсвэл  RSO  түрхэхэд  л
хангалттай.Гайхалтай новш.Би өнгөрсөн ням-мягмар гаригт 3-р зэргийн түлэгдэлтийн үед
RSO  хэрэглэсэн,  40  цаг  эмчилгээ  хийлгэсний  дараа  түлэгдэлтийн  шинж  тэмдэг
илрээгүй.Энэ  нь  тохиолдсон  хоёр  дахь  удаагаа  би  үүнийг  ашиглахыг  хүсч  байсан  нь
лавтай.Энэ нь намайг маш их өвдөлт, үүн дээр мөс барихаас хэдэн цаг аврах байсан."
Бобби

“Найз маань хоёр жил хагасын өмнө Run from the Cure киног үзэхээр намайг суулгаж, энэ
нь миний хайрст үлд өвчин тусах байх гэж бодсон.Бид хамтдаа тос хийсэн - бид хоёрын
хувьд анх удаагаа - гурван долоо хоногийн дотор миний товрууны псориаз арилсан.Тэр
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цагаас  хойш  би  тос  хийж,  залгиж  байна.Хэрэв  би  өдөр  бүр  ууж,  шөнийн  цагаар
санамсаргүй гарч ирсэн толбо дээр тос түрхвэл psoriasis маш хянагддаг бөгөөд бараг үл
үзэгдэх болно.Энэ туршлагаас болж би хоёр хөлөөрөө үсрэн орж, одоо Колорадо мужид
анхны бүрэн лицензтэй эмнэлгийн марихуан бизнесийг эзэмшдэг.Би бизнес эрхэлснээс
хойш нэг жилийн дараа аавд IV үе шаттай меланома оношлогдсон - энэ нь түүний уушиг,
элэг  рүү  тархсан  байв.Хавдрын  эмч  нь  түүнд  3-12  сар  өгч,  эмнэлэгт  үзүүлэхэд  бэлэн
байгаарай гэж хэлсэн.Би түүнийг тэр даруй RSO горимд оруулсан бөгөөд таван сарын
дараа  түүний  хорт  хавдар  алга  болсон.Явсан.Дэлхий  дээрх  хамгийн  хялбар  зүйл!Энэ
гайхалтай эмийг дэлхийд дахин нэвтрүүлсэнд баярлалаа Рик!" Эрика

"Юу нь тус болохгүй гэж?Миний хичээлээр дамжуулан боломжууд хязгааргүй юм.Миний
нүүрэн дээр хацрын баруун талд уйланхай үүссэн.Таван өдөр тос ууж (залгихад) уйланхай
хурдан  багассан.Тос  нь  хүйтэн  жавартай  навч,  тунгалаг  нахиагаар  хийгдсэн
байв.Холимогийг 2 долоо хоног байлгана.Тосон түрхсэн эхний шөнө уйланхай минь чичрэх
шиг  болсон.Таван хоногийн дараа явлаа.Газрын тос  ажилладаг.Хэт их  нотолгоо байгаа
бөгөөд энэ бүхний ард шинжлэх ухаан үнэхээр гайхалтай.Мэдрэлийн систем дэх бидний
бүх рецепторт хариу үйлдэл үзүүлэх химийн нэгдлүүд байдаг бөгөөд энэ нь байгалийн
бүтээл юм.Гайхалтай нь бүгд нэг ургамлаас олддог.КАННАБИС.Хүн төрөлхтөн хэр хол явж
чадахыг харах цаг болжээ.Хөгжих цаг нь болсон.” Жереми

"Би анх удаа тос (кокосын тосонд шингээсэн) хийсэн бол хөршийн хөгшин хүний  нурууг
эмчлэхэд  зориулагдсан  юм.Тэр  бүхэлдээ  шархтай  байсан  бөгөөд  маш  их  загатнаж
байв.Орны  хорхойноос  гадна  хамуу,  зугтах,  гулгагч  гэх  мэт  өвчнөөр  өвчилсөн  тул
нуруунаас нь өөр газар өвддөггүй,  орон дээр нь амьтны идэвхжил илрээгүй.Хүү нь юу
хийснийг  мэдэх  үү???Тэрбээр  матрас  руу  химийн  бодисоор  хүчтэй  цацаж,  байхгүй
алдаанаас ангижрах болно.Би түүнд шүршиж болохгүй гэсэн тодорхой заавартай шинэ
матрас  өглөө.Цус  алдаж  шархлаа  гээд  эмнэлэгт  хэвтэх  ёстой  байсан,  тэнд  байхдаа
нурууны асуудлаа илэрхийлсэн,  эмч нар юу гэж хэлснийг та мэдэх үү???Үс,  биеийг нь
бөөсөөр угаана, түүнд бөөс байхгүй.Тэгэхээр би түүнд туслахын тулд хэнийг сонсоно гэж
бодож  байна  вэ?Эмч  нар  уу?ҮГҮЙ.Би  тос  хийж,  нурууг  нь  эмчилсэн,  сайжирч,  эдгэрч
байна." Мишээл

"Би бараг 20 жилийн өмнө герпес вирусын халдвар авсан.Өнөөдрийг хүртэл жилд 5-6 удаа
өвчин  тусдаг  хүмүүсийн  нэг  нь  би.Таны  төсөөлж  байгаачлан  энэ  нь  надад  амар
байгаагүй.Чамайг би сонирхож байнаканнабисыг эмчлэх талаар амжилтанд хүрсэн бусад
хүмүүсийн талаар ямар нэг санал эсвэл мэдэх үү?Цаг гаргасанд баярлалаа."

--  Херпес  дэгдэлт  гарсан  газруудад  тос  (эсвэл  хандмал  эсвэл  тостой  давс)  түрхэхэд
хангалттай.Шаардлагатай бол давт.Мөн дор хаяж 60 гр эмчилгээг идэх нь зүйтэй бөгөөд
заримдаа герпес вирус бүрэн арилдаг.Хэрэв та тосоор эмчлэхэд өвчний дэгдэлт тийм ч их
биш, өвдөхгүй байх болно.Энэ тос нь бүх төрлийн герпест үр дүнтэй байдаг бөгөөд та
герпес дээр тосноос илүү сайн ажилладаг зүйлийг олохгүй.Сайн сайхныг хүсье, Ж.Б

“Миний хуучин эхнэрт эм уусны дараа вирусгүй болсон!!!Түүний эмч эргэлзэж байсан.Тэр
DARE төгсөгч байсан бөгөөд одоо өөртөө хэдэн ургамал хадгалдаг...” Томас

“Өглөө Шотланд, өчигдөр орой эгчтэй минь яривал эдгэрсэн гэж хэлсэн!!!Уг эм нь түүний
заамал  өвчнийг  эдгээжээ.  :)  Тэр  өөрийгөө  гайхалтай  мэдэрч  байна  гэж  хэлсэн.Чамд
бичихээсээ өмнө 100% итгэлтэй байхыг хүссэн.Таны тусалсанд маш их баярлалаа."

“Заамал хавтантай охинд өөр зүйл тохиолдсон бөгөөд тэр гэрийнхэндээ юу болсон талаар
хэзээ  ч  хэлээгүй.Энд  байна,  тэр  саяхан  над  руу  илгээсэн:  "Дахин  сайн  уу,  миний  эгч
жилийн өмнө бамбай булчирхай нь томроод байгааг өчигдөр мэдсэн ч манай гэрийнхэнд
хэлээгүй.Эмч түүнийг ажиглаж, томрох юм бол хагалгаа хийнэ гэж хэлсэн бололтой.Биопси
авахад  хангалттай  том  биш  байсан.Ямартай  ч  тэрээр  өнгөрсөн  долоо  хоногт  эмчид
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үзүүлж,  хавдар  нь  ургахаа  больсныг  мэдэв.Тэр  эм  нь  өсөлтийг  зогсоосон  гэдэгт
итгэдэг.Гайхалтай мэдээ биш гэж үү?Тэрээр дараагийн томилгоо нь энэ тос нь хавдрыг
устгадаг гэдгийг нотлох байх гэж найдаж, үргэлжлүүлэн авч байна.Ийм зүйл тохиолдоход
танд илүү ихийг мэдэгдэх болно." Шотланд

“Өнгөрсөн хавар би эрүүнийхээ зүүн талд улаан толбо байгааг анзаарсан.Би үүнийг зүгээр
л удахгүй арилах шарх гэж үгүйсгэсэн.Тэгсэнгүй, би үүнийг мэдэхээс өмнө хоёр дахь нь
гарч  ирэв;  хавсаргаагүй,  гэхдээ  эхний  тэмдэгээс  тодорхой  хэмжээгээр  шулуун
шугамаар.Би эмийн шүүгээнээс  олдсон полиспорин болон  бусад тосыг  түрхсэн боловч
өнгө,  гадаад төрхийг  нь өөрчилсөн зүйл байхгүй.Би холбоо барьж,  докторын өрөөндөө
ороход илүү олон зүйл байсан ч зарим газар өөр дүр төрхтэй болж эхэлсэн.Энэ нь илүү
толботой  харагдаж  байв.Доктор  маань  намайг  шалгахад  царай  нь  бүрхэг  болсон
байв.Дараагийн хоёр сарын хугацаанд тэрээр өөр өөр антибиотик тос, эм бичиж өгсөн.

Тэр бүх хугацаанд "Би үүнийг хорт хавдар биш гэж бодож байна."Би үүнийг хорт хавдар
гэж бодохгүй байна.Цаашид уулзалт товлохдоо санаа зовох хэрэггүй,  долоо хоног  бүр
өөрийнх  нь  хэлснээр  оффис  дээрээ  ирээрэй,  тэр  даруй  надтай  уулзана,  шалгалтын
өрөөнд биш хувийн өрөөндөө уулзана гэж хэлдэг нь хачирхалтай санагдсан. цаг.Энэ нь
хаашаа ч гарахгүй тул би жаахан айсан гэж хэлэхэд дутуу хэлсэн хэрэг байв.Би түүнээс
нэг бус удаа арьсны эмчтэй уулзах талаар асуухад тэр "Бид биопси хийлгэж, дараа нь
таныг  Халифакс  руу  машинаар  явахад  дургүйцэхгүй  бол  арьсны  эмчид  үзүүлнэ"  гэж
хариулсан  ...  "Би  явна.  зүрхний  цохилтонд"  гэж  би  түүнд  миний  нүүрэн  дээрх  эдгээр
тэмдгүүд  юу  болохыг  олж  мэдэхийг  хэлэв.Цаг  хугацаа  урсан  өнгөрч,  би  Халифаксаас
арьсны эмчтэй уулзсан тухай сонсоогүй.Би доктороосоо дахин асуулаа...  Дараа нь тэр
Халифакст нас барсан арьсны эмч байсан бөгөөд тэнд байсан эмч маш завгүй байсан, энэ
нь намайг түүнтэй уулзахад хэдэн сарын хугацаа шаардагдахыг хэлсэн юм.Цаг хугацаа
чирэгдэж байх шиг... юу ч болоогүй...

Би эмчийн өгсөн эмүүдийг хэрэглэж үзээд асуудлаа гартаа оруулахаар шийдсэн.Би хэд
хэдэн асуулт асууж, зарим RSO авч чадсан(Рик Симпсоны тос) эсвэл энгийнээр хэлэхэд
сайн хийсэн Олсны ургамал.Би тосыг хэрхэн хэрэглэх зааврыг дагаж мөрдсөн.Би туузан
дээр тавиад шөнө нүүрэн дээрх ул мөрийг дарав.Би ч бас орой болгон жаахан залгисан.

Миний  уншсан  бүх  зүйлээс  харахад  энэ  зүйл  таныг  гэмтээхгүй  ч  эхэндээ  хэтрүүлэн
хэрэглэвэл хөлийг чинь унагаж магадгүй юм.Яахав хэд хэдэн удаа арай хэтрүүлчихээд хэд
хоног  ажилдаа  орж  чадаагүй.Миний  хийсэн  зүйл  бол  шөнийн  цагаар  тос  түрхсээр  л
байсандэмий  үрэлгүйгээр  хийж  чадна.Энэ  нь  өөрчлөлт  хийж  байгааг  би  харж
байсан.Миний  моторын  үйл  ажиллагаанд  ямар  нэгэн  сөрөг  нөлөө  үзүүлэхгүйн  тулд
дотооддоо ууж буй хэмжээгээ тохируулах цаг гаргасан бол илүү хурдан ажиллах байсан
гэдэгт би итгэлтэй байна.Хэхэ

Энэ бүх зүйл үр дүнгээ өгч байгаа бөгөөд хамгийн сүүлд доктор дээрээ очиход тэр "Энэ нь
тийм ч түрэмгий харагдахгүй байна" гэж хэлсэн.  Энэ нь намайг илүү сайн мэдрүүлсэн
бөгөөд биопсийн тайланд эд эсийн дээж нь хорт хавдар биш гэж буцаж ирэхэд мөн адил
байсан!Тос эрүүнд юу ч байсан цэвэрлэсэн юм шиг байна гэж би үнэнийг хэлнэ.

Ихэнх  тохиолдолд  өсөн  нэмэгдэж  буй  улаан  тэмдэглэгээ  байдаггүй,  зүгээр  л  урьд  нь
байсан "сүүдэр" байдаг.Би долоо хоногийн дараа арьсны эмч дээр очдог.Тэр надад юу
байсан  юм  уу,  юу  байсан  талаар  тодруулж өгөх  байх  гэж  найдаж  байна.Сэтгэл  санаа
тайван  байхын  тулд  би  тодорхой  мэдмээр  байна.Нэмэлт  мэдээлэлтэй  бол  би  мэдээж
шинэчлэлт  өгөх  болно.Одоохондоо...  Намайг  эдгэрэхэд  тусалсан  хүмүүстээ  маш  их
баярлалаа гэж хэлмээр байна!" Билл

Q.Ээжийн  минь  цацраг  туяанд  түлэгдэлтэнд  RSO  туслах  болов  уу  гэж  би  гайхаж
байсан.Тэрээр "уламжлалт" эмчилгээг үргэлжлүүлэхээр шийдсэн бөгөөд одоо цээж нь өөр
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үгээр дутмаг байна.Үүнийг харахад л өвдөж байна.Та эсвэл Рик нэг удаа шатаж байсныг
би санаж байна, би RSO бэлдэж байхдаа тос нь түлэгдэлт дээр хэрхэн ажилладаг тухай
зургийг үзүүлсэн байх.Тэгэхээр энэ нь түүнд ямар нэгэн сайн зүйл хийх болов уу?

А.Цээж, нуруун дээр нь тос юм уу олсны тос түрхээрэй.Мэдээжийн хэрэг, тэр тосыг идэж,
эмч нар болон бусад бүх төрлийн шаардлагагүй гэмтэлээс хол байх ёстой.Ж.Б

“Миний ээж (72) 2 жил орчим хугацаанд хурууных нь үзүүрийн арьс өвдөж, хагарсан ... маш
их өвдөж байна.Эмч "Тийм ээ, энэ нь нас ахих тусам ирдэг" гэж хэлдэг. Дуфус!!!Бид маш
бага  хэмжээний  тосыг  аквафортой  хольсон  ...Нэг  эмчилгээ,  нэг  шөнийн  дотор  ...  алга
болсон!Түүний  өвдөлттэй  хагарал  эдгэрсэн  бөгөөд  долоо  хоног  гаруй  хугацаанд  сайн
хэвээр байна!ГАЙХАЛТАЙ!" Долли

“Би энэ тосыг шинэхэн хагалгааны шарханд хэрэглэсэн.2012 оны 9-р сард миний нүүрнээс
суурь эсийн 2 хавдар авсан.Нэг нь  том байсан бөгөөд түүнийг  тарааж байсан тэжээгч
хавдар  байв.Мөн  миний  хацрын  дотоод  хавдрыг  биопси  авахаар  хуссан.Гэртээ  ирээд
шархаа тайлахад миний нүүрэнд тогоо үүссэн байв.

Эхний 4 хоногт ши тос, тосыг хольж түрхсэн.Дараа нь би шууд тос руу шилжсэн бөгөөд
зогссонгүй.Намайг  мэс  засал  хийлгэхээр  очиход  гоо  сайхны  мэс  засал  хийлгэнэ  гэж
бодсон эмч миний эдгэрч байгаад гайхсан.Би түүнд үнэнээ хэлэхээр шийдлээ, би жороо
хэрэглээгүй,  каннабисын  тосоор  эдгээсэн.Тэр  Рик  Симпсон  ба  Финиксийн  нулимсны
талаар  сонссон  ч  намайг  шүүмжилсэнгүй,  мөн  үргэлжлүүлэн  сайн  ажиллаарай  гэж
хэлсэн.Нэг  сарын  дараа  би  хоёр  дахь  мэс  засалдаа  орно,  энэ  шархыг  эдгээх  арга
хэмжээний  төлөвлөгөө  ...  Каннабисын  тос.Би  энэ  мэс  засалчид  хэлэх  үү?Миний
шуудангийн уулзалт дээр!Хайр ба гэрэлд." Патти-Жо

--  Патти,  хэрэв та  тосыг  үргэлжлүүлэн хэрэглэвэл мэс засал хийх шаардлагагүй.Эсвэл
шаардлагатай бол дахин 60 граммаар хойшлуул, гэхдээ боломжтой бол мэс засал, эмчээс
хол байгаарай.Энэ нь олон тохиолдолд эмчилгээ амжилттай болох гунигтай урьдчилсан
нөхцөл юм.Ж.Б

“RSO  миний  псориазыг  бараг  байхгүй  болгосон.Би  гурван  жилийн  турш  арчилгааны
тунгаар ууж байгаа бөгөөд арьс маань цэвэр, оюун ухаан минь цэвэр, хэзээ ч ийм эрүүл
байгаагүй." Эрика

"Би ойр дотны хэн нэгэн Рикийн тосыг түлэгдэлтийн үед хэрэглэхийг харсан бөгөөд энэ нь
эвгүй сорви үлдээж, тос түрхсэнээс хойш долоо хоногийн дотор алга болж, ямар ч сорви,
түлэгдэлтийн шинж тэмдэг алга." Жанис

“Одоо манай охин тосонд байгаа.Түүний хоёр тохой, шуу, нэг өвдөг нь псориазтай.Эхэндээ
зураг авсан.Одоогоор хуурай хайрст үлд алга болсон.Арьс нь улаан, гэхдээ гөлгөрбосгож,
үрэвсэхийн оронд.Гадна талын жижиг хэсгүүдийг бүрэн цэвэрлэсэн.Энэ ажил хэрэг болно
гэдэгт бид итгэлтэй байна.Бид өдөр бүр эсвэл мэдэгдэхүйц сайжирсан үед зураг авдаг.Энэ
бүхэн тосыг гаднаас нь долоо хоногоос бага хугацаанд хэрэглэнэ.Рик, Жэй Би нарыг эцэст
нь эдгээх энэхүү анагаах ухааны талаар ойлголт өгсөнд маш их баярлалаа.Би өдөр бүр
нийтлэлээ хуваалцаж, сонсох хүн бүрт хэлж байна.Энэ нь шингэж эхэлж байна." Рон

Q.Эдгээр хольцууд нь батга дээр ажилладаг уу?

А.Женнифер, тос нь "бүх төрлийн арьсны өвчинд" тустай. Энэ нь батга багтана гэсэн үг
юм.Сайн сайхныг хүсье, Ж.Б

"(Би тосны талаар олж мэдсэн) 3 сарын өмнө интернетээс батга, розациа өвчнийг эмчлэх
аргыг хайж байсан.Энэ нь тэр даруй үүнийг тодруулсан!Би өдөрт нэг удаа нүүр, хүзүүндээ
хэрэглэхийн тулд кокосын тосонд изо тосыг нэмдэг.Нөхөр маань намайг 15 насаар залуу
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харагдаж байна гэж хэлдэг!Энэ мэдээллийг хуваалцсанд маш их баярлалаа.Та бүгдийг
бурхан ивээг.Амжилтаа үлгэлжлүүлэх." Тони

“Үүнээс болж би дүү нараасаа залуу харагдаж байна гэж тангараглая.Би 4-ийн хамгийн
ахмад нь.Ихэнх хүмүүс намайг дүүгээсээ дор хаяж 20 насаар дүү харагддаг гэж хэлдэг."
Мэри

“Нүүрэн дээрх ургасан үсэнд ч тустай.Би үүнийг 23 настай хүүдээ хэрэглэсэн бөгөөд 2
удаа амжилттай болсон.НЭГ ХАЙР." Патти-Жо

"Ж.Б., танд шинжлэх ухааны нотолгоо байна уу, эсвэл зүгээр л марихуанаас харшилтай
байсан гэсэн хүмүүс байна уу?Энэ боломжтой юу?Трихомууд нь хүнийг загатнуулдаг гэж
би маш их боддог, учир нь шүргэх үед гар нь дулаалга хүрэхтэй адил загатнах хандлагатай
байдаг.Гэхдээ надад хоёр хүн марихуанаас харшилтай,  ойр хавьд нь байх юм уу утаа
униар  хийсэх  бүртээ  зөгий  нь  өвддөг  гэж  надад  хэлсэн.Гэхдээ  би  хоёулаа  миний
судалгааны нэг хэсэг байхыг хүсч байна, тиймээс хэн нэгэн хүн марихуанаас харшилтай
болохыг харсан эсвэл өөрөө мэдэрсэн эсэхийг гайхаж байсан.

--  Хараач,  каннабис  бол  ургамал,  тиймээс  зарим  хүмүүс  түүний  зарим  бүрэлдэхүүн
хэсгүүдэд харшилтай байж магадгүй юм.Гэхдээ бид тосонд харшилтай байгааг хараахан
хараагүй байгаа бөгөөд хэрэв ийм зүйл тохиолдвол хүмүүс өөр төрлийн терпен агуулсан
өөр  омгийг  туршиж  үзэх  хэрэгтэй  болно  гэж  бид  бодож  байна.Энэ  тосыг  бүх  төрлийн
харшлын эмчилгээнд хэрэглэдэг.Гэхдээ бид долоон тэрбум хүн бөгөөд бидний хүн нэг бүр
өвөрмөц  учраас  тийм  ээ,  зарим  хүмүүс  зарим  төрлийн  тосонд  харшилтай  байх
магадлалтай гэж хэлмээр байна.Ж.Б

"Чарли алхаж байна.Өвдөлт намдаах эм байхгүй.Тэр өндөр зогсож байна.Түүний алхмууд
шулуун,  өргөн.Тэр  үсэрч  гүйж,  тоглож  чаддаг.Түүний  хүзүү  бараг  90  хувь  эдгэрсэн
байна.Сүүлийн хоёр жил ингэж харж байгаагүй.Өчигдөр тэр гадил, пицца, хагас сэндвич,
шарсан будаа, тараг гэх мэт зүйлсийг идсэн.Тэр хэзээ ч ийм их идэж байгаагүй.(...)

Чарлигийн баруун өвдөг хамгийн муу байсан.Энэ нь 50 орчим хувиар илүү юм.Өчигдөр
орой загатнаад буцаагаад цэврүүтсэнийг эс тооцвол зүүн хэсэг нь бараг эдгэрсэн.Гэхдээ
онцын зүйл алга...Хамгийн том өөрчлөлт бол хүзүү, суга доорх шарх.Хүзүү, суга нь бүрэн
эдгэрсэн.

Би усанд орохоосоо өмнө түүний g-гуурсанд бага зэрэг дусал тос хэрэглэдэг.Энэ нь мөн
өвдөгний өвдөлтийг намдаахад тусалсан.Хэрэв өвдөг нь өвдвөл тэр дуслыг авдаг.Би ямар
ч tylenol эсвэл ибупрофен нэмдэггүй.Энэ нь заль мэх хийдэг.Би ч бас өөрийнхөө тосыг
хийдэг.Надад  усыг  шүүж,  шүлтлэг  усыг  хүчиллэгээс  ялгадаг  усны  машин
байгаа.Хүчилтөрөгчтэй  хүчиллэг  ус  нь  арьсанд  маш  сайн,  мөн  бактерийн  эсрэг
үйлчилгээтэй тул би хүчиллэг ус авч, метоцеллюлозтой хольж тос үүсгэдэг.

Би  баяжмалыг  нэмээд  вазелин  шиг  тууштай  салстай  болгоно.Би  боолтыг  нь  цөцгийн
тосоор  тосолж,  шарханд  нь  хэрэглэдэг.Зөвхөн  ЭНЭ  нь  өвдөлт,  загатнах,  эдгэрэхэд
гайхалтай өөрчлөлт авчирдаг.Би танд удахгүй зургуудаа илгээх болно.Би тэднийг өөрчлөлт
болгоныг нь авч байсан.Би тос нь дахиад нэг сар үргэлжилнэ гэж бодож байна, гэхдээ би
анх  удаагаа  үүнийг  хийж  байгаа  болохоор  биитгэлгүй  байна.Би  сэтгэл  хөдөлж
байна.Түүний  хоолны  дуршил  хэзээ  ч  тийм  сайхан  байгаагүй.Өчигдөр  тэр  бүтэн
жилийнхээсээ илүү их хоол идсэн." Триша

“Хөөе,  Рик  болон  найзууд  аа,  надад  ийм  шархтай  байсан  нэг  найз  бий
(ойролцоогоор.Түүний зүүн мөрний ирэн дээр 2 инч 4 инч диаметртэй) 4 жил үргэлжилж
байгаа, цочмог халдвартай, газар дээр нь хайрст үлд, зүгээр л цэвэрхэн нүхтэй, гадаргуу
доор нь хүрэхэд мэдрэмтгий бейсболын хэмжээтэй хатуу бөөгнөрөл мэдрэгдэж болно. .
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Тэрээр  7  сарын  хугацаанд  8  удаа  тос  түрхэж,  долоо  хоногийн  2  амралтын  өдөр  мөн
дотооддоо  хэрэглэж  байсан.
Шарх  болон  шарх  сорви  арилж,  ил  шарх  сорвитой  болж,  найз  маань  тосыг  хэрэглэх
боломж олдсондоо баяртай байна." Ребекка

“Хүзүүндээ хоёр цэгтэй, нэг хөх, нэг гэдсэнд бөөгнөрөлтэй байна... сүүлийн гурван долоо
хоногт  миний бие  багассан...  хүзүү,  ходоодны ар тал  бараг  алга болсон...  чихний ард
байгаа. хагас хэмжээтэй...КАННАБИС ТОС !!!!!!” Шарон

"Зүгээр л миний бяцхан түүхийг ярихын тулд ...Миний нэг найз гүн венийн тромбозоор
олон жилийн турш шаналж байсан.Тэрээр хөлөндөө дөрөвний нэгтэй тэнцэх хэмжээний
шархтай болоод 2 жил болж байна...Рик Симпсоны түүхийг үзсэний дараа би тосыг санал
болгосон,  тэр юу ч  оролдоно гэж хэлсэн ...Тиймээс би тамхи татдаг байсан тул зарим
тосыг олж авсан.Өдөрт хоёр удаа уугаарай гэж хэлсэн.2 ширхэг  будааны хэмжээтэй...2
долоо хоног өнгөрөв ...Тэр инээмсэглэж байсан, үүнийг удаан хугацаанд хараагүй ...Шарх
нь  багассан  байсан  ??????...Шинэ  арьс  эхэлж  байна???Энэ  байж  болохгүй  гэж
үү???...Эсвэл байж болох уу???...Тэр дахиад хоёр долоо хоног үргэлжилсэн ... дараа нь
илүү  том  инээмсэглэлээр  гарч  ирэв  ...шарх  нь  арилсан  уу???...Шинэ  арьс,
өвдөлтгүй...WOWWW...Бид одоо итгэгчид, харах нь итгэж байна ...Итгэл найдварыг амьд
байлга!" Жейсон

--  Тийм  ээ,  Жейсон  Хилдебрандт,  та  үүнийг  харсан  бөгөөд  одоо  та  өөрт  болон  найз
нөхөддөө  тохиолдсон  бүх  зүйлд  хэрхэн  хандахаа  мэдэж  байна.Зүгээр  л  тос  түрхээд
идээрэй, энэ нь үнэхээр энгийн зүйл юм.Баярлалаа, хамгийн сайн сайхныг хүсье, JB

“Өчигдөр би ажил дээрээ хутгагч дээр хуруугаа зүссэн.Өглөөний 3 цагт би хуруугаа цохиж
сэрээд мөс, хэт исэл, неоспорин ууж үзсэн.Юу ч болсонгүй.Чичирсэн хэвээр байлаа.Дараа
нь би сонссон тос нь эсийн нөхөн төлжилтөнд тусалж, өвдөлтийг зогсоож, сорви, арьсны
асуудлыг  эдгээдэг  гэдгийг  санаж байсан тул яагаад хэрэглэж болохгүй гэж.Тиймээс би
дуслыг  аваад хурууны үзүүрээр  бүхэлд нь тараана.1  минутын дотор өвдөлт  80% алга
болсон.30  минутын дотор.Би хуруугаа бага зэрэг  шаналж байсан ч  жинхэнэ  өвдөлтгүй
байсан.Би зарагдсан.12 цагийн дараа би дахин хүсэлт тавьсан бөгөөд түүнээс хойш ямар
ч өвдөлт байхгүй." Ребекка

"Судасны тэмдэг үү?" Хув

-- Тийм ээ.Ж.Б

“Хөөе  Рик,  хэрэв  та  үүнийг  нийтэлвэл  би  нэрээ  нууцлахыг  хүсч  байна  (би  үүнд
дургүйцэхгүй).Найз охин маань үнэхээр бүдүүлэг хүмүүжилтэй байсан бөгөөд сэтгэлээр
унасан үедээ бугуйгаа огтолж эхэлсэн, энэ асуудал олон жил ард хоцорч байгаа ч түүний
бугуйнд нэлээд муухай сорви үлдсэн хэвээр байна.Тэнд маш их харагдах бөгөөд бага
зэрэг хөөс гарч ирдэг бөгөөд энэ нь олон хүмүүс түүнтэй анх уулзахдаа анзаардаг, тэр
тэднээс салахаас өөр юу ч хүсдэггүй.

Тэгэхээр  миний  асуулт  бол  тос  нь  сорви  арилгахад  туслах  уу?Эсвэл  ядаж  тэднийг
харагдахгүй болгоход туслах уу?Би чиний хийж байгаа зүйлд дуртай бөгөөд өвөөг минь
хорт хавдраар өвдсөн үед газрын тосны тухай мэдсэн ч болоосой, чи аврахад тусалсан
бүх амьдралынхаа төлөө баатар юм!"

-- Тосыг сорви дээр түрхэж эхлээрэй, тэд долоо хоног эсвэл сарын дотор алга болно.Би ч
бас  түүнийг  тосонд  оруулах  болно,  энэ  нь  түүний  туулж  өнгөрүүлсэн  бүх  дурсамжаас
PTSD-д  нь  туслах  болно.Энэ  нь  түүний  нойрны  чанарыг  сайжруулах  болно.Хэрэв  та
дургүйцэхгүй бол зураг, видео аваарай, сорви үнэхээр алга болно - эсвэл бүрмөсөн алга
болно, эсвэл бараг харагдахгүй болно.Сайн сайхныг хүсье, Жиндрич
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“Би хөлний шархтай адилхан асуудалтай байдаг.Юуны өмнө би чихрийн шижин өвчтэй
байсан.Гэхдээ  би  хорхой,  шумуулд  хазуулсанд  маш  мэдрэмтгий  гэдгээ  мэдсэн.Би  тос
түрхээд, боолт тавиад хонуулснаар хазуулсан хэсэг нь эдгэв." Мишель

--  Шумуул,  хачигт  хазуулсан тос  нь үнэхээр гайхалтай.Оролдоод үз  л  дээ,  бид  яагаад
тостой л бол хэн ч гэрээсээ гарч болохгүй гэж хэлдгийг ойлгох болно.Газрын тос нь маш
олон төрлийн хэрэглээтэй тул түүнгүйгээр  амьдрахыг  оролдох нь хариуцлагагүй  явдал
юм.Ж.Б

"Тос идээрэй ...Би тосоо уугаад 2 сар болж байна,  миний псориаз бараг 80% арилсан,
ямар ч эм хэрэглэх шаардлагагүй...Бас миний үе мөчний өвчлөлийг арилгасан...” Жулиана

“Би  каннабис  оливын  тосны  холимог  хэрэглэсэн  бөгөөд  долоо  хоногийн  дараа  миний
псориаз арилж эхэлсэн.Харамсалтай нь надад бага зэрэг байсан бөгөөд үүнийг дотоод
болон  гадаад  байдлаар  авах  хангалттай  байсангүй.Ажиглаарай,  надад  жинхэнэ  RSO
байхгүй, харин оливын тос дээр хийсэн каннабисын тос байсан." Тэмү

-- Чамайг удахгүй тос авна гэж найдъя, Тэмү.Шинж тэмдгийг хянах, мөн тосыг идэхийн
тулд  үүнийг  орон  нутагт  хэрэглэх  нь  хамгийн  сайн  арга  юм,  та  асуудлын  үндсэн
шалтгааныг арилгахыг хүсч байна.Сайн сайхныг хүсье, Ж.Б

"Энэ нь шумуулд хазуулсан, шүдний өвчинд сайн нөлөө үзүүлдэг.Охин маань 15 минутын
дотор  50-иас  доошгүй  удаа  шумуулд  хазуулсан,  тоглоогүй!  Deep  Woods  хорхойн
шүршигч.Би  гадил  жимсний  хальс,  үнэр  дарагч,  зуун  настын  ханд,  дермапласт,
гидрокортизон хэрэглэж  үзсэн.Эдгээрийн аль  нь ч  хаваныг  бууруулаагүй  (тэр  шумуулд
хазуулсанаас  харшилтай,  тэд  маш  их  хавдсан)  эсвэл  түүнийг  тайвшруулаагүй.Би
цөхрөнгөө барсандаа ууршуулагчаас давирхайг хусаад, бага зэрэг кокосын тостой хольж,
амархан  тарааж,  хөлийг  нь "тослов".Хагас  цагийн  дотор  бүх  хавдалт  буурч,  хазуулсан
улаан  цэгүүд  нь  түүнд  төвөг  учруулахгүй  байсан  бөгөөд  би  түүнд  Бенедрил  өгөхөөс
зайлсхийсэн.

Миний аманд буглаа үүссэн бөгөөд би вапн дахь давирхайг өвчтэй шүдний эргэн тойронд
боож өгөөд, хагас цагийн дотор дахин хаван буурч, би эдгээж чадсан, үүнээс хойш ямар ч
асуудал гараагүй.Би үүнийг итгэлтэй байхын тулд хоёр өдөр савласан.Одоо би давирхайг
савлаж (хэрэв та  дэлгэцийг  солих конус дотор  Vapir  No2 байгаа бол бараг  цэвэр  хэш
цуглуулдаг, бас төвлөрсөн.) Миний шүдний эргэн тойронд би гайхалтай өндөр болсон гэж
хэлж болно, магадгүй миний амьдралдаа хэзээ ч байгаагүй өндөр байна. .

Би  бүр  зочны өрөөнөөс  нөхөртөө  мессеж бичиж  унтлагын  өрөөнд  ороход  нь  тусламж
гуйсан.Хэлний  доорх  эмүүд  илүү  сайн  ажилладаг  тул  зүрхний  шигдээс  гэж  сэжиглэж
байгаа  бол  ЭМГ-т  таны  хэлэн  доор  нитро  цацдаг.Одоо  бүх  зүйл  зүгээр,  би  хэтрүүлэн
ууснаас болж үхээгүй, би аймаар өлсөж сэрээгүй, хамгийн сайн нь...Би Tylenol эсвэл Advil-
ийг их хэмжээгээр ууж, ходоод, элэгээ илүү ихээр гэмтээхгүй.

Би давирхайг хамгийн үр дүнтэй арга биш гэдгийг мэдэж байгаа бөгөөд энэ нь ажиллах
эсэхээ ч эргэлзэж байсан ч би хууль бус мужид амьдарч байгаа тул энэ нь миний ажиллах
ёстой зүйл байсан юм.Би үүнийг гэмтээж чадахгүй гэж бодсон.Би хамгийн дээд зэргийн
чанартай органик эх материалаа чөлөөтэй тарьж ургуулж, тосоо өөрөө хийж, өөрийгөө
болон  гэр  бүлээ  бүхэлд  нь  эдгээх  боломжтой  улсад  амьдрахыг  тэсэн  ядан  хүлээж
байна...Тэр дундаа бараг 2 настай охин минь юу болоод байгааг хэн ч олж чадаагүй тул
өнгөрсөн жил тамыг туулсан.

Тэд одоо түүнийг уургийн эмгэгтэй гэж бодож байгаа ч энэ нь тэдний юу нь буруу болохыг
мэдэхгүй  байгаа  тул  өөр  нэг  зүйл  юм.Түүнийг  тосонд  оруулах  нь  түүний  амийг  аварч
магадгүй  юм.Би  үнэн  зөв  онош  тавьж,  юу  эмчилж  байгаагаа  мэдэхийг  хүсч  байгаа  ч
хамгийн гол нь би  хүүхдээ илүү сайн байгаасай гэж хүсч  байна,  хэрэв энэ нь ердийн
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нийгмийг сүйрүүлэх гэсэн үг юм бол би үүнийг л хийх болно." Сара

“Газрын  тос  амьд  гарч  байгаа  юм  шиг  байна.Энэ  нь  түрхэхэд  гэрэлтдэг.Миний  гарыг
шатаасан  (яаж  байгааг  хэлэхгүй)  харин  тосоор  эдгээсэн.Зөвхөн  2  түрхэхэд  хангалттай
хэмжээний цэвэр тос үлдсэн бөгөөд дараа нь дусааж хэрэглэсэн тосыг хэрэглэнэкокосын
тос.Өвдөлт огт байгаагүй.Мөн төгсгөлд нь сорви байхгүй.Парафин самбай,  халдваргүй,
өвдөлт  намдаах  эм  байхгүй.Үүнийг  дэлхийтэй  хуваалцсан Рик  танд  дахин баярлалаа."
Кэрол

“Баярлалаа,  хийсэн зүйлд чинь хангалтгүй байна.Би энд хорт царс дээрээ тос түрхээд
сууж  байна.Чамгүйгээр  би  хэзээ  ч  оролдохгүй  байсан.Өнгөрсөн  жил  хэн  нэгэн  гал
асааснаас болж миний биеийн бараг 100%-д хүрч 2 сар гаруй үргэлжилсэн тул би одоо хаа
сайгүй галд өртөх болно, бид үүнээс ч илүү дархлааг бий болгодоггүй гэж тэд хэлж байна.

Нэг  өдрийн  өмнө  гарч  ирсэн.Тиймээс  өнгөрсөн  шөнө  тос  нь  загатнаа  огт
зогсоосонгүй.Гэсэн хэдий ч би өдөр бүр сорвийг эдгээж байгааг хардаг тул надад итгэлтэй
байна.Өнөөдөр  өглөө  эхний  түрхсэнээс  хойш  24  цагийн  дараа  энэ  нь  үр  дүнгээ  өгч,
зурааснаас  болж  гэмтсэн  арьсыг  эдгээж  байгааг  харж  байна.Тиймээс  цайрын  ислийн
зуурмагийг тосондоо түрхэхэд би хорт царс модны 1# тусламжийг олсон байх гэж бодож
байна.Энэ тосыг  насан туршдаа засах боломжтой эсэхийг  харахын тулд би дараагийн
улирал хүртэл тэсэн ядан хүлээж байна.Би та нарыг мэдүүлэх болно.Энэ нь гайхалтай
биш гэж үү?Дахин хэлэхэд та бүхний хийсэн бүхний төлөө баярлалаа." Ребекка

-- Газрын тос ч үүнийг засч чадна.Энэ нь эрүүл мэндийн бүх асуудлыг эмчлэх эсвэл хянах
хэрэгсэл  юм.Үүнийг  хурдан  хэрэглэх  тусам  засах  шаардлагатай  зүйлээ  хурдан  засах
болно, үүнд л хамаатай.Ж.Б

“Миний гар дээрх хорт зулзаганууд...тууралт ба түлэгдэлт 5 минутын дотор арилдаг ...ямар
ч овойлт,  тууралт,  өвдөлт байхгүй ...Би бага зэрэг  кокосын тостой RSO-ийн нэг ширхэг
будаа хэрэглэдэг.5 минутын дотор ЯВСАН!!!Миний тос!!!” Эстелла

“Би  нүүрэн  дээрээ  хорт  царстай,  хоёр  дахь  өдрийн  дараа  духнаас  хүзүү  хүртэл,  том
загатнах толботой, маажсанаас болж бага зэрэг цус гарсан.Би түрхэхэд хялбар болгохын
тулд  бага  зэрэг  тосыг  кокосын  тостой  хольсон.Би  үүнийг  өмсөж,  загатнах,  өвдөлтийг
намдаахад нэг цагийн дотор үрэвсэх, үрэвсэх нь арилсан, маргааш өглөө нь та үнэхээр
харахгүй бол харагдахгүй байв.Энэ нь мэдээжийн хэрэг хэд хэдэн хөмсөг өргөсөн бөгөөд
эцэст нь зарим эргэлзэгчид миний үргэлж ярьдаг зүйлийг олж мэдсэн.Каннабисын эдгээх
хүч!" Синди-ли

“Хүмүүс миний нөхрийг маш удаан өвдсөний улмаас орондоо хэвтсэний улмаас өсгий дээр
нь  үүссэн  том  цэврүүг  RSO  арилгасан  гэдгийг  мэдмээр  байна.Би  тос  түрхээд  долоо
хоногийн дотор алга болсон.Энэ нь илүү ноцтой зүйл болж хувирахаас би үнэхээр айж
байсан.Энэ нь түүний өсгийг бүхэлд нь бүрхсэн.Таны хийсэн бүхний төлөө Рик Симпсонд
баярлалаа." Сюзан

“Би 25-аас  дээш жил үнэртэж  байсан  хөлний  эвгүй  үнэрийг  арилгах  лаа,  оливын  тос,
наргил  модны самрын тос,  неемийн  тосноос  салс  хийсэн...Би  лаванда  цэцгийн  болон
цитрусын  тос  нэмсэн.Мөн  энэ  нь  миний  худалдаж  авсан  арьсны  тосноос  илүү  сайн
ажилладаг.Эхнэр нь хэзээ ч ийм аз жаргалтай байгаагүй." Роберт

-- Би холимогт бага зэрэг тос нэмнэ, Роберт.Нэмэх нь хэзээ ч өвдөхгүй, үүнээс гадна энэ нь
илүү сайн ажиллах болно.Жишээлбэл, олсны үрийн тостой холилдсон тосыг дангаар нь
хийж чадна, жишээлбэл, каннабисын хүчтэй салфеткатай хөл массаж хийх нь энэ дэлхий
дээрх хамгийн тааламжтай зүйлсийн нэг юм.Хэрэв та хөлийг нь шингэрүүлээгүй бүлээн
тосонд арван минутын турш дүрж чадвал таны хөл ямар сайхан болохыг төсөөлж байна
уу?Энэ нь түлэгдэлт, чихрийн шижингийн шархлаа, арьсны хорт хавдар гэх мэт хүмүүст
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хэр үр дүнтэй болохыг төсөөлж байна уу?Би чадна.Ж.Б

"Хэрэв  эмэгтэйчүүд  энэ нь  арьсны хөгшрөлтийг  бууруулж,  гэмтсэн  арьсыг  (энэ  хүний  
хэрэгтэй  адил)  сэргээдэг  гэдгийг  мэдсэн  бол  каннабисыг  хууль  ёсны  болгох  дэмжлэг
дээвэр дамжих болно!Энэхүү гайхамшигт байгалийн эмийг дарангуйлснаар эдийн засаг
бүхэлдээ цэцэглэн хөгжсөн бөгөөд улам олон хүн мэдээлэлтэй болж, өөрсдийгөө эмчилж
эхлэх тусам бид бүгд хамтдаа сүйрч байгааг харах болно." Гил

"Би үрчлээ уншсан уу?Энэ нь үрчлээтдэг. Марги

Q.Үрчлээг арилгахдаа нүүрэндээ түрхэх үү, амаар уудаг уу, эсвэл хоёуланг нь уудаг уу?"
Тони

А.Аль аль нь хамгийн сайн үр дүнд хүрэхийн тулд, гэхдээ зөвхөн сэдэвчилсэн хэрэглээ нь
маш их зүйлийг хийж чадна.Ж.Б

"Надад халзрах жор хэрэгтэй байна.Маалинган тосны нэг хэсэг нь Маалинган үрийн тосны
арван хэсэг  мөн үү?Туслаач!Миний сүйт залуу үсээ алдаж байгаа,  би түүнийг  орхихыг
үнэхээр хүсэхгүй байна... Бид хоёр ихэр хүүхэдтэй болохоор надад түүнийг зүгээр байлгах
хэрэгтэй байна, ха ха." Женна

--  Энэ  ажиллах  боломжтой.Бид  Маалинган  үрийн  тос,  96%  спирт  эсвэл  бусад
зөөвөрлөгчид  20-30%  тос  нэмэх  дуртай  боловч  үүнээс  бага  нь  гаднаас  хэрэглэхэд
гайхамшгийг  төрүүлдэг.Зүй  нь  бол  мэдээж  тэр  хувинтай  тостой  байж  байгаад  шууд  л
хэрэглэнэ.Учир нь шингэрүүлээгүй эм нь шингэрүүлсэн эмээс илүү үр дүнтэй байдаг.Сайн
сайхныг хүсье, Ж.Б

"Механикч  байхдаа  би  тосыг  нэлээд  муу  зүслэгт  ашигласан  бөгөөд  та  100%  зөв
байна ...Энэ нь арьсыг бусад бүхнээс илүү хурдан эдгээдэг." Кори

“Миний бэлэг эрхтнийг 2 долоо хоногийн дотор 3 удаа түрхээд л эдгээсэн.Би эмнэлэгт
байгаа GUM эмнэлэгт хэд хэдэн маш өвдөлттэй эмчилгээ хийлгэж байсан нь тэднийг улам
дордуулсан.Би гурван өдөр тутамд 10 мг орчим уут тус бүрд (би 5 байсан) хэрэглэсэн.Би
угаасан боловч тосыг шингээх хүртэл 3 хоног тутамд саван хэрэглэхээс зайлсхийж, дараа
нь усанд орж, дахин түрхсэн.Шарууд нь үхсэн арьс болж хувирч, ямар ч өвдөлтгүйгээр
арилж, шинэ эрүүл арьс үлдээжээ.Би энэ тухай эмчдээ хэлсэн чинь тэр намайг худалч гэж
дуудсан уу?Ер нь хаягдал материал болох сүүдэр, нахиа навчнаас тос хийж өгсөн найзтай
болсондоо би азтай байлаа." Миль

“Би яг одоо хар өнгөтэй болсон муухай мэнгийг эмчлэх шатандаа явж байна.Өглөө бүр би
мэнгэ дээр өгөөмөр тунгаар түрхэж, дараа нь боолтоор бүрхэнэ.3 долоо хоногийн дараа
би мэнгэ багасаж байгааг нүдээр харж байна.АЖИЛЛАНА.Би бас өдөр бүр бага зэрэг иддэг
...энергийн  түвшин  ямар  ялгаатай  вэ.КАННАБИСЭЭР  ДАМЖУУЛСАН  ЭМИЙН  АЗ
ЖАРГАЛТАЙ!!!!!!” Гоо сайхан

"Эрэгтэй  хүний  халзан  дээр  толгой  дээрээ  туршиж  үзэхийг  хүссэндээ  би  өөрийгөө
буруутгаж байна." Роберт

--  Битгий,  энэ  нь  ажиллах  болно,  ямар  ч  байсан  танд  бага  хэмжээний  тос  хэрэгтэй
болно.Мэдээжийн хэрэг та үүнийг их хэмжээгээр өмсөж болно, энэ нь дээр байх болно,
гэхдээ хэрэв та 100 мл Маалинган үрийн тосонд нэг грамм юмуу түүнээс дээш уусгавал
энэ нь юу болохыг харах дуртай байх болно, Роберт.Мөн шампунь болон бусад хэрэглэдэг
гоо  сайхны  бүтээгдэхүүндээ  хэдэн  миль  үрийн  тос,  тосны  хольц  нэмбэл  энэ  нь  танд
таалагдах болно.Зураг ав, та бусад олон хүмүүст тусалж чадна.Бидэнд тэр хэдхэн зураг л
байгаа,  нэг  их  ач  холбогдол  өгөөгүй,  ойлгомжтой.Гэхдээ  энэ  нь  үнэхээр  үр  дүнтэй,
оролдоод үз, үүнээс нэг секунд ч бүү ич.Ж.Б
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"Би  хүлээн  зөвшөөрч  байна  ...Би  болхи...Би  сэрээний  шөрмөсийг  хөлөндөө  наах  муу
зуршилтай.Шууд газар дээр нь RSO хийж, боолтоор боож, өвдөлт хэдхэн секундын дотор
арилж, 3 хоногийн дотор эдгэрдэг." Хизер

“Би гавар тосыг хэд хоногийн дотор псориазыг устгаж, сарын тэмдэг ирсэний 1 дэх өдөр
өндгөвчний хаваныг  20  минутын дотор  багасгаж,  бага  зэргийн  түлэгдэлтэнд  нэн даруй
түрхэхэд сорвижилт, өвдөлтөөс сэргийлдэг болохыг би харсан.Энэ тос юу хийж чадах бол
гэж үнэхээр гайхаж байна..." Берес

“Би  10  настай  байхдаа  хөлний  хамгийн  муу  тохиолдлуудын  нэг  байсан,  би  тостой
болоосой.Гэхдээ надад одоо байгаа.47 жилийн дараа бүх зүйл сайхан байна.Ихэнх бүх
зүйлийг эмчилдэг." Дональд

“Манай бэр гахайн махыг гүн шарж, буцалж буй халуун тосонд хуруугаа эхний үе хүртэл
дүрж, чанасан тахианы мах шиг цагаан болсон.Бид тэдэн дээр RSO тавиад өвдөлт нь нэг
минутын дотор алга болсон тул тэр тэдэнд өдөрт 2 удаа RSO түрхсэн.Тэд хэдхэн хоногийн
дотор маш хурдан эдгэрч, арьсанд ямар ч гэмтэл, сорви байхгүй.

Бид одоо гал тогооны өрөөний хөргөгчинд бага зэрэг хадгалж байгаа нь гайхалтай бөгөөд
хэрэв хэн нэгэн нь (ялангуяа хүүхдүүд) түлэгдэх юм бол бид RSO-г шууд түрхэх болно,
бидэнд байгалийн ургамал байгаа үед ийм өвдөлт мэдрэх шаардлагагүй болно. .” Дебра

"Би  тохойндоо  бага  зэрэг  бөөгнөрөлтэй  байсан  бөгөөд  тэдгээрийг  тосоор
эмчилсэн  ...Долоо  хоногийн  дараа  миний  тохой  гөлгөр,  ямар  ч  овойлт  байхгүй  ...Би
тэднийг  үүтэй байсан гэж бодож байна,  гэхдээ би эмч нарт итгэдэггүй учраас би танд
тодорхой хэлж чадаагүй." Карла

-- Арьсанд чинь ямар ч гэмтэл учирсан ч тосоо түрхээд, боолтоор боож, өдөр бүр эсвэл
хоёр өдөр тутам эсвэл боолт унах үед дахин түрхээрэй.Түлэгдэлт, уушиг, экзем, псориаз…
ТТэр тос нь юу байх нь хамаагүй бөгөөд үүнийг засах болно, зүгээр л түүнд цаг хугацаа,
тос өг.Ж.Б

Би өөрийн хийсэн тосоор "угаалга" хийж, толгойноосоо хөл хүртэл хүнд хэлбэрийн псориаз
өвчтэй, 4 жил гаруй хугацаанд зургаа аваагүй найзаасаа уг тосоор угаахыг хүссэн юм.1
УДАА  -  түүнийг  биеэ  угааж  байх  үед  би  БҮХ  улаавтар,  толботой  арьс  нь  ХУУРЧ,
ГАЙХАМШИГТАЙ эрүүл  арьс  болж байгааг  хараад  өөрийн  эрхгүй  шоконд  оров.Би  тэр
шөнө  түүний  зургийг  авч,  нийтэлсэн.Тэр  ОДОО  ӨДӨРТӨӨ  зургаа  авахуулахдаа
ТАЙЛАЛТАЙ БАЙНА!

Хэд хэдэн  хүн  намайг  яаж холихыг  асуухад  би MS-тэй  өвчтөнүүд  болон  бусад  өвчтэй
хүмүүс усанд орохдоо хэрэглэж байгаад баярлаж, гайхсан бөгөөд нэг нь амьдралдаа анх
удаагаа Нялх хүүхэд шиг өвдөлтгүй унтсан гэж хэлсэн." Трачи

“Найзын минь нүүрэн дээр уйланхай гараад хэд хоног тос уугаад алга болсон.Тэгээд тэр
үүнийг гадны хэрэглээгүйгээр залгисан." Жонатан

"Би  будаа  тарианы  хэмжээнээс  арай  илүү  хэмжээгээр  авч  байна.Би  үнэхээр  хамраа
жаахан дээшлүүлсэн бөгөөд миний харшил бараг алга болсон.Би хоёр нохойтой моторт
байшинд  амьдардаг  бөгөөд  бид  зэргэлдээх  толгодын  цэцгийн  тоосоор
бөмбөгддөг.Өнгөрсөн жил би өдөр бүр бенедрил ууж байсан.Энэ улиралд би ямар ч эм уух
шаардлагагүй, би илүү сайн унтаж байна." Жуди

“Хорт  хавдартай  хүн  биш,  харин  миний  өсгий  дээр  халдвар  авсан  байсан  ч  эмчилгээ
хийлгээгүй.Би  бүр  шарх  арчилгааны  технологийн  ажил  хийлгэсэн  ...  тэр  тархалтыг
зогсоохын  тулд  халдвар  авсан  ч  эдгээгүй.Тос  түрхээд  НЭГ  өдрийн  дотор  улайлт  нь
багассан.Хоёр  дахь  өдөр,  улайлт  арилсан.Гурав  дахь  өдөр  халдвар  дахин  арьс  шиг
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харагдаж байна!Гайхалтай эдгээх тос!" Тэмми

"Би гэрээсээ гарахгүй байх үед байсан.Би тууралт гарсан бөгөөд эмчийн хэлснээр амны
хөндийн дерматит  гэж хэлсэн бөгөөд  тэдний өгсөн бүх  зүйл  ажиллахгүй  эсвэл намайг
өвдсөн.Тэд  юунаас  болж  үүсдэг,  түүнээс  хэрхэн  бүрмөсөн  ангижрах  талаар  ямар  ч
ойлголтгүй гэдгээ хэлсэн.Ванкуверт очсоныхоо дараа би тууралт дээр RSO тавьж үзээд юу
болсныг харахаар шийдсэн.Маргааш нь бараг байхгүй болсон.Би одоо тосыг дотроос нь
ууж  байгаа  бөгөөд  түүнээс  хойш  ийм  өвдөлттэй  тууралт  гараагүй.Энэ  зүйл  үнэхээр
гайхалтай.Би одоо нэгэн эмэгтэйг бурханаас өөр хэн ч биш бидэнд өгсөн энэ гайхалтай эд
зүйлээр хөх, ходоодныхоо хавдрыг эмчилж байгааг харж байна!!!” Цай

“Би  усан  сан,  рашаан  сувиллын  компанид  ажилладаг  байсан...  Би  цайвар  арьстай,
өдөржин гадаа байдаг.Миний нүүр, толгой, гар дээр галзуу толбо гарч ирсэн бөгөөд энэ нь
үргэлж жолоочийн цонхоор гарч байсан.Тос нь хэдэн долоо хоногийн дотор эдгээр толбыг
цэвэрлэв!Би одоо өдөр бүр .5 грамм цэвэр THC ууж, аливаа өвчинтэй тэмцэх, дархлаагаа
хүчтэй  байлгахад  тусалдаг.BTW  хэзээ  ч  ханиадны  вакцин  хийлгээгүй!Багаасаа  ханиад
хүрээгүй." Жэй

“Түлэгдэлт  болон  наранд  түлэгдэхэд  гайхалтай  үр  дүнтэй.Чидун  жимсний  тосоор
сийрэгжүүлсэн.” Рэйчел

“18  сарын  өмнө  миний  хөл  хагалгааны  улмаас  халдвар  авсан.Эмч  бүх  антибиотик,
процедурыг туршиж үзсэний дараа тэд үндсэндээ татгалзаж, намайг хаахыг хүлээхээр гэр
рүүгээ  явуулсан.Каннабисыг  өндөр  тунгаар  эмчилж  эхэлсний  дараа  л  нөхөн  төлжилт
эхэлснийг олж мэдсэн!" Ариэл

"Уруул дээрх цэврүүт шарх, шарханд хэрэглэсэн нь миний бодож байснаас илүү үр дүнтэй
болсон.Энэ нь ажиллах болно гэдгийг би мэдэж байсан ч эдгэрэх хугацаа 24 цаг хүртэл
байсан.Би 6 цаг биш 1-2 хоног гэж бодож байсан” гэв. Кевин

“Ээж маань нүүрэндээ бараг 2 жил байсан толбыг 4 хоногийн дотор тосоор арилгасан!!
Дараа нь бид "Хэрвээ энэ нь хорт хавдрын гаднах цэгүүдэд нөлөөлж чадах юм бол дотор
нь юу хийж байгааг бодоорой!" Хув

“Миний  зүүн  талд  жижиг  бор  толбо  гарч  томорч  байсан.  Би  жаахан  тос  түрхсэн  найз
залуудаа үзүүлэв. Санаж байна уу, би юу ч хийнэ гэж бодсонгүй. Дөрөв хоногийн дараа би
шалгахад (би үүнийг мартчихсан байсан) тэр толбо байгаа жижигхэн улаан цэгээс бусад нь
алга болсон байв. Юу ч бишхошууч, гэхдээ энэ нь намайг итгэгч болгосон." Кэрол

"Сайн  уу  JB.Өчигдөр  охин  маань  зууханд  гараа  түлэгдсэн.Тэр  гадаа  ирээд  гар  нь
цэврүүтсэн түлэгдэлтийг надад үзүүлэв.Тэр өвдөж байна гэж хэлсэн.Гэрт нь ороод тос
аваад,  боолт түрхээд түлэгдэлтийг  нь  тагла гэж хэлсэн.Би түүнд сорвигүй эдгэрнэ гэж
хэлсэн.Тэр таван минутын дараа гарч ирэв.Тэрээр аавдаа өвдөлт арилсан гэж хэлсэн.Би
тийм ээ, тос нь үүнийг хийх ёстой гэж хэлсэн.

Энэ тос нь юу хийж чадах вэ гэдэгт эргэлзэж байсан эгч маань намайг эмийн сонголт
болгон  хэрэглэж  байгааг  үгүйсгэв.Газрын  тосны  тухай  ярихад  тэр  хэзээ  ч  над  руу
буудсангүй.Гэхдээ зүгээр!Бид бүгд маш удаан хугацаанд худлаа ярьж байсан тул тэдний
худал үгэнд итгэсэн.Миний эгч эмч нарын хүнд өвчтэй байна.Урт түүхийг богино болгохын
тулд.Тэрээр тос ууж эхэлсэн бөгөөд сүүлийн зургаан сарын хугацаанд 60 кг турсан.Тэрээр
одоо  газрын  тосонд  жинхэнэ  итгэгч  болжээ.Үүнийгээ  бүгдтэй  илэн  далангүй
хуваалцдаг.Энэ зорилгын төлөө хийж буй бүх зүйлд баярлалаа." Рон

“Энд байгаа залуус цэвэр RSO ашиглахыг үргэлж хэлдэг гэдгийг би мэднэ, би энэ зүйлийн
үнэнч  шүтэн  бишрэгч.Гэсэн  хэдий  ч  элсэн  чихрийн  навчаар  хийсэн  кокосын  тосны
дусаалга нь бидний хувьд неоспориныг бүрэн орлуулсан гэдгийг би хүмүүст мэдэгдэхийг
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хүсч байна, би 2 жилийн турш тэр зүйлийг худалдаж авах шаардлагагүй байсан.Энэ нь
илүү сайн, хурдан ажилладаг бөгөөд би үүнийг хүмүүсийн гар, нүүрэнд бүхэлд нь түрхэж
чаддаг бөгөөд хэрэв тэд үүнийг санамсаргүйгээр идвэл өвдөж магадгүй гэж санаа зовох
хэрэггүй юм." Тина

-- Тина, юу ч цэвэр RSO-аас илүү сайн, хурдан ажилладаггүй, гэхдээ би таны юу хэлэх
гээд байгааг мэдэж байна.Мэдээжийн хэрэг, каннабисын эмийн бага хүчтэй хэлбэрүүд бас
гайхамшгийг  бүтээж  чадна.Асуудал  нь  шингэлээгүй  хамгийн  хүчтэй  RSO-той  адил
амжилтанд хүрэх найдвартай биш юм.

Каннабисын гоо сайхны бүтээгдэхүүн нь одоо байгаа ихэнх гоо сайхны бүтээгдэхүүнийг
удахгүй  орлуулах  болно,  тухайлбал  эмэгтэйчүүд  энэ  тос  нь  гоо  сайхандаа  юу  хийж
болохыг  олж мэдсэний дараа.Маалинган  үрийн  тос,  кокосын  тос,  ши цөцгийн  тос  бол
миний дуртай зөөвөрлөгчид боловч амьдардаг газартаа алдартай бүх зүйлийг хэрэглэж,
тос нэмж болно.Цөцгий дэх 20-30% RSO нь гайхамшигтай боловч 0.01-1% нь хүндэвтэр
нөхцөл байдал, өдөр тутмын засвар үйлчилгээ хийхэд маш их ашиг тустай байдаг.Ж.Б

Үйлдвэрлэлийн зөвлөмжүүд
“Хэзээ ч шүтэн бишрэгчгүйгээр!!!Энэ нь хэзээ ч гэсэн үг." Ж.Б

“Зарим фэнүүд нь маш аюултай байж болох тул хэрэв хэн нэгэн ялгааг нь мэдэхгүй бол
(би цахилгаан мотор эргүүлдэг хүн) уусгагчийг асааж магадгүй.Зөвхөн тодорхой фэнүүдийг
ашиглах боломжтой.Ихэнх хүмүүс өдөржин фен рүү харвал ялгааг нь мэдэхгүй тул энэ нь
сайн зөвлөгөө юм.Анхаарах зүйл бол сэнс дээрх цахилгаан мотор асаах үед дотоод оч
үүсгэдэг  бөгөөд  энэ  нь  моторын  гаднаас  харагдахгүй  байвал  энэ  нь  уусгагчийг  асаах
болно.Дотор нь эм хийх маш аюултай газар гэдгийг та нарын ихэнх нь мэдэж байгаа гэдэгт
итгэлтэй байна!Үүний шалтгааныг хүн бүр мэдэх ёстой ...Цахилгаан зуух, гэрэл, унтраалга,
зуух, ус халаагч, чийдэн болон таны гэрт байгаа бараг бүх цахилгаан хэрэгсэл нь та харж
байгаа  эсэхээс  үл  хамааран  уусгагчийг  асаах  оч  үүсгэдэг.Эдгээр  очуудын  ихэнх  нь
автоматаар үүсдэг бөгөөд та үүнийг хэзээ ч мэдэхгүй!Та гэртээ өмнө нь амжилттай хийж
байсан ч олон удаа асахгүй байж болох цагтай бөмбөг шиг боловч хэзээ нэгэн цагт зугтах
боломжгүй тэсрэлттэй болно,  энэ нь маш хурдан болдог!Танай гэрт байгаа бүх хүмүүс
аюулд өртөх болно!Энэ анхааруулгыг хэзээ ч үл тоомсорлож болохгүй.Жиндрих Байер энд
танд  нэг  зөвлөгөө  өгсөн  бөгөөд  хэрэв  та  үүнийг  дагаж  мөрдвөл  таны  амийг  аврах
болно.Жиндрич танд баярлалаа." Энтони

“Өнгөрсөн амралтын өдрүүдэд би ч бас ийм дүгнэлтэд хүрсэн тул тантай 100 хувь санал
нийлж байна.Нафта/тосыг шүүж авахын тулд кофе шүүлтүүр ашиглах нь бас хамгийн сайн
арга гэдгийг  би нэмж хэлмээр байна...Бяслаг даавуу эсвэл кофены шүүлтүүрээс бусад
зүйлийг ашиглах нь танд илүү их тос өгөх боловч илүү сул тос байх болно, магадгүй илүү
ногоон  өнгөтэй  байх  нь  таныг  батлах  болно.дотор  нь  маш  их  ургамлын  материал
байдаг.Хамгийн гол нь Нафта болон кофены шүүлтүүрийг ашигла, Рикийн хэлснээс хойш
материалыг бутлах хэрэггүй.Миний бодлоор Рик хорт хавдрыг эмчлэх цэвэр тос хийх үйл
явцыг төгс төгөлдөр болгож, түүний хэлснээр цаг хугацаа, материалаа дэмий үрсэн хэрэг
болно." Мари

"Сайн уу JB.Хэрэв танд яаралтай хэрэгтэй бол нахиагаа хамгийн богино хугацаанд хатааж
болох  вэ?Баярлалаа."  Присцилла
-- Яс хатах хүртэл.Гэхдээ би 5-7 гр нахиа л хурдан хатаана гэж хэлмээр байна, энэ нь танд
эхлэхэд хангалттай нэг грамм тос өгөх болно, дараа нь та үүнийг зөв хатааж, долоо хоног
орчим  хугацаанд  дуусгаж  чадна.Боловсруулахаасаа  өмнө  анхдагч  материалыг  бага
боловсруулах тусам давирхайг бага үрэх болно.Тиймээс анхдагч материалыг декарбоксил
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болгохгүй байх нь хамгийн сайн арга юм (ГВт ямар ч шалтгаангүйгээр тосыг халаахад
асуудал  багатай  декарбоксилжуулж  болно,  ямар  ч  байсан  уусгагчийн  үлдэгдлийг
арилгахын  тулд  хийх  ёстой).Боломжтой  бол  нахиагаа  хатаах  өрөөнд  нэмэлт  аргаар
боловсруулахгүйгээр хувингаар хийх нь хамгийн сайн арга юм.Нахиа руу бага хүрэх тусам
сайн.Ж.Б

"Брайан, би нөхцөл байдал тийм ч тохиромжтой биш гэдгийг мэдэж байгаа ч би ямар ч
байсан ижил дуугаа дуулах болно.Би өөр юу хийж чадах вэ, яагаад би аяыг нь өөрчилж,
стандартыг бууруулах шаардлагагүй юм бэ?Мэдээжийн хэрэг янз бүрийн зэрэглэлийн тос
байх  болно,  зарим  нь  сэдэвчилсэн  хэрэглээнд  сайн  (60%  хүртэл),  зарим  нь  амралт
зугаалга (60-90), зарим нь эмчилгээнд (90 ба түүнээс дээш), хамгийн сайн тос нь 95-98%
байх болно.  THC,  маш хүчтэй,  тайвшруулах үйлчилгээтэй,  энэ бол бүх  зүйл юм.Харин
одоо бид хүмүүст 95-98% ТНС-ийн тос байдаг юм байна гэдгийг зааж өгөх ёстой бөгөөд
тэд хамгийн сайн чанарыг зорьж ажиллах ёстой болохоос ажиллахгүй байж болох дунд
зэргийн бүтээгдэхүүнийг бус харин сайн чанарын төлөө зорьж байх ёстой.

Би хувьдаа заримдаа, зарим тохиолдолд бараг бүх тохиолдолд үр дүнтэй эм байхад л
тустай эмийг судлах сонирхолгүй байдаг.

Шүүс  шахах  нь  бүгд  сайн  бөгөөд  сайхан  боловч  хүмүүсийн  10-20-30%  нь  ургамлын
гаралтай материалаас харшилтай болох эсвэл амтанд нь дургүй болж, үүнийг эм болгон
ашиглахгүй байх болно.Каннабис нь ургасан хөрсөө хоргүйжүүлдэг тул та эдгээр ургамлын
материалыг нэг их залгихыг огт хүсдэггүй.Заримдаа тийм ээ, тухайлбал, та ургамал хаана,
хэрхэн ургуулсаныг мэддэг бол би өөрөө ийм шүүсийг уухад маш болгоомжтой байх болно,
та үүнд юу байдгийг хэзээ ч мэдэхгүй, би каннабис тарихад ямар химийн бодис хэрэглэж
байгааг мэддэг.Тиймээс би өөрөө шүүсийг санал болгохдоо болгоомжтой хандах болно.

Тосыг  зөв  ажиллуулахын  тулд  декарбоксилжуулсан  байх  ёстой,  та  үүнийг  буцалгах
хэрэгтэй, эс тэгвээс энэ нь ажиллахгүй бөгөөд цусны тархины саадыг даван туулахгүй тул
"сэтгэцэд нөлөөлөхгүй шүүс"  нь логикийн хувьд хэзээ ч сайн ажиллахгүй.  95-98% ТНС
агуулсан декарбоксилжуулсан тос хэлбэрээр.Дахин хэлэхэд, арьсны нөхцөл байдал дээр
туршиж үзээд ялгааг нь хараарай.

Үндсэндээ  CBD-д  мөн  адил  хамаарна  -  дахин,  тийм  ээ,  энэ  нь  заримдаа,  зарим
тохиолдолд ажиллах болно, мөн энэ нь маш сайн эм юм, жишээлбэл, хүүхдэд зориулсан
бохь  зажлах  найрлага  болгон  нэмдэг,  гэхдээ  үүнээс  бусад  тохиолдолд  би  каннабисын
хамгийн хүчтэй эмийг хамгийн түрүүнд хэрэглэхийг үргэлж хүсдэг.Үгүй гэж үү?Ж.Б.

“Миний  хувийн  туршлагаас  харахад  би  шүүс  хийж  чадахгүй,  энэ  нь  намайг  үнэхээр
уйлуулж байна.Би бас цусны бүлэгнэлтийн эмгэгтэй бөгөөд хүнд хлорофилл нь К амин
дэмийн өндөр агууламжаас болж цусыг нимгэрүүлэхийн тулд эм ууж байгаа хүнд "үгүй" гэж
хэлжээ. Дена

"Виржиниа,  бид  олон  тосыг  үзсэн  бөгөөд  ихэнх  тос  нь  өвчтөнүүдийн  нөхцөл  байдалд
хэрэглэхийг  хүсдэг  зүйлтэй  ойртдоггүй  гэдгийг  та  ойлгох  ёстой."Өөрийнхөө  гараар
бүтээгээрэй"  стратеги  бол  үнэхээр  утга  учиртай  цорын  ганц  стратеги  бөгөөд  та  өөрт
тохирох тосыг хэн нэгэнд найдах шаардлагагүй, чанарын хяналтаа өөрөө хийхийг хүсч, юу
байгааг мэдэхийг хүсч байна. энэ болон хэрхэн хийсэн.Хэт олон луйварчид байдаг бөгөөд
тэдний ихэнх нь хангалттай чанартай байдаггүй бөгөөд энэ нь харамсалтай баримт бөгөөд
үүнээс урьдчилан сэргийлэх цорын ганц арга зам бол хүмүүст хэрхэн хийхийг заах явдал
юм.ялгааг нь мэдэхийн тулд өөрсдөө хий.Мөн заримдаа газрын тосны чанарт бага зэрэг
өөрчлөлт гарах нь хэн нэгний амьдралд асар их өөрчлөлтийг авчирдаг.Тийм ч учраас бид
газрын тосны чанар, үр нөлөөг байнга нэмэгдүүлэхийг хичээдэг.

Бидний  харж  байгаагаар,  нэг  аяга  кофе  хийж  чадвал  тэд  тос  хийж  чадна,  үүнд  юу  ч
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байхгүй.Өөртөө зориулж тос хийж чадахгүй хүмүүст ихэвчлэн тусламж хэрэгтэй байдаг тул
шаардлагатай бол хэн нэгэн тэдэнд зориулж хийж өгөх боломжтой, мөн ийм хүмүүс эмийн
сангаас  95-98%  THC  RSO  авах  боломжтой  байх  ёстой.Эсвэл  ядаж  миний  амьдрахыг
хүсдэг ертөнцөд.Ж.Б

“1.)  Би  зөвхөн  гараараа  яс  шиг  хатсан  нахиа  нунтагласан,  ямар  ч  нунтаглагч
ашиглаагүй.Эхлэх материал нь ойролцоогоор маш жижиг нахиа шиг харагдаж байв.5-аас
10 мм-ийн диаметртэй тул ихэвчлэн нунтаг байдаггүй.Би одоо өөрийн гэсэн "хоол хийх"
туршлагатай болохоор C цэгээс бусад бүх зүйл дээр тантай санал нэг байна.Спиртийн ус
нь хлорофиллуудыг уусгадаг тул ихэвчлэн илүү бараан өнгөтэй спиртээр хийсэн тосыг би
харсан.Би тосоо лабораторийн цэвэр нефтийн эфирээр хийсэн.Энэ тос нь миний туршиж
үзсэн  спиртэн  тостой  харьцуулахад  илүү  тод  өнгөтэй  (алтан  хүрэн)  бөгөөд  маш сайн,
халуун ногоотой  амттай.Энд би  хэлэх  гэсэн  зүйл  бол  Нафта нь  архи  шиг  олон  тооны
терпен болон хлорофиллүүдийг арилгадаггүй гэдэгт би итгэдэг.Энэ нь согтууруулах ундаа
шиг  илүү  хяналттай,  зохицуулагддаг  буцалгана.Тэгэхээр  миний  асуулт  бол  Нафта-тай
хослуулан  нунтаглах/угаах  нь  сайн  чанарын  тосонд  согтууруулах  ундаагаар
нунтаглах/угаахтай адил хор хөнөөлгүй гэж бодож байна уу?

-- Материалыг эхлээд нунтаглаж болохгүй.Хуурай нахиалах материалтай харьцах нь таныг
THC болон бусад  каннабиноидуудыг  суллахад хүргэдэг  (ширээн дээрх  нарийн тоос нь
хувин дотор үлдэх ёстой  зүйл  юм).Тиймээ,  нунтаглах,  нафта хийх нь нунтаглах,  спирт
хийхээс "илүү сайн" байх болно - энэ хослол нь бараг л бүтэлгүйтэх болно, та ийм аргаар
сайн тос хийж чадахгүй.

Нахиагаа  хувинд  хийж,  нафтагаар  норгож,  хоёроос  гурван  минутын  турш  саваагаар
буталж, тос уусгагчийг хувингаар хийнэ.Хэрэв та сайн чанарын материалаар ажилладаг
бол хоёр дахь угаалга хийж, хоёр дахь хольцыг эхний угаалгатай хувин руу хийнэ.Хэрэв та
өндөр зэрэглэлийн материал ашиглаагүй бол эхний угаалга нь зөвхөн дотоод хэрэгцээнд
зориулагдсан (мөн ажиллахад илүү сайн материалыг хайж байгаарай).

Эфир нь маш сайн тос үүсгэдэг (бид хув тос нь бараан тосноос илүү дуртай, гэхдээ зарим
омгууд  нь  бусдаас  илүү  бараан  тос  үүсгэдэг  гэдгийг  санаарай).Бид  ч  бас  практик
шалтгаанаар хув тосонд дуртай - хэн хар хлорофилл шүдтэй болохыг хүсдэг вэ?Гэхдээ
эфиртэй ажиллах нь нэлээд аюултай, дэлхийн ихэнх хэсэгт нэвтрэхэд хэцүү, газрын тос
үйлдвэрлэдэг хүмүүсийн аюулгүй байдлын талаар маш их санаа зовдог тул бид үүнийг
төдийлөн  зөвлөдөггүй.Энэ  нь  харьцангуй  бага  температурт  маш  амархан  үсэрч
чаддаг.Тиймээс ихэнх хүмүүсийн хувьд нафта зүгээр л ажиллах болно.Бид ихэвчлэн нафта
хэрэглэдэг боловч эфир нь бидний сонгосон уусгагч болно.

Бидний биечлэн ашиглах уусгагчийн одоогийн жагсаалт нь: 1.эфир, 2.цэвэр цайвар нафта,
3.99% изопропилийн  спирт,  4.хүнсний  зориулалттай  согтууруулах  ундаа  -  99%  байвал
сайн,  гэхдээ  үүнийг  авахад хэцүү  бөгөөд  маш үнэтэй  байдаг.96% спирттэй  ажиллахад
үлдсэн 4% нь ихэвчлэн ус байдаг.10 литрийн 4% нь 4dcl буюу буцалгаад буцалгах хэрэгтэй
бараг литрийн ус бөгөөд илүү үр бүтээлтэй зарцуулахад цаг хугацаа шаардагдана.

2.)  Би мөн бүх уусгагчийн үлдэгдлийг бүрэн арилгахын тулд эцсийн 60 ° C-ийн бүлээн
тосыг вакуум дор 1.5 цагийн турш тавина.Би та нарт бичиж байхдаа би тосыг 35 грамм
дараа нь декарбоксил болгосон ... Декарбоксилжилтийн өмнөх тосны амт нь илүү амттай
байсан, би муу гэж хэлэхгүй, гэхдээ та хөхөрсөн талаар зөв байна.

-- Сүүлд хэлсэнчлэн усны үлдэгдлээс болж хөхөрсөн.Таны ашигласан "шинжлэх ухааны"
бага температураас болж ус  тэнд  байсан.Та ямар ч  байсан тосыг  декарбоксил болгох
хэрэгтэй, тиймээс 110 ° C-т унтрах будаа агшаагч зүгээр л ажилладаг.Эсвэл мэдээж хэрэг
хамгийн  сайн  ашиглах  зүйл  бол  aГэсэн  хэдий  ч  олон  хүмүүс  тэдгээрийг  эзэмшдэггүй,
хэрхэн ажиллуулахаа мэддэггүй бөгөөд дэлбэрэлтийн эрсдэл үргэлж байдаг.  Хэрэв хэн

- 41 -



нэгэн нь уусгагчийг буцалгахын тулд буруу хийцтэй хий ашиглах юм бол энэ нь дэлбэрч,
ноцтой гэмтэл учруулж, байшинг бүхэлд нь нурааж болзошгүй. Гэхдээ будаа агшаагч ямар
нэгэн байдлаар гал авалцаж, уг процессыг гадаа эсвэл агааржуулалт сайтай ил задгай
газар хийж байгаа бол.Хэрэв тос үйлдвэрлэж буй хэн ч сандрахгүй байвал галыг хянахад
тийм ч их асуудал гарах ёсгүй, тийм ээ, гал унтраагчтай байх нь үргэлж сайн санаа юм.

Вакуумын  хувьд  -  мэдээжийн  хэрэг,  яагаад  болохгүй  гэж.Хэрэв  танд  тоног  төхөөрөмж
байгаа бол түүнийг хэрхэн зөв ашиглахаа мэддэг бол тосонд уусгагч үлдэгдэл байхгүй
гэдэгт  100% итгэлтэй байхыг хүсч байвал тосыг  ингэж дуусгах нь буруу зүйл биш юм.
нефтийн  химийн  уусгагчийн  эсрэг  байгаа  хүмүүсийн  ам  .Зарим  хүмүүс  үүнийг  маш
амжилттай ашигладаг, би үүнийг эсэргүүцдэггүй.Гэхдээ та бүхний мэдэж байгаагаар ихэнх
хүмүүс  энэ  төхөөрөмжийг  эзэмшдэггүй  бөгөөд  манай  өвчтөнүүдийн  ихэнх  нь  будаа
агшаагч, сэнс худалдаж авах боломжгүй эсвэл худалдаж авах боломжгүй байдаг тул бид
вакуумыг зайлшгүй шаардлагатай гэж зөвлөдөггүй.

Рикийн арга ямар хялбар бөгөөд энгийн болохыг, мөн бид хичнээн олон асуултад хариулах
ёстойг хараарай.Одоо бид тос үйлдвэрлэх бусад аргын талаархи мэдээллийг нэмбэл юу
болохыг  төсөөлөөд  үз  дээ.Энэ  нь  улам  л  төөрөгдөл  үүсгэх  бөгөөд  би  "эргэлзсэн"
хүмүүсийн  асуултад  хариулахын  тулд  хэдэн  өдөр,  долоо  хоногийг  өнгөрөөх  хэрэгтэй
болно, би үүнийг цаашид хийхгүй.

3.)  Та яагаад тосыг шууд хуруу шилнээс нь,  шууд амандаа, капсулгүйгээр уухыг санал
болгож байгаагаа тайлбарлана уу?Зарим шингээлттэй холбоотой асуудал?Би ихэнх тосыг
тамхины  цаасан  дээр  иддэг,  гэхдээ  гэрээсээ  олон  цагаар  гарах  шаардлагатай  бол
капсулыг ховор хэрэглэдэг.Түүнээс гадна, би үүнийг шүдэндээ бүхэлд нь суулгах дургүй,
учир нь буухад үнэхээр хэцүү байдаг ...

--  Хэд хэдэн шалтгааны улмаас.Хамгийн гол нь залгих энэ арга нь өвчтөнд хамгийн үр
дүнтэй,  ашигтай  болох  нь  батлагдсан  явдал  юм.Энэ  нь  амны  хөндийн  эрүүл  ахуйг
сайжруулдаг,  учир  нь  энэ  нь  амны хөндийг  халдваргүйжүүлж,  хоол  боловсруулах  зам,
хоолой зэрэгт тустай.Уг нь хоолой өвдчихөөд араар нь тос түрхчихээд тэвчихийн хирээр
амандаа байлгадаг.Ихэнх тохиолдолд ханиад, хоолой өвдөх (эсвэл түүний шинж тэмдэг) -
ийг нэг шөнийн дотор эмчилдэг.

Таны хэлснээр зарим тос нь таны шүд, хэлний доор үлддэг тул энэ залгих арга нь тосыг
хэл  доорх  боловсруулалт  (ala  Sativex  болон  хүмүүсийн  хэрэглэдэг  бусад  хэлэн  доорх
шүршигч,  хандмал)  болон  ходоод,  гэдэс  дотор  боловсруулах  үйл  явцыг  хослуулдаг.
гэдэс.Хамгийн гол нь ходоодонд тос авах хэрэгтэй.Тэгэхээр тийм ч таатай биш амттай
тостой бол талх, гадил жимс гэх мэт (эсвэл тамхины цаас ч юм уу химийн бодисыг нь идэх
дуртай бол) хийгээд нугалаад шиг нь залгиж болно. эм ууж, ус эсвэл цай эсвэл дуртай
зүйлээрээ зайлж угаана.Арав гаруй минутын дараа шүдээ тосоор угаавал амны хөндийн
эрүүл ахуйд ч тустай.Олон тос нь амттай амттай байдаг (ялангуяа анхдагч материалыг
нунтаглаагүй, тосыг үйлдвэрлэхэд согтууруулах ундаа хэрэглэдэггүй үед).Хлорофилл нь
ихэвчлэн муу амттай бөгөөд гаднаас нь хэрэглэсэн ч маш их таагүй мэдрэмж төрүүлдэг -
бараан тос нь таны хувцсыг толбо болгодог, та үүнийг үнэхээр хүсэхгүй эсвэл хэрэггүй.)

Капсул -  а)  та  Big  Pharma-аас худалдаж авах  хэрэгтэй  бөгөөд үүнийг  мөнгөөр  тэжээж
байгаа,  б)  зарим  хүмүүс  харшилтай,  в)  зарим  нь  ходоодонд  уусдаггүй,  г)  дилерүүд
ихэвчлэн тавьдаг. капсул дахь тос байх ёстой хэмжээнээс бага, e) тэдгээр нь маш олон
нөхцөлд тийм ч сайн ажилладаггүй,  е)  уушгины эмгэгийн үед үе мөч хийх эсвэл тосыг
ууршуулахыг хүсэх үед тэдгээрээс тосыг гаргаж авахад хэцүү байдаг.  эсвэл тосыг орон
нутагт хэрэглэхийг хүссэн үедээ.Би капсул хэрэглэж болохгүй гэж хэлэхгүй, харин тосыг
шууд хоолойноос хэрэглэж сурсан нь дээр гэж хэлэх гэсэн юм.Илүү их дасгал хийсний
дараа  та  тосыг  ямар  ч  таагүй  байдалгүйгээр  хэрхэн  хэрэглэх  талаар  сурах  болно.Би
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хувьдаа будаа агшаагчныхаа тосыг шууд идэх дуртай, хуруугаа дүрээд л авах юм шиг л
авдаг.Энэ нь маш их "тос хэрэглэдэг" тул та ихэвчлэн тариураас илүү ихийг авах болно
гэдгийг санаарай.Тос сайн байвал "хэт их уух" нь таныг унтуулахаас өөр аргагүй.Гэхдээ
мэдээжийн хэрэг, би өөрийн туршлага, хүлцэнгүй байдлын ачаар үүнийг хийж чадна, би
тэгэхгүйҮүнийг  эхлэгчдэд  болон  тийм  ч  их  туршлагагүй  хүмүүст  бүү  зөвлө.Танд  ч  бас
хамгийн сайн сайхныг хүсье, Стефан.Жиндрич"

“Хэрэв  та  үнийн  талаар  санаа  зовж  байгаа  бол  энэ  нь  хорт  хавдрын ихэнх  эмүүдийн
хамтарсан төлбөрөөс хамаагүй хямд бөгөөд хорт хавдрын үед гэртээ ууж байгаа зарим
эмийг  даатгалд  хамруулаагүй  болно.Хэрэв  манай  гэр  бүлийн  хэн  нэгэнд  энэ  тос  хорт
хавдраар өвчилсөн бол би аргаа олох болно.Амжилт хүсье!!!!" Лиза

-- Би зөвшөөрч байна, Лиза, бусад бүх зардал, зардлыг тооцвол тос нь хамаагүй хямд
эмчилгээ  юм.Дээрээс  нь  энэ  нь  эрүүл  мэндийн  системийн  нийлүүлэх  бүх  зүйлтэй
харьцуулашгүй аюулгүй бөгөөд энэ нь илүү үр дүнтэй,  найдвартай ажилладаг төдийгүй
хор, цацраг туяанаас хамаагүй илүү хөгжилтэй байдаг.Ж.Б

Q.Хуурай материалыг  нунтаглах  нь  яагаад  THC-ийн  алдагдалд хүргэдэг  вэ?Үүнд ямар
нэгэн  тайлбар  байна  уу?
А.Та үнэхээр хүчтэй нахиа нунтаглаж байсан уу?Хэрэв ингэсэн бол яагаад гэдгийг мэдэх
ёстой.Таныг нунтагласны дараа ширээний эргэн тойронд байдаг тэр цагаан нунтаг бол
THC (эсвэл трихом) бөгөөд тосонд үлдэх ёстой зүйл юм.Дээрээс нь нунтаглах үед энэ нь
хэтэрхий нарийн болж, та тосыг нь тайлахыг хүсээгүй олон зүйлээ хуулж авах болно.

Нафта  эсвэл  өөрийн  сонгосон  уусгагчаар  чийгшүүлсний  дараа  ясны  хатаасан  нахиа
боловсруулна,  гэхдээ  боловсруулахаасаа  өмнө  нэг  их  хүрч  болохгүй,  учир  нь  хүрэх
болгонд та бага зэрэг  алдах болно.Газрын тосноос гаргаж авсан тос  нь чийгшүүлсний
дараа буталсан нахианаас гаргаж авсан тосоос хамаагүй бага хүчтэй байдаг.

Эхний хурдан угаах нь хамгийн хүчтэй бөгөөд THC-ийн 70 орчим хувийг, хоёр дахь нь 20
орчим хувийг, гурав дахь нь 5 орчим хувийг арилгадаг.Нунтаглахдаа тосонд гурван угаалга
(үнэндээ дөрөв) гарч ирдэг бөгөөд та үүнийг хүсэхгүй байна.Тоо хэмжээнээс чанар.Ж.Б

Q.Та RSO-г өөрөө хийхийг санал болгож байгааг би мэдэж байна, гэхдээ диспансерт орон
нутгийн зарим байдаг бөгөөд би энэ үнэ нь ямар байх ёстойг гайхаж байна уу?

А.Нэг грамм тос үйлдвэрлэхийн тулд 4-7 грамм өндөр чанартай нахиа хэрэгтэй бөгөөд энэ
нь "зөв үнэ" байх ёстой.Маалинган цэцгийн инээдтэй үнийн талаар ярихаа больё, миний
хувьд  60  грамм  тунгийн  үнэ  нь  50-100  доллар  (эсвэл  энэ  нь  хууль  ёсоор  гадаа  их
хэмжээгээр тарьсан бол түүнээс бага) юм.Би одоогоор хаанаас ийм үнээр авахаа мэдэж
байна гэж хэлэхгүй.Таны амьдарч буй газрын дээд зэрэглэлийн тос ямар үнэтэй байдаг
бол дээд зэргийн тос.Ж.Б

“Зүгээр л шинэчилж, би амьд байгаа гэдгээ мэдэгдэх хэрэгтэй байсан!Надад 3 сар үлдлээ
гэж хэлснээс хойш бараг хоёр жилийн дараа гайхалтай хийж, АМЬД БАЙНА.Эмч нартаа
бүү итгэ!Миний амийг аврахад тусалсанд дахин баярлалаа!" Ли

Декарбоксилжилт

"Би одоогоор ургамлыг бүхэлд нь декарбоксилжуулж, RSO болон цөцгийн тос/тос хийдэг."
Шерил
--  Ургамлыг  бүхэлд  нь  декарбоксил  болгож  болохгүй.Хэт  хуурай  нахианаас  тос  хийх
(битгий тайрч, хэт их хүрч болохгүй, та үргэлж дагаж мөрддөг THC-ээ алдах болно).Тосыг
хийж, дараа нь тосыг декарбоксил (130 градусын температурт цахилгаан зууханд нэг цаг

- 43 -



орчим байлгана).Ургамлыг тос болгон боловсруулахаас өмнө юу ч бүү хий.Та тэдэнд бага
хүрэх тусам сайн.Ж.Б

"Нүүрс задлахын тулд зууханд 266 градус Фаренгейтийн (130 ° C) температурт нэг цагийн
турш  хийхэд  л  та  будаа  агшаагч  эсвэл  тогоонд  бүх  уусгагчийг  шатаасны  дараа  нийт
декарбыг авах болно." Райн
-- Гэхдээ би аяга таваг хэрэглэхгүй.Чи хэзээ нэгэн цагт тосоо шатаах болно.Будаа агшаагч
унтрах болно, энэ нь үнэхээр илүү сайн сонголт гэж би хэлэх болно.Ж.Б

“Баруун декарбоксилжилт нь түүхий ургамал учраас тос төгс боловсруулахад маш чухал
хэсэг  юмДельта9-THC нь  тийм  ч  их  биш бөгөөд  CBD нь  THCA ба  CBDA гэсэн  хүчил
агуулдаг.Карбоксил  бүлгийг  арилгахын  тулд  халаах  нь  процедур  юм.Үнэ  цэнэтэй
молекулуудаа  шатаахгүйн  тулд  үүнийг  маш  болгоомжтой  хий.Би  Хроматографийн
сэтгүүлээс  тосыг  халаахад  шаардлагатай  температур,  цаг  хугацаа  байх  ёстой  сайн
тэмдэглэлийг  олж  мэдсэн,  учир  нь  будаа  агшаагчаас  хамааран  температур  хангалтгүй
байж магадгүй юм.Тиймээс тосыг хамгийн багадаа 27 минутын турш халаах нь зүйтэй.
Цельсийн 122 хэм байна.Тосыг хэт халаахгүйн тулд халаалтын хавтангийн температурыг
дижитал хэмжих хэрэгслээр байнга шалгана уу.Доорх хүснэгтэд та хэзээ ч хүрч болохгүй
гол  каннабиноидуудын  буцалгах  цэгүүдийг  харж  болно,  эс  тэгвээс  тэдгээрийг
буцалгана.Рикийн үргэлж видеонууддаа тосыг хэт халдаггүй, харин эдгээх тосыг хийхэд
дулаан  шаардлагатай  байдаг  гэж  хэлсэн  нь  зөв  гэдгийг  би  нэмж  тэмдэглэж
байна.Диаграммд  заасан  хугацаанд  нэг  цагийн  турш  зөв  декарбоксилжих  процессыг
гүйцэтгэхийн тулд хамгийн багадаа 106.2 хэмийн температур шаардлагатай.Хэрэв таны
тос зөвхөн THCA ба CBDA-ийн хүчиллэг хэлбэрийг агуулдаг бол хүчил нь CB1 ба CB2
рецепторуудад тийм ч сайн тохирохгүй тул тийм ч үр дүнтэй биш юм.Тиймээс та үүнийг
зөв хийх хэрэгтэй, учир нь Рикийн хэлсэн зүйл үнэн, зөвхөн хамгийн сайн хийсэн тос л энэ
ажлыг хийж чадна.(...)

Тийм  ээ,  будаа  агшаагч  дахь  каннабиноидын  уусгагч  шингэний  хольцыг  халаах  үед
декарбоксиляцийн  процесс  явагдаж  байгааг  ойлгохын  тулд  энэхүү  шинжлэх  ухааны
диаграммыг харж, тайлбарлана уу.Тиймээс хамгийн их декарбоксилжилтийг авахын тулд
температурыг 130 хэмд хүргэх нь маш том ажил гэдгийг графикаас харж болно.Хамгийн
сайн түвшинд хүрэх температур, цаг хугацааны бүх асуулт.

Хэрэв  та  дижитал  температур  хэмжих  хэрэгсэл  ашиглаж,  уусгагчийг  бүхэлд  нь
ууршуулахын тулд  будаа  агшаагчийн  ёроолд  тавьбал  зөвхөн  эцсийн  шатанд  ус  дусал
дусал дуслаар орж ирэхийг харж болно. агшаагч, температур нь ойролцоогоор 100-110 ° C
байна.Гэхдээ энэ муж дахь хугацаа нь декарбоксилжилтын бүх процесст хангалттай урт
биш юм.Үүний дараа та тосыг жижиг ган саванд халаах хавтан дээр удаан хугацаагаар
халаана.Удаан хугацааны туршид ямар ч үйл ажиллагаа байхгүй (хийн бөмбөлөг байхгүй)
та халааж, хүлээ.Температурыг хянаж, хагас цагийн турш 130 хэмээс хэтрэхгүй байх нь
дээр.THC нь 157 хэмийн буцалгах цэгтэй гэдгийг  санаарай,  тиймээс хэт  халах замаар
эрсдэлд орох хэрэггүй, эс тэгвээс таны хүссэн каннабиноидууд ууршиж, сэвшээ салхинд
хийсэх болно...

Үндсэндээ декарбоксилжилтын дээд хэмжээг авах нь чухал биш тул та биедээ хангалттай
хэмжээний  тос  авах  болно.Сонирхолтой  нь  өдөрт  НЭГ  грамм  буюу  түүнээс  дээш
хэмжээгээр уух хэрэгтэй.Мэдээжийн хэрэг, танд хэр хэмжээний тос хэрэгтэй вэ гэдэг нь
тосонд хичнээн delta9THC агуулагдаж байгаагаас хамаарна - энэ нь декарбоксилжилт хэр
үр дүнтэй байсан гэсэн үг юм.Хэрэв та Рикийн зөвлөмжийг дагаж, тосыг 130 хэм хүртэл
удаан халаавал бүх зүйл сайхан болно.Та ямар уусгагч хэрэглэх нь бие даасан." Стефан
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Уусгагч
"Зарим түгээмэл ургамлын тосыг (канола эсвэл рапс) маш төстэй аргаар үйлдвэрлэдэг
болохыг олж мэдэх хүртлээ би уусгагч (нафта) дээр өлгөгдсөн." Грэм

"Нафта  бол  нефтийн  эфирийн  худалдааны нэр  тул  хайгаад  үзээрэй,  гэрийн  тэжээмэл
амьтдын эфир  нь  олон  төрлийн  үйлдвэрлэлийн  зориулалттай,  шингэрүүлэгч  будах  тос
арилгагчтай." Ал

"THC  ба  CBD  нь  туйлшралгүй  гэдгийг  санаарай  ...мөн  хлорофилл  ба  H2O  нь
туйлтай  ...Тэгэхээр  хамгийн  сайн  тосыг  туйлшралгүй  уусгагчаар  хийдэг...  энэ  нь
цэвэрхэн ... хлорофиллгүй." Майкл

“Миний нэг химич найз надад түүхийг бүхэлд нь хялбарчилж тайлбарлаж, нафта яагаад
илүү сайн байж болох талаар тайлбарлав (хэдийгээр тэр тийм ч чухал биш гэж бодож
байна): нафта бол туйлтгүй уусгагч тул туйлт биш молекулуудыг илүү хялбар бөгөөд үр
дүнтэй гаргаж авдаг (THC болон CBD нь үндсэндээ туйлшгүй молекулууд) бөгөөд туйлын
молекулуудыг орхигдуулдаг.

Изопропилийн спирт (мөн эфир) нь туйлын сул уусгагч тул энэ зорилгоор маш сайн, гэхдээ
нафтагаас арай бага байж магадгүй - учир нь JB хоёуланг нь туршиж үзсэн бөгөөд тэдгээр
нь илүү хүчтэй байсан гэж хэлсэн.EDIT: Өө, тийм ээ, би бараг мартчихаж: хэрэв та Рик
Симпсоны өгсөн жорыг дагаж мөрдвөл эцсийн бүтээгдэхүүнд нафта (эсвэл изо) үлдэх вий
гэсэн айдас байхгүй гэж хэлсэн (миний найз хуванцар хувин хэрэглэхгүй гэж хэлсэн. гэхдээ
шилэн  эсвэл  зэвэрдэггүй  ган)  ба  хэрэв  та  итгэлгүй  байгаа  бол  JB-ийн  үргэлж  хэлдэг
зүйлийг  хий  -  бага  зэрэг  ус  нэмээд  зууханд хийнэ,  ингэснээр  бүрэн уурших  болно.Тэр
изопропилийн спирт хэрэглэх байсан, учир нь энэ нь байх ёстой зүйл гэдэгт та итгэлтэй
байна ..." Сандра

-- Сандра, Рикийн дэлхийд үзүүлсэн арга бол хамгийн энгийн, төвөггүй, боломжийн арга
юм.Т-ийн зааврыг дагаж мөрдөх нь бараг л тэнэг юм.Шил бол сайн ч хагарч, ийм зүйл
болоосой гэж хэзээ ч хүсэхгүй.Зэвэрдэггүй бол зүгээр,  мэдээжийн хэрэг.99.9% iso сайн
ажилладаг  ч  боломжтой  бол  бид  өөрсдөө  хөнгөн  алифатик  нафта  хэрэглэдэг.Эсвэл
эфир.Ж.Б

"Би бас олборлохоос өмнө бүх зүйлийг аль болох хүйтэн байлгахыг зөвлөж байна.Ихэнх нь
архи, каннабис, сав, олборлолттой холбоотой бүх зүйлийг 24-48 цагийн турш хөлдөөгчид
тавьдаг.Ингэснээр та илүү цэвэр бүтээгдэхүүн авах болно.Таны ургац бага байх болно,
гэхдээ танд тийм их зүйл хэрэггүй болно.Үг үсгийн алдаа эсвэл дутуу үг байвал уучлаарай,
MS муу байна, надад эм байхгүй байна, хэхэ.Ерөөе” Чак

--  Чак,  хөлдөөх нь сайн бөгөөд сайн боловч чанарын туйлтгүй уусгагч болон эхлэлийн
материалтай  ажиллахад  үүнийг  хийх  шаардлагагүй.Нэмж  дурдахад  бид  гараа  хүйтэнд
хүргэх дургүй, өрөөний температур сайн ажилладаг бөгөөд нахиа хөлдөөхөд хэдэн сар
эсвэл  хэдэн  жилийн  дараа  үе  мөчний  үрэвсэлтэй  холбоотой  асуудал  гарахгүй.Нэмж
дурдахад,  тосыг  ихэвчлэн  хөлдөөгчгүй  газарт  хийдэг.Тийм  ээ,  хэрэв  та  хүсвэл  үүнийг
хөлдөөж болно, гэхдээ бид өөрсдөө үүнийг хийхгүй.

Би өөрөө хөлдөөсөн ногоонд дургүй, аль болох идэхээс зайлсхийдэг тул яагаад онцгой
тохиолдол гаргаж, хамгийн их таалагдсан ногоогоо хөлдөөх ёстойг ойлгохгүй байна.Гэхдээ
тийм ээ, энэ нь тосыг гаргаж авахын тулд согтууруулах ундаа хэрэглэхэд тусалдаг тул би
үүнийг бүрэн эсэргүүцдэггүй.

Зүгээр л бид архи уусгагч болгон ашигладаггүй (эсвэл илүү сайн: энэ нь бидний анхны
сонголт  биш)  уусгагчийг  төрд нэмж татвар  төлөх ёстой  гэсэн  ганц шалтгааныг  би олж
харахгүй байна. ямар ч байсан уурших болно (хэрэв та гэрэл зургийн аппарат ашиглахгүй
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бол бид үүнийг боломжтой үед хийх болно).Би нэг литр цайвар нафтаг 3-4 доллараар
худалдаж авах боломжтой,  нэг  литр 99%-ийн спирт хамаагүй өндөр өртөгтэй,  бага тос
гарна, энэ тос нь цайвар нафта буюу 99.9%-ийн изо-ээр үйлдвэрлэсэн тос шиг сайн биш
байх магадлалтай. .

Тэгэхээр спиртийг уусгагч болгон ашиглахын давуу тал яг хаана байна вэ?Газрын тосонд
уусгагчийн үлдэгдэл байхгүй,  тосыг зөв гаргаж авах үед санаа зовох зүйлгүй гэж үзвэл
буцалгах  багатай  цайвар  алифатик  нафтаас  илүү  спиртийг  илүүд  үзэх  ганц  оновчтой
шалтгааныг  би  олж  харахгүй  байна.Зохих  ёсоор  үйлдвэрлэгдээгүй  тохиолдолд  тосонд
уусгагчийн  үлдэгдэл  бий  эсвэл  байж  болно.Гэхдээ  дутуу  үйлдвэрлэсэн  тосыг  битгий
буруутгаарай,  бусдаас  нийлүүлсэн  тос  чанаргүй  байгаад  бид  үнэхээр  хариуцлага
хүлээхгүй.Энэ нь ийм энгийн зүйл юм.Ж.Б

"RSO нь зөв хийгдсэн тохиолдолд таны хэрэглэж буй уусгагчийн ихэнх хэсгийг  агуулж
чадахгүй.RSO  нь  хорт  хавдрыг  эмчилдэг  тул  таны  идэж/амьсгалж  буй  бүх  зүйл  хорт
хавдар үүсгэдэг.Үлдсэн үлдэгдэл үлдэгдэл, хэрэв байгаа бол би тийм ч их санаа зовохгүй
байна.RSO нь эргээд эхний залгих явцад өөрчлөгдсөн эс/ДНХ-г засах боломжтой.Хэрэв
уусгагч ямар нэгэн гэмтэл учруулж чадсан бол газрын тосны доторх THC нь уусгагчийн
үлдэгдэлтэй холбоотой аливаа гэмтлийг засах болно." Аманда

--  Аманда зөв ойлголоо.Тосондоо үлдэж болох уусгагчийн үлдэгдэлд хэдхэн ppm-д хэт
автдаг хүмүүс тосыг вакуумаар цэвэрлэх хэрэгтэй.Энэ нь огтхон ч хэцүү биш юм.Үүнийг
хийхгүй байгаа хүмүүс нэг их санаа зовох хэрэггүй хэвээр байна.

Тосонд 0.1% уусгагчийн үлдэгдэл байсан ч гэсэн (энэ нь ямар ч байсан хэтэрхий их байх
болно,ихэвчлэн  хэдэн  зуун  ppm  байдаг,  магадгүй  80-100  хэм  орчим  буцалгах
температуртай цэвэр цайвар нафта ашиглан тосыг зохих ёсоор үйлдвэрлэхэд 60 г тунгийн
тосонд 0.06 г үлдэгдэл үлдэж, идэж болно. хоёр, гурван сарын хугацаанд.

Би хувьдаа  тийм ч  их  санаа зовдоггүй,  энэ нь хоол хүнсний хязгаарлалтаас хамаагүй
доогуур,  таны  хоолонд  идсэн  уусгагчийн  үлдэгдлээс  хамаагүй  доогуур  байна.Ихэнх
ургамлын тосыг юугаар үйлдвэрлэдэг гэж та  бодож байна вэ?Уусгагчийн хувьд бидний
уусгагч болгон ашигладаг ижил буюу ижил төстэй нүүрсустөрөгчид.

Би чамаас асууя -- чи үнэхээр машиндаа бензин хийхдээ гараа угаадаг уу?Хэрэв ингэсэн
бол зохих ёсоор үйлдвэрлэсэн тосонд уусгагчийн үлдэгдэл байж болзошгүй талаар санаа
зовж байгаарай.Хэрэв тийм биш бол, эсвэл ядаж нэг удаа угааж үзээгүйгээ санаж байвал
өөр хийх зүйл олоорой, санаа зовох өөр олон ноцтой асуудал байна.

Таны  ууж  буй  эм  болгонд  илүү  их  хор  агуулагдаж  байгаа  нь  гарцаагүй.Газрын  тосны
бүтээгдэхүүний хувьд та витамин уудаг уу?Тэдгээрийн ихэнх нь нефтийн деривативаар
хийгдсэн гэдгийг та мэдэх үү?

Хэрэв та хэзээ ч газрын тосоор хийсэн зүйлийг амандаа хийхгүй гэж бодож байгаа бол би
чамаас  асууя:  Та  шүдээ  яг  юугаар  угаадаг  вэ?Мод  эсвэл  шүдний  сойзоор  уу?Газрын
тосоор  хийсэн  хуванцараар  хийсэн  бусад  шүдний  арчилгааны  хэрэгсэл,  дагалдах
хэрэгслийн талаар юу хэлэх вэ?Та эдгээрийн аль нэгийг нь ашигладаггүй юм уу эсвэл
ашиглаагүй юу?Хэрэв танд байгаа эсвэл байгаа бол зохих ёсоор үйлдвэрлэсэн RSO дахь
уусгагчийн үлдэгдэлд санаа зовохоос өөр хийх зүйл бий.Ж.Б

"Төгсгөлгүй  асуултын  маш  энгийн  тайлбар  ...Би  хувьдаа  нафта,  изо,  спирт,  бутанаар
газрын  тос  хийсэн...Бас  хамгийн  сайн  ...  хамгийн  цэвэрхэн  ...хамгийн  хүчтэй...хамгийн
амттай тос нь нафта ...Хүмүүс юунд дургүй байдгийг би ойлгохгүй байна ...  Зөв хийвэл
түлш огт үлдэхгүй ...мөн нафта нь ургамлыг илүү ихээр тайлж байх шиг байна ...Энэ нь
үүнийг илүү хурдан хийдэг ...Тиймээс илүү цэвэр тос ...(алт)...” Петр
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"Эдгээр хүмүүс вэбсайт дээрээ миний араас ирсэн.Эриний бүлэг Рикийн алхаж буй газрыг
үзэн яддаг.Тэд Рикийг дурссан хэнийг ч хамаагүй цохидог.Миний хувьд эдгээгчид үүнийг
дэмжих ёсгүй.

Миний хувьд Нафтагийн бүх зүйл бол Рикийг шийтгэх шалтаг юм.Эцсийн эцэст каннабис
тос нь нафта дахь хорт бодисыг устгадаг гэдгийг бүгд мэддэг.Ихэнх хүмүүс олоход хялбар
байдаг тул Рик нафтаг дэмждэг.Рик түүний илүүд үздэг эфир бол нэрэх машинд дуртай
гэдгээ  тодорхой  хэлсэн.Нафта  нь  хүчтэй  тос  үйлдвэрлэдэг  бөгөөд  энэ  нь  гол  зүйл  нь
хүчтэй  тос  бөгөөд  үүнийг  эсэргүүцэгчид  орхигдуулдаг.Тарианы  спирт  нь  хүчтэй  тос
үүсгэдэггүй  бөгөөд  үүнийг  Рикийг  хогийн  саванд  хийдэг  хүмүүс  мэддэг.Нафта  бол
хүмүүсийг төөрөгдүүлэх шалтаг бөгөөд ингэснээр тэд өөрсдийн тосыг илүү сайн гэж хэлж
чадна.Рикээс өмнө эдгээр хүмүүс хаана байсан бэ? Та хаана байсан бэ? Том

“Хөнгөн  нафта  нь  30  °C-аас  90  °C-ийн  хооронд  буцалж  буй  фракц  бөгөөд  5-6
нүүрстөрөгчийн атом бүхий молекулуудаас бүрддэг.Хүнд нафта нь 90 ° C-аас 200 ° C-ийн
хооронд  буцалж,  6-12  нүүрстөрөгчтэй  молекулуудаас  бүрдэнэ.Нафтаг  голчлон  өндөр
октантай  бензин  үйлдвэрлэх  түүхий  эд  болгон  ашигладаг  (каталитик  шинэчлэлтийн
процессоор).Мөн  битум  олборлох  үйлдвэрт  шингэрүүлэгч,  нефтийн  химийн  үйлдвэрт
уурын жигнэмэгт олефин үйлдвэрлэх, химийн үйлдвэрт уусгагч (цэвэрлэх) зориулалтаар
ашигладаг.Түүгээр хийдэг нийтлэг бүтээгдэхүүнд хөнгөн шингэн, зуслангийн зуухны түлш,
зарим цэвэрлэгээний уусгагч ордог."

“Уусгагч, нафта, нефтийн нэрмэл...Мет лаборатори гэх мэт хортой сонсогдож байна.Усаар
боловсруулах аргыг боловсруулна уу.Боломжтой юу?" Христэд итгэгч

--  Та бидэнтэй ижил бодис үйлдвэрлэхгүй бөгөөд энэ нь маш их шаардлагагүй нэмэлт
ажил шаардагдах бөгөөд үр дүн нь хамаагүй муу байх болно.Ж.Б

"Тэр ч маш муу шүү.Арга байгаасай гэж бодож байна.Уусгагч болон тэдгээрийн үлдэгдэл
нь хортой бөгөөд аюултай."Христэд итгэгч

-- Тосыг зөв гаргаж авахад санаа зовох зүйл байхгүй.Та үүнийг үнэн бодитойгоор хүлээж
авах уу?Ихэнх ургамлын тосыг юугаар үйлдвэрлэдэг гэж та бодож байна вэ?Ж.Б

“Нафта  нь  CnH2n+2  химийн  томьёотой.Хөнгөн  нафта  нь  5  ба/эсвэл  6  нүүрстөрөгчийн
атомтай бөгөөд энэ нь Пентан ба Гексан гэгддэг C5H12 ба C6H14 хүртэл буурдаг.Тэгэхээр
таны хайж байгаа зүйл бол цэвэр пентан ба гексаны холимог нафта юм." Воутер

“Би зүгээр л уусгагчийн талаар ямар нэгэн зүйл нийтлэхийг хүссэн.Би химийн чиглэлээр
хэд хэдэн доктор, магистрын зэрэг хамгаалсан найз руугаа очиж, газрын тосноос нафтаг
бүрэн арилгахын тулд юу хийж болохыг асуув.Тэрээр “5 мл изопропилийн спиртийг ууж,
эцсийн  удаа  хөөсөрхөө  больсны  дараа  хутгана.Энэ  нь  ууршиж,  нафта  авч  явах
болно.Дараа нь хорт уусгагч нь хоргүй уусгагч болдог.Энэ бол миний жинхэнэ нэр биш, би
ажлаас халагдах,  сувилагчаар ажилд орох вий гэхээс айгаад жинхэнэ дансаа ашиглаж
чадахгүй байгаа нь харамсалтай” гэжээ. Бобби

"Их Британид Naphtha-г олохын тулд" самбар арчих " эсвэл" самбарыг хурдан арчих " гэж
хай.Энэ  нь  автомашины  кузов  засварын  ажилд  хэрэглэгддэг,  төмрийг  цэвэрлэж,
үлдэгдэлгүй болгодог бүтээгдэхүүн юм.Хэцүү зүйл бол найрлага нь өөр өөр байж болох тул
нарийвчилсан  жагсаалтыг  олох  явдал  юм.99.9%  изопропанолыг  олоход  хялбар  байх
ёстой." Эм

"Бид  VM&P  Naphtha  ашиглан  таны  үйл  явцыг  дагаж  мөрдсөн  бөгөөд  бидний  бодож
байснаас  бага  зэрэг  шингэн  гарсан  эхний  хоёр  тариурыг  эс  тооцвол  бүх  зүйл
төлөвлөгөөний дагуу явагдсан.Хоёр дусал ус нэмээд дахин оролдсон чинь зүгээр юм шиг
байна.Миний цорын ганц санаа зовоосон асуудал бол амт юм.Энэ нь уусгагч шиг амттай
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хэвээр байна.Энэ зүгээр үү эсвэл би өөр зүйл хийх шаардлагатай байна уу?Үүнийг хүлээн
авсан хүн тос авах бүртээ 12 цаг орчим унтдаг.Түүнд хүлцэнгүй болох хүртэл энэ нь зөв
үү?Аливаа тусламжийг маш их үнэлдэг." Памела

-- VM&P нь сайн уусгагч биш юм шиг санагддаг (хэдийгээр зарим MSDS хуудсанд энэ нь
бидний хэрэглэхийг хүсч буй бодистой ижил байх ёстой гэж бичсэн байдаг).Энэ нь хүнд
нафта юм шиг санагдаж, бүрэн буцалгаагүй, нэмэлт арчилгаа шаарддаг бололтой.

Би  бага  зэрэг  ус  нэмээд  130  хэмд  халаасан  цахилгаан  зууханд  хэдэн  цагийн  турш,
магадгүй нэг шөнийн дотор эсвэл уусгагч нь бүрэн арилах хүртэл, зарим нь уусгагчийн
үлдэгдлийг арилгахад дөрөв хүртэл хоног шаардагдана гэж хэлдэг.Хэрэв тосыг зөв гаргаж
авсан бол ямар ч уусгагч амт байх ёсгүй, тос нь гоожихгүй байх ёстой, энэ нь өөх тос шиг
байх ёстой.Уусгагчийн үлдэгдэл нь ургамлын материалд наалддаг тул тосыг үнэхээр зөв
шүүсэн эсэхийг шалгаарай.

Хэрэглэхийг  хүссэн  уусгагчаараа  хурууны  тест  хийхэд  хангалттай.Хуруугаа  дүрээд  30
секундын дотор эсвэл түүнээс хурдан уурших эсэхийг хараарай.Илүү хурдан уурших тусам
хальс үлдээхгүй байх тусмаа сайн.

Хэрэв та цэвэр цайвар алифатик нафта (Европод бензин гэж нэрлэдэг) авч чадахгүй бол
CAS дугаар  64742-49-0  асуугаарай,  энэ нь  машинд түлшний төрөл биш харин  уусгагч
хэлбэрээр ашиглагддаг төрөл бүрийн нэрээр зарагддаг. эсвэл нимгэн будаг), би 99% эсвэл
бүр илүү сайн 99.9% изопропилийн спиртийг авах болно -- үүнийг дэлхийн хаанаас ч олох
боломжтой юм шиг санагддаг.

Одоогийн байдлаар бид хөнгөн алифатик (бага буцалгах, устөрөгчжүүлсэн) нафтаг илүүд
үздэг, учир нь энэ нь одоо ашиглаж байгаа бусад уусгагчаас илүү сайн, илүү хүчтэй тос
үүсгэдэг.Тосонд агуулагдах ургамлын гаралтай материал, хлорофилл бага байх тусмаа эм
болгон  сайн,  амттай,  илүү  хүчтэй  байдаг.Бүх  арга  нь  тос  нь  хэр  хүчтэй,  тайвшруулах
үйлчилгээтэй байдаг.Илүү хүчтэй, тайвшруулах үйлчилгээтэй байх тусмаа сайн.Ж.Б

"АНУ-д зөв нафта зарагддаггүйТрактор хангамж, Home Depot эсвэл Lowes эсвэл Sherwin
Williams-д ч  биш.Энэ нь Канадад зарагдсан хэвээр  байна.Надад түүнийг  100°F  хүртэл
нэрж, тос үйлдвэрлэхэд ашиглахын тулд уусгагчийг хэмндэг найз бий." Стив

"Хэрэв та АНУ-д амьдардаг бол та зөв Нафта авахгүй. Энэ төрлийн уусгагчийн найрлага
дахь сул зохицуулалтаас болж АНУ-д үйлдвэрлэсэн бүх нафтад итгэх боломжгүй юм.Та
АНУ-д хэзээ ч цэвэр нафта авахгүй, тэр ч байтугай VM&P нь нэг шилнээс нөгөө шил рүүгээ
бүрэн нийцэхгүй байж болох бөгөөд тэр ч байтугай цэвэр гэж сурталчилдаггүй.Канадад тэд
цэвэр нафта үйлдвэрлэдэг бөгөөд энэ нь ISO эсвэл үр тарианы спирттэй харьцуулахад
хэрэглэхэд хамгийн сайн уусгагч юм, маш их алдаа гаргаж, эм үрэх хэрэггүй, эсвэл буруу
уусгагч хэрэглэснээр өөрийгөө болон хэн нэгнийг улам бүр өвтгөж болохгүй.АНУ-д байдаг
нафта нь яг л байх ёстой шигээ тос гаргаж авах ч таныг маш ихээр өвтгөж болзошгүйг
анхааруулж байна." хөөс

-- Цэвэр алифатик нафта АНУ-д хаа сайгүй зарагддаггүй юм шиг байгаа нь CAS 64742-49-
0 дугаартай, 60-80°С орчим буцлах температуртай цэвэр алифатик нафта байхгүй эсвэл
тийм байдаг  гэсэн  үг  биш юм.  зөв  хэрэглэвэл  бусад  уусгагчаас  илүү  сайн  тос  гаргаж
авахгүй.Хэрэв та цэвэр цайвар нафта авч чадахгүй бол 99% эсвэл бүр илүү сайн 99.9%
изопропилийн спирт нь бидний хоёр дахь сонголт байх болно.

Гэхдээ  би  бууж  өгөхгүй  хэвээр  байна  -  хөнгөн  нафта  эсвэл  үүнтэй  төстэй  уусгагчийг
ургамлаас тос гаргаж авахад ашигладаг тул ургамлын тос үйлдвэрлэгчидтэй уулзаж, юу
хэрэглэдэгийг нь харна.Би Европт амьдардаг газарт уусгагчийг бараг бүх техник хэрэгсэл,
будгийн дэлгүүрээс худалдаж авч болно,  энэ бол миний бага наснаасаа санаж байсан
хамгийн  түгээмэл  техникийн  шингэний  нэг  юм,  бид  үүнийг  унадаг  дугуйн  гинжийг
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цэвэрлэхэд  ашигладаг  байсан,  бараг  бүх  хүнд  лонх  байдаг.  үүнээс  гэртээ.Тиймээс
уусгагчийн тухай энэ эцэс төгсгөлгүй маргаан надад жаахан инээдтэй санагдаж байна.Зөв
цайвар нафта хэрэглэх үед бидний санал болгож буй бараг ижил уусгагчаар үйлдвэрлэдэг
ихэнх хямдхан ургамлын тостой адил уусгагчийн үлдэгдэл, магадгүй хэдэн ppm-ийн хувьд
санаа зовох зүйл байхгүй.Ж.Б

“Будаа агшаагч муу байна.Цахилгаан тор болон 9х13 пирекс жигнэх таваг нь илүү сайн
ажилладаг.Газрын  тосыг  пирексээс  хураах  нь  илүү  хялбар  бөгөөд  teflon
байхгүй.Температурын модуляцийг илүү хянах боломжтой.Та өөрийн эго ЖБ-д гүн гүнзгий
орсон.Та өөрөөсөө илүү ухаалаг хүмүүстэй тулгарах болно.Байгаагаараа л байна.Тэдний
мэдлэгийг оюун ухаанаасаа хаахын оронд тэднээс суралц.Хүн бүр JB-ийн бяцхан оньсого
байдаг." Жоди

--  Жоди,  мэдээжийн  хэрэг,  пирекс  маш  сайн,  ялангуяа  хагарч,  бүх  тосоо  алдах
хүртэл.Эдгээр  нь  дэлхий  даяар  аль  болох  бага  тоног  төхөөрөмжөөр  ашиглахад
зориулагдсан  чухал  заавар  гэдгийг  та  ойлгох  ёстой.Зарим  улс  оронд  олон  хүн  будаа
агшаагч худалдаж авах боломжгүй, бүр олдохгүй, энэ нь хүн бүрийн бодож байгаа шиг
энгийн зүйл биш юм.

Мэдээжийн хэрэг, бид танд газрын тос үйлдвэрлэх маш төвөгтэй бөгөөд өртөг өндөртэй
аргыг зааж өгч болох ч та энд нэг жилийн турш өдөр бүр суугаад энэ талаархи асуултанд
хариулна гэж амлах хэрэгтэй.Ихэнх хүмүүс будаа агшаагчийг хараахан эзэмшээгүй байгаа
бөгөөд ихэнхдээ өөрсдийн итгэл үнэмшлээрээ эсвэл ямар нэг зүйлийг өөрөөр хийх ёстой
гэж "бодсон" учраас бусад төрлийн олборлолттой ажиллахыг хүсдэг.

RSO-г  ийм  аргаар  үйлдвэрлэдэг,  үүнийг  хүмүүс  дээр  туршиж  үзсэн  бөгөөд  энэ  нь
ажилладаг.Бусад аргуудын хувьд бид үүнийг олон жилийн турш туршиж үзсэн гэж бодож
байна,  тэгээгүй  гэж битгий  бодоорой.Гэхдээ  ийм олон  хүнд  өөр  ямар ч  аргыг  туршиж
үзээгүй гэдгийг л би мэднэ.Бусад хүмүүс зогссон газраас бид эхэлдэг гэдгийг санаарай,
манай терминалын өвчтөнүүдэд авч болох хамгийн сайн тос хэрэгтэй байдаг - энэ бол
RSO юм.Хүссэн ч бай, үгүй ч бай.Ж.Б

“Хөнгөн алифатик нафта маш сайн ажилласан, гайхалтай амттай, миний тосонд уусгагч
үлддэггүй.Хэрэв та Рикийн зааврыг дагаж мөрдвөл ямар ч асуудал гарахгүй." Рик

“Нафта нь хөнгөн ба хүнд гэсэн 2 үндсэн ангилалтай.Хөнгөн нафта нь бензол агуулаагүй
бөгөөд энэ нь Рэйна (гексан биш) гэсэн үг юм.Каннабисын хандыг нафтаны үлдэгдлийг
гаргаж  авсны  дараа  туршиж  үзэхгүй  бол  цайвар  нафта  ч  хэрэглэхийг  зөвлөдөггүй  ч
уусгагчийг авахын тулд үүнийг л ашиглаж болно.Хамгийн гол нь хандыг буцалгаж байгаа
эсэхийг шалгах явдал юмзузаан өөхний төлөвт -- тэр үед нафтагийн ихэнх хэсэг нь алга
болох ёстой.Нэрэх төхөөрөмж ашиглах нь хамгийн цэвэр, уусгагчгүй, гэхдээ ихэнх дундаж
хүмүүсийн багтаамжаас давсан тосыг хийх арга юм.Энэ нь тусална гэж найдаж байна."
Марк

"Рэйна, би чамтай маргахгүй.Википедиагаас: "Газрын тосны эфирийг хэдийгээр бензинтэй
ижил утгатай боловч бензин эсвэл бензинтэй андуурч болохгүй, мөн бензинтэй андуурч
болохгүй. Хэдийгээр олон хэлээр үүнийг бензинээс гаралтай нэрээр нэрлэдэг, жишээ нь
"Бензин" (Герман) " бензол” (Голланд) эсвэл “бензина” (Итали).Нефтийн эфир нь пентан,
гексан,  гептан  зэрэг  алкануудын  холимог  байдаг  бол  бензол  нь  циклик,  үнэрт
нүүрсустөрөгч, C6H6 юм.Үүний нэгэн адил нефтийн эфирийг RO-R' функциональ бүлгийг
агуулсан эфир гэж нэрлэгддэг органик нэгдлүүдийн ангилалтай андуурч болохгүй." Миний
суурь бол микробиологи,  би органик хими, зарим биохими /  зарим органик бус химийн
чиглэлээр суралцсан ... Би мэдээж бүгдийг мэдэхгүй, гэхдээ би бага зэрэг мэддэг.Хөнгөн
нафтад  бензол  агуулаагүй  -  үе.Би  таны  сэтгэгдлийг  үл  тоомсорлох  болно.Хэрэв  та
шинжлэх ухааны өгөгдлөөс гадуур нэхэмжлэл гаргахгүй бол хүн бүрийн ашиг сонирхолд
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нийцэх болно." Марк

"Зөв  биш,  үлдэгдэл  уусгагч  нь  ихэвчлэн  Хор  юм!THC  нь  хордлогын  улмаас  зүрхний
дутагдлыг засаж чадахгүй.Эмийн томоохон компаниуд бол энэ бүтээгдэхүүнийг хийх ёстой
хүмүүс  эсвэл  аюулгүй  байдлын  гэрчилгээ  олгох  сургалтанд  хамрагдсан  хүмүүс  бөгөөд
арын хашаан дахь каннабис сонирхогчдод БИШ." Дерек

--  Тэд өөрсдөө тосоо  чөлөөтэй хийж болно,  надад асуудал байхгүй.Хэрэв тосыг  зохих
ёсоор үйлдвэрлэсэн бол та санаа зовох зүйлгүй уусгагч үлдэгдэл байхгүй.Ж.Б

“Жэй Би, та өдөр бүр олон зуун хачирхалтай гомдол, асуултыг тэвчдэг гэгээнтэн юм.Энэ
ажлыг нураах гэсэн суртал ухуулгын урсгалын эсрэг  энд байж, эдгээх үйлсэд идэвхтэй
оролцож  байгаад  баярлалаа  гэж  хэлмээр  байна.Тэднийг  ичээч,  та  нарт  сайн  байна!"
Мэрилин

"Чи аавдаа юу өгөх вэ?Шилдэгийн шилдэг нь эсвэл ижил төстэй харагдах боловч зүгээр л
зөв  нөлөө  үзүүлэхгүй зүйл  үү?Хэрэв  та  Рикийн зааврын дагуу  эм хийвэл  эмчилгээний
явцад бүтэлгүйтэх магадлал маш бага байдаг."Мэргэжилтнүүд, эрдэмтдийн" зааврын дагуу
тосыг хийвэл өөр бүтээгдэхүүн хийж байна.Мөн бидний туршлага дээр үндэслэн энэ нь
бидний санал болгож буй ажлыг хийхгүй байж магадгүй юм.

Тэгэхээр чи намайг амаа хамхиад бага зэрэгтэй хог нийлүүлэхийг хүсэж байна уу?Эсвэл та
манай өвчтөнүүдийн ярьдаг шиг үр дүнд хүрэхийн тулд надаас/биднээс суралцаж, үүнийг
хэрхэн зөв хийхээ мэдэхийг илүүд үзэх үү?" Ж.Б

“Би Ж.Б.Заримдаа та тэдэнтэй ижил оюуны түвшинд хүрч, хүрэх гэж байгаа хүмүүстэйгээ
ижил тактикийг ашиглах хэрэгтэй болдог.Хэрүүл маргаан ч бай, жүжиг ч бай.Зарим хүмүүс
зөвхөн жүжиг, хэрүүл маргаанд л хариулдаг.Харамсалтай нь.Ихэнх хүмүүс ийм байдлаар
төлөвшөөгүй хэвээр байна." Мицци

“Би  99% изопропилийн  спирт  хэрэглэдэг,  энэ  бол  надад  хамгийн  хялбар  байсан  зүйл
юм.Би  100%  органик,  пестицидгүй,  арчилгаа  сайтай,  яс  хатааж  ургуулсан  нахианыхаа
цөцгий  тосыг  хэрэглэдэг.Iолон  индикатор  омогтой  холино.Би  Ходжкины  лимфоматай
өвчтөнийг эмчилсэн, тэр 4-р шатандаа байсан бөгөөд зааврын дагуу тосыг хэрэглэснээс
хойш  6  сарын  дотор  тэр  одоо  хорт  хавдаргүй  болсон!!Энэ  мэдээллийг  хүн  бүрт
хүртээмжтэй болгохын тулд золиослосон Рик Симпсонд баярлалаа!Дөнгөж саяхан хорт
хавдрын 4-р шатны өөр нэг өвчтөн над руу хандаж тусламж хүссэн, түүний нэг бөөрөнд
хавдар байгаа бөгөөд мэс засал хийх боломжгүй байна.Хоёр удаа дараалан батлагдсан
эдгэрэхийн төлөө залбирч байна.Рик Симпсон, Жэй Би хоёр та нарыг бурхан ивээг, энэ
гайхамшигтай эдгээх олсны тосны талаар хүмүүст сурталчилж,  сурталчилж байгаарай."
Өсөх дарь эх

-- Хэд хэдэн омгийг холих нь үргэлж сайн санаа юм.Энгийнээр харвал, та тодорхой омог яг
юунд  сайн  болохыг  мэдэхгүй  тул  хэд  хэдэн  омгийг  холиход  илүү  сайн  хөнжил  гарч
ирнэ.нөлөө.Дээрээс  нь  ийм  тос  нь  таныг  илүү  өндөрт  хүргэх  болно  -  ваарыг  "амрах"
зорилгоор  тамхи  татдаг  хүмүүс  миний  юу  яриад  байгааг  ойлгох  болно.Найзуудтайгаа
суугаад хүн бүр өөрт байгаа хамгийн сайхан нахиа бэлэглэнэ гэж төсөөлөөд үз дээ.Хэдэн
цагийн дараа та нэг их юм хийх боломжгүй болно.Энэ бол хамгийн сайн үр дүнд хүрэхийн
тулд танд хэрэгтэй нөлөө, тиймээс дахин хэлэхэд омог холих нь явах арга зам юм.Сайн
сайхныг хүсэн ерөөе, баярлалаа, Grow Goddess, би зүгээр л зааврыг дагаж, бидний ярьдаг
үр дүнд хүрдэг хүмүүсийн талаар сонсохдоо үргэлж баяртай байдаг.Ж.Б

“Би изопропилийн спиртийг Фаренгейтийн тэг градуст хэрэглэдэг. Зөвхөн зэвэрдэггүй ган
саванд хийж, олборлох дэлгэцэн дээр суурилуулсан шүүгээнд хийнэ. Дараа нь би хоёр
дахь хайруулын тавган дээр гурван том кофе шүүлтүүрээр шүүнэ. Эцсийн үр дүн нь зөвхөн
шүүлтүүр дэх трихомууд юм. Энэ жорыг би геп С-г ялахын тулд авсан юм." Майкл
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“Сайн  уу  JB,  надад  цахилгаан  будаа  агшаагчтай  холбоотой  асуудал  тулгараад  байна,
миний харсан бүх зүйл 100ºC хүртэл буурч, би зах зээл дээрх бүх брэндийг үзсэн бөгөөд
тэдгээр нь бүгд температурт хүрэхэд унтардаг термостаттай байдаг.Юу санал болгомоор
байна вэ?" Кристина

--  Кристина, яг ямар асуудал байна вэ?Та тосыг үргэлж 130 ° C (266 ° F) температурт
халаасан цахилгаан зууханд хийж, тэнд нэг цаг орчим байлгаад энэ аргаар декарбоксил
хийж болно.Ж.Б

"Температур  100  хэм  хүрэхэд  цахилгаан  будаа  агшаагч  унтардаг!Уусгагч  нь  110  °  C-д
хүрэхгүй." Кристина

-- Уусгагч нь тэр температурт хүрч чадахгүй, учир нь энэ нь буцалгах болно гэж би бодож
байна.Агшаагчийг анх удаа унтраах хүртэл уусгагчийг буцалгана (сүүлийн багцад хэдэн
дусал ус нэмнэ).Дараа нь хөргөөд дахин асаана уу.Үүнийг л бид хийж байна.Ж.Б

“Дахин асаагаад буцах хүртлээ буцалгана уу?Дараа нь унтарч, тос нь бэлэн болсон уу?"
Кристина

-- Будаа агшаагчаа асаагаад эхний удаад зогсох хүртэл буцалгаад хөргөх хүртэл таван
минут хүлээгээд дахин асаагаад хоёр дахь удаагаа унтрах хүртэл хүлээнэ үү.Дараа нь
тосоо зэвэрдэггүй ган аяганд хийж, 130°C (266°F) халаасан зууханд нэг цагийн турш хийж,
таны тос бэлэн болно.Ж.Б

-- Баярлалаа Жэйби, чи миний амийг аварсан.Кристина

“Чи  тос  хийж  байхдаа  Нафтагаар  амьсгалж  байна.Ингэж  чадвал  та  ХОР  амьсгалж
байна.Хэрэв та үнэртэж байвал аль хэдийн үхсэн байна.Би амьдралдаа Колеман лагерийн
түлш,  zippo  асаагуур  түлш,  хэсэгчилсэн  цэвэрлэгээ,  үйлдвэрлэлийн  зориулалтаар
ашигладаг  нафтаны  үнэрийг  хэдэн  зуун  удаа  үнэртэж  байсан  ...Одоохондоо
үхээгүй.Хэхэ.Ноцтой...Хэрэв та цэвэр уусгагч (нэмэлт байхгүй) хэрэглэж, изо, спирт эсвэл
нафта гэх мэт илүү өндөр буцалгах цэгтэй усаар уусгагчийг сайтар буцалгавал бүгдийг нь
гаргаж авах болно.Та машиндаа бензинээ шахахдаа насан туршдаа зөв боловсруулсан
тос хэрэглэснээс хамаагүй их нафта залгидаг." Матай

“Эм боловсруулах нэг  молекулын Big  Pharm арга  нь эрүүл мэнд,  үр  дүнгийн шинжлэх
ухаанд суурилдаггүй...  Энэ нь патентын ашиг дээр суурилдаг бөгөөд бидний ургамлын
эмэнд хандах хандлагыг эрс өөрчилсөн.Тэдгээрийн ихэнх нь байгалийн буфертэй байдаг
бөгөөд нэг нэгдлийг тусгаарлах нь тэдгээрийг үүссэн хэлбэрээр нь хэрэглэхтэй адил эрүүл
мэндэд тустай байх магадлал багатай юм.Угсаатны ботаникчид хамгийн сайн ургамлын үр,
цэцгийн  тоосыг  малын  тэжээл  хайгчид  тараадаг  ч  гэсэн  ашигтай  ургамлын  хэлбэрийг
/үржүүлсэн/  хэлбэрт оруулдаг  гэж хэлэхэд 100  хувь  зөв  юм.Анагаах  ухаанд хэрэглэдэг
ургамлууд  нь  химийн  бүрэлдэхүүн  хэсгүүдийн  байгалийн  харьцааг  анагаах  ухаанд
хэрэглэвэл хамгийн үр дүнтэй байх болно -  Маалинган үрийн EFA харьцааг харна уу -
тэдгээр нь хүний  эрүүл мэндэд хамгийн тохиромжтой.Та яагаад 3 төрлийн EFA-ийн аль
нэгийг нь гаргаж аваад,  сайжруулаад, гайхамшгийн нэмэлт гэж нэрлээд байгаа юм бэ?
Тэнэг юм аа” Алан

Q.Сайн уу JB,  би энэ Нафтаг  өөрийн нутаг  дэвсгэрээс оллоо...(холбоос)  Энэ нь Гэрэл
Нафта  гэж  хэлээгүй  байна  ...  энэ  хэвээрээ  ажиллах  болов  уу?Таны  тусламж,  супер
мэдээлэлд дахин баярлалаа!

А.Энэ нь хөнгөн алифатик  нафта байх ёстой --  нэмэлт бодисгүй цэвэр цайвар нафта,
Австралид шеллит,  Европт  (техникийн  болон  үйлдвэрлэлийн)  бензин  (техникийн  болон
үйлдвэрлэлийн) мөн эсэхийг MSDS-ээс шалгана уу.бензин, үгүйбензол, мөн машинд түлш
болгон  ашигладаг  төрөл  биш).Энэ  нь  олон  янзын  нэрээр  зарагддаг.Энэ  нь  будаг

- 51 -



шингэлэгч,  уусгагч,  тос арилгагч,  гэр  ахуйн маш түгээмэл уусгагч  эсвэл нэхмэлийн тос
арилгагч, хөнгөн шингэн гэх мэт ашиглаж болно.Буцалгах температур 60-80 ° C байх тусам
бага байх тусмаа сайн.

Цэвэр Петрийн аяган дээр түрхэж эсвэл хуруугаа дүрээд гучин секундын дотор ууршиж,
тослог үлдэгдэлгүй байвал хэрэглэхэд тохиромжтой.Олон ханган нийлүүлэгчид байдаг, би
танд аль нь хамгийн сайн болохыг эсвэл яг одоо юу санал болгохыг хэлж чадахгүй байгаа
тул бид зөвхөн ерөнхий зааварчилгааг өгдөг.

CAS  дугаар  64742-49-0,  цэвэр,  нефтийн  нэрмэл,  боломжтой  бол  нэмэлт  бодисгүй,
буцалгах  цэг  нь  аль  болох  бага  байх  ёстой.Ихэнх  боловсруулах  үйлдвэрүүд  үүнийг
үйлдвэрлэдэг, зүгээр л тэднээс ургамлын хандыг юу санал болгохыг асуу.

Хоёрдахь  сонголт  бол  99%  буюу  99.99%  изопропилийн  спирт  эсвэл  маш  үнэтэй  99%
хүнсний спирт юм.Изопропилийн спирт болон хүнсний спирт нь нафта шиг уусгагч шиг үр
дүнтэй  биш  бөгөөд  тосонд  илүү  их  ургамлын  материал,  хлорофилл  ялгаруулж,  илүү
хүчтэй,  амтгүй  болгодог  тул  боломжтой/боломжтой  үед  нафта  хэрэглэхийг  зөвлөж
байна.Сайн сайхныг хүсье, Ж.Б

Q.Рик,  Мексикт  "нафта"  нь  нафта  төрлийн  хэд  хэдэн  бүтээгдэхүүний  нэрсийн  нэг
юм.Үхлийн алдаа гаргахгүйн тулд та өөрийн хэрэглэдэг "нафта"-г шинжлэх ухааны нэрээр
нэрлэж болох уу?

А.Нэмэлт  найрлагагүй  цэвэр  цайвар  нафта  хай.Энэ  нь  үндсэндээ  Колеман  түлштэй
адилхан бөгөөд та доорх зурагнаас харж болно, гэхдээ Coleman түлшэнд нэмдэг зэвний
эсрэг нэмэлт бодисгүй нафта хайж үзээрэй.

Хэрэв та хөнгөн алифатик нафтаг танай улсад хориотой болохыг олж мэдвэл (жишээ нь
Гондураст  ийм тохиолдол байсан)  99% эсвэл  илүү  сайн 99.9% изопропилийн спиртийг
хайж олоход хялбар байх ёстой.99% спирт нь бидний хэрэглэх гурав дахь уусгагч боловч
хлорофилл болон бусад хүсээгүй ургамлын материалыг хэт их хэмжээгээр арилгадаг тул
хэрэглэхгүй  байхын  тулд  бид  чадах  бүхнээ  хийх  болно.Зарим  нь  изопропилийн  спирт
эсвэл  спиртийг  уусгагч  болгон  ашиглахдаа  уусгагч  болон  эхлэл  материалыг  хөлдөөх
дуртай.Бид өөрсдийнхөө хувьд эдгээр уусгагчийг шаардлагагүй бол хэрэглэдэггүй бөгөөд
гараа хөлдөөх дургүй байдаг тул хөлдөөхийг дэмждэггүй ч зарим нь газрын тосны чанарыг
сайжруулахад  тусалдаг  гэж  үздэг.Буцлах  температур  багатай  туйл  биш  цэвэр  цайвар
нафта  хэрэглэхэд  юуг  ч  хөлдөөх  шаардлагагүй  бөгөөд  зааврыг  дагаж  мөрдвөл  сайн
бүтээгдэхүүн гарах болно.Ж.Б

"Хүмүүс үүнийг хийх шинэ аргуудыг судалж байгаад би баяртай байна, энэ нь мэдээ гарч
байна гэсэн үг." Алисиа

--  Та тосыг  туршиж үзэхгүй  гэж найдъя.Би аль  хэдийн үр  дүнтэй болох  нь батлагдсан
зүйлийг,  ялангуяа  манай  ихэнх  өвчтөнүүдийн  адил  эдгэршгүй  өвчтэй  байсан  бол
ашиглахыг илүүд үздэг.Бүх туршилтанд оролцогчдод хамгийн сайн сайхныг хүсье.Ж.Б

“Нэгдүгээрт,  Рик  Симпсон  NAPTHA ашиглахыг  санал  болгож  байна.Энэ  нь  ерөнхийдөө
тийм  ч  сайн  сонголт  биш  бөгөөд  ихэнх  хүмүүс  Everclear  гэх  мэт  өндөр  баталгаатай
спиртийг уусгагч болгон ашигладаг.

Хоёрдугаарт, миний хүү хоёр настай, 15 сартайдаа тархи, нугасны хорт хавдраар төгсөх
гэж оношлогдсон.Тэрээр 8 сарын турш өндөр THC каннабисын тос уусан, хими, цацраг
туяа  хийгээгүй  бөгөөд  хавдар  нь  арилж  байна!Үнэн  хэрэгтээ  ихэнх  нь  бүрмөсөн  алга
болсон, ганцхан л үлдсэн!!Каннабисын тос үр дүнтэй!" Сүзетта

“Гайхалтай!!!Би түүнийг бүрэн эдгэрээсэй гэж залбирч байна.Хүмүүс яагаад өндөр өсөхийн

- 52 -



тулд эм гэхээсээ эм гэж үзэж болохгүй гэж?Энэ бол анагаах ухаан бөгөөд засгийн газар
биднийг  сайжрахыг  хүсэхгүй,  биднийг  үхэхийг  илүүд  үзэх  болно.Би  ч  бас  хорт  хавдар
туссан, олон эрүүл мэндийн асуудалтай байсан.Энэ үед 2013 оны 8-р сараас хойш хорт
хавдар  дахин  гараагүй  байна.Энэ  бол  хорт  хавдрын  эмчилгээ  гэдэгт  би  үнэхээр
итгэдэг.Яагаад хүн болгон үнэн рүү нүдээ нээж чаддаггүй юм бэ!!!” Линда

-- Хөнгөн алифатик нафтагаар үйлдвэрлэсэн тос нь ихэвчлэн Everclear-ээр үйлдвэрлэсэн
тосоос илүү хүчтэй байдаг.Тос нь илүү хүчтэй,  тайвшруулах үйлчилгээтэй байх тусмаа
эмийн үүрэг гүйцэтгэдэг.Тиймээс би таны оронд байсан бол таны хэрэглэж буй уусгагчийг
эргэн харж,  оронд нь туйлшгүй уусгагчийг  ашиглах байсан.Танд болон таны хүү Ж.Б-д
хамгийн сайн сайхныг хүсье

“Everclear  хэрэглэх нь  тосыг  ногоон өнгөтэй  болгодог.Эндээс  цайвар Алифатик  Нафтаг
цэвэр хэлбэрээр авч чадахгүй байгаа тул одоо бид ISO 99.9% -ийг хайж байна." Сара

"Уусгагчаа  хөлдөө  -  Everclear  190  proof,  95%,  ISO  99%  -ийг  хөлдөөгчид  хонуулж,
хөлдөөгчид гаргасны дараа шууд хэрэглэнэ.Мөн нахиа хөлдөөх нь сайн хэрэг юм.Хэрэв
согтууруулах ундааг хөлдөөгчид хөргөөд, архи үнэхээр хүйтэн байхад 3-5 минутын дотор
хоёр удаа хурдан угаавал ногоон өнгөтэй байх ёсгүй..." Хосе

-- Энэ нь бага ногоон байх тусмаа сайн.Тосон дахь ургамлын материал бага байх тусам
илүү  хүчтэй  байдаг.Ийм  утга  учиртай.Хэрэв  та  нахиа  болон  уусгагчийг  хөлдөөхөөр
шийдсэн  бол  би  бээлийтэй  ажиллах  байх.Хэрэв  та  сайн  туйлтгүй  уусгагч,  сайн  нахиа
хэрэглэвэл юуг ч хөлдөөх шаардлагагүй бөгөөд та маш сайн тос гаргаж авах болно.Ж.Б

"Би хэшнээс сайн тос хийж чадах уу?Мөн нафта бага хэрэглэдэг үү?" Жон

-- Чи сайн тос хийхгүй.Ж.Б

“Сонирхолтой.Мэдээжийн  хэрэг  би  эсрэгээр  нь  боддог.Тусламж  хэрэгтэй  байна  уу?"
Тиелман

-- Ямар туслах вэ?Энэ биш, та бидний ярьдаг зүйлийг хэшээс хийхгүй.Та үүнийг цайвар
нафтад уусгаж, шүүж болно, энэ нь хэшээс илүү хүчтэй байх болно, гэхдээ энэ нь тийм
биш байх болно, та ямар ч байсан 95-98% THC тос хийхгүй.Ж.Б

“Жиндрич Байер, галт шувууны нулимстай жигнэх талаар та ямар бодолтой байна вэ?Би
үүнийг самрын цөцгийн аяганд хийнэ үү?" ЛинЗи

--  Линзи,  би  хүмүүст  ихэвчлэн  тосоо  юу  хийхийг  хүссэн  дээрээ  тавиарай  гэж
хэлдэг.Ингэснээр газрын тос ямар байгааг харж болно.Бидний санал болгож буй зүйл бол
маш  хүчтэй  тул  та  нэг  үйлчлэлийг  микрограммаар  тооцох  шаардлагатай  тул  үнэхээр
шаардлагатай бол самрын цөцгийн аяга дээр нэг дусал тос хийж болно.Хүмүүс тосыг шууд
тариураар нь идэх нь давуу талтай гэдгийг та бид мэднэ.Үүнийг хоол хүнстэй холих нь
эмийг үргэлж шингэлнэ.Ж.Б

"Гэхдээ  жигнэх,  цөцгийн  тос  олборлох  нь  эдгээх  чадвартай,  үүнээс  хамаагүй  бага
зайлсхийдэг  нь  батлагдсан  тул фэн клубээ  буруутгах  хэрэггүй  ...Бид  бүгд  хамтдаа энэ
тэмцэлд оролцож байна, бусдыг оролдохыг битгий буруутгаарай." Памела

"Памела,  жигнэх,  цөцгийн  тосыг  олборлох  нь  каннабисын  тостой  адил  эдгээх,  нөхөн
сэргээх  шинж  чанарыг  өгдөггүй.Энэ  нь  хорт  хавдрыг  эмчлэх,  Кроны  шинж  тэмдгийг
арилгах,  чихрийн шижин, лайм өвчнийг эмчлэх болно!Хэрэв та галт шувууны нулимсыг
хоолондоо  хэрэглэхгүй  л  бол  цөцгийн  тос  эсвэл  хүнсний  бүтээгдэхүүнийг  харьцуулах
боломжгүй.Амар амгалан, хайр." ЛинЗи

"Памела, би үр дүн багатай аргыг санал болгож чадахгүй.Хамгийн сайн үр дүнд хүрэхийн
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тулд  шууд  тос,  үүнд  дасаж,  дараа  нь  тунгаа  нэмэгдүүлээрэй.Хүнсний  бүтээгдэхүүн  нь
ихэвчлэн  урьдчилан  таамаглах  боломжгүй  байдаг  тул  та  тэдгээрт  хэр  их  тос
агуулагддагийг мэддэггүй." Ж.Б

“Надад будаа агшаагч эсвэл тогоо байгаа эсэхээ мэдэхгүй байна.Температурын тохиргоо
нь зөвхөн low med hi гэж хэлж байна. Би температурыг шалгах арга байна уу?" Жереми

"Тэр бол тогоо байх болно.Будаа агшаагч нь ихэвчлэн 2 тохиргоотой байдаг.Хоол хийж
дулаацуулаарай”  гэж  хэлжээ.  Деб
“Махны термометр эсвэл лазер цэгийн термометр авч, ус эсвэл тос гэх мэт өөр орчинд
температурыг шалгана уу.Ашиглах боломжтой тогоотой юм шиг санагдаж байна, гэхдээ та
цагийг байнга ажиглаж байх ёстой, будаа агшаагч авсан нь дээр байх болно." Лук

"Бид архи хэрэглэж болох уу?" Моника

-- Коктейль уу?Тиймээ.Ж.Б

"Хүнсний  зэрэглэл"  гэдэг  нь  FDA-аас  аюулгүй  гэж  үздэг.Тэнд  тийм  ч  өндөр  стандарт
байдаггүй.Тиймээс "хоолны спирт" гэж хэлэх нь ердийн архинаас илүү дээр биш юм.Хэрэв
та нэг уусгагчийн талаар гаж донтой байвал бүгдэд нь паранойд байх хэрэгтэй." Бен

"Би эх орондоо изопропилийн спирт эсвэл нафта авч чадахгүй байна!Тэгэхээр би юу хийх
вэ?Би энэ тосыг өөрөө хийж чадахгүй болохоор яаж авах вэ?" Айеша

--  Өөрийнхөө олж чадах  зүйлээр тосыг  хийж,  дараа  нь дахин ууршуулна,  Айеша,  ийм
тохиолдолд энэ нь хамгийн сайн арга байж магадгүй юм.Ж.Б

“Жиндрич  Байер  үйлдвэрт  нуугдаж  буй  зүйлийн  талаар  илүү  зөв  гэж  үздэг  тул  шүүс
гаргахдаа ОРГАНИК усаар өсгөсөн каннабисаас өөр зүйл хэрэглэх нь АЮУЛГҮЙ цорын
ганц арга зам юм.Бид бүгдээрээ айдаг, болгоомжилдог "гэрийн тэжээвэр" сэдэвтэй байдаг,
гэхдээ бид аюулгүй арга барилыг  баримталж,  цуглуулсан шинжлэх ухааны мэдээллийг
уншиж  (ОЙЛГОЖ)  болон  дотоод  сэрэмжлүүлгийн  дуу  хоолойд  ИТГЭЖ  чадвал  бид
өөрсдийнхөө эдгэрэлтийг бий болгож чадна.

RSO зөв хийгдсэн тохиолдолд лабораторийн үр дүнгээс харахад тосонд уусгагч байхгүй
байна.Энгийн бөгөөд энгийн зүйл нь зөв уусгагчаар зөв хийхэд хангалттай.RSO-д уусгагч,
тогоо/тогоо, халаагуур/шатаагч гэх мэт шаардлагатай бүх зүйлийг агуулсан иж бүрдлийг
онлайнаар авахыг хүсч байна, тиймээс таны хийх ёстой зүйл бол каннабис нэмэх явдал
юм.Энэ нь хорт хавдартай өвчтөнүүдэд үүнийг өөрөө хийхэд нь зоригжуулна гэж би бодож
байна.

Би одоо байгаа эрүүл мэндийнхээ төлөө Бурханд талархаж байна, тэр ч байтугай MRSA-
ийн цочмог өвчинд нэрвэгдсэн ч гэсэн би хамгийн муу зүйл тохиолдвол би Рик Симпсон,
Жиндрих Байер нарын зааврыг дагах зоригтой байж амиа аврах болно,  учир нь надад
амьдрах зүйл маш их байгаа (хайртай нөхөр) мөн бидний шүтэн биширдэг нялх хүү) айдас
дор унах.

Рик, Жиндрих хоёрыг хүч чадлынхаа төлөө Бурхан ивээг.Би мөн энэ замаар явж буй бүх
хүмүүсийг Бурханаас ерөөхийг хүсч байна, учир нь энэ бол амар зам биш, харин эмчлэх
зөв зам юм." Platypus Ээж

-- Маш их баярлалаа, PlatyPusMom.Энэ мэт мессежүүд нь хүн бүрийн энэ эмийг чөлөөтэй
хэрэглэх  эрхийн  төлөө  ийм  урт  боловч  туйлын утга  учиртай  тэмцэх  эрч  хүчийг  надад
өгдөг.Энэ үйлдвэрийг дэлхий даяар бүрэн хуульчлах хүртэл би зогсохгүй, би танд амлаж
чадна.Ж.Б

"Уусгагчийг  цэвэрлэж  болно.Заримдаа  химийн  үйлдвэрлэгчид  эргэлзээтэй  шалтгаанаар
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бусад бохирдуулагчийг нэмдэг.Эдгээр нь уусгагчаас хамаагүй илүү аюултай байж болох
бөгөөд тэдгээрийг уусгагч руу хэрхэн нэмэхэд жигд бус байдаг.Зөвхөн уусгагчийн тухай
асуудал  биш  газрын  тос  үйлдвэрлэхэд  ямар  нарийн  төвөгтэй  байдаг  гэдгийг  ойлгодог
хүмүүст энэ мэтгэлцээн инээдтэй санагддаг.Химийн хортон шавьж устгах бодисын талаар
хэр олон сэтгэгдэл уншсан бэ?Цэвэрлэгдээгүй уусгагчтай харьцуулахад эдгээрийн хэдэн
хувь нь ихэвчлэн олддог вэ?Тэр маргаан хаана байна?Олон хүмүүс энэ хэлэлцүүлгийг
уусгагчийн сонголт болгон бууруулсан.Энэ бол инээдтэй юм!Өөрийнхөө судалгааг хийж,
эргэлзэж, эелдэг байж, нотлох баримтаа үнэн гэж хүлээн зөвшөөрсөн нотлох баримтаа
өндөр стандарттай ноёнтны өмнө бариарай." Паул

“Энд  хэн  нэгэнтэй  маргах  ч  хэрэггүй,  хэрэв  та  нефтийн  химийн  уусгагч  хэрэглэж,
үлдэгдлийг арилгах юм бол вакуум камер ашигла, би энэ бичлэгээс гарлаа.Каннабисын
тос  нь  хорт  хавдрыг  эдгээж,  нафта арилгах боломжтой,  хүнсний үр  тарианы спирт  нь
нефтийн  химийн  уусгагч  шиг  хүчтэй  тос  үүсгэдэггүй.Би  дөнгөж  сая  нефтийн  химийн
гаралтай уусгагч (цэвэр цайвар алифатик нафта) болон хүнсний үр тарианы спирт (95%,
190 баталгаатай) аль алиныг нь хийж, хоёр тосыг өвчтөнүүдтэй туршиж үзсэн.Үр дүн нь
ижилхэн  байсан  бөгөөд  цэвэр  цайвар  нафтагаар  хийсэн  тос  нь  үр  тарианы спиртийн
тосноос  илүү  хүчтэй  бөгөөд  тайвшруулах  үйлчилгээтэй  юм.Хэрэв  та  нефтийн  химийн
уусгагч  (нафта,  бутан,  гексан,  ацетон)  хэрэглэхийг  хүсвэл  ҮЙЛ  ЯВДАЛЫН  ТӨГСГӨЛД
ВАКУМ  ТӨМӨР  АШИГЛАХ  БОЛОМЖТОЙ  ХАМГИЙН  ЦЭВЭР  ТОСТОЙ  БАЙНА  УУ!!!Би
хүнсний зэрэглэлийг  мөн  тоос  сорогчоор  соруулсан  бөгөөд  нафта хийсэн  тосыг  бүрэн
цэвэрлэхэд (вакуум камерт маффинг хийж, хөөсөрдөг) илүү удаан хугацаа зарцуулсан тул
та эндээс нефть химийн уусгагч авч,  үлдэгдлээс санаа зовсон тул тэдний хийж байгаа
зүйлийг хий. үйлдвэр болон 35 psi дээр вакуум камерт хийж, үлдэгдэл нь соруулж байгааг
хараарай!!Оролцсоны төгсгөл ба бодит ТУРШЛАГА!!!!!" Райн

“Хэрэв та зөв нафта хэрэглэвэл тосонд ямар ч үлдэгдэл үлдэхгүй. Би үүнийг лабораторид
туршиж үзсэн. За, энэ нь жаахан үлдэгдэл байсан, гэхдээ хотын завгүй агаараас, эсвэл
шатахуун  түгээх  станцад  дүүргэх,  эсвэл  цэцэрлэгтээ  ямар  нэгэн  зүйл  будахаас  илүү
муууууух...” Малгай.

"Бид  нэлээд  хэдэн  жилийн  турш тос  үйлдвэрлэж  байгаа  бөгөөд  ихэнх  нь  үр  тарианы
спиртээр  эхэлсэн  боловч  хэсэг  хугацааны  дараа  туршлага  бидэнд  усгүй  уусгагч
хэрэглэхийг заасан. Зөв боловсруулсан тохиолдолд RSO-ийн үлдэгдэл уусгагчийн хэмжээ
100 ppm-ээс бага байх ба үр тарианы спиртээр үүнийг хийж болно, учир нь энэ нь зөвхөн
спиртийг хэмжиж байгаа боловч үл тоомсорлож байгаа зүйл бол үр тарианы спирт нь ус, ус
нь амьдралыг авчирдаг. Бид ISO-аар хийсэн RSO-г харсан бөгөөд микроскопоор харахад
ямар ч амьдрал байхгүй, харин амбулаториос гарч ирдэг, үр тариа гэж шаарддаг зарим тос
нь амьд бактериар дүүрэн байдаг!

Би  лабораторид  маш  их  цаг  хугацаа,  мөнгө  зарцуулсан  бөгөөд  магадгүй  үр  тарианы
спиртийн  тосыг  лабораторид  авч,  уусгагч  болон  усны  үлдэгдэл  агууламжийг  шалгасан
цорын ганц хүн байх. Үнэн хэрэгтээ, тосонд хэр их ус байгааг хэмжих хэрэгсэл байхгүй тул
би итгэлтэй байна. Би эмчийг янз бүрийн багаж хэрэгслээр ажиллуулж, "сул холбогдсон"
болон "битүү холбогдсон" ус хэр их үлдэж байгааг олж мэдэх шаардлагатай болсон бөгөөд
яг тодорхой тоо хэлж чадахгүй байгаа ч тэр үүнийг хувиар биш харин хувиар хэмждэг гэж
хэлсэн. сая тутамд хэсэг. Тиймээс ус агуулсан тосыг хэзээ ч хэрэглэж болохгүй гэж намайг
итгүүлсэн нь лаборатори, эрдэмтэн юм. Уусгагч нь ус шиг биш харин тооцооллыг хийдэг нь
хачирхалтай юм; 100ppm-д та өвчнийг дарах хүртэл хоёроос гурван сарын хугацаанд 0.06
грамм уусгагч хэрэглэнэ. Энэ нь 0.06 грамм буюу ойролцоогоор 1.2 дусал,

Би эмчилгээний төлөвлөгөөндөө GI-тай хамтран ажилласан. Бид тоонуудыг гүйлгэж үзсэн
бөгөөд ISO-ийн 100 ppm-д тэр үнэхээр санаа зовдоггүй байсан бөгөөд үүнээс 10 дахин их
байх тусам түүний санаа зовнил нь гэдэс сулрах,  амнаас эвгүй амьсгалах зэрэгт хүрч
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байв. Энэ бол миний амь насыг аврахын тулд хэрэглэж байсан тос бөгөөд өнөөдөр би
засвар үйлчилгээнд ашигладаг боловч одоо диспансерүүд манай тосыг авахыг хүсч байгаа
тул бид этилийн спирт хэрэглэх шаардлагатай болж, одоо шинжилгээний тоо бага зэрэг
буурч, өгөөжийн хэмжээ маш их байна. нэмэгдсэн. Биднийг анх эхлэхэд би Ever Clear-ийг
эргүүлэн авах нь уусгагчийг сайн сонголт гэж үзсэн шигээ сайн санаа гэдгийг дахин нэг
удаа мэдэрсэн. Шинжлэх ухаан, хууль миний "мэдрэмж" буруу болохыг нотолсон; Шинжлэх
ухаан надад ус хор хөнөөлтэй гэдгийг харуулсан бөгөөд TTB-ээс Ever Clear-ийг эргүүлэн
авах нь гэмт хэрэг болно." Шон

"Рик,  Ж.Б хоёрын хэлэх гээд байгаа зүйл бол Рикийн газрын тосны арга нь олон хүнд
сайнаар нөлөөлсөн гэж би бодож байна. Бид өөр аргаар олборлох нь үр дүнтэй болохыг
нотлох хүртэл үр дүнтэй арга барилаа баримтал." Ребекка

Хорт хавдарМөн нотлох баримт

“4/22/13-ны өдөр бид нөхрийн маань сүүлийн цусны шинжилгээний хариуг авсан бөгөөд
сүүлийн хоёр долоо хоногт хоолойны ангинатай тэмцэж байгаа ч түүний биеийн байдал
маш  сайн  байгаа.Энэхүү  Indica  каннабисын  тосны  ханд  нь  түүний  лейкемийг  эдгээх
гайхалтай ажил хийж байна!

Түүний лимфоцитын тоо тогтмол буурч, ялтас нь хэвийн хэмжээнд байгаа тул санаа зовох
зүйлгүй.Ер нь бид дараагийн тосоо авахдаа Blackberry Kush,  Granddaddy Purple болон
Washington  Red-ийн Indica  холимог  юм.Энэхүү хорт хавдрыг  эмчлэх эмийн дусал бүрд
шингэсэн сайн чичиргээ, эдгээх бодлууд ерөөлтэй.Каннабис танд баярлалаа." Дебра

"Миний төлөө ажилласан.Амьдрал дахин гайхалтай болж байна." Зэд

"Үүнийг илүү сайн хэлж чадахгүй байсан!" Петр

"Рик Симпсоны тос нь шинжлэх ухааны ном зохиол уншихаас санаа зовдог бол шинжлэх
ухаанд бүрэн итгэлтэй байх болно" Роберт Меламед, Доктор Боб

"Эсийн  оршин  тогтнох  замыг  дарангуйлснаар  Бад-ийн  фосфоржилт,  энэ  Bcl-2  уураг
митохондри  руу  шилжиж,  улмаар  апоптоз  үүсэхэд  хүргэдэг."  Аан,  Лэйманы  нөхцлүүд
үү???” Боломж

-- Үүнийг орчуулбал: "Каннабис нь хорт хавдрын эсийг устгадаг" гэж Шанс.Ж.Б

"Би каннабисын тосны талаар үзсэн олон сэтгэгдэл, видео бичлэгүүдээс харахад олсны
ургамал  нь  хүний  биед  "анхдагч"  эсвэл  "оновчтой"  тохиргоог  агуулж  байгаа  юм  шиг
санагддаг." Реми

“Нуруу  ястай  аливаа  зүйл  эндоканнабиноид  системтэй  байдаг.Хүн  амын  тал  хувь  нь
мэдээгүй  байгаа  нь  харамсалтай.Эндоканнабиноид  систем нь  шинжлэх  ухаан,  анагаах
ухааны  ном  бүрт  байх  ёстой.Энэ  бол  бидний  ирээдүйн  эмч  нарт  сургах  ёстой  зүйл
юм.Хүмүүс яаж үүнийг үл тоомсорлож чадах вэ, энэ нь бие махбодийн үйл ажиллагааны
нэг хэсэг юм.Энэ нь ямар "бодит" шинжлэх ухааныг хэвлэн нийтлэхээ сонгох, сонгох нь
завхарсан явдал юм.Энэ бол худлаа дадлага юм.хэхэ" Chloe

"Энэ  нь  гэмтсэн  дархлааг  бэхжүүлж,  засдаг  хүчтэй  иммуномодулятор  учраас
ажилладаг.Мөн урвуу транскриптаза дарангуйлагч, протеазын дарангуйлагч гэх мэт ДНХ-г
устгадаг эмүүдийн ДНХ эсвэл митохондрийн гэмтлийг засдаг.Эрүүл бус амьдралын хэв
маяг  эсвэл  бусад  шалтгааны  улмаас  бие  махбодоо  засч  залруулж,  arv  эмийн  улмаас
учирсан хохирлыг арилгаснаар "тусламж" -ыг эдгээдэг гэж хэлж болно."Жон
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“Таны ямар ч өвчнийг энэ тосоор бүрэн эмчлэхгүй бол тусалж чадна.Ямар ч өвчний талаар
ямар ч асуулт асуусан бай хариулт нь үргэлж ТИЙМ байх болно." Кэти

"Энэ нь миний найзын нурууны дегенератив диск,  хавдар,  мэдрэлийн гэмтлийг  эдгээж,
нохойны хорт хавдрыг эдгээсэн." Сара

"Би анагаахын оюутан,  анагаах ухааны физикийн  чиглэлээр  суралцдаг  бөгөөд голчлон
хорт хавдартай өвчтөнүүдийг эмнэлгийн дүрслэл, туяа эмчилгээ хийдэг.Миний хэлж чадах
зүйл бол намайг маш муу зүүднээс сэрээж өгсөнд маш их БАЯРЛАЛАА.Би эцэс төгсгөлгүй
олон  тооны  мэдээллийг  боломжит  өнцөгөөс  судалж  ирсэн  бөгөөд  энэ  эмийн  талаар
эргэлзэх сүүдэр надад алга.Би хорт хавдар болон бусад төрлийн өвчин туссан хүмүүст
туслахыг  чин  сэтгэлээсээ  хүсч  байсан  ч  авлигад  идэгдсэн  эмнэлгийн  тогтолцоо
давамгайлсан хэвээр байгаа учраас би сургалтандаа хамрагдсан.Үхэх гэж буй хүмүүсийг
хими, радд хэрэглэсний дараа цусаа урсгах нь (ЭНД ИРЛАНД) цорын ганц сонирхол юм
шиг санагдаж байна.Би хүмүүсийн үхлийг харсан.Өвчин эмгэгийнхээ туршид аажмаар алга
болж, эм болон бусад коктейль идсэн хэвээр байгаа бөгөөд энэ нь миний гэдэс дотор
муухайрч  байна.Би  яаж  үүнийг  хийдэг  системийн  нэг  хэсэг  болохыг  хүсэх  вэ?Дахиж
үгүй.Чи (РИК) миний амьдралд маш их нөлөө үзүүлсэн бөгөөд би дагах ёстой гэдгээ мэдэж
байгаа бөгөөд би Ирландад таны нэрийг мэддэг байхын тулд бүх зүйлийг хийж байгаа
гэдэгт  итгээрэй.Би энэ эмийн гайхалтай чадварын талаар  тайлбар хийх  шаардлагагүй,
учир нь баримтууд өөрсдөө, тэдгээрийг судлах хүсэлтэй хэн бүхэнд зориулж ярьдаг.

Урд өдөр нь би нэг юм уншаад нүүрээ эргүүлэх үү, инээх үү гэдгээ мэдсэнгүй.Ирландын
тэргүүлэгч улс төрч (Мишель Мартин) каннабисыг MS, хорт хавдар эсвэл бусад өвчнийг
эмчлэхэд  ашиглах  нь  дэмжигдээгүй,  учир  нь  "Тэнд"  гэж  хэлсэн.ТҮҮНИЙГ  НӨӨЦӨЛӨХ
ЭМНЭЛГИЙН нотлох баримт, судалгаа хийгээгүй.” Би үүнийг живэхээс өмнө хэд хэдэн удаа
унших  хэрэгтэй  болсон.Энэ  газар  юу  нь  болохгүй  байгаа  юм  бэ?Эмнэлгийн  нотолгоо
байхгүй юу?Уучлаарай, гэхдээ би үүнийг уурлахгүйгээр яаж үргэлжлүүлэхээ ч мэдэхгүй
байна...” Брендан

--  Эрхэм Брендан,  та тосыг юу болохыг  нь харж,  мэдээлэл түгээж байгаад би маш их
баяртай  байна.Майкл  Мартины  хувьд  тэр  миний  уулзаж  байсан  бусад  улс  төрийн
төрлүүдтэй адилхан сонсогддог.Бид яагаад ийм завхарсан тэнэгүүдэд манай системийг
ажиллуулахыг  зөвшөөрдөг  юм  бэ?Би  хэзээ  ноён  найдаж  байна.Мартин  хорт  хавдраар
өвчилсөн  тул  номлосон  зүйлээ  хэрэгжүүлж,  өөрөө  химийн  эмчилгээ  хийлгэх
болно.Бренданыг дэмжсэнд баярлалаа, цаашдаа сайн ажиллаарай.Энэ бол бидний ялах
нэг тулаан юм.Сайн сайхныг хүсье, Рик Симпсон

"Канабиноидууд нь лабораторийн амьтдын хавдрын өсөлтийг саатуулдаг.Тэд үүнийг эсийн
дохионы гол замуудыг зохицуулж, улмаар хавдрын эсийн өсөлтийг шууд зогсоож, үхэлд
хүргэх, мөн хавдрын ангиогенез ба үсэрхийллийг дарангуйлдаг.

Каннабиноидууд нь хавдрын эсрэг  сонгомол нэгдлүүд бөгөөд тэдгээр нь өөрчлөгдөөгүй
эсрэгээрээ  хавдрын  эсийг  устгаж  чаддаг.Каннабиноид  рецепторууд  нь  хавдрын  болон
хавдрын  бус  эсүүдэд  эсийн  амьд  үлдэх,  үхэх  замыг  өөр  өөрөөр  зохицуулдаг  байх
магадлалтай.

Каннабиноидууд  нь  эмийн  аюулгүй  байдлын  таатай  профайлтай  бөгөөд  ердийн  хими
эмчилгээний ерөнхий хорт нөлөөг үүсгэдэггүй.Каннабиноидыг анагаах ухаанд ашиглах нь
тэдний  сэтгэцэд  нөлөөлөх  нөлөөгөөр  хязгаарлагддаг  тул  хүсээгүй  гаж  нөлөөгүй
каннабиноид дээр суурилсан эмчилгээг боловсруулж байна." Мануэль Гузман -- Өөрөөр
хэлбэл каннабисын ханд нь хорт хавдрыг эмчилдэг.Дутуу байгаа зүйл бол хүний судалгаа
юм.Яагаад?Засгийн газраасаа, тэднийг хянадаг хүмүүсээс асуу.Ж.Б

"Энэ нь намайг хорт хавдраас эдгээсэн... Тархины 4-р шат ... Тийм ээ." Болор
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“Таня, энэ нь ажиллаж байна, би үүнийг идлээ.Зогс, хар, сонс.Өвчин эмгэггүй байсан ч тос
хэрэглэхийг зөвлөж байна.Энэ нь таныг өмнөхөөсөө хамаагүй дээрдүүлэхээс сэргийлж,
таны бие танд талархах болно.Америкийн засгийн газрынх шиг хаалттай сэтгэхүй нь хими,
цацраг туяа зэрэг  сөрөг эмчилгээнээс болж олон хүний  үхэлд хүргэж байна.Хэрэв ээж
маань эмч нарынхаа зааврыг дагаж ийм "дадлага" хийхээс илүүтэй тосыг туршиж үзэхэд
бэлэн байсан бол өнөөдөр бидэнтэй хамт байх байсан гэдэгт би итгэлтэй байна.Хэрэв
тийм  биш  бол  тэр  эмч  нар  100,000.00  долларын  өртөгтэй  эмчилгээний  дараа  алчуур
шидсэний  дараа  тэр  ийм их  зовлон,  шаналал  туулж,  эцэст  нь  өөрийнхөө  олон  тооны
шингэнд живэхгүй байх байсан.Химийн болон цацрагийн эмнэлгүүд өвчтөний хэмнэлт, тав
тухыг хангахаас илүүтэй зөвхөн мөнгөн дүнгийн талаар санаа зовдог.Зөвхөн хүлээлгийн
өрөөнүүдээр  дүүрсэн,  голдуу  халзан,  зүү  ээлжээ  хүлээдэг  эргэдэг  хаалганы  сэтгэлгээ
бий.Би таны болон жор бичсэн эмчийн сэтгэхүйд асуудалтай байна.Эдгэрэл нь мөнгөний
ашиг  байх  ёсгүй.Энэ  бол  маш  хурдан  өөрчлөгдөж,  өөрчлөгдөх  ёстой  гунигтай  байдал
юм.Би  хувьдаа  аливаа  эмчийн  “дадлагад”  шалгагдахаас  татгалздаг.  Танжа  өөрийнхөө
хүссэнээр хий, гэхдээ би чамд хамгийн сайн сайхныг хүсч байна.Рик Симпсонд хийсэн
болон хийсэн бүхний тань төлөө баярлалаа.Бид сайн тэмцлийн төлөө тэмцэх болно; хууль
эсвэл хуульгүй." Льюис

"Энэ нь хорт хавдрыг эмчилдэг гэж хэлэх нь илүү их судалгаа хийх шаардлагатай, өөр
үндэслэлтэй  зүйлийг  хэтэрхий  аюултай  бөгөөд  хуурамчаар  үнэлдэг.Гэхдээ  үгүй,  үгүй,
үгүй.Каннабис  нь  хорт  хавдрыг  эмчилдэггүй.Одоогоор  хорт  хавдрыг  бүрэн  эмчлэх,
бодитойгоор эмчлэх арга байхгүй бөгөөд зөвхөн анагаах ухаан,  хоол тэжээлийн болон
сэтгэлзүйн  олон  хүчин  чармайлт  нь  хорт  хавдраар  нас  барах  эрсдлийг  бууруулахад
тусална.Каннабис  нь  хорт  хавдрыг  эмчилдэггүй  бөгөөд  өвчтөнүүд  үүнийг  мэддэг  байх
ёстой." Давиде

"RSO хорт хавдрыг устгадаг, найзаа ...Тамхи татах нь үгүй, гэхдээ RSO тийм." Кевин

"Надад туслахыг хичээгээрэй, ханьдаа..." Жефф

"Нэгдүгээрт, "хорт хавдар" гэдэг нь уйланхайгаас эхлээд нейробластома хүртэлх бүх зүйл
учраас "хорт хавдрыг эмчилдэг" нь ерөнхий, хуурамч, өвөрмөц бус юм.Дараа нь каннабис
нь  эсийн  давхардал  дээр  маш  сайн  нөлөө  үзүүлдэгмэдээж  тусалдаг,  гэхдээ  хавдрыг
системтэйгээр эмчилдэггүй.Дахин хэлэхэд хорт хавдрын төрөл бүр өөр өөр байдаг бөгөөд
каннабис нь уламжлалт анагаах ухаанаар өргөн, маш үр дүнтэй эмчилдэг хорт хавдрын
төрөл  болох  хөхний  хорт  хавдарт  эерэг  хариу  үйлдэл  үзүүлжээ.Үүнийг  хэлэхэд  би
каннабисыг хууль ёсны болгохын төлөө байна,  гэхдээ би альтернатив эмчилгээнд маш
нээлттэй байсан ч энэ сүр дуулиантай санал нийлэхгүй байна." Давиде

"Жиндрич Байер, туслаач!!!" Кевин

"Каннабис нь зарим төрлийн хавдартай тэмцэхэд эерэг хариу үйлдэл үзүүлдэг гэж хэлэх
нь миний хүлээн зөвшөөрч болох нэхэмжлэл юм." Давиде

-- Давиде, юу хүссэнээ хүлээж ав, надад зүгээр.Тийм ээ, Рик Симпсоны тосны талаар маш
бага хатуу мэдээлэл байгаа боловч энэ нь зөвхөн эмнэлгийн системийн авлига, тэдний
мөнгөний эзэдтэй холбоотой юм.Колорадо, Вашингтон мэдээллээ нийлүүлж эхлэхэд энэ
байдал тун удахгүй өөрчлөгдөх болно.Нэмж дурдахад, Израиль, Нидерланд одоо нефтийн
туршилт хийж эхэлж байгаа тул Чех тун удахгүй нэгдэх байх.

Бидний мэдэж байгаагаар, олон мянган өвчтөнтэй хийсэн практик туршлагаас харахад тос
нь  бүх  төрлийн  хорт  хавдрыг  эмчлэхэд  одоогийн  эмнэлгийн  системээс  илүү  сайн
ажилладаг.Хэрэв та нотлохыг хүсч байвал тос хийж, арьсны хорт хавдартай хүнийг олж,
тос түрхэхэд юу болохыг ажиглаарай.Сайн сайхныг хүсье, Ж.Б

“Хэрэв та зарим томоохон буяны байгууллагын ард байгаа баячуудын тухай үнэнийг мэдэж
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байвал  таны  мөнгө  хаашаа  явж  байгааг  ойлгож  эхэлдэг.Мөн  1960-аад  онд  230  сая
америкчуудад  полиомиелитийн  эсрэг  вакцин  тарааж  байх  үед  тэдгээр  вакцинд  SV40
сармагчингийн  вирус  байдгийг  мэддэггүй  байсан  гэх  мэт  түүхэн  мэдээллийг  үзэх
хэрэгтэй.Дараа нь 1963 онд ерөнхийлөгч Никсон хорт хавдрын тархалт ирэх болно гэдгийг
мэдсэн  тул  хорт  хавдрын  эсрэг  дайн  зарлав.SV40  нь  сармагчинд  байсан  бөгөөд  тэр
вакцины эсрэгбиеийг компаний зүсмэлээр цуглуулж авсан.Хорт хавдар болохын тулд 30
хүртэл жил шаардлагатай.Яг  тэр үед Америкийн  эрүүл мэндийн  салбарыг  хувьчлах үе
байсан бөгөөд Никсон ашгийн төлөө хувийн эрүүл мэндийн үйлчилгээ үзүүлэгчийн ард
суув.Үнэн бол тэд хорт хавдар хэмээх салбарыг бий болгосон бөгөөд нийт хүн амыг RSO-
ийн талаар мэдэхийг хүсэхгүй байна." Матай

"Үүнийг  өөрөө  хий,  бид  Рикээс  үүнийг  авч  болох  уу  гэж  асууж  байсан  бөгөөд  хэсэг
хугацааны  дараа  бид  Америкаас  алс  хол  амьдардаг  тул  санхүүгийн  боломжоос  болж
авахын  тулд  хаа  нэг  газар  очиж  чадахгүй  тул  бид  видеог  100  удаа  үзсэн.  ,  бараг  л
цээжилж, орон нутгийн үйлчилгээ үзүүлэгчээс каннабис олж, температурыг мэдэхийн тулд
будаа агшаагч, архи, термометр хүртэл худалдаж авсан.Энэ нь бидний бодсоноос хялбар
байсан.БИД ӨӨРСДӨӨ БОЛСОН.Манай найз залуу уугаад 4 хонож байна...Бид хүлээж,
харах болно.Бид эмнэлгийн сэтгүүлүүдийг уншиж, олон баримтат кино үзсэн, тэдгээрийн
үр дүн бүгд ижил байна (UCLA, Харвардад хийсэн клиник туршилтууд ...) -- тос нь хорт
хавдрын эсийг устгадаг!Тэгээд бид үүнийг хийхээр шийдсэн, учир нь чи үүнийг туршиж
үзэхээс нааш хэзээ ч чадахгүй." Иоанна

“Хонгор минь, хөршүүдээсээ асуугаарай... ойр дотны хэн нэгэнд нь байгаа байх.Аспирин
гуйж байгаа юм шиг л асуугаарай?Хориод далла” гэж. Сэнди

"Плацебо зарим хүмүүсийг эдгээдэг гэдэг нь эмийг үүрд орхиж, плацебо урлагийг судлах
шалтгаан юм.Хэрэв та үр дүнтэй эмчилгээтэй бол хэзээ ч плацебо судалгаа хийдэггүй гэж
хэлсэн  бол  таны  зөв,  энэ  нь  өвчтэй,  харгис  хэрцгий  өвчтөнүүдийн  тал  хувийг  хөнөөх
болно." Кристофер

-- Энэ үнэхээр өвчтэй, хэрцгий байх байсан, Кристофер, тийм болохоор би хувьдаа үүнийг
хийхгүй.Бусад нь хүсвэл чадна,  гэхдээ би тэгэхгүй.Би эмнэлгийн систем тосыг плацебо
болгон ашиглаж эхлэхийг хүсч байна - хэрвээ тэд хэрэглэхийг хүссэн бүх зүйл нь тосноос
илүү аюулгүй, үр дүнтэй (мөн өвчтөнд илүү хөгжилтэй/тааламжтай) гэдгийг нотлох юм бол
тэд цаашаа явж зарж болно. .Үгүй бол үгүй.Энэ бол маш энгийн бөгөөд маш оновчтой гэж
би бодож байна.Цаашид ч ийм байх болно, яагаад хүлээх ёстой гэж?Ж.Б

"Ямар нэгэн нотлох баримт байна уу?Каннабис хэн нэгэнд хорт хавдрын эсрэг юу ч хийж
байгааг батлах бодит нотолгоо юу?Анекдот түүхүүд нь шинжлэх ухааны хувьд юу ч биш
юм.Уучлаарай.Би нотлох баримт дутмаг байгааг олж мэдсэн бөгөөд энэ нь үнэн болохыг
маш  их  хүсч  байна.Гэхдээ  ямар  ч  төрлийн  баталгаатай  нотлох  баримт  байгаа  юу?
Клиникийн  судалгаа?Та  нийтэлж  чадах  зүйл  байна  уу?Зүгээр  л  сониуч.Би  үзэн  ядагч
биш.Би чиний талд байна гэхдээ...ямар ч байсан...” Sí

"Хорт хавдар туссан, каннабисын тосыг өөрийгөө болон ойр дотны хүнээ эмчлэхийн тулд
хэрэглэж байсан хүмүүсийн тухай олон тооны гэрчлэл байдаг ...Судалгаа хий, Си.Хэрэв
танд "эмнэлзүйн" судалгаа шаардлагатай бол судалгаа хийж буй компаниуд THC-ийн үр
нөлөөг  байгалийн  хэлбэрээр  нь  илчлэхээс  мөнгө  олох  боломжгүй  тул  та  үүнийг
авахгүй.Үүнийг эхлээд "химийн" томьёо болгож, зах зээлд гаргах ёстой.Энэ нь зөн совин,
эрүүл ухаанаа ашиглаж, өөрийн дүгнэлтэд хүрэх эсвэл гэрчлэлийг үл тоомсорлох явдал
юм.Би тэдэнд итгэхийг сонгосон!" Чер

"Хөөе Ким, каннабис бол хоргүй, хүний  амь насыг аврах эм гэдгийг батлахыг би чамайг
уриалж байна."Үүнд амжилт хүсье.БИ яг чам шиг сонсогддог байсан.Дараа нь би энэ "уг
яриа"-аар нүх гаргахаар шийдсэн,  учир нь энэ ХЭРЭГЛЭГЧ БАЙХ ЁСТОЙ...  Хүү миний
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буруу  байсан.ҮХСЭН  БУРУУ  гэсэн  үг.Шинжлэх  ухааны  үндэслэлтэй  100%  ТӨМӨР
ХИЙСЭН  БАРИМТ-ыг  та  үгүйсгэж  болохгүй.Би  үүнийг  хийж  чадаагүй,  чи  ч
хийхгүй.БАРИМТ  бол  БАРИМТ,  энэ  бол  БАРИМТ,  Ким.AMA &  Big  Pharma  бол  ГЭМТ
ХЭРГҮҮД.Тэд мэдсээр байж Бурханы энэ гайхамшигт бэлгийг ЦЭВЭР АШИГИЙН төлөө
чөтгөр шулуулж, худал хэлэхийг зөвшөөрсөн!Тэд танай гэр бүлийн гишүүдэд зовж шаналж
үхэхийг  зөвшөөрөв,  Ким.Хэрэв та эдгээр "Петро Химийн" компанийг анагаах ухаан гэж
бодож байвал дахин бодох хэрэгтэй.Та зарим нэг "хэл яриа"-г олж мэдэхийг хүсч байна,
доктортойгоо  ярилц,  Америкийн  хорт  хавдрын  нийгэмлэгтэй  ярилц,  хорт  эм
үйлдвэрлэгчидтэйгээ ярилц.Ким, тэдний "АЮУЛГҮЙ" ГЭДЭГ ЭМ БҮР БИШ БАЙДАГГҮЙГ
анхаарна  уу!Надад  ХОРТ  биш,  зүгээр  л  нэгийг  олж  өгөөч!Гэсэн  хэдий  ч  энд  бидэнд
ӨВЧНИЙГ  ЭМНЭГДҮҮЛЭГЧДЭЭР  нь  батлагдсан  ДЭЛХИЙН  хамгийн  хүчтэй  эмийг
үйлдвэрлэдэг ХОРГҮЙ НОГООГ бий бөгөөд бидний “эрүүл мэндийн мэргэжилтнүүд” болон
Засгийн газар бидний амийг аврах энэхүү ногоог үгүйсгэж, зовж шаналах, үхэх боломжийг
олгодог. нийгэмд илүү аюулгүй байдлыг бий болгохын тулд шоронд ...Та "РЕТОРИК"-ын
талаар ярихыг хүсч байна уу???Энэ нийтлэл таны нүдийг ҮНЭН рүү нээнэ гэж найдаж
байна.Хэрэв тийм биш бол, RIP Ким, танд болон таны төрөл төрөгсөд ямар ч найдвар
байхгүй,  танд  "Эмнэлзүйн  эндоканнабиноидын дутагдал"  байна.  Хараач,  энэ  үнэн”  гэж
хэлсэн. Дан

“Рик ба Жэйби нарт маш их баярлалаа... Та бүхний ачаар би үнэнийг мэдэж байна.Эрүүл
мэнд, амар амгалан, аз жаргал." Тина

"Рик  Симпсон,  чи  үнэхээр  новшоор  дүүрэн  байна.Хорт  хавдрыг  эмчлэх  боломжгүй!"
Жейсон

"Жэйсон  засгийн  газарт  ажиллах  ёстой.Би  үүнийг  хоёр  нүдээрээ  харсан."  Матай
"Хэрэв та RSO дээр Youtube-ийн видеог үзэх юм бол Крис тэнд үйл явц байна.Би нафта
гэхээсээ илүү Everclear-ийг ашиглах байсан, гэхдээ зүгээр л хувийн зүйл.Мэттью, Жейсон
засгийн газарт ажилладаг ч юм уу, ЭСВЭЛ тэр маш залуу бөгөөд орчлон ертөнцөд байгаа
бүх мэдээллийг сурсан гэж боддог.Тэгж байж л тэр ямар нэг зүйл хийж болно гэж хөнжил
мэдэгдэл хийж чадна.Тэр өчүүхэн мэдээлэлтэй байх ёстой." Жуди

"Чи  марихуаныг  дагадаг  суртал  ухуулга  шиг  муухай  юм...Таны  хүмүүсийн  төлөө  хийж
байгаа зүйл бол хорт хавдрыг эдгээхээс бусад нь гайхалтай.Өвдөлтийг намдаах,  өвчин
туссан хүмүүст туслах нь тийм ээ.Гэхдээ таны ханднууд нь цэвэрхэн, цэвэр биш юм.Би
төрийн ажил хийдэггүй.Би үүнийг хараад л дэмий юмыг мэддэг." Жэйсон “Би 20 жилийн
турш нойрны эмгэгтэй байсан, RSO тос нь анх удаа унтахад тусалсан бөгөөд сэрэхдээ
өвдөлтгүй  болсон!Өө!Жэйсон,  чи  яагаад  энд  байгаа  юм  бэ?Хэрэв  та  үүнийг  мэдэхийг
хүсэхгүй байгаа бол зүгээр л орхи!" Бонни

“@ Жэйсон!!!Энэ нь хорт хавдар, STFU-ийг эмчлэхгүй гэдгийг нотлооч!!!" Жон

"Надад нотлох баримтаа үзүүлээч?Жон "STFU" гэх мэт бүдүүлэг үг хэллэг рүү буцах нь
үнэхээр хөгжилтэй юм.Таныг хэр их оюун ухаантай болохыг харуулж байна!Та Техасаас
ирсэнд гайхах зүйл алга...” Жейсон

“Жэйсон, хэрвээ чи ингээд үргэлжлүүлэхийг хүсвэл би чамайг энэ сайтаас хаах хэрэгтэй
болно.Илүү их судалгаа хийТа дүгнэлт хийхээсээ өмнө." Ж.Б

“Намайг хоригло, новш минь!Та худалч бөгөөд ямар ч нотлох баримт байхгүй!Новшийн
судалгаа  хийгээд  энэ  хөөрхий  хүмүүст  худлаа  ярихаа  боль!Чиний  тос  чанасан  бохир
хогноос илүү бүдүүлэг байна!Та ямар нэгэн байдлаар мөнгөний төлөө байна!Тиймээс би
үнэн, THC, CBD гэх мэтийг мэддэг учраас намайг хоригло.Новшийн хорт хавдрыг БИТГИЙ
ЭМЧЭЭЧ, та марихуаны эмнэлгийн нийгэмлэгийн хорт хавдар юм!" Жейсон

"Баяртай, Жейсон." Ж.Б
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“Нөхрийн маань зөв.Надад үүнийг батлах 4 PET скан байна.Намайг тос түрхэхэд миний
хавдар галзуурсан мэт арилдаг байсан.Би тунг багасгах шаардлагатай үед тэд багасахаас
илүү тогтвортой байдаг.Надад эд зүйлс ажиллаж байгаа харагдахуйц нотлох баримт бий."
Мария

“Мөнгө  олох  гэсэн  хууран  мэхлэлт  шиг  санагдаж  байна.Чи  үнэхээр  намайг  Маалинган
ургуулахыг хуулиар зөвшөөрнө гэж бодож байна уу?Жинхэнэ найзаа аваарай.Би цусны
хорт  хавдар  туссан,  чиний хэлсэн үгэнд итгэхгүй  байна.Өвчтэй  хүний  төлөө  залбирдаг
тэнэг луйварчин чамайг шоронд хийх хэрэгтэй.Хэрэв та энэ нь үр дүнтэй гэдэгт итгэлтэй
байгаа бол бодит клиник туршилтуудыг хийгээрэй.Олон улс орнууд танд үүнийг хийхийг
зөвшөөрөх болно, доголон илжиг FDA-ийн зарим шалтаг бүү ашигла!" Стивен

-- Стивен, та тос түрхэх тусам чамд сайн.Газрын тосны талаар шинжлэх ухааны судалгаа
дутмаг байна гэж намайг битгий буруутгаарай.Хэрэв эмнэлгийн систем үнэхээр хийх ёстой
зүйлээ хийсэн бол зөвхөн эдгээр наян гэрчлэл нь л хийх шаардлагатай бүх арав, зуун
мянган судалгааг хийхэд хангалттай байх байсан.

Рик  бид  хоёр  эдгээр  бүх  судалгааг  хийх  боломжгүй,  энэ  нь  бидний  төсвөөс  хамаагүй
давсан, дээр нь бид үүнийг хууль ёсны дагуу, бидний хүссэн байдлаар явуулах боломжгүй,
тиймээс одоо тэдний ажлыг бусад хүмүүс хийх ёстой.Миний мэдэж байгаагаар эмнэлгийн
марихуаныг  зөвшөөрдөг  муж улсууд  байдаг  ч  яагаад  одоо  болтол судалгаа  хийгээгүйг
мэдэхгүй байна.Жишээлбэл, арьсны хорт хавдартай бол энэ нь хэдхэн сарын дотор, тосыг
зөвхөн орон нутгийн хэрэглээнд хийх болно.Гэхдээ тийм юм болоогүй юм шиг байна, эсвэл
би тийм судалгаа мэдэхгүй.

Гэхдээ  бидний  хэлж  байгаа  бүх  зүйлийг  батлах  шинжлэх  ухааны  нотолгоо  бий:  энэ
судалгааг  2006  онд  нийтэлсэнhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594бөгөөд  энэ  нь
саяхан хэвлэгдсэнhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Энэ нь таны шинжлэх ухааны хэрэгцээг хангана гэж найдаж байна, эмч нар чинь химийн
хорт  бодисоор  таныг  алах  боломж олдохоос  өмнө тосонд ороорой гэж  найдаж байна,
хэрэв  үүнийг  эрүүл  мэндийн  зөв,  ёс  зүйтэй  судалгаанд  туршиж  үзсэн  бол  хэзээ  ч
зөвшөөрөхгүй байсан.Ж.Б

"Рик  Симпсон,  каннабисын  тосны  талаарх  миний  итгэлийг  баталгаажуулсанд
баярлалаа  ...Би  PTSD  өвчтэй  бөгөөд  каннабис  хэрэглэснээс  болж  эм  хэрэглэхээ
больсон  ...Бодит  зүйл...Би  олон  хүний  эсэргүүцэлтэй  тулгардаг  ч  би  юу  болж  байгааг
мэдэж, бусдад сурталчилж байна...Энэ нь МО-д хууль бус хэвээр байна ...Гэхдээ би таны
бүх  гэрчлэлийг  хуваалцаж  хүмүүсийг  сургахад  тусалж  магадгүй  юм...магадгүй  удахгүй
хууль ёсных болно...” Але

"Би  PTSD-ийн  улмаас  саяхан  тусдаа  гарсан  12  настай  ахмад  дайчин  хүний  хувьд
гайхалтай  үр  дүнтэй  хоол  хүнс  олж  авсан  бөгөөд  энэ  ургац  хураалтын  улиралд  тос
бэлтгэхийг тэсэн ядан хүлээж байна." Жон

“Шинэ  ажилд  орохгүй  4  хоног.Ямар  ч  гаж  нөлөөгүй,  татан  авалт,  хүмүүсийн  толгойг
хазахгүй!Таны судалгаа байна, хэхэ.Үг түгээх!Бидэнд энэ хэрэгтэй.Бид дэлхийг илүү сайн
газар болгохын тулд хүн төрөлхтний өмнө өртэй.Энэ бол эхлэл.:)" Кристина

"Судлаачид "Энд тайлагнасан мэдээлэл нь хүний PTSD-ийн шалтгаант CB1 (каннабиноид)
рецепторууд болон эндоканнабиноидуудын чухал үүргийг харуулах бидний мэдэж байгаа
анхны мэдээлэл юм.Иймээс тэд PTSD-ийн эмзэг  байдлын мэдээллийн биомаркеруудыг
боловсруулж,  баталгаажуулах,  түүнчлэн  оновчтой  байдлыг  удирдан  чиглүүлэх  үндэс
суурийг  бүрдүүлдэг.PTSD-ийн  нотолгоонд  суурилсан  дараагийн  үеийн  эмчилгээг
хөгжүүлэх."
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Гэхдээ  холбооны  албаны  хүмүүс  энэ  үйл  явцыг  урагшлуулахад  тусална  гэж  найдаж
болохгүй.2011  онд  холбооны  удирдлагууд  Финикс  дэх  Аризонагийн  их  сургуулийн
судлаачдыг  PTSD өвчтэй  50  өвчтөнд каннабисын  хэрэглээг  үнэлэх  зорилгоор  FDA-аас
зөвшөөрөгдсөн, плацебо хяналттай эмнэлзүйн туршилт явуулахыг хоригложээ.

Шинжлэх ухааны бүрэн бүтэн байдал?Марихуаны тухай ярихад тийм биш.Холын зайнаас
биш."

--  Каннабисын тосны  талаар  анагаах  ухааны судалгаа  дутмаг  байгаад  биднийг  битгий
буруутгаарай.Тийм  ээ,  энэ  ертөнцийг  үнэхээр  удирдаж  буй  хэсэг  бүлэг  хүмүүс  байдаг
бөгөөд тэд каннабисын сэргэлтийг хойшлуулахын тулд юу ч хийх болно гэдгийг та хэдий
чинээ  хурдан  ойлгох болно.Энэ  нь  бид  каннабисын эмийг  нэвтрүүлэхгүй  гэсэн  үг  биш
бөгөөд энэ нь шаардлагатай эсвэл хүлээгдэж буй хугацаанаас илүү их хугацаа шаардагдах
болно гэсэн үг юм.Ж.Б

"Би анх удаа 15 настайдаа каннабис тамхи татсан үед тархи минь тэр хүртэл хэрэгтэй
байсан  химийн  бодисыг  гэнэт  олж авсан  юм шиг  санагдсан.  Миний  сэтгэлийн  зовнил,
сэтгэлийн хямралыг даван туулахад илүү хялбар байсан нь надад хэсэг хугацаанд шинэ
амьдралыг өгсөн.  Бидний хувьд маш сайн зүйл яагаад хууль бус юм бэ гэж би үргэлж
гайхдаг байсан, гэхдээ энэ бол миний хариулт юм. Гайхалтай ажил хийсэнд баярлалаа,
Рик, Жэй Би Майлз хоёрыг хүндэтгэ

“Надад өмнө нь далайн болон Иракийн дайны малын эмч байсан нэг найз бий.Тэрээр
PTSD-ийн  хүнд  өвчнөөр  шаналж  байна.Каннабис  бол  түүнийг  хэвийн  амьдрахад  нь
тусалдаг  цорын  ганц  зүйл  юм.VA-ийн  хийж,  түүнд  өгч  байгаагүй  зүйл  хэзээ  ч  үнэхээр
тусалсангүй.Эхнэр  бид  хоёр  эрүүл  мэндийн  томоохон  асуудлаас  болж  зовж
байна.Каннабис бол бидэнд тусалдаг цорын ганц зүйл юм.Эдгээр шалтгааны улмаас бид
энэ  гайхалтай  өвсийг  Айова  мужид  хууль  ёсны  болгохын  тулд  чадах  бүхнээ  хийж
байна.Манай олон малын эмч нар чанартай каннабисыг хууль ёсны дагуу авах боломжтой
байх нь маш их ашиг тустай байх болно.Бүрэн хууль ёсны болгох нь цорын ганц арга зам
гэдэгт би итгэдэг." Жастин

“Би хэд хэдэн нөхцлөөр олсны тосыг ууж байгаа бөгөөд хэзээ ч ийм сайхан унтаж, тийм
сайхан санагдаж байгаагүй.Энэ ургамал нь төсөөлж болох бүх зүйлийг гайхшруулж байна
гэсэн  мессежийг  өгсөн  Рик  Симпсон  &  JB-д  баярлалаа!Зүгээр  л  хийгээрэй  хүмүүсээ,
өөрсдөө  хараарай!!Энэ  бол  чи  жинхэнэ  итгэгч  болох  цорын  ганц  арга  зам,  надад
итгээрэй!!" Вал

--  Баярлалаа,  Вал.Газрын  тосны  юу  хийж  чадах  талаар  хувийн  туршлагаас  өөр  зүйл
байхгүй  нь  үнэн.Та  үүнийг  оролдоод  үзээрэй,  жишээлбэл,  түлэгдэлт  эсвэл  шумуулд
хазуулсан үед загатнах, өвдөх нь хэдхэн секундын дотор арилах болно, хүн бүр танд юу
хүсч байгаагаа хэлж чадна, гэхдээ тэд юу хүсч байгаагаа хэлж чадна гэдгийг мэдэх болно,
гэхдээ тос нь хэвээр байх болно. хамгийн сайн эм байдаг.Мөн ямар нэгэн зүйл тохиолдсон
тохиолдолд та үүнийг гэртээ хувинтай байлгахыг хүсэх болно.

Та бидний хэлсэн үгэнд итгэх шаардлагагүй, зүгээр л тос хийж, түлэгдэлттэй, арьсны хорт
хавдартай,  чихрийн  шижин  өвчтэй  хүнийг  олж,  дараа  нь  түрхээд  юу  болохыг
ажиглаарай.Дараа  нь тосыг  залгих  үед таны биед ижил зүйл тохиолдох  болно  гэдгийг
санаарай, энэ бол таны мэдэх ёстой бүх зүйл юм.Ж.Б

“Өнгөрсөн  дөрөвдүгээр  сард  хөхний  хорт  хавдраас  ангид  5  жил  болоод  дахин
оношлогдсон.Энэ  удаад  нуруу,  хавирга,  тунгалагийн  зангилаа,  өвчүүний  яс,  хөхний  үе
хүртэл 4-р үе шат байв.Надад үндсэндээ хөнгөвчлөх эмчилгээ хийлгэхийг санал болгосон
бөгөөд тэд намайг хэт их өвдөлтөөс зайлсхийхийг хичээх болно гэж хэлсэн ...Гэртээ харьж,
асуудлаа зохицуулах гэж.Би маш их өвдөж байсан  бөгөөд тэд маш муухай гаж нөлөө
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бүхий (Перкоцет, гидроморфон, дексиметазон) илүү их хортой өвдөлт намдаах эм бичсээр
байв.Би эдгээр дээр ажиллаж чадаагүй.

Нөхөр маань энэ зүйлийг интернетээс уншиж эхэлсэн бөгөөд би хамгийн багадаа эргэлзэж
байсан ч оролдоод үзэхэд алдах зүйл байхгүй гэж бодсон.Цагаан бэлэвсэн эмэгтэйг өдөрт
3  удаа  маш бага  хэмжээгээр  зажилдаг.Өнгөрсөн  долоо  хоногт  би  ясны  хугарал  бүрэн
арилсан  гэсэн  мэдээ  авсан.Өнөөдөр  надад  хэлсэнMRI  нь  зөөлөн  эдийн  хавдрын
мэдэгдэхүйц агшилтыг харуулж байна.Одоо тийм ч эргэлзэхгүй байна,  сайхан санагдаж
байна, өвдөхгүй байна." Жулиа

“3  1/2  жилийн  өмнө  би  хөхний  хорт  хавдар,  3-р  үе  шат,  түрэмгий  гэж
оношлогдсон.Мастэктоми, хими, цацраг туяа хийлгэсэн бөгөөд шинжилгээ нь сөрөг гарч,
хорт хавдар нэмэгджээ.Харамсалтай нь миний хорт хавдар үсэрхийлсэн бөгөөд энэ нь
хөхний хорт хавдрын 4-р үе шатанд түрэмгийлсэн.Би одоо ясны хорт хавдартай, хийсвэр
хугаралтай байсан бөгөөд хорт хавдар нь миний зүүн ташааны ясыг идэж, зүүн дээд хөл
маань хорт хавдраар дүүрэн байв.RSO-ийн зөв чиглэлийг зааж өгснөөр би цээж, хэвлий,
аарцагны хэсгийн сканнераас гайхалтай мэдээ авсан - тэнд хорт хавдар байхгүй.Миний
өмнөх шинжилгээнд 8 хорт хавдрын толбо, зүүн хөлөнд 1, нуруунд 5, бэлхүүсний доод
хэсэгт 2 илэрсэн тул би удахгүй тэр хэсгийн зураг/рентген зураг авах болно, дахин сайн
мэдээ дуулгана гэж найдаж байна.Энэ миний амийг аварсан!Энэ нь эмчийн хэлсэн "Чи
эдгэрч байна, ажлаа цэгцэл, бид чамд 4 сарын амьдрах хугацаа өгч байна" гэсэн үгийг
давж гарсан нь 16 сарын өмнөх явдал юм.(Тэр одоо алхагчийн тусламжтайгаар алхаж,
орон дээрээ унтаж байгаа нь 3 жилийн турш хийж чадаагүй зүйл юм.Түүний дараагийн
зорилгын нэг бол надтай хамт хөгжмийн сааталд оролцох хангалттай сайн/хөдөлгөөнтэй
байх явдал юм.)"

“Сайн уу Жиндрих, би өчигдөр Рикийн номыг уншиж дуусгалаа.Гайхалтай ажилтан!Үнэнийг
хэлэхэд,  газрын  тосны  жинхэнэ  ид  шидийн  хүчний  талаар  өөр  нотлох  баримт  надад
үнэхээр хэрэггүй!Би бас хэд хэдэн туршилт хийсэн бөгөөд өдөр бүр энэ эмийн хийж чадах
шинэ зүйлийг олж мэдэв!Гайхалтай!Харамсалтай нь би итгэлтэй байсан ч найз охин маань
итгэлтэй  байсан  ч  ээж  нь  ямар  нэг  байдлаар  бүрэн  "тайлуулж"  чадахгүй  байна  ...Тэр
новшийн  хими  эмчилгээнээс  гарах  эсэхээ  мэдэхгүй  хэвээр  байна...  Би  үргэлж  сайн
маргаан  гаргахыг  хичээдэг  ч  би  түүний  өмнөөс  шийдэж  чадахгүй  байна!Тэр  бол  хорт
хавдартай бөгөөд амьдралаа юу хийхээ шийдэх цорын ганц хүн юм.Бид түүнийг маш их
тосонд хийж үхэх боломжгүй тул эцэст нь тэр эдгэрнэ гэдгийг би мэдэж байна.Гэсэн хэдий
ч  би  энэ  новшийн  химийн  бодисоор  тоглох  нь  үнэхээр  тэнэг  бөгөөд  аюултай  юм шиг
санагдаж байна, ялангуяа хорт хавдрыг эмчилдэг нь батлагдсан байгалийн эм хэрэглэх
боломжтой  үед!Би  таны  хорт  хавдар,  эрүүл  мэндийн  тогтолцооны  талаарх  туршлагыг
уншсан...Таныг  алдсанд  үнэхээр  харамсаж  байна…,  одоо  би  таны  уламжлалт  анагаах
ухаанд хандах хандлагыг илүү сайн ойлгож байна!" Луижи

--  Сайн уу  Луижи,  номын тухай сайхан үг  хэлсэнд баярлалаа,  та  үүнийг  даван туулах
хэрэгтэй болсон нь харамсалтай байна.Түүний аль эмчилгээг сонгох нь түүний сонголт,
гэхдээ би химийн эмчилгээнд ойртохгүй - зүгээр л ээжийнхээ түүхийг уншаарай, магадгүй
тэр хор уух нь хэзээ ч сайн санаа биш гэдгийг ойлгох болно, ялангуяа энэ нь үндэслэлгүй,
шаардлагагүй үед.Хэрэв тэр тос уувал химийн эмчилгээ хийлгээд амьд үлдэх боломж нь
мэдэгдэхүйц  нэмэгдэх  болно,  гэхдээ  яагаад  түүний  өвчтэй  биеийг  илүү  ихээр  гэмтээж
байна вэ?Энэ нь огт утгагүй юм. Сайн сайхныг хүсье, Жиндрич

"Энэ  бол  каннабис,  түүний  каннабиноид,  хорт  хавдрыг  өвчтөнд  хор  хөнөөл
учруулахгүйгээр устгах чадварын талаархи шинэ хөгжиж буй, одоо байгаа мэдээлэл дээр
урагшлахгүйгээр илүү ихийг мэддэг гэж боддог мунхаг эмч олон сайн хүмүүсийн тулалдах
тулалдаанд байна.Бидний бодлоор тэд ийм аюулгүй зүйлээс хор шаардах нь ямар галзуу
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юм бэ?Мунхаглал уу эсвэл тэд айж гүйж байна уу?

Би энэ тосыг IBS-д зориулж сурснаас хойш 5 жилд нэг удаа эмчид үзүүлсэн бөгөөд энэ нь
миний хийж чадахгүй зүйл байсан юм.Мултарсан ягаан цэцэг бид хоёр хэзээ ч халдвар
авахгүйн тулд тос түрхэж, ямар ч зовлонгүйгээр оёдолоо авч, түрхэх болгонд үрэвслийг
арилгаснаар  өвдөлт тэр  дороо  алга болсон.Физик  эмчилгээний оронд 2  1/2  -  3  сарын
дотор бүрэн эдгэрч, эдгэрэхийн тулд 9 сараас нэг жил орчмоор эдгэрсэн.Би өөрийн нүдээр
олон удаа харсан, хэн ч надаас үүнийг авч чадахгүй." Кови

"Эмч нар эрдэмтэн биш, шинжлэх ухааны ажил хийдэггүй.Хэрэв тэгсэн бол тэд засгийн
газраас марихуан хэрэглэхийг зөвшөөрөхийг шаардах болно.Үүний шалтгаан нь биеийн
одоо  батлагдсан  хэсэг  болох  эндоканнабиноид  системийг  Америкийн  анагаах  ухааны
нийгэмлэг огт үл тоомсорлодог.Бусад улс орнууд марихуан, ялангуяа хорт хавдрын талаар
илүү их судалгаа хийж байнаэмчилгээ,  Америкийн эмнэлгийн байгууллагыг Big Pharma,
том даатгал, их мөнгө ажиллуулдаг.Эмч нар эмч бус хүмүүс, айдас хүйдэстэй улстөрчдөд
өөрсдийн  ур  чадвараа  хянах  боломжийг  олгосон.Тэд  олон  жилийн  турш  патентын
хуульчдын хяналтан дор өөр хувилбаруудыг хайж олохын зэрэгцээ боломжит эдгэрэлтийг
заналхийлнэ.

Хэрэв марихуаныг ямар нэгэн бичиг үсэг тайлагдаагүй овгийнхны хяналтанд байдаг гүн
ширэнгэн  ойд  нуусан  байсан  бол  Big  Pharma  хамгийн  түрүүнд  түүний  үйлдвэрлэлийг
хянаж, олон төрлийн каннабиноидын нэгдлүүдийг патентжуулж, дараа нь эмч нарт хандаж
"захиалах" болно.Гэвч АНУ-ын хамгийн том овог аль хэдийн үнэнийг хашгирч эхэлжээ.Том
эмийн хувьд энэ овог худалдагдахгүй байгаа нь харамсалтай." Брайан

"Тэр  нотлох  баримт  нь бидэнд байгаа.Мөн  бид  үүнийг  хуваалцаж байна.Урамшууллын
төлөө  ажилладаг  хар  тамхины  наймаачид  [хүндэтгэлтэй  хандахаа  больсон]  эмнэлгийн
бүлэглэл  ил  болж байна.Тэд  хэтэвчиндээ  эргэлдэж байна.Тэд  юу  болж байгааг  мэдэж
байгаа  бөгөөд  тэдний  хамтрагч  FDA тэдэнтэй  хамт  явж  байна.Энэ  удаад  дотоодынх
гэдгийг  хүлээн  зөвшөөрөхөөс  өмнө  бидний  тулгарч  байсан  дарангуйллын  ямар  ч
хэлбэрээс  ялгаагүй.Бид  үүнийг  өөрсөддөө  хийж  байна.Хорт  хавдрыг  эмчилдэг,  халаас,
саналын хуудсаараа санал өгөхгүй бол ЭМЧИЛГЭЭ одоохондоо биднийг хүчээр шахаж
байгааг ЭМЧЛЭХГҮЙ БАЙНА!" Тиелман

“Дэлхий эхээс эдгээх нь гарч ирэхэд хамаатан садан, найз нөхөд нь хэдэн арван мянган
доллар  зарцуулж,  алгуурхан  алагдахыг  шаардаж  маш  хурдан  үхэж  байгааг  би
харсан.Алив,  сэрж,  новшоо  үнэртээрэй.Хэвшмэл  ойлголт  руу  бүү  үсрээд,  БОДИТОЙ
судалгаа хийгээрэй." Эми

“Надад Альцгеймер өвчтэй өндөр настай эмэгтэй байсан.Түүнд 24/7 цагийн турш анхаарал
халамж хэрэгтэй байсан.Тэр хоол хийх гэж оролдсоор гал тогоогоо шатаасаар байв.Тэр
тосонд орж, сарын дотор ач зээ нараа дахин таньж, ой санамжаа сэргээж эхлэв." Жанет

"Би хими/радионы оронд RSO-ийг илүүд үздэгээ мэдэж байна... Бусад бүх зүйлийн сөрөг
нөлөө нь танд амьдралын чанарыг маш бага байлгахад зарим хүмүүс RSO-оос татгалзаж
байгаа нь инээдтэй байна." Керри

"Үүнийг хялбархан олж авах хэрэгтэй.Энэ нь бэлэн байх ХЭРЭГТЭЙ" Би унших тусам улам
их татагдаж байна." Шелли

"Дараагийн  удаад  та  хэн  нэгнийг  "Шинжлэгдсэн  судалгаанууд  хаана  байна  вэ?"  гэж
хэлэхийг  сонсоход:  "Марихуан"  гэсэн  нэр  томъёог  ашиглан  шинжлэх  ухааны  бүх
нийтлэлийг  хадгалах  PubMed-ээс  хайлт  хийхэд  ургамал  ба/эсвэл  20,000  орчим  эрдэм
шинжилгээний өгүүлэл гарч ирнэ. түүний бүрэлдэхүүн хэсгүүд, бараг тал хувь нь сүүлийн
арван жилийн дотор хэвлэгдсэн байна.Харьцуулбал, "Tylenol" гэсэн нэр томъёог ашиглан
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түлхүүр үг хайхад нийтлэгдсэн 17,370 нийтлэл гарч ирдэг."Ибупрофен" гэсэн нэр томъёог
ашиглан  түлхүүр  үг  хайхад нийтлэгдсэн  10,500  нийтлэл  гарч  ирнэ."Риталин"  гэсэн  нэр
томъёог ашиглан түлхүүр үг хайвал нийт 7012 нийтлэл гардаг бол "гидрокодон" гэсэн нэр
томъёог ашиглан түлхүүр үг хайвал ердөө 630 нийтлэгдсэн нийтлэл гардаг." Линн

"Засгийн  газраас  санхүүжүүлдэг  каннабис/хорт  хавдрын  шинэ  судалгаа  нь  SHOCKS
шинжлэх ухааны нийгэмлэг...Каннабисын үндсэн сэтгэцэд нөлөөлөх бодис болох THC нь
хорт  хавдар,  үрэвсэлт  өвчнөөс  урьдчилан  сэргийлэхийн  тулд  хүний  удамшлын  кодыг
өөрчилж чадна.Юу?!!!!Юу юу!!!????

Рик Симпсон болон түүний ахлах элф, Чехийн идэвхтэн Жиндрич Байер нар олон сарын
турш  үүнийг  хэлж  байсан  бөгөөд  би  эелдэг  байсан  ч  энэ  ойлголтыг  битүүхэн  шоолж
байсан,  учир  нь  энэ  нь  надад  бөөн  хокус-покус  мэт  сонсогдсон  (мөн  бусад  жижиг
техникийн улмаас) Тэдний үзэл бодолтой миний санал зөрөлдөөн).Эм нь ДНХ-г өөрчилж
чадахгүй, тийм ээ?БУРУУ, бололтой!Ариун [BLEEP]!!!!!!” Алан

"За,  энэ  нь  юу  гэсэн  үг  вэ,  энэ  бол  миний  мэргэшлийн  хүрээнээс  гадуур  юм.Энэ  нь
магадгүй каннабиноидууд хорт хавдрыг эмчилдэг гэж хэлдэг бөгөөд тэд үүнийг ямар нэгэн
байдлаар генийн өөрчлөлтөөр хийдэг.Мөн урьдын адил илүү их судалгаа шаардлагатай
байна.

Миний хэлэх зүйл бол аливаа зүйлийн тухай бодох нь материйн хамгийн өчүүхэн хэсэг
бөгөөд  тос  нь  бодлыг  засаж  чаддаг.Генүүд  хэтэрхий  том  хэвээр  байна.Судалгаа  нь
каннабиноидууд нь бидний биеийн хамгийн жижиг тоосонцор, атом, кварк, утас гэх мэт
зүйлсийг  юу хийдэг  вэ  гэдэгт  анхаарлаа төвлөрүүлэх  ёстой.Эндээс  л  асуудал хамгийн
жижиг  хэсгүүдээс  эхэлдэг,  хэрэв  та  асуудлыг  үнэхээр  засахыг  хүсвэл  үүнийг  л  засах
хэрэгтэй.Ж.Б

Эндоканнабиноид систем
"Эндоканнабиноид  системтэй  (ECS)  бүх  организм  каннабиноидоос  ашиг  тус  хүртэж,
тухайн  организмын  дотор  гомеостаз  (зохицуулалт)  бий  болгодог.Энэ  гараг  дээр  хөвөн,
вазелин загас, улс төрчид гэсэн гурван организм ECS-гүй байдаг.За, магадгүй, магадгүй,
сүүлчийнх нь хэтрүүлсэн байж магадгүй, зүгээр л." Стив

"Хавдар дарангуйлагч генийн алдагдал нь хорт хавдар үүсэхэд чухал үүрэг гүйцэтгэдэг
бөгөөд энэ нь эндоген каннабиноидын дутагдлаас үүдэлтэй гэдэгт би итгэдэг." Мэтти

-- Ген хэтэрхий том, та хамгийн жижиг тоосонцор руу явах хэрэгтэй, эндээс л асуудал үүсч,
түүнийг засах хэрэгтэй.Тэр ч байтугай ДНХ нь хэтэрхий том юм. Ж.Б

"Би  шинжлэх  ухааныг  би  биш  эрдэмтэддээ  үлдээх  болно.  Би  харж,  мэдэрч  байгаа
зүйлээсээ мэдээллээ цуглуулдаг.Би өөрийгөө илүү сайн, мэдлэгээ хуваалцсан хүмүүс илүү
сайн эсвэл эдгэрч байгааг мэдэж байна, хамгийн гол нь тэд өвчин, өвчлөлөөсөө айдаггүй
бөгөөд энэ нь стрессгүйгээр эдгэрэхийг илүү сайн болгодог." Кели

“Энэ нь миний дайралтыг олон жилийн турш дарсан.Энэ нь 19-р зуунаас хойш анагаах
ухаанд  мигрень  өвчнийг  намдааж  байгаа  нь  мэдэгдэж  байсан  бөгөөд  Руссо  2003  онд
эндоканнабиноидын эмнэлзүйн дутагдал нь буруу гэж таамаглаж байсан." Том.

"PubMed-д  IB,  мигрень,  фибро  зэрэг  нь  эмнэлзүйн  эндоканнабиноидын дутагдал  байж
болзошгүй гэсэн нийтлэл гарсан." Эрик

-- Мэдээж.Бидний харж байгаагаар ихэнх өвчин нь каннабиноидын дутагдлын шинж тэмдэг
бөгөөд хэрэв хүмүүс төрсөн цагаасаа эхлэн бага хэмжээний тосыг хэрэглэвэл ихэнх өвчин
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огт гарахгүй байх магадлалтай.Ж.Б

Q.Каннабис  хорт  хавдрыг  эдгээдэг  гэсэн  мэдэгдлийг  эмч  нар  дэмжинэ  гэж  би  яагаад
хүлээх  ёстой  гэж?
А.Яахав,  энэ  нь  хорт  хавдрыг  эмчилдэг  учраас  энэ  нь  бүх  зүйл  юм.ТНС  нь  апоптоз
үүсгэдэг тул бүх хорт хавдарт апоптоз үүсгэдэг.Яагаад?Учир нь декарбоксилжуулсан тос
нь зөв хэмжээгээр уувал биеийн бүх эсүүдэд ямар нэгэн байдлаар ордог.Эндоканнабиноид
систем  нь  дархлааны  системийг  зохицуулдаг  тул  дархлааны  системийг  зөв
ажиллуулснаар  хорт  хавдартай  тэмцэж чадна.Энэ  нь  тийм ч  их  биш,  үнэхээр,  энэ  нь
үнэхээр доромжилсон энгийн зүйл юм.

Зөв үйлдвэрлэсэн өндөр агуулгатай тос нь өвчтөнд ямар ч байсан хамгийн сайн боломж
юм  (амь  насанд  аюултай  хэд  хэдэн  тохиолдолд  мэс  засал  хийх  шаардлагатай  байж
магадгүй).Хэрэв та тосноос илүү аюулгүй, үр дүнтэй, өвчтөнд илүү хөгжилтэй эмчилгээний
аргыг мэддэг бол бидэнд хэлээрэй.Ямар ч байхгүй.

Мечулам,  Пачер  хоёрын  хэлснийг  хараарай:  "Үрэвсэл/эдийн  гэмтэл  нь  орон  нутгийн
эндоканнабиноидын түвшин огцом нэмэгдэхэд хүргэдэг бөгөөд энэ нь эргээд дархлааны
болон  бусад  эсийн  чухал  үйл  ажиллагааг  зохицуулдаг  дохионы  хариу  урвалыг
зохицуулдаг.Зүрх  судас,  ходоод  гэдэс,  элэг,  бөөр,  мэдрэлийн  систем,  сэтгэц,  яс,  арьс,
аутоиммун, уушигны эмгэг,  өвдөлт,  хорт хавдар зэрэг хүнд нөлөөлдөг бараг бүх өвчинд
эндоканнабиноидын  түвшин  ба/эсвэл  CB2  рецепторын  илэрхийлэлд  өөрчлөлт  орсон
байна. Эдгээр эмгэгийн үед рецепторын үйл ажиллагаа асар их эмчилгээний чадвартай
байдаг."

Тэгээд  энэ  бүхнийг  яаж  хийж байна  вэ?За,  тостой  хамт.Та  түвшнүүдийг  тэнцвэржүүлж
эсвэл тэдгээрийг дотор нь оруулаарайшаардлагатай үед хэтрүүлэх.Та тосыг идэж, түрхэж,
ууршуулж,  лаадаа ууж болох бөгөөд эдгээр дөрвөн аргын хооронд та энэ гараг  дээрх
өвчтөн  бүрт  туслах  арга  замыг  олж  чадна.Дараа  нь  эмч  нар  хавдрыг  тосоор  тарьж,
хамгийн богино хугацаанд багасгах болно (гэртээ хэрэглэхийг зөвлөдөггүй).

Би яагаад арьсны хорт хавдрыг (эсвэл чихрийн шижингийн шархлаа, түлэгдэлтийг) санал
болгосон бэ?Учир нь та тэнд юу болж байгааг харж байгаа тул тэдгээрийг тосоор эмчлэхэд
удаан  хугацаа  шаардагдахгүй,  ихэнх  тохиолдолд  хамгийн  ихдээ  хэдэн  долоо  хоног
болдог.Дараа  нь  арьсанд түрхсэнтэй  адил  зүйл  тосыг  залгихад  таны биед  тохиолддог
гэдгийг ойлгох хэрэгтэй.Дахин хэлэхэд, доромжилсон энгийн, гэхдээ энэ нь эцсийн эцэст
маш  нарийн  тайлбар  юм.Дараа  нь  Мечуламын  бичсэн  зүйл  рүү  буцаж  очно  уу:
"Эндоканнабиноидын түвшин ба/эсвэл CB2 рецепторын илэрхийлэлд өөрчлөлт орсон нь
зүрх  судас,  ходоод  гэдэс,  элэг,  бөөр,  мэдрэлийн  доройтол,  сэтгэцийн  эмгэг,  яс,  арьс,
аутоиммун  зэрэг  хүнд  нөлөөлдөг  бараг  бүх  өвчинд  бүртгэгдсэн.  уушгины  эмгэгүүд  нь
өвдөлт, хорт хавдар, CB2 рецепторын үйл ажиллагааг зохицуулах нь эдгээр эмгэгүүдэд
асар их эмчилгээний чадвартай байдаг.

-  Энэ  бүхнийг  мэдсэнээр  би  CB2  рецепторын  үйл  ажиллагааг  даруй  өөрчлөх  гэж
байна.Ж.Б

"Эргэлзэж  байгаа  хэн  бүхэн.Эндоканнабиноид  систем  гэсэн  үгсийг  google-ээс
асуугаарай.Энэ нь хүн бүрт байдаг.Хүмүүс хөхний сүүнд шууд утгаараа каннабиноид бодис
үүсгэдэг  нь  анагаах  ухаанаар  батлагдсан  баримт  юм.Бидний  биед  олон  жилийн  өмнө
нээгдсэн,  каннабисын  нэгдлүүдийг  хүлээн  авдаг  асар  том  систем  байдаг.Энэ  ч  бас
батлагдсан  баримт.Шинжлэх  ухаан  THC  нь  ЗӨВХӨН  гэмтсэн,  эрүүл  бус  эсвэл  хорт
хавдартай эсүүдийн CB1 рецепторт нэвтэрч, апоптоз буюу программчлагдсан эсийн үхэлд
хүргэдэг болохыг нотолсон.Хорт хавдрын эсүүд керамид үйлдвэрлэдэг бөгөөд THC үүнийг
олж, асуудлыг засдаг.Дахин хэлэхэд энэ бол магадлан итгэмжлэгдсэн их дээд сургуулиуд
болон  бусад  судалгааны  төвүүдээс  онлайнаар  хаанаас  ч  олох  боломжтой  анагаах
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ухаанаар батлагдсан баримт юм.Энэ бол жинхэнэ шинжлэх ухаан юм.Зарим бух хүмүүс
өндөрт гарахын тулд эвлэрээд байдаггүй.

Би хэд хэдэн хүүхэд каннабис ашиглан хорт хавдрыг эдгээж, эдгээж байсныг мэднэ.Миний
хүү тэдний нэг.Миний хоёр настай хүүхэд өндөр болохыг хүсч байна гэж бодож байна уу?
Чи намайг хүүхдээ өндөрт байлгахыг хүсч байна гэж бодож байна уу?Аан, ҮГҮЙ.ГЭХДЭЭ
би түүнд хими өгөхгүй, эмч нар түүнийг эмчлэхгүй гэж хэлсэн.Тэгээд би түүнийг үхээсэй
гэж мэдээж хүсэхгүй байна.Тэгэхээр...Тийм ээ, би үүнийг түүн дээр хэрэглэж, мэддэг бүх
хүндээ үнэнээ хэлэх болно.Мөн зарим эргэлзэж буй хүмүүсийг даван туулна гэж найдаж
байна ...Хэзээ нэгэн цагт энэ яриа тэдний амийг аврах ч юм уу, эсвэл тэдний таньдаг хэн
нэгнийг аврах ч юм билүү...” Сүзетта

“Липидийн  солилцооны  өөрчлөлт  нь  хорт  хавдартай  салшгүй  холбоотой.Био  идэвхит
липидийн  хэд  хэдэн  ангиуд  нь  хавдрын  өөрчлөлт,  хавдрын  өсөлт,  хөгжилд  оролцдог
дохионы  замыг  зохицуулах  үүрэг  гүйцэтгэдэг.Липидийн  гаралтай  эндоканнабиноидууд,
тэдгээрийн  G-уурагтай  хосолсон  рецепторууд  (GPCR)  болон  тэдгээрийн  бодисын
солилцооны  ферментүүдээс  бүрдсэн  эндоканнабиноид  систем  нь  хорт  хавдрын
эмчилгээний ирээдүйтэй зорилт болж байна."

-- Эндоканнабиноид систем нь дархлааны системийг шууд зохицуулдаг тул хорт хавдрын
эмчилгээнд  гол  үүрэг  гүйцэтгэдэг.Үүнийг  ойлгохын  тулд  их  дээд  сургууль  төгссөн  байх
шаардлагагүй.

Эндоканнабиноид  системийн  үйл  ажиллагааг  хэрхэн  зохицуулах  вэ?Магадгүй
каннабиноидтой  юу?
Мөн каннабисын ямар хэлбэр нь хамгийн хүчтэй вэ?За, тос.Мөн өвчтөнүүд үүнийг хэрхэн
хэрэглэх ёстой вэ?Бусад ихэнх эмийн нэгэн адил тэд зүгээр л идэж болно.Өдөрт гурван
удаа.Бинго.Ж.Б.

Хорт хавдрын талаархи мэдээлэл
Уриа: Хорт хавдар аяндаа арилдаг нь каннабисын тос агуулсан тохиолдолд 
ихэвчлэн тохиолддог.
“Найз нь ясны хорт хавдартай.Өнгөрсөн долоо хоногт  тосыг  дөнгөж эхлүүлсэн,  өвдөлт
алга болсон, тэр илүү сайн болсон.ОнкологиЭмч нар шоконд орсон." Жо

“Би сайн найзынхаа хөхний хорт хавдраар 4-р шатандаа үхэж, эрчимт хими хийлгэсний
дараа сүүлчийн хөл дээрээ үхэхийг харсан.Би түүнд тусгай жигнэмэг өгөөд дараа нь галт
шувуу  4  цаг  тутамд  нулимс  унагадаг.Тэр  эдгэрч,  цэцэглэн  хөгжиж  байна!Тэр  хэзээ  ч
дээрдэж байгаагүй гэж хэлсэн!" Шарлин

"Та маш олон хүний  амийг аварсан ...Манай нэг  найз 45 хоногийн турш олсны тосоор
эмчлүүлж байж ясны хавдрыг нь эдгээсэн” гэж ярилаа. Гян

“Өчигдөр жаахан сайхан мэдээ байна.Бид дөнгөж сая эмчдээ тос түрхэж байтал түүний
уушигны  хавдар,  элэгнийх  нь  хавдар  алга  болсон  нь  хэдхэн  долоо  хоногийн  дараа
илэрсэн.Нэг жижиг хоолой!Бидэнд цөөн хэдэн хүн байгаа бөгөөд тэд бүгд сайн ажиллаж
байна.Бүх зүйл сайн байгаа гэж найдаж байна.Финиксийн нулимс амьд, сайн байна." Крис

"Хосе: Шинэчлэлт - 81 настай найз маань нүүрнийхээ (арьсны хорт хавдар) хавтгай хучуур
эдийн хорт хавдрын 3 хавдрыг хамтад нь дамжуулсан.Тэд дэлхийн шилдэг анагаах ухааны
эсрэг ямар ч боломж байгаагүй.5 долоо хоног тос түрхсэн бөгөөд тэрээр 15 жилийн турш
байснаас илүү сайн болсон.Түүний хоолны дуршил эргэж ирэв!Тэр тулаанд ялж байна!!!
Бид тулалдаанд ялж байна!
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Стив: Тэр тосыг залгиж, гаднаас нь хэрэглэж байсан уу?

Жозе: Хоёулаа

Стив: Гайхалтай.Бид хэн нэгний амьдралыг ингэж өөрчилж чадна гэдэг үнэхээр гайхалтай
биш гэж үү.

Хосе: Тэр 68%-ийн THC тосыг оливын тос, наргил модны самрын тостой хольсон тосыг
хацар дээрээ  2  долоо  хоногийн турш үрж эхэлсэн.Мөн хацрынхаа дотор  талд түрхээд
чидун жимсний тосгүй залгидаг.

Хосе:  Түүний эмч өчигдөр над руу  утасдаж,  тэр ч бас арьсны хорт хавдартай тул тос
түрхэж үзмээр байна гэж хэлсэн.

Стив: Эмч тусламж хүсч байгаа тухай гайхалтай мэдээ байна.Сайн байна найз минь!!!!81
настай найз чинь дахин амьдралаас таашаал авч байгаад би баяртай байна.

Хосе:  Тийм  ээ,  үнэхээр  гайхалтай!Доктор  П  нь  хэд  хэдэн  номын  нэрт  зохиолч,  агуу
Натуропат эдгээгч, анагаах ухааны доктор юм.Тэрээр сүүлийн 2 долоо хоногт 5 өвчтөнөө
над руу шилжүүлсэн.Бүх төгсгөлийн хорт хавдартай өвчтөнүүд."

“Хоёр долоо хоногийн өмнө би өөр нэг арьс/хоолойн хорт хавдартай өвчтөн/найздаа бага
зэрэг кокосын тостой хамт ууж хэрэглэх эдгээх тос өгсөн.Мягмар гарагт тэр надад хацрынх
нь арьс нээгдэж, хавдар нь ил гарсан гэж хэлсэн.Би түүнд тосыг үргэлжлүүлэн түрхээрэй
гэж хэлсэн, гэхдээ кокосын тосгүй бол зүгээр л цэвэр эдгээх тос.Ил гарсан хавдар дээр нь
шууд  эдгээх  тос  түрхээд  “Цутгаж  байсан  овойлт  маргааш  гэхэд  алга  болсон.Энэ  нь
түрхсэний дараа хэдхэн минутын дотор шавхагдаж эхэлсэн.Энэ нь гоожиж, тос нь хавдрыг
эм шиг гаргаж авсан." Хорт хавдар байсан, одоо алга болсон ...Хоёр долоо хоног!!!" Хосе

“Сайн  уу  Рик  Симпсон,  Жиндрих  Байер  нар  аа,  би  маш  их  АЗ  ЖАРГАЛТАЙ  мэдээ
хуваалцахыг хүссэн.Ээжийн шинжилгээгээр элэг, нойр булчирхайн БҮХ хавдрын хэмжээ
"хэмжихүйц"  багассан  байна.Мөн  уушгин  дахь  хавдар  нь  одоо  БҮРЭН,  100%
АНХААРСАН!!!Эргэн тойрон явахад маш их баярлалаа, гэхдээ хамгийн их хайрыг хүртэх
ёстой хүн бол Рик бол энэ мэдээллийг дэлхийтэй илэн далангүй хуваалцсан явдал юм.

Жиндрич  танд  туслах  сайхан  сэтгэл,  зааварчилгаа  зэрэг  хийж  буй  бүх  зүйлдээ
баярлалаа.Бид түүний оноштой/прогнозтой өндөгний хальсан дээгүүр алхсаар байгааг би
мэдэж байна, гэхдээ хэрэв нөхцөл байдал сайжрах юм бол (хавдар багасах эсвэл цаашид
үсэрхийлэлгүй  гэж  нэрлэдэг  "шийдвэрлэх").Би  эцэст  нь  түүнийг  эмнэлгийн  тайлангаас
өмнө  болон  дараа  нь  танд  илгээх  бөгөөд  ингэснээр  та  гадаа  өвс  ногоо  тарьж  буй
гайхалтай, хайраар дүүрэн, идэвхтэй, өгөөмөр эмэгтэйн амийг аврахад тусалсан гэдгийг
харах болно.миний бичиж байхдаа.Маш их хайртай, Барбара"

--  Сайн уу Барбара,  баярлалаа,  та цахим шуудангаараа бидний өдрийг бүтээв.Ээждээ
бидний өмнөөс сайн уу гэж хэлээрэй, ээжийгээ ямар нэгэн сканнер, рентген зураг эсвэл
хорт  хавдар  үүсгэгч  бусад дэмий зүйлд хамруулахгүй байгаа  эсэхийг  шалгаарай.Түүнд
ямар мэдрэмж төрж байгаа бол, тэр зургаан сар ба түүнээс бага хугацаанд 120-180 гр тос
идэх ёстой.Хэрэв би түүний оронд байсан бол насан туршдаа өдөр бүр тос идэх байсан,
биед тос байгаа тохиолдолд хорт хавдар тусах магадлал маш бага байдаг.Тохируулах тун
нь энэ аргын маш чухал хэсэг юм.Сайн сайхныг хүсье, Жиндрич

“Манай найзын нөхөр хорт хавдраар эдгэрсэн тул хорт хавдрын эмч нар түүнийг гурван
сартай  гэж  мэдэгдсэн.Энэ  бол  анхааруулга  юм:  тэд  түүний  гайхамшигт  эдгэрэлтэнд
гайхсан тул түүнийг 6 сар тутамд тодосгогч будагтай MRI-д бүртгүүлсэн.Сүүлчийн MRI-д нь
түүний бие будагд хариу үйлдэл үзүүлж, зүрх нь MRI-д зогсч, бараг үхэх шахсан.Би JB-тэй
санал  нэг  байна.Туршилтууд  нь  тэдний  "эмчилгээ"  шиг  хортой  байдаг.Болгоомжтой
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байгаарай."Колетт

"Ээж  маань  уушигны  3-р  шатны  жижиг  эсийн  хорт  хавдрыг  энэ  тосоор  эдгээсэн!!
Оношлогдсоноос хойш дөрөвхөн сарын дараа хорт хавдаргүй гэж би хэлсэн үү?За ингээд
л болчихлоо” гэж хэлсэн. Үүр цайх

“Аав маань бас нойр булчирхайн хорт хавдартай байсан бөгөөд хими эмчилгээ хийлгэх үед
элэг,  уушиг  руугаа  тархаж,  дараа  нь  дахин  тархаж,  бие  нь  маш  муу,  хурдан  муудаж
байсан.Тэрээр  3  сарын өмнөөс  тосыг  эхлүүлсэн.Даваа  гарагт  хийсэн  хамгийн  сүүлийн
шинжилгээгээр 7 толбо алга болж, нойр булчирхайн хорт хавдар багассан байна.Тэр 100%
сайжирч, амьдралын чанар сайжирсан.Газрын тос нь үнэхээр гайхалтай юм." Лиза

“Аав маань нойр булчирхайн хорт хавдраар өвчилж, өөр долоон цэгт тархсан.Тэрээр 5 сар
тосонд орсон.Хими эмчилгээ хийлгэж байх үед гарч байсан долоон толбо бүгд тос түрхэж
эхэлснээс  хойш  алга  болж,  нойр  булчирхайн  хорт  хавдар  багассан.Газрын  тос  түүний
амийг аварсан!" Лиза

"Сайн уу, би зүгээр л танд мэдээлэл өгөхийг хүссэн юм.Аав 5 сарын өмнө нойр булчирхайн
хорт  хавдрыг  илрүүлэхийн  тулд  тос  түрхэж  эхэлснээс  хойш  дахин  шинжилгээ
хийлгэсэн.Сүүлчийн шинжилгээгээр нойр булчирхайн хорт хавдар багасч, химийн эмчилгээ
хийлгэж байх үед гарч ирсэн бусад 7 толбо нь тос түрхэж эхэлснээс хойш алга болсон
байна.Шинэ үр дүнгээс харахад нойр булчирхайн хорт хавдар дахин багассан бөгөөд нойр
булчирхайн хорт хавдар тархах хурдаараа үхлийн аюултай байдаг тул цуст толбо байхгүй
байна.Иймээс 8 сарын турш 5 сарыг нь тостой аавыг хэрэглэсэн нь маш сайн байна.Үнэн
хэрэгтээ тэр анх оношлогдсон үеийг бодвол одоо илүү сайн мэдэрч байна.Тиймээс Рик,
Жэй Би болон энэ мэдээллийг авахад тусалсан бүх хүмүүст дахин баярлалаа.Хэрэв тос
байгаагүй бол миний аав байхгүй байх байсан!!" Лиза

“2013 оны аравдугаар сард аав маань уушиг, лимфоид, нойр булчирхайн хорт хавдартай
гэж  оношлогдсон.Нойр  булчирхайн  хорт  хавдар  нь  нас  баралтын  хувь  95  хувьтай
байдаг.Тэд  түүнд  2-4  сар  амьдрах  хугацаа  өгсөн.Бид  энэ  зүйлийн  талаар  сонссон
даруйдаа түүнийг тосонд оруулав.2014 оны 3-р сарын 26-нд аав маань хорт хавдаргүй
гэсэн оноштой.Гайхалтай!!Энэ тос миний аавын амийг аварсан.Тэр илүү сайн унтаж, илүү
сайн идэж байна." Мелисса

“Аав  маань  бас  нойр  булчирхайн  хорт  хавдрын  4-р  шаттай  байсан.Мөн  элгэндээ  10
толботой байсан...  2012  оны  арваннэгдүгээр  сарын сүүлч.Одоо түүний  элгэнд  1  толбо
(.08), нойр булчирхайд (8 мм) 1 толбо бий.Бид үүнийг ялж байна.Түүний эмч нар шоконд
орсон  байна.Тэр  жин  нэмж  байгаа  бөгөөд  бүхэлдээ  сайхан  санагдаж  байна.Каннабис
дусаасан тос ч сайн." Энжи

--  Шингэрүүлсэн  эмээр  бүү  тогло,  Энжи.Энэ  нь  сэдэвчилсэн  хэрэглээнд  тохиромжтой
боловч  та  хорт  хавдартай өвчтөнүүдэд  каннабис  дусаасан  тосыг  цорын ганц  эмчилгээ
болгон  өгөхийг  хүсэхгүй  байна.Бүрэн  хүчин  чадалтай  бүрэн  спектрийн  халдлага  нь
хамгийн сайн ажилладаг.

Ялангуяа "заавал" очиж байгаа хүмүүс хэрхэн эдгэрч байгааг нь "хэтэрхий" сканнердах
хэрэгтэй.Ийм хүмүүс  өөрсдийнхөө  сэтгэлийг  хэрхэн  мэдэрч  байгааг  харахын тулд  хорт
хавдар үүсгэдэг маш их процедурыг шаардлагагүйгээр дамжсан тул протоколд дахин 60 гр
тос  нэмж  оруулах  хэрэгтэй.Сонирхолтой  байх  нь  мөнгө  шаарддаг  тул  уучлаарай.Баяр
хүргэж,  хамгийн  сайн  сайхныг  хүсэн  ерөөе.Өөр  сэтгэдэг  хүмүүсийн  амжилтыг  харах
үнэхээр сайхан.Ж.Б

“Би энэ тосны ачаар нойр булчирхайн хорт хавдрыг 4-р шатнаас давсан хүн.Би 2013 оны
12-р сард хими эмчилгээ хийлгэж эхэлсэн бөгөөд судалгаанд хамрагдсан бусад (200 гаруй)
бүгд нас барсан.Би л ганцаараа тосоо аваад эмчээс нууж орхисон.Одоо би тосоо олж
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мэдээд тэр намайг 6-р сарын 5-ны байдлаар хорт хавдаргүй гэж зарласан ч тэр намайг
химийн  эмчилгээг  үргэлжлүүлэхийг  ятгахыг  хичээсээр  байна.Би  татгалзаж  байна!Энэ
эмчийн  хийсэн  бүхэн  буруу  болсон  ч  Рик  Симпсоны  хэлсэн  бүхэн  үнэн  болж
хувирав.Миний  эрүүл  мэндийн  бүртгэлд  эмч  нарын  хэлснээр  би  1-р  сард  үхэх  ёстой
байсан  ч  6-р  сарын  сүүлээр  энд  байна.Баярлалаа  Рик!Энэ  тос  намайг  хорт  хавдраас
аварсан гэж найдаж байна." Найз

“RSO нь MPNST болон NF1-д шууд нөлөөлдөг гэдгийг би бодит нотолгоо юм.Эмнэлгийн
бүртгэл, MRI, PET, CAT сканнерууд нь хавдрын хэмжээ, авидитийг мэдэгдэхүйц бууруулж
байгааг нотолж байна." Кристин

“Миний төмсөг дээр 3.7 см хэмжээтэй хавдар байсан.Би өөр ямар ч эмгүйгээр өдөрт нэг
грамм RSO уусан бөгөөд буцаж ирэхэд эмч гайхширсан.Тэр хавдар алга болсон тул үүнийг
тайлбарлаж чадахгүй байна.Тиймээс би түүнд RSO авч байгаагаа хэлсэн.Тэрээр "Би энэ
сэдвээр тийм ч боловсролгүй, гэхдээ энэ нь алга болох цорын ганц шалтгаан байх ёстой
гэж би  хэлэх  болно."  Би  саяхан дахин  нэг  попап гарч  ирсэн  бөгөөд  үүнийг  би  засвар
үйлчилгээ  хийгээгүйгээс  болсон  гэж  бодож  байна.Тиймээс  би  30  хоногийн  турш өдөрт
дахин нэг грамм хийж, сүүлчийнх шиг алга болсон эсэхийг харах болно.Дараа нь намайг
арчилж байгаа эсэхийг шалгаарай." Брандт

"За,  хонгорууд  минь.Өнөөдөр  миний  хэзээ  нэгэн  цагт  болно  гэж  найдаж  байсан
өдөр.Биопсийн  үр  дүн  гарч  байна.Корри  Йелланд  ТҮҮНИЙ  ХАВДАР  100%  БҮРЭН
АНХААРСАН ГЭДЭГ БАТАЛГАА АВЛАА!!!!БИ ХАВДАРТАЙ БАЙНА ЭЭЭЭ!!!!!Тэр ч байтугай
ямар ч дисплази битгий хэл том С.

Эмийн  мөнгө  авах  боломжийг  минь  хамтдаа  хариуцаж  байсан  гайхалтай,  гайхалтай
найзууддаа хандаж хэлэхэд та бүгдэд би хичнээн их талархаж байгаагаа илэрхийлэх үг
огтхон ч алга.Та нар бүгд гайхалтай!

Намайг  анх  удаа  "ЭДГЭЛГЭЭС  ГҮЙЦЭВ"-ийг  илгээсэн  Хизерт  --  Тэр  бичлэг  миний
амьдралыг үнэхээр өөрчилсөн.Хэн үүнийг  бодох байсан бэ,  хөөе?Би чамд хайртай!Рик
Симпсонд,  Жиндрич  Байерт  чин  сэтгэлээсээ...Мэдлэг,  дэмжлэг  үзүүлсэн  ТАНД
БАЯРЛАЛАА.Та бүгдийн ачаар би өнөөдөр амьд байна!

Ийм гайхалтай гэр бүл, найз нөхөдтэй болсондоо би үнэхээр баяртай байна." Корри

“Сайн уу Жиндрич, би өнөөдөр эмчтэйгээ уулзсанаа мэдэгдэхийн тулд товчхон тэмдэглэл
байна.Уг  тайланд  хорт  хавдар  (шулуун  гэдсээр  хорт  хавдар)  илрэх  боломжгүй  болсон
гэжээ.Өнгөрсөн намар цацраг туяа хийхгүй бол 2-4 сар байна гэсэн.Би ямар ч цацраг туяа
хийхгүй, оронд нь RSO-г туршиж үзэхийг сонгосон.Энэ нь ажилласан нь ойлгомжтой!Чин
сэтгэлээсээ, баярлалаа, баярлалаа, Рик болон өөртөө БАЯРЛАЛАА!!!!" Корри

--  Корри,  btw,  энэ  ямар  хорт  хавдар  байсан  бэ?Сорви  дээр  тос  түрхвэл  бас  арилах
байх.Ямартай ч эмч нараас хол байж, дахиж сканнер хийхгүй байх, аль болох арчилгааны
тунгаар тос идэж байгаа эсэхийг шалгаарай.Ж.Б

"Би Риктэй 2 сарын өмнө радио нэвтрүүлэгт оролцох боломжтой болсон ...Би түүнд Rso
аль хэдийн надад маш их тусалсан тухай ярьж байсан ...Би Фарра Фосетттэй адилхан хорт
хавдартай  байсан  ...Шулуун  гэдэсний  хорт  хавдар  ...  энэ  нь  маш  ховор
тохиолддог  ...Бүдүүн гэдэсний хорт хавдартай андуурч болохгүй ...  мөн би тосыг хэзээ
нэгэн цагт зогсоох санаатай байна." Корри

-- Би ч бас тосыг хэрэглэхээ болих бодолгүй байсан, энэ нь ойлгомжтой.Ж.Б

"Миний хамгийн сүүлийн амжилтын түүх.Энэ бол 50 гаруй насны эмэгтэй бөгөөд уушгины
хорт  хавдрын  3-р  үе  шаттай  гэж  оношлогдсон  боловч  4-р  шатанд  тун  ойрхон
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байна.Өнөөдөр  би  үүнийг  хүлээн  авлаа:  "За  ээж  маань  сарын  өмнө  томографийн
шинжилгээнд хамрагдаж, хэд хоногийн өмнө хариугаа авсан.Тэр бүрмөсөн алга болсон!
Эмч нь тэдгээрийг уншаад том масс нь тодорхой, юу ч үлдээгүй гэж хэлэв ...

Тэр COPD-тай хэвээр байгаа ч бид үүн дээр ажиллах болно, тамхи татах нь хэхэ...Бүгдэд
нь маш их баярлалаабидний хэзээ ч мэддэггүй зүйлсийн талаархи зөвлөгөө, мэдлэг.Бүх
зүйл тодорхой шалтгааны улмаас нэгдэж, бид маш их баяртай байна.Таныг болон танай
гэр бүлийг бурхан ивээх” гэж хэлэв. Корри

-- Уушигны хорт хавдар аяндаа арилдаг нь каннабисын тос агуулсан тохиолдолд ихэвчлэн
тохиолддог.Ж.Б

"Дөрвөн граммын дараа  бид давсагны хорт хавдартай аавын маань цусны шинжилгээ
(ESR) болон бөөрний шинжилгээнд эрс өөрчлөлт гарсан,  тэр сайн унтаж,  инээмсэглэж
байгаа бөгөөд Рик Симпсоныг хараад хэвийн байдалдаа орно гэж найдаж байна. Би чин
сэтгэлээсээ,  өөртөө  итгэлтэй  байж,  бүх  эмч  нарын  эсрэг  явж,  аавдаа  хими  эмчилгээ
хийлгэхийг зөвшөөрөөгүй тул шийдвэртээ харамсахгүй байна. Баярлалаа, Рик Симпсон."
Арпит

“Саяхан ГАЙХАЛТАЙ мэдээ хүлээн авлаа, би та бүхэнтэй хуваалцахыг хүсч байна.Би энд
МЭӨ-д эмэгтэй хүн байна,  би хөхний хорт хавдартай зөв чиглэлийг зааж өгсөн.Түүний
уушиг, ходоод, тархинд үсэрхийлсэн байв.Тэрээр нэг сарын турш эмчлүүлж байсан бөгөөд
өчигдөр хорт хавдрын эмчтэйгээ уулзсан.Бүх хавдар багассан, түүний хавдрын маркерын
шинжилгээ Хэвийн байна.Дахин нэг удаа Peeps - КАННАБИСИЙН ТОС ХАВДАР ҮХҮҮЛЖ
БАЙНА!" Корри

“За, миний бүх гайхалтай Peeps, энэ нь удаан унших болно, гэхдээ би өчигдөр PAYDIRT-т
хүрсэн  байх  гэж  бодож  байна.Би  өнгөрсөн  есдүгээр  сараас  хойш  шүдний  эмчид
хандаагүй.Тэр  үед  би  амьдралынхаа  төлөө  тэмцэл  дунд  байсан.Тэр  үед  шүдний  эмч
намайг  хорт  хавдартай  гэж  хэлсэн.Бид  ердийнхөөрөө  ярилцаж,  би  түүнд  цацраг  туяа
хийхгүй,  "алтернатив  эмчилгээ"  хийж  байна  гэж  хэлсэн.Тэр  үед  тэр  намайг  юу  хийж
байгааг асуусан.“Хөшүү зангаараа” алдартай болохоор нь хэлэхээс эргэлзсэн ч харж бай
гэж  хэлсэнЭмчилгээнээс  гүй.Тэр  үнэхээр  үүнийг  үзсэнийхээ  дараа  над  руу
залгасан.Тэрээр  эмнэлгийн  мэргэжилтний хувьд  хайрцагт  байх  хандлагатай  байсан,  ах
(эмч), өөр ах (эм зүйч) байдаг бөгөөд заримдаа тэдэнд "бүх хариулт байдаггүй" гэж хэлэв.

Өчигдөр  рүү  хурдан  урагшлаарай.Тэр  намайг  ямар  сайхан  харагдаж  байгааг  хараад
гайхаж, Каннабисын тос үр дүнтэй болсон гэж хэлэхэд хэсэгхэн зуур дуугүй болов.Тэр янз
бүрийн асуулт асууж эхлэв.Тэдний олонх нь миний хариулж чадаагүй “шинжлэх ухааны
асуултууд”.Тэрээр  эмнэлзүйн  туршилтууд,  каннабистай  эмчилсэн  өвчний  янз  бүрийн
нөхцөл байдлын талаар асуув.Тэр ахтайгаа өөрийнхөө тухай ярихыг, мөн каннабисыг хорт
хавдрын  "эмчилгээ"  гэж  хэлэхийг  хүсч  байгаа  бөгөөд  дүүгээ  каннабисыг  эм  болгон
судлахыг хүсч байна.Тэр миний утасны дугаар, цахим шуудангийн хаягийг авчихвал зүгээр
үү?

Эндээс  том  болж  байна.Түүний  ах,  доктор  Жейк  Тейссен  өмнө  нь  деканаар  ажиллаж
байсан  бөгөөд  Ватерлоогийн  их  сургуулийн  фармакологийн  хөтөлбөрийг  анхлан
санаачилж байжээ.Тэрээр одоо эмийн компаниудын зөвлөхөөр ажилладаг бөгөөд "Хорт
хавдрын эмчилгээний шинэ хандлага" сэдвээр мэргэшсэн. Тэрээр Канадын хорт хавдрын
нийгэмлэгтэй  нягт  холбоотой.(Түүнчлэн  тэрээр  химийн  бодисын  дуулиан  дэгдээсэн
хэргийн мөрдөн байцаалтыг удирдахыг засгийн газраас хүссэн хүн юм.) Жон ах нь хорт
хавдрыг эмчлэхэд илүү сайн зүйл байх ёстой гэж байнга хэлдэг гэж хэлж байсан.Химийн
гэхээсээ илүү байгалийн зүйл.Би түүнд "цаашид битгий хараарай" гэж хэлсэн. Каннабис
бол "байгалийн зүйл" юм. Корри
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“Манай  нөхөр  бараг  6  жилийн  өмнө  түрүү  булчирхайн  хорт  хавдартай  гэж
оношлогдсон.Бид анагаах ухааны нийгэмлэгт итгэж, 4.5 жилийн дараа хорт хавдар эргэж
ирэхэд "гамшгийн бүтэлгүйтэл" болсон гэж хэлэхийн тулд уламжлалт эмчилгээний замаар
явсан.Би 2 сар орчмын турш таны Маалинган тосыг оруулаад бүх эмчилгээний аргуудыг
тогтмол судалсан бөгөөд 3 сарын дотор нөхрийн маань хорт хавдрын өвчлөл хоёр дахин
буурсан.Арван сарын дараа түүний PSA .11 хүртэл буурсан - илрэх боломжгүй.

Манай  төр  засгийнхан  ямар  ч  өөр  эм,  тэр  дундаа  олсны  тосыг  өвчнийг  эмчлэхэд
ашиглахаас татгалзаж байгааг сонсоход үнэхээр харамсалтай байна, гэхдээ та бүхэн шиг
"мэргэжилтнүүд"  тэр  байтугай  гэр  бүлийн  зарим  гишүүдийн  тохуурхлаас  өөр  зүйл
байгаагүй.Тэнд байгаа бүх "нийгмүүд" эмийн хяналтын томоохон бүлгүүд байдаг ч жилдээ
20 тэрбум долларын авлигад идэгдсэн салбарт ажилладаг сая сая хүмүүсийн тогтолцоог
татан буулгаж, хэзээ ч эмчлэх боломжгүй гэдгийг би "ойлголоо".Санаатайгаар!!

Энэ бүх үйл явц нь намайг туулайн нүх ямар гүнд орсныг харуулсан бөгөөд би одоогоор
"цэгүүдийг холбоно" гэсэн гарчигтай өөрийн олдворуудын тухай ном бичих шатандаа явж
байна.Энэ  бол  хувиргасан  амьд  организм,  үйлдвэрийн  газар  тариалан,  том  эм  тариа,
түүний хувь хүн бүрийн эрүүл мэндэд үзүүлэх нөлөөллийн түүхэн хэтийн төлөв юм.Би энэ
вэб  сайтыг  үргэлжлүүлэн  дагаж,  танд  хамгийн  сайн  сайхан,  эрүүл  энхийг  хүсэн
ерөөе.Хийсэн, хийж байгаа бүх зүйлдээ баярлалаа.Хүндэтгэсэн, К"

"Хорт  хавдрын  хожуу  үе  шатанд  байгаа  найз  маань  цусны  хорт  хавдрын  хими  болон
цацрагийн  тарчлалын  хөтөлбөрт  хамрагдаж,  усан  үзмийн  модоор  дамжуулан
"Эмчилгээнээс гүйх"-ийн талаар суралцаж, бусад бүх зүйл нь түүнийг эмчилж чадаагүй тул
тосыг  туршиж  үзэхээр  шийдсэн.  өвчлөл.Харамсалтай  нь  тэр  өөрийгөө  аврахын  тулд
хэтэрхий оройтсон боловч түүний мэдлэг, халамж намайг аварсан.Түүнд ашиглах боломж
байгаагүй тос л намайг эдгэрэх замыг минь эхлүүлсэн." Стефан

“Манай  хадам  аав  өнөө  өглөө  Хавдрын  эмчтэйгээ  үзлэгт  орсон.Доктор  дуугүй
болов.Манай  хадам  аав  15  жил  цусны  хорт  хавдартай.Тэр  газрын  тос  дээр
байсан.Өнөөдөр түүний цагаан эсийн тоо хэвийн хэмжээндээ хүрчээ.Ямар хорт хавдар??
КАННАБИСИЙН ТОС ХАВДАРТАЙ ХҮМҮҮСИЙГ ЭМНЭГДЭДЭГ!" Карен

--  "Амийг  нь  хаасан  эмчээс  илүү  сайн  зүйл  байхгүй!хэхэ  Хайртай  шүү!Миний  өдрийг
бүтээсэн!" Жеки

"Дахин сайн уу Рик!Энэ и-мэйл таныг сайн олно гэж найдаж байна.Би өнөөдөр танаас
өвчтөн тос дээр хэр удаан байх ёстой вэ гэж асууж байна.Манайд том хавдартай өвчтөн
байна.Тэрээр  3-р  сарын  15-нд  эхэлсэн  бөгөөд  одоог  хүртэл  40  грамм  жинтэй
болсон.Тэрээр 2 дахь өдрөөс хойш өдөрт 1.5 грамм ба түүнээс дээш жинтэй болсон.Та 60
грамм эмчилгээний тунгаар зогсох уу?Мөнгө бол энэ өвчтөний хүчин зүйл юм.Одоогоор
эмийнхээ  төлбөрийг  төлөөгүй.Тэдний  асран  хамгаалагч  эхний  60  грамм  тосыг
хандивласан боловч үнэгүй эм өгөх боломжгүй.Оруулсанд баярлалаа.Би таны ойлголтыг
үнэлдэг.Хүндэтгэсэн, Жанет"

"Хүндэт Жанет, та түүнийг хоёр дахь өдрөөс хойш өдөрт 1.5 грамм ба түүнээс дээш турсан
гэж хэлж байна.Миний гаргаж буй тос маш хүчтэй тул өдөрт 1 грамм ууж чадах хэмжээнд
хүрэхийн  тулд  дунджаар  5  долоо  хоног  зарцуулдаг.Маалинган  ургамлын  тосыг
үйлдвэрлэхэд ашигласан омог нь эдгээх чадвараараа ихээхэн ялгаатай байж болох тул
асуудал нь омогоос үүдэлтэй байж магадгүй юм.Ихэвчлэн өвчтөн 60 грамм тосыг залгих
үед  хавдар  арилдаг.Хэрэв  тийм  биш  бол  би  тос  болтол  нь  өгсөөр  байх  болно.Үүнд
шаардагдах хугацаа болон шаардагдах тосны хэмжээ нь хүн бүрт ихээхэн ялгаатай байж
болно.Бид  бүгд  өөр  бөгөөд  зарим  хүмүүс  бусдаас  хамаагүй  хурдан  эдгэрдэг.Ихэвчлэн
хими,  цацраг  туяагаар  маш  их  гэмтсэн  хүмүүст  илүү  урт  эмчилгээ,  илүү  их  тос
шаардагдана.Газрын  тос  нь  эдгээр  эмчилгээ  гэж  нэрлэгддэг  бүх  хохирлыг  арилгах
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ёстой.Миний  зөвлөгөө  бол  өөр  хүчтэй  индикаторын омогоос  тос  гаргаж  авахыг  хичээх
болно, гэхдээ ямар ч тохиолдолд түүнийг тосонд байлгах нь түүний амийг аврах цорын
ганц зүйл юм.Сайн сайхныг хүсье, Рик Симпсон"

“Каннабисын  тос  таныг  үхлийн  аюултай  химийн  эмчилгээнээс  аварч  чадахгүй.Хэрэв
өвчтөн химийн эмчилгээ хийлгэхээс татгалзвал тос нь илүү их тус болно." Стив

“Энэ амжилт мөн эсэхийг би сайн мэдэхгүй байна. Гэхдээ би үүнийг амжилт гэж бодож
байна!Би яагаад эрэгтэй  хүний  хоолойтой юм бэ гэж гайхаж байгаа  хүн  бол би тамхи
татдаг  байсан юм уу  ямар нэгэн  зүйл  биш,  би  хэзээ ч  тамхи татдаггүй  байсан,  харин
бамбай булчирхайгаа авсан болохоор тэр.Би 51 настай (бага хагас!) 20-иод оноос хойш
тос хэрэглэж байна.Уурлах нь надад үргэлж таатай санагддаг байсан.Хэдэн жилийн өмнө
би залгихад хүндрэлтэй болж, эмч нар миний бамбай булчирхайд зангилаа олжээ.Бамбай
булчирхайн зангилаанууд хорт хавдрын шинжилгээнд хамрагдах ёстой.Тэд үүнийг хийхдээ
хоолойд чинь том бөгс зүү нааж, зангилаа руу орж шинжилнэ.Байршлын улмаас тэд танд
юу ч өгөхгүй - мэдээ алдуулахгүй.Тиймээс- үүнийг хэд хэдэн удаа хийж, тайван сууж чадах
эсэхээ  шалгаарай.Ямар  ч  байсан-  6  удаа  хутгалсны  дараа-  бамбай  булчирхай  маань
томорсны  дараа  би  залгиж,  амьсгалахад  хэцүү  болсон  -  би  бамбай  булчирхайгаа
авсан.Манай гэр бүл бүх хорт хавдартай байхад би тоглолтоос түрүүлнэ гэж бодсон.Хорт
хавдар байхгүй.Байхгүй.Би одоог хүртэл гэр бүлдээ хорт хавдраас зугтаж чадсан цорын
ганц хүн.Би 20-иод оноос хойш газрын тосоор хичээллэж байна.Би бараг бүгдийг нь авч
байсангэр бүлийн түүхийн улмаас тэнд хорт хавдрын шинжилгээ- болон nada өнөөг хүртэл
Бурханд баярлалаа!Та тооцоогоо хий :-)” Жанет

“Би Рик Симпсоны Финиксийн нулимсыг фэйсбүүкийнхээ хананд олон удаа хуваалцсан...
Тэгэхэд нэг  өдөр миний найз лимфома өвчнөөр нас барсан байв.Тэр тос дээрх миний
бичлэгүүдийг хараад тэр даруй тос ууж эхэлсэн бөгөөд одоо ХАВДАРТАЙ!Түүний эмч нар
гайхаж байна.Тэд  түүнд  гурван  сар  амьдрах  хугацаа  үлдсэн  гэж  хэлсэн...  ТЭД БУРУУ
БАЙСАН." Жэйми

"Би  бол TERMINAL хорт  хавдартай  эмэгтэйг  RS  Маалинган  тосоор  эмчилж,  эцэст  нь
сайжирч байна.ЭНЭ АЖИЛЛАЖ БАЙНА!” voodootatooo

"Одоо ижил зүйл хийж байна.25% THC SKYWALKER OG, сүүлийн OG газрын тосны миний
PSA байсан 160.Өнөөдөр 100 грамм уусны дараа 7 боллоо." Жимми

“Сайн уу Крис,  шинэчлээрэй...хорт хавдар арилж байна ...Өчигдөр өглөө тэр эргэлзсэн
хавдрын  эмчээс  утасдсан.Ихэвчлэн  бид  нүүр  тулан  уулздаг  ч  тэр  энэ  удаад  түүн  рүү
залгаж хэдэн долоо хоногийн өмнө хийсэн бүх сканнерын үр дүнгийн талаар зөвлөгөө
өгсөн.Элэг  -  хорт  хавдар  харагдахаа  больсон.Уушигны  хорт  хавдар,  нэг  уушигны  хорт
хавдар алга болж, нөгөө уушигны хорт хавдар мэдэгдэхүйц буурсан.Тэр хөхний талаар
дурдаагүй ч  ...Тиймээс ээж түүн рүү залгаж,  хэд хэдэн асуулт асууж,  бидэнтэй уулзаж
ярилцах, өнгөрсөн болон сүүлийн үеийн сканнеруудыг үзэхээр цаг товлох гэж байна.Эмч
элэг,  уушгины  хорт  хавдар  нь  алга  болж  байгаа  тухай  ярьж  эхлэхэд  тэр  бага  зэрэг
цочирдсон тул хөхнийхөө талаар асуухаа мартсан гэж би айж байна.

Бүх  сканнерууд  нь  дааврын  эмчилгээний  шинэ  туршилтын  урьдчилсан  шинжилгээнд
зориулагдсан байв...Харин эмч дааврын шинжилгээнд хамрагдах хүн байхаа больсон гэж
эмч хэлж байнаөсөлтХорт хавдартай газрууд болон түүний бүх хэсгүүд өсөн нэмэгдэхгүй,
харин  үхэж  байна.Бид  нефтийн  үр  дүнгээр  сар  давлаа!!!Би  Риктэй  нэг  сарын  өмнө
ээжийнхээ талаар ярихад тэр хоёр дахь удаагаа 90 хоногийн эмчилгээ хийлгэхийг санал
болгосон тул бид 9-р сарын эхээр үүнийг хийхээр төлөвлөж байна.Энэ хооронд бид түүнд
арчилгааны тунг  өгөх  болно.  Хөөх!Тэрээр  эмчилгээний эхэн  үеэс  эхлэн  тос  нь  түүний
хавдар  дээр  ажиллаж байгааг  мэдэж байсан  бөгөөд  хавдар  нь  багасч,  арилж  байгааг
мэдэрсэн.Та надад баримтат киноны санаагаа танилцуулж, энэхүү эмчилгээг хуваалцсанд
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бид бүгд маш их талархаж байна.Үүрд талархаж байна, Синди"

"Сайн уу эрхэм Корри...Би ээжээсээ авч байсан тосыг найзынхаа хөхний хорт хавдартай
найздаа  өгснөө  дуулгах  гэсэн  юм...Тэр  нэг  сар  зарцуулсан  бөгөөд  энэ  нь  сэргэж
байна  ...Зарим хорт  хавдрын  эсүүд  хавдарт  үхсэн  байдаг  ...Эмч  гайхаж,  эерэг  байсан
бөгөөд хэрэв тэр илүү сайн үр дүн гарвал дараагийн удаад тостой холбоотой ямар нэгэн
зүйл хийж эхлэх болно.Би маш их баяртай байна, энэ эмэгтэйд каннабисын тосны тухай
мэдээлэл өгөх боломжийг олгосон Бурханд талархаж байна.:)) Ээж минь өдөр бүр тос авч
байгаасай гэж бодсон..."

“Сайн  уу  Рик,  надад  сайхан  мэдээ  байна.Ээж  маань  хөхөндөө  хорт  хавдартай  гэдгээ
мэдэрсэн сэтгэл зүйн хувьд тэсэхээ болиод хагалгаанд орсон.Тэгсэн мөртлөө 30 гр тунг нь
идээд янз бүрийн эмийн ургамалтай залуугаас ургамлын гаралтай цай ууж байгаад тэр
ургамлаас нь боолт хийж бас тавив.Ямартай ч эмч нар тэр хавдрыг гаргахад 7 мм-ээс
ихгүй том,  100% эдтэй,  зөвхөн 1% нь идэвхтэй,  хорт хавдартай,  үхэх  шатандаа орсон
байсан.3  эмч  үүнийг  харж  байсан  бөгөөд  тэд  хэзээ  ч  ийм  зүйл  хараагүй  гэж
хэлсэн ...Тиймээс, хэрэв тэр хагалгаагүй 1-2 долоо хоногоос илүү хугацаа өнгөрвөл бүх
зүйл алга болно.Одоо тэр өдөр бүр нэг хагас грамм тос ууж байгаа бөгөөд хагалгаа хийх
шаардлагагүй гэдгийг одоо ойлгож байна.

Гэсэн хэдий ч тэр одоо өмнөхөөсөө хамаагүй тайвширсан, учир нь тэр сандарч байсан тул
бид түүнийг хагалгаанаас гаргах боломжгүй байсан ...Харин одоо бүх зүйл сайхан болж,
ургамал,  тос  ч  гэсэн  үүргээ  гүйцэтгэсэн.Ямар  ч  байсан  тэнэг  эмч  нар  23  удаа  туяа
эмчилгээ  хийлгэсэн  ч  тэр  хийхгүй  гэж  хэлээд  эмчийн  зөв  гэж  хоёр  мөрний  хооронд
хэлсэн.Эдгээр  эмч  нар  хэр  хол  явж  байгаа  нь  итгэмээргүй  юм.Бүгд  сайн  уу,  Рик  гэж
хэлдэг.Зөвлөмж  өгсөнд  маш  их  баярлалаа,  өгсөнЖиндричдээ  дахин  нэг  удаа  маш  их
баярлалаа." Саса

“Рик...  нэг  найз нь дөнгөж сая  толгойноос  нь тархины хавдрыг  авчихлаа...  уушгинд нь
толбо бий...  тэд түүнийг хими, туяа эмчилгээ хийлгэхийг хүсч байна...Химийн эмчилгээ,
цацраг туяа эмчилгээ хийлгэж байхдаа тос авах нь дэмий зүйл болох уу?Тархины хавдрыг
авсны  дараа  түүний  ямар  байгааг  харахад  тэр  өнгөрсөн  долоо  хоногт  толгойдоо  ийм
зүйлтэй  байснаас  80% илүү байгаа нь гайхалтай...Би  түүнд  хими,  туяа хийлгэж,  тосоо
битгий хий гэж хэлмээр байна, гэхдээ энэ бол миний сонголт биш..." Шарон

-- Шарон, энэ нь түүний амьд үлдэх боломжийг нэмэгдүүлнэ.Гэвч үнэн хэрэгтээ, хэрэв тэр
хими эмчилгээ хийлгэсэн бол гэмтлийг арилгахын тулд дараа нь 120-180 гр тосыг залгих
шаардлагатай  болно.Мэдээжийн  хэрэг,  хэрэв  тэр  хордлогыг  даван  туулж  чадвал  тэр
юм.Сайн сайхныг хүсье, Ж.Б

"Рик Симпсоныг луйварчин гэж боддог инээж буй бүх хүмүүсийн хувьд Мишель Олдрих
уушгины  хорт  хавдрыг  3-р  шатны  каннабисын  тосоор  эмчилсэн  гэдгийг  мэдэх
хэрэгтэй.Хэвлэл мэдээллийнхэн, эмч нар яагаад ганцхан удаа үнэнийг хэлж болохгүй гэж?!
Каннабис хорт хавдрыг эмчилдэг, бурхан минь!!!Каннабис, хорт хавдрын талаарх үнэнийг
дэлхий нийтэд мэдээлэхийг хүсдэг над, Томми хоёр шиг хүмүүс биш харин хариуцлагагүй
хүмүүс энэ бодит байдлыг дарах гэж оролддог." Стивен Хэгер

"Би Рик Симпсон,  Жэй Би болон Рикийн олон жилийн турш хийсэн зүйлтэй холбоотой
байсан бусад хүмүүст маш их баярлалаа гэж хэлэхийг хүссэн.Эхнэр маань бараг 18 сарын
өмнө тархины хавдартай гэж оношлогдсон бөгөөд хавдар судлаачид тэр даруй 3 дахь
жилдээ 4-р шаттай байсан тул түүнээс татгалзсан.Бид тосыг 2014 оны эхээр эхлүүлсэн
бөгөөд хавдрын хэмжээ багасч, түүний амьдралын чанар дээшилсэн.Тархины хорт хавдар
оношлогдоод бараг 18 сар болж байхад эхнэр маань өдөр бүр машин жолоодож, долоо
хоногт 3 өдөр ажиллаад завгүй байна.Түүний эрчим хүчний түвшин аажмаар эргэн ирж, үс
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нь дахин ургаж байгаа нь түүнд маш их таалагдаж байна!Хэхэ - чам шиг хүмүүсийн шаргуу
хөдөлмөр, тууштай байдал байгаагүй бол эдгээрийн аль нь ч боломжгүй байх байсан.Та
бүхэндээ маш их баярлалаа, цаашдаа сайн үйлс бүтээгээрэй." Барри

“Би таван долоо хоногийн өмнө баруун уушигны доод хэсэгт 12 мм хэмжээтэй хавдартай
гэж оношлогдсон.Би өөрөө хийсэн 1/3 гр RSO-г гүн алтан өнгөтэй жижиг желатин капсулд
хийж, эмэгтэй хүнээс олдсон "тариур шиг" гуурсан хоолойн тусламжтайгаар өдөрт 2 удаа
лаа хэлбэрээр хийсэн. миний шүүгээнд байсан мөөгөнцрийн халдварын тос эмчилгээ.Энэ
нь капсулыг оруулах маш үр дүнтэй, хялбар арга байсан...Дараагийн 4 долоо хоногт хэд
хэдэн шинжилгээ хийсний дараа хавдар 1 мм-ээр багасч, идэвхгүй болсон... Энэ нь ҮХСЭН
гэсэн үг!!!Энэ нь 4 долоо хоног үргэлжилсэн бөгөөд энэ нь одоо хорт хавдартай Dr.Жэй Би
зөвлөгөө өгсөнд баярлалаа...  Энэ нь үнэхээр сэтгэл хөдлөм байсангүй.Үүнээс гадна би
өдөрт  3  удаа  1  грамм  ижил  тосыг  залгисан.1  САР  миний  хорт  хавдрыг  устгасан!!"
Габриелла

“Баярлалаа Рик Симпсон!!Каннабис тос нь миний 15 настай охины 8.8 настай тархины
хорт хавдрыг хэдэн сарын дотор эдгээсэн!!!!Бурхан чамайг ивээг!!!!!!" Карен

"Сайн байна уу,  би  сайхан  мэдээтэй  байна.Эхнэр  нь  Даваа  гарагт  PET шинжилгээний
хариуг авсан.Тэрээр 6 удаагийн химийн эмчилгээ, нэг үүдэл эс шилжүүлэн суулгах мэс
засал хийлгэсний дараа 5 жилийн турш хорт хавдартай байсан ч буцаж ирсэн.Зургаан
сарын  өмнө  дахин  шилжүүлэн  суулгах  хагалгаа  хийх  ёстой  байсан  ч  донор  олдохгүй
байгаа тул цуцалжээ.Тиймээс тэр тосонд орж эхлэв.Даваа гарагт эмч хорт хавдар арилсан
гэж хэлсэн.Тос өгсөнд баярлалаа, Рик.Чи бол эр хүн, баярлалаа." Люк

-- Баярлалаа, Люк.Эмнэлгийн бичиг баримт нь таатай байх болно.Тэр засвар үйлчилгээний
тунгаар үлдэх ёстой.Аль болох их тос иддэг байсан.Боломжтой бол түүнийг илүү олон
сканнераас  хол  байлга.Youtube  видео  гэрчлэл  нь  маш сайн  байх  болно.Сайн  сайхныг
хүсье, Ж.Б

"Би  (ххх)  хорт  хавдрыг  эмчлэхэд  хандивласан  тосонд  баярлалаа  гэж  хэлмээр  байна!!
Одоогоор миний биед хорт хавдар илрээгүй байна!!Энэ үнэхээр ажиллаж байна, нотлох
баримт  нь  миний  эмнэлгийн  бүртгэлд  байгаа!Нулимсыг  дэмжсэн  та  бүхэнд  маш  их
баярлалаа!!!” Бэки

"Жиндричийн  эрхий  хуруугаараа  боолт  дээр  биш  арьсан  дээр  түрхэх  нь  туйлын  зөв
байсан.Шөнө,  өдөр  шиг  ялгаа  байсан”  гэж  хэлжээ.  Ронни  Смит
-- Мэдээж.20-30-50% тос агуулсан хандмал нь гадаргуун доор амархан ордог тул маш сайн
ажилладаг.Зарим  тохиолдолд  Маалинган  үрийн  тос  (эсвэл  ши  цөцгийн  тос)  болон
Маалинган тосны холимог нь маш ашигтай байдаг.Гэхдээ логикоор бол шарханд яг тос
түрхэх тусам сайн.Ж.Б

“Бид хөхний хорт хавдрыг амжилттай эмчилсэн гэж би өмнө нь бичиж байсан.Одоо эмч
нар  өвчтөнд  түүний  үр  дүн  маш  сайн  байгаа  тул  ажилдаа  явах  шаардлагатай  гэж
хэлэв.Өвчтөн БУРХАНД БАЯРЛАЛАА гэж хэлсэн ба эмч нь бурханд биш түүнд талархах
ёстой гэж хэлсэн бөгөөд би юу ч хийгээгүй юм бол түүнийг хими, цацраг туяа авах ёстой
гэж байн байн хэлсээр байгаад би асууж байна ... галзуу эмч ...

Гэхдээ бид үүнийг дараагийн шатанд гаргасан,  5 жилийн өмнө эмээр устгасан тул хэн
нэгний  нүүрийг  эдгээж  байна.Энэ  хүн  гэдэсний  том  асуудалтай  байсан  бөгөөд  энэ  нь
эхлээд  хорт  хавдар  байсан  гэж  бодож,  түүнд  хүчтэй  эм  өгч,  нүүрийг  нь  сүйтгэхээс
илүүтэйгээр мэлхий шиг  байсан.Дараа нь тэд Кроны өвчин гэх  мэт байж магадгүй гэж
хэлсэн.

Миний хэлэх гэж байгаа зүйл бол энэ хүн 5 жил нүүрийг нь эдгээх гэж оролдсон ч амжилт
олоогүй.Тэрээр  нүүрэндээ  5  удаа  олсны  тос  түрхсэн  бөгөөд  одоо  түүний  арьс  ямар
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харагдаж байгаад бид итгэхгүй байна.OMG тэр одоо дахин өөрийнхөөрөө байх боломжтой
болсондоо маш их баяртай байна.

Би хэд хэдэн зураг авахыг хичээдэг ч 3 хоног тутамд арьс нь маш хурдан эдгэрсэн тул
түүний  царай  урьд  нь  ямар  байсныг  харуулж  чадахгүй  ч  түүний  зөвшөөрлөөр  бид
дараагийн өдрүүдэд түүний хуучин зургуудыг үзүүлэх болно (зөвхөн нүүрний арьс) мөн
шинэ нь та нар ялгааг нь харах болно..." Жасмин

“Би 39 настай, 2 настай, хөхний хорт хавдартай эмэгтэй.Энэ тос бол миний эм, эмчилгээ
юм.Ийм шуналтай хүмүүс.Тэд бидний болон манай гэр бүлийнхэнд тохиолдож буй зовлон
шаналал, зовлонгийн талаар огтхон ч мэдэхгүй.Зүгээр л хувиа хичээсэн шунал.Үйлийн үр.”
Салли

"За,  хоёр  долоо  хоног  ...Эмч  миний  давсаганд  2-3  см  хэмжээтэй  хавдар  байгаа  гэж
хэлсэн.Намайг шууд мэс засал руу аваачихыг хүссэн.Үүнийг 14 хоног хүрэхгүй хугацаанд
арилгасан.CT сканаар батлагдсан.2/15-нд оношлогдож, 2/29-нд CT-д орсон. Герш

“Миний давсагнаас 2-3 см хэмжээтэй хавдар илэрсэнээс хойш 14 хоногийн дараа том том
томограф  хийсэн.Зөвхөн  нэн  чухал  каннабисын  тосыг  хэрэглэсэн  14  хоногийн  дотор
давсаганд  хавдар  ажиглагддаггүй.Зөвхөн  каннабис  ...  14  хоног  ...явсан.Үүнийг  хууль
санаачлагчид  ойлгоорой.Миний  эмийг  битгий  авч  хая.Энэ  бол  согтуурах  өөр  нэг  арга
биш.Энэ эм миний амийг аварч байна” гэж хэлжээ. Герш

"БОЛЖ  БАЙНА  УУ  ...Би  эмгэг  судлалын  тайланг  хүлээн  авсан.Давсагны  минь  хавдар
тэднийг гаргахаас өмнө багасчихсан байсан.Хамгийн сүүлд эмч түүнийг харахад 2.5 см
орчим хэмжээтэй байжээ.Тэд үүнийг арилгахад 0.5 см болж багассан байв.Энэ эмч энэ
талаар юу хэлэх бол гэж бодож байна." Герш

“8 сарын өмнө тэд миний давсагнаас жижиг зулзаганууд шиг хавдар олсон.Эмгэг судлалын
тайланд  дурдсанаар  тэдгээр  нь  өндөр  зэрэглэлийн,  маш  түрэмгий  хорт  хавдар,  хорт
хавдар юм.Тэд таслагдах боломжтой.Би хэд хэдэн орон нутгийн эмчилгээ хийлгэж үзсэн ч
энэ  нь  намайг  хэтэрхий  өвчтэй  болгосон  тул  зогсоохоос  өөр  аргагүй
болсон.Арванхоёрдугаар сард миний хоёр дахь мэс засалд тэд илүү олон хавдар, ханан
дээр хэвтсэн шинэ маш түрэмгий хорт хавдар илрүүлсэн тул тэд үүнийг огтолж чадаагүй
юм.Энэ төрөл нь бусад эрхтэнд хурдан тархдаг.

Өчигдрийн хагалгаанд ХАВДАРГҮЙ, эмч маань миний давсаг яг л хүүхдийнх шиг цэвэрхэн
гэж хэлэхэд үнэхээр гайхамшиг болсон юм шиг санагдсан!Хэрэв та сонирхож байвал би юу
хийснийг энд харуулав.Битгий сандар, зүгээр л чадах зүйлээ ашигла, дуртай зүйлээ бага
зэрэг таашаал аваарай...” Мишель

“Ах маань 4-р зэргийн даралттай шарх/шархлаатай байсан.Зөвхөн 4 үе шатаас энэ үе шат
нь эдгэршгүй.Барууны анагаах ухаанд нэг удаа 3-р шатанд орсон бол арьс шилжүүлэн
суулгахгүйгээр эдгэрч чадахгүй гэж үздэг.Яс, эд эсүүд харагдаж байсан ч 3 өдрийн турш
сэдэвчилсэн RSO нь арьсны шинэ өсөлтийг бий болгосон!Хосписын сувилагч нар үүнийг
"гайхамшиг" гэж нэрлэсэн. Энэ бол зүгээр л каннабис байсан!

Тэрээр өдөрт .2-оос 1 бүтэн грамм хүртэл ажилласан.5 намайг үнэхээр үймүүлж байсан ч
тэр ясны хорт хавдраас болж хангалттай өвдөлт намдаахын тулд нойрмоглоход илүү их
зүйл хэрэгтэй байсан.Та тосыг индикатороор хийх ёстой, тиймээс ямар ч өндөр тунгаар
хэрэглэхэд 1-1.5 цагийн дараа хэрэглэгчийг унтуулах хэрэгтэй.Энэ нь таныг гүн нойронд
аваачдаг бөгөөд та сайхан гүн, REM нойр авах үед ихэнх эдгэрэлтийг хийдэг.

Илүү ихийг авах тусам таагүй мэдрэмж төрдөггүй.Энэ нь таныг илүү хурдан, гүн нойронд
хүргэдэг.Хэрэв  та  нойрноосоо  эрт  босвол  согтуу  юм  шиг  толгой  эргэх  болно,  гэхдээ
тааламжгүй байдлаар биш.хэхэ
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RSO манай дүүг эмнэлэгт хэвтсэнээс хойш хэдэн сарын дараа анх удаа тайван унтахыг
зөвшөөрөв.Ургамлыг ууршуулах нь түүнд 80+ мг Оксиконтин болон бусад pk коктейлийг
бодвол илүү их тайвшрал авчирсан.Тэр бас фентанил IV хэрэглэж байсан ч  RSO шиг
тайвшруулсан зүйл байхгүй.Би үүнийг хэзээ ч мартахгүй!" Мишель

“Би одоо өөрийн RSO түүхээрээ амьдарч байна.Ховор төрлийн өндгөвчний хорт хавдартай
тэмцэж байна.Мэс засал хийлгэж, химийн эмчилгээ хийлгэж, илүү эрүүл амьдралын хэв
маяг,  органик  бүрэн  хоол  хүнс,  нэмэлт  тэжээл  гэх  мэтийг  хэрэгжүүлсэн  ч  хорт  хавдар
буцаж ирэв.Дараа нь би эмчилгээнээс зугтахыг олсон!Каннабис нь NZ-д хууль бус байдаг
тул бүх зүйлийг цэгцлэхэд багагүй хугацаа зарцуулагдсан.Харин багахан хэмжээний тос
хийж амжаад хэрэглэж эхэлсэн.2 долоо хоногийн дараа миний хавдрын маркерууд 200-
аас 140 болтлоо буурсан нь жилийн анхны уналт!!Би 5 долоо хоногийн дараа тосоо дуусч,
дахиад хэд хэдэн удаа гартаа авахад 2 сар зарцуулсан.Хавдрын маркерууд дахин өссөн
(сүүлийн  шинжилгээнд  262...)  гэхдээ  бид  3  долоо  хоногийн  дараа,  хуруугаа  зөрүүлж,
дараагийн цусны шинжилгээгээр дахин буурах болно...

Би RSO-д итгэдэг бөгөөд бид үүнийг хэрэгцээтэй бүх хүмүүст нээлттэй болгох ёстой гэж
бодож  байна!Хэдийгээр  миний  хорт  хавдрыг  RSO-оор  эмчлэхгүй  байсан  ч  (гэхдээ  би
үүнийг эдгээнэ гэдэгт итгэж байна!) энэ нь надад маш их сайн зүйл хийсэн.Энэ нь надад
сайхан, тайван нойрыг өгдөг!Мөн энэ нь миний гэдэсний хөдөлгөөнийг зохицуулсан ...Би
Рик Симпсоны хүн төрөлхтний төлөө хийсэн зүйлийг маш их биширдэг.Тэрээр анагаах
ухааны  шинэ  нээлтийн  төлөө  Нобелийн  шагнал  хүртэх  эрхтэй!Мөн  та  болон  танай
байгууллагын хийдэг зүйлийн төлөө!Би жирийн л нэг хуулийг дагаж мөрддөг иргэн бөгөөд
өөрийгөө  эмчлэхийн  тулд  хууль  бус  зүйл  хийхээс  аймаар  санагддаг.Тиймээс
үргэлжлүүлээрэй!Эрч хүчээ олж авбал би хөдөлгөөнд нэгдэх болно!" Дини

“Рикийн  ачаар  би  RSO-ийн  үр  дүнг  шууд  утгаараа  харсан.Би  нэг  эмнэлэгт  богино
хугацаанд ажилласан.Намайг тэнд эхлэхэд хоолойны хорт хавдрын 4-р шаттай хүн орж
ирсэн.Түүнийг RSO дээр байрлуулсан.90 хоногийн дараа тэр бүрэн эдгэрсэн” гэжээ. Карл

“Дөнгөж сая давсагны хорт хавдартай гэж оношлогдсон аавыгаа эмчилсэн.5 долоо хоног
эмчилгээ  хийсний  дараа  хавдар  үхсэн.Таны  мэдлэг,  урам  зориг,  шийдэмгий  байдал,
хүмүүсийг хайрлах хайрын төлөө Рик Симпсонд баярлалаа." Кристин

“Би одоо хоёр хүнд зориулж RSO хийсэн, хоёуланд нь гайхалтай үр дүнд хүрсэн!Нэг нь
MRSA-тай байсан, тэр тосыг долоо хоног түрхсэн ... ЭМГЭЭДЭЭ!!Хоёр дахь нь суурь эсийн
арьсны хорт хавдартай, 2 долоо хоногийн турш арьсанд түрхсэн ...ЭДГЭЭЖ БАЙНА!Өө,
миний нүүрэн дээр толбо гараад, арьсны хорт хавдар байж магадгүй гэж бодоод 6 хоног
түрхсэн... ЯГСАН!!!” Мэрайя

“Гайхалтай!Ээж маань 2011 оны 2-р сараас хойш хөхний хорт хавдартай тэмцэж байгаа
бөгөөд хорт хавдар нь бие махбодид аажмаар үсэрч, уушгинд нь шилжиж, хэдэн сарын
турш бараг долоо хоног бүр гадагшлуулах шаардлагатай болдог - 11 мл хорт хавдартай
шингэнийг  орох  болгондоо  шавхсан.Саяхан  хүртэл.RSO  ууснаас  хойш долоо  хоногийн
дотор түүний нүүр,  хүзүүний хаван арилж,  rosacea  нь арилсан.Тэр  бүр  20+  жил уусан
даралтын эмээ ч уухаа больж уушгин дахь шингэн нь 6мл болтлоо багассан!!!Энэ бол
эмчилгээ  гэдэгт  би  итгэж  байна!Эцсийн  эцэст  ийм аймшигт  өвчинд нэрвэгдсэн мөнгөн
дэвсгэртийг харах үнэхээр гайхалтай юм." Тэнгэр элч

"Тиймээс үүнийг шалгаарай!

-Эхнэр нь 2012 оны 12 дугаар сарын 14-ний өдөр умайн хүзүүний хорт хавдрын III-b үе
шаттай гэж оношлогдсон.

- Эхнэр нь сар болоогүй байхад каннабисын тос хэрэглэж эхэлсэн.
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-  Эхнэр  нь  2013  оны  хоёрдугаар  сараас  өмнө  химийн  болон  туяа  эмчилгээ  хийлгэж
эхэлсэн.(Техаст тийм ч их сонголт байдаггүй)

-Эхнэрт хорт хавдрын шинж тэмдэг бараг байхгүй гэж хэлсэн 2013 оны 5-р сарын 6.

5 сар ч болоогүй байхад эхнэр маань 3-р шатны хорт хавдрыг бараг ялсан, энэ нь бүгд
тосноос болж!" Colt

"Эрхэм Рик, Бурхан чамайг ивээг!Би ээж, эмээ, хайртай нагац эгч нараа, найз нөхдөө хорт
хавдраар алдсан.Гэхдээ надад хамгийн их нөлөөлсөн хүн бол миний царайлаг, ухаалаг,
гайхалтай эгч Ким байлаа.Тэрээр 2010 оны 7-р сард 42 настайдаа уушгины хорт хавдрын
4-р үе шатанд оношлогдож,  2011 оны 2-р  сард  нас барсан.Хэт  орой болтол нас барж
байгаагаа гэр бүлийнхээ хэнд ч хэлээгүй,  хуучин нөхөр нь түүний асрамжинд орж,  гэр
бүлээ түгжсэн тул ямар эмчилгээ хийснийг би мэдэхгүй.Би сүүлийн нэг сар хүртэл газрын
тосны талаар олж мэдээгүй,  түүнээс хойш маш их судалгаа хийсэн.Би эхэндээ энэ нь
бусад олон зүйлийн нэгэн адил могойн тос гэж бодож байсан ч одоог хүртэл би үүнийг
хэрэглэснээр  хорт  хавдрыг  эдгээсэн  эсвэл  мэдэгдэхүйц  бууруулсан  гэж  мэдэгддэг  27
хүнийг жагсаалаа.27 хүн!!!Энэ нь зөвхөн YouTube болон онлайн блог дээр л байдаг!Би энэ
тухай 1997 онд ээжийгээ оношлоход, эсвэл 2000 онд эмээг эдгээх үед, эсвэл 2010 онд
эгчийгээ гэртээ харьж үхээрэй гэж хэлэх үед, эсвэл өнгөрсөн жил төрсөн ахыгаа мэдсэн ч
болоосой. -Лав ам, хоолойн хорт хавдартай гэж оношлогдсон тул нүүрнийхээ талыг авч,
сэргээн  засварлах шаардлагатай болсон.Харин одоо би чамд баярлалаа.Чамайг болон
хайртай бүхнээ Бурхан ивээж, энэ гайхамшигт эмийг хүн бүрт хүртээмжтэй болгохын тулд
шаргуу ажилласанд баярлалаа." Денис

-- Эрхэм Денис, би юу хэлэх вэ?Тэд миний ээжийг уушгины жижиг эсийн хорт хавдрын эхэн
үед химийн эмчилгээ хийлгэж алсан, тиймээс би таны сэтгэлийг сайн мэднэ.Тааламжтай
зүйл алга.Бүх цаг үед эм бэлэн байх ёстой байсан бөгөөд зөвхөн хэн нэгэн мөнгө олохыг
хүсч  байгаа  учраас  биш  юм.C'est  la  vie,  гэхдээ  хүн  бүр  үүнийг  над  шиг  тайван
залгихгүй.Бүх тос нь юуг эмчилж, удирдаж чадахыг, түүний оронд юуг хэрэглэсэн болохыг
олж мэдэх нь маш их гэмтлийн туршлага юм.

Эдгээр  онлайн  гэрчлэлийн  жагсаалтыг  надад  илгээнэ  үү.  Энэ  нь  Риктэй  уулзаж,
"уламжлалт анагаах ухааны" салбарын бодит байдлын талаар олж мэдэхээс өмнө над шиг
тархи угаасан хүмүүст сонирхолтой бөгөөд тустай байж магадгүй юм. Биднийг дэмжиж, энэ
эмийн талаар мэдээлэл түгээхэд тусалсанд баярлалаа.Риктэй хоёр жил хагас  хамтран
ажилласны дараа би зөв үйлдвэрлэж, ашигласан тос нь түүний хэлснээр яг таарч байна
гэдгийг л хэлж чадна.Ж.Б

“Сайн уу Корри!Дахин нэг удаа ГАЙХАЛТАЙ мэдээ.Миний найз ***** ***** та Лос Анжелес
руу ярьж, илгээсэн, тэр каннабисын тос уугаад 2 сар орчим болж байгаа бөгөөд өнөөдөр
эрүүл мэндийн үзлэгт орохоор явсан. Түүний биед ДААХИЖ ХАВДАР БАЙХГҮЙ!!!!!!!БҮГД
ТОДОРХОЙ!!!!!!!Чиний тухай түүнд хэлсэнд тэр чамд, ****-ын тухай хэлсэнд чинь бүр ч их
баярлаж байна!!!ТА БҮХЭНД дахин дахин БАЯРЛАЛАА.Та бүх танихгүй хүмүүст тусалж,
дэлхийн өнцөг булан бүрт хүний  амийг  аварч байгаадаа үнэхээр сайн хүн юм!Би Лос-
Анжелес руу машинтайгаа хамт ажиллахаар бууж, бүх суулгалтаа зогсоож, өдөрт 60-80
удаа жорлонгоос гаргахыг хичээх болно.Энэ бас нэг гайхалтай тайлангийн хувьд ямар вэ?
Бид үүнд их хайртай!!"

"Би  өнөөдөр эмчийнхээ  сэтгэгдлийг  хуваалцахыг  хүсч байна.Би удаан хугацааны турш
давсагны  халдвартай  байсан!  цаг  хугацаа,  эмч  халдварыг  эмчилж  байна.Өнөөдөр  тэр
камераар  анхныхаа  зургийг  авсан  (их  хөгжилтэй  биш)  БА!!Надад  давсагны  массын
(хавдар)  үлдэгдэл  байгаа  бололтой,  энэ  нь  байрандаа  үхсэн  (түүний  үг,  минийх  биш)
бөгөөд халдвар удаан үргэлжлэхэд хүргэж байна.
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ДАХИН!ТҮҮНИЙ ҮГ, МИНИЙ ҮГ БИШ; Доктор "Би 40 гаруй жилийн турш анагаах ухаанаар
хичээллэж байгаа бөгөөд гадны ямар нэгэн хөндлөнгийн оролцоогүйгээр хавдар үхэхийг
хэзээ ч харж байгаагүй."  IГуравдугаар сараас хойш тосоо хасаж,  авч байсан ч ургацаа
авснаас хойш 6 долоо хоногийн турш тосыг давхар тунгаар хэрэглэсэн.10-р сарын 8-нд
бага зэрэг цэвэрлэх хагалгаанд орох гэж байгаа тул масс нь алга болсон эсэхийг шалгах
болно (хэрэв би түүнээс өмнө үүнийг давахгүй бол).

Би  тосонд  эргэлзэж  байсан  ч  АХИЖ  эргэлзэхээ  больсон.Надад  5  эсвэл  6  унц  тос
бүрдүүлэх  хангалттай  нахиалах  материал  бий.Хэрэглэсэн  материал  нь  Sativa  Blend
Pineapple  Kush,  25% THC юм.Одоогоор үр дүндээ хичнээн  их  баяртай байгаагаа хэлж
чадахгүй нь.Би эмчдээ одоохондоо юу ч хэлээгүй байна, учир нь ФЛа-д зарим эмч таныг
эмчлэхээс татгалзах болно.Тиймээс тэр одоохондоо юу ч мэдэхгүй байна." Жон

--  Гэхдээ  та  хангалттай  ихийг  мэднэ,  Жон.Баяр  хүргэе.Би  тосоо  үргэлжлүүлэн  ууж,
хагалгааг дараа нь үлдээх болно.Боломжтой бол дахин скан хийх шаардлагагүй.Мөн би
тосыг лаа хэлбэрээр авах болно,  та тосыг өвчтэй газар аль болох ойртуулахыг үргэлж
хүсдэг.Мөн боломжтой бол хамгийн сайн үр дүнд хүрэхийн тулд тосыг нэгээс олон омогоос
хийж үзээрэй.Танд хамгийн сайн сайхныг хүсье, JB

"Бүрэн санал нэг байна, Ж.Б.Мөн мэс засал хойшлогдож байгааг онцлон тэмдэглэ.Аливаа
инвазив  биеийн  ажил  нь  таны  системд  халдвар  оруулах  боломжийг  олгодог.Залхуу
зуршил,  өөрсдийнхөө  гайхамшигт  эмүүдийг  үл  хүндэтгэсний  улмаас  бид  ихэнх
эмнэлгүүдэд антибиотикт тэсвэртэй махан хоол иддэг бактериудтай болжээ.RSO үүнийг
засах болно, гэхдээ хагалгааны "зохистой ажил" яах вэ?Эмчилгээнээс гүйбүгдийг хэлдэг."
Тиелман

“3 хоногийн өмнө бид нэг найзынхаа суурь эсийн хорт хавдрыг RSO-ээр эмчилсэн.Бид
өнөөдөр шалгаад бараг л алга болчихсон байсан.Бид RSO-г дахин хэрэглэж, боолтоор
хучив.Бид үүнийг дахин 3 хоногийн дараа шалгах бөгөөд өмнөх 3 өдрийн үр дүнгээс үзэхэд
алга болно гэж найдаж байна.Энэ нь түүний баруун гар талд байна.Өмнө нь бидний эдгээж
байсан хорт хавдар нь зүүн гарт байсан.Хөөе, энэ ажиллаж байна." Марк

-- Тийм ээ.Хэрэв тэгээгүй бол бид хийж байгаа зүйлээ хийхгүй байсан.Ж.Б

“Ээж маань саяхан тархины хорт хавдрын 4-р үе шаттай гэж оношлогдсон бөгөөд дөнгөж
сая цацраг туяагаа дуусгасан.Докууд түүнийг хэр сайн хийж байгааг нь гайхаж байна!Тэр
эхэндээ маш муу байсан, ярих чадвараа алдсан.Бид түүнд тос түрхэж эхэлснээс хойш тэр
илүү сайн болж, ганц хоёр үг хэлэхийн оронд үг хэллэг хэлэх, хэвийн алхах гэх мэт өмнө нь
хийдэггүй байсан зүйлээ хийх боломжтой болсон.Бид түүний ойлголт илүү сайн гэж хэлж
болно.Мөн түүний хийж байсан түрэмгий  туяа,  химийн эмчилгээнээс болж тэр  хэзээ  ч
өвдөж байгаагүй.Дотор муухайрах, бөөлжих нэг ч өдөр биш!Тиймээс хэн ч энэ нь болохгүй
байна гэж хэлэх нь доромжлол юм!Бодит баримтуудаа шууд ойлгоорой!Үүнийг хийхэд бас
маш хялбар!Таны төлөө марихуан авч чадах хэн нэгнийг таньдаг хүнийг бүгд мэднэ!Надад
эмчилгээг хэрхэн хийх заавар байгаа тул сонирхсон хүн байвал коммент хэсэгт нийтлэх
болно!" Диана

-- Диана, тэр хими, туяанаас хол бай.Хэрэв эмч нар болон тэдний арга барил түүнд саад
болоогүй бол тос нь ажлыг илүү хялбар болгох байсан.120-180 гр өндөр зэрэглэлийн тос,
аль болох хурдан уувал хорт хавдар үүсгэх шинжилгээг хийхгүй.Сайн сайхныг хүсье, Ж.Б

“Намайг Жорж гэдэг,  би чамд гэрчлэлээ өгөхийг  хүсч байна.2010 оны арванхоёрдугаар
сарын 22-нд 82 настайдаа би улаан хоолойн хорт хавдартай гэж оношлогдсон.Надад 6
сараас  2  жил  амьдрах  хугацаа  байгаа  тул  туяа  эмчилгээ  хийлгэсний  дараа  залгихад
тустай байхын тулд хоолойд минь хагалгаа хийлгэж магадгүй гэж хэлсэн.

Оношлохоосоо  өмнө  амьсгалах,  хоол  залгихад  хүндрэлтэй  байсан,  хоёр  хөл  хавдаж,
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хөнгөн  хөдөлгөөнөөр  ядарч  сульдсан.Би  2011  оны  эхээр  цацрагийн  эмчилгээ
хийлгэсэн.2011 оны есдүгээр сар гэхэд би хатуу хоол залгиж, зажлахад хэцүү байсан.Би
хахаж байгаа юм шиг санагдсан.Миний хоолыг жижиг хэсэг  болгон хуваасан.Би түүний
оронд өтгөн хоол, Boost коктейль идэхийг илүүд үзсэн.Би бас ходоодонд хүчтэй хийтэй
байсан.Хий гэдсийг минь аянга цахилгаан цахих мэт урав.Би толгой эргэх, амьсгалахад
хэцүү, амьсгал давчдах, хөлрөх зэрэг шинж тэмдгүүд илэрч эхэлсэн.Тэнцвэр муутай, би
сайн  явж  чадахгүй  байсан.Амьсгал  давчдах,  хөлрөхгүйгээр  өрөө  рүүгээ  хүнсний  зүйл
зөөхөд хэцүү байсан.

Хожим нь толгой эргэх шинж тэмдэг намайг эмнэлэгт хүргэсэн бөгөөд эмч надад цусны
даралтын хоёр дахь эм өгсөн.Эмнэлэгт хэвтсэний дараахан танихгүй хүн над руу ойртож,
хавдрыг минь эмчлэхийн тулд Маалинган цэцгийн тос санал болгоод Финиксийн нулимсны
вэбсайт руу чиглүүлж, нэмэлт мэдээлэл авсан.Би эхэндээ эвгүй байсан бөгөөд Маалинган
тос авахаас айдаг байсан,  би үргэлж каннабис бол донтолт үүсгэж, бусад хатуу эмэнд
хүргэдэг  гарц  гэж  боддог  байсан.Рик  Симпсоны  Маалинган  тосыг  судалж  үзээд  би
эмчилгээгээ  хийхээр  шийдсэн.Маалинган/каннабис  тос  нь  эрүүл  мэндийг  сайжруулах
“гарц” гэдгийг эмчилгээний явцад болон дараа нь би ойлгосон.

Маалинган тосны эхний тун -1/2 будааны үр тарианы дараа би тэр даруй миний биед
ажиллаж  байгааг  анзаарсан.
- Миний биеэр хуруунаас хөлийн хуруу хүртэл урсаж байгааг би мэдэрсэн.Би тайвширч, аз
жаргал,  хошин  шогийн  мэдрэмж  сайжирсан.Миний  хөл  резин  шиг  санагдсан  бөгөөд  6
цагийн дараа бүдгэрсэн.Амрах, унтаж байх үед амьсгал нь нам гүм байв.

Өдөр/долоо  хоногийн  дараа:  Миний  овоо/геморрой  алга  болсон.Мөрний  өвдөлт
багассан.Амьсгал  давчдах  нь  багассан.Хоёр  дахь  өдрөөс  эхлэн  хий  хуримтлагдаж,
ходоодны таагүй байдал тайвширч, тогтмол болж эмчилгээгээ үргэлжлүүлэв.Цусны даралт
хэт  бага  үзүүлэлттэй  байгаа  тул  би  цусны  даралтын  эмээ  багасгаж,  зогсоосон.Цусны
даралтын эм уухаа больсны дараа миний даралт хэвийн болсон.Хоёр хөл, шагайны хаван
мэдэгдэхүйц багассан.Хоолны дуршлыг минь дарж, жингээ зохицуулсан - Би одоогоор 26
кг  турсан.Арьсны өнгө  сайжирсан.Толгой  эргэх  нь  алга  болсон.Төрснөөс  хойш зүрхний
цохилт  тогтворгүй  байсан  тул  зүрхний  цохилт  илүү  тогтмол  бөгөөд  тийм  ч  төвөг
учруулахгүй юм шиг санагддаг.Гэдэсний хөдөлгөөн илүү тогтмол болсон.Илүү сайн, илүү
тайван  унтах  туршлагатай  болсон.Тэнцвэр,  зохицуулалт  сайжирсан.Амьсгал
давчдахгүйгээр  илүү  сайн  явах  чадвартай.Харилцан  ярианд  илүү  ойлгомжтой
болсон.Юмны талаарх үзэл бодлоо өөрчилж, сэтгэл санааг минь дээшлүүлсэн.Марихуаны
талаарх үзэл бодлоо өөрчилсөн.

Ерөнхийдөө,  Маалинган тосны эмчилгээ хийлгэхээс өмнө надад тохиолдож байсан бүх
шинж  тэмдгүүд  алга  болсон.
Би  эмчилгээгээ  дуусгахад  3  1/2  сар  зарцуулсан.Энэ  туршлага  тийм  ч  тааламжгүй
байсангүй.Би тунг нэмэгдүүлэх үед энэ нь тохируулга байсан ч нэг эсвэл хоёр хоногийн
дараа бүх зүйл өөрчлөгдсөн.Би Рик Симпсоны санал болгосон тунгийн өсөлтийг их бага
хэмжээгээр дагасан.

2 сар эмчлүүлсний дараа Хавдар судлалын эмч дээр очих нь үнэхээр гайхширсан.Миний
арьсны өнгө аятайхан, цусны даралт, зүрхний цохилт хэвийн, залгихад ямар ч асуудалгүй
байсан тул тайрах шаардлагагүй гэж хэлсэн.Мөн тэрээр өмнөх уулзалтын рентген зураг
сайн харагдаж, би дор хаяж 6 сар эргэж ирэх шаардлагагүй гэж хэлсэн.Ер нь би 3 сар
тутамд Хавдрын эмчтэй уулзах хуваарьтай байсан...

Маалинган тос нь миний хорт хавдрыг устгасан гэдэгт би итгэдэг.Маалинган тосноос олж
авсан  эрүүл  мэндийн  бусад  бүх  сайжруулалтууд  намайг  шинэ  хүн  шиг
санагддаг.Маалинган тосны гайхамшгийг би үнэхээр гайхшруулж байна.Маалинган тосыг
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авахаар шийдсэндээ маш их талархаж байна.

Маалинган  тос  миний  эрүүл  мэндийг  сэргээж,  амьдралыг  минь  уртасгасан.Би  чамд
баярлалаа Рик Симпсон, Бурхан чамайг ивээх!Сайн үйлсээ үргэлжлүүлээрэй!Маалинган
тос нь хүний амийг аварч чадна гэдэгт би бүрэн итгэлтэй байна.Баярлалаа." Жорж

"Жоржид  зориулсан  жижиг  шинэчлэлт....Өнөөдрийг  хүртэл  тэрээр  +31  фунт  стерлинг
хассан бол одоо жингээ хассанаас болоод (өмнө нь 280 фунт стерлингтэй байсан) шүдний
эмчид үзүүлэх шаардлагатай болсон.Тэр одоо хүсвэл жингээ маш амархан эргүүлж авч
чадна гэдгийг мэдсэн ч илүү эрүүл жин, амьдралын хэв маягийг сонгож байгаа) хиймэл
шүднүүдээ дахин суулгах/тохируулах шаардлагатай болсон.Шүдний эмч нь түүнийг  хэр
сайхан харагдаж, өнгө нь илүү сайхан байгааг тэмдэглэжээ.

Жорж  амьсгал  нь  сайн  хэвээр  байгаа  бөгөөд  өнөөг  хүртэл  амьсгал  боогдох  асуудал
гараагүй, энэ долоо хоногийн эхээр оройн хоолондоо стейк, төмс, хүнсний ногоо идсэн
бөгөөд  хоол  нь  урьд  өмнөхөөсөө  хамаагүй  амархан  буурч  байгааг  дурдах  хэрэгтэй.
"эмчилгээ"-ээс  өмнө  хэрэглэж  байсан.  Тэрээр  ерөнхий  эмч  дээрээ  очсон  гэж  бидэнд
хэлэв(ердийн  док)  энэ  долоо  хоногийн  эхээр...Түүний  эмч  "ХӨӨ!БайнаЧи  миний  өмнө
харсан Жорж мөн гэдэгт итгэлтэй байна уу?" Мөн түүний эмч түүний өнгө сайжирсан гэж
хэлсэн.Жорж надад хожим нь эмчдээ хоёр хөлөндөө хэр их шингэн алдсанаа харуулсан
бөгөөд энэ нь бараг алга болсон гэж бодож байгаагаа хэлэв ...Дараа нь эмч "Жорж, чи
хавангүй болсон" гэж хэлэв.

Тэрээр хуучин эмнэлгийн мэдээллийн баримт бичгүүдийг худалдаж авсан бөгөөд (одоо)
дараагийн уулзалтаараа (6-р сард) Хавдрын эмчээсээ хуучин рентген зураг болон CT-ийн
дүрсийг  (дискэн  дээр)  авахыг  хичээгээрэй  гэж  хэлсэн.Тэр  одоо  хавдрын  эмчийн
уулзалтанд  эрт  орохыг  оролдож  байна  ...одоо  түүний  эмчийн  тусламжтайгаар.Тэр
айлчлалын үеэр тэрээр MRI хийлгэхийг хүсэх болно.Тэр одоо маш их замыг туулсан ...
Гэсэн хэдий ч түүний цорын ганц асуудал бол (эсвэл тэр өөрийгөө гайхалтай байх байсан
гэж хэлдэг!!) төрсөн цагаасаа хойш тогтмол бус зүрхний цохилттой байсан бөгөөд сүүлийн
үед энэ нь ердийнхөөсөө бага зэрэг нэмэгдэж байна.Би түүний турах нь зүрхний тогтмол
бус  цохилтыг  өдөөдөг  үү,  эсвэл  энэ  амьдралыг  өөрчилсөн  үйл  явдлаас  болж догдолж
байна уу,  эсвэл  юу  хийж байгааг  би  мэдэхгүй,  би  түүнд  үүнийг  хэтэрхий засахыг  хүсч
байгаагаа л мэдэж байна.Одоо түүний зүрхний цохилт гэх мэтийн талаар зүрх судасны
эмчид үзүүлэх хүсэлт байна.Мөн сүүлийн үед түүний өнгө улам сайжирч, илүү улаан/улаан
царайтай болж, цусны эргэлт нь улам сайжирч байна.За одоохондоо энэ л байна... Энх
тайван 1♥”Эрх чөлөө

“Өчигдөр миний асуултанд хариулсан Рик/ЖБ-д баярлалаа.Ээжид нь байдаг  хүнийг  би
мэднэ.Би түүн рүү илгээж болох ямар нэг юм авахыг хүссэн.Та нар мундаг шүү.Би илүү их
тусалж чадахыг хүсч байна.Энэ мэдээлэл одоо олон хүнд хүрч байна.Та энэ тухай дэлхий
нийтэд мэдээлэхийн тулд маш сайн ажил хийж байна, Рик.Таныг орчин үеийн гэгээнтэн
гэж үзэж болно.Тоглоомгүй.Гайхалтай хүн.Энэ бүх зүйлд чамтай наалдсан Рик ба Жэй Би
нарын  талаар  сайн  зүйл  хэлж  чадахгүй  нь.Би  Рикэд  туслахын  тулд  сар  бүр  5  ном
худалдаж авна гэж бодоорой.Гайхалтай мэдээлэл авч байгаарай, залуусаа.Та бол хамгийн
шилдэг нь.Бүгдэд нь амар амгалан, эрүүл энх.RSO.Бурханы эм” Петр

“За, Рик, Жиндрих хоёр, миний RSO-д зориулсан шаргуу хөдөлмөр, хичээл зүтгэл маань
эцэст нь үр дүнгээ өгсөн.Би 2004 оноос хойш Рик ба Финиксийн нулимсыг дагаж байсан
бөгөөд тосыг эдгээх чадварт шууд итгэсэн.Хүмүүс намайг галзуу гэж инээж байсан ч би
энэ мэдээллийг түгээж, ард нь 100% зогссон.Би одоо төгсөх хорт хавдраар өвчилсөн 3
хүнийг  эдгээж,  хамгийн  сүүлд  авсан  өвчтөнөө  эрүүл  мэндийн  системээр  дамжиж,  бүх
эмчилгээнээс  татгалзаж,  хорт  хавдраа  эмчлэхийн  тулд  RSO-г  ашиглаж  байсныг
баримтжуулсанд маш их талархаж байна...хоёр уушиг нь хорт хавдраар дүүрсэн байсан
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бөгөөд анх оношлогдоход түүнд 3 сар амьдрах хугацаа өгсөн...5 сарын өмнө.

Өнөөдөр тэрээр албан ёсоор хорт хавдраас ангид бөгөөд 27 кг жин нэмсэн.Хорт хавдрын
эмч нар  түүний ямар ч  тусламж авалгүйгээр  ердөө  5  сарын дотор  гайхамшигт  эдгэрч
байгаад  гайхшруулж,  түүнийг  одоогийнхоос  илүү  эрүүл  гэж  хэлж  байна.Хэхэ.Тэрээр
эмнэлгийн эмч нарын нүдэн дээр тос идэж, Фениксийн нулимстай нийтлэл бүхий Weed
world  сэтгүүлийг  бусад  бүх  өвчтөнүүдэд  үзүүлж,  RSO-ийн  тухай  мэдээллийг  түгээж
байв.RSO хорт хавдрыг нь эдгээсэн гэх эмнэлгийн бүх бичиг баримтын хуулбарыг удахгүй
авах болно...Тэр эмчилгээнд зориулж олсны тосыг хэрэглэсэн гэж бичиг цаасан дээр нь
бичсэн байдаг.

Би  чадах  чинээгээрээ  мэдээлэл  түгээхэд  туслахын  тулд  түүнд  зориулж  нэгэн  түүхийг
цуглуулах болно.RSO гайхамшгийг олон янзын өвчнийг эмчлэхийг харсан өөр 25 хүнийг би
бас  мэддэг  бөгөөд  тэд  одоо  өөрсдийгөө  эмчлэхээр  ажиллаж  байна  ...  үг  дууслаа!!!!:)
Эмгэгшсэн, удахгүй нутаг орондоо олон болох гэж буй хүмүүсийн нэрийн өмнөөс би өвчин
эмгэгийг дахин нээн илрүүлэхийн төлөө хичээнгүйлэн зүтгэж, хичээл зүтгэл гаргасан та
бүхэнд  БАЯРЛАЛАА  хэлмээр  байна...Та  нар  бол  аврагч...Шууд  утгаараа!!ТХГН-ийн
Энхтайван, ХАЙР” Стив

“Би хэн  нэгэн  түүний  арьсны  хорт  хавдар  (нүүр)  дээрх  жижиг  толбо  дээр  тос  түрхсэн
бөгөөд нэг өдрийн дараа энэ нь бүр ч муухай харагдаж байна.Тэр ямар нэг хариу үйлдэл
үзүүлж байна уу, эсвэл тос нь эхлээд арьсны гадаргуу дээр эд зүйлийг сугалж аваад байна
уу?Халдвар  авсан  юм  шиг  ногоон  өнгөтэй  харагдана.Энэ  хэвийн  гэж  үү?Заримдаа?"
Мигель

"Тийм ээ, энэ нь хэвийн зүйл байж болно!Хэрэв та загатнах мэдрэмж төрж, тос нь ажиллаж
байгааг харвал энэ нь сайн шинж юмүүн дээр бүр илүү тос.Ногоон өнгө нь тосноос гарч
болно.Тосыг нь зөв хийсэн үү?" Анна

“Өө тийм, энэ тосноос ногоон өнгөтэй биш, миний хийдэг алтан тос, гэртээ үүнийг хийж
байхдаа авч болох хамгийн цэвэрхэн тос юм.Энэ нь үнэхээр халдвартай ногоон цайвар
өнгөтэй.Энэ  тос  нь  ажлаа  хийж  байгаа  гэдэгт  би  итгэлтэй  байсан  бөгөөд  зөвхөн  хэн
нэгнээс баталгаажуулахыг хүссэн юм.Баярлалаа." Мигель

“Сайн  уу,  би  чамд  өчигдөр  болсон  нэгэн  гайхамшгийн  тухай  түүхийг  ярих  хэрэгтэй
байна.Би нэг найзтай, түүнийг Шэннон О'Брайен гэдэг.Тэрээр тархины хорт хавдраар 17
жил амьдарсан  нэгэн.Тэрээр  мэс  засал  хийх  боломжгүй  хавдартай болоод жил орчим
болж байна.Энэ нь түүний тархины бараг бүхэлдээ томорчээ.Би түүнтэй RSO-г хуваалцсан
бөгөөд  өчигдөр  түүний  MRI-ийн  үр  дүн  хавдар  бараг  тал  хувиар  буурсан  болохыг
харуулсан.Тэр үүнийг 2-р сараас хойш авч байна.14.Энэ бол мөнхөд Мэри байсан гэдгийг
та ойлгох хэрэгтэй.Миний сүнс таны түүхийг олж, цааш нь дамжуулж чадсандаа маш их
талархаж байна." Надин

“Манай эхнэр RSO хэрэглээд 11 сар болж байна.Тэрээр хөхний хорт хавдрын IV үе шаттай
бөгөөд MD Андерсоны хавдрын төвийн хавдар судлаачид түүнийг хими эмчилгээ, цацраг
туяа  эсвэл  мэс  засалд  хэт  ахисан  гэж  хэлсэн.Тэр  хууль  бус  мужаас  манай  гэрээс  26
цагийн турш шууд хууль ёсны улс руу аялсан.Түүний хавдар багасч байна.Хэрэв түүнд
шаардлагатай хүртээмжтэй байсан бол (тэр одоогоор өдөрт ердөө 2 грамм ууж байна) бид
түүнийг хорт хавдраас ангид байх байсан гэж бид үзэж байна.RSO манай эхнэрийг амьд
байлгаж  байгаа  бөгөөд  бид  бас  хөгжлийн  бэрхшээлтэй  хүүтэй.Түүний  ажил  дуусаагүй
байгааг бурхан мэдэж байгаа!!" Фредерик

"За, Рик, би илүү дээрдэж байна.Тархины хавдар, чихрийн шижин өвчний улмаас RSO-д
30 орчим хоног ажилласан.Миний цусан дахь сахарын хэмжээ буурч байна.Цусан дахь
сахарын хэмжээ хэт багассан тул би 2 хоногийн өмнө инсулиныг зогсоосон." Жефф
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"Энэ нь бас нэг найзынхаа хөхний хорт хавдрын 1-р шатыг арилгасан.Хоёр долоо хоногийн
дотор гольфын бөмбөгний хэмжээтэй хавдраас вандуйны хэмжээтэй хавдраас бага болж
хувирав.Өдөрт 2 удаа 0.4г,  түүхий тос.Арьсны хорт хавдраар өвчилсөн өөр нэг найз нь
арьсанд шууд түрхсэн уусмалаар арилгасан.

Би өөрөө халдвар, муу шүдний хаванаас салж, астма өвчнөөр өвдсөний дараа уушигаа
цэвэрлэж, арьсан дээрх хорт хавдар байж магадгүй, хорт хавдартай байж магадгүй хоёр
өхөөрдөм толбыг арилгасан ...  хэзээ ч шалгаж үзээгүй. алга болсон...  Өө.Ямар ч хими,
цацраг туяа, гаж нөлөө, асуудал байхгүй." Брюс

“Би JB-д тусламж үзүүлсэнд баярлалаа!Эхнэр маань хөхний хорт хавдрын 4-р үе шаттай,
яс руу нь тархдаг гэдгийг зарим хүмүүс мэддэг.Доктор түүнийг маш олон хавдартай гэж
хэлсэн  тул  тоолохоо  больсон  бөгөөд  тэд  түүнд  6  сарын  амьдрах  хугацааг  өгсөн!Тэд
түүнийг сүүлийн 5 сарын турш химийн эмчилгээ хийлгэж эхэлсэн, би түүнд 1 сар хагасын
турш 5 будааны үр тариа RSO тос өгсөн!Би зүгээр л амьдралын гайхамшгийг харсан!Тэр
дөнгөж  сая  MRI-г  хийлгэж,  дахин  сканнердсан  ч  хорт  хавдрын  ямар  ч  шинж  тэмдэг
олсонгүй!

Би тос нь үүнтэй ямар ч холбоогүй гэдгийг баталж чадахгүй ч энэ нь түүнд овойлтыг даван
туулахад тусалсан гэдэгт би 99% итгэлтэй байна!Тэр химийн протоколоо ч  дуусгаагүй,
эмчилгээ дуусахад 4 сар үлдлээ!2012 онд 4-р үе шатны хорт хавдрыг эмчлэх боломжгүй
гэж хэлсэн тул миний хэлсэнчлэн тос үр дүнтэй байсан байх!Хорт хавдартай бүх хүмүүст
энэ  RSO  тосыг  хурдан  авахыг  зөвлөж  байна.Энэ  нь  юу  ч  гэмтээж  чадахгүй!Миний
хэлсэнчлэн тусалсанд баярлалаа JB!"

"Би түүнд арчилгааны үе шатанд хэдэн будааны хэмжээтэй дусал өгөх ёстой вэ?" Жефф

-- Сард 1-2г, Жефф, шөнийн цагаар дусал дуслаар ихэнх өвчтөнд засвар үйлчилгээ хийх
шаардлагатай  байдаг.Гэхдээ  тэр  химийн  эмчилгээ  хийлгэсэн  тул  химийн  хордлогыг
арилгахын тулд дор хаяж 60 гр хоол идэхийг хүсч байна.Баярлалаа, JB

“Би Рикийн видео зааварчилгааг ашиглан тос хэрэглэж, 4-р үе шаттай тархсан том В эсийн
лимфома  буюу  “эдгэшгүй”  уутанцрын  хорт  хавдрыг  ердөө  58  хоногийн  дотор  эдгээж
чадсан!!

Тэр цагаас хойш би өөртөө болон бусад хүмүүст зориулсан тосыг  үргэлжлүүлэн хийж,
уушиг, хөх, түрүү булчирхай, тархи, бүдүүн гэдэс, лейкеми, нойр булчирхай зэрэг 10 гаруй
батлагдсан тохиолдлыг харсан, өвчтөнүүд өөрсдийгөө эдгээдэг.хар ногоон тос хэрэглэх!!
ЗӨВХӨН ногоон навчинд байдаг үрэвслийн эсрэг тусгай нэгдлүүд учраас би навч, цэцэг
хоёуланг нь ашиглан тос хийдэг!

Би 1992 онд бүдүүн гэдсээ бүрэн алдсан.Би нарийн гэдсэндээ 20 жилийн турш ердийн
сантехник шиг ажилладаг "уут" хийсэн бөгөөд 7 жилийн өмнө өт гарах ёстой байсан!PAMF-
ийн  гастроэнтерологчийн  хэлснээр;  Тэрээр  каннабиноидын хүнд  хэрэглээг  эрүүл  уутыг
"анх тавьсан өдрөөсөө 20 жилийн өмнөхөөс илүү сайн"  гэж үздэг.  Тэрээр каннабиноид
хэрэглэдэг  бусад  олон  өвчтөнүүдээс  ижил  үр  дүнг  сонссон  бөгөөд  одоо  үүнийг
өвчтөнүүддээ санал болгож байна! Крэйг

“Би  танд  баярлалаа  гэж  л  хэлмээр  байна.Нөхрийн  маань  уутанцрын  лимфома  5  жил
“Сэргэлэн хүлээсний” дараа муухай толгойгоо өсгөж байна.Тэрээр 3 долоо хоног тосонд
орсон  бөгөөд  долоо  хоногт  4  өдөр  гольф  тоглодог  ч  гэсэн  гайхалтай  мэдрэмж
төрүүлдэг.Үргэлжлүүлэн би танд мэдээлэх болно." Жойс

“Би  2  жилийн  хугацаанд  шинжилгээ  хийлгэхээр  явсан  бөгөөд  тэдгээр  нь  хорт  хавдар,
хамгийн  сүүлд  харсан  цацрагийн  хор  хөнөөлөөс  бүрэн  тодорхой  болсон.БИ  БҮРЭН
ӨВЧНИЙГҮЙ,  RSO  OIL.РИК  СИМПСОНЫ  ТООС  БУРХАН  ЯМАР  ОЛОН  ХҮНД  ЯВСАН
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БЭ...Хийж буй бүх мэдээллээ дамжуулсанд БАЯРЛАЛАА." Линда

“Манай найзын эхнэр бүдүүн гэдэсний хорт хавдрын хожуу үе шаттай.Эмч нар түүнийг гэрт
нь явуулж, түүнд өөр хийж чадах зүйл байхгүй гэж хэлсэн.Энэ нь түүний уушиг, тархинд
тархсан байна.Тэр ямар тунгаар уух ёстой вэ?Тэвчээртэй байдлыг бий болгоход түүнд хэр
хугацаа шаардагдах вэ?Өдөрт 3 ширхэг будааны хэмжээтэй дусал дусал авахын тулд тэр
хуримтлуулах ёстой юу?Түүнд өгсөн химийн эмчилгээ нь түүнийг хэтэрхий сулруулсан...
дахиж хими өгөхгүй...Тос нь хэтэрхий оройтохоос өмнө учруулсан эвдрэлийг засч чадна
гэж найдаж байна.Тэд түүнд 4-6 сарын хугацаа өгсөн...” Саймон

-- Саймон, бусадтай адил протокол.Тэр эмэнд дасаж эхлэх тусам илүү их, хурдан идэх
тусам сайн.Ж.Б

"Би дөрвөн сарын өмнөөс 2014 он хүртэл амрахаа больсон үеэлдээ каннабисын тос хийж
эхэлсэн. Эмч нь жил хүрэхгүй хугацаанд дөрвөн удаа мэс заслын аргаар давсагны доторх
олон хавдрыг зайлуулж, хэд хэдэн химийн эмчилгээ хийлгэж, хэлсний дараагаар. Түүний
дараагийн  алхам  бол  давсагаа  арилгах  явдал  байв.Тэрээр  1-р  сард  тос  ууж  эхэлсэн
бөгөөд хоёр долоо хоногийн өмнө тэрээр хорт хавдаргүй гэдгээ мэдсэн.Тэр одоо тосоо
өөрөө хийж, өдөр бүр арчилгааны тунг уудаг болсон” хэмээн ярьжээ. Чарльз

“Сайн байна уу, би чамтай сайхан мэдээ хуваалцъя гэж бодлоо.Өмнө нь тантай ярьсан
хорт  хавдартай  өвчтөн  саяхан  CAT шинжилгээнд  хамрагдсан.Ямар  ч  хавдар  байхгүй!!!
Түүний цээжинд бейсболын хэмжээтэй хавдар байсан.Энэ болон бусад хавдар бүрэн алга
болсон!Үлдсэн цорын ганц зүйл бол сорвины эд юм.Тэр бид хоёр энэ гайхамшигтай эмийн
төлөө  Бурханыг  магтдаг.Каннабис  бол  бурхнаас  бидэнд  өгсөн  гайхамшигт  ургамал
юм.Бурханы ургамал  юу  хийж чадахыг  хүмүүст  ойлгуулахын  тулд  Рик  Симпсон  болон
түүний  хийсэн  золиослолд  бид  бүгдээрээ  талархах  ёстой.Өвчтөн  алдсан  40  кг  жингээ
буцааж  авсан.Тэр  миний  харж  байснаас  ч  илүү  эрүүл,  сайхан  харагдаж  байна.Рик
Симпсоны тосыг  зөв  хийж,  хэрэглэвэл  хорт хавдрыг  эмчилнэ  гэдэгт  би 100% итгэлтэй
бөгөөд үнэнч итгэдэг.Одоо энэ өвчнөөр 12 жил тэмцсэний эцэст энэ өвчтөн хорт хавдаргүй
болсон.Үүний төлөө бид зөвхөн Бурханд алдар суугаа өгч чадна.

Ард  түмнийхээ  төлөө  маш  том  золиослол  хийсэн  стенд  залуу  байсан  Рик,  дахин
баярлалаа.Жилийн турш би RSO юу хийж чадах тухай мэдээллийг түгээж байна.Одоо би
таны видеон дээр хэлсэн бүх зүйл жинхэнэ цэнхэр өнгөтэй гэдэгт 100% итгэлтэй байна.Би
хорт хавдрын 4-р шатны өөр нэг өвчтөнийг хүлээж авч байгаа бөгөөд түүнийг жил хүрэхгүй
хугацаанд  хорт  хавдраас  ангид  болно  гэдэгт  маш  их  итгэлтэй  байна.Цаашид  ч  чадах
чинээгээрээ  мэдээлэл  түгээх  болно.Би  ч  бас  чадах  чинээгээрээ  олон  хүнд  туслах
болно.Үнэн  ялах  болно.Та  бүхний  хийсэн,  одоо  ч  хийж  байгаа  бүхэнд
баярлалаа.Хүндэтгэсэн, Өсгөх дарь эх"

“Доктор. Рондо Зул сарын баярын өмнө миний нуруун дээрх хар толбыг меланома гэж
хэлсэн.Цус алдаж эхэлсний дараа би түүн дээр очсон.Би гэртээ ирээд нуруундаа нахиалах
тос  түрхэж,  мөн  тосоо  тогтмол  идэж  эхлэв.Энэ  нь  2  долоо  хоног  хүрэхгүй  хугацаа
шаардагдах бөгөөд миний нуруун дээрх толбо арилж, би 2 унц тос идсэн.Миний нуруун
дээр бараг л тэмдэг байхгүй, би гайхалтай санагдаж байна.

Филипп  мөн  нэг  жилийн  үзлэгт  орсон  бөгөөд  жил  гаруйн  хугацаанд  хорт  хавдраар
өвчлөөгүй.Тиймээс  тэд үүнийг  хорт  хавдаргүй гэж нэрлэдэг.Тэр  дор хаяж 3  жил эмчид
үзүүлэх шаардлагагүй.Тэрээр хими, туяа эмчилгээ хийлгээгүй, 4 унц каннабисын тос уусан
ч бараг өдөр бүр бага зэрэг иддэг.Гэдэсний хорт хавдрыг ялсан хүн тийм ч олон биш.Рик
бол бидний баатар." Лимбэ мод

“Каннабисын тосны эдгээх хүчний талаар мэдлэг олж аваагүй хүмүүст итгэхэд бэрх... Би
Рик  Симпсоны  нутаг  дэвсгэрт  амьдардаг  бөгөөд  бид  10  жилийн  турш  эдгээх  хүчийг
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харсан.Энэ нь хорт хавдар,  чихрийн шижин,  булчингийн эмгэг,  шүдний өвчин,  ялангуяа
түлэгдэлтийг эмчлэх гайхамшигт эм юм (үүнд итгэхийн тулд үүнийг үзэх хэрэгтэй).

Тогтмол, зөв авч хэрэглэвэл үр дүнд хүрэхгүй гэдгийг хараахан хараагүй.Ялангуяа арьсны
хорт хавдар, дотор муухайрах, гэдэс базлах гэх мэт хүнд хэрэгтэй бүх зүйлд сайн.Сайхан
нойрсоорой.Каннабисын тос шиг стресс тайлах зүйл байхгүй бөгөөд бидний ихэнх дотоод
асуудлууд стрессээс үүдэлтэй байдаг.За ингээд явж байна.Бүгдэд нь амжилт хүсье.Энэ
үнэхээр ажилладаг, та үүнд итгэх хэрэгтэй.Бурханд болон Рик Симпсонд найд." Терри

“Миний мэдэж байгаа зүйл бол би явахад бэлэн байсан, дахиж тэвчиж чадсангүй, түүхээ
энд тавиад, миний сахиусан тэнгэр босож, намайг RSO тосыг холбосон.Би идэхээ больсон
бөгөөд  хэдхэн  ширхэг  будаатай  тос  түрхэхэд  л  дотор  минь  өөрчлөлт  мэдрэгдэж
байлаа.Үүнээс өмнө миний амьдрал халаах дэвсгэртэй буйдан дээр байсан, ундны устай
байсан.Гэвч  хоёр  дахь  өдөр  би  босч,  мөсөн  хайрцагт  идэх  юм  хайж,  шүршүүрт
орлоо.Зарим хүмүүсийн хувьд шүршүүрт ороход хангалттай удаан зогсож чадахгүй цаг
ирэх хүртэл энэ нь тийм ч том асуудал биш юм.Би үүн дээр үлдэж, жин нэмээд, дахин
амьдарч эхэлсэн, үнэхээр амьдралаа сэргээсэн.Би мэс засал хийлгэхээс өмнө энэ талаар
мэдээгүйдээ харамсдаг.56, цагаан арьст эмэгтэй хөхний хорт хавдрын хохирогч Кэтлин"

“Аав маань одоо 75 настай, 18 жилийн өмнө аав маань ходоодны хорт хавдар туссан гэж
оношлогдож,  ходоодоо  авч,  15  жил  хэрхэн  амьдрах  талаар  суралцсан.3  жилийн  өмнө
түүнд  хорт  хавдрын  улмаас  доод  гэдэс  болон  бүдүүн  гэдэснийх  нь  хэсгийг  авах
шаардлагатай  гэж  хэлсэн.2  жилийн  өмнө  түүнд  шинэ  хорт  хавдар  нь  мэс  засал  хийх
боломжгүй газруудад байна гэж...

Үүнийг сонсоод би 24 цагийн турш тос бэлдсэн (1/2 галлон Everclear-д 350 грамм дээд
нахиа).Жилийн дараа үзлэгт ороход эмч хавдрыг нь олж чадаагүй тул тос нь хорт хавдрыг
үл үзэгдэх,  үхтэл нь үр дүнгүй болгодог  бололтой...Тэр одоо хамгийн сайн найз Элли,
хавдартай лабрадор нохойгоо эмчилж байгаа бөгөөд тэр тосонд маш сайн хариу өгч байна
...  Би  таны  АНУ  дахь  хамгийн  том  шүтэн  бишрэгч.Миний  амьдрал  бол  энэ  тос.Рик
Симпсонд баярлалаа." Ребекка

"Би энэ гайхалтай мэдээг тантай болон таны дагалдагч нартай хуваалцах ёстой...Манай
эхнэрийн ажлын найз нь хэдэн сарын өмнө нөхрийнхөө нойр булчирхайн хорт хавдар хоёр
дахь удаагаа эргэж ирсэн гэж хэлсэн, эхнэр бид хоёр танай RSO-г мэддэг байсан тул энэ
талаар илүү ихийг мэдэхийн тулд танай сайт руу оруулсан гэх мэт. Шууд л тэр даруйдаа,
өчигдөр  хамгийн  сүүлийн  шинжилгээнийхээ  хариуг  авахаар  эмнэлэгт  очсон,  эмнэлэг
түүнийг дахин хими эмчилгээ хийлгэх шаардлагатай гэж бараг л хэлж байсан ч үр дүнг нь
харахад яг юу болсон бэ? Тэд буцаж ирснийг анх анзаарсан үеийнхээс хамаагүй бага,
үнэндээ бараг алга болжээ.Энэ нь яаж багасах бол гэж тэд эргэлзэж байв (тэр үед тэд
зөвхөн хортой эм биш бүх төрлийн эмийн талаар сурах ёстой).Тэд үлдсэнийг нь арилгахыг
хүсч байна гэсэн  боловч би түүнд эерэг  нөлөө  үзүүлсэн тул урьд  нь  хэрэглэж байсан
тунгаа  үргэлжлүүлж,  махны  ченжүүдийг  өөрт  нь  ойртуулахгүй  байхыг  зөвлөсөн.Би  энэ
мэдээг  сонсоод  маш  их  баяртай  байсан  бөгөөд  танд  мэдэгдэхийг  тэсэн  ядан  хүлээж
байсан. :)" Марк

--  Сайн байна,  Марк,  өвчтөн ямар мэдрэмж төрж байгааг  хараарай,  ихэнх тохиолдолд
сканнер хийх шаардлагагүй.Зургаан сарын хугацаанд 120-180гр идвэл санаа зовох зүйлгүй
бололтой.Ж.Б

"Эмч нартай ямар ч холбоо барихаас татгалзсан,  зүгээр л тостой хүмүүс хорт хавдрыг
эдгээдэг  гэсэн  олон  мянган  баримт  нотолгоо  бий.Би  4-р  шатны  хорт  хавдартай
байсан.Надад амьдрахад ердөө 3 сар үлдсэн бөгөөд энэ нь 14 сарын өмнө байсан." Том

“Зүгээр  л  танд  мэдэгдэхийн  тулд  миний  авга  ах  Томын  талаарх  мэдээллийг  хүргэж
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байна.Түүний  шинэ  PSA түвшин  0.1,  тогтвортой  байна.Түүний  амийг  аврах  мэдлэгийг
бидэнд  өгсөнд  баярлалаа.Тэрээр  түрүү  булчирхайн  хорт  хавдрын  4-р  шатандаа
байсан.Бид гэрчлэл хийхээр хайж байна.Бурхан чамайг ивээг." Шерри

"Том,  би энэ тосыг  3 жилийн өмнө түрүү булчирхайн хорт хавдрыг 4-р шатыг устгахад
ашигласан.Би дааврын эмчилгээг эхлүүлж, дараа нь RSO-ийн талаар олж мэдсэн.Энэ нь
ажилладаг.Би  хувьдаа  үүнийг  өдөр  бүр  олон  өвчинд хэрэглэдэг  олон  арван  хүмүүсийг
мэддэг.Энэ  нь хорт  хавдартай өвчтөнүүдэд  асар  их  тус  болж байгаа  ч  миний хамгийн
гайхалтай илчлэлт бол хэн нэгний биеийн 90 гаруй хувийг эзэлдэг psoriasis-ийг эдгээсэн
явдал гэж би бодож байна.Энэ хүн  6 долоо хоногийн турш өдөрт 1/4-1/2  грамм тосыг
хэрэглэснээр  бага  наснаасаа  зовж  шаналж  байсан  өвчнөөсөө  өөрийгөө  ангижруулж
чадсан  юм.Би  энэ  тосыг  харсан  зүйлийнхээ  талаар  олон  цагаар  ярьж  болно.Та  харж,
сэтгэлээ нээлттэй байлгаж, Рикийн заасны дагуу хийвэл харамсахгүй." Дан

"Би шархлаат колит, хорт хавдраас эдгэрсэнээс хойш миний гастроэнтерологич одоо бүх
өвчтөнүүдээ  каннабис  хэрэглэдэг,  учир  нь  эдгээр  нь  түүний  мэддэг  хамгийн  хүчтэй
үрэвслийн эсрэг үйлчилгээтэй...мөн тэд ТҮҮНИЙ БИЧИЖ БОЛГОХ БҮХ БУС БУС БУС БУС
НЬ ИЛҮҮ үр дүнтэй!!!” Крэйг

"Энэ нь хорт хавдрыг эмчилдэг гэдгийг би мэднэ ...Би ээжийгээ 3 удаа эдгээсэн, одоо тэр
хорт хавдаргүй болсон." Мак Жэй

“Би энэ тосыг 5 долоо хоногийн турш хэрэглэж байгаа бөгөөд өчигдрийн гэрийн тэжээмэл
амьтдын  шинжилгээгээр  ясны  хавдар  мэдэгдэхүйц  буурч,  элэгний  хэт  бодисын
солилцооны хавдар илрээгүй байна.Би анх 3 сарын өмнө ясны 4-р  үе шат,  амьд хорт
хавдартай болсон ...Энэ нь ажилладаг гэж би хэлмээр байна.Энэ бол зүгээр л эхний 8cc-
ийнх байсан бөгөөд дараагийн 52-ыг унтраах цаг болсон!!" Лаура

-- Гайхалтай, Лаура, үүнийг сонсоход таатай байна, гэхдээ боломжтой бол дахин сканнер
эсвэл  рентген  зураг  авахаас  хол  байгаарай.Та  хавдар  үүсгэхийг  хүсэхгүй  байгаа  тул
хавдар судлаач танд яагаад үүнийг хийх нь тийм ч сайн санаа биш болохыг тайлбарлах
боломжтой байх ёстой.Сайн сайхныг хүсье, Ж.Б

“Сонсоцгоо,  би үүнийг хэдэн сарын турш судалсан.Үүнийг Харвард дэмжсэн.Тэд үүнийг
Испанид  ашиглаж  байна.Энэ  нь  хууль  бус  учраас  харамсалтай  нь  би  өөр  зүйл  хэлж
чадахгүй.Нөхөр  маань  тархины  4-р  шатны  хорт  хавдартай  гэж  би  хэлж  чадна.Эрүүл
мэндээ хэнд ч битгий итгээрэй гэж Р.С.Тиймээс би тэгээгүй.Би "сар дээгүүр харайсан" гэж
хэлэхэд болно.Би хөл дээрээ баттай буусан, нөхөр маань сайн байгаа.:)" Лиза

"Эрхэм CureYourOwnCancer.com, би хэсэг хугацааны дараа Рик Симпсоны тосны талаар
уншаад  заримыг  нь  хийж  үзэхээр  шийдсэн.Би  маш  удаан  марихуан  тарьж  байна.Би
хамгийн сайн нахиа хэрэглэж, дээд зэргийн олсны тос хийсэн.Би үүнийг туршиж үзсэн ч
итгэж чадаагүй.Энэ нь маш хүчтэй байсан тул надад хэзээ ч байгаагүй юм шиг санагдсан.

Үүнийг туршиж үзсэнийхээ дараа би 11 жилийн турш хорт хавдартай (Ходкины лимфома)
тэмцэж  байсан  өвчтөнийг  мэддэг  байсан.Би  түүнд  марихуаны  эмнэлгийн  тусламж
үзүүлэхийг санал болгоод, зөвлөсний дагуу тосыг авахын тулд түүнд ямар ч үнэ төлбөргүй
тос өгөхийг санал болгосон.Тэр үед тэр надад танихгүй хүн байсан.Би түүнтэй нэг жилийн
өмнө нигүүлслийн клубын уулзалтын үеэр танилцаж, дараа нь хорт хавдартай болохыг
мэдсэн.Рик Симпсоны зохиолд дурдсанчлан энэ тос нь хорт хавдрыг эдгээж чадах эсэхийг
харахыг үнэхээр хүсч байсанЭмчилгээнээс гүй.

Ингээд энэ өвчтөнтэй холбогдож саналаа өгсний дараа зохих бичиг баримтаа улсынхаа
байгууллагад бүрдүүлж, эмчилгээгээ эхлүүлсэн.Бид түүнийг ургамал эзэмшиж байх газарт
нь тохируулсан  тул  эцэст  нь  тэр  өөрөө  тосыг  нь хангах  боломжтой болно.Энэ  нь бас
гэрээний нэг хэсэг байсан бөгөөд тэрээр өөртөө хэрхэн туслахаа сурсан.Бид эмчилгээгээ
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эхэлсэн.Тос нь маш хүчтэй байсан тул эхлээд түүнд хэцүү байсан бөгөөд өдөрт гурван
удаа  уух  нь  нэлээд  хэцүү  байдаг.
Гурван сарын дараа түүний цээжний дээд хэсэгт хавдар багасч эхлэв.Таван сарын дараа
хавдар бүрэн арилсан.Дараа нь тэр CAT сканнер хийлгэхээр оров.Үр дүн нь түүнийг хорт
хавдаргүй гэсэн дүгнэлтэд хүрсэн!Эмч нар түүний хорт хавдрыг эмчлэх гэж дор хаяж 11
жил оролдсон.Хими эмчилгээ, чөмөг шилжүүлэн суулгах гэх мэт.Үүнд нэг фунт орчим дээд
зэрэглэлийн нахиа болгон хувиргахад л хангалттай байволсны тос.Тэрээр CAT-ийн өмнөх
болон  дараах  сканнерийн  үр  дүнг  дискэн  дээрээ  хадгалсан  (удалгүй  бидэнд  өгөх
болно).Тэр гарч ирээд олон нийтэд хандан үг хэлсэн.Үнэндээ тэр одоо бусад өвчтөнүүдэд
маалингын тосоор тусалдаг асрагч болжээ!Өсөх дарь эх"

“Жилийн өмнө манай хавдрын эмч удахгүй эмнэлэгтэй холбоо бариарай, уушиг, бүдүүн
гэдсэнд маань бүдүүн гэдэсний хорт хавдар буцаж, 09-д бүдүүн гэдсэнд, 11-д элэгнээс
гарсан.Нөхөр  маань  дахиад  нэг  удаа  химийн  эмчилгээ  хийлгэхийг  шаардсан.Би
каннабисын тосыг олж мэдсэнийхээ хажуугаар химийн эмчилгээ хийлгэсэн тэр өдөртөө л
тос ууж эхэлсэн.Миний хавдрын маркер 17.6 байсан.НЭГ эмчилгээ (мөн 2 долоо хоног тос)
хийсний дараа миний хавдрын маркер 10.6 болсон.Өнгөрсөн баасан гаригт 2 эмчилгээ
хийгээд  5  долоо  хоног  тос  түрхсэний дараа  миний хавдрын маркер  4.8  болсон.Манай
сувилагч намайг юу хийж байгааг мэдэхгүй гэж хэлсэн ч энэ химийн эмчилгээ ийм үр дүнг
өгөх ёсгүй.Би удаан хугацааны туршид байснаасаа илүү сайхан санагдаж байна." Дайан

“Сайн уу Жиндрих, би өчигдөр Рикийн номыг уншиж дуусгалаа.Гайхалтай ажилтан!Үнэнийг
хэлэхэд,  газрын  тосны  жинхэнэ  ид  шидийн  хүчний  талаар  өөр  нотлох  баримт  надад
үнэхээр хэрэггүй!

Би бас хэд хэдэн туршилт хийсэн бөгөөд өдөр бүр энэ эмийн хийж чадах шинэ зүйлийг
олж мэдэв!Гайхалтай!Харамсалтай нь би итгэлтэй байсан ч,  найз охин маань итгэлтэй
байсан ч ээж нь ямар нэг байдлаар бүрэн "тайлуулж" чадахгүй байна ...Тэр одоо хүртэл
химийн  эмчилгээнээс  гарах  эсэхээ  мэдэхгүй  байна  ...
Би сайн маргаан гаргахыг байнга хичээдэг ч би түүний өмнөөс шийдэж чадахгүй байна!Тэр
бол хорт хавдартай бөгөөд амьдралаа юу хийхээ шийдэх цорын ганц хүн юм.

Бид түүнийг маш их тосонд хийж үхэх боломжгүй тул эцэст  нь тэр эдгэрнэ гэдгийг  би
мэдэж байна.Гэсэн хэдий ч  би эдгээр новшийн химийн бодисуудтай тоглох нь үнэхээр
тэнэг бөгөөд маш аюултай юм шиг санагдаж байна, ялангуяа хорт хавдрыг эмчилдэг нь
батлагдсан байгалийн эм хэрэглэх боломжтой үед!Би таны хорт хавдар, эрүүл мэндийн
тогтолцооны талаарх туршлагыг уншсан...Чамайг алдсанд үнэхээр харамсаж байна... одоо
би таны уламжлалт "анагаах ухаан"-д хандах хандлагыг илүү сайн ойлгож байна!" Луижи

--  Сайн  уу  Луижи,  номын  тухай  сайхан  үг  хэлсэнд  баярлалаа.  Таныг  туулсан  нь
харамсалтай.Түүний аль эмчилгээг сонгох нь түүний сонголт, гэхдээ би химийн эмчилгээнд
ойртохгүй - зүгээр л ээжийнхээ түүхийг уншаарай, магадгүй тэр хор уух нь хэзээ ч сайн
санаа биш гэдгийг ойлгох болно, ялангуяа энэ нь үндэслэлгүй, шаардлагагүй үед.Хэрэв
тэр тос уувал химийн эмчилгээ хийлгээд амьд үлдэх боломж нь мэдэгдэхүйц нэмэгдэх
болно,  гэхдээ  яагаад  түүний  өвчтэй  биеийг  илүү  ихээр  гэмтээж  байна  вэ?Энэ  нь  огт
утгагүй юм.Сайн сайхныг хүсье, Жиндрич

“Намайг  нэг  найз  харж суулааЭмчилгээнээс  гүйХоёр  жил хагасын  өмнө энэ  нь  миний
хайрст үлд тустай гэж бодож байсан.Бид хамтдаа тос  хийсэн -  бид хоёрын хувьд анх
удаагаа - гурван долоо хоногийн дотор миний товрууны псориаз арилсан.Тэр цагаас хойш
би тос хийж, залгиж байна.Хэрэв би өдөр бүр ууж, шөнийн цагаар санамсаргүй гарч ирсэн
толбо  дээр  тос  түрхвэл  psoriasis  маш  хянагддаг  бөгөөд  бараг  үл  үзэгдэх  болно.Энэ
туршлагаас  болж  би  хоёр  хөлөөрөө  үсрэн  орж,  одоо  Колорадо  мужид  анхны  бүрэн
лицензтэй  эмнэлгийн  марихуан  бизнесийг  эзэмшдэг.Би  бизнес  эрхэлснээс  хойш  нэг
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жилийн дараа аавд IV үе шаттай меланома оношлогдсон - энэ нь түүний уушиг, элэг рүү
тархсан байв.Хавдрын эмч нь түүнд 3-12 сар өгч, эмнэлэгт үзүүлэхэд бэлэн байгаарай гэж
хэлсэн.Би түүнийг тэр даруй RSO горимд оруулсан бөгөөд таван сарын дараа түүний хорт
хавдар  алга  болсон.Явсан.Дэлхий  дээрх  хамгийн  хялбар  зүйл!Энэ  гайхалтай  эмийг
дэлхийд дахин нэвтрүүлсэнд баярлалаа Рик!:-)" Эрика

"Би 2 долоо хоногийн курс тос хийсэн ...Би үүнийг өдөр бүр л төлж чадах байсан ч миний
бие  дээрх  псориаз  бараг  алга  болсон.Би  өгч  байна7Энэ  жил  миний  картыг  гадаа
тариаланчдад өгснөөр би нэг удаад хангалттай түүхий эд авч, 60 хоногийн хугацаатай энэ
новшийг нэг удаа эдгээх болно!!!" Софи

“Каннабисын тос нь хорт хавдрыг эмчилдэг.Би хөхний хорт хавдрын 3-р шаттай өвчтөн
бөгөөд өөрийгөө эмчлэхийн тулд тосыг хэрэглэдэг." Адель

"Хими, цацраг туяа байхгүй...RSO ба хоолны дэглэмийн өөрчлөлт...RSO миний ходоодны
хорт хавдрыг ямар ч баасгүйгээр эдгээсэн..." Дэйл

"Сайн уу Рик, би чамтай хэдэн сарын өмнө ярилцсан бөгөөд тэр цагаас хойш сэтгэлийн
хямралаа арилгах тосыг туршиж үзсэн.Нэг унц (28 гр)  нь ердөө 10 хоног л хангалттай
өгсөн тул үр дүнтэй байсан эсэхийг хэлэхэд хэцүү байна.10 хоногийн төгсгөлд би хэд хоног
бага зэрэг сэтгэлийн хямралд орсон.Миний амьдралд стресс үүсгэгч байсан ч би сэтгэлээр
унасан ч гэсэн ажиллаж чадсан.Тэгэхээр тосгүй бол бүр дордсон ч юм билүү, хэн мэдлээ.

Ямартай ч би найзынхаа (76 настай) арьсны хорт хавдар дээр тос түрхсэн.Энэ нь 8 мм
орчим  шаргал  өнгөтэй,  эргэн  тойронд  нь  75  мм  диаметртэй  улайлтаар  хүрээлэгдсэн
үнэхээр муухай харагддаг хорт хавдар байв.Загатнах, үнэртэх нь түүнд хэтэрхий их байсан
тул тэр үүнийг ердөө 2.5 хоног байлгасан.Гэсэн хэдий ч бүрхүүлийг арилгахад (энэ нь ус
нэвтэрдэггүй боолт байсан) хавдар бараг алга болсон байв.Харамсалтай нь тэрээр олон
тооны арьсны хорт хавдартай тул түүнийг эмчлэхэд шаардагдах мөнгийг төлж чадахгүй
байна.Тиймээс тэр тэднийг маш их өвдөлтөөр шатаасан.Тэрээр эргэлздэг шинж чанартай
бөгөөд түүний хувьд тосыг магтах нь маш чухал юм.

САЙХАН МЭДЭЭ.Хүү маань их сургуулийн химийн чиглэлээр сүүлийн жилдээ суралцаж
байгаа  бөгөөд  үр  дүнгийн  талаар  органик  химийн  профессордоо  (Австрали  гаралтай
Хятад  ноёнтон)  хэлсэн  бөгөөд  тэрээр  маш  их  сонирхож,  арьсны  хорт  хавдартай  янз
бүрийн хүмүүст тосыг судалж, туршиж үзэх гэж байна.Энэ хэр удаан үргэлжлэхийг би сайн
мэдэхгүй байна,  гэхдээ танд мэдээлэл өгөх болно.Профессорын итгэл үнэмшилтэй бол
бид хүнд суртлын үүдэнд хөл тавьж магадгүй.Хүндэтгэсэн, Уорвик, Австрали"

"Үүнийг хийж, 18 настай хүүдээ тарьсан ... Одоо ямар ч хорт хавдрын шинж тэмдэг алга.Би
чамд  маш  их  баярлалаа  Рик  Симпсон.Миний  хүү  10-р  сард  биопси  хийлгэхээс  өмнө
хавдрыг арилгасны дараа синовиал саркома гэж оношлогдсон ...Хорт хавдар хэвээр байх
бөгөөд  түрэмгий  хэлбэрийн  хорт  хавдрын  улмаас  уушгинд  нь  тархаж  магадгүй  гэж
хэлсэн ...Хамгийн сүүлийн үеийн шинжилгээний үр дүнд тэд гайхсан байдлын ул мөрийг
олж чадаагүй байна ...Каннабисын тос бол оношлогдсон даруйд нь би түүнд хийж эхэлсэн
олон зүйлийн нэг байсан." Аманда

“Миний  дотны  найз  тархины  хавдар  өвдөөд  морфин  уудаг  байсан.Морфин  нь  өөрөө
донтолт,  биеэсээ  гарахад  хүргэдэг  бөгөөд  хэрэглэх  явцад  нөхцөл  байдлыг  улам
дордуулдаг.Каннабис өөрөө татагдах шинж тэмдэг, сэтгэл гутрал, өвдөлт, хорт хавдраас
ангижрах цорын ганц эм байв.Таны захиас миний найзыг аварсан." Жаспер

"Би газрын тосны талаар маш их баяртай байна.Өнгөрсөн сард би энэ тухай анх удаа
уншиж,  сонссон.Би сэтгэл  хөдөлсөн  ...Ноён  Симпсон,  бидний  олонхи  нь  таны бүх  хүн
төрөлхтний  төлөө  хийсэн  аминч  бус,  хайрын  ажилд  талархаж  байна.Чи  бол  миний
хүмүүнлэгийн тухай тодорхойлолт!!!Би 1998 оноос хойш Хоспист сайн дурын ажил хийж,
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тэвэртээ  хүртэл  зовж шаналж,  үхэхийг  олон  харсан.Ийм их  зовлон  зүдгүүрийг  арилгах
боломжтой гэж бодох нь үнэхээр сэтгэл хөдлөм юм ..." Синди

-- Ялангуяа Рик Симпсоны тосны "гайхамшигт эдгээх хүч"-ийн талаарх бүх мэдээлэл үнэн
гэж үзвэл энэ нь гарцаагүй.Зөв үйлдвэрлэсэн,  хэрэглэсэн тос нь хорт хавдар,  чихрийн
шижин  болон  бусад  олон  мянган  өвчнийг  үнэхээр  эмчлэх  боломжтой.Энэ  нь  морфин
хүрэхгүй  өвдөлтийг  үнэхээр  тусалдаг.Энэ  нь  үнэхээр  биеийг  сэргээж,  булчинг
сэргээдэг.Сэтгэл түгшээх үгс үүнийг бүрэн дүрсэлж чадахгүй гэж би бодож байна.Ж.Б

“Өө.Бөөрний хорт хавдар туссан Финиксийн нулимс унагаж байгаа хүнээс би сая мэдээ
авлаа.Тосыг 90 хоногийн турш уусны дараа хамгийн сүүлийн үеийн PET шинжилгээгээр
хавдар арилсан болохыг  харуулж байна..Энэ бол итгэмээргүй юм.Би Phoenix  Tears-тай
ажиллаж эхэлснээс хойш олон хүнийг эмчилж байгааг харсан.Бусдыг эдгээхэд тусалсанд
баярлалаа." Грегг

-- Баяр хүргэе, бусдад тусалсанд баярлалаа, Грегг.Дахиж скан хийх шаардлагагүй, зүгээр л
тос.Сканнер нь хорт хавдар үүсгэдэг, энэ нь хорт хавдар эргэж ирэхэд хүргэж болзошгүй
бөгөөд хэн үүнийг хүсэх вэ?Ж.Б

"Сайн уу, эрхэмсэг Рик Симпсон, Жиндрих Байер нар аа, би та хоёрыг сайн, аз жаргалтай
байгаа гэж найдаж байна.Таны авах ёстой цахим шуудангийн хэмжээг тооцож үзвэл та
намайг хэдэн сарын өмнөхийг санахгүй байгаа гэдэгт итгэлтэй байна, тиймээс би бидний
өмнөх захидал харилцааг оруулсан.Ээж нь амьд, маш эрүүл!Бид маш их талархаж байна
гэж хэлэх нь дутуу илэрхийлэл юм.

2012  оны  2-р  сард  оношлогдоход  (элэг,  уушгинд  үсэрхийлсэн  нойр  булчирхайн
аденокарциномын 4-р үе шат)  түүний таамаглал 3-6 сар байсан бөгөөд энэ хугацаанд
эрүүл мэндийн байдал эрс буурна.Харин 10 сарын дараа тэр амьд, аз жаргалтай, эрүүл
байна.Та хоёр химийн эмчилгээг эсэргүүцдэг, бид ч мөн адил гэдгийг би мэднэ... Гэхдээ
тэд 3 сар гэж хэлэхэд бид химийн эмчилгээ, түүний дотор RSO-г шууд эхлүүлсэн.Хэн ч
Гемзарын хими эмчилгээ хийлгэж байсан шигээ ээж шиг эрүүл байх боломжгүй гэж бидэнд
хэлсэн.Энэ  хугацаанд  RSO  түүнийг  эрүүл  байлгах  ёстой  байв.6  долоо  хоногийн  өмнө
тэрээр  химийн  гэмтлийн  эхлэлийг  мэдэрч  чадна  гэж  шийдсэний  дараа  хими
зогссон.Тэрээр химийн эмчилгээ хийлгээд 6 долоо хоног болж байгаа бөгөөд маш сайн
байгаа.

2012 оны 2-р сард оношлогдсоноосоо хойш анхны хуримтлалын дараа тэрээр өдөрт 1
грамм RSO уусан (одоогоор 300 грамм орчим).12-17-12-ны Даваа гарагт хийсэн хамгийн
сүүлийн үеийн сканнер нь хавдар илүү их хэмжээгээр агшиж байгааг харуулсан бөгөөд
үүнд  зарим  хавдар  нь  CT  сканаар  харагдахад  хэтэрхий  жижиг  байсан  гэсэн  баримт
бичигтэй  байв.Энэ  бол  гайхалтай  мэдээ  байсан!Дараа  нь  мягмар  гарагт  бид  түүний
лабораторийн ажлын үр дүнг авсан.Ийм сайхан мэдээг хүлээн авсны дараа бид түүний
хавдрын маркерын шинжилгээ (CA19-9) 285-аас 2100 болж нэмэгдсэнийг сонсоод маш их
цочирдсон.Та өмнө нь ийм зүйл болохыг харж байсан уу?Тэмдэглэгээ яагаад, яаж өссөн
талаар танд тайлбар байна уу?Ямар нэгэн санаа байна уу?Ямар нэгэн санал байна уу?
Энэ асуултыг хэд хэдэн RSO үйлдвэрлэгчид тавьсан боловч одоогоор тодорхой хариулт
өгөөгүй байна.

Түүний өнөөдрийн CA19-9 үр дүн энд байна.Хэвийн түвшин 37-оос бага. Хоёрдугаар сард
анх оношлоход хавдрын маркерын шинжилгээ хийгээгүй. 4-30-12...23,568; 5-30-12...5,240;
6-18-12...4,458;  8-8-12...538;  10-8-12...285  (Сүүлийн  химийн  эмчилгээ  10-29-12);  12-17-
12...2100.Таны  оруулсан  санал  бүхэн  миний  гэр  бүлийнхэнд  үнэлэгдэх  болно!Маш  их
хайртай, Б"

"Эрхэм Б, CT нь асар их хэмжээний цацраг туяа өгдөг бөгөөд энэ нь түүнийг үүсгэсэн байж
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магадгүй, мөн хими эмчилгээ нь огт шаардлагагүй байсан.Би түүнд 180 гр хамгийн сайн
чанарын тосыг аль болох хурдан идүүлэх болно.КТ болон бусад хорт хавдар үүсгэгч дэмий
зүйл байхгүй, зүгээр л тос, аль болох ихийг ууна.Та эхлээд хими, цацраг туяанаас үүссэн
хохирлыг арилгах хэрэгтэй бөгөөд энэ нь хэсэг хугацаа шаардагдах бөгөөд энэ нь газрын
тосны ажлыг улам хүндрүүлсэн.Түүний судсанд хор шахаж байхад эсрэг эм өгөхтэй адил
энэ нь надад огт утгагүй юм.Сайн сайхныг хүсье, Жиндрих Байер"

“4 долоо хоногийн өмнө хөхний хорт хавдартай нэгэн эмэгтэй над руу хандаж, түүнийг зөв
чиглүүлж чадсан.Тэр нэлээд мэдэгдэхүйц хавдартай (би түүнийг нэгээс олон хавдартай
байж магадгүй гэж бодож байна) түүнийг мэдрэх чадвартай.Тэр тосыг хэрэглэж эхэлснээс
хойш  ердөө  3  долоо  хоног  болж  байгаа  бөгөөд  хавдар  нь  мэдээжийн  хэрэг  зөөлөрч
байна.3 долоо хоногийн турш муу биш!Би түүнд маш их урам зориг өгч, энэ хатагтай бас
нэг амжилтын түүх болно гэдгийг МЭДЭЖ БАЙНА.Нэг хайр." Корри

“Миний аав 89 настай, нүүрэндээ арьсны хорт хавдартай.Би түүнийг гурван удаа эмнэлэгт
хүргэж зүсэж аваачиж өгсөн нь түүнийг халдвар авах нь бүү хэл асрамжийн газраас авч
явахад  ч  хэцүү  байдаг.Би  хэдэн  долоо  хоногийн  өмнөөс  каннабисын  тос  хэрэглэж
эхэлсэн.Эдгээрийн  зарим  нь  миний хүүхдийн  хуруунаас  эрхий  хуруу  хүртэл  хэмжээтэй
байдаг.Би  эмчлүүлсэн  11  байсан,  одоо  4  нь  хүүхдийн  хурууны  эрхий  хурууны
хэмжээтэй.Тэд  зүгээр  л  үхэж,  эдгэрсэн  арьс  унадаг.Би  бүх  сувилагч,  эмч  нарын  адил
гайхаж байна."Стив

“Хадам аавын маань хорт хавдрыг илрүүлэх шинжилгээнд уушгинд толбо илэрсэн эхнийх
нь шинжилгээгээр хоёр дахь удаагаа бүрэн цэвэрхэн гарч ирснийг дуулгахад туйлын их
баяртай байгаагаа хэлмээр  байна.Эхнийх  нь толбо илэрсний дараа  бид  түүнийг  тосон
дээр эхлүүлсэн.Каннабис уушгийг нь аваад цэвэрлэв!Түүнд хими хэрэгтэй гэж хэлсэн.Бид
үүнийг эсэргүүцэж оронд нь түүнийг тосонд суулгасан.Каннабис хорт хавдрыг эмчилдэг!!!"
Карен

"Энэ нь бас умайн хүзүүний хавдрыг эмчилдэг!Би эмчилгээ хийх боломжгүй (Нэг ч биш ...)
ямар  ч  эмийн  тусламжгүйгээр  нэг  жил  өнгөрөв  ...гэхдээ  би  бараг  өдөр  бүр  тамхи
татдаг ...Жилийн дараа миний жилийн шалгалтанд эмч, сувилагч нар гайхсан ...Тэд хорт
хавдар байсан газарт бага зэрэг сорви үүссэнээс өөр зүйл олж чадаагүй ...Би одоо 100%
хорт  хавдраас  ангид...марихуана  баярлалаа...эмч  нар  биш  ..."эм"  биш  ...эмчилгээ
биш  ...харин  цэвэр,  ургамлын  гаралтай,  БАЙГАЛИЙН  ургамал  учраас...Би  амьд
нотолгоо...Эмч нар намайг ямар ч эмчилгээгүй байснаас 5-р зэрэглэлийн хорт хавдартай
байх ёстой гэж хэлсэн...гэхдээ энэ нь алга болсон ...тэдний тусламжгүйгээр...Тэд маш их
цочирдсон тул намайг LITTLE ROCK (UAMS) дахь УЛСЫН ЭМНЭЛЭГ рүү дахин шинжилгээ
хийлгэхээр явуулсан...мөн UAMS бага зэрэг сорвижилтоос өөр зүйл олсонгүй ...Тэд үүнийг
гайхамшиг гэж хэлсэн ...Энэ зүгээр л марихуан байсан гэж би бодож байна ...Үүнийг аль
хэдийн хуульчлаарай ...хүмүүст туслах...Хүн төрөлхтөн үүнийг л ашигладаг байсан юм биш
үү?" Моника

“Би толгойн хүзүү, нүүрний суурь эсийн хорт хавдрыг эмчлэхийн тулд каннабисын тосыг
хэрэглэсэн.АМЖИЛТТАЙ.Энэ бол судалгаа хийхэд тохиромжтой хорт хавдар юм.Энэ нь
нүцгэн нүдэнд тод харагддаг бөгөөд ямар нэгэн өөрчлөлт гарсан нь амархан харагддаг.Би
үүнийг АНУ-д сонирхохыг хичээсэн ч Холбооныхонд хэн ч байгаа бөгөөд хүн бүр хүрэхээс
үхтлээ шархалсан бололтой.Та юу хийж чадахаа хараарай." Иосеф

"Миний гуяндаа бөөн юм байна, энэ нь хатуу, бараг 2 см байсан, одоо хагасаас бага болж,
зөөлөрч байна (4 долоо хоног)." Катри

"Тэгээд би 5 сар дараалан тос түрхээд хорт хавдаргүй гэдгээ сая л мэдсэн!!" Мими

Q.Жэйб, танд гемангиобластома гэж нэрлэгддэг зарим төрлийн хавдрыг эдгээх зүйл байна
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уу?Би таны болон бусад хүмүүсийн нийтлэлийг дагаж мөрддөг.Би ийм төрлийн хавдрыг
тайрахаас өөр эмчилгээг ХЭЗЭЭ ч харж байгаагүй.Надад тэдэн олон бий." Грэм

А.Биечлэн  биш,  бид  хүмүүст  мэдэгдэж  байгаа  бүх  оношийг  биечлэн  эмчлэх  боломж
байгаагүй, гэхдээ миний одоо энэ талаар уншсан зүйлээс харахад тос яагаад тус болохгүй
байх ёстой гэж би олж харахгүй байна.Миний мэдэж байгаагаар тэд үүнийг зөвхөн CT
сканнер ашиглан оношлох боломжтой бөгөөд миний харж байгаагаар КТ-д орсон хүн бүр
дараа нь дор хаяж 60 гр тос идэх ёстой.Хэрэв тэд мэс заслын өмнө эдгээр 60 граммыг
идвэл ихэнх тохиолдолд хавдар байхгүй тул мэс засал хийх шаардлагагүй болно гэдэгт би
итгэлтэй байна.Тиймээс би өөрөө тосыг туршиж үзэх нь гарцаагүй.Сайн сайхныг хүсье, JB

"Плацебо зарим хүмүүсийг эдгээдэг гэдэг нь эмийг үүрд орхиж, плацебо урлагийг судлах
шалтгаан юм.Хэрэв та үр дүнтэй эмчилгээтэй бол хэзээ ч плацебо судалгаа хийдэггүй гэж
хэлсэн  бол  таны  зөв,  энэ  нь  өвчтэй,  харгис  хэрцгий  өвчтөнүүдийн  тал  хувийг  хөнөөх
болно." Кристофер

-- Энэ нь үнэхээр өвчтэй, хэрцгий байх байсан, тиймээс би хувьдаа үүнийг хийхгүй.Бусад
нь хүсвэл чадна, гэхдээ би тэгэхгүй.Би эмнэлгийн систем тосыг плацебо болгон ашиглаж
эхлэхийг хүсч байна - хэрвээ тэд хэрэглэхийг хүссэн бүх зүйл нь тосноос илүү аюулгүй, үр
дүнтэй (мөн өвчтөнд илүү хөгжилтэй/тааламжтай) гэдгийг нотлох юм бол тэд цаашаа явж
зарж болно. .Үгүй бол яагаад болохгүй гэж.Энэ бол маш энгийн бөгөөд маш оновчтой гэж
би бодож байна.Цаашид ч ийм байх болно, яагаад хүлээх ёстой гэж?Ж.Б

"Каннабис  бол  зүгээр  л  эм  гэдгийг  хүлээн  зөвшөөрөхөд  хэзээ  ч  оройтдоггүй.Үүний
зэрэгцээ,  таны биеийн байдал ямар ч  байсан,  ямар ч  хүнд байсан ч  тосыг  эм болгон
хэрэглэж эхлэхэд хэзээ ч оройтдоггүй.Тосыг хэрэглэснээр өвчтөн эдгэрэх магадлал өндөр
байдаг, эс тэгвээс тос нь тэдний амьдралын чанарыг эцэс хүртэл хангах болно.Мөн энэ нь
бас чухал юм.Ж.Б.

"Хими эмчилгээ хийлгэсэн өвчтөнүүд тосыг хэрэглэж эхлэхэд хамгийн түрүүнд хийх ёстой
зүйл бол тэдний биеийг хоргүйжүүлэх явдал юм.Тиймээс зарим тохиолдолд өвчтөн хорт
хавдар руу халдаж эхлэхээс өмнө бага зэрэг тос хэрэглэх шаардлагатай болдог.Эмнэлгийн
систем каннабисыг  хорт хавдрыг  эмчлэх арга гэдгийг  олон арван жилийн турш мэддэг
байсан тул химийн эмчилгээ хийх нь тийм ч сайн санаа биш юм.Ж.Б.

Q."Терминал" хорт хавдартай өвчтөнүүд: Та тэднийг өдөрт 1 граммаар түрэмгийлдэг үү
эсвэл ажил хийдэг үүТэд долоо хоног эсвэл түүнээс дээш хугацаанд уу?Туршлагаас өгсөн
зөвлөгөө?

А.Үгүй  ээ,  бид  үргэлж  бага  тунгаар  эхэлдэг  бөгөөд  зааврыг  бараг  дагаж
мөрддөг.Мэдээжийн хэрэг, хэрэв тэд каннабис хэрэглэж байсан туршлагатай бөгөөд айх
зүйл байхгүй гэдгийг мэддэг бол заримдаа та өндөр тунгаар эхэлж болно.Гэхдээ өвчтөн
тосонд хэрхэн хариу үйлдэл үзүүлэхийг та хэзээ ч мэдэхгүй, мөн тэдгээр нь ихэвчлэн янз
бүрийн  эмүүдийг  хольсон  байдаг  тул  та  болгоомжтой байж,  өвчтөний  цусны даралтыг
ажиглаж болно.Ерөнхий зөвлөмж бол зааврыг дагаж мөрдөх, харин албан ёсны бус байх
тусам  өөрийн  зөн  совин,  дүгнэлтийг  дагаж,  өвчтөнд  "алдагдах  зүйл  байхгүй"  үед  би
шаардлагатай үед өндөр тунгаар өгөхөөс буцахгүй (нурууны цочмог өвдөлт гэх мэт). .Нэг
грамм үнэхээр өндөр агуулгатай тос нь туршлагагүй хэрэглэгчдэд маш өндөр үнэ хүрдэг ч
энэ нь ямар ч  хор хөнөөл учруулахгүй.Заримдаа Маалинганаас үүдэлтэй кома ч гэсэн
тустай  байж  болох  бөгөөд  үүнийг  эрт  орой  хэзээ  нэгэн  цагт  мэс  заслын  өмнө  мэдээ
алдуулалтанд ашиглах болно гэдэгт би итгэлтэй байна, гэхдээ яг одоо бид өвчтөнүүдийг
аль болох тухтай орчинд байлгахыг хүсч байна.Би үүнийг сайн тайлбарласан гэж найдаж
байна.Сайн сайхныг хүсье, JB"

“Корри, найз минь, чи надад ***-д тусалсан.Би түүнд мэдрэлийн дотоод шүүрлийн хавдрын
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эсрэг эм өгсөн.Тэрээр 1 сар эмчлүүлж байгаа бөгөөд энэ нь багасч эхэлж байна.Энэ нь
маш том байсан тул гэдсэнд нь түлхэж байсан ч одоо тэр дахин идэж чадах хэмжээнд
хүрсэн  бөгөөд  эмч  нь  ийм  хавдар  ийм  хурдан  агшиж  байгааг  хэзээ  ч  хараагүй  гэж
хэлсэн.Энэ нь түүнийг сандаргаж, бүх цусны шинжилгээ хэвийн болж, дахин нэг нь эдгэрэх
замдаа орсон нь ГАЙХАЛТАЙ юм.Мөн та ГАЙХАЛТАЙ, Бурхан бол агуу юм."

"Надад тархины хорт хавдартай найз бий,  би Cml байна.Тос нь бид хоёрт хоёуланд нь
ажиллаж  байна!!!Энэ  тос  бол  гайхамшиг  гэдгийг  миний  найз  миний  нүдээр  нотолж
байна ...Би өмнө нь эргэлзэж байсан ч одоо биш!Тосыг нь ав, АЖИЛЛАА!" Тайлер

"Каннабисын тосыг  нэг  жил хэрэглэсний дараа  зөвхөн  каннабисын тосыг  хэрэглэснээр
аалзны торноос хорт хавдрыг хавдар болгон өөрчилсөн бөгөөд тэд одоо тодорхой төрлийн
хими эмчилгээ хийх боломжтой болсон тул тэрээр тосныхоо тунг өдөрт 3 грамм хүртэл
нэмэгдүүлсэн.18 сарын өмнө эцэг  эхэд  нь түүний тархины хорт  хавдар  эдгэрч,  18 сар
орчим амьдрах хугацаа үлдсэн бөгөөд хими эмчилгээ хийлгэхэд хэдхэн сар л болно гэж
хэлсэн  тул  таны  асуултанд хариулах  нь  хоёулаа  ангижрахад  нөлөөлсөн.  Энэ  нь  таны
асуултанд хариулна гэж найдаж байна. Мичиганы каннабис хорт хавдартай тэмцэх төсөл

“Өнгөрсөн жил ээжийн найз надаас ээждээ дээд зэргийн каннабисаас 6 сарын курс олсны
тос  хийж  өгөхийг  асуусан.Тэр  хүзүүний  хорт  хавдартай  байсан.Би  түүнд  Youtube-ийн
зөвлөгөөний дагуу тос хийж, дараа нь Орост байршуулсан.Тэрээр эхний 6 сарын курсийг
гайхалтай  үр  дүнтэй  хэрэглэж,  дахин  6  сарын  тунг  хүссэн,  би  түүн  рүү  дахин  ачаа
илгээсэн, одоо 14 сарын дараа түүний биеийн байдал сайн байна.Та гайхалтай ажил хийж
байна, Рик.Баярлалаа." Гарет

“Сайн уу, намайг Алиса гэдэг, би 16 настай.2011 онд би анапластик астроцитома 3-р үе
шаттай гэж оношлогдсон.Бид (би болон манай гэр бүл) каннабисын баяжмал хэрэглэхээр
шийдсэн.Мичиганы их сургуулиас намайг хоёр жилээс илүү амьд үлдэх магадлал багатай,
хорт хавдар аалз хэлбэртэй байсан тул өөрөө ажиллах боломжгүй гэж хэлсэн.Өнгөрсөн 1-
р сард би Мичиганы их сургуульд ээлжит MRI шинжилгээнд хамрагдсан.Бүх хавдар алга
болсон” гэж хэлжээ.

"Ээж маань 4-р  шатны уушигны хорт хавдартай бөгөөд  энэ нь түүний тархинд хүрсэн
боловч RSO каннабисын тос хийж эхэлснээс хойш тэр сайн ажиллаж байна.Түүний цусны
шинжилгээ маш сайн болсон бөгөөд би танд маш их талархаж байна, учир нь RSO нь
ээжид минь хорт хавдартай тэмцэх боломжийг олгосон гэж бодож байна...” Шэннон

“Би 68 настай эрэгтэй,  ямар ч асуудалгүй хэвийн эрүүл амьдралаар амьдарч, жил бүр
ханиадны  вакцин  хийлгэж,  үзлэг  шинжилгээнд  хамрагдаж  байсан.Миний  биеийн  үйл
ажиллагаа хэвийн байсан бөгөөд нэг өглөө гэдэс аймаар өвдөж сэртэл бүх зүйл хэвийн
байсан.Үүнийг  мухар  олгойн  эсвэл  ивэрхий  гэж  бодоод  эхнэр  маань  намайг  яаралтай
тусламж үзүүлсэн.Би 2 цаг орчмын дараа буюу 2012 оны 8-р сарын 15-ны өдөр яаралтай
хагалгаанд орсон бөгөөд бүдүүн гэдсэнд минь том хавдар үүссэн бөгөөд 14 тунгалгийн
булчирхайтай  хамт  авсан.зангилаа.Долоо  хоногийн  дараа  миний  дотор  хэсэг  задарч,
намайг хордуулсан нь хоёр дахь хагалгаанд ороход хүргэсэн.

4 хоногийн дараа бие сайжирч,  хөл дээрээ босч,  аажмаар хөдөлгөөн сэргэж,  цус гарч
эхлэв.3-р  хагалгаанд  буцаж  очоод  нэг  өдрийн  дараа  зүрхний  шигдээс  бага  зэрэг
өвдсөн.Үүний  дараахан  33  хоног  эрчимт  эмчилгээ  хийлгэж  байгаад  эмнэлгээс  гарч
ОСТОМИЙН уут үүрсэн.Цүнх надтай 8 сар байсан бөгөөд ямар ч хүндрэлгүйгээр буцаах
хагалгаа хийсэн.Мэс заслын эмч хэлэхдээ хорт хавдар нь зангилааны цаана тархаагүй
байна.

Гэсэн хэдий ч тэд намайг Хавдрын эмнэлэг рүү аваачиж, хими, цацрагийн талаар "дагамж"
гэж ярилцаж эхлэв. Стандарт протокол гэж тэд хэлэв.BULLSHIT би хэлсэн!Миний биеийг
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хими  эсвэл  цацрагаар  хордуулах  ямар  ч  зүйл  байхгүй.Хавдрын  клиникийн  онкологич
маргаагүй бөгөөд жилийн турш 3 сар тутамд CT скан, цусны шинжилгээ хийх хяналтыг
тодорхойлсон.

Би Рик Симпсоны тайлбарласны дагуу материалыг эх сурвалжаас авсан бөгөөд RSO-г
гаргасан.Олборлох үйл явцын бүх зааврыг дагаж, Нафта-г уусгагч болгон ашигласнаар би
бэлэн тосыг тариурт хийж, өдөрт хоёр удаа, бүр бага хэмжээгээр ууж эхэлсэн.Би Хавдрын
эмнэлэгт 4 дэх удаагаа хяналт шалгалтаа хийсэн бөгөөд тэд КТ-д ХАВДАР байгааг илтгэх
ямар нэгэн зүйл харагдахгүй байна гэж тэд хэлсэн.Цусны шинжилгээнд CEA-ийн түвшин
1.4 гэж гарсан ч хүн болгонд хорт хавдрын эс байдаг.Тэд 5+ бүх зүйлийг санаа зовоох гэж
үздэг.Би одоо өөр нэг багц бэлдэж байгаа бөгөөд урьдчилан сэргийлэх зорилгоор өдөр бүр
залгих болно.Одоо хорт хавдраар шаналж буй ХҮНД би танд ч мөн адил хийхийг зөвлөж
байна.Бидэнд алдаж, хожих бүх зүйл байхгүй." Герри

"Дөрөвдүгээр үе шаттай, арьс, ястай болсон, хүч чадлаасаа болж алхаж чадахгүй байгаа
хүнийг аврахад хэтэрхий оройтсон уу?" Унах

"Энэ  нь  хэзээ  ч  оройтдоггүй  юм.Энэхүү  тосыг  хэрэглэснээр  олон  гайхамшгийг
харуулсан.Хэрэв энэ нь тэднийг аварч чадахгүй бол хамгийн багадаа эмийн эмийн сөрөг
нөлөөгүйгээр тэдний зовлон зүдгүүрийг хөнгөвчлөх болно.Хэрэв тэд өндөр тунгаар ууж
эхлэх юм бол тэдний хүлцэл нэмэгдэх хүртэл маш их унтах болно гэдгийг анхаарна уу.Энэ
нь маш хүчтэй." Ник

“Манай хотын нэгэн хөгшид элэгний хорт хавдраар 3-р үе шатанд амьдрах 3 долоо хоног
өгсөн.Эргэн тойронд нь цугларсан гэр бүлийнхэн нь түүнд амьд сэрүүн өгсөн.Тэр энэ тосыг
туршиж үзсэн.Хоёр жил болж байна, тэр зүгээр байна.Хорт хавдаргүй,  эмч нар түүнийг
замд нь шинжилжээ.Тэд энэ талаар ярих ч үгүй.Эдгээх арга олоход мөнгө байхгүй.Энэ нь
үр дүнтэй гэдэгт би итгэж байна......." Бобби

"Би ч гэсэн бамбай булчирхайн хорт хавдаргүй!!" Мишель

"Миний талаар юу хүсч байгаагаа хэл, намайг найзалж, намайг шүүгтүн ...Таны аргумент
хүчингүй  байна!Энэ  бол  ээжийн  хийх  эцсийн  шинжилгээ  юм!!!КАННАБИС  ХАВДРЫГ
ҮХЭДЭГ!" Үүр цайх

Стейси: Ээж чинь ямар шатандаа явж байсан бэ?Чамайг өмнө нь нэг удаа нийтэлснийг
мэдэж байгаа ч мартчихаж.Энэ бол гайхалтай тайлан юм!

Үүрийн гэгээ: Стейси, энэ бол уушгины жижиг эсийн хорт хавдрын 3-р үе шат байсан.Дээд
тунгалгийн системд жижиг хэмжээтэй 5 хавдар.

Дебби: Энэ үнэхээр гайхалтай!Жижиг эсийг эмчилсэн гэж би хэзээ ч сонсож байгаагүй, тэр
ч  байтугай  бүх  энгийн  протоколуудтай.Энэ  бол  гайхалтай!Та  зөвхөн  ээжийнхээ  амийг
аварсан төдийгүй бусад хүмүүсийн амийг аврах болно, учир нь энэ нь каннабис үр дүнтэй
болохыг  нотлох  болно.Үүнийг  хуваалцсанд  маш  их  баярлалаа!
Үүр: Дебби, тэр бүгдийг хийсэн, каннабисын тос - хими - цацраг туяа ГЭХДЭЭ хими, туяа
эмчилгээ  хийлгэхээс  өмнө  эдгэрсэн  тул  үлдсэн  эмчилгээнээс  татгалзаж,  тосонд
наалдсан ...Тэр үүнийг одоо ч авч байгаа бөгөөд насан туршдаа ӨДӨР БҮР авах болно!

Стив: "Энэ нь цацрагийн дараах өөрчлөлтөд хамгийн их нийцдэг" гэж хэлсэн.Тэр цацраг
туяатай байсан уу?эмчилгээ?

Үүрийн: Стив, тиймээ тэр тэгсэн, гэхдээ тэр хэзээ ч дуусгаагүй ...Доктор шалтай!

Өвчтөн:  Линда  В.,  Үйлчилгээний  огноо:  2013.11.16,  Процедур:  Цээжний  СТ
ТОГЛОГЧТОЙ.Цээжний  томографи  хийсэн  ...7/8/13-аас  өмнөх  цээжний  CT-тэй
харьцуулалтыг хийдэг.ҮЗҮҮЛЭЛТ: Энэ бол уушигны хорт хавдартай 64 настай эмэгтэй ...
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ҮР ДҮН: Завсрын өөрчлөлт нэмэгдэж, завсрын таславч зузаарч байна ...өмнөх шалгалттай
харьцуулахад  сайжирсан....Дунд  хэсгийн  зөөлөн  эдийн  зангилаа  эсвэл  дунд  хэсгийн
аденопати  тодорхойгүй  байна.Суганы  лимфаденопати  эсвэл  толгодын  тунгалгийн
булчирхайн эмгэгийн тодорхой нотолгоо байхгүй байна.Баруун дээд дэлбээний дунд хэсэгт
цацрагийн  дараах  өөрчлөлтөөс  гадна  уушигны  паренхимийн  нэмэлт  тунгалаг  байдал,
уушигны  сэжигтэй  зангилаа  илрээгүй.Гуурсан  хоолой  ба  гол  гуурсан  хоолой  нь
патентлагдсан  байдаг.Гялтангийн  шүүдэсжилт  байхгүй.Зүрхний  хэмжээ  хэвийн
байна.Перикардийн  шүүдэсжилт  байхгүй.Хэвлийн  дээд  хэсгийн  дүрслэгдсэн  хэсгүүд  нь
онцгүй байдаг.Голомтот түрэмгий гялбаа, склерозын ясны гэмтэл байхгүй.

СЭТГЭГДЭЛ: Баруун толгод болон баруун дээд дэлбээний дунд хэсгийн цацрагийн дараах
өөрчлөлтийг  сайжруулна.Өвчний  дахилт  болон  үлдэгдэл  өвчний  тодорхой  нотолгоо
байхгүй."

“Би овъёосны хорт хавдартай,  зүүн уушигны доод хэсгийн жижиг эсийн хорт хавдартай
байсан. Би маш үнэтэй каннабисын тос ууж, эсүүд багасаж байна. Би Терминал байсан
бөгөөд 2013 оны Зул сарын баяр гэхэд үхнэ гэж хэлсэн. За, THC-ийн ачаар би энд байгаа
хэвээр байна." Жон-Майкаэл

"Газрын  тос  нь  цацрагийн  бүх  гэмтлийг  арилгаж,  итгэмээргүй  эдгэрсэн  ...Эмнэлгийн
марихуан  намайг  аварч,  5  эмийн  сангаас  холдуулсан.Хими  эмчилгээ  хийлгэж  баруун
бөөрөө  алдсан  ба  арьс  минь  өвддөг  газраа  барьж эхэлсэн...хандмал хэлбэрээр  тосыг
хэрэглэснээс хойш хэдэн минутын дотор таталт зогсч, хэдэн сарын турш хол байх болно ...

Гайхалтай  нь  энэ  бол  миний  нүдний  мэдрэлийн  гэмтлийг  химийн  эмчилгээ  хийлгэж,
глаукомтой гэж оношлогдсон газрын тосны нэг хэсэг бөгөөд хамгийн сүүлд 6 сарын өмнө
очиж үзэхэд глаукомын шинж тэмдэг илрээгүй бөгөөд эм уухад миний хараа сайжирсан. .."
Тереза

"Би галзуу юм шиг тархаж байсан 4-р шаттай хүнийг мэднэ.Түүнд он жилийг өнгөрөөх 10%
боломж  олгож,  ажлаа  цэгцэл  гэж  хэлсэн.Би  түүнд  хараарай  гэж  хэлсэнЭмчилгээнээс
гүймөн  эмийг  туршиж  үзэх.Жилийн  дотор  тэрээр  100%  хорт  хавдраас  ангид  гэж
оношлогдсон бөгөөд одоо хэд хэдэн өвчтөнийг асран халамжилж байгаа бөгөөд энэ нь
каннабисын гайхалтай эдгээх  хүч,  Рик  Симпсоны удирдамжийн  ачаар  юм.Тиймээс  Рик
танд баярлалаа." Жеймс

“Глиобластомын 4-р үе шаттай нагац эгч гуравхан тунг хэрэглэсний дараа тэргэнцэрээс
алхаж эхэлсэн!Түүний зүүн тал сар гаруй хугацаанд саажилттай байсан.Харин одоо бүрэн
ажиллагаатай!!Их догдолж байна!" Николетта

“Би нас барах өндөр хувьтай глиобластома өвчтэй байсан.6 сарын хими, туяа эмчилгээ
хийлгэсний  дараа  өвдөж,  бөөлжиж,  бөөр  өвдөж,  бүх  зүйл  хордлогын  мэдрэмж  төрж
байна.Эцэст  нь  бид  юу  ч  хийж  чадахгүй  гэж  хэлэн  гэр  рүүгээ  илгээгдсэний  дараа  би
хоолны  дэглэмээ  өөрчилснөөр  цэцэрлэгээсээ  органик  байдлаар  ургуулсан  хүнсний
бүтээгдэхүүн  идэхээс  татгалзав.Ногоон  смүүти  уух,  витамин  С  тариа  уух.Дараа  нь  би
исгэлэн жимс нэмсэн.Дараа нь нэг найз надад Рикийн тос авч өгсөн.За өнгөрсөн баасан
гаригт манай хавдрын эмч залгаж намайг ХАВДАРТАЙ гэж хэлсэн.Миний зүрх сэтгэлээс
чиний зүрхэнд маш их хайртай.Энэ бол аврагч байсан." Таня

“Нагац эгч маань тос уугаад 6 долоо хоног болж байна.Түүний төгсгөлийн хавдар одоо 50
гаруй хувиар багассан байна.Энэ нь ажилладаг." Хөвгүүд

"Аав нь хими хийлгэж, бие нь муудаж байгаа тул би үүнийг 4 сарын өмнө нэг найздаа хэлж
байсан. Одоо тэр бараг хорт хавдаргүй болсон... бас сайхан санагдаж байна." Рут

"Энэ нь ажилладаг - хими/радиогоор тархах үед эхнэрийн хорт хавдрыг эдгээсэн - тэд хар
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гэсэнӨөр хувилбаруудын хувьд ... бид газрын тосны талаар олж мэдсэн - хорт хавдар 3
сар / 90 хоногийн дотор арилсан - одоо төлж байна." Крис

"Би  тархины  глиома  хавдар  дахин  өсөхөөс  сэргийлэхийн  тулд  тосыг  нэг  жил  орчим
хэрэглэж байна.Рикт талархаж байгаагаа хэлээрэй, эмчилгээ нь миний эрүүл мэндэд тус
болж байгаа бөгөөд дахин ургасан зүйл байхгүй.ДЭМБ-ын 2-р зэргийн тархины хавдар
дахин гарахаас урьдчилан сэргийлэх гэж оролдож байгаа хүнд ямар сайн тунг хэрэглэхийг
хэн ч мэдэх үү?"Стандарт" зөвлөгөө бол дахин ургаж, хими эмчилгээ шаарддаг.Миний эмч
50%  нь  3  жилийн  дотор  өсөхийг  зөвлөсөн  бөгөөд  би  үүнийг  хэдхэн  сараар  даван
туулсан.Одоогоор маш сайн." Дөчин

“Дөнгөж сая нэг найзаас нь түүний нэг найз уушгины хорт хавдраас IV шат дамждаг гэсэн
мэдээ авлаа.9 эмч түүнд долоо хоног амьдрах хугацаа үлдсэн бөгөөд энэ нь түүний яс,
тархинд тархсан гэдгийг хүлээн зөвшөөрсөн.Тосон дээр 4-5 долоо хоног байсан, одоо эмч
нар буруу оношилсон,  уушигны бага зэргийн халдвар байсан гэж байна.Түүний цусанд
хавдар,  хорт хавдрын шинж тэмдэг  илрээгүй.Би түүнийг  Phoenix  Tears-д эргүүлж,  бага,
илүү хямд ургамлаар хэрхэн багц хийхийг зааж өгсөн.Үүнийг ашиглаж болно, намайг нэрээ
нууцлаарай.Баярлалаа, Бурхан ивээх."

“Би нэгдэлд олон жил ажилласан,  жолоо барьж яваад цонхоор унжуулснаас болж зүүн
гарынхаа арьсны хорт хавдар туссан.Одоо би хэн ч надад итгэх хэрэггүй гэдгийг мэдэж
байгаа ч өдөр бүр RSO тос түрхэж эхэлсэн бөгөөд алга болсон гэж тангараглая.Хэдхэн сар
зарцуулсан ч олон жилийн турш байсан газраасаа алга болсон." Рэнди

“Амьдралд  аюул  учруулах  хими,  туяа  эмчилгээ  хийлгэсэн  бол  түүний  оронд  тос
хэрэглэхийг  сонгосон  амьд  үлдсэн  хүнтэй  уулзсан...  түүнд  нэг  жил  хүрэхгүй  хугацаа
орсон... тэр хорт хавдраас ангид 5 жил болж байгаа бөгөөд нэг ч удаа үс унжаагүй, сул
дорой  байсан.  эмчилгээнээс  болж  өвдсөн...  байгалийн  химийн  бус  эм!!Луйвар  биш!!"
Гвендолин

“Би сая нэг Peeps-тэй мессеж бичсэн.Тэрээр Ходкины бус лимфомын 4-р үе шаттай ба
гурвалсан цохилттой байсан (энэ нь 3 жолоочтой байсан гэсэн үг бөгөөд тэд үүнийг түүнд
тайлбарлаж, нэг хорт хавдар нь нөгөөг нь химийн эмчилгээнээс хамгаалдаг гэж хэлсэн)
байсан  тул  түүний  цорын  ганц  эмчилгээ  бол  ясны  чөмөг  шилжүүлэн  суулгах  явдал
байв.Түүний  өнөөдөр  үзсэн  онкологич  нь  шилжүүлэн  суулгахаас  татгалзсан  тул  "хорт
хавдар одоохондоо эргэж ирнэ" гэж хэлсэн.Энэ бол түүний мессеж юм: "Саяхан хавдрын
эмчтэйгээ уулзлаа.Миний цус сайн.Би зөв зүйл хийж байна.Hooragh,  сайн үр дүн, сайн
мэдээ, хорт хавдар байхгүй." Каннабис хорт хавдартай хүмүүсийг устгадаг!" Корри

“Рик надад давсагныхаа 4 төрлийн хорт хавдартай 3 жилийн турш хэрхэн амьд үлдэхийг
харуулсан.  Би  одоо 2  нас  хүрсэн  бөгөөд  RSO ашиглан  өдөр  бүр  тулалдаж байна.  Би
үүнийг ялах эсэхээ мэдэхгүй байна, гэхдээ энэ бол сайн тулаан байсан бөгөөд би одоо 3
жилийг ардаа орхисон, одоо ч тэмцсээр байна.... Баярлалаа Рик ба багийнхан... Бурхан
ивээг..." Грегори

“Бид  нөхөртөө  зориулж  RSO  хийдэг.Тэрээр  ревматоид  артрит  өвчнөөр  өвддөг.Тэр  бас
Ходгкинсын  лимфомыг  ялсан.Бид  99.9%  изопропилийг  хэрэглэдэг.Бид  уусгагчинд  3-5
минутаас илүү хугацаагаар үлдээхгүй.Энэ нь хлорофиллтэй ногоон өнгөтэй биш юм.Нөхөр
маань RA-ийн хувьд ямар ч эм хэрэглэх шаардлагагүй.Тэр хавддаггүй, өвддөггүй.Энэхүү
гайхалтай эмийг хуваалцсан Рик болон таны найзуудыг бурхан ивээг! Жанис

Энэ  нь  арьсны  хорт  хавдар  болон  түрүү  булчирхайн  4-р  шатлалын  хорт  хавдрыг  аль
алиныг  нь  эдгээж  байсныг  би  өөрийн  биеэр  авга  ахдаа  харсан.  Би  бас  лимфоматай
амжилттай тэмцэж байгааг харсан. Мөн нохойнхоо хавдрыг маш амжилттай эмчилж байна.
Хоёр сарын турш хавдрыг хоол хүнсэндээ хэрэглэсний дараа 85 орчим хувь нь арилдаг.
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Мөн үе мөчний өвчнөөр өвчилсөн 9 настай герман хоньчинд өгнө. Тэр үүнд дуртай бөгөөд
энэ  нь  түүний  амьдралын  чанарыг  үнэхээр  сэргээсэн,  ялангуяа  малын  эмчийн  хэдэн
жилийн өмнө бичсэн Римадилээс илүү сайн!" Жейсон

“Би 4-р шатны яс,  элэгний хорт хавдрыг эдгээж, гарныхаа муухай түлэгдэлтийг эдгээж,
цусны даралтыг зохицуулж, судаснууд минь арилж, 90 кг жин хасаж, өвчин намдаах эм
уухаа больсон, нарны түлэгдэлтийг түрхсэн тосоор намдааж, найз нохойгоо эдгээсэн. ясны
хорт хавдраас... хмм, өөр юу...Миний хурууны үе мөчний үрэвсэл, би үүнийг бүр мартсан.
Энэ ургамлын ид шид нь хууль бус байдаг нь САЛБАР юм. Яваарай." Лаура

"Энэ нь бараг жилийн өмнө CML (архаг миелоген лейкеми) оношлогдсоны дараа миний
амьдралыг өөрчилсөн бөгөөд би видеог үзсэн.Эмчилгээнээс гүйканнабисын тос нь эцсийн
хорт хавдартай өвчтөнүүдийг хэрхэн эдгээдэг тухай.Яахав, би ажиллаж байгаагийн амьд
нотолгоо  юм.Энэ  нь  миний  хорт  хавдрын  түвшинг  өөрчилсөн.Одоохондоо  эдгэрээгүй
байгаа ч нэг л өдөр би өөрийгөө амьд үлдсэн гэж хэлж чадна гэж найдаж байна, тиймээс
та хорт хавдартай өвчтөний гутлаар нэг миль алхаагүй л бол юу ч мэдэхгүй зүйлээ битгий
доромжилж бай." Денис

"Би итгэдэг.Манай найз 3 төрлийн хорт хавдартай гэж оношлогдсон.Түүнд 3 долоо хоног
амьдрах хугацаа өгсөн.Одоо 2 жилийн дараа тэр нэг төрөл болж, сайн зүйл хийж байна."
Сандра

“Та нар ээжийн амийг аврахад тусалсан.Нэг жил хорт хавдаргүй!" Сайхан сэтгэлтэй

“Ээжийн маань яриа: “2010 оны есдүгээр сард ээж маань өндгөвчний хорт хавдрын 4-р үе
шатандаа оношлогдож, 6 сар эмчилгээгүй, нэг жил хагасын хугацаанд эмчилгээ хийлгэсэн.
Тэрээр  нэн  даруй  химийн  эмчилгээнд  орсон  бөгөөд  хорт  хавдар  нь  түүний  70  настай
биеийг  сүйтгэж,  Гуилэн  Барре  синдромоос  дөнгөж  85% эдгэрсэн  ч  нэлээд  сайн  хариу
өгсөн.

Тэрээр  дахин  химийн  эмчилгээ  хийлгэж,  2011  оны  12-р  сард  түүний  гэдэсний  болон
эмэгтэйчүүдийн  системүүд  хоорондоо  холбоотой  байсан  тул  хүнд  халдвар  авсан  тул
яаралтай хагалгаанд орох шаардлагатай болсон.Устгаж болохуйц хорт хавдрыг арилгасан;
Тэр үхлийн үүдэнд тун ойрхон байсан бөгөөд ямар нэгэн байдлаар мэс засал хийлгэж,
эдгэрч, хорт хавдар тусаагүй ч гэртээ харьж чадсан.

Энэ хооронд нэг найз маань марихуан/каннабисын тос, хорт хавдрын эсрэг хэрэглэх тухай
мэдээллийг надад дамжуулж эхлэв.Аажмаар би сонсож, өөрийн судалгаа хийж эхлэв; Би
олж мэдсэн зүйлдээ гайхаж, үргэлжлүүлэн судалж байсан ...

Дараа жил нь ээж илүү их химийн эмчилгээ хийлгэсэн; Тэр өвдөлтийг намдаахын тулд
морфин, оксикодон ууж байсан.Түүний амьдралын чанар муудаж, "хэзээ ч битгий бууж өг,
бурхны өмнө үнэнч, Маскогигийн Оки, хандлага" нь муудаж байв.

2013 оны 1-р сар гэхэд тэрээр тав дахь удаагаа химийн эмчилгээ хийлгэсэн.Түүний өмнөх
жил тэмцэж байсан; тэр ядарч туйлдсан, зодуулж, өвдөж, хими нь эдгээх нөлөө үзүүлэхээ
больсон.

Хорт хавдар нь түүний давсаг,  элэг рүү тархсан бөгөөд элэгний хорт хавдар нь түүний
хийсэн зүйл байх болно гэж бидэнд хэлсэн;  Тэд үүнийг зогсоож чадаагүй ч тэд үүнийг
удаашруулж, түүнд хэсэг хугацаа худалдаж авна гэж найдаж байв.Бид анх оношлогдсоны
дараа бидэнд өгсөн хугацаанаас хэтэрсэн ч илүү ихийг хийх шаардлагатай гэж үзсэн.

Тэр дуусч, бууж өгөхөд бэлэн байсан; тэр химийн эмчилгээ хийлгэсэн; "Дахиж байхгүй!"
тэр хэлсэн.Би түүнтэй уулзаж, каннабисын тос болон хорт хавдрын эсрэг хэрэглэх талаар
өнгөрсөн  жил  сурсан  зүйлээ  ярилцаж  эхлэв.1950-иад  оны  ядуу,  шашин  шүтлэгтэй,
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Техасын тариалангийн  газар,  хөдөө  аж ахуйд  хатуу  хүмүүжсэн  ч  тэрээр  газрын тосны
тухай  ганц  хоёр  баримтат  кино  үзэх,  амжилтын  түүх  гэх  мэтийг  сонсоход  нээлттэй
байв.Удаан ярилцсаны эцэст зөвхөн үхэж буй эхийн хүү л өгч чадах зар сурталчилгааны
санал өгсний дараа би түүнийг тосыг туршиж үзэхийг зөвшөөрөв.

Хоосон витамин капсулаар уусан цагаан будааны хагасаас бага хэмжээтэй тунгаар ууж
эхлэхэд  түүний  хар  тамхины  хэрэглээ  хоёр  өдрийн  дотор  50%-иар  буурч,  энэ  эмийг
хэрэглэх хугацаанд энэ бууралт хэвээр үлджээ.

Ээж нь амьдралдаа хэзээ ч THC бүтээгдэхүүн хэрэглэж байгаагүй бөгөөд энэ нь түүний
хувьд томоохон өөрчлөлт болсон юм.Заримдаа нөлөө нь маш эерэг байсан ч ихэнхдээ
зүгээр  л  тайвшруулах  үйлчилгээтэй  байдаг.Хааяа  thc  нь  арай  дэндүү  хүчтэй  байсан  ч
хэтрүүлэн  хэрэглэснээс  болж  танд  хор  хөнөөл  учруулахгүй  тул  тэр  хэвтээд  дуустал
залбирдаг.Унтах нь эдгээх үйл явцын нэг хэсэг учраас тайвшруулах шинж чанар нь загвар
юм.

Удалгүй ээжийн CT-ийн хавдрын тоо 455 болж өсөж, тосолгооныхоо тунг аль болох хурдан
нэмэгдүүлж  эхлэв.Эмчийнхээ  зөвлөснөөр  тэрээр  эмэгтэйчүүдийн  хорт  хавдрын  мэс
засалчтай  уулзсан  бөгөөд  тэрээр  орж,  аль  болох  хавдрыг  арилгахыг  хичээхийг
зөвшөөрсөн.Хагалгааг  зургадугаар  сарын  сүүлчээр  хийхээр  төлөвлөж  байсан  бөгөөд
ирэхэд хавдрын тоо 405 болж буурч, ээж 100 гаруй грамм тос залгисан байв.

Мэс заслын эмч хагалгаанаас гарч ирээд аавтай минь ярихад түүний яг хэлсэн үг нь "Ийм
байж чадахгүй байсан!" Тэд тэнд байгааг мэдэж байсан том хавдрыг арилгасан боловч
тэдний харахыг хүлээж байсан жижиг хорт хавдар байхгүй байв.Ээж нь хагалгааны дараа
эдгэрсэн бөгөөд түүний хавдрын тоо 2013 оны 7-р сараас хойш 20 (хэвийн хэмжээнд 34)
хэвээр байна; 2014 оны 7-р сарын байдлаар хорт хавдаргүй хэвээр байгаа нь түүний 12-р
сард хийсэн хамгийн сүүлийн үеийн муурны судалгаагаар батлагдсан. Сайхан сэтгэлтэй

“Миний дүү лимфома, ходоод, нуруунд нь үсэрхийлсэн.Тэдний өгсөн эм нь түүнийг өдөр
бүр шөнөжин унтуулж,  хэдэн долоо хоног  унтдаггүй,  идэж ч  чаддаггүй байв.Нэг  грамм
шахмал тос уугаад 18 цаг унтаж, цадталаа хооллодог.Долоо хоногийн дараа тэрээр 78%
хорт  хавдраас  ангид  болжээ.Эмч  андуурчээ.Эмнэлгийн  бус  байдалтай  байсан  тул  бид
түүнд  хэлээгүй  ч  каннабис  түүний  болон  бидний  амийг  аварсан.Одоо  жилийн  дараа
МИНИЙ АХ лимфома өвчнөөр өвдсөн!Хэн ч үүнийг хийдэггүй ...каннабисгүй." Эрл

"Би тэр  үед маш том доромжлолтой байсан.Би өдөрт нэг  дусал  ууна.Надад өгсөн хүн
буцааж авахыг хүссэн.Тэрээр хорт хавдраас ангижрах шахсан эмэгтэйд өгөв.Тэр үнэхээр
амьдрах нь бүү хэл идэж, ууж ч чадахгүй байв.Тэр 70 фунт хүрэхгүй жинтэй байв.Манай
найз  түүнд  тос  өгсөн  ...  voila!Тэр  идэж,  ууж,  тэмцлээ  үргэлжлүүлэв  ...
амжилттай.Каннабисын эдгээх шинж чанарт бат итгэдэг." Тара

“Би таны нийтэлсэн бүх зүйлийг үнэнчээр уншдаг.Аав маань хорт хавдар туссан тул нас
барсан.Тэд зөвхөн цацраг туяа хийх гэж байсан.Тэр нэг удаа эмчилгээ хийлгэсэн бөгөөд
тэд цэгээ алдсан тул үндсэндээ түүнийг шарсан.Тэр 2 хоногийн дотор нас барсан." Анита

“Өнөөдөр  би  их  хэмжээний  хандив  өгсөн  хүнээс  мэдээлэл авлаа.Түүний  хоолойд хорт
хавдар  үүссэн  байв.Тэрээр  2013  оны  4-р  сарын  эхнээс  хойш  гуурсаар  хооллож
байна.Өвчтэй хүний  эхнэр нулимс дуслуулан дууддаг.Өдөрт 2 удаа тос түрхээд 4 долоо
хоногийн дараа алга болно.Бүрэн алга болсон ...Тэр хатуу хоол идсэн ...Шинэ эмчилгээ
эсвэл шинэ эм байхгүй, зөвхөн RSO.Мэдлэгээ хуваалц, амийг авар.” Жаред

“Би хорт  хавдрын  4-р  үе  шатыг  даван  туулсан  хүн  бөгөөд  би  хими эмчилгээ  хийлгэж
байхдаа (дахин ХЭЗЭЭ ч ХЭЗЭЭ ч) дотор муухайрах, нойронд туслах гэх мэтээр бичиж
өгсөн бүх эмүүдийг хэлж чадна.Эмнэлгийн ТНС-д шилжсэнээр л би идэж, унтаж, амарч,
тэсвэрлэх чадвартай болсон!!Би Калифорниа мужид хууль ёсны дагуу амьдардаг Бурханд
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талархаж байна, нэвтрэх эрхгүй хүмүүст зүрх минь шархалж байна!” Хайнц

“Бусад бидэн шиг алдаа гаргахгүйн тулд хуваалцаарай.Хоолны дэглэм маш чухал!!!!Дараа
нь зарим хүмүүсийн хувьд, 4 жилийн өмнө 4-р үе шаттай жижиг эсийн хорт хавдартай гэж
оношлогдож,  2-3 сар амьдрах хугацаа өгсөн Гэгээн Жон дахь хатагтай шиг би түүнтэй
утсаа салгасан, тэр зүгээр байна!! !!!!!!!Тэр 73 настай!!!2 эгч дүүгээ уушигны хорт хавдраар
алдсан.Тэгээд...Энэ  тухай  бидэнд  хүү  нь  хэлсэн,  УЧРААС  хэн  нэгэн  түүнд  энэ  тухай
хэлсэн!!!!" Бронвен

"Би  тархины  хорт  хавдрыг  оруулаад  6  удаа  RSO-ийн  тусламжтайгаар  хорт  хавдрыг
эдгээсэн. Би хэн нэгний хорт хавдрыг хамгийн хурдан эдгээсэн нь 13 хоног байсан!!!Хэхэ,
намайг гижигдэж байна.Мөн чихрийн шижин, катаракт, IBS, үе мөчний үрэвсэл, саарал үс,
цусны даралт ихсэх өвчнийг эдгээдэг.Би энэ зүйлд ямар их эргэлзсэнээ бодохоор галзуу
юм!!!Одоо би юунд ч итгэх болно." хаш

"Тийм ээ,  энэ нь  саарал үсийг  эмчилж чадна.Би өмнө нь гавар  болгоод үс  нүүрэндээ
түрхэж байсан.Хөөх, эд зүйлс гайхамшгийг бүтээдэг." Бритни

“Би гурван хүн тосоор эдгэрсэн байхыг харсан.Эмч нь хөлийг нь тайрах шаардлагатай гэж
хэлсний дараа нэг нь хөлөндөө чихрийн шижин өвчтэй байсан.Нэг нь элэгний "терминал"
хорт  хавдраас.Тэгээд  нэг  ньВьетнамд  Agent  Orange-ийг  хэрэглэсний  дараа  үүссэн  хэт
мэдрэгшлийн  уушигны  үрэвсэл.Түүний  VA-ийн  эмч  түүнд  нөхцөл  байдал  "зохицуулах
боломжтой"  боловч  эцэст  нь  түүнийг  ална  гэж  хэлсэн.Хэдэн  сарын  дараа  энэ  хүн
ханиадны  улмаас  эмнэлэгт  хэвтсэн  бөгөөд  эмч  нь  CAT  шинжилгээ  хийлгэхийг
тушаажээ.Эхнийх нь өөр өвчтөнтэй холилдсон гэж бодсоныхоо дараа тэрээр хоёр дахь
шинжилгээг захиалсан.Тэгээд тэр миний найзаас "ямар чөтгөр болоод байгаа юм бэ" гэж
асуусан -- уушигных нь сорви эдгэрч, "үнэндээ энгийн хүний уушигтай" -- нөхөж баршгүй
эмгэгтэй болсон." Бут

“Нөхөр  маань  одоо  арилсан  хорт  хавдрынхаа  төлөө  тос  ууж  байгаа  нь  өөрт  нь
мэдрэгддэггүй  гэж  хэлсэн.Тэр  үүн  дээр  3  сар  ажиллаж  байгаа  бөгөөд  одоо  засвар
үйлчилгээний  түвшинд  хүрч  байна,  бүх  зүйл  сайхан  байна!Ямар  гайхамшигт  өвс  вэ!”
Дебора

"Нойр булчирхайн толгойн мэдрэлийн дотоод шүүрлийн IV үе шат.Оношлогдсон огноо 2012
оны 5-р сар.2013 оны 12-р сард тосыг эхлүүлсэн.Хавдрын хэмжээ 20% буурсан.Хавдрын
маркер 73-аас 23 хүртэл буурсан (хэвийн хүрээ 0-30). Жоанна

“Би Маалинган тосны улмаас TERMINAL хорт хавдрыг  даван туулсан хүн.2008 онд би
зөөлөн  эдийн  саркома  гэж  оношлогдсон.Би  5  долоо  хоног  цацраг  туяанд  өртсөн,  8.5
цагийн мэс засал хийлгэсэн.8 долоо хоногийн дараа хорт хавдар миний уушгинд маш
хурдан тархсан тул би эдгэрч байна гэж хэлсэн.25-40 метрийн зайтай байсан тул ажиллах
боломжгүй болсон.Хими эмчилгээ хийх боломжгүй байсан.Надад 3 сараас нэг жил хүртэлх
хугацаа өгсөн.1 сарын дараа би тосыг эхлүүлж, 1 жилийн дараа CT-д миний уушгинд хорт
хавдрын шинж тэмдэг илрээгүй.Энэ зүйл ажилладаг!Рик Симпсон миний амийг аварсан!"
Салобрена

“Би 2012 оны 11-р сард бүдүүн гэдэсний хорт хавдрын 4-р үе шаттай гэж оношлогдсон тул
2013 оны 12-р сарын 23-наас хойш RSO хэрэглэж байна.Сүүлийн 3 сар миний хавдар
томроогүй.Газрын тос ажиллаж байгаа гэдэгт би итгэлтэй байна." Сюзан

“Би тосыг нэг сар хэрэглэсний дараа тайвширч байна.Баярлалаа!Надад ямар мэдрэмж
төрж байгааг  үгээр  тайлбарлаж чадахгүй.Би  дахин  аялах  боломжтой боллоо.Мөн илүү
сайн  идээрэй.Аврагч  бол  та  өөрөө  юм....Дахин  баярлалаа.Аав  маань  хорт  хавдраар
өвчилсөн тул би тэр үед энэ тухай мэдсэн ч болоосой гэж бодсон.
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Бас дурьдахад л болно.Би хоёр удаа хорт хавдрыг даван туулсан хүн.Бараг амжсангүй.Тэр
үед би  ч  гэсэн  энэ  тухай  мэдсэн  ч  болоосой гэж боддог.Хэзээ  ч  намайг  алах  шахсан
уламжлалт замаар явахгүй байсан.Хими, цацраг туяа, 3 мэс засал, урвуу хагалгаа бүхий
илиостоми.Удаан  хугацаанд  хоол  идэж  чадахгүй,  гэрээсээ  гарахгүй  байна.Баярлалаа!
Баярлалаа!Тэгээд.Дахин баярлалаа.Би дахин амьд байна." Карин

"Би хувьдаа каннабисын давирхайг ашиглан цусны хорт хавдар, хорт хавдар, Лаймс өвчин,
хоолойн  хорт  хавдар,  арьсны  хорт  хавдар,  бүх  төрлийн  хүмүүсийг  эдгээж  байсан.Би
каннабисын  давирхайг  байнга  хэрэглэдэг  бөгөөд  үүнийг  хэн  мэдэх  нь  надад
хамаагүй.Тийм  ээ,  цагдаа  нар  аа,  хэрэв  та  сонсож  байгаа  бол  би  байнга  каннабис
давирхай хэрэглэдэг бөгөөд таны энэ талаар юу гэж бодох нь надад хамаагүй." Макс Иган

“Би биечлэн 4-р үе шатанд чонон хөрвөс, хэд хэдэн ажиллагаагүй хавдартай хорт хавдрыг
харсан; хоёр сар хүрэхгүй хугацаа өгсөн, эдгэрсэн, 3 жилийн дараа ч энд байна.Татаж авах
эмгэгүүд алга болсон.Чихрийн шижин эдгэрч, Кроны өвчин болон бусад гэдэсний өвчин
эдгэрсэн.Геп С.Элэгний дутагдал, бөөрний дутагдал.Бүх өвдөлтийн эмгэгүүд, үүнд фиброз,
мэдрэлийн  эмгэгүүд  орно.Олон  мянган  гэрчлэлийг  YouTube  дээр  биш.Гэхдээ  миний
таньдаг хүмүүс аварсан.Эдгэрч, амьдралын чанарт эргэн орно.

Би  янз  бүрийн  өвчний  үед  марихуан  хэрэглэдэг  өвчтөнүүдийг  эмчилдэг  байгууллагын
гишүүн.Бид  бүгдээрээ  Рик  Симпсоны  олсны  тосыг  олж  хэрэглэж  байсан.Марихуан
олборлолт.Үүнийг эмчилж, эдгээдэг тоо томшгүй олон нөхцөл бий.Энэ нь бүх хууль ёсны
мужид  таны  зүсэлт,  нахиалах  зүйлээс  авч  болох  зүйл  юм.Мөн  процессууд.Би  хувьдаа
диспансер  ашигладаггүй,  анхаарал  халамж  тавьдаггүй,  гэхдээ  тус  бүрдээ.Би  энэ
амьдралаар өөрийгөө болон бусад хайртай хүмүүстээ анхаарал халамж тавьж чадахдаа л
хайртай.

Энэ ургамал Библид байдаг.Манай улс үндэслэсэн гэж ярьдаг зүйл.Гэсэн хэдий ч үүнийг
устгаж,  манай  гаригийн  нөөцийг  устгаж,  урьд  өмнө  нь  ашиглаж  байсан  бүх  зүйлийг
орлуулах  болно.Хайчиний  дуу  хоолой.Бүрэн  хууль  ёсных  болтол  дуугарч,  бүү
зогсоо.Маалинган  тариалангийн  талбайг  эмнэлгийн  бус  бүх  зориулалтаар  сэргээж,
хүмүүсийг  дахин  хүн  шиг  харьцаж  байна.Бүгдийг  ерөөе.Энэ  анхны  протокол
байгаасай.Миний анх эмчилж байснаас илүү эрүүл мэндийн асуудал үүсгэсэн хими эсвэл
том эм биш.Сайхан эдгэрээрэй.Яагаад оролдож болохгүй гэж?" Хурдан

“Миний нэг  найз  хими  хэрэглэхээ  болиод  тосоо  ууж  эхэлсэн  чинь  сайжирсан.Эмч  нар
эдгэршгүй гэж хэлсэн ч одоо түүнийг цэвэрхэн гэж хэлж байна!!!!" Кэти

“Хэн  нэгэн  надад  Рик  Симпсоны  тос  бэлэглэхээс  өмнө  би  18  сар  химийн  эмчилгээ
хийлгэсэн.Эдгэшгүй  үхлийн  өвчин  алга  болжээ.Би  хими  эмчилгээний  улмаас  үүссэн
хохирлыг  тосоор  эмчилж байна.Гурван жилийн өмнө химийн эмчилгээг  зогсоосон.Хими
эмчилгээ нь миний эрүүл мэндийг дэмий үрсэн хэрэг байсан." Енох

"Баярлалаа, баярлалаа Рик, би яг цаг тухайд нь авсан, би өнөөдөр хорт хавдраас ангид,
урьд өмнөхөөсөө илүү сайхан харагдаж байна." Ранда

"Хөөх, Рик Симпсоны тос бол ГАЙХАЛТАЙ юм!Энэ гайхалтай эмчилгээг хэрхэн хүн бүхэнд
хийх  талаар  дэлхийтэй  хуваалцсанд  баярлалаа.Би  өөрийн  найз  Карменыг  Ходжкины
лимфома  хорт  хавдартай  гэж  оношлогдсон  үед  нь  тос  авч  өгсөн.Тэр  одоо  нэг  жил
ХАВДАРТАЙ болсон!!!Миний Аддисоны өвчин ямар ч ул мөргүй алга болсон бөгөөд эмч
нар урьд өмнө хэзээ ч ийм зүйл тохиолдож байгаагүй тул яаж, яагаад гэдгийг тайлбарлаж
чадахгүй байна.ГЭХДЭЭ би чадна бас чадна!!!Каннабис эдгээдэг!!!" Эми

“1  жилийн  өмнө  өнөөдөр  миний  ойр  дотны  хүн  намайг  эдгэшгүй  хорт  хавдартай  гэж
хэлсэн.Түүнд  8  сар  амьдрах  хугацаа  үлдсэн  гэж  хэлсэн.5  хоногийн  дотор  би  түүнд
каннабисын тос өгөөд хагас ширхэг будаатай тос идсэн.6 долоо хоногийн дотор түүний
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хавдрын хэмжээ багасч, тэдний хэлснээр тархах шинж тэмдэг илрээгүй.

Хавдар нь том бэрсүүт жүржийн хэмжээтэй байсан бол өнөөдөр царсны модны хэмжээтэй
болсон гэж хэлэхэд таатай байна.Каннабисын тос түүний амийг аварсан.Тэр тосыг алга
болтол нь үргэлжлүүлэн идэх болно.Энэ нь түүний төгсгөлийн хавдрыг эдгээхээс гадна
эрүүл  мэндэд  нь  гайхалтай  нөлөө  үзүүлсэн.Тэр  чихрийн  шижин  өвчтэй,  таргалалттай
байсан бөгөөд одоо жиндээ хүрч, урьд өмнөхөөсөө илүү аз жаргалтай байна!Би хүн бүрийг
каннабисын  тосны эмчилгээг  судлахыг  уриалж  байна.Youtube  сайтаас  РИК  СИМПСОН
"ЭДГЭЛГЭЭС ГҮЙЦЭВЭР" видеог үзээрэй...Энэ нь таны эсвэл таны таньдаг хэн нэгний
амийг аварч магадгүй юм.Тэдэнд амьдралын бэлэг өгөөч!" Хосе

“Тиймээ....Ноён Симпсон танд баярлалаа, таны агуу нээлт хорт хавдрыг даван туулахад
минь  тусалсан.2007  оны  7-р  сард  амьд  үлдэх  магадлал  20%  ба  түүнээс  бага  гэж
оношлогдсоны  дараа  би  Риктэй  нэгэн  арга  хэмжээнд  уулзсаны  дараа  эмчилгээгээ
эхэлсэн.Газрын тосны хэрэглээ миний амийг аварсан.Цусны хорт хавдар маань намжиж,
өдөр  ирэх  тусам  сайжирч,  тосны  ачаар  та  бүхэнтэй  үнэнээ  хуваалцаж  байна.....Амар
амгалан, хайр." Майкл

“Өчигдөр  Женисийн  (эмээ)  амийг  аврах  эм бэлдсэн  сайхан өдөр  байлаа.Тэрээр  6  сар
орчим хугацаанд RSO ууж байна.Хавдар арилсан, нүднийх нь хаван арилсан, 106 кг жин
хассан, бөөрний чулуу арилсан, цусны даралт хэвийн.Гэвч түүний эрүүл мэндэд гарсан
өөрчлөлт нь гайхамшиг байсангүй.Тэр 6 сарын өмнө манай гэрт ирэхдээ шатаар арайхийн
авирч байсан бол одоо шатаар дээш доош гүйж, намайг тойрон эргэлдэж байна!Хэрэв та
псевдо хавдар Церебрийг каннабисын тосоор хэрхэн эмчлэх талаар илүү ихийг мэдэхийг
хүсвэл Женис эсвэл би энэ талаар тантай ярилцахад таатай байх болно!Нэг хайр.энхийн
хайр CURE.Би чамд хайртай эмээ!!" Дебра

“Эмч нар надад хими эмчилгээ хийлгэхгүй бол 6 сар амьдрах үлдэнэ гэж хэлсэн......... 11
жилийн өмнөх үе байсан...Хэрэв тос байгаагүй бол би тоосыг нь хазах байсан байх.Би
одоо  үхэр  шиг  эрүүл,  үс  унах  шаардлагагүй  байсан!!Үүнийг  дэлхийд  авчирсанд
баярлалаа." Крэйг

"Намар болоход дахиад 6 сар л үлдэх ёстой байсан хамгийн сайн найз маань одоо бараг
хорт  хавдраас  ангид  байна!!!Бүдүүн  гэдэсний  хорт  хавдраар  элгэндээ  40  удаа
үсэрхийлсэн.Судалгаа, туршлагаасаа хуваалцсан Рик танд баярлалаа!Та ч бас Голландад
хүний амийг аврахад тусалсан!Чамаас урам зориг авсан натурологийн хайр." Марлоес

“Найз маань 3 жилийн өмнө уушгины хорт хавдрын 4-р үе шаттай гэж оношлогдсон бөгөөд
маш сайн байгаа.Тэр энэ зүйлийг тангараглаж байна." Ричард

“RSO ажилладаг.Би анекдот биш” гэж хэлжээ. Тиелман

“Рик Симпсон, танд маш их баярлалаа. Би мэдлэгийн ачаар амьд байна. Элэг, яс, түрүү
булчирхайн хорт хавдрыг дарах.Тосноос эхлээд хэдэн сарын дотор элэг, ясны хорт хавдар
арилж, сканнердсан ч харж чадсангүй."Луис

“Хорт хавдрын судалгаа миний үүдэнд ирж цуглуулж ирэхэд би тэдэнд мөнгөнөөс илүүг
өгөх болно гэж хэлэхэд би Рик Симпсоны нэрийг бичээд Google-д хэлсэн. Бурхан чамайг
ивээг." Жэйн

"Хүмүүс л өөрсдийг нь байгалийн жамаар эмчлэхэд нь саад болохуйц өөр хэн нэгэнд тэнэг
байж чадна ...Энэ ямар инээдтэй юм бэ?Мунхаглал бол хүний  хамгийн муу дайсан юм."
Сол
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Уушигны хорт хавдартай өвчтөнүүдэд зориулсан 
нэмэлт зөвлөмжүүд
Q.Энэ нь хэсэг  хугацаанд тосонд байсан ч өвдөлт намдаах эм хэрэглэх шаардлагатай
байсан тул өвчтөнд хэрхэн туслах талаар илүү олон арга замыг хайж байсан.

А.1) Өөр нэг хэсэг тос хийж, өөрт байгаа тостойгоо хольж үзээрэй, аль болох тайвшруулах
тосыг хайж олоорой, өвчтөнд эрч хүч өгөхийг хүсэхгүй байна.

2) Нэг удаад нэгээс олон омогоос тос гаргаж авахыг хичээгээрэй, энэ нь ихэвчлэн илүү
сайн хөнжил нөлөөтэй бөгөөд олон өвчнийг  илүү үр дүнтэй эмчлэх боломжтой.  Дахин
хэлэхэд, аль болох үр дүнтэй эмийг үйлдвэрлэхийн тулд янз бүрийн индикатор омгуудаас
20% ба  түүнээс  дээш  ТНС  агуулсан  хамгийн  хүчтэй  тайвшруулах  үйлчилгээтэй  Indica
нахиалагч материалыг хайж олоорой.

3) Тэр капсул дахь тосыг хэрэглэхээ больсон нь дээр байх болно.Хэлний доор нэмэлт
шингээж  авахын  тулд  түүний  аманд  оруулахыг  хүсч  байна  (энэ  нь  өвдөлт  намдаах
үйлчилгээтэй гэдгийг та олж мэднэ)

4) Какаоны цөцгийн тосоор 0,3-0,5 гр лаа хийж, өдөрт дор хаяж хоёр удаа хэрэглэхийг
зөвлөж байна, тэр үүнийг амаар болон шулуун гэдсээр хэрэглэж болно.

5)  Өдөрт  хэд хэдэн  удаа  тосыг  ууршуулж өгөх  -  ханиалгахыг  хүсч байвал уушгинд нь
хамааралгүй  бүх  зүйлийг,  тэр  дундаа  эдгээр  хавдарыг  ханиалгах  хэрэгтэй  (тэдгээр  нь
зүгээр л агшиж, дараа нь задарч, ханиалгах болно).

6) Спиртээр тосон хандмал хийж (тосны хэмжээнээс хамаарч 20-30-50%; 1-2мл тосыг 4мл
96-99% спиртэнд хийнэ) хагалгаа хийлгэсэн хэсэгтээ түрхэнэ. зовхины дусаагуураар нэг
юмуу  хоёр  дусал  дуслаарай,  ингэснээр  та  маш  их  хэмжээний  тос  хэмнэх
боломжтой.Мэдээжийн хэрэг та мөн толбо руу шууд тос түрхэж, боолтоор боож, гурван
өдөр тутамд эсвэл боолт унах үед давтаж болно.

7)  Ши  цөцгийн  тосоор  тос  хийж  эсвэл  бага  зэрэг  тосыг  оливын  үрийн  бүлээн  тосонд
уусгаад  өдөрт  хэд  хэдэн  удаа  тэр  хэсэгтээ  үрнэ.Энэ  нь  түүний  хавирганы  өвдөлтийг
арилгахад туслах бөгөөд та үүнийг хэвтрийн шарх болон арьсан дээрх бүх зүйлд хэрэглэж
болно.

8) Маалинган үр, Маалинган зүрх, Маалинган үрийн тосыг хоол хүнсэндээ оруулаарай -
дор хаяж цөөн тооны үр/зүрх эсвэл 1-3 хоолны халбага Маалинган үрийн тос.

9) Өвдөлт намдаах эм, нөхөөсийг аль болох хурдан тосоор солихыг хичээ.Хэрэв та тос
түрхэж эхэлбэл энэ нь маш их тус болно.Лаа нь уушгины өвчнийг мөн гайхшруулдаг.Тэр
хэдий чинээ их тос түрхэж, хурдан ууна төдий чинээ сайн.Өвчнийг ялан дийлэх хүртлээ
өдөрт  нэг  грамм ба  түүнээс  дээш тунгаар  хэрэглэж,  дараа  нь  сард  1-2  грамм арчлах
тунгаар хэрэглэх ёстой." Ж.Б

Артрит, өвдөлт, булчингууд

“Найз  маань  ослоор  гарынхаа  хуруунд  хүргэдэг  хэд  хэдэн  шөрмөсийг  таслав.Тэрээр
хагалгааны дараа тэр даруйд нь тос түрхэж, эдгэрэхэд нь тусалсан бөгөөд маш хурдан
эдгэрч,  оёдолыг  нь  эрт  авахаас  өөр  аргагүй  болсон,  энэ нь түүний арьсанд наалдсан
байсан тул үнэхээр өвдөж байсан, тэдгээр нь уусдаг оёдол биш юм.Түүний мэс засалч,
физик эмчилгээний эмч нар үүнд үнэхээр гайхсан боловч сүүлчийн уулзалтаа хийх хүртлээ
түүнд юу хийснээ хэлээгүй.Тэд түүнд итгэсэн үгүйг би мэдэхгүй, гэхдээ би өөрийн нүдээр
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харсан зүйлээ, тэр юу мэдэрсэнийг мэддэг." Тина

"Танд ямар нэгэн нотлох баримт хэрэгтэй юу?Манай эгчийг хоёр сар амьдраад гэр рүүгээ
явуулсан.Уушгиндаа тээглээд орноосоо гарч чадсангүй.5  долоо хоногийн  өмнө тэр тос
хэрэглэж эхэлсэн.3 долоо хоногийн өмнө, энэ бүх долоо хоног, өнгөрсөн долоо хоногт тэр
одоо  машинаа  жолоодож,  цэцэрлэгээ  хийж  байгаа  бөгөөд  хэхэ  тэр  бидний  бусад  4
дүүгээсээ  илүү  тарган  байна.Энэ  бол  Рикийн  ачаар  жинхэнэ  юм.Хайртай  залуу  минь."
Энди

“Шинэчлэлт:  Өнгөрсөн  долоо  хоногт  би  ахдаа  Рик  Симпсоны  тосыг  сулруулж  буй
ревматоид  артритыг  эмчлэхэд  шаардлагатай  материал  авч  өгөхөд  нь  тусалсан  тухай
дурдсан.Тэр  өнөө  орой  над  руу  залгаж,  ах  нь  2  өдрийн  цасан  шуурга,  супер  цомын
тэмцээнд  нэлээд  унтсаны  дараа  хоол  идэж,  инээж,  найз  нөхөд,  гэр  бүлийнхэнтэйгээ
утсаар ярьж байна гэж хэлсэн.Тэр хэзээ ч ийм үйлдэл хийдэггүй учраас түүнд хэтэрхий их
зүйл өгсөн эсэхийг мэдэхийг хүссэн.ГАНГАН!(инээв) Тэр Super Bowl-ын тэмцээнээс бусад
тохиолдолд маш сайн ажиллаж байгаа юм шиг санагдаж, урт амьсгаа аваад "Баярлалаа,
ах маань эргэж ирсэнд таатай байна, тэр ахин инээж байна" гэж хэлэв. (Энэ нь бүх зүйлийг
үнэ цэнэтэй болгодог хүмүүс)

Гуравхан  хоногийн  дараа  БИД  АБСОЛУТТАЙ  ХҮНД  ҮНЭХЭЭР  ТУСЛАХ  БОЛОМЖТОЙ
БАЙСНЫГ мэдэхэд үнэхээр сайхан санагдаж байна.ЭНАЙДВАРГҮЙ БАЙНА.Энэ бол Рик
Симпсоны тос тусалсан ревматоид артриттай хоёр дахь хүн юм.Бид бэлтгэгдсэн эмч биш -
бид зүгээр л тосны тухай сонсоод, туршиж үзээд үр дүнтэй болохыг мэдсэн залуус, бид
тантай адил хайртай хүндээ туслахын тулд арга хэмжээ авсан жирийн хүмүүс юм." Майкл

"Одоо 78 хоног тос хэрэглэж,  эерэг  үр дүнг харж байна!!!Би RA-тай бөгөөд Маалинган
тосны  эмчилгээг  эхлүүлснээс  хойш  ямар  ч  цочрол  гараагүй.Астма  өвчнөөр  өвчлөхгүй,
бөөлжихгүй, гомдолгүй!!!” Беверли

“Би олон жилийн турш RA-тай байсан.Би үүнийг каннабисын тосоор эмчилснээс хойш би
дүрэлзээгүй бөгөөд үе мөчний зарим гэмтэл үнэхээр алга болсон.Би өвдөж байна, гэхдээ
өвчин  эмгэгийг  олж  илрүүлэхээс  өмнөх  шиг  юу  ч  байгаагүй.Би  ямар  ч  байсан  удаан
хугацаанд токер байсан ч архаг өвчин, хүнд өвчинд тамхи хангалттай биш." Марк

"Хүнд загас өг, тэр нэг өдөр идэх болно (энэ нь үнэхээр загас биш бол зүгээр л загасны
тостой шар буурцагтай пати).Хүнд загасчлахыг зааж өг, тэгвэл тэр насан туршдаа дүүрэн
гэдэстэй  болно.Хамгийн  их  мөнгө  төлөхийг  бидэнд  өгсөнд  баярлалаа.Би  санхүүгийн
шалтгааны улмаас  одоохондоо RSO-г  ашиглаагүй  байгаа  ч  миний мэдрэлийн  эмгэгийг
(RSD) бүрэн хянах боломжтой болсон.Эдгэрч чадаагүй ч шинж тэмдгүүдээ хянаж байгаад
сэтгэл хангалуун байсан.Энэ нь өдөрт 9 эм ууж байсныг сольсон.Баярлалаа." Аюулгүй

"Сайн  уу  Рик,  Жэй  Би  нар  аа,  би  тосыг  биечлэн  хэрэглэсний  бас  нэг  сайн  үр  дүнг
мэдээлэхийг хүссэн: Энэ бол тосонд 8-р өдөр юм уу.Би өдөрт дор хаяж хоёр удаа, өдөрт
ойролцоогоор  1/4  см-ээс  1/2  см  хэмжээтэй  уудаг.Би  өсгий/хөл/шагайны  өвчинд  онцгой
амжилтанд хүрсэн - өдөр ирэх тусам улам сайжирч байна!Гэмтсэн мөрөндөө уян хатан
байдал эргэн ирж, өнгөрсөн шөнө – Би массаж хийж байхдаа миний зүүн мөр/хүзүүний энэ
мөрөнд  маш  их  өвдөж  байсан  АРТ  зангилаа  нь  пистачио  шиг  хэмжээтэй  болтлоо
багассныг анзаарсан. хушга хэмжээтэй.Энэ нь миний мөрний өвдөлт маш хурдан буурч
байгаа шалтгаан байж болох юм.Энэ зангилаа юу болохыг сайн мэдэхгүй байна, гэхдээ
энэ нь алга болсонд баяртай байна.Каннабиноидууд нь эд эсийн үрэвслийг багасгаж, үе
мөчний  хөдөлгөөн,  булчингийн  уян  хатан  чанарыг  нэмэгдүүлдэг  гэж  туршилтууд  хэзээ
нэгэн  цагт  дүгнэж  байсан  уу?Шинжилгээнд  юу  гэж  хэлэх  нь  надад огт  хамаагүй  --  би
худалдагдсан, би энэ жил тийм ч таатай санагдсангүй.жил!!!

Би эрч хүчгүй болох вий гэж санаа зовж байсан бөгөөд зүгээр л унтах, унтах, унтахыг хүсч
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байна.Гэхдээ--- миний хувьд энэ нь эсрэгээрээ-- Би эрч хүчээ нэмэгдүүлж, өдрийн цагаар
ямар ч нойрмоглохгүй байна.Чамайг маш их тэврээд өгөөсэй!!!" Хизер

"Би ревматоид артриттай холбоотой химийн эмээ орхиж чадсан.Хэрхэн энд ирсэн минь
урт зам байсан.1997 онд би хүнд хэлбэрийн MVA-д орж, тахир дутуу болж, эм бэлдмэлээс
хамааралтай болсон.14  жилийн хугацаанд би  хоёр хөлөндөө 10  гаруй удаа  мэс засал
хийлгэж, сэтгэл гутрал, уур уцаар, фибромиалгиа (эмч нарын уламжлалт эмгүйгээр эдгээж
байсан),  олон жил физик эмчилгээ хийлгэж, бясалгал,  зүү,  рейки гэх мэт өөр аргуудыг
даван туулсан.Би бие бялдрын хувьд дахин богино хугацаанд явган аялал хийж, усан санд
сэлж, тогтмол дасгалын хөтөлбөрөөр буцаж явах боломжтой болсон.Арав гаруй жилийн
хугацаанд  би  стероидууд,  бүх  төрлийн  өвдөлт  намдаах  эмүүд,  үрэвслийн  эсрэг  эмүүд
болон бусад олон төрлийн эм ууж байсан.Хоёр жилийн өмнө өвдөлт ихсэж, миний бие,
хүзүү, нуруу, нурууны цээжний хэсэг, мөн хөл, өвдөгний хэд хэдэн газар гэмтсэний улмаас
остеоартрит өвчнөөр өвдсөнөөс өөр байсан.Миний гар, хөл маш их өвдөж, хавдаж, гар
минь  ревматоид  артрит  өвчний  улмаас  гажигтай  болсон  бөгөөд  олон  шинжилгээ,
ревматологич  дээр  очсоны  дараа  би  оношлогдож,  эмийн  туршилт,  протоколуудыг  нэн
даруй эхлүүлсэн. Шуурхай өвчнийг эмчлэх химийн эм метотрексат дээр 6 сарын дараа тэд
аймшигт гаж нөлөө үзүүлдэг химийн эмтэй хамт өөр эм уусан боловч би өөр илүү сайн,
илүү  үнэтэй  эм  рүү  шилжихээс  өмнө  протоколыг  даван  туулах  хэрэгтэй  болсон.  (Big
Pharma-гийн бодлоор) хими эмчилгээ хийлгэсэн хэвээр байсан тул жил хагасын дараа
хими болон нэмэлт RA-ийн эм хэрэглэсний дараа би нэг найзтай болсон бөгөөд тэр надад
RSO-ийн тухай өгүүлдэг "Эмчилгээнээс гүйх" видеог танилцуулсан. .За, миний хувьд тэр
видеог  анх үзсэн  цагаасаа  хойш,  түүнээс  хойш олон,  олон зүйл амьдралыг  бүхэлд нь
өөрчилсөн.Би сүүлийн долоо хоногийг 2012 оны 11-р сард эхлүүлсэн бөгөөд удалгүй би
өөрийнхөө сайн сайхан байдалд тодорхой өөрчлөлтүүд гарч байгааг анзаарч эхэлсэн, би
тосноос их унтаж байсан ч энэ нь зүгээр л эдгэрсэн гэсэн үг юм, миний хоолны дуршил
эргэж ирэхэд хэсэг  хугацаа өнгөрлөө.  Гэвч  эцэст  нь энэ нь болсон,  миний үс  маш их
сайжирч, дахин гялалзсан, нимгэрч, унасангүй." Вэнди

“Тос  миний  тулайг  5  цагийн  дотор  эдгээсэн.Энэ  бол  юуны  тухай  юм!ДААХИЖ
ӨВДӨЛТГҮЙ!" Майкл

"Би  үүнийг  тархины  гэмтлийн  сөрөг  үр  дагавар,  мөн  миний  бие  дэх  архаг  өвдөлтийг
эмчлэхэд  ашигладаг.Стресс  миний  шинж  тэмдгийг  улам  дордуулдаг  ч  марихуан  нь
стрессийг  маш  үр  дүнтэй  даван  туулахад  тусалдаг.Энэ  нь  миний  оюун  ухаан,  биеийг
тайвшруулж, ажилдаа илүү анхаарлаа төвлөрүүлж, цочромтгой, цочромтгой, уур уцаартай,
сэтгэлийн хямрал гэх мэт зүйлд өртөхгүй байх боломжийг олгодог.Энэ нь миний сэтгэл
санааг сайжруулж, гадны өдөөлтөд үзүүлэх хариу үйлдэл нь импульсийн үйлдэл гэхээсээ
илүү хэмжигдэж, хязгаарлагдмал байдаг гэж би боддог.Энэ мэдээлэл танд бага зэрэг тус
болно гэж найдаж байна.Би лицензгүй, хар тамхичин гэж дуудаж гүтгэсэн.Энэ нь өөрөө
миний сэтгэлийн хямралыг тэжээж, эдгэрч, ажилдаа орох боломжгүй болгодог." Фред

“Ерөнхийдөө  хэш  тос  надад  юу  хийснийг  энд  харуулав.Дөрвөн  жилийн  дотор  би
түгшүүрийн эм, өвдөлт намдаах эм (героин багтсан) их хэмжээгээр ууж байснаас ердөө
1/8-ийг л ууж чадсан.thөдөрт хоёр удаа өвдөлт намдаах эм ууна.Би яг л хутгалуулж байгаа
юм шиг булчин шөрмөс татаад, тос нь дуусаад саяхан таталт өгч эхэлсэн.Би бас мигрень
өвдөж,  олон тооны сэтгэцийн  эмгэгтэй  гэж оношлогдсон.Эмч надад хэдэн синтетик  эм
бичиж өгөхийг би мэдэхгүй.Гэхдээ тос нь энэ бүхнийг зохицуулдаг.Мөн би IQ-ийн тестийг
хэш тосны нөлөөгөөр болон нөлөөгүйгээр авсан гэдгийг дурдах хэрэгтэй.148 оноотой, 122
оноогүй.Энэ нь илүү ухаалаг болсон гэсэн үг үү... бараг л суут ухаантны түвшинд хүрсэн
гэж үү?Магадгүй би ADHD-тай бараг л гоц ухаантан байж магадгүй бөгөөд хэш тос нь
өвчнийг эмчилдэг болов уу?Би коллежид онлайн хичээлд хамрагдахдаа илүү сайн байсан
нь мэдээжийн хэрэг хичээлийн үеэр эм тариа хийх боломжтой байсан.Ямар ч байсан хэш
тос нь дэлхийн ихэнх асуудлын хариулт юм." Жими
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“Өсгий/хөл/шагайны өвдөлтийн үед тос авах тухай өөр нэг шинэчлэлт.Тосыг өдөрт 3 удаа
амаар 4 хоног уунаминий өвдөлтийг намдааж, баруун хөл/өсгий/шагайгаараа дахин бүх
хөдөлгөөнийг надад өгсөн.Өчигдөр өглөө, үдээс хойших тунгаа уухаа мартаж, өдрийн эцэс
гэхэд арай ядан алхаж, үе мөч минь дахин хөшиж, өрөвдөлтэй байлаа.Би гэртээ ирээд тос
идээд  15  минутын  дотор  уян  хатан  байдал  сэргэж,  өвдөлт  намдаж,  доголон
зогссон.Гайхалтай нь энэ нь 20 жилийн өмнөх автомашины ослоос болж миний мөрний
бүх хөшүүн байдлыг арилгаж, мөрний өвдөлтийг намдааж, мөрний булчин чангарч, нурууг
минь  татсанаас  болж  хүзүүний  бүх  өвдөлтийг  арилгадаг.  .Мөр  хөшихөөс  болж  толгой
өвдөхөө больсон.Энэ нь миний хувьд тос нь бусад олон ид шидийн хамт өвдөлт намдаах
үйлчилгээтэй гэдгийг бүрэн нотолсон юм."

"Энэ бол хорт хавдрыг эмчилдэггүй эсвэл өөр зүйл биш, гэхдээ би Рикт бараг нэг жилийн
турш баруун өсгий дээрээ доголон, юу нь болохгүй байгааг мэдэхгүй, эмч надад эм өгөх
болно  гэдгийг  хэлэхийг  хүссэн"  авах  нь  тийм  ч  таатай  биш  байсан  тул  би  зүгээр  л
өвдөлтийг даван туулсан.

Бид саяхан Чарльз хэмээх найзаараа дамжуулан RSO-тэй танилцсан бөгөөд бид үүнийг
хийж эхэлсэн.Сүүлийн хоёр өдөр би тосыг өдөрт хэд хэдэн удаа уусан бөгөөд өнөө өглөө
сэрээд доголон байсангүй.Нөхөр маань үүнийг шууд анзаарсан.Тэр тос нь ид шидтэй байх
ёстойг анзаарав!Баярлалаа Рик Симпсон![:)] Надад гайхалтай байна!" Х

--  Эрхэм Х,  сайхан мэдээ өгсөнд баярлалаа, бид тэдний тухай сонсох дуртай.Би тосыг
оливын  тос  эсвэл  оливын  тостой  хольж,  хандмал  хийж,  тосыг  гаднаас  нь
хэрэглэдэг.Мэдээжийн  хэрэг,  тосыг  идэх  нь  жинхэнэ  эдгэрэлтийн  түлхүүр  бөгөөд  тосыг
хэрхэн ашиглах талаархи бүх зааварчилгаа манай сайт дээр байдаг.Сайн сайхныг хүсье,
JB (FB мессежээс)

"Би хоёр долоо хоногийн өмнө хөлөө хугалсан бөгөөд Big Pharma надад сайн тусалдаг гэж
хэлэхэд л уулын хар тамхины гаралтай тос, каннабисаас илүү тайвширсан." Майкл

“1987  онд  нуруугаа  хоёр  газраас  хугалсан.1994  он  хүртэл  архи  ууж,  эм  уусан.Баацаа
орхиж, НА, АА юм хийж, хар тамхи, архины зөвлөх болсон.Архаг нурууны өвдөлт намайг
өвдөлт  намдаах  эмийг  дахин  үнэлэхэд  хүргэсэн.Би  ЛА,  морф,  героинд  донтсон.Муу
эмфиземийн  эсрэг  тамхи  татаж  эхэлсэн  бөгөөд  бүх  опиатыг  зогсоосон.Каннабис  нь
опиатын  донтолтоос  гарахыг  багасгаж,  каннабистай  хамт  хэрэглэвэл  шаардлагатай
миллиграммыг хагасаас илүү хувиар бууруулдаг болохыг судалгаагаар харуулж байна.Энэ
бол бүх зүйлийг эмчлэх гайхалтай хэрэгсэл юм.:)" Жон

“Би 20 гаруйхан насандаа нуруугаа гэмтээсэн.Би бараг 20 жилийн турш sciatica өвчнөөр
өвчилсөн.Хамгийн сүүлд би үүнийг 5 жилийн өмнө хүндрүүлсэн бөгөөд энэ нь хамгийн муу
нь байсан.4 сарын хугацаанд энэ нь намайг хоёр дахин өсгөсөн тул би угаалгын өрөө рүү
нааш цааш явах боломжгүй болсон.Би 2 сар гаруй хугацаанд 10-р түвшний өвдөлттэй
байсан бөгөөд дэрэн дээр тухалсан буйдан дээр хэвтэх шаардлагатай болсон.Би орондоо
хэвтэхийн тулд биеэ чийрэгжүүлж чадсангүй.

Манай хөвгүүдтэй найзалж байсан залуу бүсгүй ээжийгээ MS-ээр өвчлөхөд тусалсан тул
би эмнэлгийн марихуан ууж үзэх хэрэгтэй гэж надад хэлсэн.Би морь нь түүнийг инээж,
хорт хавдартай өвчтөнүүд болон надаас илүү муу хүмүүст зориулагдсан бөгөөд би тэнцэх
боломжгүй гэж хэлэв.Би үүнийг мэдэхгүй байсан ч энэ залуу эмэгтэй энэ сэдвийн талаар
бага зэрэг мэддэг байсан бөгөөд дахиад хэдэн долоо хоног муудсаны дараа тэр намайг
дэмий шаналахыг харахаас залхсан тул ээжийгээ надтай ярилцахаар авчирсан байх.Ээж
нь намайг  амархан тэнцэнэ,  хожим нь  тэгсэн,  энэ нь тус  болно гэж хэлсэн.Тэр надад
шарсан  талх  дээр  бага  зэрэг  тосонд  чанаж  болгосон  нахиа  идээрэй  гэж  хэлэв.Би
цөхрөнгөө  барж,  үүнийг  хийсэн.Манай гэрийнхэн  каннабис  идсэнээс  хойш 15  минутын
дараа унтчихсан, шүлс гоожиж байсан гэж... хэхэ.
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Маргааш өглөө нь би сэрлээ, 2 сар гаруй хугацаанд мартагдашгүй унтаагүй болохоор бага
зэрэг  хачирхалтай  байсан  бөгөөд  хамгийн  түрүүнд  анзаарсан  зүйл  бол  өвдөлт
мэдэгдэхүйц  багасаж,  ойролцоогоор  20% гэж  хэлж  болно,  мөн  адил  юм.  хөдөлгөөний
хүрээг  сайжруулах.Би  сэтгэл  хөдөлж,  маш  их  гайхсан.Би  каннабис  идсээр  байгаад
дараагийн сард дахин босоод ирлээ.Би Рик Симпсоныг ингэж олсон.Би зүгээр л Google-
ээс каннабисын үрэвслийн эсрэг үйлчилгээтэй бөгөөд Run from the cure нь энэ сэдвээр
хийсэн  анхны  судалгаануудын  нэг  юм.5  жилийн  дараа  миний  нуруу  тийм  л  санагдаж
байнаёстой.Би  каннабис  байнга  иддэг  бөгөөд  энэ  нь  үрэвслийг  намдаадаг.Гэмтэл  нь
хэвээрээ байгаа.Хэрвээ би нүх рүү орох юм уу ямар нэг зүйл өвддөг,  гэхдээ эдгэрэхэд
удаан хугацаа шаардагдахгүй, тэнэг зүйл хийхгүй бол нуруу минь хэзээ ч өвддөггүй." Жоди

"Миний  үе  мөчний  үрэвсэл,  цусан  дахь  сахарын  өвчин,  сэтгэлийн  түгшүүр,  сэтгэлийн
хямрал,  нойргүйдэл  зэргийг  зассан.  Би  артрит  гэж  хэлдэг,  гэхдээ  энэ  нь  дискний
дегенератив өвчин юм. Би тосгүй бол шууд алхаж чадахгүй (одоо 2 жил ууж байна). Би 14
хоног тутамд 120 хар тамхи дамждаг. Би жил гаруйн хугацаанд нэг ч удаа өвдөлт намдаах
эм  уугаагүй.  Би  үүнийг  зөвхөн  үе  мөчний  үрэвсэл,  гаж  нөлөөний  улмаас  уусан  (сайн
нойртой, үрчлээсгүй). Би амьдралынхаа хамгийн сайхан галбиртай байна. 45 настай эмээ.
Гурван хүүхдийн ээж" Everglade

“Оксикодоноос авахуулаад фентанил наалт хэрэглэх хүртэл 3 жил, дараа нь хоёр жилийн
турш өдөр бүр 160 мг морфин ууж, дараа нь өвдөлтийн насос суулгах шаардлагатай гэж
хэлсний дараа би хангалттай гэж шийдсэн.Хүйтэн цацагт хяруулыг зогсоож (би хэзээ ч
үүнийг хийхийг зөвлөхгүй) каннабис хэрэглэж эхэлсэн.Өвдөлт нь хяналтаас гараад байгаа,
цөөхөн байгаа өдрүүд ч гэсэн миний оюун ухаан үүнд анхаарлаа хандуулдаггүй." Майкл

“1981  онд  би  MVA-д  суралцаж  байсан.Би  баруун  мөрөө  мулталсан.Миний  баруун  гар
мэдрэлээс  болж  сунасан  нуруу  хүртэл  саажилттай  байсан.Би  зовж  шаналж  байсан
аймшигт  өвдөлтөөсөө  салж  чадахгүй  байлаа.Шөнө  дунд  нойрноосоо  уйлж  сэрнэ.Хумс
доогуур минь зүү чихэх шиг болж, гарыг минь дээш гүйлгэж орхив.Даатгал төлөгчийн өгсөн
эхний 400.00 долларыг би авч, үеэлдээ найзыгаа MJ-тэй хамт эмнэлэгт авчирч өгөв.MJ
тамхи татсаны дараа өвдөлт бүрэн арилж, би буцаж унтах боломжтой болсон.Үүнийг хэлж
байна.Би Рикийн тосыг залгих арга нь тамхи татах эсвэл ууршуулахаас хамаагүй дээр гэж
бодож байна, гэхдээ би хоёуланг нь хийх дуртай.Баяртай.” Рон

“3 өдрийн RSO эмчилгээ хийсний дараа би өвдөлтгүй гүйж чадна гэдгээ мэдэж байна!
Мэдрэлийн  байнгын  гэмтэл,  байнгын  өвдөлтийг  үлдээсэн  нурууны  нугасны  улмаас  15
жилийн  дараа  анх  удаа.Кокосын  тосоор  дүүргэсэн  капсулууд  нь  маш  сайн
ажилладаг.Газрын  тосны  капсулын  дэглэм  барьж  эхэлснээс  хойш  би  Перкоцетыг
уугаагүй.Энэ нь капсул ууснаар марихуан тамхи татах хүслийг хүртэл бууруулсан." Терри

"Шинэчлээрэй,  өө!Би  хүүтэйгээ  барилдсан!Би  хөвгүүдтэйгээ,  ялангуяа  бага  хүүтэйгээ
байнга барилддаг байсан.Би түүнтэй бараг олон жил барилдаж чадаагүй!Тэр одоо 22, би
52 настай.Үе мөчний үрэвсэлээс болж бүх бие өвддөг тул хөдөлж, барилдахад маш хэцүү
байсан!Гэхдээ би өнөөдөр хийлээ!Тэгээд би ч гэсэн түүнийг авах шахсан ч инээж эхлэв,
хэхэ.Энэ ямар их сэтгэл хөдөлгөм болохыг би хэлж чадахгүй нь!!Дараа нь ч гэсэн би ямар
ч өвдөлтгүй, надад маш сайхан санагдаж байна!!!" Кейси

“Миний суудлын мэдрэл дээр дарагдсан мөгөөрсөн жийргэвчийн ивэрхийн улмаас нурууны
доод хэсгээс  зүүн  хөл,  хөлийн  хуруу  хүртэл  хүчтэй  өвддөг.Би  орноосоо  босоод  алхаж
чадахын тулд дөрвөн цаг тутамд 3 ибупрофен ууж байсан.Би бараг хоёр долоо хоногийн
өмнө  өвдөлт,  үрэвслийг  арилгахын  тулд  тос  ууж  эхэлсэн.Би одоо  ибупрофен хэрэглэх
шаардлагагүй, би урьд өмнөхөөсөө илүү сайн унтдаг, миний ажлынхан миний сэтгэл санаа,
ерөнхий аз жаргалын талаар тайлбарласан.БИ САЙХАН БАЙНА!" Женнифер

"Хэдийгээр та хорт хавдар тусаагүй ч гэсэн бие махбоддоо урьдчилан сэргийлэх талаар
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бодож үзээрэй.RSO-г өдөр бүр бага хэмжээгээр хэрэглэдэг.Та өөрийн биеийг бүх төрлийн
вирус,  хортон шавьжтай тэмцэх боломжийг олгож байна.Би каннабис болон түүний бүх
эдгээх шинж чанаруудын улмаас 15 жилийн турш "анхан шатны эмч"-ээ хараагүй.Надад
юу ч тохиолдсон бай RSO бол миний хамгийн түрүүнд хүрэх зүйлсийн нэг юм.

Дашрамд  хэлэхэд  би  3  удаа  нуруугаа  хугалсан.Нуруу,  дискийг  L-4-ээс  S-2  хүртэл
сольсон.Нуруу  нугасыг  минь  аарцагны  хэсэгт  наах  хэрэгтэй  болсон...  АС  үеийг  авах
шаардлагатай байсан.Элэгний хорт хавдар, геп С-тэй тэмцдэг.Би өөрийгөө каннабисаар
100% эмчилдэг.RSO бол зүгээр л миний зэвсэглэлд байдаг хэрэгсэл юм." Рик

“Таны ажилд маш их баярлалаа.Би 25 жил нугасны гэмтэл авсанминий хөл, хөлөнд шарх,
хаван үүсэх асуудал.Би хөлний дээд хэсгийн муу шарханд бага хэмжээгээр хэрэглэж үзсэн
бөгөөд хоёр өдрийн дотор мэдэгдэхүйц сайжирсан.Хаван нь бас тийм ч муу биш юм шиг
байна.Миний асуулт бол багцыг хийсэн анхны материалын тухай юм.Энэ нь давирхайн
өндөр агууламжтай, хангалттай боловсорч гүйцсэн боловч сайн хатаагаагүй бөгөөд бага
зэрэг  өтгөн үнэртэй байсан (хэдийгээр тэдгээр нь хүчтэй омог байсан ч)  Энэ нь тосны
ерөнхий  чанарт  нөлөөлнө  гэж  та  бодож  байна  уу?Мөн  би  үлдсэн  тосыг  кофены аяга
халаагч дээр "хэдхэн цаг"-аас хамаагүй удаан байлгаж, 7 цаг орчим байлгасан.Энэ нь мөн
чанарт  нөлөөлнө  гэж  та  бодож  байна  уу?Бэлэн  бүтээгдэхүүн  таны  хэлснээр  харагдах
болно.Яг л хар алтан шар өнгийн үлдэгдэлтэй тэнхлэгийн тос шиг.BTW, би үүнийг маш их
өвдөж, явахад бэрхшээлтэй байгаа хөгшин нохойдоо өгч эхэлсэн.Тэрээр мөн мэдэгдэхүйц
сайжирсан.Та бүхний хуваалцаж, хийсэн бүхний төлөө дахин баярлалаа.Би эхэндээ бага
зэрэг эргэлзэж байсан ч одоо гайхаж байна!" XXX

-- Авсан зүйлтэйгээ ажиллаж, илүү сайн материалыг хайж олоорой.Ж.Б

“Би RA-ийн эмчилгээнд каннабисын тосыг хэрэглэж эхэлснээс хойш бараг нэг жил болж
байгаа бөгөөд эерэг үр дүн нь хэвээр байгаа бөгөөд миний бодлоор RA-ын өвчин намдаж
байна гэж шударгаар хэлж чадна.Мөн жингээ хасах, цусны даралтыг хэвийн болгох (цусны
даралт  30  пунктээр  буурсан),  судасны  цохилт  50-60  минутын  хооронд,  сэтгэл  гутралд
орохгүй, жороор олгодог хортой эм хэрэглэхгүй байх зэрэг хэд хэдэн эерэг үр дагаврыг олж
харсан. Том

"Одоо 90 настай юм шиг санагдахын оронд сэрсний дараа шууд орноосоо босч чадна.Үе
мөч нь илүү  хялбар  хөдөлж,  өвдөхөө  больсон.Зарим эмийг  сайн  хэрэглээрэй!МУУ гэж
буруутгахаа болих хэрэгтэй үнэхээр гайхалтай ургамал." Кэрол-Анн

“Бидний биеийг сэргээж, эдгээхийн тулд энэ нь нөхөн төлжих чадвартай гэдэгт би итгэдэг,
би  үе  мөчний  өвчнөөр  маш их  зовж  шаналж  байсан,  энэ  нь  өвдөлтийг  намдааж,  нэг
жилийн өмнө гарны минь уян хатан байдлыг шинэчилсэн Би ноцтой өвдөлтгүйгээр бичиж ч
чадахгүй байсан.Энэ нь алга болсон, одоо миний гар хэвийн, уян хатан, би бичиж, оёж
чаддаг болсон.Нүдний эмч маань намайг явах болгонд нүд минь үнэхээр сайжирч байгааг
гайхдаг." Кели

“Би хагалгаа хийлгэж, нурууныхаа нэг цэг дээр тоо томшгүй олон удаа нугас татсан.Энэ
бүхэн нь мэдрэгдэхүйц зузаан сорви үүсгэж, нугалам үрэвсэж, үнэхээр өвдөж байна.Би
маш их өвдөж, тайвшрах гэж цөхрөнгөө барсан.Тиймээс Гэйл газар дээр нь бага зэрэг (1
дусал) RSO (каннабисын тос) үрж, шингээхийн тулд намайг хэвтүүлэв.За, тос нь бага зэрэг
хорссон мэт санагдсан,  гэхдээ  үүнээс өөр  зүйл  бол  тийм ч  сайн зүйл  биш гэж бодож
байсан.За  тэгээд  20  минутын  дараа  өвдөлт  арилж  өглөө  болтол  ухаан  алдлаа!Би
гайхалтай  унтсан  бөгөөд  сэрэхдээ  нуруу  илүү  дээрдэж,  сорви  нь  тийм  ч  зузаан  биш
байв.Энэ нь миний хувьд зэрлэг юм, гэхдээ тос нь хуучин сорвины эдийг эвдэж байх шиг
байна.Каннабисын тос бол үнэхээр гайхалтай бөгөөд хэрэв би үүнтэй төстэй бусад түүхийг
уншаагүй бол би өөрийгөө галзуу байсан гэж бодох байсан." Микки
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“Миний найз  охины эмээ  үе  мөчний  хүнд  өвчтэй,  гараа  нээж  чадахгүй  байна.Бид Рик
Симпсоны тосоор  бага  зэрэг  туршиж үзээд  түүнийг  гартаа  үрэхийг  хэлэв.Хэрэглэснээс
хойш  хэдхэн  минутын  дотор  түүний  гар  суларч,  хэд  хэдэн  удаа  өгвөл  тэр  хуруугаа
өвдөлтгүй  хөдөлгөж эхлэв.Ийм зүйл тохиолдсоныг  харахад үнэхээр гайхалтай байсан."
Дуэйн

"Энэ нь ажилладаг гэдэгт эргэлзэх зүйл алга.Би шууд үр дүнг анзаарсан.Би А төлөвлөгөөг
аль  хэдийн  хийчихсэн  байсан.Газрын  тосны  боловсруулалт  нь  Б  төлөвлөгөө  байв.Би
эхлээд  тос  хэрэглэж  үзсэн  ч  болоосой.Би  олон  жилийн  зовлон  зүдгүүрийг  туулах
шаардлагагүй байсан.Би 4 цаг тутамд өвдөлт намдаах эм ууж байсан.Ердөө хоёр долоо
хоног  тосон  эмчилгээ  хийлгэж  байгаа  ч  би  маш  их  сайжирч  байна.Мөн  шүлтлэг  ус
хэрэглэх.Гайхалтай!!!" Жеймс

"Рик  Симпсоны тос бол онцгой юм.Би каннабисыг олон жилийн турш өвдөлтийн шинж
тэмдгийг арилгахын тулд хэрэглэсэн боловч шинж тэмдгүүдээ бараг л дарж чадсангүй.Би
гэмтэл  бүрэн  эдгээгүй  гэдгийг  мэдэж  байсан.Би  Рик  Симпсоны  тосыг  ууж  эхлэхэд  би
каннабисаас гаргаж авсан өөр өөр хандыг идэхийг оролдсон бөгөөд тэдгээр нь бүгд богино
хугацааны нөлөө үзүүлсэн боловч дараа нь намайг өндөр эсвэл шатаж буй мэт мэдрэх
болно.Энэ  нь  хангалттай  удаан  үргэлжлэхгүй.Би  хэзээ  ч  төгс  төгөлдөр  мэдрэмж  төрж
байгаагүй.Би  Рик  Симпсоны тос  гэж  надад  зарагдсан  бүтээгдэхүүн  нь  муухай,  үр  дүн
муутай  байсан  ч  хэрэглэж  үзсэн  -  чанар  муутай  хандаас  болгоомжилж,  юу  ч  хийхгүй
бөгөөд үүнд сэтгэлээр унах хэрэггүй, учир нь жинхэнэ хэллэг бол гайхамшиг юм.Би маш
хурдан нэмэгдэж буй  опиатуудыг  ууж байсан.Рик  Симпсоны тос  нь опиатыг  шингээхэд
тусалдаг боловч энэ нь өөрөө маш хүчтэй өвдөлт намдаах үйлчилгээтэй.Энэ нь өдрийн
турш  үргэлжилдэг  бөгөөд  би  уусан  тунгаасаа  өндөр  эсвэл  гаж  нөлөөг  анзаарахаа
больсон.Өвдөлтгүй  хүний  хувьд  би  илүү  их  зүйлийг  хийж  чадна,  хөдөлгөөний  хүрээ
нэмэгдэж  байгааг  мэдэрч,  эдгэрч  байгаагаа  мэдэж  байна.Үнэндээ  миний  эрүүл  мэнд
үнэхээр гайхалтай байсан -  би энэ тосыг хэрэглэж эхэлснээс хойш үргэлж олон өвчин,
халдварт өвчнөөр өвдөж байсан бөгөөд эрүүл мэндийн талаар маш цэвэрхэн байсан.Би
одоо  болтол  сайжирсан  хэвээрээ  опиатын  өвчин  намдаагчаа  дахин  ууж  байна.Энэ
хугацаанд би хааяа хэш тос эсвэл хүнсний бүтээгдэхүүн гэх мэт өөр өөр төрлийн хандыг
туршиж  үзсэн.Рик  Симпсоны  тосны  өвдөлт  намдаах  үйлчилгээ  нь  идсэн  эсвэл  тамхи
татдаг  бусад  каннабисаас  хамаагүй  хүчтэй  гэдгийг  би  олж  мэдэв.Энэ  нь  каннабисын
лавны хамгийн хүчтэй хандтай харьцуулахад шинж тэмдгийг арилгах өөрийн гэсэн лигт
багтдаг.Би хэзээ нэгэн цагт опиатаас бүрэн татгалзах бодолтой байна." Майк

"Би энэ тосыг хэрэглэдэг.Би булчингийн дистрофи өвчтэй бөгөөд Стивенс Жонсоны хам
шинж/  TEN-ийн эрүүл мэндийн асуудал үргэлжилсээр байна.Энэ ажилладаг.Энэ нь зах
зээл  дээрх  ямар  ч  эмээс  илүү  сайн  ажилладаг.Энэ  нь  аюулгүй  бөгөөд  үр  дүнтэй
байдаг.Үүнгүйгээр  би  ажиллах  боломжгүй  байсан.Энэ  нь  надад  бүтээмжтэй  байх
боломжийг олгодог.Би бүтэн цагаар ажилладаг.Тосыг уухаасаа өмнө би хүнд даацын эм
ууж байсан бөгөөд энэ нь намайг олон тооны гаж нөлөө бүхий зомби болгон хувиргахаас
өөр юу ч хийсэнгүй.

"Хорхио"-гоо  дуусгахын  тулд  би  үүнийг  хэлье:  итгэдэг  хүмүүст  тайлбар  хийх
шаардлагагүй.Үгүй хүмүүст ямар ч тайлбар хангалттай сайн байдаггүй.Би үүний үр дүнтэй
байдлын амьд нотолгоо юм.Мөн үүнийг хууль ёсны болгож, хүн бүрт хүртээмжтэй болгох
хэрэгтэй." Лори

Чихрийн шижин
"Тос нь нойр булчирхайг залуужуулдаг бөгөөд үүнд итгэх эсэхээс үл хамааран олон жил
идэвхгүй байсан ч инсулин үйлдвэрлэж эхэлдэг.Олон өвчтөн тосонд хэдэн долоо хоногийн
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дараа инсулины цохилтыг зогсоож болно.Энэ тос нь бие махбод дахь чихрийн шижинтэй
холбоотой бусад бүх асуудлыг эмчлэх эсвэл хянахад тусалдаг.

Би тосыг  идэж,/эсвэл лаа хийж хэрэглэнэ.Тамхи татах эсвэл ууршуулах нь цусан дахь
сахарын хэмжээг бууруулахад тусалдаг боловч тосыг залгихтай харьцуулахад үр нөлөө нь
маш  хязгаарлагдмал  байдаг.Би  тосыг  чихрийн  шижингийн  шарханд  түрхээд,  боолтоор
боож,  шарх  эдгэртэл  гурван  өдөр  тутамд  давтана.Би  Маалинган  үрийн  тосыг  хандтай
хольж массаж хийхэд хэрэглэдэг бөгөөд энэ нь цусны эргэлтийг сайжруулж, хаван болон
бусад таагүй байдлаас урьдчилан сэргийлэхэд тусалдаг.Би хоолны дэглэмдээ олсны үр,
олсны үрийн тосыг оруулах болно.Ж.Б.

"Хоёр дахь төрөл бараг алга болсон, бараг бүх эм уусан, саркоидозтой тэмцэж байна, энэ
нь үр дүнтэй." Жефф

Кокосын  тос  нь  чихрийн  шижин  өвчний  цусан  дахь  сахарын  хэмжээг  тогтворжуулахад
тусалдаг.Манай  нутгийн  дэлгүүрийн  худалдагч  үүнийг  туршиж  үзсэн  бөгөөд  түүний
хэлснээр энэ нь сэтгэл татам юм!Тэр бас оюун санааны хувьд илүү сайн [илүү эрч хүч]
мэдэрч, жингээ хасаж байна!!Бүгд сайн!!" Робин

"Миний цусан дахь сахарын хэмжээ огцом буурч байсан (сарын турш 400+ хүртэл - маш
аюултай)  энэ  нь  намайг  үнэхээр  цохиж  байна.Би  жолооны  ард  толгой  дохиж  байсан
болохоор жолоо барихаа больсон - үнэхээр муу зүйл!Докс намайг Нью-Йорк руу нисэхийг
хүртэл хориглосонЗул сарын баяраар ээжтэйгээ уулзах.

За - эмч нар нэг инсулин туршиж үзсэн, дараа нь хоёр нь юу ч хийсэнгүй.Тэгээд - би эцэст
нь тэдэнд хэлсэн - хангалттай!!Би тосонд орж байна (би өмнө нь эмчдээ ийм зүйл хийсэн
гэж хэлж байгаагүй) тунг 2 цаг тутамд нэмэгдүүлсэн.Та таамаглаж байна уу, миний сахар
хэвийн хэмжээндээ буцаж ирэв.Миний доктор бол Харвардын их илэн далангүй залуусын
нэг бөгөөд тэрээр гайхширч орхив.Барбаруудад нэг оноо өгөөч!!!!Тэгэхээр - одоо бидэнд
чихрийн  шижин  өвчний  бүрэн  баримтжуулсан  тохиолдол  бий,  хүний  амийг  аварсан  -
Би!!!!!!-- :)" Жанет

"Эрс  өөрчлөлт,  би  бараг  бүх  инсулиныг  унтраасан.Заримдаа  би  Lantus-ийг  удаан
хугацаагаар  хэрэглэх  шаардлагатай  болдогүүрэг  гүйцэтгэдэг  инсулин,  гэхдээ  байнга
биш.Би RSO-г олон шалтгааны улмаас хэрэглэж эхэлсэн боловч нэг нь инсулиныг зогсоож,
эцэст нь цусан дахь сахарын хэмжээг тогтворжуулна гэж найдаж байсан.Би өдөрт 300 нэгж
Novolog, богино хугацааны инсулин, 200 нэгж Lantus, 4 метформин эм хэрэглэж байсан.Би
эм уусан хэвээр байгаа ч инсулин хэрэглэх шаардлагагүй болсон тул үүнтэй хамт амьдарч
чадна.Өдөрт 6-8 удаа ходоодоо зүүгээр наахаа больсон!Миний сахарын хэмжээг хянахад
илүү хялбар болж, би 2-5 зуу дахь үзүүлэлтүүдийг харахаа больсон.Би бас 30-аад оны
сахарын хэмжээ огцом буурч байгааг харахаа больсон.Энэ бол Бурханы илгээсэн зүйл
бөгөөд миний сахарын хэмжээг хэвийн хэмжээнд байлгасан анхны зүйл юм." Дена

"Чихрийн шижин өвчний өмнөх цусан дахь сахарын хэмжээ 140-өөс дээш байсан бол одоо
би 100-д хүрч байна.Тос хийхээсээ өмнө цусаа шалгаад 10 минут өгөөд дахин шалгавал
маш их буурсан байх болно.Нэгэнт би дахин давахын тулд Gatorade уухад минийх маш их
зүйл хийсэн." Мишель

"Би инсулинээс хамааралтай чихрийн шижин өвчтэй бөгөөд нэг удаа 60 грамм тос ууснаар
би өдөрт 100 нэгж инсулин хэрэглэдэг  байсан бол 50 нэгж инсулин болтлоо буурсан."
Лесли

“Энэ нь миний түвшинг бүрэн тэнцвэржүүлсэн.Надад амаар уух "METFORM" өгсөн бөгөөд
эхнийхээсээ  хойш  нэг  ч  эм  уугаагүй  бөгөөд  би  дахин  сэрээд  "Үгүй  ээ,  би  чихрийн
шижингийн II хэлбэрийн оношлогдсон тул тосыг нэмээрэй" гэж бодсон. Миний түвшин 3.4-
7.2 хооронд үсэрч байна.Туршилтын хувьд нэг уут чихэр, шоколадтай баар идсэний дараа
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миний сахарын хэмжээ 8.1 болж өссөн.Би тосоо 8.1 хүртэл шахахдаа маш бага хэмжээний
тос асгаж, 10 минут тутамд түвшингээ шалгаж эхэлсэн.Тосноос хойш 10 минутын дараа би
7.3 болтлоо унасан ба тос түрхсэний дараа 20 минутын дараа туршиж үзэхэд би 4.8 болж
буурсан." Мишель

"Би зөвхөн бага хэмжээний тос хэрэглэж болно.Энэ нь намайг бүрэн хүчин чадлаараа
гипогликеми үүсгэдэг.Гэхдээ энэ нь сайн хэрэг, учир нь би 8 жилийн өмнө 45/10 тарилгын
урт болон богино хугацааны инсулин тарьж эхэлсэн.Би шинэ өвчний талаар бага зэрэг
судалгаа хийсэн бөгөөд марихуан нь шанцай гэх мэт бусад амтлагчийн хамт байгалийн
гаралтай эм болгон гарч ирсэн тул "жинхэнэ"  тос  гарах хүртэл би хавчаарыг  хэрэглэж
эхэлсэн.Тэд  маш  хүчтэй  байсан  бөгөөд  би  анх  удаа  хэш  cap  идэхдээ  үхнэ  гэж
бодсон.RSO-ийн ачааллын тунг дурдаад ч хэрэггүй.(Гэхдээ тэр үед RSO нь миний хувьд
сонголт биш байсан) Гэвч нэг удаа тос хэрэглэснээс болж (өдөрт үр тариа) миний бие
өдөрт 2 удаа инсулин тарилгад хэт  мэдрэмтгий болж,  би салаа дээр гацаж,  сонголтоо
хийхээр шийдсэн. RSO эсвэл зураг авалт.Би буудлаа зогсоож, тосыг үргэлжлүүлэв.

Хоолны дэглэмийг өөрчлөх, өдөр тутмын дасгал хөдөлгөөн (дасгал) нэмэгдэхийн зэрэгцээ
би одоо 5.7 A1C-тэй, 60 кг жин хасч, шатаж буй өвдөлт (чихрийн шижингийн мэдрэлийн
эмгэг)  байхгүй болсон.Хэдэн сарын эмчилгээ хийсний дараа би глицерин,  согтууруулах
ундааны  хандмал  руу  шилжиж,  зөвхөн  жилийн  тосны  эмчилгээ  хийх  шаардлагатай
болсон.Учир нь миний сахар хэтэрхий багасч эхэлсэн.

Энэ нь чихрийн шижин өвчнийг эмчлэх гайхалтай чадвартай.Каннабис нь биеийн дотоод
шүүрлийн  системд  хэрхэн  ажилладагийг  тэмдэглэж,  сайтар  судлах  хэрэгтэй.Би  генийн
өөрчлөлттэй гахайн ДНХ-ийн 730 удаагийн шидэлт хийснээс жилд нэг сар тосон эмчилгээ
хийлгэсэн нь дээр.Би тосоо гаргаж аваад хандмал хийхдээ сатива ургамлын сортуудыг
ашигладаг.Энэ нь миний шинж тэмдгүүдэд хамгийн сайн ажилладаг.Би  indica-г  туршиж
үзээд  би  зүгээр  л  ажиллаж  чадахгүй,  илүү  их  идэхийг  хүсч,  үргэлж  даардаг  гэдгээ
тэмдэглэв.Сатива нь бодисын солилцоо, зүрхний цохилтыг хурдасгаж, хоолны дуршлыг
минь дарж, инээд алдмаар (миний дуртай гаж нөлөө) болгосон.

Хэрэв таны сахар өндөр байвал бага тунгаар ууж эхэлнэ.Та өөрийн биед юу болж байгааг
мэдрэхийг хүссэн хэвээр байна.(Надад тулгарсан нэг асуудал бол тосноос болж толгой
эргэх эсвэл сахар багассан уу гэдгээ мэдэхгүй байсан тул та юу мэдэрч байгаагаа мэдэх
хүртлээ  эхний  сард  туршилтын  туузыг  давах  болно).Тэгээд  чи  маш  их  цангасан  хүн
болно.Эдгээр  эмчилгээний  хамт  ус  бол  таны  найз  юм.Өндөр  сахар  нь  таныг  байнга
цангахад хүргэдэг ба тос нь ч мөн адил үүнийг анхаарч үзээрэй.

Мөн эхлээд элсэн чихэр багасах талаар санаа зовох хэрэггүй.Энэ нь инсулиныг албадан
дусаахтай адил биш юм.Энэ тос нь зүгээр л орж, миний дуртай зүйлийг хийж, таны бүх
эрхтнүүдийг үсэрч ажиллуулдаг бөгөөд энэ нь эргээд цусыг цэвэрлэхэд тусалдаг бөгөөд
энэ нь мэдрэлийн системтэй маш сайн холбоотой бөгөөд таны тархи таны биеийг илүү
сайн мэдэрдэг гэдэгт би итгэдэг. Эдгээр сувгуудаар дамжуулан өөрийн байгалийн эдгээх
чадвараа стресст өртсөн хэсгүүдэд илгээдэг.(Миний хувьд нойр булчирхай, бөөр, цус.) Энэ
бол зүгээр л миний онол бөгөөд би ямар ч эрдэмтэн биш гэдгийг санаарай, би зүгээр л энэ
нь  надад  хэрхэн  нөлөөлдөг,  түүний  үр  нөлөөг  хэрхэн  оновчтой  болгох  талаар  ярьж
байна.Тэмдэглэл  хөтөлж,  эрүүл  мэндийн  үзлэгт  тогтмол  хамрагдаж,  ахиц  дэвшлээ
илэрхийлэх нь сайн хэрэг.Таны A1C хяналтанд орж, бөөрний үйл ажиллагаа сайжирсны
дараа та  зөв  зам  дээр  байгаа  гэдгээ  мэдэж,  дараа  нь  таны ажиллах  түвшинд байгаа
бөгөөд энэ нь тэнд хүрэх шиг эрч хүчтэй биш гэдгийг ойлгох болно.Энэ нь чихрийн шижин
өвчтэй хүмүүст танихгүй бага тогтмол тун, амьдралын хэв маягийг өөрчлөх шаардлагатай
болно.(Би  A1C-ийн  11-ээс  7  хүртэл  буурч,  хоолны  дэглэм,  дасгал  хөдөлгөөнөө  5-ын
хязгаарт хүргэхийн тулд хэд хэдэн өөрчлөлт хийхэд зургаан сар зарцуулсан.(Усан дасгал
нь нөлөө багатай бөгөөд миний хувьд маш сайн ажилласан)." Энтони
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"Би хүнд хэлбэрийн захын мэдрэлийн эмгэгийн үед өдөрт 1 грамм тос хэрэглэж байгаа
бөгөөд энэ нь гайхалтай юм!" Лори

"Нөхөр маань чихрийн шижин өвчний улмаас олон жилийн турш каннабис, саяхан RSO
тосыг  залгисан.Энэ  нь  түүний  цусан  дахь  сахарын  хэмжээг  тогтворжуулаад  зогсохгүй
бөөрний архаг өвчнийг сааруулж байна.Түүнийг ЗСӨ-ийн 3-р үе шаттай гэж оношилсон
бөгөөд  тэд  түүнийг  бөөрний  донорын  жагсаалтад  оруулахаар  бэлтгэж  байсан.Тэрээр
хандмал, RSO тосыг залгиж эхэлсэн бөгөөд одоо тэрээр ЗСБХ-ны 1-р шатанд байна.Эмч
нар түүнд энэ боломжгүй гэж хэлсэн.Бид эдгээр эмч нараас салж, шинэ эмчтэй болсон!
RSO тос нь түүний цусны даралтыг бууруулж, цус багадалт болон чихрийн шижингийн
ретинопатийг тогтворжуулсан (тэр одоо бүр бүрэн сохор байх ёстой гэж Барууны анагаах
ухаанд бичсэн байна).Үзэсгэлэнт каннабис ургамал болон түүний өгсөн бүх зүйлд Агуу
Сүнсэнд баярлалаа!!Каннабисын эфирийн тосыг хэрхэн хийх талаар мэдээлэл өгч, хийсэн
хүмүүсийн гэрчлэлийг өгсөн Рик Симпсонд баярлалаа!" Жюли

"Миний хамтрагч  1-р  хэлбэрийн өвчтэй бөгөөд бага зэрэг  тос  идэх нь түүний сахарын
хэмжээг тогтворжуулахад тусалдаг.Энэ бол үнэхээр бэлэг…” Сансрын навч

"Би өдөрт 4 метформин, 4 диамикрон ууж байсан, 12 цагийн турш цусан дахь сахарын
шинжилгээ хийсний дараа цусан дахь сахарын хэмжээ 12% байсан.Эмч маань бага зэрэг
урам хугарсан байдалтай "Чи чихрийн шижин өвчнийг эмчлэхэд өөр эм хэрэггүй байх гэж
бодож байна." Эдгэрснээс хойш 9 сарын дараа.Миний бүх шинж тэмдэг, бөөр, үе мөчний
үрэвсэл, холестерин, цусны даралт зэрэг нь тосноос хамаагүй дээр.Энэ бол гайхамшиг.

Эдгэрсний 6 дахь долоо хоногт цусан дахь сахарын хэмжээ чулуу шиг буурсан.Нэг шөнө
би инээдтэй сэрээд, цусан дахь сахарын хэмжээ 4% -иас доогуур буюу 3.2% байсан.Би 2-р
хэлбэрийн чихрийн шижин өвчний улмаас өдөрт 8 эм уухаа больсон.Энэ бол 17 сарын
өмнө  юм.Би  өдөрт  15  эм  уудаг  байсан  бол  одоо  алга.Тиймээс  Майкл,  эмчилгээний
түвшний  эмчилгээг  хий.3  сар,  60  грамм  [Рикийн  сайт  дээрх  зааврыг  дагана  уу],  таны
чихрийн шижин арилна." Петр

"Каннабисын  тос  бол  миний  мэдрэлийн  эмгэгийн  өвдөлтийг  зогсоох  цорын  ганц  зүйл
юм.Цөцгийтэй хольсон каннабисын тосонд агуулагддаг CBD шиг Оксиконтин ч гэсэн бүх
өвдөлтийг  арилгаж  чадаагүй.Энэ  бол  бүх  төрлийн  эмнэлгийн  зориулалтаар  ашиглах
гайхамшигтай ургамал бөгөөд эцэст нь хүмүүс үүнийг таньж байна." Хөшөө

"Зүрхний эмч нартай уулзсаны дараа Рик намайг шууд бусаар үхлээс ч дор хувь заяанаас
аварсан.14 сар, 4 эмнэлэг, эрүүл мэндийн төвд 22 гаруй төрлийн шинжилгээ хийсэн."Чи
хамгийн  муу  тохиолдол,  зүрхний  чинь  нэг  тал  үхсэн,  танд  зүрх  шилжүүлэн  суулгах
шаардлагатай  байж  магадгүй."  Тэгээд  14  сарын  дараа  тэд  дахин  шинжилгээ  хийж
чадахгүй, тойрсон.

2 жилийн дараа би шинэхэн зүрх судасны эмчийн үзлэгт ороход "Таны зүрхэнд ямар ч
гэмтэл байхгүй, хэн чамд гэмтэл гарсан, зүрхний шигдээс болсон гэж хэлсэн бэ?Энэ үнэн
биш  юм."  Намайг  сорогчоор  тоглосон.Тиймээс  эмч  намайг  бөөрний  эмч  рүү  явуулсан
чихрийн  шижингийн  мэргэжилтэн  рүү  явуулахад  би  цасан  эрэгт  унтаж  амарсан  нь
дээр.дахин  эрүүл  мэндийн  мэргэжилтнүүд  гэх  мэт.Дараа  нь  тос  гарч  ирдэг.Одоо  би
сүүлийн 20 жил байснаасаа илүү эрүүл болсон” гэжээ. Петр

“Би 79 настай эмэгтэй,  Францад амьдардаг.Би та бүхэнтэй Маалинган тосны талаархи
хувийн  туршлагаа  хуваалцахыг  хүсч  байна.Манай  нөхөр  Жером  хэдэн  сарын  өмнө
унаснаас болж сүүлний яс, ташаа хугарсан.Тэр мөчөөс эхлэн бүх зүйл буруу болж, маш их
өвдөж, шаналал түүний дээр хүчтэйгээр эргэлдэж байв.Миний ач хүү надад маш үр дүнтэй
байгалийн  эмийг  мэддэг  бөгөөд  энэ  нь  танд  энэ  өвдөлттэй  үед  туслах  болно  гэж
хэлсэн.Бид түүний шарханд Маалинган тосыг хэрэглэж, эдгэрсэн боловч хавдсан,  өдөр
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бүр бага хэмжээгээр амаар өгдөг.

Эдгэрэлт нь гайхалтай байсан гэдгийг хэлэх ёстой, гэхдээ өөр нэг зүйлийг мэдэх хэрэгтэй,
миний  нөхөр  эрт  дээр  үеэс  бэлгийн  сулралтай  байсан  тул  би  тосноос  гадна  бэлэг
эрхтэндээ түрхэхээр шийдсэн,  үр  дүн нь хамгийн гайхалтай байсан.  Би амьдралынхаа
туршид харж байсан, одоо нөхөр маань өдөрт хэд хэдэн удаа хүчтэй бэлгийн хавьталд
орох төгс  чадвартай,  дээр нь бэлэг  эрхтний хэмжээ нь намайг  залуу байхад нөхөртэй
байсан хүртэл томорсон.Миний насны хүн энэ гэрчлэлийг өгөх нь ер бусын мэт санагдаж
болох ч эрүүл мэнд нь сайн бэлгийн амьдралтай адил чухал гэж би боддог.Баярлалаа
Рик." Рошель

--  Баярлалаа,  Рошель.Тийм  ээ,  эрүүл  мэнд  нь  сайн  бэлгийн  амьдралтай  адил  чухал
бөгөөд тийм ээ, тос нь таны тайлбарласан зүйлийг хийдэг.Ж.Б

"Аль  омог  эрчүүдийн  бэлгийн  сулралд  тусалдаг  вэ,  Жэйби?Эрчүүд  үүнийг  мэдэх
хэрэгтэй...” Томас

--  Сайхан асуулт байна,  Томас.Зүгээр л омог шалгах сайт руу орж,  афродизиак  нөлөө
бүхий омгуудыг хайж олоорой.Дараа нь бага зэрэг олж аваад, тамхи татах замаар туршиж
үзээрэй,  хэрэв  танд  таалагдаж  байвал  тосоо  хийж,  хэрэглээрэй.Энэ  бол  бүх  зүйл
юм.Зарим омгууд нь таныг бусдаас илүү эвэрлэг болгодог бөгөөд зарим омгийн хослол нь
бусад  омог  эсвэл  тосыг  хослуулан  хэрэглэхээс  илүү  үр  дүнтэй  байдаг.Энэ  бол  миний
одоогоор хэлж чадах бүх зүйл.Тосыг туршаад үзээрэй, хэрэв энэ нь таны хайж буй нөлөө
үзүүлэхгүй  бол  тохирох  тосыг  олох  хүртлээ  өөр  багц  хийж эсвэл  аваарай.Ийм л  байх
ёстой.Ж.Б

"Мэдрэлийн эмгэгийн улмаас миний хөл сүүлийн 10 жилийн өмнөхөөс илүү сайн болсон."
Леон

“Каннабис хэрэглэхээс өмнө сэтгэцийн эрүүл мэндийн асуудал үүссэн байх магадлалтай
гэж  би  хэлэх  болно;  Сэтгэцийн  өвчний  таагүй  байдал  нь  тэднийг  өөрийгөө  эмчлэх
оролдлого  хийхэд  түлхэц  болсон.Би  C-PTSD  өвчтэй  бөгөөд  12  настайгаасаа  33  нас
хүртлээ идэвхтэй донтож байсан.Энэ нь 5.5 жилийн өмнөх явдал юм.Би "зөв" санагдахгүй
байсан тул бараг бүх эмийг хэрэглэж үзсэн. Цэвэрлэх нь миний хувьд сэтгэцийн эм, нөхөн
сэргээх эмчилгээ, хэдэн жилийн эмчилгээ гэсэн үг юм.

Жилийн өмнө (дахин) каннабис олж, дискний асуудалд хэрэглэсний дараа би дор хаяж 3
жилийн турш ууж байсан хэд хэдэн сэтгэцийн эм хэрэглэх шаардлагагүй болсныг мэдээд
цочирдсон.Эмнэлгийн каннабисыг олж илрүүлэхийн өмнөхөн би 2-р хэлбэрийн чихрийн
шижин өвчтэй гэж оношлогдсон.Энэ нь зарим сэтгэцийн эмийн шууд үр дүн байсан!Одоо
миний цусан дахь сахарын хэмжээ хэвийн байгаа бөгөөд 2 жилийн дотор сүүлийн 2 эм
(сэтгэлийн хямралын эсрэг  эмүүдийг аажмаар хаях шаардлагатай) хэрэглэхгүй байхаар
ажиллаж байна." Женн

“Би ч гэсэн 2-р хэлбэрийн чихрийн шижин өвчтэй байсан.Өдөр бүр каннабис хэрэглэх нь
намайг  дотроос  нь  үхүүлж  байсан  хэд  хэдэн  жороор  олгодог  эмийг  хэрэглэхээ  болих
боломжийг надад олгосон.Энэ өөрчлөлт нь надад эрч хүч өгч, удаан хугацаанд мэдэрч
байгаагүй  тодорхой  мэдрэмж төрүүлэв.Эрчим  хүч  нэмэгдсэн  нь  би  үнэхээр  зугаалахыг
хүссэн гэсэн үг.Би аквафитийн хичээлд явж эхэлсэн.

Хоолны  дэглэмдээ  хэд  хэдэн  хялбар  өөрчлөлт  оруулсан.Нэг  өөрчлөлт  бол  би  илүү
каннабис  идэж  эхэлсэн.Ихэвчлэн  каннабис  дусаасан  кокосын  тосоор  хийсэн  шоколад
хэлбэрээр (элэгийг хоргүйжүүлэх, жин хасахад тустай супер эрүүл тос) байдаг.

Каннабисыг өдөр бүр хэрэглэж эхэлсэн эхний жилдээ би 40 гаруй кг турсан.Би бага зэрэг
ухарсан, гэхдээ биБи энэ талаар огт санаа зовдоггүй, учир нь би сүүлийн үед бага зэрэг
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стресстэй байгаа бөгөөд өдөр бүр каннабис хэрэглэснээр (ялангуяа идэх юм бол!) миний
бие өөрөө өөрийгөө аз жаргалтайгаар халамжлах болно гэдгийг мэдэж байна." Женн

“Та үүнийг мэдсэн эсэхийг би мэдэхгүй,  гэхдээ 2011 онд миний чихрийн шижин өвчтэй
байсан, миний бөөр өдөрт 12 грамм уураг алддаг байсан тул өвдөг маань маш их өвдөж,
би алхаж чадахгүй болсон.85 онд миний ташааны шөрмөс тэсэхийн аргагүй өвдөж буцаж
ирсэн.Би  220  фунт  жинтэй  байсан.Эмч  намайг  чихрийн  шижингийн  мэргэжилтэн  рүү
явуулсан  бөгөөд  тэр  намайг  бөөрний  эмч  рүү  явуулсан.Би  гитар  ч  тоглож  чадахгүй
болсон.Би анхаарал тавихаа больсон.

Энэ нийтлэл дээр Майк надад Рик Симпсон гэх залуу олон тооны хорт хавдрыг ваарны
тосоор эдгээсэн гэж хэлсний дараа би судалгаа хийсэн.Би bs гэж бодсонгэхдээ би үүнийг
судалж үзсэн.Мөн энэ нь 2-р хэлбэрийн чихрийн шижин өвчний эсрэг үр дүнтэй болохыг
олж мэдсэн - надад байсан зүйл.

Би Рик  Симпсоны өөрийн сайтад хэрхэн яаж хийх,  хэр их  авах гэх  мэт зааварчилгааг
дагасан.Энэ нь намайг өвдсөн, би ханиад байна гэж бодсон, би ингэсээр байгаад, 6 дахь
долоо хоногт цусан дахь сахарын хэмжээ буурч, би өдөрт 8 эм уухаа больсон, цусан дахь
сахарын хэмжээ зорилтот түвшинд байсан.

Би 30 кг хассан, миний нуруу тийм ч их өвдөөгүй.Би 3 сарын үзлэгт орохоор ороход эмч
маань эрүүгээ онгойлгоод зогсож байсан.Миний бүх амин дэм хэвийн байсан.Энэ бол 2
жилийн өмнө миний цусан дахь сахарын жин 173 кг, эм уугаагүй хэвээр байна. Би бөөр
хэрхэн ажиллаж байгааг мэдэхийн тулд 24 цагийн турш шээсний шинжилгээ хийлгэсэн.
бөөр маш их сайжирсан." Би хэтрүүлээгүй л бол өвдөг, нуруу өвддөггүй ч хэд хоногийн
дараа  хэвийн  байдалдаа  ордог.Би  одоо  бараг  тамхи  татдаггүй,  би  тамхи  татах
дургүй.Газрын тос надад ийм зүйл хийсэн” гэж хэлжээ. Петр

"Чи  намайг  санаж  байгаа  гэдэгт  эргэлзэхгүй  байна,  би  хүнд  хэлбэрийн  идиопатик
мэдрэлийн  эмгэгийн  үед өдөрт  1  г  ууж байна.Нэг  өдөр  "High  Noon"  руу  залгахад  Рик,
Жанет хоёр намайг чамайг мэдээллээр хангаж байгаарай гэж хэлсэн...3 сар өнгөрч байхад
би өнөө шөнө балмагдсан...буйдан дээр суугаад гэнэтхэн миний нохой миний доор байгааг
мэдэв,  би  түүнийг  хичнээн  удаан  энхрийлж  байсныг  би  мэдэхгүй  байна,  тугалынхаа
араар.ТЭР ЗӨӨЛӨН БАЙСАН!!!Би сүүлийн 10 жилийн хугацаанд өвдөгнөөс доош гурван
удаа мэс засал хийлгэсэн, учир нь би үүнийг мэдрэхгүй байсан.Эдгээр хагалгааны нэг нь
СУРАЛ МЭДРЛИЙН  БИОПСИ юм!Энэ  бол  хүмүүсийг  гайхшруулж,  гайхшруулж  байна!!"
Лори

"RSO тос нь миний хувьд үнэхээр гайхалтай байсан, би дахин хоол идэж, өвдөлт минь
одоохондоо тайвширч, хар тамхи хэрэглэдэггүй, надад олон асуудал тулгараад байна, хар
тамхи нь миний наалдацыг дарж байна. гэдэс минь наалдсан, эмч нар саад болохгүй л
бол юу ч хийхгүй, би хоёр хоногийн өмнө шингэн зүйлээс өөр юм идэж чадаагүй, РСО-д 4
хоног, шарсан бяслагтай сэндвич, өчигдөр хагас туна загас сэндвич, эмч нар миний төлөө
юу ч  хийж чадахгүй,  тиймээс би ганцаараа байна,  би 110 фунт жинтэй,  энэ нь миний
хэвийн жин биш, миний хувьд эрүүл жин биш, би тэдний эмээр 98 хүртэл буурсан. Намайг
цайны халбаган дээр 24/7 хоолоор хүмүүжүүл, хөөрхөн, бидний төлөвлөсөн шиг хоол идэх
нь дээр...Бурханы бидэнд өгсөн ургамлыг чөлөөл...” Жойс

“Үнэн.Цусан дахь сахарын хэмжээ одоо хэвийн хэмжээнд байгаа бөгөөд би өдөрт 2000 мг
метформин  уухаа  больсон  бөгөөд  одоо  цавуулаггүй  иддэг,  хоолны  дэглэмээ
ажиглаарай.Ямар ч өөх тосгүй хог хаягдал, хоолны дэглэм, хөлдөөсөн жин ажиглагч хоол
байхгүй.Та  хөлдөөсөн  хоолонд  агуулагдах  натрийн  агууламжийг  харсан  уу?Гайхалтай!"
Чешир

-- Эдгээр хоолыг тосонд хийж үзэхэд амт нь таалагдсан уу?Ж.Б
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“Би  өмнө  нь  тэдэнд  дургүй  байсан  ч  тосноос  болоод  наснаас  хойш  би  цавуутанд
мэдрэмтгий болсон.Би илүү олон мигрень, илүү их фиброз, батга, гэдэс базлалт гэх мэт
цөөн хэдэн зүйлийг нэрлэж байна.Дээрээс нь натри намайг бөмбөлөг шиг хавдуулдаг.Би
ихэвчлэн каннабис, тос хэрэглэдэг болсноос хойш илүү их олсны ургамал, жимс, хүнсний
ногоо,  өөх тос, ургамал бага идэж байна.БИ ҮҮНД ДУРТАЙ!Гэсэн хэдий ч,Гоймон, талх
зэрэг цавуулагтай холбоотой хоол хүнс, би тостой эсэхээс үл хамааран ХАЙРТАЙ.Үр дүн
нь миний бие үүнд дургүй, би үүндээ сайн байна” гэж хэлжээ. Чешир

“Сайн  уу  Грег,  миний  давсагны  эрүүл  мэндийн  хуудас  цэвэрхэн  байна.Хими  эмэнд
баярлалаа гэж эмч хэлэв.Тэр намайг одоо бүрэн ангижрах гэж байна гэж хэлсэн.Гэхдээ
асуудлын үнэн нь би 2012 оны 10-р сарын 13-наас эхлээд 2012 оны 12-р сарын 19-ний
пүрэв  гарагт  нийт  19  грамм  RSO  уусан.Би  түрүү  булчирхай,  давсаг  руугаа  шодойгоо
үзэхээр явсан бөгөөд одоо давсагны хорт хавдрыг бүрэн арилгасан.Бүгд эрүүл ягаан, хорт
хавдрын шинж тэмдэг байхгүй.Би урьд нь хорт хавдар тусч байгаагүй юм шиг харагдаж
байна гэж эмч хэлсэн.Тэр намайг ямар сайхан харагдаж байгааг гайхсан.Би эдгээр хар
тамхины  эсрэг  тэмцсээр  байгаа  бөгөөд  RSO  намайг  эдгээр  эмийг  хэрэглэхээс  өмнө
арилгахад  тусална  гэдгийг  мэдэж  байна.Баруун,  зүүн  бөөр  тус  бүрийн  уйланхайг
бууруулна гэж найдаж байна.

Миний нойрны эм сүүлийн хэдэн сард их хэмжээгээр багассан бөгөөд би одоо Cymbalta-аа
БҮРЭН  зогсоож,  Baclifin,  Lyrica,  OXYCOTIN-ийн  хэрэглээгээ  багасгаж,  бүрэн  арилгахыг
хичээсээр байгаа нь миний эмч нарыг яаж хурдан гэдгийг гайхшруулж байна. Би цомхотгол
хийж байгаа бөгөөд энэ нь надад ямар нэг хэвийн АМЬДРАЛтай болох боломжийг хэрхэн
олгох вэ.

Амьдралынхаа  энэ  хар  тамхины  хэсгийг  даван  туулж  намайг  амьд  үлдээсэн  эмийн
марихуаныг би татдаг.Эмч нар намайг удаан хугацааны өмнө хассан.Энэ RSO нь өнгөрсөн
аравдугаар сард 135 буюу 6 фут өндөрт хүрсний дараа жин нэмж эхлэх боломжийг надад
олгосон бөгөөд би одоо 149 жинтэй буюу яг RSO авч байхдаа 14 фунт жинтэй болсон
байна.Миний  хөшсөн  нуруу  өвдөж,  сүүлийн  хэдэн  сард  илүү  их  хөдөлгөөнтэй  болсон
бөгөөд энэ намар мөн RSO ууснаас хойш хүзүүний хагалгаа түр зогссон.

Миний хөлний псориаз артрит бас намдсан тул би дахиж хөлөндөө стероидын тарилга
хийхгүй байхыг залбирч, нуруундаа ч мөн адил залбирч байна. Өнгөрсөн намар нуруунд
минь эпидураль стероид тарилга хийлгэсэн гэж найдаж байна. Цаашид ямар нэгэн зүйл
тохиолдохоос сэргийлэхийн тулд түвшин доогуур хэвээр байна.

Эмч маань миний бие цаашид тэсвэрлэх чадваргүй гэж хэлсэн (Хэрэв БИ АМЬДРАХЫГ
ХҮСВЭЛ) амьдралын чанарыг сайжруулахын тулд тарилга, эм тариа солилцдог.БИ ХЭЛЖ
БАЙНА.Бүх өвчиндөө тусалж, өвдөлт намдаах эмийг багасгаж, хорт хавдрыг үүрд устгахын
тулд RSO-г аваарай.Би тийм ч их зүйл аваагүй, тийм ч удаан биш, хэрэв энэ нь миний
хувьд ийм богино хугацаанд үүнийг хийж чадах юм бол дэлхий даяар энэ талаар мэдэж
болох уу гэж бодоорой.Бурханы эмчилгээ!!!" Тони

“Аав  маань  6  сарын  өмнө  нойр  булчирхайн  хорт  хавдартай  гэж  оношлогдсон.Хими
эмчилгээний үед бөөр, уушгинд тархдаг.Тэр хаа сайгүй толбо гарч, маш хурдан муудаж
байв.Би газрын тосны тухай уншаад түүнд алдах зүйл байхгүй гэж шийдсэн.Бид хийсэн,
тэр гурван сарын турш өдөр бүр дээр байсан.Өчигдөр сканнердсан үр дүн гарсан.Эмч
гайхав.Нойр булчирхайн хорт хавдар багасч, бусад толбо бүрмөсөн алга болсон.Аав минь
хамаагүй  дээр.Дотор  муухайрахгүй,  жин  нэмсэн,  өдөржин  унтдаггүй,  дахиад  л  гадуур
байдаг.Үнэхээр гайхалтай.Бид сарыг давлаа." Лиза

--  Гайхалтай,  Лиза,  гэхдээ  дахин  скан  хийх  хэрэггүй,  зөвхөн  тос.Түүнийг  сайн  байгаа
эсэхийг харахын тулд хорт хавдар үүсгэгч шинжилгээ хийх шаардлагагүй.Таны хэлснээр
танд алдах зүйл байгаагүй тул үүнийг улам дордуулах шаардлагагүй сканнер хийснээр энэ
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тоглоомыг бүү алдаарай.

Цацрагийн нөлөө нь биед хуримтлагддаг.Хорт хавдартай өвчтөнд сканнер бага хийх тусам
сайн.Энэ бол зөвхөн эрүүл ухаан, өөр юу ч биш.Ер нь 100 хувь эрүүл эсэхээ эргэлзэж
байхад дахиад 60 гр тос идвэл үнэхээр дээр.

Мөн энэ бүх шинжилгээ, эмчийн үзлэг нь ихэвчлэн өвчтөнүүдийг маш их сандаргаж, маш
их стресст оруулдаг.Өвчин туссан үед стресс, түгшүүрээс зайлсхийхэд хэцүү байдаг тул
стресс,  түгшүүрээс  аль  болох  зайлсхийж,  тос  нь  миний  мэддэг  бусад  бодисоос
илүүтэйгээр стресс, түгшүүрийг арилгахад тусалдаг.Ж.Б

“Би чихрийн  шижин  өвчний  улмаас  олон  жилийн  турш каннабис  хэрэглэсэн.Би үргэлж
новш юм шиг санагддаг байсан.Манай гэр бүлд ээжийн талаас чихрийн шижин өвдөж, хөл,
хөл, хараа муудаж, улмаар үхэлд хүргэдэг.Миний нагац эгч, авга ах, эмээ.Мөн эхчүүд бүгд
чихрийн шижин өвчнөөр өвчилсөн.Манай ээж 55 настай байсан.Өнөөдөр миний нас.Энд
байгаа дүү маань өдөрт 570-аас дээш оноо авдаг,  өдөрт 3 удаа буудаж байна,  гэхдээ
миний хувьд чихрийн шижингүй, олон жил.Би нэлээд эрүүл байна.

70 гарсан сайн найз.Долоон сарын өмнө над дээр ирсэн.Түүний оноо 500-аад оны дундуур
байсан, тэр үнэхээр өвчтэй байсан.За, тэр RSO-г хэрэглэсний дараа зүгээр л тайрснаас
хойш 180-аад он  хүртэл буурсан.Хэдхэн сарын дотор.Маалинган тосоор дусааж,  өдөрт
хоёр капсул авна.Одоо тэр буцаж ан хийж, загасчилж, мод огтолж байна.76 настай, тэр 15
насаар залуу харагдаж байна.Би өнөөдөр буудлага хийхгүй байгаа шалтгаан нь каннабис
гэдгийг би мэднэ.Би чихрийн шижингүй хэвээр байна.Би гэр бүлийнхээ цорын ганц хүн.Эгч
маань өөрийгөө хүмүүжүүлээсэй, ингэтлээ гайгүй болоосой.Яг л өглөө бүр Гриззли унадаг
шиг." Рон

“Миний хувьд  каннабисын тосыг  хослуулан  зөгийн  балыг  амтлагч  болгон хэрэглэснээр
чихрийн  хэмжээг  зөвшөөрөгдөх  хэмжээнд  хүртэл  бууруулсан  гэдгийг  би  үнэнээр  хэлж
чадна.Би зөвхөн урт үр тарианы хэмжээтэй тэнцэх хэмжээний будаа хэрэглэх хэрэгтэй.Би
захын мэдрэлийн эмгэг, нойргүйдэл, хүзүү, үе мөчний архаг өвдөлт, элэг муудах (энэ нь
эмнэлгийн нэр томъёо юм шиг), тромбоцитын тоо бага, архаг EBV, талхны хайрцагнаас
том  дэлүү  зэрэг  өвчнөөр  шаналж  байна.Би  гэмтэж  бэртэх  магадлал  өндөргүй  бол
хагалгаанд орох боломжгүй (би тийм биш).

Одоо би өөр хэнд ч үүнийг хийхийг зөвлөдөггүй,  гэхдээ би арван жилийн турш өвчтэй
байсан.Тэд надад эм, эмчилгээ хийлгэх тусам улам дордов.Би эцэст нь "хангалттай" гэж
хэлсэн.OTC  байхгүй,  арилжааны  эм  байхгүй,  бүх  ургамлын  гаралтай  эсвэл  хүнсний
бүтээгдэхүүнд суурилсан.Би ND-ээ ашиглан шинжилгээ хийлгэхийг хүсч, дараа нь түүнтэй
хамт  очиж,  санал  болгож  буй  аргуудыг  асууж  магадгүй  юм.Гэхдээ!Эцсийн  үг  надад
байна.Тэгээд би илүү сайн ажиллаж байна." Хойтой

"1-р хэлбэрийн чихрийн шижинтэй уу, үгүй юу, миний цусан дахь сахарын хэмжээ үргэлж
хурдан  өсдөг.Би  тос  хэрэглэж  эхэлснээс  хойш  миний  сахар  хэвийн  хэвээр  байна.20
настайдаа авснаасаа хойш анх удаа миний a1c шалгалт 6.8 болж байна." Евгений

“Надад нэг найз бий, гэхдээ түүний сахар 20+ байсан.Бид 35+ жил тамхи татсан болохоор
тос  авсан.Эмчийн  хийсэн  юу  ч  болсонгүй.Түүний  сахар  одоо  10  болжээ.Өндөр  хэвээр
байгаа ч тэр Пепсид дуртай." Дональд

"Тос нь өдөр бүр хүчтэй болж байгаа ясны салаа, сул уушигны өвдөлтийг бүрэн устгасан!
Тэгээд би саяхан тосыг эхлүүлсэн!Би хоёулаа гайхаж, талархаж байна!" Мөнх ногоон

“Итгэмээргүй.Энэ  бол  гайхамшигт  ургамал  юм.Юу  ч  болсон  хамаагүй  таны  системийг
хэвийн болгохыг хичээж байх шиг байна." Зэд
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“Манай эхнэр хөлд нь мэдрэлийн эмгэг байхгүй болсон.Бид хоёр сар орчмын өмнө тосгүй
болсон  бөгөөд  20  хоногийн  хугацаанд  мэдрэлийн  эмгэг  сүүлийн  хэдэн  өдөр  эргэж
эхэлсэн.Дөрөв  хоногийн  дараа  тосонд  буцаж,  зүү  зүү  байхгүй.Тэрээр  цусны  даралт
ихсэхээ  больсон  бөгөөд  ердийн  дэглэмдээ  каннабисын  тос  нэмснээр  бараг  30  кг  жин
хасчээ.Тэрээр  мөн  тосгуурын  фибрилляцитай  байдаг.Тос  хийж  эхэлснээс  хойш  хэм
алдагдал гараагүй." Найз

“Миний  сахар  хяналтаас  гарсан.Би  инсулины  дээд  хэмжээ,  аман  эм  уусан  ч  үр  дүнд
хүрсэнгүй.Би  эдгээр  эмүүдийг  хэрэглэснээр  нэг  тонн  жин  нэмсэн  бөгөөд  өрөвдөлтэй
байсан.Би тос хэрэглэж эхэлсэн, дусал дуслаар нэмэгдэж, цусаа өдөрт 8 удаа шинжилж,
өөрийгөө зүгээр гэдэгт итгэлтэй байна.Энэ болчихлоо!Хөнгөн тунгаар миний сахар хэвийн
хэмжээндээ  буурсан.Хоёр  жилийн  дараа  би  амьд,  67  кг  жин  хасч,  хоолны  дэглэм
өөрчлөөгүй, Рикэд тусалсан.Хэрэв миний тоо өсвөл (би заримдаа муу байдаг) би тосоо
нэмдэг." Жанет

“Сайн уу, ноён Симпсон, би Аарон, би 17 настай.Би 1-р хэлбэрийн чихрийн шижин өвчний
үед таны жорын тосыг хэрэглэж байсан.Би өдөрт 4 удаа инсулин тарилгыг өндөр тунгаар
хийх ёстой байсан ч таны тосны жорыг хэрэглэснээс хойш зөвхөн шөнийн цагаар нэг удаа
тарина, би танд баярлалаа гэж хэлмээр байна.Энэ дэлхий дээр чам шиг хүн тийм ч олон
байдаггүй, одоо чамд нэг бийЦаана чинь илүү дэмжигч.Хүндэтгэсэн, Аарон"

"Энэ  өгүүллэгийн  үүднээс  намайг  Алексис  гэдэг.Би  1994  оноос  хойш  чихрийн  шижин
өвчтэй.2010 оны намар миний зүүн  хөл энгийн шөрмөс тасарсан мэт өвдөж,  эмчилгээ
хийлгээгүй,  бага  зэрэг  эмчилгээ  хийлгэсэн.Шаркотын  хөл  нь  ихэвчлэн  танигдахгүй,
ялангуяа  цочмог  үе  шатанд  хүнд  хүндрэл  гарах  хүртэл  өвдөж  магадгүй  гэж  надад
мэдэгдсэн.Эрт таних, оношлох, яаралтай хөдөлгөөнгүй болгох, урьдчилан сэргийлэх арга
хэмжээ авах нь чихрийн шижингийн мэдрэлийн эмгэгийн энэхүү аймшигтай хүндрэлтэй
холбоотой өвчлөлийг багасгах боломжтой.Шаркотын хөлийг буруу удирдвал тайрах зэрэг
гамшигт үр дагаварт хүргэж болзошгүй.

Арванхоёрдугаар  сар  гэхэд  би  маш  их  хавдсан  хөлний  ёроолд  шархлаатай  шархтай
болсон.Яаралтай ортопедийн тусламж хүсэх үед эмч үүнийг "Архаг Шаркот остеомиелит"
гэж яаралтай оношлов. Миний хөлд агаарын халаас үүссэн, ясанд хүнд халдвар авсан.Тэр
надад  цорын  ганц  боломжтой  эмчилгээ  бол  хөлийг  яаралтай  тайрах  явдал  юм  гэж
хэлсэн.Би бие махбодь,  сэтгэл санаа,  оюун санааны хувьд  маш их өвдөж байсан.Эмч
надад  сэтгэл  зүйн  хувьд  7  хоногийн  хугацаа  өгсөн.Надад  хөлийг  бүрэн  даахгүй  байх
заавар бүхий тэргэнцэр өгсөн.

Бурхан нууцлаг, гайхалтай арга замаар ажилладагийг бид бүгд мэднэ.Тэрээр өөрийн хоёр
хүний “эдгээгч сахиусан тэнгэрийг” аль эрт өгсөн эмээр надад авчирсан.Хөлөөсөө өөр юу ч
алдахгүй, би эм уусан, тэд надад хайраар авчирч, хоёуланг нь хэлээр оруулаад шууд ил
шарханд түрхэв.Долоо хоногийн эцэс гэхэд би болон намайг асран халамжилж буй хүмүүс
зөвхөн  шархны гадна  талаас  сайжирч  байгааг  олж  харсан.Эмчтэй  дахин  уулзахад  тэр
надад "OMG ..." гэсэн мөчид юуг анхаарах хэрэгтэйг харуулсан урт цуврал зөвлөмжийг
дахин долоо хоногоор өгөв.Би санал болгож буй эмийн тунг үнэнчээр үргэлжлүүлэв.Миний
бие сайжирч, хамгийн чухал нь шархалсан шарх эдгэрч эхэлсэн.Дөрөвдүгээр сар гэхэд би
өдөрт  10  минут  хөлөөрөө  алхахыг  зөвшөөрсөн.Үүсээд  байгаа  муудсан  ясны  массыг
арилгахын тулд жижиг мэс засал хийх шаардлагатай байв.

Би эмээ үргэлжлүүлэн ууж байгаа бөгөөд эмч маань хөлөө барьж чадна гэж болгоомжтой
өөдрөгөөр харж байна.Миний ясны халдвар маш ноцтой байсан бөгөөд арилгахад хэсэг
хугацаа шаардагдах боловч эдгэрч байна.Одоогоор эмч миний хөлний байдал сайжирвал
жилийн дотор мэс засал хийх боломжтой гэж үзэж байна." Алексис

"Би Алексисын дурьдсан найзуудын нэг юм.Би түүнд энэ нийтлэлийн холбоосыг илгээсэн
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бөгөөд  тэр  үүнийг  хараад  өөрийгөө  илчлэхийг  хүсч  магадгүй,  би  үүнийг  түүнд  үлдээх
болно.Би  марихуаныг  амралт  зугаалгын  зориулалтаар  хуульчлахыг  удаан  хугацаанд
дэмжигч байсан бөгөөд энэ нь өвдөлт,  түгшүүрийг үр дүнтэй арилгаж чадна гэдгийг би
мэдэж байсан.Гэсэн хэдий ч өнгөрсөн 8, 9 сарын хугацаанд л каннабисын эдгээх хүчийг би
үнэхээр  мэддэг  болсон.Би 2-р  сард Алексистай  ярилцаж,  тэр  надад тайралт  хийх  гэж
байгаа  талаар  ярихад  би  Рикийн  "Эмчилгээнээс  гүй”  гэсэн  видео  байсан  ч  үнэхээр
эргэлзэж байсан.Манай хамтрагч бид хоёр Маалинганаас тос хийж, түүнийг эмчлэх талаар
ярилцаж  байсан  бөгөөд  бидний  нийтлэг  найз  Алексис  гол  нэр  дэвшигч  бололтой.Тэр
зөвшөөрч, бид тэр шөнөдөө хэсэг тос хийж, маргааш нь ууж эхлэв.Эхний үр дүн найдвар
төрүүлж байсан ч би маш их эргэлзсэн хэвээр байсан.Гэхдээ би Алексид хэлэхдээ “Чи юу
алдах ёстой вэ?чиний хөл?Эмч аль хэдийн авахыг хүсч байна!" Тэр миний зочны өрөөнд
орж ирсэн тэр өдрөөс би хэзээ ч бахархаж байгаагүй.Гэвч хагалгааны улмаас тэрээр дахин
хэсэг  хугацаанд тэргэнцэр дээр суусан.Түүний эмч түүнд Алексис ирэх тавдугаар сард
болох хуримандаа бүжиглэх  нь "нэн  тэргүүний зорилт"  гэж хэлсэн.Дөрвөн  сарын өмнө
хөлийг нь тайрахыг хүссэн хүн үүнийг хэлсэн." Бут

“Баярлалаа  Рик,  би  тосыг  эдгээх  чадварыг  нь  мэдэхгүй  хүмүүст  туслах  зорилгоор
хийсэн.Нэгдүгээр тохиолдол - диализийн үед чихрийн шижин, долоо хоногт 5 өдөр,  нэг
удаад  6  цаг.13%  нь  бөөрний  үйл  ажиллагаа,  хүчтэй  өвдөлт.Эхний  өдөр  өвдөлт  алга
болсон.Эмчилгээний гурван сарын дараа долоо хоногт 2 удаа диализ, 3 цаг.Мөн 54% нь
бөөрний  үйл  ажиллагааг  сэргээдэг.Эмчилгээ  хийснээс  хойш  5  сарын  дараа  диализ,
бөөрний үйл ажиллагаа 98% сэргэж, өвдөлт намдаах эм огт байхгүй,  25 наснаас хойш
амьдрал нь эргэж ирнэ.тамын жилүүд.Өө, тосонд ямар ч төлбөр төлөхгүй, би түүнд тусалж
чадах  минут  тутамд  дуртай.Бидний  эмчилж  буй  бусад  хүмүүс  ч  мөн  адил  амжилттай
байгаа тул намайг энэ үйлсийн нэг хэсэг болгохыг зөвшөөрсөнд баярлалаа." Дан

“Манай нөхөр 2-р хэлбэрийн чихрийн шижинтэй, каннабис уудаг байсан тул өдөрт 3 удаа,
шөнийн цагаар 5 удаа тарьдаг байсныг шөнө 5 эм болгон бууруулсан тул тустай.Ердөө сар
хагас уугаад л байна” гэв. Глэдис

“Би бас 5 хүнийг эдгээсэн.Миний найзууд.2-р хэлбэрийн чихрийн шижин.Өндгөвчний хорт
хавдар.Таргалалт.Арьсны хорт хавдар.Мөн энэ нь миний HGG-ийн өглөөний хүнд өвчнийг
эдгээдэг.Би өөрөө хийдэг.Миний арын хашаанд.Би 4 настай хүүхдэдээ хичээл заадаг.Энэ
нь ямар чухал болохыг би ойлгож байна." Олсны охин

Хоол боловсруулах болон Кроны өвчин
"Тос нь Кроны өвчинд тусалдаг.Энэ нь таны гэдэсний үрэвслийг зогсооно.Би хавдартай
байсан бөгөөд тосыг олж мэдэхээс өмнө элэг цөсний 1/3-ийг авсан.Одоо энэ тос нь миний
гепатит С болон хагалгааны дараах химийн эмчилгээний үр нөлөөг бүхэлд нь эдгээсэн.Би
18 кг хассан, надад маш сайхан санагдаж байна." Мишель

“Надад багахан хэмжээний мөнгө өгсөн.Хөөх.Би хэдэн жил идээгүй юм шиг идсэн!Миний
хоолны дуршил эргэж ирэв!Одоо би энэ нь хямд биш гэдгийг мэдэж байна, гэхдээ энэ нь
бүх төрлийн асуудалд тусалдаг.Баярлалаа!" Данни

"Би ижил зүйлийг олсон!Жилийн өмнөх 205-аас арай илүү 60 фунт.Одоо би 180 руу буцаж,
тогтвортой байна.Би зүгээр л ууж идэхээс гадна үнэхээр шунаж байна.Би үнэндээ өдөрт
нэг бүтэн хоол иддэг.Өмнө нь?2 хазаад би ...За, хэт график болгохгүй байцгаая." Хойтой

"Мэдээж хоолны дэглэмийн өөрчлөлт нь RSO-оос үүдэлтэй ...Би одоо урьд өмнөхөөсөө
илүү эрүүл хоол идэхийг  хүсч байна ...Шоколадтай асуудалтай байсан...одоо 1  ширхэг
хангалттай,  тэр  ч  байтугай  надад  ихэнхдээ  хэрэггүй  болсон!!!Эрүүл  хооллож,  эрүүл
амьдармаар байна!!!” Лори
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“Кроны  өвчний  форумд  би  энэ  “RSO”  гэж  юу  болохыг  олж  мэдэхийн  тулд  бараг  л
“дээрэмдсэн” мэт санагдсан.Түүнээс хойш хоёрхон долоо хоногийн дараа энэ нь миний
амийг аварсан бөгөөд өдөр бүр үүнийг хийдэг.12/29/12-нд нээсэн.1/11/13-нд амь аварсан."
Сара

“Чамайг хаагаагүй гэж найдаж байна, би чамайг дөнгөж сая олсон!Өмнө нь мэдэрч байсан
шигээ үхэхийн аргагүй мэдрэмжээр өнгөрсөн сард орондоо хэвтсэн.Үүнээс ердөө 2 долоо
хоногийн  өмнө  би  таны нэрээр  гүйж,  Кроны форумд ажиллаж  байсан.Энэ  залуу  таны
нэрийг маш олон удаа давтсан тул би таны нэрийг хасуулах гэж бараг л "дархсан" юм шиг
санагдсан.Хэсэг хугацааны дараа би чиний нэр, тосыг хайлаа.Маш их мэдээлэл гарч ирсэн
тул би "Улаан мөсөн радио" нэртэй интернет радио ток шоу болон газрын тосны сэдвээр
Риктэй  хийсэн  ярилцлагын  бичлэгийг  эхлүүлсэн.Дуусаад  би  уйлсан.Би  гэртээ  очоод
нөхөртөө энэ бүгдийг хэлсэн.

FF-ээс 1-р сар хүртэл.11 би үхэх ёстой байсан өдөр.Нөхөр маань 10-ны өдөр тос хийхэд
хэрэгтэй зүйлээ худалдаж аваад нэг өдрийн дотор тос хийх төлөвлөгөөтэй байсан.11-нд би
өглөө нь өвдөж байсан...  ихэнх өглөөнийх шиг.Өвчин намайг  хурдан бөгөөд хүчтэйгээр
угаав.Үхэхийн тулд орондоо хэвтсэн... Ажил дээрээ нөхрөө дуудаж чадахгүй байхдаа муу
гэдгийг мэдэж байсан.Гэртээ ирээд тэр даруй тос түрхэж эхлэв.Би овъёосны хэмжээтэй
бөмбөг идсэн бөгөөд нэг цагийн дотор бие минь эргэж байгааг мэдэрч байсан тул дахиад
нэг бөмбөг идэж, 2 цагийн дараа угаалгын өрөө рүү ганцаараа алхаж чадсан.Маргааш
өглөө  нь  би  өмнөх  өдрийн  шинж  тэмдгийг  арай  ядан  мэдэрч,  ажилдаа  явлаа!(долоо
хоногийн  төгсгөлийн  ажил-удаан,  хялбар)  15-нд  би  хамрагдаж,  нэмэлт  өдөр,  сүүлчийн
минутыг долоо хоногийн үлдсэн хугацааг хамрахыг хүссэн.БИ ДЭЛХИЙД RSO-ийн талаар
ХЭЛЭХ болно!

Би Кроны өвчин, колит, уушгаасаа биохимийн түлэгдэлттэй (хавсарлага алдалт) байгааг
хэлэхээ мартав.12-р сарын сүүлээр миний мухар олгойн 5 1/2 сар гоожсон.2008-2009 оны
5-р сарын 19 хүртэл.1 галлон халдварт хог хаягдлыг зайлуулах.

Би энэ тосыг 39 хоногийн турш өдөрт 3 удаа овъёосны ширхэгтэй гурилан бүтээгдэхүүнээр
ууж байна.Би ямар ч эм хэрэглэх шаардлагагүй, бараг тамхи татдаггүй.Би бас зуун настын
шүүсийг 95% уудаг.Энэ нь тосыг илүү сайн ажиллуулдаг.Би бүх зүйлийг бүртгэдэг.Би дахиж
хэзээ ч хүний хийсэн бодис авахгүй." Сара

"Пот  бол  миний  хүнд  хэлбэрийн  Кроны  өвчнийг  намдаахад  хүргэсэн  цорын  ганц  эм
юм.Каннабис эдгээдэг." Алисиа

"Би каннабис Кроны өвчнийг эдгээдэг гэж хэлэхэд би үүнийг хэлж байна.Би энэ өвчнөөр 30
жил амьдарсан ч надад үл мэдэгдэх марихуан хэрэглэхээ больсны дараа л мэдсэн.Энэ нь
удаан хугацааны завсарлага байсан бөгөөд намайг каннабис хэрэглэхийг сэргээх хүртэл
миний Кроны өвчин дахин хянах боломжтой түвшинд хүрсэнгүй.Эхэндээ би зүгээр л дотор
муухайрахаа байсан ч дараа нь Кроны өвчин тус болсон.Эргэж харахгүй!" Шон

"Сайн  ажил!Би  диспансерт  ажиллаж  байхдаа  Кроны  өвчтэй  (18)  залуутай  таарсан  нь
надад аз тохиосон юм.Тэр үед тэр RSO хэрэглээгүй байсан, зүгээр л бидний авч явсан эм
тариа.Тэрээр  хайгуулын  хагалгаанд  орсон  бөгөөд  каннабис  хэрэглэх  боломжгүй
байв.Тэрээр эмнэлэгт нэлээд өвдөж, халуурч, халдвар авч, аль хэдийн хэт нимгэн байсан
хүрээн  дээр  хурдан  жингээ  хасав.Эцэст  нь  эмч  нь  түүнд  нэг  өдрийн  үнэмлэх  өгөхийг
зөвшөөрч, бидэн дээр ирж эм авч өгөхийг зөвшөөрөв.

Маргааш өглөө нь түүний биеийн байдлыг шалгахаар ороход эмч нь гайхсангүй, нүд нь
сэргэлэн, сөөг сүүлтэй орондоо сууж, өмнөх шөнө сайхан хоол идчихээд өглөөний цайгаа
ууж  байв.Хамгийн  сүүлд  би  өвчтөнтэй  ярилцахад  тэр  саяхан  RSO-ийн  талаар
сонссон.Түүнийг Кроны өвчний бүх асуудлаас богино хугацаанд бүрэн эдгээнэ гэдэгт би
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эргэлзэхгүй байна." Женн

"Би Кроны өвчтэй.Рик Симпсоны ачаар би амьдралдаа эргэж ирлээ! Кэтлин

"Энэ нь Кроны өвчнийг эмчилдэг гэдгийг би өөрөө мэднэ.Та үүнийг залгих хэрэгтэй.Өвдөлт
намдаахын тулд би олон жил тамхи татсан ... Тосыг залгих хүртэл эдгэрээгүй.Оролдоод үз,
тэвчихийн аргагүй өвчнөөс өөр алдах зүйл байхгүй” гэж хэлсэн. Сара

“Каннабисын тос миний Кроны өвчнийг эмчлэхэд тусалсан тул би үүнийг зохицуулж чадна!
Одоо  би  Рик  Симпсоны  тос,  Шона  Банда  тосны  ачаар  дахин  амьдралын  чанартай
болсон.Өнгөрсөн жилийн энэ үед би хэзээ ч ийм зүйл хийж чадахгүй байх байсан...  Би
угаалгын  өрөөний  ойролцоо  байхаас  айхгүйгээр  бараг  л  хүнсний  дэлгүүр  хэсч
чадсан.Миний Кроны өвчлөл хэр муу байсан тул би  урлагийн шоу,  амьд уран зургийн
тоглолтоос  байнга  татгалздаг  байсан.Би  каннабисын тостой  танилцаж,  эцэст  нь  надад
тохирох  тосыг  олсонд  баярлалаа.Би  дахин  амьдарч,  амьдралаа  хайрлаж
байна ...Өнгөрсөн жил энэ үед би тариачдын зах руу ч очиж чадаагүй ...амьдрал муу!
КАННАБИС ЭНЭ!!!!

Шона Бандагийн ~ Чөлөөт амьдар, эсвэл үхэх номыг уншсан нь надад босож, ҮНЭГҮЙ
АМЬДРАХ, эдгээх зоригтой болсон.Рик Симпсоны номыг унш!Энэ бол мэдэхэд үнэ цэнэтэй
мэдээллээр дүүрэн гайхалтай намтар юм.Хоёр ном хоёулаа таны оюун ухааныг сэрээхэд
тусалдаг  тул  та  хонины  нэг  хэсэг  байх  шаардлагагүй  болно.Үнэнийг  сур.Google-д
бичээрэй." Линзи

"Удаан  хугацаанд  мэдэрч  байгаагүй  хамгийн  сайхан  мэдрэмжүүдийн  нэг  бол  пхо  дахь
срирачатай  жалапенос  идэх  ГАЙХАЛТАЙ  дулааныг  мэдрэх  явдал  юм....Миний  гэдэс
өвдөхгүйгээр!CANNABIS OIL-д баярлалаа!Би өөрийгөө фолькоор эмчлэхийн тулд л өвддөг
байсан….Миний  хамгийн  дуртай  хоол…..Өнөөдөр  би  үүнийг  идэж,  Өвдөлт  мэдрэхгүй
байна, учир нь каннабисын тос миний Кроны өвчнийг эмчлэхэд тусалдаг!!!Өө, би фоны
амтыг,  халуун  амтлагчийн  халуун  шаталтыг  ямар  их  санасан  бэ!Би  тосоо  хэзээ  ч
зогсоохгүй.Ммм ммм ямар ч боломжгүй!" Линзи

“Би Кроны өвчтэй бөгөөд энэ нь гайхамшгийг төрүүлдэг!!!Тэдний надад өгсөн бүх эмнээс
илүү үр дүнтэй." Эндрю

"Одоогоор миний өрөөний хамтрагч колитийг RSO-оор эмчилж байна.Мотоциклоо эвдэхэд
тэрээр эвдэрч, бүтэн сар эмнэлэгт хэвтсэн.Эмнэлэгт хэвтэж байхад нь бүдүүн гэдсэнд нь
бөөгнөрөл үүссэн,  энэ нь хорт хавдар байх магадлалтай гэж хэлсэн.Тэрээр наснаасаа
хойш колит өвчнөөр шаналж байсан17 настай, одоо 29 настай.

Би үхтлээ айж, юу болоод байгааг мэдэхгүй байж найзтайгаа RSO-г туршиж үзэх талаар
ярилцав.Тэр миний найзад зориулж Рик Симпсоны тос хийсэн бөгөөд 10-р сараас хойш
ууж байна.Эмч нарын хэлснээр масс нь өөрөө зохицуулагдаж, хэвийн өнгө нь эргэж, хорт
хавдар гэдэгт итгэхээ больсон.10-р сараас хойш бид түүний гэдэс дотрыг цус алдалтыг үр
дүнтэй зогсоож, нэг ч удаа цочролгүйгээр зогсоолоо!Үрэвсэл бага байдаг.Бид гэр бүлдээ
RSO ашиглахаа ХЭЗЭЭ ч зогсоохгүй!!!” Крис

"Би  колитийн  эсрэг  тос  хэрэглэж  байна.Энэ  ажиллаж  байна.Ганц  асуудал  бол  надад
хангалттай ачаалал байхгүй тул би бага зэрэг толгой эргэдэг.Гэхдээ хэнд хамаатай юм бэ,
надад сайхан санагдаж байна." Игорь

"Надад колит өвчтэй найз байдаг бөгөөд энэ нь маш сайн тусалдаг.Тэд түүнийг генетикийн
эм  болгон  хэрэглэж  байсан  гэж  би  бодож  байна,  тэр  clausal  уутанд  маш  ойрхон
байсан.Олон эмчтэй уулзсан, Тэр асуудал, дэлгэрэнгүй мэдээлэл гэх мэт маш нээлттэй
байдаг.Би илүү дэлгэрэнгүй мэдээлэл авахыг оролдож болно." Жастин
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"Би цацраг туяа эмчилгээнээс болж колиттой ...хар тамхи ямар ч хэрэггүй.Каннабис бол
өвдөлтийг намдаах цорын ганц зүйл юм." Ли

"Колититтэй  ажилладаг  омгуудыг  судалж  буй  хүмүүсийн  хувьд  олон  тооны  бяслаг,
Чемдоггийн налуу загалмай нь үүнийг хэрэглэдэг хүмүүст хамгийн тохиромжтой юм шиг
санагддаг." Крис

“Би шархлаат колит үүсэхээс урьдчилан сэргийлэхийн тулд 20-иод настайгаасаа эхлэн
RSO-г хэрэглэж эхэлсэн.Би 41 настайдаа хоол боловсруулах зам бүрэн хэвийн байна.Аав
маань Кроны өвчнөөр хэд хэдэн удаа шаналж байсан бөгөөд энэ нь намайг  ийм хувь
тавилангаар зовохоос сэргийлсэн зүйл гэж даруухан боддог." Тодд

"Би  дивертикулит  өвчнөөр  өвдсөн  үед  каннабис  хэрэглэдэг.  Энэ  нь  зөвхөн  өвдөлтийг
далдалдаг  эмийн  жороор  олгодог  өвчин  намдаагчаас  илүүтэйгээр  намайг  жинхэнэ
тайвшруулж,  ходоодны  өвдөлтийг  намдаах,  хэвлийн  булчинг  тайвшруулахад  тусалдаг
цорын ганц зүйл юм. бага зэрэг!" Дэвид

"Би Крондоо RSO ашигладаг.Энэ нь миний хувьд гайхамшиг болсон." Бобби

Зүрх, цусны даралт
“Зүрх бол амин чухал эрхтэн бөгөөд тос нь амин чухал эрхтнийг залуужуулдаг.Өвчтөнүүд
тос  хэрэглэж  эхлэхдээ  зүрхний  эмийн  тунг  бууруулж,  ихэнх  нь  хэрэглэхээ  болих
боломжтой гэж мэдмэгцээ эмийг хэрэглэхээ больдог.Энэ тос нь зүрхэнд маш их тустай
боловч өвчтөн өөрт нь зааж өгсөн эдгээр эмийг хаяхдаа эмчид хандах хэрэгтэй гэж би
бодож байна.

Газрын тос нь цусны даралт, зарим тохиолдолд хэм алдагдалыг маш үр дүнтэй зохицуулж
чаддаг.Энэ нь ихэвчлэн цусны даралтыг бууруулдаг тул цусны даралт ихсэх эм хэрэглэдэг
хүмүүс тосонд дасах хүртэл болгоомжтой байх хэрэгтэй.Цусны даралт бууруулах эм, тосыг
хослуулан  хэрэглэх  нь  даралтыг  хэт  бага  хэмжээгээр  бууруулдаг  тул  цусны  даралт
хэмжигч ашиглан цусны даралтыг  хянах нь зүйтэй.Ихэнх тохиолдолд өвчтөнүүд тос нь
зүрхний цохилтыг бага зэрэг нэмэгдүүлдэг болохыг олж мэдэх болно.

Энэ талбар нь илүү их судалгаа шаарддаг тул өвчтөнүүд тосыг хэрэглэж эхлэхдээ эрүүл
саруул  ухаанаа  дагаж  мөрдөх  ёстой,  гэхдээ  эдгээр  эмийг  хэрэглэхгүй  байх  үед  зарим
асуудал  гарч  болзошгүй  тул  эмчтэйгээ  байнга  холбоотой  байх  ёстой.Зүрхний  өвчтэй
хүмүүс гэртээ эсвэл ажил дээрээ цахилгааны утсыг шалгах хэрэгтэй.Зүрх нь цахилгаан
соронзон импульс дээр ажилладаг тул аль болох цахилгаан соронзон орон дотор байхаас
зайлсхийх хэрэгтэй.

Би тосыг нь иднэ, бас лаа хийнэ.Сэдэвчилсэн хэрэглээний хувьд энэ нь хэзээ ч өвддөггүй,
гэхдээ энэ нь хэр ашигтай болохыг одоогоор хэлж чадахгүй байна.Би урьдын адил олсны
ургамал хэрэглэдэг байсанболомжтой бүх арга замууд.Би мөн Маалинган үр, Маалинган
үрийн тосыг хоолны дэглэмдээ оруулах болно, үр, тос нь зүрхний олон өвчинд маш сайн
нөлөө үзүүлдэг.

Хэрэв би эмч байсан бол зүрхний мэс засал, эрхтэн шилжүүлэн суулгах гэх мэт мэс засал
хийх байсан бол эхлээд дор хаяж 60 гр тосоор эрхтэнээ сэргээхийг хичээх байсан.Хэрэв
60 грамм нь өвчтөний эрүүл мэндийг хангалттай хэмжээнд авчрахгүй бол би тэдэнд тосыг
үргэлжлүүлэн өгөх болно.Ж.Б.

“Цусны  даралт  минь  хэт  бага  уналтад  орсон  тул  би  цусны  даралтын  эмээ  багасгаж,
зогсоосон.Цусны  даралтын  эм  уухаа  больсны  дараа  миний  даралт  хэвийн
болсон.Төрснөөс  хойш зүрхний  цохилт  тогтворгүй  байсан  гэж  бодоход  зүрхний  цохилт
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илүү тогтмол бөгөөд тийм ч төвөгтэй биш юм шиг санагддаг." Жорж

“Би 2012 оны 4-р сарын 2-нд төрсөн өдрөөрөө зүрхний шигдээс болсон.Эмч надад бүх
зүйл  артрит,  зөвхөн  зүрхний  шигдээс  гэж  хэлэхийг  оролдсон.Тэд  намайг  каннабис
хэрэглэдэгт дургүй, энд зөвхөн эм зүйч, эм шахдаг эмч, байгалийн судлаач эм зүйч хоёрын
хооронд хүчтэй цохиулсан,  манай регистрийн доктор бас намайг  алсан,  би нэг  талдаа
100% хориглогдсон, Нөгөө талаар 80% нь би өөрийгөө тахир дутуу болох гэж байна гэж
бодсон, өнгөрсөн долоо хоногт би чамаас тусламж хүсч байна, надад байсан цорын ганц
тайвшрал бол каннабис байсан,  одоо ч  тос  хайж байна,  би үе мөчний өвчтэй,  энэ нь
бэлэвсэн эмэгтэй гэж хэлсэн. үйлдвэрлэгч, би азтай байсан, би ЭМГ-т очсон, тэд надад
стент тавиулсан гэж хэлсэн, нөгөөг нь яахаа харахыг хүлээнэ үү, баярлалаа Рик та маш
сайн зүйл хийж байна, чамайг маш их үнэлж байна.Хөөе, би энд байна, бас нэг тэмдэглэл:
Нөхөр маань эмчид ханддаггүй, архи уудаггүй, тамхи татдаггүй, зүгээр л энэ олон жилийн
турш каннабис хэрэглэдэггүй.Тэр яг л өсвөр насны хүүхэд шиг цусны даралттай, эрүүл
чийрэг, Бурхан таныг болон биднийг бүгдийг ивээг, Барби өвдөж зовсон хэвээр (@ O@ )."
Барби

“Зүрхний  дутагдалтай  нохой  маань  3-р  сараас  хойш  тосонд  орсон  хэвээр  байгаа.Энх
тайвны хайр ба RSO!!" Женна

“Миний цусны даралт 139/99-аас 114/80 болж, хэзээ ч ийм бага байсангүй.Баярлалаа Рик."
Жэйсон

Q.Сайн  байна  уу,  надад  асуулт  байна.АРТЕРИАЛ  ФИБРИЛАЦИЙГ  саармагжуулахад
тустай  тосыг  нотлох  баримт  байгаа  эсэхийг  би  сонирхож  байлаа.Зүрхний  цохилтын
тогтмол бус төрөл.Баярлалаа!!!!" Мэри

А.Эрхэм  Мэри,  тийм  ээ,  мэдээжийн  хэрэг.Тосыг  бидний  зааврын  дагуу  үйлдвэрлэж
хэрэглэж  байгаа  эсэхийг  шалгаад  зүрхний  эмтэй  хослуулахдаа  болгоомжтой
байгаарай.Ж.Б

"Одоо би хүн бүртэй Цусны даралт ихсэлттэй (цусны даралт ихсэх) удаан тэмцсэн түүхээ
хуваалцах болно.25 настайгаасаа хойш би цусны даралт ихсэх өвчтэй байсан ч 2008 онд
би  амьдралын  даатгалын  шимтгэлээ  хугацаанд  нь  төлөөгүй.Намайг  ажилд  эгүүлэн
татахын тулд биеийн тамирын дасгал хийх шаардлагатай гэж хэлсэн.Компани намайг орон
нутгийн сувилагч руу явуулсан бөгөөд цусны даралтыг хэмждэг.Энэ нь 180/120 байсан.Тэр
намайг  "алхаж  буй  цус  харвалт"  гэж  хэлээд  яаралтай  тусламжийн  өрөөнд  очихыг
зөвлөсөн.Би эмнэлгүүдэд тийм ч их дургүй тул гэртээ харьж, байгалийн гаралтай эмээр
хичээллэсэн - энэ бүхэн юу ч хийсэнгүй.Би АД-аа байнга шалгаж, дасгал, түүний дотор юу
болж байгааг харахын тулд АД-аа байнга шалгадаг байсан.Энэ нь нэлээд өндөр хэвээр
байсан бөгөөд тэндээ үлдсэн.

Жилийн дараа АД 180-аас дээш болсны дараа нэг найз маань намайг эмчид үзүүлсэн нь
дээр гэж хэлсэн.Би ямар нэг эм уусан нь бага зэрэг нөлөөлсөн ч толгой эргэж, манантай
болсон.Би хар тамхинаас татгалзаж, нэг сарын дотор судсыг цэвэрлэх "баталгаатай" MLM
бүтээгдэхүүн олсон.За, би дөрөв дахин их тунгаар уусан ч 9 сарын дараа цусны даралт
ихссэн хэвээр байна.Өнгөрсөн аравдугаар сард миний цусны даралт 235/135 (аюултай
өндөр)  болсон.Тэгээд би бүдгэрэх гэж байгаа юм шиг санагдсаар эцэст  нь бууж өгөөд
эмнэлгийн  яаралтай  тусламжийн  өрөө  рүү  явлаа.Тэд  намайг  холбож,  цусны  даралтыг
150/110 хүртэл бууруулсан Лизиноприл, Дилтазем гэсэн хоёр эм хэрэглэж үзсэн.Сарын
дараа дуустал би эм уусан.Сарын дараа эмч дээрээ очиж үзлэгт ороход миний цусны
даралт  160/110  орчим  байсан.Би  "алхаж  буй  цус  харвалт"  хэвээр  байсан  тул  маш  их
бухимдсан.

Нэгдүгээр  сард  би  Каннабисын  тостой  тусгайлан  ажилладаг  Колорадогийн  Ааманнтай
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танилцсан.Тэр надад тос  нь MS-тэй өвчтөнүүдэд гайхамшгийг  үзүүлж,  миний эхнэрийн
өвдөлтийг  намдаахад  тусалдаг  гэж  хэлсэн.Тэр  бас  надад  кино  үзээрэй  гэж  хэлсэн  -
Эмчилгээнээс  гүйЭнэ  нь  каннабисын  тосыг  олон  хорт  хавдрыг  эмчлэхэд  тусгайлан
ашигласан.

Эхнэр  маань  зарагдсаны  дараа,  арай  нээлттэй  сэтгэлтэй  хэвээр  байсан  тул  цусны
даралтанд ямар нөлөө үзүүлэхийг харахын тулд би тунгаа уусан.Ааманн маш бага тунгаар
эхэлж, миний хүлцэл хүртэл ажиллана гэж хэлсэн.Би будаа шиг хэмжээтэй байсан бөгөөд
өглөө  нь  миний цусны даралт  өөр  эмгүйгээр  138/90  байсан  нь  маш том сайжруулалт
юм.Би  ч  гэсэн  хуучин  эмээ  хэрэглэж  эхлэхэд  дуусчихсан  байсан.Би  бага  тунгаар
үргэлжлүүлэн хэрэглэсэн боловч тунг хоёр үр тариа болгон нэмэгдүүлэх хүртэл гайхалтай
үр  дагавар  гарахаа  больсон.Гайхалтай  нь  цусны  даралт  шууд  доошилсон.Би  өөрийн
биедээ туршилтын горимд байгаа хэвээр байгаа бөгөөд сүүлийн хэдэн өдөр миний цусны
даралт хэвийн байсан бөгөөд унтахынхаа өмнө 3 орчим үр тариа ууж, эмчийн жороор
олгодоггүй эм ууж байсан.Би ямар ч гаж нөлөөг анзаараагүй бөгөөд үүнийг "өндөр болох"
босгон дор байлгахыг зорьж байна.

Эмнэлгийн  карт  авахаар  өргөдөл  гаргахад  эмч  өмнө  нь  цусны  даралтыг  бууруулах
каннабисын тос хэрэглэж байгаагүй гэж хэлсэн.Би олон жилийн турш үе мөчний өвдөлтөөс
болж зөвшөөрлөө авч чадсан.Та юу гэж бодож байна?Өөр нэг гайхалтай гаж нөлөө / ашиг
тус байсан - үе мөч өвдөхгүй.

Би тэр дундаа олон хүн утаанд дургүй.Ажиллаж чаддаггүй,  энэ эрх мэдлийг буруугаар
ашигладаг "толгойнууд" энэ салбарт хар нүдийг бий болгосон.Энэ гайхалтай эмээр нялх
хүүхдээ ванны устай хамт хаяхгүй байх гэж найдаж байна."

Q.Цусны даралтыг хянахын тулд өдөр бүр хэр их уух вэ?Жо

А.Зааврын дагуу  дор хаяж 60 грамм эмчилгээг  хийж,  дараа нь арчилгааны тун хүртэл
бууруулах нь хамгийн сайн арга юм.Ж.Б

“Би хорт хавдраар өвчлөхийн тулд эм ууж байх хугацаандаа би цусны бүрэн хэмжээний
шинжилгээ  өгсөн  ...  эмч  нар  миний  холестерин,  цусан  дахь  сахарын  хэмжээ,  цусны
даралтыг гайхшруулсан!Тэд яг өсвөр насны хүүхэд шиг байсан гэж хэлсэн.Тэгээд би 49
настай!" Линдси

“Би 240 кг  жинтэй,  чихрийн шижин өвчтэй байсан.Үнэр амтлах мэдрэмжээ алдаж,  хөл,
хөлний  доод  хэсэгт  үрэвсэх,  хавдах,  хурууны  үзүүр  хорсох.Мөн  хүнд  хэлбэрийн  OA-
тай.RSO 2 будааны цөм/өдөрт 6 сар орчмын дараа чихрийн шижингийн бүх шинж тэмдгүүд
алга болж, ОА-ийн архаг өвдөлт байхгүй болно.40 гаруй кг  жин хассан.Тосыг нь өөрөө
хийсэн” гэсэн. Рон

“Би холестеринийхээ талаар мэдэхгүй ч өдөр бүр нэг ширхэгээс бага хэмжээний будаа
идсэний дараа долоо хоног жингээ хасаж эхэлснээ мэдэж байна.Хоёр дахь долоо хоногт
гэдсэн дэх өөх маань арилж, арьс минь унасан.Гурав дахь долоо хоногт суларсан арьс
дахин чангарч байна..." Даниел

"Миний холестерол хэвийн хэмжээнд хүрч, би эмч нарын өгсөн эмийг зогсоосон.Өмнө нь
тэд намайг насан туршдаа эм ууна гэж байсан.Миний сахар ч хэвийн, би 126-тай байсан,
одоо 80-90-ээд оных." Хосе

"Би  хэдэн  сарын  өмнө  цусны  шинжилгээ  өгсөн  бөгөөд  эмч  намайг  холестерины  эм
уугаагүй гэж уулга алдаж байсан, би 10 сарын өмнө больсон.Би түүнээс холестеролын
хэмжээ ямар байгааг асуухад тэр намуухан дуугаар зүгээр гэж хариулсан ч миний араас
миний  муу  холестерин  сайн  холестеролоос  их  байсан  ч  үргэлж  ийм  байдаг  байсан
болохоор миний бие ийм байна гэж бодож байна. .Би RSO-д хамрагдаад нэг жил болж
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байгаа бөгөөд 30 кг жин хасч, сахарын хэмжээ буурсан тул санаа зоволтгүй, өөр хэд хэдэн
эм хэрэглэхээ больсон тул тос нь надад таалагдаж байна." Ал

“Би  вэбээс  гэрчлэл  уншиж  байхдаа  маш  их  эргэлзэж  байсан.Гэхдээ  миний  хоёр  найз
үүнийг  тогтмол хэрэглэсний дараа  би  тэдний эрүүл  мэндийн  асуудлыг  өмнө нь мэдэж
байсан  бөгөөд  үүнийг  харж  байнаТэдний  амьдрал,  эрүүл  мэнд  гайхалтай  сайжирч,
марихуаныг хориотой бодисын жагсаалтаас хасаасай гэж би үнэхээр хүсч байна.Хүн бүр
өөрийнхөөрөө ургуулахыг зөвшөөрөх ёстой.

Өмнө нь би марихуаны эсрэг маш их тэмцэж байсан үе байсан ч зарим найзууд миний
үзэл бодлыг өөрчилсөн.Нэг нь удаан хугацааны турш цусны даралт ихсэх өвчнөөр шаналж
байсан - тэр шахмал эм ууж байсан (тэр ч бас үүнийг маш удаан хугацаанд эсэргүүцэж
байсан) хэн нэгэн түүнийг долоо хоногийн турш ууж болно гэж итгүүлэх хүртэл.Тэр үүнийг
хийсэн бөгөөд үр нөлөө нь түүнийг гайхшруулж, ердийн 200 орчим нэгжээс 140 нэгж болж
буурсан.

Өөр нэг найз маань 4 жил гаруйн турш хоолой, ходоодны өвдөлт, шархлаатай холбоотой
асуудалтай  тэмцэж  байсан.Хэдэн  долоо  хоногийн  турш марихуаныг  цай,  тамхи,  дусал
хэлбэрээр тогтмол уусны дараа тэрээр илүү сайхан харагдаж байна.Тэр илүү сайн унтдаг,
түүнд ямар ч эм хэрэггүй." Алекс

Астма, амьсгалах, уушиг
“Би бараг төгс биетэй, астма өвчингүй, биеийн тамирын дасгал хийлгүй илүүдэл жингээ
хасаж, өдөр бүр сайхан мэдрэмж төрж байна.Ингэж чадах эмийг нэрлэ үү?" Эдвард

"Тос өгсөнд баярлалаа, уушгины хатгалгааг даван туулахад тусалсан.Энэ тос нь NyQuil
болон  эмчийн  антибиотик  хийж  чадаагүй  зүйлийг  хийсэн.Тэгээд  нэг  шөнийн  дотор
эдгэрсэн!!!Рик  Симпсон  миний  амьдралд  тайвшрал,  эдгэрэлтийг  нэмсэн  бөгөөд  үүний
төлөө би Рик Симпсоны ажил болон түүний тосонд үргэлж талархах болно.Үргэлжлүүлэн
эдгээ!" Жо

"Тосыг ууршуулах нь астма болон амьсгалын замын бусад өвчнийг эмчлэхэд үр дүнтэй
байх болно.Гайхалтай нь бид Маалинган тосны лаа нь амьсгалын замыг нээхэд маш үр
дүнтэй болохыг олж мэдсэн.Ихэвчлэн өвчтөн лаа ууснаас хойш 30 минутын дотор уушиг
нь нээгдэж, амьсгалахад илүү хялбар болсон мэт мэдрэмж төрдөг.Мэдээжийн хэрэг, бусад
өвчний нэгэн адил би гурван сарын турш 60 гр стандарт тунгаар ууж, эрүүл саруул болтол
өдөрт  нэг  граммаар  хооллодог.Дараа  нь  мэдээжийн  хэрэг  би  насан  туршдаа  засвар
үйлчилгээ  хийх  тунг  уух  болно.Би  тосыг  амаар,  хоолой,  цээжиндээ  гаднаас  нь,  лаа
хэлбэрээр хэрэглэдэг.Ж.Б.

“Би  2002  онд  архаг  эмфиземтэй  гэж  оношлогдсон.Намайг  90  настай  өвчтэй  хүний  
уушигтай гэж хэлсэн.Тамхи татахаа  больж,  зүгээр л  сайн каннабис их  татсан.Өнөөдөр
уушигны үйл  ажиллагаа  сайн  байна.Нуруу нугасны гэмтлийн  үед  өдөр  бүр  тос  түрхэж
эхэллээ." Жон

“Би 21 жилийн  турш астма өвчтэй,  14  настайгаасаа  тамхи татдаг.Би  93  онд  марихуан
хэрэглэж  үзсэнээсээ  хойш  ингалятор  хэрэглэх  шаардлагагүй  болсон.Надад  аврах
ингалятор байгаа ч хэрэггүй.Миний булчин сулруулагч, 800 мг ибупрофен, антидепрессант
эсвэл мигрень өвчний эсрэг хоёр эмийг бүү хэрэглээрэй.Би MMJ-д дуртай.Энэ нь миний
амийг аварсан." Кари

“Би  RSO-тэй  анх  удаагаа  1.7  грамм  эм  уусан.Би  шулуун  алхаж  чадахгүй,  өөрийгөө
сэтгэцийн хомсдолтой юм шиг санагдлаа, гэхдээ үүний үр дүнд би маргааш нь уушгины
хатгалгааны хүнд өвчнөөсөө эдгэрсэн юм!!Дахиад л хийчих юмсан, хэхэ.” Жо
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“Би экзем,  астма өвчний үед Маалинган тосыг хэрэглэж эхэлсэн бөгөөд бүх зүйл алга
болсон!Би стероидын ингалятор эсвэл стероид тос хэрэглэхээ больсон.Сая жилийн дараа
энэ  нь  алга  болно  гэж  хэзээ  ч  бодож  байгаагүй.ЯЛАЛТЫН  ТӨЛӨӨ  ХАМП!Үргэлж
хэрэглэхгүй гэж хэлдэг ургамлыг надад муу, үнэндээ надад сайн гэдгийг мэдэх хүртлээ би
асуудлаа тайлна гэж хэзээ ч бодож байгаагүй!" Мэтт

"Тос нь уушгинд сайн нөлөө үзүүлдэг!Уурлах нь бас тусалдаг.Тосыг ууснаас хойш эхний 5
хоногийн дотор уушигнаас цэр гадагшилж эхлэх бөгөөд хэрэв та уушигны хорт хавдартай
тэмцэж байгаа бол хавдар багасч, тос нь хорт хавдрын эсийг устгадаг.Хавдрын 60-80% нь
Candida-аар  дүүрдэг  тул THC-ийн мөөгөнцрийн эсрэг  шинж чанар  нь  таны дархлааны
систем  дэх  химийн  процессыг  өдөөдөг  каннабиноидын  хамт  энэ  үйл  явцад  тусалдаг!
Каннабис  нь  тамхинаас  ялгаатай  нь  таны уушгийг  нээж,  томруулдаггуурсан  хоолой нь
таны биеийг гомеостазын байдалд буцаан авчрах болно.Өнөөгийн улаан буудай нь 95%
хувиргасан амьд организм бөгөөд хүний бие түүнийг хэрхэн боловсруулахаа мэддэггүй тул
улаан буудай,  элсэн чихрийг уушигны өвчтэй болон бусад олон өвчтэй хүмүүс хоолны
дэглэмээс хасах хэрэгтэй. биеийн аль ч хэсэгт үрэвсэл, гистамин!Бодлогын хоол!" Матай

Q.Сайн уу Жэй Би, та COPD-ээр өвчилсөн хэн нэгнийг тосоор эмчлэх тохиолдол байсан
уу?Эмфизем?Астма уу?Шон

А.Тийм  ээ,  энэ  бүгд.COPD,  angina  pectoris  өвчтэй  миний  анхны  өвчтөнүүдийн  нэг  нь
зургаан  шатаар  (зургаан  шатаар  биш,  амьсгалж  чадахгүй  байсан  тул  алхаж
чаддаггүй).Хоёр сарын дараа тэр дахиад л бадминтон тоглосон.Газрын тос нь эдгээр бүх
нөхцөл байдалд маш үр дүнтэй, аюулгүй тусалдаг.Би тосыг идэж, лаа болгон хэрэглэдэг
(уушигны өвчинд сайн нөлөө үзүүлдэг), тосыг өдөрт хэд хэдэн удаа ууршуулдаг (энэ нь
ханиалгах болно, таны хүссэн зүйл бол та бүх бохирдлыг арилгах хэрэгтэй. уушиг, мөн та
үүнийг ханиалгах замаар хийдэг),  би мөн тосыг хоолой,  цээж,  нуруундаа түрхэнэ.Сайн
сайхныг хүсье, Ж.Б

"Би COPD өвчтэй,  би эцсийн шатандаа явж байсан бөгөөд залгуурыг  нь татах талаар
бодож байсан.Би нэг сарын турш каннабисын тос ууж, одоо эдгэрэх замдаа явж байна!"
Гордон

“Миний өвөг энэрэн нигүүлсэхүйн ач тусыг хүртэж чадсан цорын ганц Грамп биш юм шиг
байна!
Энэ  өвгөн  эмфиземээ  каннабисын  тосоор  эдгээжээ.Миний  Gramps  мөн  каннабисын
ургамлын эфирийн тосыг хэрэглэснээр хүчилтөрөгч, астма (уушигны хорт хавдраар нас
барж  байсан  ч)  салж  чадсан.Энэ  бол  миний  Gramps  амьдралынхаа  сүүлийн  8  долоо
хоногт  хэрэглэж  байсан  цорын  ганц  эм  юм  ...Тэрээр  COPD,  эмфизем,  уушигны  хорт
хавдартай  байсан  ч  антибиотикгүйгээр  уушгины хатгалгааг  ямар нэгэн  байдлаар  дарж
чадсан.Миний  Gramps  100%  хүчилтөрөгчийн  түвшинд  хүрсэн  тул  амьсгалын  аппарат
эсвэл нэмэлт эм хэрэглэх шаардлагагүй." Линдси

“Би өөрөө үр дүнг харсан: Хүүхдийн болон насанд хүрэгчдийн лейкеми ~ Элэгний өвчин ~
Архаг өвдөлт ~ Чихрийн шижин ~ Таргалалт ~ Астма ~ Архаг бронхит ~ IBS ~ Үрэвсэл ~ Үе
мөчний гарт түрхсэн - өвдөлт нэг минутын дотор алга болсон.Түлэгдсэн хуруундаа түрхээд
хэдхэн  минутын  дотор  өвдөлт  арилсан...ЯВСАН Би энэ  бүх  арьс  тайрч,  дунд  хурууны
ганцхан  толбо  арьсаа  алдсан  гэж  би  бодсон.Одоо  буцалж  буй  рапс  тосноос  эдгээр
хуруунууд гарч ирэхэд арьс нь чанаж болгосон тахиа шиг цагаан байв!Түлэгдэхэд илүү
сайн зүйл байхгүй.Би одооноос эхлэн гал тогооны өрөөнд ваартай байх болно!Каннабис
танд баярлалаа!" Дебра

--  Баярлалаа,  Дебра.Тос  нь  түлэгдэлтэнд  ямар  нөлөө  үзүүлдэг  талаар  нэг  туршлага
судлахад ухаалаг хүн гал тогооны өрөөнд нэг лонхтой тос авахыг хүсэхэд л хангалттай
гэдгийг би зөвшөөрч байна.Зуух, ил гал, зуух гэх мэт бүх зүйлийн дэргэд тостой савтай
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байх ёстой.Тохиолдолд.Ж.Б

"Би 70-аад оны сүүлч, 80-аад оны турш би эмчдээ (Хашми) очиж, жилд дор хаяж хоёр удаа
(намар,  хавар,  агаар  үргэлж  байдаг)  бронхитын  эсрэг  эм  авах  шаардлагатай  болдог
байсан. чийгтэй).Би 1990 онд тамхи татахаа больж, илүү их тамхи татдаг болсон (тэр үед
би илүү их өсч, өөртөө 5 кг нахиа үлдээдэг байсан, одоо би тос хийж, хоол хийхдээ илүү их
хэрэглэдэг  болсон.  ГЭВЧ  1990  оноос  хойш  би  гуурсан  хоолойн  эм  уугаад  эмчид
хандаагүй.ГУРХАН ҮРСНИЙ ЭМ ХЭРЭГГҮЙ 22 ЖИЛ...КАННАБИС ТАМХАХ нь УУШГАНД
САЙХАРГҮЙ ГЭДГИЙГ ХЭЛЭХИЙГ БИТГИЙ ХЭЛ...ЭЭЖЭЭС АСУУ,  БИ  ХЭНИЙ ТӨЛӨӨ
ХУДАЛ МЭДЭХГҮЙГ БАТАЛГААЯ...” Лимбэ

“Өдөрт 1 грамм RSO уух нь миний COPD-ийн хувьд авдаг зүйл бөгөөд энэ нь үнэхээр
аймшигтай юм.Би үүнийг капсул болгон хийж, зургаан цаг тутамд 250 мг уудаг.Би 60 жил
тамхи татсан.Эмийн сангийн ингаляторууд нь зүгээр л хог хаягдал бөгөөд үүнийг улам
дордуулдаг.Эмч маань тэнэг юм, учир нь тэр надад ямар ч эмчилгээ байхгүй, уушиг нь
ажиллахгүй  бол би хүчилтөрөгч  авах болно гэж хэлсэн.Хэрэв та  миний юу хэлэх гээд
байгааг мэдэж байгаа бол дотор нь хадаастай саваа бариад өгзөгөө дээшлүүл.Би 12-р
сард  тосыг  эхлүүлсэн.Хөөрхий,  өрөвдөлтэй  биш харин  дахин  жирийн  хүн  шиг  хөдөлж
байгаа нь үнэхээр гайхалтайминий хурдан болж байсан хөгшин амьтан.Би 2011 оны 11-р
сард оношлогдсон ходоодны хорт хавдрыг туяагүй,  химигүй эмчлэхэд RSO хэрэглэсний
дараа  энэ  эмчилгээнд  бүдэрсэн.Би  зөвхөн  "Ирландчуудын  аз"  үйл  ажиллагаа  явуулж
байгаагийн нотолгоогоор л тэр бүх үйл явдлыг даван туулж чадсан юм.Өмгөөлөгч маань
миний хэцүү байдлын талаар сонссон.Би энэ хорвоог орхих гэж байна гэж тэр маш зөвөөр
тайлбарлав.Тэр  RSO  гэх  мэтийг  мэддэг  болсон.Надад  мэдэгдсэн  бөгөөд  би  энд
байна.Өмгөөлөгч  маань  эдгээр  зүйлсийн  талаар  миний  хулгайчаас  хамаагүй  илүү
мэдлэгтэй.Юутай ч Рик болон бидэнд тусалж буй бүх хүмүүст дахин баярлалаа." Дэйл

"Би COPD-дээ RSO ашигладаг ...Би архи, H202 хоёр өдрийн турш тус болоогүй ханиад
томуутай  болсон.Би  өглөө,  орой  нь  тос  түрхсэн  чинь  өнөө  өглөө  алга  болчихлоо?Би
хөгшин туранхай уруулаараа мэдрэгдэж, тэнд юу ч байсангүй...Би галзуурч байна уу???Би
угаалгын  өрөөнд  орж  гэрлээр  дүүргэж,  суниаж,  татсаны  дараа  яг  эдгэрсэн  газраа
НЭЭЛЭЭ... Би түүн дээр дахин нэг цэг тавьсан бөгөөд би үүнийг хэзээ ч ухамсартайгаар
харж байгаагүй гэж бодож байна. дахин... Хамгийн гайхалтай эм RSO...” Дэйл

“Ээж  уушигны  хорт  хавдартай.Тэр  намайг  хими  хийлгээгүй  гэж  хэлсэн.Би  тэгвэл  юу
хэрэглэх вэ гэж хэлсэн.RSO.Тэр хэлэв, тийм үү?Тэр надад холбоосыг өгсөн бөгөөд энэ нь
тэндээс эхэлсэн.Тэрээр 4 сарын хугацаанд 60 кг жин хассан.Эмийн сангаас ямар ч эм
хэрэглэдэггүй бөгөөд одоо сайхан харагдаж, хотын эргэн тойронд шуугиан тарьж байна!Би
түүнийг  эмфиземтэй  гэж  хэлсэн  үү?Түүнд  хүчилтөрөгчийн  сав  ч  хэрэггүй
болсон.Хуваалцсан бүх хүмүүст баярлалаа.Рик -- миний Fkn баатар онигоо биш!Жэйби --
ахаа битгий зогсоо.Ийм зүйл болно." Билл

“Жэй Би,  би нөхөртөө  PT видео  үзүүлж,  сүүлийн 2  жилийн турш түүнтэй олон мянган
гэрчлэлээ  хуваалцаж  байна.Тэр  газрын  тосны  хийдэг  бүх  зүйлтэй  үндсэндээ  санал
нийлдэг.Өнгөрсөн амралтын өдөр бид ширүүн хэлэлцүүлэг өрнүүлсэн.Маалинган тамхи
татах  тухай  сэдэв  яаж  гарч  ирснийг  ч  мэдэхгүй...Би  тамхи  татдаггүй,  тамхи  татахыг  ч
хүсдэггүй.Түүний хэлснээр (үүнийг хаанаас сонссон, тэр өөрийгөө сургах зүйл уншдаггүй!)
уушгинд аммиак ялгарч,  тамхи татах,  амьсгалах үед ялгардаг,  тиймээс тэр үед энэ нь
хортой гэж мэдэгдэж байна ... би Энэ тухай хэзээ ч сонсож байгаагүй бөгөөд түүнд эргэн
ирэлт ч хийгээгүй.Бодол?” Пам

-- Тамхи татах нь уушгинд хийх хамгийн сайн зүйл биш.Маалинган тамхи татах нь эрүүл
мэндэд үзүүлэх ашиг тустай бөгөөд аливаа сөрөг нөлөөг амархан арилгадаг, гэхдээ тосыг
залгих  нь  хамгийн  сайн  арга  юм.Хэрэв  хэн  нэгэн  хүн  амралт  зугаалга  эсвэл  бусад
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эмнэлгийн  зориулалтаар  тосыг  ууршуулахыг  хүсч  байвал  энэ  нь  тэдний  сонголт  байх
ёстой.Тосыг ууршуулах нь хорт хавдар, түүний дотор уушгины өвчнийг эмчлэх протоколын
нэг хэсэг бөгөөд өвчтөнд уушгинд байх ёсгүй бүх зүйлийг ханиалгахыг хүсч байна.Миний
харж байгаагаар каннабис тамхи татах нь хор хөнөөл учруулдаг бол тосыг идэх нь үүнийг
засч залруулах боломжтой, тэгээд яг хаана асуудал байна вэ? Ж.Б

“Миний ээж уушигны уушигны фиброзтой...Тэр 70 кг жин хасвал шилжүүлэн суулгах мэс
засал хийлгэж болох ч дасгал хийхээр амьсгалж чадахгүй бол энэ нь бараг боломжгүй
юм...Би хийсэн судалгаагаараа түүнийг эмч нар эдгээж чадахгүй, харин цаг хугацаа дуусч
байна гэдэгт  би үнэнээ итгэж байна...Би хэн нэгэнтэй энэ талаар ярихыг  маш их хүсч
байна  ...Би ийм өвчтэй  хүмүүсийн RSO-г  ашиглан үүнийг  даван туулахын тулд видеог
үзсэн ...Би ээжийгээ аврахын тулд юу ч хийх болно ...Эмч нар түүнд "Гэр бүлийнхэнтэйгээ
цагийг  өнгөрөөгөөрэй"  гэсэн  илтгэл  тавьсан  ч  түүнд  энэ  хорвоод өгөх  зүйл  дэндүү  их
байгааг би мэдэж байна, тэр дөнгөж 55 настай, сэтгэл дүүрэн гайхалтай хатагтай." Анжела

-- Анжела, түүнд тос түрхээрэй, тэр жингээ хасаж, тос нь уушигны нөхцөл байдлыг засах
болно.Түүнийг идэж, лаа хийж, тосыг өдөрт хэд хэдэн удаа ууршуулж, уушгинд нь байхгүй
зүйлийг ханиалгахыг хүсч байна.Ж.Б

“Би 2009 онд идиопатик хэвлийн фиброз гэж оношлогдсон. Би сүүлийн шатандаа эрчимт
эмчилгээнд орсон.  Цусны даралт 223 130-аас дээш,  бөөрний дутагдал 90%, гол судас
гоожиж,  зүрх  жигд  бус  140-40.  Шилэн  утаснууд  ходоодны  минь  хананд  бөөгнөрөн  их
биеийн бүх эрхтнүүдийг шахаж, маш их өвдөж байв. Би амьд үлдсэн. Дараагийн 12 сард
олон  төрлийн  химийн  эмүүд  амжилтгүй  болсон.  Дараа  нь  би  Рик  Симпсоны  тосыг
эхлүүлсэн. Төлбөрийн чадваргүй учраас надад бэлэглэсэн. Дахиад 6 сар аажмаартос ууж
байхдаа химийн эмчилгээнээс гарах. Гэнэт зогсох нь миний дархлааг сүйрүүлэх болно.
Газрын тостой ч гэсэн. Хурдан урагшилж, олон зүйлийг орхи. Хоёр сарын өмнө эмч нар
минь; Тэд миний бие дэх идиопатик утаснуудын ул мөрийг олж чадахгүй. Химийн эмчилгээ
ходоод, гэдсэнд минь ямар нөлөө үзүүлсэнтэй холбоотой асуудал надад байсаар байгаа ч
энэ  нь  ч  мөн  адил  шийдэгдэж  байна.  Эмч  нар  үүнийг  анагаах  ухааны гайхамшиг  гэж
нэрлэдэг. Хэдийгээр би Рик Симпсоны тосыг хэрэглэсэн тухайгаа ярихад тэд маш сайн
тэмдэглэж, мэддэг. I.  Мөн хүнсний ногооны глицерин хандмал хийж, авна. Миний анхан
шатны  тусламж  үйлчилгээний  эмч  миний  эцсийн  оношлогдсон  эхний  сард  каннабис
хэрэглэхийг зөвлөсөн. Энэ бол түүний мэддэг цорын ганц найдвар гэж тэр хэлсэн. Энэ
хариултыг оруулахад хэтэрхий олон дэлгэрэнгүй мэдээлэл байна. Энэ тусална гэж найдаж
байна." Енох

“Хогийн  өвс миний амийг  астма өвчнөөс  аварсан.Би энэ  тухай  ярьснаасаа  болж олон
жилийн турш инээж байсан - тамхи нь астма өвчнийг хэрхэн тусалдаг вэ?Би яаж гэдгийг
мэдэхгүй,  би  эрдэмтэн  биш,  гэхдээ  энэ  нь  ажиллаж  байсан  бөгөөд  үүний  ачаар  би
амьдардаг." Дэвид

“Олон хүн энэ эмийг хэрэглэхэд саад болж байна.Өөрсдөдөө болон тэдний гэр бүлд ийм
олон  өвчинтэй  тэмцэх,  урьдчилан  сэргийлэхэд  ийм  амархан  хэрэгтэй  гэдгийг  мэддэг
бол.Энэ  эмийн  олон  гайхалтай  үр  нөлөөний  талаарх  бодит  үнэнийг  олж  мэдээд  гэр
бүлийнхэн нь тэдэнд юу хэлэх гэж байгааг тэд мэддэг болоосой.Өөрсдөө тосгүй цагт ямар
их зовлон зүдгүүр туулсанаа мэддэг  ч  болоосой.Тэд илүү хурдан ажиллана гэж бодож
байгаа бөгөөд эцэст нь үүний эсрэг биш харин ямар нэг зүйл хийх болно гэж би бодож
байна.Ийм олон хэрэглээтэй эмийн эсрэг тэнэг эсвэл мэдлэггүй хүн л зогсож чадна.Ж.Б.

“Би 2011 оны сүүлчээс ходоодны хорт хавдартай гэж оношлогдсоноос хойш би COPD-ийн
хувьд ихэвчлэн RSO-д тогтмол ханддаг болсон... Түүний анхаарч байсан бусад зүйлс нь
гайхалтай... Алсын хараа, сонсгол, арьс ихэнх 75-ийнхан шиг биш... Варикозын судаснууд
дор хаяж 50 орчим хувиар багассан... Охидууд тэгэх юмсан... Энэ нь надад зүгээр л эрүүл
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мэдрэмжийг төрүүлдэг...” Дэйл

"Олон  эмэгтэйчүүд  энэ  нь  хөгшрөлтийн  эсрэг  үйлчилгээтэй  гэдгийг  ойлгох  үед  тэд
парламент  руу  орох  болно.Хэхэ”  Лупус
-- Тэд гарцаагүй байх болно, Лупус, үүнд би эргэлзэхгүй байна.Ж.Б

"Би үүнийг  хэрэглэж,  бүх  эмийн  сангаас  татгалзаж,  COPD-ийг  ялсан.Миний үе  мөчний
өвчин маш олон  эм ууснаас  болж амьсгал минь  муудсан.Хүчилтөрөгчөөр  5  жил гаруй
байсан ба бүх өвдөлт намдаах эм ууснаас хойш амьсгал минь сайхан болсон.Үе мөчний
өвчтэй хэвээр байгаа ч амьдрал одоо амьдрахад үнэ цэнэтэй юм." Лаурел

"Ээж маань амьдралынхаа ихэнх хугацааг өнгөрүүлсэн хоёр долоо хоногийн дотор удаан
өсөн нэмэгдэж буй арьсны хорт хавдрыг устгасан ...Би илүү ихийг хэлэх хэрэгтэй байна!
Энэ нь бидний мэддэг олон хүнд олон янзын өвчнөөр өвчлөхөд тусалсан бөгөөд одоо
COPD-д асар их тус болж байгааг бид харж байна!Энэхүү гайхамшигт ургамлын төлөө
Бурханыг магтагтун!" Бонни

-- Арьсны хорт хавдар арилж, уушигны архаг бөглөрөл арилсан.Миний мэдэж байгаа зүйл
бол  эмч  нар  эдгээрийг  хоёуланг  нь  эмчлэхэд  ихээхэн  бэрхшээлтэй  байдаг.Түүхэнд
бичигдсэн  хамгийн  эртний  уламжлалт  эмийн  нэг  болох  каннабисыг  ашиглаж  чадахгүй
байгаа  үед  тэдэнд  ажилдаа  тохирох  хэрэгсэл  байдаггүйд  гайхах  зүйл  алга.Тэд  үүнийг
хамгийн түрүүнд гуйх ёстой.Ж.Б

Гепатит
"Элэгний С, цусны даралт ихсэх, гэдэсний асуудал алга болсон." Жанет

"Элэгний С оношлогдсон - 2006.Эмнэл зүйн туршилт.Дэлхий даяар 1000-ын 1.Альбуферон
+ Рибавирин - 2007 оны 7-р сараас 2007 оны 12-р сар.Энэхүү химийн коктейлийг ууснаас
хойш долоо хоногийн дотор би маш их өвдөж, морфин ууж, жингээ хасаж, тууралт гарч
эхэлсэн.Туршилтын төгсгөлд би 47 кг жин хасч, 24-7 хүртэл хүчтэй өвдөж байсан.Би 47
настайдаа  тэтгэвэрт  гарахаас  өөр  аргагүй  болж,  компанитайгаа  хоёр  жил,  Канадын
Засгийн газар дөрвөн жил тахир дутуугийн төлөө тэмцсэн.Эмнэлзүйн туршилтын эмийг
нас  баралт,  гаж  нөлөөний  улмаас  хэрэглэхээ  больсон  гэдгийг  өнгөрсөн  жил  надад
мэдэгдсэн.

Өнгөрсөн 2012 оны зун буюу 6-р сард таталт үүсч,  залгиж чадахгүй,  тэнцвэр алдагдаж
эхэлсэн.Товчхондоо би тэргэнцэр дээр суув.Энэ үед намайг бүх сканнер, рентген зураг,
шинжилгээнд илгээсэн бөгөөд мэдрэлийн эмч MS гэж үзсэн ???MRI онцгүй...

Өрхийн эмч намайг жижиг цус харвалттай байж магадгүй гэж хэлсэн.Хоёулаа намайг гэр
лүүгээ хамт амьдруулахаар явуулсан, учир нь тэд дахин шинжилгээ хийхгүй!Би хоёуланг
нь  халсан.Дараа  нь  нэг  найз  намайг  ноён  болгов.Өнгөрсөн  оны наймдугаар  сард  Рик
Симпсон бид хоёр инка нахиа хайж эхэлсэн.12-р сарын 29-нд би 60 грамм жин нэмсэн
өдөр байсан бөгөөд тэр шөнө би хамгийн сүүлд таталт авч, маргааш өглөө нь "Хүнд тос"
хөтөлбөрт хамрагдаж эхэлсэн.

Би хими хийлгэснээс хойш ийм сайхан унтаж үзээгүй,  1-2 цаг авсан нь азтай...Одоо 7-
8.Өөрөө  бодит  бус.Би  жороор  олгодоггүй  эм  хэрэглэдэггүй,  опиат,  нойрны  эм,  сэтгэл
гутралын  эсрэг  эм  болгон  ууж  байсан  нь  сөрөг  үр  дагавартай  байсан.Энэ  нь  миний
өвдөлтийг бусад бүхнээс илүү сайн даван туулсан.

Би  одоо  дуусч,  насан  туршийнхаа  арчилгааны  тунгийн  дараагийн  омгийг  хайж
байна.Миний халсан барууны докуудаас авсан онош маань дараах байдалтай байна ...Hep
C, Fibromayalgia, Raynauds, IBS, CFS, сэтгэлийн хямрал, хэт их түгшүүр, MS???Би эмийн
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жоргүй, ямар ч таталтгүй, өвдөлтөө удирдаж байна ...Үүнийг эмээр хийгээд үзээрэй!Хүчтэй
байгаарай - Тэмцээрэй." Рой

“Би  карьертаа  амжилттай  байсан  бөгөөд  гайхалтай  амьдралтай  байсан  ...  сайхан  гэр,
машин, завь гэх мэт.Би Сэтгэцийн эрүүл мэндийн чиглэлээр бакалаврын зэрэгтэй бөгөөд
үүний төлөө 28,000.00 өртэй хэвээр байна.Би маш том алдаа хийсэн ... АШУУД!Тэгээд би
үр дагаврыг  нь амссан.Би хэн  нэгний дээр  ч,  доор  ч  бай гэж тунхагладаггүй.Бид бүгд
өөрсдийнхөө өвөрмөц түүхтэй, аялалтай байдаг.

Би өвчлөхийг сонгоогүй.Гэхдээ би тэгсэн.Би SSD дээр байхыг сонгоогүй ч энэ нь миний
ашиглах ёстой сонголт байсан.Би ичих ч үгүй, бардам ч биш.Би сард ердөө 980.00-аар
амьдардаг,  олон  хүнээс  бага,  заримаас  илүү.Би  гомдоллохгүй  байхыг  хичээдэг  ч  би
гомдоллодог.Би  хүнсний  талон,  Medicare  авдаг.Би  гөлөгтэйгээ  ганцаараа
амьдардаг.Заримдаа  би  найдваргүй,  үнэ  цэнэгүй,  цөхөрсөн  мэт  санагддаг.Би  дуртай
зүйлдээ  сонирхолгүй  болж,  өдөр  хоногууд  хоорондоо  холилдож,  орноосоо  босохыг
хүсдэггүй.

Үүнийг  хэлэхэд  би  бас  хайраар  дүүрэн,  эелдэг,  энэрэнгүй,  хүмүүст  үнэхээр  санаа
тавьдаг.Найзууддаа хайр, дэмжлэг үзүүлэхээс өөр зүйл надад маш бага байгаа ч надаас
хулгайлж,  өөрт ашигтайгаар  ашигласан олон хүмүүсийн золиос  болж байсан.Би үглээд
байгаа  юм  биш,  зүгээр  л  хэлээд  байгаа  юм.
Би өдөр бүр архаг өвдөлт, ядаргаагаар шаналж байна.Би өдөр бүр орноосоо босч, босох
шалтгаанаа олох гэж өөрийгөө хүчлэх ёстой.Үүнийг ихэвчлэн миний гөлөг болгодог.Гэхдээ
миний  найзууд  үнэхээр  гайхалтай!Тэгээд  намайг  тэднээс  болж  сэрдэгийг  ч  мэдэхгүй
байх.Тийм ээ, би сэтгэлээр унасан.Өвдөлт, архаг өвдөлт танд үүнийг хийх болно.

Би хэт их, жаахан галзуурсан ... гэхдээ би бол Бурхан хог хаягдлыг бүтээгээгүй.Үүнийг танд
хэлэхийн тулд би үүнийг хэлж байна .... Би архи, эм, эм хэрэглэж үзсэн ..... Надад дараахь
зүйлийг бичсэн: Оксикотин, Викодин, Занакс, Нейронтин, Серокуэл, Прозак, олон тооны
үрэвслийн эсрэг эмүүд, Celebrex, Лирика, Трамадол, Провингил, Риталин, бусад хэд нь би
мартсаныг бурхан л мэдэх байх.

БИ  ЭМНЭЛГИЙН  МАРИХУАН  ӨВЧТЭЙ.Яагаад?За,  би  өндөрт  орохыг  хүссэндээ  биш.
Би асран хамгаалагчтайгаа өөрт тохирсон эм дээр ажиллаж байна.Энэ бол үйл явц юм.Би
чулуугаар  шидэхийг  хүсэхгүй  байна.Цэвэр  тунгалаг  сэтгэж,  өвчин  зовлонгүй  баймаар
байна.Би  элэгээ  цаашид  гэмтээхийг  хүсэхгүй  байна.Би  гепатит  С-тэй,  олон  жил
өвчилсөн.Тиймээс,  эдгээр  бүх  жорууд  ...  тэд  зөвхөн  нэмэлт  хохирол  учруулдаг.Би  Рик
Симпсоны  тосыг  ууж,  үрэвслийг  намдааж,  тайвшруулахад  тусалсан  эм  хэрэглэж
байна.Өвдөлтөөс болж унтдаг нь ховор.Гэхдээ миний асран хамгаалагчтай ажиллах нь
илүү сайн унтах боломжийг олгодог!Би каннабисын ашиг тусыг олж, энэрэнгүй, хайраар
дүүрэн, эелдэг хүмүүсийн тусламжтайгаар өвдөлтийг даван туулах арга замыг хайж байна!
Би жороор олгодог эмийн хохирогч байх албагүй.

Тиймээс уламжлалт бус анагаах ухаанд хаалттай хүмүүс шүүлтийн өмнө өөрийгөө сургах
хэрэгтэй.Та нарын ихэнх нь зөвхөн сөрөг талыг л харж чадна гэдгийг би мэднэ.Би ойлгож
байнатэр.Эмнэлгийн марихуан танд зориулагдаагүй ч  байж магадгүй.Гэхдээ уламжлалт
анагаах ухаанд илүү их хор хөнөөл учруулахыг хүсэхгүй байгаа бидний хувьд ... бидний
шийдвэрийг дэмжиж, дүгнэлт гаргахаасаа өмнө өөрсдийгөө сургана уу.Би чулуучин биш,
би өвдөж байгаа хүн ... мөн каннабисын олон хэрэглээнээс ашиг хүртэж байна.

Би  ММ  нийгэмлэгт  хайраар  дүүрэн,  эелдэг,  чин  сэтгэлээсээ  халамжилдаг  хүмүүстэй
туршлагатай  байсан  бөгөөд  би  маш  их  адислагдсан.Мөнгөний  төлөө  амьдардаг
нийгэмлэгийн  гишүүдийн  хохирлыг  би  харсан  ...  гудамжны  зан  үйлээс  өөр  юу  ч
өгдөггүй.Энэ  бол  төгс  ертөнц  биш  юм.
Жич, би үүнийг нийтлэхээс айж байна.Гэхдээ манай нийгэмлэгийн сайн сайхны төлөө би
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үүнийг гаргаж байна.Амар амгалан." Кэти

"Тос нь Кроны өвчинд тусалдаг.Энэ нь таны гэдэсний үрэвслийг зогсооно.Би хавдартай
байсан  ба  элэг  цөсний 1/3-ийг  тосыг  нь  мэдэхээс  өмнө авсан.Одоо энэ  тос  нь  миний
гепатит С болон хагалгааны дараах химийн эмчилгээний үр нөлөөг бүхэлд нь эдгээсэн.Би
18 кг хассан, надад маш сайхан санагдаж байна." Мишель

“Би  35  жилийн  турш  геп  С-тэй  байсан.Интерферон  тарилга  болон  бусад  аймшигтай
эмчилгээ  хийлгэсэн.Дараа  жил  нь  тэд  гемангиома  болон  миний  элэгний  1/3-ийг
арилгасан.Тэгээд  би  өвчтэй  цөсний  хүүдийтэй  байсан.Би  тосыг  3  жил  хэрэглэж
байна.Вирусгүй,  элэг  нөхөн  төлжиж,  тос  нь  цусан  дахь  сахарын  хэмжээг  хэвийн
байлгадаг.Би  бас  5-р  сараас  хойш  45  кг  жин  хассан.Би  ч  гэсэн  чихрийн  шижингийн
шархандаа тос түрхээд бүгд эдгэрсэн.Ямар ч сорвигүй." Мишель

"Би өөрийнхөө хувилбарыг, хамгийн сайн нахиа, илүү өвдөлт намдаах, сэтгэцийн идэвхтэй
THC-ийн зарим сайн CBD тоонуудын хамт хийдэг.Өвдөлт намдаах 90 мг морфин зогсоож
чадаагүй.Миний тос 3 минутын дотор өвдөлтийг зогсооно.Морфин шиг 20 биш.Мөн энэ нь
морфин  шиг  2  биш,  4  цаг  үргэлжилдэг.Гэхдээ  таны  хувилбар  бусад  боломжуудыг
нэмсэнтэй санал нийлж байна.Гэхдээ энэ нь надад илүү сайн ажилладаг, би RSO-г бас
туршиж үзсэн.Хэлнийхээ доор шүдний чигчлүүр дээр өөрийнхөө хэдэн хэсгийг тавиад 5
цаг гаруй өвдөлтгүй бүжиглэж чадна.Хэрэгтэй бүх хүмүүст зориулсан сайн эм бол миний
бодол." Жим

“Энэ  нь  нөхрийн  минь  амийг  аварсан.Элэгний  С-ийн  эмчилгээ  нь  түүнийг  үхүүлж
байв.Хоол  идэж  чадаагүй,  70  кг  жин  хассан,  дотор  муухайрах  5  скрипт,  аль  нь  ч
ажилласангүй.Бурханд баярлалаа, бид Аризона мужид амьдардаг бөгөөд надад 24 цагийн
дотор  тусалсан  хамтын  нийгэмлэгт  асар  их  халамжтай  хүмүүс  байсан.Тэр  хоолоо
багасгаж,  эмчилгээгээ  дуусгаж  чадсан.Hep  C  агуулаагүй  бөгөөд  хоолны  дуршилыг
бууруулахын тулд дуслыг хэрэглэдэг.Мансууруулах бодис сайн зүйлийг устгасан.Эмчилгээ
хийлгэх  үед  хооллох  нь  чухал  юм.Энэ  нь  ажилладаг  бөгөөд  бидэнд маш олон  тустай
сайхан  хүмүүс  байсанд  бид  талархаж  байна.Каннабис,  Аризона  болон  сайн  хүмүүст
бурханд баярлалаа." Жюли

“G'day Rick, зүгээр л баярлалаа гэж хэлмээр байна.Би элэгний элэгний хатууралтай, би
сая 6 унц чемдогоор тос хийсэн, гэхдээ би 4 литр изопропил спирт хэрэглэсэн.Энэ маш
хүчтэй!Надад  нэг  ширхэг  будааны  чинээ  хэсэг  байсан,  бурхан  минь  үүлэн  дээр  хөвж
байлаа...хэхэ.Би зөвхөн мөнгөө тохируулах хэрэгтэй байна.Ямартай ч 18 сар гаруй элэг
өвдөж байснаас  хойш анх  удаа  би  өвдөлтгүй  боллоо.Энэ  нь  тосыг  хэрэглэсний 1  дэх
өдрийн  дараа  болсон.Энэ  бол  үнэхээр  бурхнаас  хүнд  өгсөн  бэлэг  юм...Австралиас
адислал...:-))" Найжел

"Сайн мэдээ.Аавын элэгний фермент хэвийн, 10 гаруй жил HEP C-тэй.Тэрээр 2.5 сарын
турш  RSO  ууж  байгаа  бөгөөд  эмч  нь  HEP  C  алга  болсон  гэж  хэлээгүй  ч  элэгний
ферментүүд хэвийн байгаа нь сайжирч байна!Аав нь сүүлийн 1-2 арван жилийн турш геп
С-тэй хатуу архичин байсан бөгөөд элэг нь буудсан, одоо эдгэрсэн!" Рожер

"Хэдийгээр та хорт хавдар тусаагүй ч гэсэн бие махбоддоо урьдчилан сэргийлэх талаар
бодож  үзээрэй.RSO-г  өдөр  бүр  хэрэглэдэг  бага  хэмжээгээр  залгих  замаар.Та  өөрийн
биеийг бүх төрлийн вирус, хортон шавьжтай тэмцэх боломжийг олгож байна.Би каннабис
болон түүний бүх эдгээх шинж чанаруудын улмаас 15 жилийн турш "анхан шатны эмч"-ээ
хараагүй.Надад юу ч тохиолдсон бай.RSO бол миний хамгийн түрүүнд ханддаг зүйлсийн
нэг юм.Дашрамд хэлэхэд би 3 удаа нуруугаа хугалсан.Нуруу, дискийг L-4-ээс S-2 хүртэл
сольсон.Нуруу нугасыг минь дахин наах хэрэгтэй болсонаарцагны хэсэг... миний АС үеийг
авах ёстой байсан.Элэгний хорт хавдар, геп С-тэй тэмцдэг.Би өөрийгөө каннабисаар 100%
эмчилдэг.RSO бол зүгээр л миний зэвсэглэлд байдаг хэрэгсэл юм." Рик
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“Энэ нь зөвхөн хорт хавдарт төдийгүй би элэгний с-тэй байсан бөгөөд дөрвөн сар тос
хэрэглэж байсан гэдгийг  би мэднэ.Элэг  С байхгүй,  элэг  шинэ юм шиг,  эмч нар гайхаж
байна.Энэ бэлэг өгсөнд баярлалаа, Рик, чи үнэхээр аврагч юм." Жейсон

“Геп  С  ба  каннабисын  тос:  Манай  хамаатны  хүн  геп  С-тэй,  5-р  сард  13-р  сард
мэдсэн.Хагалгааны  үеэр/дараа  нь  бохир  эмнэлгээс  гэрээ  байгуулсан.Түүнийг  эцэс
төгсгөлгүй  цочирдуулав.Түүний  оюун  ухаан  үнэхээр  эргэлзсэн.Тэр  даруй  тосонд  орсон
бөгөөд  тэр  цагаас  хойш тос  түрхэж,  тос  түрхэхээ  больсон.Тэгээд  энэ  талаар  жинхэнэ
нудран байж байсан.Тэр интерферон хийнэ гэж бодож байна (үүнд ямар гаж нөлөө байгааг
олж  мэдээрэй!Аймшигтай!Тэгээд  эдгээдэггүй!!!),  үхэх  тухай  ярьж,  "дараа  жил  энд
байхгүй".Оюун ухаан маш хүчтэй.

Тэрээр элэгнийх нь тоо хаана байгааг мэдэхийн тулд 5 удаа цусны шинжилгээ өгсөн.'13
оны 5-р сараас хойш түүний тоо дээд цэгтээ хүрсэн 108 байсан бол одоо 63 (хэвийн хүрээ
0 - 41) болж буурчээ!Энэ бол итгэмээргүй мэдээ!Тэрээр саран дээр гарсан бөгөөд намрын
сүүлээр аажуухан өнгөрч, одоо болтол сэтгэл санаа нь дээшилсэн.

Би та нарт тосон дээр байх нь юу хийж эхэлснийг харуулах болно, дараа нь тэр үүнийг
орхиж, дараа нь жинхэнэ хүсэл тачаал, зааварчилгааг дагаснаар буцаж ирэв.Эдгээр тоо нь
ALT (хэвийн  хүрээ  0-63)  /  ба  AST (хэвийн хүрээ  0-41)  юм.Эдгээр  ферментийн  элэгийг
шалгана: 5-р сарын 13: 99/93, '13-р сарын 99/93: 84/79 (хурдан буурч байна!Сайн мэдээ).8-
р сарын 13: 108/99!(Сайн биш.Тэр тосыг бүрэн зогсоож, маш их сэтгэлээр унасан 4 долоо
хоногийг харж болно).11-р сарын 13: 87/78!(108 түүнийг айсан!хахаха!тос дээр буцаж).2-р
сарын 14: 72/63!!!(Бараг л гэртээ байна!).

Эдгээр тоо бол гайхалтай юм!Хэрэв та эсвэл таны хайртай хүн геп С-тэй бол нэн даруй
каннабисын тос уугаарай.Интерферонд ҮГҮЙ гэж хэлээрэй!Би түүнийг 2014 оны 5-р сар
гэхэд хэвийн хэмжээнд хүрнэ гэж би үнэхээр найдаж байна (оношлогдсон өдрөөс хойш
ердөө 1 жилийн дараа)!Дараа нь насан туршдаа арчлах тунг авна." Кэти

Хүүхдүүд
“Жэйден маш сайн ажиллаж байна, бид түүнийг 22 эмнээс 8 эм болгон бууруулсан.Мөн
бид  түүнийг  10-аас  өдөрт  1  топамакс  хүртэл  бууруулдаг.CBD-ээс  өмнө  бид  түүнийг  1
топамаксаас  салгаж,  долоо  хоногийн  турш  нэг  цагийн  турш  таталт  өгөх  байсан  нь
гайхалтай юм.Тэр маш их аз жаргалтай байгаа бөгөөд өөр өөр дуу авиа гаргах, нүдээ илүү
сайн ойлгодог.Тэр энэ долоо хоногт 1 удаа таталттай байсан бөгөөд энэ нь ердөө 1 минут
үргэлжилсэн бөгөөд би валиум хэрэглэх шаардлагагүй болсон.Бурханд баярлалаа.Ойрын
хэдэн өдөр бид Жэйденийг сүүлчийн топамакс эмнээс нь салгах болно, энэ нь сүүлийн 4
жилийн хугацаанд анх удаа эм хэрэглэхгүй байх болно.Жэйденийг энэ хогноос салгасны
дараа сайн зүйл хийгээсэй гэж залбираарай.Баярлалаа."

"Би 3 сарын өмнө интернетээс батга, розациа өвчнийг эмчлэх аргыг хайж байхдаа тосыг
олж мэдсэн.Энэ  нь тэр  даруй  үүнийг  тодруулсан!Би кокосын  тосонд изо  тосыг  нэмээд
өдөрт нэг  удаа нүүр хүзүүндээ үргэлжлүүлэн хэрэглэнэ.Нөхөр маань намайг 15 насаар
залуу  харагдаж  байна  гэж  хэлдэг!Энэ  мэдээллийг  хуваалцсанд  маш  их  баярлалаа.Та
бүгдийг бурхан ивээг.Амжилтаа үлгэлжлүүлэх." Тони

“Би жирэмсний 23.6 долоо хоногтой, нэг фунт гаруй жинтэй хоёр ихэр хүүхэдтэй.Тэд бол
гайхамшиг  бөгөөд  амьд  байгаадаа  азтай!Тэд  одоо  2  настай  бөгөөд  бүх  эмчилгээ
(мэргэжлийн, хэл яриа, бие бялдар, хөгжлийн долоо хоног бүр) авч байсан ч хөгжил нь
ойролцоогоор 1 жилээр хоцорч байна.Маалинган тос нь хорт хавдар, тархины гэмтэл зэрэг
олон өвчнийг эдгээдэг гэж би уншсан ...Миний асуулт бол Маалинган тос нь миний нялх
хүүхдийн хөгжилд тусалж чадах уу?!?Хэрэв тийм бол би өдөрт хэр их эм уух вэ?Тусалсанд
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маш их баярлалаа!" Женна

-- Эрхэм Женна аа, өдөрт гурван удаа бага тунгаар (0.005 - 0.01г) эхлүүлээрэй.Хэрэв эмч
нар  юу  хийж  байгаагаа  мэдсэн  бол  хүүхдүүд  эхний  өдрөөсөө  тосонд  орсон  байх
ёстой.Харна гэдэгт итгэлтэй байнатун удахгүй асар их сайжруулалт.Би мөн тэдний хоолны
дэглэмд  Маалинган  үрийн  тос,  Маалинган  үрийн  тосыг  оруулаад  нэг  цайны  халбага
Маалинган үрийн тос, Маалинган тосны хольцыг ваннд нь нэмдэг - энэ нь тэдний арьсанд
маш сайн үүрэг гүйцэтгэдэг бөгөөд экзем, тууралтаас сэргийлдэг.Ж.Б

"Сайн уу, би охиндоо авч өгсөн тариурт хэдэн грамм тос байгаа бол гэж гайхаж байсан юм
бэ?" Мари -- Нэг грамм нь ойролцоогоор 0.9 мл байна.Ж.Б

“Эцэст  нь  би  Кэшигийн  ээжтэй  холбоо  барьсан  бөгөөд  тэр  намайг  цацраг  туяанд
хамрагдахыг санал болгосон бөгөөд тос хараахан орж ирээгүй, амьсгал давчдаж байсан
тул би тэгсэн.Тиймээс тэрээр 4 удаа цацраг туяа эмчилгээ хийлгэсэн бөгөөд энэ нь багасч,
эцэст  нь  дахин  амьсгалж  чадсан.Би  тосоо  зогсоохгүй,  түүнд  өдөрт  нэг  грамм  өгсөөр
байна.Тиймээс одоо ажиллаж эхэлнэ гэж найдаж байна ...Та нарыг цацраггүй гэж хэлснийг
би мэдэж байна, гэхдээ би яах байсан бэ?Хэрэв цацраг туяа байгаагүй бол тэр яг одоо
үхэх байсан ...Учир нь хавдар түүний хоолойд бүхэлдээ ургасан..." Мари

-- Сайн уу Мари, чи хийх ёстой зүйлээ хийсэн.Дараагийн зургаан сарын хугацаанд 120-180
гр өндөр агуулгатай тос нь гэмтлийг арилгах болно.Би өвчтөнд өдөрт тав, арван грамм тос
өгөхийг илүүд үздэг байсан ч бид үүнийг буцаах боломжгүй.Сайн сайхныг хүсье, Ж.Б

"Тэр дөнгөж 7 сартай.Өдөрт 10 грамм уух нь хүүхдэд хэтэрхий их юм шиг санагддаг, учир
нь тэр өдөрт 1 граммыг даах нь хэцүү байдаг."Мари

-- Мэдэж байна, Мари.Өвчтөнтэй уулзахгүйгээр, тосны чанарыг мэдэхгүйгээр интернетээр
ийм  зөвлөгөө  өгөх  нь  үнэхээр  хэцүү  байдаг.Та  хийх  ёстой  зүйлээ  хийсэн,  би  үүнд
зүгээр.Миний  хэлж  байгаа  зүйл  бол  түүний  учруулсан  хохирлыг  арилгахын  тулд  одоо
хангалттай хэмжээний тос идэж байгаа эсэхийг шалгах явдал юм.Ж.Б

“Сайн уу, би охиныхоо хавдар руу тос тариулж болох уу гэж гайхаж байна уу?Дахин томорч
байгаа учраас доод уруул, хоёр хацрынх нь дотор талд хавдар байгаа...Сайн мэдээ гэвэл
тэр  эцэст  нь  гидроморфины хэрэглээгүй  болсон  бөгөөд  дахин  өсч  эхэлсэн  ч  өвдөхгүй
байна ...Тэгээд би тэд хөхний хорт хавдартай өвчтөнүүдэд тос тариулж байсныг би харсан
бөгөөд энэ нь намайг Кейлигийн хувьд хийх ёстой юу гэж бодсон юм бэ?Хэрэв тийм бол би
түүнд хэр их тариа хийх ёстой вэ, мөн би гуурсан хоолойноос бага зэрэг өгөх үү?"Мари

-- Сайн уу Мари, би үүнийг сэдэвчилсэн байдлаар ашиглах болно, энэ нь хангалттай байх
ёстой.Хандмал нь сайн ажил хийх болно, эсвэл үүн дээр шууд.Би үнэхээр шаардлагагүй
бол хавдрын хэсэгт хэт их тариа хийхгүй.Мэдээжийн хэрэг, та илүү их тос авч, хавдар руу
ойртох  тусам илүү  сайн,  гэхдээ  энэ  тохиолдолд  сэдэвчилсэн  хэрэглээ  үр  дүнтэй  байх
болно гэж би бодож байна.Та бүхэн гэрэл зураг, видео авч, хамгийн сайн сайхныг хүсэн
ерөөе.Жиндрич

"Би энэ тос Кайлид тохирохгүй гэж бодож байна.Дахиад үнэхээр том болж байна...Удахгүй
энэ  нь  сүүлчийнх  шигээ  болж,  хавдар  амьсгалыг  нь  хааж  байна...Тэр  одоо  өдөрт  2
граммаас  илүү  ууж  байгаа  ч  өөрчлөгдөөгүй  байна...Тэр  өдөрт  5-10  граммыг  тэсвэрлэх
чадваргүй байсан, учир нь тэр өдөрт 2 граммыг ч тэсвэрлэж чадахгүй ...Тэгээд дээр нь 2
өдөр тутамд 200 доллар төлдөг, бид өдөрт 5 грамм өгөх боломжгүй, бидэнд өөр 2 охин
байгаа хэвээр байна ...Бид хар дарсан зүүд шиг амьдарч байна..."

-- За, чамд алдах зүйл байхгүй, тунгаа буцаагаад тарина.Энэ нь хурдан агших тул та юу
хийж байгаагаа мэдэж байвал цаг алдах хэрэггүй, тэгнэ гэж найдаж байна.Сайн сайхныг
хүсье, Ж.Б
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“Надад хэрхэн тарилга хийх,  ингэхийн тулд тосыг юугаар холих гэх мэт нэмэлт заавар
хэрэгтэй  байна?...Хэрэв  та  боломжтой  бол  надад  бүх  зааварчилгааг  бичиж  өгвөл  би
баяртай байх болно."

-- За, үнэнийг хэлэхэд би үүнийг хэзээ ч хийж байгаагүй - чи миний зааврыг авахыг хүсч
байна уу?Ж.Б

“Тийм ээ...Та үүнийг туршиж үзсэн хүнийг таньдаг байх ёстой?"

-- Би тосыг нь уусгахгүй, яг хавдрын хажууд тарина.Та тариурыг дулаацуулж, тос нь гоожиж
байх  ёстой.Тэгээд  чадлынхаа  хэрээр  тарина,  хагас  грамм  гэж  хэлэх  болов  уу,  хэн
мэдлээ.Эсвэл бага зүйлээс эхэл.Гэхдээ дахин хэлэхэд эмч үүнийг хамгийн тохиромжтой
нөхцөлд хийх ёстой.бид хоёр үүнийг мэднэ.Ж.Б

"Болж байна уу...Кейлигийн эмч нар түүнийг тосонд орсон талаар мэдэхгүй байна...Би энд
сувилагч нарын эмээ авахуулах зүү өгсөн...Хэрэв би түүний хавдрын хажууд тарьсан бол
түүний гуурсанд өгөх ёстой юу?"

-- Оролдоод үз, түүний хэрхэн хариу үйлдэл үзүүлэхийг хараад энэ хоёрыг нэгтгэ.Өдөрт
нэг удаа тарилга хийх нь үр дүнтэй гэж бодож байна, гэхдээ энэ онлайн зөвлөгөөг өгөхөд
үнэхээр хэцүү байдаг.Түүний дотор тос их байх тусам зарим өвчтөн бүтэн гуурс аваад
гурван  дөрвөн  өдөр  унтсан  ч  энэ  хооронд  хавдар  нь  бүрхэгдсэн  тул  би  юу  хэлэхээ
мэдэхгүй байна.Ж.Б

"Робунолыг тосоор эмчлэх үед өгч болох уу?Учир нь түүний салс нь үнэхээр муу, хэрэв би
Робунолыг өгөхгүй бол тэр салстдаа хахаж магадгүй гэж бодож байна.Гэхдээ тос нь түүний
хавдрыг багасгахгүй байгаа гэж би айж байна ..."

-- Тос нь түүний салстыг арчлах тул би түүнд Робунол өгөхгүй.Ж.Б

"Одоохондоо хараахан болоогүй байна, би сайн чанарын тос авч чадахгүй байна, учир нь
юу  ч  ажиллахгүй  байна  ..."
-- Энэ ч бас боломжтой.Ж.Б

"Охин маань баасан гаригийн өглөөний 4 цагт нас барсан."

-- Мари, чи чадах бүхнээ хийсэн.Жиндрич

“ТАРХИНЫ  ХАВДАРТАЙ  4  НАСТАЙ.Аа  тийм  ээ,  би  каннабисын  тос  нь  хорт  хавдрыг
устгадаг тухай яагаад амаа хамхихгүй байгаа юм.Доорх нь нугасны эргэн тойронд ороосон
тархины төгсгөлийн  хавдартай  4  настай  хүүгийн  ээжийн  мэдээг  хүргэж  байна.6  долоо
хоногийн  өмнө  Р.2  сар  амьдрах  хугацаа  өгсөн.Хавдрын  улмаас  бэлхүүсээсээ  доошоо
саажилттай.Өмнөх  тайландаа  ээж  нь  зүүн  хөлөө  бага  зэрэг  хөдөлгөж  байна  гэж
хэлсэн.Дараах нь миний саяхан хүлээн авсан шинэчлэлт юм.==

Хөөе  Корри,  сайн  уу?Энд  бүх  зүйл  сайхан  байна!!Р.сайн  байгаа  бололтой!Жингээ
барьснаар сайн хооллож, бага зэрэг өвдөж байгаа нь С.Би болон физик эмчилгээний эмч
энэ  нь  түүний  их  биеийн  булчин  сул  байна  гэж  бодож  байна!!Тэр  тав  тухтай  унтаж,
тэргэнцэр дээрээ хэдэн цаг сууж чаддаг.Бүх зүйл зөв чиглэлд явж байгаа гэдэгт би маш их
эерэг сэтгэгдэл төрүүлж байна!!

Тэр нэг удаад 3 цаг суудаг бөгөөд өвдөлт нь маш бага байдаг!!Тэр шөнө сэрээд биднээс
өөрийг нь өнхрүүлэх юм уу хөлийг нь массаж хийлгэхийг гуйж магадгүй, гэхдээ тэр.Тэр
хавдар байсан газар өвдөж байна гэж гомдоллодоггүй, бид товойсон зүйл олж харахгүй
байна!!!Би түүнд тунгаа өгсний дараа 3 цаг орчмын дараа тэр цочроод 4 цаг унтдаг.Бид
өдөрт  1  грамм авахаар  ажиллаж байгаа  ч  хагасыг  нь  давж байна!!!Яг  тэр  үед  тантай
уулзсандаа бид маш их баяртай байна!!Энэ нь тийм байх ёстой гэдэгт би үнэхээр итгэж
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байна!!Р.4-р  сарын  22-нд  MRI  хийхээр  төлөвлөж  байна!!!Итгэлээ  хадгалаарай
хүмүүсээ.КАННАБИС ХАВДАР ӨВЧЛӨДӨГ.” Корри Йелланд

"Ээж нар тосыг идэх хэрэгтэй, энэ нь тэдэнд ч, хүүхдүүдэд ч илүү дээр байх болно.Энэ
эмийг  тамхи  татах  нь  тийм  ч  үр  дүнтэй  биш  бөгөөд  эмийн  нөлөөний  90%  нь  утаанд
ордог.Хэрэв та хүүхдүүд тосыг эм болгон хэрэглэх ёстой юу гэж надаас асуувал би тийм
ээ, үнэхээр, өдөр бүр сайн гэж хэлэх болно.Хүүхдэд эм болгон өөр юу өгөх вэ?Ж.Б.

“Дөнгөж сая хүүдээ цайны модны тосоор нурууны массаж хийлгэсэн.Тэрээр доод талын
өвдөлтийн  талаар  гомдоллож  байв.Ингээд  эм  гарч  ирэв.Энэ  нь  хоёр  минутын  дотор
ажилласан.Өвдөлт бүрэн арилсан гэж тэр хэлэв.Тэр трактортайгаа гадаа барилгын ажил
хийж байгаад буцаж ирсэн” гэв. Хосе

“Охин маань эпилепситэй,  13 настайдаа анх удаа таталт авсан.Тэрээр одоо 31 настай
бөгөөд өдөрт 3 удаа их хэмжээний тунгаар хэрэглэдэг 5 төрлийн эм ууж байна.Тэрээр мөн
2000 оны 4-р сард авсан VNS суулгацтай (үтрээний мэдрэлийн өдөөгч).Тэр үед таталт нь
маш муу байсан тул тэргэнцэр дээр оосорлохоос өөр аргагүй болсон.Би VNS-ийг хүлээн
зөвшөөрөх ёстойүүнд маш их тусалсан!Гэхдээ тэр таталттай хэвээр байгаа бөгөөд эдгээр
болон бүх эм хоёрын хооронд тэрээр амьдрах боломжгүй юм.Тэр хэнд ч тохиолдох ёсгүй
олон үдээс, оёдол, яс хугарсан.

Ямартай  ч  та  зургийг  нь  авсан  байх  гэж  найдаж  байна.Манай  хүү,  ах  хоёр  хоёулаа
марихуаныг  хоёр  туйлт  болон  өвдөлтийн  үед  хэрэглэдэг.Тэд  надаас  үүнийг  таталтанд
ашиглахтай  холбоотой  ямар  нэгэн  судалгааг  судалж  үзсэн  эсэхийг  хэд  хэдэн  удаа
асуусан.Би эцэст нь үүнийг судалж эхэлсэн бөгөөд тэр үед би галт шувууны нулимсыг
олсон.Энэ тос нь түүнд тустай гэдэгт би бүрэн эргэлзэхгүй байгаа ч өнгөрсөн ням гаригаас
бүх  биеийн  өвдөлт,  их  хэмжээний  нойргүйдлийн  улмаас  би  өөрөө  ууж  эхэлсэн.Энэ  нь
надад хэлэхээс ч илүү тус болсон!

Гэхдээ би судалгаандаа Жейсон,  Жэйдений түүхийг олж харсан.Та үүнийг сайн мэддэг
байх гэж бодож байна, гэхдээ эрэгтэй хүн хүүгийнхээ таталтыг өндөр CBD хандмалаар
эмчилж  байна.Би  бас  үүнийг  судалж  эхэлсэн  бөгөөд  охиндоо  туршиж  үзэхээр
шийдсэн.Тэрээр 2012 оны 12-р сарын 30-ны ням гарагт анхны тунгаа авсан.Өнөөдрийн
байдлаар  би  түүнд  1/2  дусаагуурыг  өдөрт  5  удаа  өгч  байна.Долоо  хоног  хүрэхгүй
хугацаанд тэр өдөр бүр хэд хэдэн удаа таталт өгч байсан бол сүүлийн хоёр хоногт нэг ч
удаа татагдахгүй болсон!Би бүх зүйлийг бичиж байгаа бөгөөд миний зорилго бол түүнийг
эм,  хандмалаас  нь  салгах  явдал юм.Хэрэв  миний  бичиг  баримт  ямар нэгэн  байдлаар
туслах юм бол би танд баяртайгаар илгээх болно.Рик Симпсон хоёрын хийж буй ажилд би
маш их талархаж байна!Баярлалаа." Кейси

--  Сайн  уу  Кэйси,  мэдээ  өгсөнд баярлалаа.Энэ  нь  нэлээд  ердийн  зүйл  бөгөөд  хүмүүс
тосонд байхдаа нэг их таталт өгдөггүй.Манай сайт дээрх зааврын дагуу эмчилгээгээ зөв
хийвэл сайн байх болно.Мэдээжийн хэрэг, баримт бичиг, Youtube клип гэх мэт маш сайн
байх болно.Сайн сайхныг хүсье, Жиндрич”

Q.Тэдэнд үүнийг  эхлүүлэх нас бий юу?Миний хүү 3  настай,  экзем муутай,  энд жилийн
ихэнх хугацаанд хүйтэн байдаг." Роксанна

-- Роксанна, энэ тосыг хүүхдэд, тэр байтугай шинэ төрсөн хүүхдэд өгөх нь туйлын аюулгүй,
ялангуяа  Маалинган  үрийн  тос  эсвэл  ши  цөцгийн  тостой  хольж  хэрэглэвэл  аюулгүй
юм.Маалинган  үрийн  тосыг  тостой  хольж  (тосны  1% нь  хангалттай,  гэхдээ  20-30% нь
тохиромжтой) дараа нь өдөр бүр хэдэн дусал ваннд хийнэ.Энэ нь бүх биед нимгэн хальс
үлдээх бөгөөд энэ нь ихэвчлэн шаардлагатай бүх зүйл юм (эсвэл ядаж засвар үйлчилгээ
хийхэд).Зураг,  видеог аваарай,  сайжруулалт маш хурдан явагдаж эхлэх ёстой.Загатнах,
цочроох  нь  хэдхэн  секунд  эсвэл  минутын  дотор  алга  болох  ба  экзем  долоо  хоног  ба
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түүнээс дээш хугацаанд алга болно.Сайн сайхныг хүсье, Ж.Б

“RSO бол намайг зодуулж, гэр минь сүйрсэн тул гэрээсээ ангид байсан аутизмтай хүүд
маань хамгийн  сайн  эмчилгээ  болсон.Би хоолны дэглэм,  хелаци эмчилгээ,  гипербарик
хүчилтөрөгч,  метил  В  12  тариа,  олон  эмийн  үхэлд  хүргэдэг  эмүүдийг  хэрэглэж  үзсэн
боловч каннабисын тосноос илүү үр дүнтэй зүйл байхгүй.

Насанд хүрээгүй хүүхдэд карт өгөхгүй гэж утсаар ярих юм бол насанд хүрээгүй хүүхдэд
эмнэлгийн  карт  авахад  хэцүү.Хэцүү  байгаа  эцэг  эхчүүдийн  хувьд  хүүхэд  тань  уурлаж
байхад нь утсаар ярьж, нөхцөл байдал хэр ноцтой байгааг шууд сонсоорой.Тэр ханыг нь
цоолж, хашгирч байхад нь би залгахаас өмнө 3 удаа татгалзсан...Тэгээд картаа өгнө гэж
хэлсэн” гэв. Робин

"Баярлалаа  Рик  Симпсоны  тос...Би  чамд  хангалттай  талархаж  чадсангүй!Цочмог
лимфобласт лейкеми өвчнөөр шаналж буй долоон настай бяцхан охинд минь та цааш
явах хүчийг өгөөч!Өөр юу гэж бодож байна?!Тэр тосыг капсул хэлбэрээр ууснаас хойш
долоо хоногийн дараа ангижралд орсон!!!(Түүнд эмчийн зөвлөсөн лейкемийн каннабисыг
хууль ёсны дагуу ашиглах OMMP карт байгаа)

Бяцхан  охиныхоо  биеийг  амьдралаар  дүүргэхгүй  байх  боломжийг  бидэнд  олгосонд
баярлалаа.Түүнд амттан өгсөнд баярлалаа...жирийн хүүхдүүд гэдэс нь өвддөг үед!Түүний
нүүрэнд  инээмсэглэл  тодруулж,  өндөр  тунгаар  стероидын  эмчилгээ  хийлгэсэн  урт
хугацаандаа нэг ч удаа урсахгүй байх боломжийг олгосонд баярлалаа.

Бидний хувьд Рик Симпсоны тосыг хэрэглэх цорын ганц сул тал...Өмнө нь амьдралдаа
хэзээ ч байгаагүй харгис төрсөн эцэг нь зөвшөөрөөгүй бөгөөд түүнийг асран хамгаалахыг
хүсдэг.Гэхдээ би чиний эдгээх хүч чадалд итгэж,  бидний болон эмнэлгийн марихуаныг
хамгаалж, энэ бол миний бяцхан охидын эмчилгээний хамгийн чухал хэсэг болохын төлөө
тэмцэх болно." Эрин

“Даваа  гарагт  зоригтой  Микайла  лабораторидоо  хими  эмчилгээгээ  үргэлжлүүлэхэд
хангалттай  өндөр  байгаа  эсэхийг  шалгасан  (тэр  6-р  сарын  4-ний  өдрөөс  хойш
нейтрофилын хэмжээ  багассан  тул  саатсан)...Миний  харамсалтай  нь  тэд  маш доогуур
хэвээр байсан.

Би түүнд  санаа  зовж  байна  ...түүний бие...түүний эрүүл  мэнд...түүний ирээдүй...түүний
сайн сайхан байдал.Би түүнд хамгийн сайн сайхныг хүсч байгаа бөгөөд түүний биеийг ийм
муу хэлбэртэй байхыг харах нь миний зүрхийг шархлуулдаг.Та нар бүгд инээмсэглэл, эрч
хүчтэй  хагас  эрүүл  чийрэг  царайтай  8  настай  аз  жаргалтай  хүүг  харж  байгаа  (энэ  нь
үнэхээр гайхалтай, би үүнд баярлаж чадахгүй байсан) гэхдээ бодит байдал дээр та түүний
лабораторийг  харсан  бол  ...Химийн  эмчилгээ  түүний  биед  юу  хийж  байгааг  та  миний
мэдэрч  буй  мэдрэмжийг  мэдрэх  болно.Хагарсан  зүрхний  минь  өчүүхэн  жижиг  хэсгүүд
нүүрнээс минь өнгө гулсахад л сүйрч байна...хоолойд бөөн бөөн юм болж байна...мөн
миний нүд нулимсаар дүүрч байна.Тэр үнэхээр үзэсгэлэнтэй...Тэр үнэхээр аз жаргалтай,
эрүүл  харагдаж  байна  ...Тэр  хорт  хавдаргүй  ...Түүнд  хорт  хавдартай  тэмцэх  хамгийн
шилдэг байгалийн эм байдаг...Үүнийг, энэ нь түүнд юу хийж байгааг би тэвчиж чадахгүй
байна.Би үүнийг хурдан хийхийг хүсч байна ...Харин Хавай руу явахын өмнөх өдөр бид
түүний эмчилгээг 2014 оны 11-р сарын 13-нд дуусгасан.Миний бодсоноос 8 сар хурдан
дуусч байгаад маш их талархаж байсан ч бодит байдал дээр...Та 1.5 жилийн турш өдөр
бүр хими эмчилгээ хийлгэнэ гэж төсөөлж байна уу?Үүнээс өмнө 10 сарын турш долоо
хоног бүр эрчимтэй хими эмчилгээ хийлгэсэн үү?!

Тохижилтын  хими  эмчилгээг  бидэнд  хими  эмчилгээний  илүү  хялбар  үе  гэж
тайлбарласан...мөн энэ нь тийм ч амар байгаагүй.Тэдний хэлснээр тэдний нейтрофилын
хэмжээ вирусын эсрэг  удаан хугацаанд бага хэвээр үлддэг ...Гэсэн хэдий ч би түүнийг
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вирусгүй улсын сургуульд явуулах ёстой гэж үү?!Энэ нь боломжгүй зүйл байх болно ...Тэд
бидэнд тэр вирустэй байх магадлалтай гэж хэлсэн *хэдийгээр түүнд ямар ч шинж тэмдэг
илрээгүй...түүний дүү маш их өвчтэй байсан*, бид энд 20 хоногийн дараа маш бага тоотой
хэвээр байна.

Найзууд аа, энэ удаан үргэлжилсэн бага тоололд хүргэсэн бүх зүйлийг даван туулах хүч
чадлыг  олохын  тулд  зоригтой  Микайлагийн  төлөө  залбираарай.Түүний  биеийг  бурхан
эдгээж,  химийн  эмчилгээг  ямар  ч  сөрөг  нөлөөгүй,  урт  хугацааны  гаж  нөлөөгүйгээр
тэсвэрлэх  эрч  хүчийг  өгөөч.Бурхан  түүнийг  миний  төлөө  хамгаалаач...Түүний  сайхан
инээмсэглэл,  дулаахан  тайтгаруулагч  тэврэлтгүйгээр  нэг  өдрийг  би  төсөөлж  ч
чадахгүй.Бид  ирэх  долоо  хоногийн  мягмар  гарагт  лабораторидоо  дахин  шалгалт  хийх
бөгөөд би та бүхэнд мэдээлэх болно.амар амгаланг хайрлах CURE." Зоригтой ээж

-- Үүнийг унших нь надад ямар нөлөө үзүүлж байгааг тайлбарлахад хэцүү байна.Тэр бүх
хор нь Микайлад ямар нөлөө үзүүлдгийг төсөөлөхөд бэрх.Манай нийгмийн дээд давхаргад
шунахайрах, авлига хээл хахуульд автахаас өөр шалтгаангүй.

Микайлад  удаан  хугацаанд  нөхөж  баршгүй  хохирол  учруулах  хор  биш  харин  түүний
дархлааг сайжруулах эм хэрэгтэй байна.Түүний эмч нар үүнийг үнэхээр мэдэхгүй гэж үү?
Тэд ямар ч  шалтгаангүйгээр  хор  найруулах  ямар чадвартай вэ?Хүүхдэд  хор  өгч  ашиг
олдог банди нар бас алах зөвшөөрөлтэй юу?Хэн тэдэнд өгсөн бэ?

Өчигдөр  бид  эмэгтэйчүүдийг  идэвхтэй  болгох  талаар  ярилцсан.Энд  таны  шалтгаан
байна.Эмч  нар  хийх  ёстой  ажлаа  хийхгүй  бол  амьдрал  дээр  ийм  л  харагддаг.Үүнийг
өөрчлөх нь эмэгтэйчүүд та бүхний хэрэг.Та хүүхдүүдээ насан туршдаа хамгаалдаг тул хийх
ёстой зүйлээ хий.Одоо арга хэмжээ ав, бүү хүлээ, өдөр бүр чухал.Ж.Б

"Чи мэднэ...Урд өдөр нь бид Микайлаг эмч нарт авчирсан бөгөөд тэд ердийн лабораторийг
ажиллуулсан ...Түүний гемоглобины хэмжээ маш бага буюу 5.2 байсан (энэ нь таны биеийг
ажиллуулахад техникийн хувьд бараг л хангалттай цус юм...Эмч бидэнд хэлэхдээ, дундаж
хүүхэд  ийм  доод  түвшинд  бараг  ХАРИУЦЛАГАГҮЙ  байдаг  гэж  хэлсэн)  Микайла  тэр
хананаас  үсэрч,  гипер,  орон  дээрээ  үсрэхээс  болж  асуудалд  орсон,  яриа  хөөрөөтэй,
инээмсэглэж,  аз  жаргалтай  байсан!!!Яагаад  гэж  эмч  нар  гайхаж  байна  ...За  юугаараа
ялгаатай вэ эмчээМикайла болон таны бусад хүүхдүүдийн хооронд ...тэр каннабистай!!!

Мэдээжийн хэрэг эмч нар каннабистай ийм зүйлийг хэзээ ч тооцохгүй ...гэхдээ тэд тэгэх
ёстой.Эмч,  анагаах  ухааны  судлаачид,  эм  зүйчид  бидний  удмыг  хэрэгцээгүй  зовлон
зүдгүүрт  хүргэж,  сүйрүүлж  байна.Хэн  нэгнийг  ямар  нэг  шалтгаанаар  эдгээж  чадахгүй
байсан  ч...Каннабисын  тусламжтайгаар  тэдний  амьдралын  чанарыг  эрс  сайжруулж
болно.Таны өвөө хорт  хавдар нь маш хүнд  явцтай,  биеэр нь тархсан байсныг  нотолж
байна...харин каннабис түүнд юу хийснийг хараарай!

Микайлаг бага байхад эмээ нь хорт хавдраар нас баржээ...маш хурдан бөгөөд түрэмгий
хорт  хавдар.Тэр  каннабис  хэрэглээгүй.Тэд  түүнийг  хосписын  гэрт  оруулж,  морфиноор
дүүргэсэн...Энэ нь түүний өвдөлтийг намдаах, үхэх үйл явцыг хурдасгах явдал юм.Энэ бол
харгис юм ...ер бусын ... бас утгагүй ...мөн энэ нь ЭМНЭЛГИЙН СТАНДАРТ ЭМЧИЛГЭЭ гэж
тохиолдоно.Би хэзээ ч үхэх хүртлээ морфины дуслаар гацаж зовохыг хэзээ ч хүсэхгүй.Энэ
харгис юм...Мөн би энэ завхралыг эцэс болгохын төлөө өдөр бүр залбирдаг."  Зоригтой
Микайла

"Миний сүүлийн хоёр нийтлэл олон асуулт, "нотолгоо" гэсэн цөөн хэдэн шаардлагыг бий
болгосон  ...Би  та  бүхэнтэй  каннабис  ба  дархлааны  тогтолцооны  хорт  хавдар
(лейкеми/лимфома) хоёрын хоорондох бүх шинжлэх ухааныг хуваалцахыг хүсч байна.Энэ
мэдээлэл нь Jurkat лейкемийн эсийн шугамын онцлог юм...Энэ нь CD4+ т эсийн цочмог
лимфобластын лейкеми юм...Микайлагийн цусны хорт хавдартай яг ижил удам угсаа.
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Эрэлхэг Микайлагийн өвөрмөц төрлийн хорт хавдар нь каннабис нь үр дүнтэй эмчилгээ
болох нь маш их батлагдсан шинжлэх ухаантай бөгөөд эрдэмтэд дархлааны тогтолцооны
эсүүд дээр апоптоз (эсийн үхэл) үүсгэдэг ТУСГАЙ cb2 рецептортой болохыг олж мэдсэн.

THC нь гурван өөр механизмаар Jurkat (t-эсийн цочмог лимфобластик лейкеми) эсүүдэд
апоптозыг  өдөөдөг.(1)  ТНС  нь  CB1  ба  CB2-тэй  холбогдож,  серин
пальмитойлтрансферазаар  керамидын  нийлэгжилтэнд  хүргэдэг.(2)  Керамид  нь
митохондрид нэвтэрч, цитохром с цитозол руу нэвчихэд хүргэдэг.(3) Цитохром c нь Апаф-
1, каспаз 9-тэй нэгдэж, апоптозомыг үүсгэдэг.(4) Апоптозом нь прокаспаз 3-ыг идэвхтэй
каспаза 3 болгон хувиргаснаар апоптоз үүсдэг.THC нь гаднах замыг (8 ба 10-р каспаз)
идэвхжүүлж, Raf/Mek/Erk замыг дарангуйлдаг.Эсийн оршин тогтнох замыг дарангуйлснаар
Бад-ийн фосфоржилт, энэ Bcl-2 уураг митохондри руу шилжиж, улмаар апоптоз үүсэхэд
хүргэдэг." Зоригтой Микайла

--  Хэдий чинээ их  тос  түрхэх тусам сайн,  тэр тусмаа шаардлагагүй эмчилгээ хийлгэж,
хийлгэх  шаардлагатай  байгааг  бодвол.Хавайд  хамгийн  сайн  сайхныг  хүсэн  ерөөе,
Зоригтой Микайла, таны мөрөөдөл биелж байгааг харахад үнэхээр сайхан байна.Газрын
тосны бага зэрэг тусламжтайгаар.Ж.Б

"Тэр утаа нь хүүхэд, ээжүүдэд эрүүл биш... тэнэг ээжүүд, та хүүхдүүддээ юу гэж хэлэх вэ?
Газрын тос эсвэл нада!Ялангуяа хүүхдүүдэд!" Наяа

-- Би тийм ч радикал биш байх байсан, тамхи татах, уурших нь бас ашигтай, тухайлбал
жирэмсэн эмэгтэйн дотор муухайрахын эсрэг  үйлчилгээтэй.Энэ нь хүүхдэд хор хөнөөл
учруулахгүй.Ж.Б

“Утаа  тийм  ч  их  биш...  ялангуяа  харшилтай  бол...  зүгээр  л  хэлчих.Би  утаатай  байж
чадахгүй!Түүнчлэн, хүүхдүүд хэзээ зогсохоо мэдэхгүй байна ... элсэн чихэр, кофеин, хоол
хүнс  гэх  мэт.Та  тэдний  хөтөч  байх  ёстой.Өсвөр  насныханд  каннабис  тамхи  татахыг
сурталчлах нь тийм ч сайн санаа биш гэж би бодож байна.Зүгээр л хэлсэн юм.Миний
харсан  зүйлээс  зөвхөн  миний  бодол.Сургуулийн  ажил,  чухал  асуудлаас  сатааруулж
болно." Наяа

-- Сургуулийн ажил, чухал асуудлаас би ч гэсэн сатаардаг байсан бөгөөд бидэнд каннабис
огт  байхгүй  байсан.Миний  хувьд  хаа  нэгтээ  хаа  нэгтээ  царайлаг  охинтой  уулзахад  л
хангалттай байсан бөгөөд энэ нь сургуулийн ажил, бусдад чухал байсан ч миний хувьд
чухал асуудал байсан юм.

Хэрэв та хүүхдүүдээ хэр их цай ууж байгааг хянавал мэдээж хэр их каннабисыг хянах
хэрэгтэйтэд  авах  эсвэл  залгих  гэж  байна.Амжилт  хүсье.Энэ  нь  дэмий  хүчин  чармайлт
боловч олон хүнийг каннабис хэр аюулгүй болохыг,  мөн түүнийг хэтрүүлэн хэрэглэх нь
үнэхээр боломжгүй гэдгийг ойлгох хүртэл ойрын хэдэн жил завгүй байх болно гэдэгт би
итгэлтэй байна.

Тэгвэл хэн хэн нь хэдийг нь залгих нь хэнд хамаатай вэ?Би тэгэхгүй.Хүмүүс өдөрт хэдэн
аяга цай, кофе уудаг нь надад хамаагүй, төсөөлөөд үз дээ.Би яагаад тэгэх ёстой гэж?Энэ
миний асуудал биш.Амь насыг аврах, урьдчилан сэргийлэх эмнээс хэдийг нь залгих нь
хэнд ч хамаагүй.

Таны доторх тос  их  байх тусам таны эрүүл мэндэд тустай.Энэ бол үнэхээр хэрэгждэг
цорын ганц дүрэм юм.Хүүхэд, жирэмсэн эхчүүд гээд бүх насны хүмүүст.Хэрэв танд энэ
санаа таалагдахгүй бол түүнийг даван туулж, түүнтэй хамт амьдарч сур,  энэ бол таны
хийж чадах хамгийн сайн зүйл юм.Каннабисын ямар ч зохицуулалт ажиллахгүй, ямар ч
байсан зохицуулах боломжгүй.Дээрээс нь үүнийг зохицуулах бодит шалтгаан байхгүй.Ж.Б

"Би төрөхөөсөө 4 долоо хоног хүртэл бүх жирэмслэлтээ тамхи татсан.Манай эмч эмч ирэх
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болгондоо эмийн шинжилгээ хийдэг байсан.Тиймээс тэр намайг тамхи татдагийг мэдэж
байсан.Хүүхэд төрөхдөө эрүүл саруул, 10.6 кг жинтэй төрсөн бөгөөд THC-ийн шинжилгээ
сөрөг гарсан байна.Би ч бас хөхөөр хооллодог, одоо ч нахиа хэрэглэж байна.Тэр бээрийн
чулуу бүрт онц гарч байгааг тааварлаарай.Энэ нь тархины гэмтлийн эсрэг  юм.Тархинд
эрүүл мэндийн том моторыг хөгжүүлэхэд каннабиноид хэрэгтэй тул үзэн ядахаа боль."
Несса

“Миний хүү  8  фунт 1  унц жинтэй төрсөн.Төлөх хугацаа нь 5  хоног  өнгөрчээ.Эдгээр нь
жирэмсэн үед тамхи татах, бага жинтэй төрөх, дутуу төрөлт зэрэгтэй холбоотой миний олж
мэдсэн  хамгийн  чухал  хоёр  "санаа  зовоосон  асуудал"  юм.Миний  хүү  бараг  9  сартай,
дөнгөж сая түүний танин мэдэхүйн хөгжил, моторын үйл ажиллагаа, хэл ярианы хөгжилд
нь  үнэлэлт  дүгнэлт  өгөх  зорилгоор  Бэйли  үнэлгээ  хийсэн.Тэрээр  бүх  ангилалд  өндөр
дундаж оноо авч, маш өндөр оноо авсан.Тиймээс дэмий яриагаа аваад өгзөгөө хий." Эшли

"Энд  гэмт  хэрэгтнүүд  нь  засгийн  газар  юм  ...Би  олон  склерозтой,  миний  хүү  ч  бас...
тархины мэдрэлийн өвдөлтийг дарахын тулд долоо хоног бүр тархиндаа 26 удаа тариа
хийлгэдэг...

Би 3 ач, зээтэй, "Хар тамхичин" биш, АНГИДАА ТЭРГҮҮН төгссөн, оюун ухаанаараа ангийн
багшаар цалинжуулсан МИНИЙ ХҮҮ БИШ.Бөөр нь хаагдаж, бүдүүн гэдэс нь ажиллахгүй,
өвдөлт нь маш хүчтэй байсан тул хөдөлгөөнгүй болсон.Тэрээр MS-тэй болохоосоо өмнө
амьдралдаа хэзээ ч хар тамхи хэрэглэж, архи уугаагүй.

Үеэл нь түүнийг оройн хоолонд даатгахдаа жигнэмэгдээ тогоо шургуулж орхисон нь үл
мэдэгдэх...Бөөр нь дахин ажиллаж, чичиргээ буурч, тэр хандмал уухад шөнө унтаж чаддаг
болсон.Энэ нь чичиргээг тайвшруулж, шөнө унтаж чадна ...Тархины мэдрэл нь өвдсөний
улмаас долоо хоног бүр тархиндаа 26 зүү зүүх шаардлагатай хэвээр...

Энэ гайхалтай эмийг шүүдэг чи хэн бэ...??????Дашрамд хэлэхэд, би хепатит В-ийн вакцин
хийлгэхээс өмнө нэг хүүхэдтэй байсан, тэр MS-ийн халдваргүй, гэхдээ вакцин хийлгэснээс
хойш долоо хоногийн дотор нүдний шил зүүж, дараа нь 2 долоо хоногийн дотор зүүн нүдээ
бүрэн  сохорсон.  ...Би  17  настай,  хараагүй  болж  байсан.Айсан?Тиймээ...Хэрэв  энэ  эм
байгаагүй бол би тэргэнцэртэй хэвээр байх байсан...

Би энэ өвчнийг хэнд ч хүсээгүй...гэхдээ та шийдвэрээ өөр газар авах хэрэгтэй ...Бурхан
яагаад энэ эмийг дэлхий дээр тавьсан гэж та бодож байна вэ?Эсвэл та Бурхан алдаа
гаргасан гэж бодож байна уу?

Танай хүүхдүүд миний гэр бүлд тохиолдсон зүйлийг хэзээ ч туулах ёсгүй гэж найдаж байна
...Таны  хүүхдийн  нүдэн  дээр  үхэхийг  хараад...зургийг  нь  аваарай,  ноёнтоон...  Харпер
хашаандаа нэг ургамал ургуулахыг эрүүгийн гэмт хэрэг болгожээ...Түүний гэр бүл хэзээ ч
MS эсвэл хорт хавдраар өвчилж байгаагүй байх гэж бодож байна ...эсвэл RCMP аль аль
нь.Эмийн компаниудын оронд хууль тогтоомжийг ард түмэндээ ашигтайгаар өөрчлөх цаг
нь болсон." Лаурел

"Тиймээс миний охин энэ долоо хоногт каннабистай холбоотой сэтгэл хөдлөлийг хамгийн
гүн гүнзгий эдгээсэн.Түүнийг сэтгэл хөдлөлийн шинж чанартай гэж хэлэхэд бүдүүлэг үг
хэлэх  болно.Тэрээр  төрөлхийн  гажигтай  төрсөн  бөгөөд  энэ  нь  маш  их  бэрхшээлтэй
байдаг.Түүний хувийн нууцад хүндэтгэлтэй хандсаны улмаас би энэ талаар дэлгэрэнгүй
ярихгүй, гэхдээ энэ нь туйлширсан гэж хэлье.Түүнтэй хамт амьдрах нь миний ертөнцийг
донсолгож  байсан  сорилт  юм.Түүний  бие  махбодийн  сорилтуудын  нэг  бол  мигрень
юм.Тэднийг  ирэхэд  түүний  хийж  чадах  зүйл  бол  хэвтээд,  хөнжилдөө  хүр  хорхойн
хормойгоо үүрээд унтдаг.Энэ бол үнэхээр тусалдаг цорын ганц зүйл юм.

Хэдэн  сарын  өмнө  би  түүнийг  эцэст  нь  каннабисын  тосоор  хийсэн  вафель  амтлахыг
хүссэн бөгөөд 15 минутын дотор түүний мигрень алга болсон.Тиймээс энэ долоо хоногт би
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нэг шөнө эрт унтах гэж байсан бөгөөд тэр дараа нь мигрень өвдөж магадгүй гэж бодсон,
учир нь тэр мигрень ирж байгааг мэдэрлээ ...Тиймээс би түүнд орных нь хажууд байлгахын
тулд дотор нь хэдэн ширхэг өрөмтэй жижиг сав өглөө, тэгвэл тэр намайг унтаж байх үед
нэг аяга асгарч байгааг мэдэрвэл нэгийг нь авч болно.Тэр шөнө тэр дөрвийг нь авсан.Тэд
хамтдаа гацсан бөгөөд тэр зүгээр л бүгдийг нь авав.Тэгээд түүнд туршлага байсан.Бас
хагас.

Тэр маргааш өдөр, шөнө, маргааш өглөө нь ихэнх хугацаанд унтдаг байв.Би түүнийг ямар
нэгэн туршлага хуримтлуулж байгааг мэдэж байсан... Түүний бодол эргэн тойронд хөвж
байгааг харж, түүнд ямар нэгэн зүйл тохиолдож байгааг мэдэж байлаа.Миний бэлтгэлгүй
байсан  зүйл  бол  миний  охины  туулсан  180-аад  байсан.Тэр  аз  жаргалтай,  эелдэг,
халамжтай, эргэн тойронд байгаадаа баяртай байдаг.Мэдээжийн хэрэг, би нөхцөл байдлын
эргэн тойронд томоохон өөрчлөлтүүдийг хийж байна.Гэхдээ энэ нь дараагийн өдөр байсан
тул  каннабис  хэрхэн  яаж  өөрчлөгдсөнийг  үгүйсгэх  аргагүй  юм.Хэзээ  ч  би  түүнийг  ийм
олныг авахуулах арга байхгүй.Тэр үүнд дургүйцэх байсан.Чамд үнэнчээр хэлэхэд би энэ
тухай бодож ч байсангүй.Би зүгээр л талархан сөгдмөөр байна.Би түүнтэй хамт олсоор
алхаж байсан гэж хэлэхэд би нэг ч удаа тоглоогүй."Осол"-ын улмаас бидний хувьд ээлж,
нээлт тохиолдсон зүйл биш юм.Би түүнд нэг ч шил эм авч өгч байгаагүй.Тэр шөнө миний
хийсэн зүйл бол гайхамшиг."

“Хөөрхөн хүү маань хими, цацрагийн гаж нөлөөг арилгах, шинэ хавдар үүсгэхгүйн тулд
каннабис хэрэглэж байгааг эцэст нь зарлаж байгаадаа маш их баяртай байна!Энэ эм нь
түүнд маш их тусалсан.Энэ эмийг авахаасаа өмнө тэр байнга бөөлжиж, хоол иддэггүй,
маш унтамхай, уйтгартай байсан ...Одоо тэр идэж, хоолоо багасгаж, жин нэмж,  түүний
эргэн тойронд байсан хэн бүхэн түүний үнэхээр аз жаргалтай байгааг мэддэг."

-- Яахав, биед нь хор байхгүй бол хүүхэд илүү сайн байх байсан.Тостой хамт хими, цацраг
туяа хэрэглэх нь үнэхээр утгагүй бөгөөд энэ нь өвчтөний судсанд нь хор шахаж байхад
эсрэг эм өгөхтэй адил юм.Зөвхөн хамгийн сайн үр дүнд хүрэхийн тулд тос түрхээрэй.Эмч
нар үүнийг мэдэж байх ёстой, шаардлагагүй үед хүүхдэд хор өгөх нь тийм ч сайн санаа
биш гэдгийг ойлгоход тийм ч хэцүү биш юм.Ж.Б

Q.Би 29 настай өрх толгойлсон ээж.Миний хүү одоо 8 настай, дунд зэргийн аутизмтай.Би
түүний амьдралыг арай хөнгөвчлөхөөс бусдаар энэ хорвоод юугаар ч солихгүй.Чамд өөр
эцэг эх ирж тос асууж байсан уу гэж би гайхаж байсан юм уу?Эсвэл аутизм/Аспергерийн
амжилтын түүх байна уу?Хэрэв би энэ замаар явахаар шийдсэн бол ямар төрлийн тунг
авч үзэх вэ?Би бүх мэдээлэлд талархаж байна!Баярлалаа.Бухимдсан ээж, бяцхан хүүгээс.

А.Би түүнд үүнийг уншихад Рик "Газрын тос нь зөвхөн ажиллах боломжтой зүйл юм" гэж
хэлэв.Тосыг  хэрхэн  үйлдвэрлэх,  хэрэглэх  талаархи  тунгийн  заавар  болон  бусад
мэдээллийг манай сайт болон тэнд байгаа номнуудаас олж болно.Би өнгөрсөн хугацаанд
нэлээд  хэдэн  аутизмтай  хүүхдүүдэд  тусалсан  бөгөөд  энэ  эм  нь  тэдэнд  гайхамшгийг
төрүүлдэг.Хүүхдүүд  энэ  эмийг  хэрэглэх  дуртай,  өрөөсгөл  ойлголтгүй,  “буруу  юм  хийж
байгаагаа” мэддэггүй, эцэг эхчүүд ч гэсэн өөртөө цаг гарвал их таашаал авдаг.Хамгийн
сайн  үр  дүнд  хүрэхийн  тулд  би  ердийн  60  гр  эмчилгээг  эмгүйгээр  эхлүүлж,  дараа  нь
хүүхдийг  урт  удаан,  тайван  амьдралынхаа  туршид  хүссэн  хэмжээгээр  нь  арчилгааны
тунгаар  байлгадаг.Мөн  видеон  дээрх  хүүхэд  яг  адилхан  хийх  ёстойболомжтой.Сайн
сайхныг хүсье, Ж.Б

"Мэри Жэйн намайг жирэмсэн байхад надад маш их тусалсан бөгөөд хоёр хүүхдэд минь
хэзээ ч нөлөөлж байгаагүй." Саманта

“Сайн  уу  Рик,  саяхан  бид  зүүн  хөхөндөө  дунд  болон  өндөр  эрсдэлтэй  бөөгнөрөлтэй
болохыг олж мэдсэн.Би 34 настай, охин маань дөнгөж 1 1/2 настай - Би айж байсан!Би ч
бас охиноо төрүүлсний дараа төрсний дараах сэтгэл гутралд орсон тул энэ бүхэн хэтэрхий
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их санагдаж байсан.Гэсэн хэдий ч аз болоход би Өмнөд Африкт амьдардаг бөгөөд энд
хууль  бус  хэвээр  байгаа  ч  каннабис  (бидний  нэрлэж заншсанаар  дагга)  элбэг  ургадаг
бөгөөд боломжийн үнээр зохих хогийн ургамлыг олж авахад маш хялбар байдаг.

Би тэр даруй тос хийхээр шийдсэн - би 2 сарын дараа л дараагийн үзлэгт орох гэж байгаа
тул тангарагтны шүүх миний хөхөнд бөөн юм байгаа эсэхийг  хараагүй байгаа -  гэхдээ
төрсний  дараах  сэтгэл  гутрал  эм  ууснаас  хойш нэг  сарын  дараа  алга  болсон.  тос.Би
хүчтэй, урам зоригтой, өдөр тутмын зүйлд хүрч чадна гэдгээ мэдэрч байна - энэ нь саяхан
мөрөөдөл байсан!Өмнөд Африкт бид ихэнхдээ зөвхөн Сатива омог эсвэл холимог сатива
омог авдаг.Би зүгээр л өөрийн түүхийн талаар танд хэлэхийг хүссэн, учир нь энд маш олон
хүмүүс сэтгэлийн хямралд орж, өөрт нь сөргөөр нөлөөлдөг муу эмийн эм ууж байгаа ч
үнэндээ тос нь ямар ч таагүй талгүйгээр засах хэрэгтэй юм шиг санагддаг. нөлөө!Би дахин
хуучин  шигээ  санагдаж,  ГАЙХАЛТАЙ  санагдаж  байна!Үргэлжлүүлээрэй,  би  энэ  талаар
мэдээлэл түгээх болно!Маш их хайртай, Келли"

-- Энэ гайхалтай гэрчлэлд баярлалаа, Келли.Энэ нь бусад олон эхчүүдэд тусалж чадна
гэдэгт итгэлтэй байна.Миний харж байгаагаар ээжүүд жирэмсэн үедээ бага зэрэг тунгаар
тос ууж, төрсний дараа үргэлжлүүлэн хэрэглэх хэрэгтэй.Энэ нь маргаантай мэт санагдаж
магадгүй, гэхдээ та эх, хүүхдэдээ тос шиг байгалийн гаралтай зүйлээс өөр ямар эм өгөх
вэ?Ж.Б

"Би жирэмсэн байх хугацаандаа тамхи татаж, идэж байсан бөгөөд миний хүү бол миний
уулзаж  байсан  хамгийн  ухаалаг,  эрүүл  бяцхан  хөвгүүдийн  нэг  юм.Би  өглөөний  өвчин
намдаах эм, толгой өвдөх эм ууж үзсэн ч тус болсонгүй.Миний судас байнга чимхэж, бие
минь өвдөж байсан (магадгүй намайг төрөх үед тэр 10 фунт 23 инч урт байсан болохоор
өсөлтийг  удаашруулдаг гэж эргэлздэг хүмүүсийн хувьд та  маш буруу байсан байх.)  Би
амттан идсэн юмуу ууж байсан. жижиг хийсвэр хийвэл би бараг тайвшрах болно.Энэ бол
хамгийн аюулгүй эм гэдэгтэй би санал нийлэх ёстой." Сара

“Миний хоёр дахь жирэмслэлт бол эрүү шүүлт байсан!Би 1-р гурван сарын сүүлээр 20 кг
жин хасаж,  өдөр бүр бөөлжиж, хоолны дуршилгүй болсон.Би түүнийг алдаж байсан нь
эргэлзээгүй.Би тамхи татахыг оролдсон бөгөөд өөрийгөө буруутай гэж үзсэн!Гэсэн хэдий ч
энэ нь түүний амийг аварсан ...Би урьд өмнөхөөсөө илүү идэж, амарч байсан!Тэр эрүүл аз
жаргалтай, үнэхээр үзэсгэлэнтэй!Одоо 9 настай, эрүүл мэндийн хувьд ямар ч асуудалгүй.
Женнифер

“Ээж хоолоо барьж чаддаггүй.Энэ нь хөгжиж буй урагт ямар нөлөө үзүүлэх вэ?Энэ нь
урагт маш их хор хөнөөл учруулдаг.Тэгвэл ээжийгээ яаж хоол ундтай байлгах вэ?Та хор
хөнөөл учруулах магадлал багатай эмийг хэрэглэдэг.Каннабис.Эмч нарын хэрэглэж болох
бусад дотор муухайрах эм нь гаж нөлөө үзүүлдэг.Каннабисын цорын ганц гаж нөлөө бол
сайн сайхан байдал, нойрмоглох мэдрэмж юм." Герш

Q.Эхнэр маань 7 сартай жирэмсэн болохоор нурууны доод хэсэгт хүчтэй өвдөж байгаа
бөгөөд энэ нь маш их өвддөг мэдрэлийн таталт гэж тайлбарладаг.Би танай сайт болон
эндээс эргэн тойрон харахыг оролдсон.RSO нь өвдөлтийг намдаахад туслах уу?Танд энэ
сэдвээр өмнөх сэдвийн холбоос байна уу?Хэрэв тэд түүнд кодеин өгвөл энэ нь хүүхдэд
хор хөнөөл учруулах болно гэж би санаа зовж байна

А.Түүнд бага зэрэг тос түрхээд нуруун дээр нь түрхээрэй.Түүнд тос болон олсны үрийн
тосыг хольж иллэг хий.Тийм ээ, кодеин нь хүүхдэд хор хөнөөл учруулах магадлал өндөр
байдаг.Газрын  тос  нь  хүүхдэд  ямар  ч  байдлаар  хор  хөнөөл  учруулахгүй  бөгөөд
гэмтээхгүй.Ж.Б

“Миний хүү аравдугаар сард биопси хийлгэхээс өмнө хавдрыг арилгасны дараа синовиал
саркома гэж оношлогдсон.Хорт хавдар хэвээр байх бөгөөд түүний хорт хавдар тархаж
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магадгүй гэж хэлсэнуушиг нь түрэмгий хэлбэрийн хорт хавдрын улмаас үүсдэг.Хамгийн
сүүлийн  үеийн  шинжилгээний  үр  дүнд  тэд  гайхсан  байдлын  ул  мөрийг  олж  чадаагүй
байна.Каннабисын тос бол оношлогдсон даруйд нь би түүнд хийж эхэлсэн олон зүйлийн
нэг байсан." Аманда

“RSO-д  эмчлүүлж  байгаа  хамгийн  залуу  хүн  хэн  бэ?Хүүхдийн  эмчилгээний  протокол
байдаг уу?Бид эмээгийн санаа бодлыг эргэлзэж,  өвөөг эмчилж чадсангүй.Би 2  настай,
тодорхойгүй ходоодны өвчтэй хүүхэдтэй (тиймээ тэр нэг жил гаруй "эмнэлгийн" эмчилгээнд
хамрагдсан бөгөөд бүх эм, тос, нойтон жин, Big Pharma эмүүд амжилтгүй болсон.Тэд одоо
уургийн синдром руу хазайж байна.25 фунт жинтэй хүүхэд 175 фунт жинтэй эрэгтэй хүнтэй
ижил тунг  даахгүй нь ойлгомжтой,  тиймээс та үүнийг хүүхдийн эмчилгээнд хэрэглэхийг
зөвлөж байна уу?" Сара

--  Жирэмсэн  эхчүүд  тос  түрхэж  байгаад  дараа  нь  төрөхдөө  тунг  нэмэгдүүлнэ.Төрсний
дараа эх нь хүүхдийг оновчтой хөгжүүлэхийн тулд тосыг бага тунгаар идэж байх ёстой.

Тэгэхээр надаас асуувал миний хамгийн бага өвчтөн хасах найман сартай, одоо ч сайн
байгаа,  цэцэрлэгийнхээ хамгийн сайн хөгжсөн хүүхэд,  бусадтай харьцуулахад эрт ярьж
эхэлсэн.Ээж нь түүнийг төрөхөөс өмнө уг тосыг хэрэглэж байсан бөгөөд хүүхдэд ч гэсэн
гексавакцинаар  вакцин  хийлгэсний  дараа  түүний  биеэс  аюултай  химийн  бодисыг  аль
болох хурдан арилгахын тулд тос өгсөн байна.

Каннабисын  тос  нь  бүх  насны  хүмүүст  аюулгүй  эм  юм.Хэрэв  та  үүнийг  ойлгоход
асуудалтай байгаа бол энэ тос нь экзем эсвэл живх тууралтанд ямар нөлөө үзүүлдгийг
хараад  буцаж  ирээд  хүүхдэдээ  хэзээ  ч  каннабис  өгөхгүй  гэж  хэлээрэй.Хүүхдэдээ
каннабисыг эм болгон өгөхгүй байгаа эцэг эх нь буруу мэдээлэлтэй, эсвэл бусдын зовж
шаналахыг хардаг психопатик садистууд гэж та надаас сонсох болно.

Тос нь шүдний өвчний эсрэг хэр үр дүнтэй болохыг та мэдэх үү?Шүд ургахтай холбоотой
өвдөлтийг намдаахын тулд хүүхдэд тос өгөх үү?би тэгнэ.Ямар ч эргэлзээгүйгээр.

Хүүхдэд зориулсан тун нь үндсэндээ насанд хүрэгсдийнхтэй адил бөгөөд ноцтой өвчнийг
эмчлэхэд хэрэглэдэг.Өдөрт гурван удаа бага тунгаар эхэлж, өвчтөнийг дасгаж, тунг дөрөв
хоног тутамд эсвэл аль болох тохиромжтой болгон нэмэгдүүлж, өвчтөнд аль болох хурдан,
аль болох хурдан оруулахыг хичээ. тэдний тав тухтай бүсэд.Ж.Б

“Хэрэв та хүүхэдтэй болоод “зөвлөгдсөн” вакцинд хамрагдахаас татгалзвал таны амьдарч
буй  мужаас  хүүхдээ  хүчээр  авахуулахад  бэлэн  байгаарай.Энэ  нь  илүү  олон  удаа,
аймшигтай хурдацтай тохиолддог.Үүнийг Google-ээс хайж, муж улсынхаа "шаардлагуудыг"
хараарай.  Нийгмийн ажилтнууд өдөр бүр илүү их "Бурханы цогцолбор" харуулж байгаа
бөгөөд  тэд  хүүхэд  бүрт  юу  хамгийн  сайн  болохыг  эцэг  эхээс  илүү  мэддэг  гэдэгт
итгэдэг.Өрхийн эмчтэйгээ энэ сэдвээр ярихдаа болгоомжтой байгаарай." Платипус

“Хүүхдүүд нь вакцин хийлгээгүй хоёр хүнийг би мэднэ.Хоёулаа эмч нар.Хүүхдүүдийн нэг нь
хувийн сургуульд сурдаг.Хэрэв та гэртээ сурдаг бол хамаагүй гэж бодож байна.Итгэлгүй
байна." Лоринда

“Би хорт хавдраар өвчилсөн бяцхан хүүхдүүд, нялх хүүхдүүд эмчилгээ хийлгэхээс өмнө
сайхан харагддаг, мэс засал хийлгэж, химийн эмчилгээ хийлгэсний дараа үхэж байгаа юм
шиг  харагддаг,  ихэнхдээ  үхдэг.Энэ  тос  нь  маш  их  эдгээдэг  байхад  хүмүүс  яаж  зовж
шаналж, эрт үхдэг нь миний зүрхийг шархлуулж байна.Би тос уугаад долоо хонож байна,
надад сайхан санагдаж байна, энэ нь миний бөөрний хавдрыг багасгаж байна гэж бодож
байна, надад одоогоор нотлох баримт байхгүй, гэхдээ удахгүй хийнэ." Ланна

"Найз сувилагч живхний тууралт 3-р үе шатанд хэрэглэж, нэг шөнийн дотор алга болсон!"
Алис
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-- Хүүхэд каннабис хэрэглэж болохгүй гэж боддог хүмүүст зориулав.Та өөр ямар эм өгөх
вэОлон мянган жилийн турш хэрэглэж ирсэн хамгийн эртний, хамгийн аюулгүй байгалийн
эм  биш  юмаа  гэхэд  тэдэнд  өгөхийг  хүсч  байна  уу?Эсвэл  та  хүүхдүүдээ  ямар  ч
шалтгаангүйгээр эдгээр экзем, тууралтаас болж зовж байгааг харах гэж байна уу?Энэ бол
тийм ч таатай зүйл биш гэж би хэлмээр байна.Ялангуяа арьсны энэ бүх асуудлыг шийдэх
энгийн арга байдаг.

Хүүхдэдээ  тосноос  дусал  өгчихөөд  л  өвдөлтгүй  байхад  хүүхдүүдээ  өвдөж  орилохыг
хараад зүгээр үү?Хм?Ж.Б

"Админ нь үхэхээр гэр рүү нь явуулсан 8 настай хүүхдэд ямар тунг өгөх талаар зөвлөгөө
өгөөч?" Рикардо

-- Бага тунгаар эхэлж, хүүхэд хэрхэн хариу үйлдэл үзүүлж байгааг харж, дараа нь хүүхэд
ууж  чадах  хэмжээгээр  тунг  нэмэгдүүлнэ.Өдөрт  гурван  удаа.Тэд  гэртээ  үхэхээр  нь
илгээхдээ  ихэвчлэн  эмээр  дүүрэн  байдаг  тул  та  харилцан  үйлчлэлцэх  нь  юу  болохыг
мэдэхгүй тул эхлээд хоргүйжүүлэхийг хүсдэг,  ихэвчлэн тэдгээр үхлийн аюултай химийн
бодисуудтай харилцан  үйлчлэлцэх  нь  тийм ч  таатай  биш байдаг.Гэхдээ  энэ  нь  тос  нь
ажиллаж эхлэхийн тулд ширээг цэвэрлэхийг оролдож байгаатай холбоотой юм.

Эсвэл,  хэрэв  танд  алдах  зүйл  байхгүй  бол  их  хэмжээний  тосноос  эхэлж,  өвчтөнийг
хяналттай  комын  байдалд  оруулж  болно.Би  үүнийг  л  хийх  байсан  байх,  гэхдээ  аль
эмчилгээний чиглэлийг сонгох нь эцэг эхээс хамаарна.

Миний мэддэг зүйл бол түрэмгий өвчнийг түрэмгий хандах ёстой.Ерөнхийдөө та өвчтөнд
илүү  их  тос  түрхэж,  үүнийг  хурдан хийх  тусам амжилтанд хүрч,  амьд үлдэх  магадлал
өндөр байдаг гэдгийг би бас мэднэ.Гэхдээ тунгийн зааврыг ямар нэг шалтгаанаар дурдсан
гэдгийг би бас мэднэ.

Хэрвээ миний хүүхэд байсан  бол би түүнийг  тосоор дүүргэх  байсан,  тэр  хүүхэд усанд
сэлэх  байсан  гэдгийг  би  мэднэ,  би  ямар  ч  эмчийг  түүн  рүү  ойртуулахгүй  байх
байсан.Гэхдээ энэ бол би, би юу хийхээ мэддэг.Сайн сайхныг хүсье, Ж.Б

"За, би яг одоо гарч байна.Дэйвийн доктор түүнийг заамал өвчнийг эмчлэхийн тулд Lyrica
дээр  суулгасан.Сүүлийн  хоёр  өдрийн  турш  (мөн  энэ  нь  улам  дордсон)  Дэйв  хий  юм
үзэв.Тэр яг л "Улаан үстэй залуу энд хүргэж өгөх ёсгүй" гэж хэлсэн. Намайг “Юу?” гэж
хэлэхэд Дэйв “Өө, санаа зовох хэрэггүй, тэр энд байхгүй гэдэгт би итгэлтэй байна” гэж
хариулав.  Би  түүнтэй  дөнгөж  сая  ярилцсан  бөгөөд  тэр  нүднийхээ  булангаар  харахад
манай  цонхны  гадаа  ширэнгэн  ой  харагдаж  байгаа  тул  ямар  нэг  зүйл  буруу  байгааг
ойлгосон гэж хэлсэн.WTF!!!Тэрээр каннабисын тос  ууж байгаад багагүй хугацаа өнгөрч
байгаа бөгөөд хэзээ ч ийм зүйл байгаагүй.Lyrica-д долоо хоног хүрэхгүй хугацаа өнгөрсөн
бөгөөд  тэрээр  бараг  бүх  моторын  удирдлагаа  алдсан  бөгөөд  одоо  тэр  хий  юм  үзээд
байна.Би зүгээр л заамал хавтангийн гэмтэл дээр каннабисын тос түрхээд (DMSO-тай)
өвдөлт  зогссон.Би  доктор  руу  утасдаж,  ДАВАА ГАРАГТ  АНХНЫ ЗҮЙЛ  Дэйвийг  авчирч
байна.BTW, би сая Lyrica сайтыг шалгасан, "хэвийн бус сэтгэлгээ" болон "хий үзэгдэл" нь
гаж нөлөөний нэг юм." Ким

"Спенсер  бүгдээрээ  гайхалтай  долоо  хоногийг  өнгөрүүллээ!!Тэр  анх  удаа  үеэлтэйгээ
уулзаж,  Гүржээс  авга  ах,  авга  эгчтэйгээ  уулзсан!!Тэр  нагац  эгч  Сарадаа  бүрэн
ХАЙРЛАСАН, тэр ч байтугай түүнийг надаас эсвэл ааваас илүү сонгосон!!Түүнийг нагац
эгчийнхээ  өвөрт  байхад  нь  ГАРТАНДАА  ӨНГӨНГӨ  ӨНГӨ,  ӨНГӨ  барьсныг  харсан  нь
хамгийн  сайхан  хэсэг!Тэр  хүртэл  шилжүүлсэн,  баруун  гараас  зүүн  гар  руугаа!!Тэр
хөлийнхөө  хурууг  ашиглан  модон  машиныг  бүрэн  нарийвчлалтайгаар  будсан!Удахгүй
түүний видеог оруулахыг хичээх болно!Тэр шинэ үгсийг үргэлжлүүлэн хэлж, зүгээр л сэтгэл
татам  бай!Бид  түүнийг  маш  их  дэмжлэгтэйгээр  хөлөндөө  жинг  нь  дааж  чадсан!Тэр
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алхагчдаа татагдах хамгийн сайхан цагийг өнгөрөөсөн...Хүүхдээ ингэхийг хараад ямар их
баярлаж байсныг би үгээр хэлэхийн аргагүй.Том хөвгүүдтэй тоглож байхдаа түүний нүүрэн
дэх цэвэр баяр баясгалан...Тэд бүгдээрээ дугуй, скутер унадаг байсан бөгөөд түүний хийж
чадах зүйл бол хүсэн хүлээх явдал байв ...Би түүний царайнаас нэгдэх хүслийг  харж,
яагаад зүгээр л гүйж очоод тэдэнтэй тоглож болохгүйг ойлгохгүй байна ...Дараа нь түүний
үеэл Жейсон алтан зүрхтэй түүнийг чирж, бусад хөвгүүдэд хурдан морь унасан нь дээр, эс
тэгвээс цагдаа нар тэднийг авах болно гэж хэлээд Спенсерийг алхагчдаа суулган дуут
дохио дуугаргаж эхлэв.бусад нь эргэн тойрон эргэлдэж байхад дуу сонсогдов.Хэрэв та
түүний царайг л харж чадах байсан бол ...  эцэст нь тэр хөвгүүдийн нэг байсан!Энэ нь
миний зүрхийг хэдэн тэрбум хэсэг болгон шархлуулж, дараа нь түүний нүд ирмэхийн зуур,
хоолой нь инээх чимээнээр түүнийг буцаан татаж авлаа.Удаан хугацааны хамгийн шилдэг
долоо хоног.Спенсер том хүү болсон, би үүнд дуртай!Бидний Спенсер гэж нэрлэдэг энэ
бяцхан  гайхамшгийн  төлөө  илүү  их  түлхэж,  илүү  шаргуу  тэмцэж,  удаан  залбирмаар
байна."

"Мөн түүний хавдар нь өндөр THC каннабисын тос ашиглан багасч байна!Лома Линдагийн
онкологи Спенсерийг эцсийн шатандаа орсон гэж үзжээ.Гэхдээ саяхны MRI нь хавдрын
хэмжээ багассаныг харуулсан.Өндөр THC тос нь түүний цорын ганц эм юм!CBD-ийн өндөр
хандмал  нь  түүний  гарны үйл  ажиллагааг  сайжруулж,  тархи,  нугасны хагалгааны  үеэр
гэмтсэн мэдрэлийг үндсэндээ эдгээж байгааг харуулсан." Сүзетта

“Нефть надад юу хийснийг би одоо хүртэл итгэж чадахгүй байна.Чихрийн шижин, бөөрний
гэмтэл, үе мөчний үрэвсэл, sciatica, урагдсан шөрмөс, таргалалт бүгд алга болж, зарим
мэдрэлийн эмгэгүүд тохиолдсон нь гарцаагүй.Дээрээс нь би одоо хүүхэд байсан бол ADHD
өвчтэй  гэж  хэлэх  байсан.Би  өөрөө  өөрийгөө  сүйтгэдэг  мангас  байсан.Би  хичээлдээ
явахынхаа дараа сургуулийг эвдэж сүйтгэхэд илүү их цаг  зарцуулсан.Би аав,  ээжийгээ
тамд оруулсан.Би шавар тамхи татаж эхлэх хүртэл.Би сургуульд дунджаар 30-аас дээш
80-аас дээш, бүр 90-ээд он хүртэл хэдэн хичээлээр явсан.Мөн дахин эвдэн сүйтгэхгүй.Тэд
савыг хүүхдэд муу гэж боддог нь инээдтэй.Би санал нийлэхгүй байх ёстой." Петр

“Бид 6 настай хүүгээ тархины AA3 хавдар, ховор удамшлын эмгэгтэй эмчилж байна.Эмч
нар юу ч санал болгож чадахгүй бөгөөд түүнд хэдхэн сар амьдрах хугацаа үлдээд байна
гэжээ.Одоогоор  ямар  ч  таталт  байхгүй,  дараагийн  MRI  бидэнд  илүү  ихийг  хэлэх
болно.Сүүлийн үзлэгээр тархины хавдраас бусад тохиолдолд түүний эрүүл мэнд ТӨГС
байгаа.Тэр хими, цацраг туяа, мэс засал хийлгээгүй.ЗӨВХӨН тос!!!” Пенне

“Өө, би саяхан ирсэн утасны дуудлагын мэдээг өөртөө шингээхийг хичээн нүдээ аниад
сууж байна.2 долоо хоногийн өмнө би 5 настай охиных нь өвчнөөр өвчилсөн зүүн хойд
талын аавтай ярилцсан.**** нь 4-р шат өндөр эрсдэлтэй нейробластома (Хүүхдийн хорт
хавдар) оношлогдсон - таамаглал муу (MYCN Amplified).Тэдэнд ямар ч найдвар байхгүй,
үндсэндээ  түүнийг  гэртээ  аваачиж,  түүнтэй  хамт  сүүлчийн өдрүүдээ  өнгөрөөх  найдвар
байхгүй,  түүнд цаг бага байна гэж хэлсэн.Аав намайг дуудахдаа маш их бухимдсан нь
ойлгомжтой.Бид  түүнийг  зөв  чиглэлд  зааж  өгсөн  бөгөөд  тэд  эм  дээр  ****  эхэлсэн.Тэд
дөнгөж  сая  эмнэлгийн  хавдрын  эмч нарын уулзалтыг  дуусгав.****-ийн  хавдрын маркер
шээсний шинжилгээ БҮРЭН Хэвийн байна!!!Тэрээр 80 байсан бол дараа долоо хоногт 90
болж, одоо 8.7 болж буурчээ.(2 ба 9 хооронд хэвийн байна).Зөв шүү хүмүүсээ, ХАВДРЫН
ШИНЖ  БАЙХГҮЙ.2  долоо  хоногийн  дотор  энэ  хүүхэд  эдгэршгүй/хүнд  өвчнөөс  эрүүл
мэндийн  тодорхой  хуудас  руу  шилжсэн.Хорт  хавдрын  эмч  урьд  өмнө  ийм  зүйл  харж
байгаагүй гэж хэлсэн." Корри

“Миний  11  настай  хүү  сүүлийн  10  сарын  турш  химийн  эмчилгээ  хийлгэсэн  (мөн  энэ
хугацаанд 6 долоо хоног цацраг туяа хийлгэсэн) бид түүнд сүүлийн 4 сарын турш тос
өгсөн бөгөөд энэ нь маш олон талаар тусалсан. .” Анжела
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“Газрын тос  миний амийг  аварсан.Шууд утгаараа.Би зүрхний хүнд хэлбэрийн дутагдал,
ясны  сийрэгжилт,  остеоартрит,  сул  шөрмөсний  синдром,  бүс  нутгийн  өвдөлтийн  хам
шинжтэй.Би өөр эм хэрэглэдэггүй,  эрүүл мэнд маань тогтмол сайжирч байна.Миний 11
настай аутист/эпилепситэй хүү хэдэн сарын турш эм уугаагүй бөгөөд Рикийн тосны талаар
боловсрол эзэмшсэний улмаас сайн ажиллаж байна.Бидний амийг аварсанд баярлалаа."
Мария

“Энэ  нь  хэд  хэдэн  зүйл  хийдэгийг  би  анзаарсан,  учир  нь  миний  бяцхан  хүүхэд  чулуу
шидсэний  улмаас  толгойгоо  цохиж,  бөөн  юм  болсны  дараа  тос  нь  нэг  өдрийн  дотор
арилдаг!Энэ нь мөн батга,  буцалгах,  тэр ч байтугай уйланхай зэрэг  арьсны нүх сүвийг
хаахад  тустай  юм  шиг  санагддаг.Би  заримдаа  нүүрэн  дээр  нь  буцалж,  ихтаммолын
салстаар гадагшлуулдаг ч заримдаа нүх үлддэг.Би саяхан каннабисын тосыг нүхэнд хийж
эхэлсэн бөгөөд энэ нь нэг миллиметр диаметртэй том нүхийг битүүмжилсэн гэдгийг та
мэдэхгүй гэж үү!Одоо тэр хэсэг миний арьстай ижилхэн байна!Үүний хийгээгүй цорын ганц
зүйл бол миний арьсны бага зэрэг бараан хэсгийг бүдгэрүүлэх явдал юм, гэхдээ би үүнд
ашиглаж  болох  өөр  зүйл  бий.Энэ  нь  арьсыг  битүүмжилж  байгаад  би  баяртай  байна!"
Махндиса

“Манай хамгийн  сайн  найз  хүүдээ өгөөд  таталтаа больсон.Чамд эргэлзсэнд уучлаарай
найзаа.Та хүүхдийнхээ хувьд хамгийн сайн зүйл юу болохыг мэдэж байсан бөгөөд таны
зөв байсан." Мэри

"Миний арьсан дор юу байгааг чи мэдэх үү?Эдгээр эцэг эхчүүд бөөрний дутагдал, кома,
хөгжлийн хоцрогдол, магадгүй үхэл зэрэг гаж нөлөөгөөр сайн байдаг.Гэвч болзошгүй гаж
нөлөө нь "өндөр" байвал бүгд цочирдог.Ийм л муухай тархи угаасан хүмүүс.Үхэл нь ямар
нэгэн байдлаар өндөр байснаас илүү хүлээн зөвшөөрөгдөх гаж нөлөө юм.Ихэнхдээ эдгээр
нь боловсролтой, ухаалаг хүмүүс байдаг.Итгэмээргүй юм” гэж хэлжээ. Мисси

"Дахин хэлэхэд, хүүхдүүдэд ч гэсэн эмэндээ THC хэрэгтэй.Каннабисыг эрдэнэ шиш, цай
зэргийг  зохицуулдагтай  яг  адилхан зохицуул.Энэ  л  хэрэгтэй  байгаа  юм.Нэмэлт  татвар,
тусгай зөвшөөрөл, юу ч байхгүй.Энэ бол цорын ганц оновчтой арга зам юм.30% THC гоо
сайхны бүтээгдэхүүн хамгийн сайн ажилладаг тул "каннабисыг хэрхэн зохицуулах" талаар
бодож эхлэхдээ үүнийг санаарай. Үүнийг "зохицуулах" гэж оролдох нь хүртэл цаг хугацаа,
хүчин чармайлтын гарз юм. Бид аль хэдийн хангалттай хэт зохицуулалттай болсон гэж би
хэлэх болно."Ж.Б

Лаа
"Рик Симпсоны тос (RSO) бүхий лаа нь PMS-тэй холбоотой асуудалтай бүх эмэгтэйчүүдэд
төдийгүй геморрой, Крон, гэдэс, гэдэсний асуудалтай хүмүүст зориулсан адислал юм.Тэд
амьсгалах, уушигны өвчинд сайнаар нөлөөлдөг бөгөөд энэ нь ханиадны эсрэг тэмцэхэд
сайнаар нөлөөлдөг.Тэд бие махбодид маш тааламжтай, удаан үргэлжлэх мэдрэмжийг бий
болгодог.Анхны  эргэлзээгээ  даван  туулж  байгаад  тэднийг  авах  дургүй  хүнийг  би
хараагүй."Ж.Б

“Сайн  уу  JB,  энэ  нь  хэн  нэгэнд  хэрэгтэй  гэдгийг  би  мэдэхгүй,  тиймээс  танд  шүүгчээр
ажиллахыг зөвшөөрье.Би саяхан гэдэсний түгжрэлийн асуудалтай тулгарсан, энэ нь хэзээ
ч бүрэн оношлогдоогүй.Гэдсийг бүхэлд нь хаасан дотоод, маш өвдөлттэй хаван.Хамгийн
муу нь би өвдөлтөөс болж сууж, бүр зогсож чадахгүй,  тайвшрахын тулд хажуу тийшээ
хэвтэхээс  өөр  аргагүй  болсон.Эмнэлгийн  эмч  цусны  шинжилгээгээр  хорт  хавдрыг
үгүйсгэсэн бололтой, гэхдээ хэдэн долоо хоногийн дараа зөвлөхтэй уулзахаас өөр юу ч
надад  тусалсангүй.Би  тэнэг  юм  шиг  эмийн  сангийн  овоолгын  эмчилгээг  туршиж үзсэн
бөгөөд энэ нь богино хугацаанд тайвшруулсны дараа байдлыг улам дордуулсан.

- 142 -



Үүнээс нэг сарын өмнө би eBay-ээс лаа худалдаж авсан тул туршиж үзэхээр шийдсэн.Би
кокосын тосыг (өрөөний температурт хатуу) RSO-тай хольж, хэдэн дусал цайны модны тос
нэмсэн.Тайвшруулах нь тэр дороо байсан бөгөөд 24 цагийн дотор би сайжирч, эдгэрэх нь
тодорхой болж, хаван багассан.7 хоногийн дотор би хэвийн байдалдаа орж, бүрэн эдгэрч,
лаа хэрэглэхээ больсон.Энэ нь арай эрт байсан бөгөөд 7 хоногийн дараа хаван дахин гарч
ирэв.Би  шууд  буцаад  лаа  хэрэглэж  эхэлсэн  бөгөөд  хаван  арилсны  дараа  14  хоног
(боломжтой бол) үргэлжлүүлэв.Үүнийг хэлэхэд би хуруугаа зөрүүлж байсан ч энэ нь үр
дүнд  хүрсэн  юм  шиг  санагдаж,  тос  нь  намайг  мэргэжилтэнтэй  уулзахаар  хүлээсэн
аймшигтай,  өвдөлттэй  туршлагаас  аварсан.Одоо  би  хөргөгчинд  нэг  хуруу  шилэнд  тос
байхгүй үед маш эмзэг санагддаг.

Өвдөлтөө  намдааж,  өөрийгөө  хурдан  эдгээж,  нарийн  мэргэжлийн  эмчийн  үнэ  цэнэтэй
цагийг хэмнэж чадсаныхаа төлөө би хууль зөрчсөн гэмт хэрэгтэн болсон бололтой!Ямар
сонин ертөнц вэ!” М

Хэрхэн лаа хийх вэ?
Какаоны цөцгийн тосыг  хайлуулж,  тос  нэмнэ,  эхлээд 100 г  хайлсан какао цөцгийн тос
тутамд ойролцоогоор 1-2 гр тос нэмнэ.Дараа нь өвчтөн лаа бүрт ойролцоогоор 0.33 г тос
хэрэглэх хүртэл тунг дөрвөн өдөр тутамд нэмэгдүүлнэ.Хүүхдэд зориулсан 1г (нийт жин)
лаа, насанд хүрэгчдэд 2г, үтрээний асуудалд 3г (бөмбөлөг).Эхлэгчдэд 0.01-0.02 гр тос сайн
ажиллах  болно.Хэрэв  та  хэн  нэгэнд  0,05  гр  лааз  хийж  уувал  тэр  ч  бас  тийм  ч  их
мэдрэгдэхгүй байх, гэхдээ бага тунгаар (өмнө нь олсны ургамал хэрэглэж үзээгүй хүмүүс
гэх мэт) эхлэх нь дээр.Жинхэнэ RSO нь маш хүчтэй бөгөөд та хэзээ ч болохгүйӨвчтөн
хэрхэн хариу үйлдэл үзүүлэхийг (цусны даралт гэх мэт) мэддэг боловч лаа нь хүмүүсийг
тосонд дасгах сайн арга юм.

Лаагийн  хамгийн  сонирхолтой  зүйл  бол  20  минутын  дотор  уушгийг  нээж,  амьсгалыг
хөнгөвчлөх  явдал  юм  -  COPD,  астма  гэх  мэт  өвчтэй  хүмүүсийн  мөрөөдөл
биелдэг.Өвчтөнүүд мөн эдгээрийг psoriasis, цусны даралт ихсэх, Crohn's, PMS cramps гэх
мэт эмчилгээнд хэрэглэдэг.

Та мөн бусад байгалийн тосыг лаа дээр нэмж болно, энэ нь таны хүссэн зүйл, зорилгоос
хамаарна.Зүгээр л байгалийн анагаах ухааны сайтууд руу орж, өөр өөр эфирийн тос юу
хийдгийг уншаад, шаардлагатай гэж үзсэн хэмжээгээрээ турших боломжтой.

Түүнчлэн,  лаа  нь  тосыг  идэж  чадахгүй  эсвэл  ямар  нэг  шалтгааны  улмаас  ходоодонд
байлгаж  чадахгүй  байгаа  өвчтөнүүдийг  эмчлэх  гайхалтай  арга  юм.Миний  бодлоор,  үр
нөлөөгөөр нь авч үзвэл, тосыг лаа хэлбэрээр авах нь олсны ургамал хэрэглэх хамгийн
сайн бөгөөд тааламжтай арга юм.Энэ нь эхэндээ инээдтэй сонсогдож байна, би үүнийг
хүлээн  зөвшөөрч  байна,  гэхдээ  оролдсон  хүмүүс  санал  нэг  байна.Магадгүй  энэ  нь
чакрануудыг доороосоо дээшээ нээдэг байж магадгүй, хэн мэдлээ, гэхдээ энэ нь үнэхээр
гайхалтай санагддаг.

Эмэгтэйчүүд лаа уух дуртай байдаг - тэд мөн бүх төрлийн бактери, вирусын халдвар, "нян
судлалын  мэдээлэл  солилцох",  бэлгэвч,  тосолгооны  материалд  харшил  өгөх  зэрэгт
тусалдаг.Тос нь дааврын тэнцвэргүй байдлыг хэр үр дүнтэй (түвшин) арчлах талаар би
дурдсан уу?Сайн сайхныг хүсье, Ж.Б

"RSO-тай лаа нь мөөгөнцрийн халдвар, ХПВ, кондилома, герпес болон бусад олон өвчин,
халдвар  гэх  мэт  үтрээний  бүх  төрлийн  асуудалд  мөн  хэрэглэж  болно.Ялангуяа  тосыг
хэрэглэвэл тэдгээрийг маш амархан арчлах боломжтой.Ж.Б.

"RSO  Маалинган  тосны  лаа  нь  бүх  төрлийн  шулуун  гэдсээр  болон  үтрээний  асуудал,
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геморрой, Кроны өвчин, гэдэс, гэдэсний асуудал, лейкеми, астма, тархины хавдар, цусны
даралт, дааврын тэнцвэрт байдлыг хянах гэх мэт уушигны өвчинд сайнаар нөлөөлдөг.Ж.Б.

"Та надад Маалинган тосыг жирэмсэн үед хэрэглэхэд аюулгүй эсэх талаар зөвлөгөө өгнө
үү?Миний олж чадах тийм ч их мэдээлэл алга.Найз маань хүйн уйланхайтай, цус өтгөрөж,
хүүхэд нь үхэж магадгүй гэж саяхан хэлсэн.Би Маалинган тосны үр нөлөөг олж харсан
бөгөөд энэ нь жирэмсэн үед аюулгүй эсэхэд эргэлзэж байна." Кристин

-- Эрхэм Кристин аа, мэдээж хэрэг хэрэглэхэд аюулгүй, Маалинган ургамлыг олон зууны
турш жирэмсэн болон төрөлт өвчний үед хэрэглэж ирсэн.Би түүнд тус бүрдээ 0.01-0.06 гр
тос агуулсан лаа хийхийг зөвлөж байна (100 гр какаоны цөцгийн тос тутамд 1-2 гр тосноос
эхэлнэ).Цист  нь ихэвчлэн  хэдэн долоо  хоногийн  дотор  алга болдог.Өдөрт  гурван удаа,
санаа зоволтгүй, тос нь хүүхдэд хор хөнөөл учруулахгүй.Сайн сайхныг хүсье, Ж.Б

"Мигрень өвдөж байна уу?Каннабисын тос гэх мэт цагаан будааны хэмжээний үр тариа
авRSO, хэдэн нүд ирмээрэй.Илүү сайн зүйл байхгүй, би чамд хэлье!" Сара

-- Гайхалтай зөвлөгөө, Сара.Энэ үнэхээр ажилладаг.Би үүнийг лаа хэлбэрээр хийж үзэхийг
санал  болгож  байна,  нэн  даруй  тайвшрахад  ойрхон  бөгөөд  хэрэв  та  үүнийг  өдөр  бүр
шүтлэгээр  уувал  урьдчилан сэргийлэх  үйлчилгээтэй.Мигрень  нь  маш их  сулрах  болно.
(Жиндрих намайг лааны талаар сургасан бөгөөд түүний бүх талаар зөв байсан.)" Трейси

"Би хүссэн зүйлээ авлаа, баярлалаа.Би чамайг тос нь ямар ч хүч чадалтай гэдгийг хүлээн
зөвшөөрөхийг хүссэн.Эмийн чанартай байхын тулд тос 95-98% байх албагүй.Боломжтой
хамгийн өндөр хувь биш бол энэ нь зүгээр л "хогийн" биш юм.Каннабис нь новш байж
магадгүй гэсэн ташаа мэдээлэл авахын тулд маш олон хүн энд ирж мэдээлэл авах нь
миний хувьд хортой юм шиг санагддаг.Энэ бол ариун өвс бөгөөд ямар ч хэлбэрээр үнэ
цэнэтэй байх нь гарцаагүй.

Бага зэрэг халсан тостой тосолсон тариурыг (мэдээж зүүгүйгээр) гэдэс дотрыг нь шууд
хийж  болно  гэж  би  бодож  байна.Тэнд  шууд  буудаарай.Шингэрүүлэх  нь  том  талбайд
сэдэвчилсэн хэрэглээнд илүү ач холбогдолтой юм шиг санагддаг." Блэйк

-- Хэрэв таны хүссэн зүйл бол Блэйк, чи одоо ч гэсэн санаагаа алдаж байна.45% THC тос
нь хамгийн хүчтэй, тайвшруулах үйлчилгээтэй 95-98% THC RSO-тай харьцуулбал новш
бөгөөд  хэзээ  ч  ижил  эсвэл  харьцуулж  болохуйц  нөлөө  үзүүлэхгүй.Чи  үүнийг  сонсохыг
хүссэн зүйл мөн үү?

Хэрэв  та  үзэл  бодлоо  илүү  сайн  нотлохыг  хүсвэл  шулуун  гэдсэндээ  тос  түрхээрэй,
ингэснээр та үүнийг хэрхэн зөв хэрэглэх талаар илүү практик туршлага олж авах болно.Тос
нь яагаад лаа хэлбэрээр хэрэглэх нь илүү дээр бөгөөд сайн санаатай зөвлөгөө өгөхөөс
илүү сонсох нь дээр гэдгийг хурдан харуулах болно.Хэрэв та зөвлөмжийг олж чадаагүй
бол  тос  нь  цавуу  шиг  ажиллах  болно.Туршилтыг  сайхан  өнгөрүүлээрэй,  бусад  хүмүүс
анхлан суралцагчдын энэ алдааг давтахгүйн тулд энэ тухай видео бичлэг хийнэ үү.Сайн
сайхныг хүсье, Ж.Б

"Элэг нь цусан хангамжийн ихэнх хэсгийг хоол боловсруулах системээс авдаг тул уураг,
бусад шим тэжээл, хорт бодисыг боловсруулж чаддаг.Тиймээс Simpson Oil-ийг залгих нь
элэг рүү, дараа нь цусны хангамж болон биеийн бусад хэсэгт найдвартай бөгөөд хурдан
хүргэдэг.Нэмж дурдахад зарим тос нь бүдүүн гэдэс рүү шууд орж, цусан дахь эмийг нөхөх
болно.Амжилт хүсье!” Стив

"Хөөе, каннабисын тосны лаа эцэст нь миний ходоодны хүчтэй өвдөлтийг намдаав!Би ч
бас  чулуудчихсан  юм шиг  санагдсангүй!(Үүнийг  сонгохыг  би  илүүд  үздэг)  Эцэст  нь  би
өвдөлтгүй унтаж, илүү сайхан болж сэрлээ.Нэг найз надад каннабисын тосыг янз бүрийн
аргаар  хэрэглэхэд  био  хүртээмжтэй  болохыг  тайлбарласан  нийтлэл  өгсөн.Энэ  нь  урт
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бөгөөд шинжлэх ухааны үндэслэлтэй боловч би бүгдийг нь уншсан.

Амаар  уухад  ходоодны  хүчил  нь  шингээх  хурдыг  бууруулдаг.Хүмүүс  тосыг  залгихад
үнэхээр "өндөр" эсвэл "чулуу"  мэдрэмж төрдөг бөгөөд эргээд тос нь "үнэхээр ажиллаж
байна" гэж боддог.Гэхдээ аман замаар энэ нь үнэндээ өндөр хурдтай шингэдэггүй, зүгээр л
сэтгэцэд нөлөөт байдлаар мэдрэгддэг.

Би  бараг  2  жил  каннабисын  тосыг  амаар  ууж,  маш сайн  эдгэрсэн.Өгзөг  (хөгжмийн  үг
хэллэг) 2 өдрийн турш лаа ууж үзсэний эцэст би итгэлтэй байна!Би илүү дээрдэж байна!
Миний үе мөчний үрэвсэл бага, тийм ч хөшихгүй, мэдрэлийн өвдөлт, булчин шөрмөс нь
илүү сайн, ходоод нь өвдөхгүй!Эцэст нь!Өвчин, архаг өвдөлт нь аймшигтай юм.Би одоо
энэ тосыг илүү эерэгээр мэдэрч байна.Надад үнэхээр найдвар хэрэгтэй байсан.Би үүнийг
чадах бүхнээ хийсэн гэж бодож эхэлсэн, одоо би үүнд найдаж байна."

"Шингээлт  өндөр,  эхний  дамжих  бодисын  солилцоо  бага  байсан  тул  шулуун  гэдсээр
биологийн хүртээмж нь амаар хэрэглэхээс хоёр дахин их байсан." Микки

-- Маш олон нөхцөл байдалд тохиромжтой гэж бодъё.Би тэднийг CR-д алдартай болгосон
бөгөөд олон мянган хүмүүс маш амжилттай ашиглаж байна.Тиймээс баяр хүргэе, Мики.;)
JB

"Лагаар илүү их тунгаар ууж, сэтгэцэд нөлөөлөх сөрөг хариу үйлдэл үзүүлэхгүй байх шиг
байна.Шулуун гэдсээр шингээх ханалтын түвшин бий юу?Би том хэмжээний лаа хийснээр
эдгэрэлтийг хурдасгаж чадах уу?" Микки

--  Амаар  хэрэглэхтэй  адил  тунг  нь  болгоомжтой  байгаарай.Туршлагагүй  хүмүүст  5  мг
хүртэл, ойролцоогоор 10 мг-ийг ихэвчлэн маш сайн тэсвэрлэдэг.Өндөр тунгаар та өвчтөн
хэрхэн  хариу  үйлдэл  үзүүлэхийг  хэзээ  ч  мэдэхгүй  тул  тунг  аажмаар  нэмэгдүүлэх  нь
дээр.Гэхдээ хүлцэнгүй байдлаа олж авсны дараа та  чөлөөтэй туршилт хийж болно.Би
хувьдаа 0,3-0,5 гр тос агуулсан суппоонд дуртай -- гэхдээ энэ нь бусад хүмүүсийн хувьд
хэтэрхий их байх тул та юу хийж байгаагаа мэдэхгүй,  хоёр өдрийн унтах эсвэл үүнтэй
төстэй зүйлд дургүй бол бүү оролдоорой.;) JB

"Тэр тосноос болж бага зэрэг айж байгааг би ойлгож байна.ялангуяа та урьд өмнө хэзээ ч
үүнийг мэдэрч байгаагүй бол.Манай ээж 62 настай байсан бөгөөд бид түүнд өмнө нь хэзээ
ч марихуан татдаггүй байсан тосонд ууж эхэлсэн.Тэр маш сул дорой,  толгой нь эргэж,
хэсэг хугацаанд хоол идэж чадахгүй байсан ГЭВЧ энэ нь тосны гаж нөлөө юм.Бид одоо
лаа хийдэг бөгөөд ялгаа нь гайхалтай юм.Тэр одоо бүтэн граммаа өдөрт 3 капсул болгон
ууж болно.Тэр түүнийг цохих үед мэдэрдэг хэвээр байгаа ч амаар авч байх үеийнх шиг
тийм ч хүнд биш юм.Бид мөн ижил харьцаатай олсны үрийн тосыг хольж, сайн ажиллаж
байна.Би ямар нэгэн утга учиртай болсон гэж найдаж байна." Никкита

“Сайн уу Жэй Би, миний ээж уушгины хорт хавдартай (3-р шат) би түүнд тос түрхэж байна,
одоо түүний 10 дахь өдөр,  бид өдөрт бараг 1 грамм байна.Таны зөв байсан,  тэр үүнд
дассан бөгөөд өдрийн Zombie эффектүүд илүү сайн, тэр шөнө 10-12 цаг унтдаг.Тэгэхээр
би ч гэсэн ээжтэйгээ хамт лаа хийх ёстой юу?Баярлалаа." Рио Э

-- Тийм ээ, Рио, яагаад болохгүй гэж.Тэр тэднийг авахдаа баяртай байх болно, тэд үнэхээр
биед маш тааламжтай мэдрэмжийг төрүүлдэг.Түүний амаар ууж байсан тунтай ижил тунг
какао цөцгийн тостой холино.Хэрэв боломжтой бол тэр үүнийг тунгийн хооронд нэмэлт
болгон ууж болно, эсвэл амаар уухын оронд өөрт нь тохируулан хэрэглэж болно.Шулуун
гэдсээр эсвэл үтрээний хувьд эмэгтэйчүүд энэ талаараа эрэгтэйчүүдээс бага зэрэг давуу
талтай байдаг.

Хэрэв эмэгтэйчүүд сарын тэмдгийн өмнөх болон дааврын асуудалд тос агуулсан лаа хэр
их тустайг мэддэг байсан бол тэд бүгд үүнийг уух болно, үүнд би эргэлзэхгүй байна.
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Мөн 0.005-0.01 гр тос агуулсан лаа нь анхлан суралцагчдад зориулсан эмчилгээг эхлэхэд
маш сайн арга бөгөөд өвчтөнүүд бага тунгаар тос агуулсан лаа хэрэглэх нь их байдаг
бөгөөд  энэ нь тэдэнд маш их таалагддаг  бололтой.Гэхдээ  бидний олж мэдсэнээр  лаа
хэрэглэх нь тосыг ерөнхийд нь хэрэглэхээс илүү маргаантай сэдэв юм.

Гэсэн хэдий ч бодит байдал бол геморрой таныг эрт орой хэзээ нэгэн цагт барих болно,
хэзээ нэгэн цагт та каннабисын тосны нэг хоёр лаа уухад баяртай байх болно, би үүнийг
танд баталж чадна.Учир нь тайвшрах нь тэр даруй бөгөөд ийм нөхцөлд лаа уухгүй байх
хэцүү хүмүүс цөөхөн байдаг гэдэгт итгээрэй.Каннабисын эсрэг үзлийн хувьд геморрой нь
тэднийг маш хурдан ангижруулж чаддаг.Ж.Б

"Та дааврын асуудал гэж хэлсэн ...Миний том хагалгааны дааврын шалтгаан байхгүй тул
би Эстрогель хэрэглэж байна.Үүнд тусалдаг уу?" Элизабет

“Мэдээж...Би 55 настай, өдөр бүр хэрэглэдэг." Кристи

Хооллох хоолой
“Би ээжийгээ эмчилж байна.Тэрээр хоолойн хорт хавдар туссан бөгөөд түүнийг хооллох
хоолойгоор дамжуулан дараалан хийдэг.Бага зэрэг дулаацуулж, кокосын тостой холино!
Хоолойг хэзээ ч бөглөрүүлж байгаагүй!" Стив

“Хүүгээ залгихгүй байхад нь хооллох хоолойгоор нь өгч байна. Би аягатай тос руу маш
халуун ус хийнэ, дараа нь тэр нь алга болж, дараа нь хүйтэн ус (хэт их биш) хийнэ. хэт
халуун биш, дараа нь хоолой руу хийнэ.Энэ нь маш сайн ажилласан боловч заримдаа тос
нь хоолойг бага зэрэг доторлодог боловч хэзээ ч бөглөрдөггүй.Маш дулаахан байхад нь
асгаж байгаагийн нууц." Анжела

“Хэнд нэгэнд Маалинган тосыг тэжээлийн хоолойгоор дамжуулан яаж өгөх талаар ямар
нэгэн  санаа  байна  уу?Өтгөн  биш  болгохын  тулд  оливын  тостой  хольсон  ч  гуурс
бөглөрөхөөс айж байна.Ямар нэгэн санаа байна уу?" Стивен

--  Стивен,  шингэрүүлээгүй тосыг хэрхэн яаж хэрэглэх арга замыг хайж олох нь үргэлж
хамгийн  сайн  арга  юм.Аргаа  олохгүй  бол  өвчтөний  хоолтой  хольж,  ийм  байдлаар
идүүлээрэй.Тиймээ,  хэрэв  тос  нь  өтгөн  тууштай  байвал  хоолойг  бөглөрүүлж  магадгүй
юм.Зарим  тос  нь  зузаан,  зарим  нь  илүү  шингэн  байдаг.Гэхдээ  та  тэдгээрийг  биеийн
температур хүртэл дулаацуулах үед хоолойг бөглөрөхгүйн тулд хангалттай урсаж байх
ёстой.

Өөр нэг арга бол какаоны цөцгийн тос бүхий лаа дахь өвчтөнүүдэд өгөх явдал юм.Гэсэн
хэдий  ч  тосыг  идэх  нь  боломжтой  бол  энэ  эмийг  хэрэглэх  хамгийн  тохиромжтой  арга
юм.Тосыг хэрэглэх олон арга байдаг бөгөөд энэ нь ихэвчлэн хувь хүн байдаг тул өвчтөнд
хамгийн сайн тохирох аргыг хайж олохыг хичээ.Сайн сайхныг хүсье, Ж.Б

"Аймшигтай  сонсогдож байгааг  би  мэдэж байна,  гэхдээ  наалдамхай бодисыг  уусныхаа
дараа  угаах,  эсвэл  ерөнхийдөө  бөглөрөлийг  цэвэрлэхийн  тулд  бага  зэрэг  кока  кола
гуурсаар сайн ажилладаг.Хуучин RN зогсолт.” Эллен

Мэс засал, хими эсвэл тос уу?
"Намайг RSO залгиж байхад чи миний хөхийг хэзээ ч авахгүй!" Хлое

"Хөхний хорт хавдар нь "хувийн эрсдэлтэй" гэсэн санаа нь шал худал юм.Бодит байдал
дээр хүн бүрийн биед хорт хавдрын бичил хавдар байдаг,  тэр дундаа би ч гэсэн.Хорт

- 146 -



хавдар бол аянгад санамсаргүй цохиулах шиг зүгээр л "авдаг" өвчин биш юм.Энэ нь та
өдөр  бүр,  хоолоор  хооллож,  амьдралын  хэв  маягаа  сонгох  замаар  "удирдах"  эсвэл
"урьдчилан сэргийлэх"  ёстой бөгөөд үүнд Д аминдэмийн нэмэлт тэжээл,  тэжээл,  супер
хоол,  ногооны  шүүс,  хорт  хавдар  үүсгэдэг  химийн  бодис,  цацраг  туяанаас  зайлсхийх
хэрэгтэй. Тиймээс эмч танд хорт хавдар тусах "боломжтой" гэж хэлэхэд та хорт хавдрыг
хянах  чадваргүй  гэж  хэлж  байгаа  бөгөөд  энэ  нь  шууд  худал  юм.Хорт  хавдар,  өөрөөр
хэлбэл."

-- Хорт хавдар тусах "боломж" байгаа бол зүгээр л тосонд ор.Энэ нь илүү эрүүл, аюулгүй
сонголт юм.Ж.Б

“Хорт хавдар эсвэл бусад ноцтой өвчнийг гал мэт хар.Гал их байх тусам түүнийг унтраахад
илүү их хүч хэрэгтэй.Тэгэхээр,  хэрэв таны байшин шатаж байвал зуун хувин ус (RSO)
эсвэл нэг аяга ус (бусад төрлийн тос) хэрэглэхийг илүүд үзэх үү?Эсвэл мэргэжлийн гал
сөнөөгчид ирж танд туслахыг хүсч байна уу?Би үүнийг л илүүд үзэх байсан ч одоогийн гал
сөнөөгчид,  өөрөөр  хэлбэл  эмч  нар  тэр  бүх  галыг  унтраахын  тулд  ус  ашиглахыг  ч
зөвшөөрдөггүй бөгөөд тэд хэдэн арван жил сургаж, тархийг нь угааж, каннабис хэрэглэхгүй
байсны эцэст яаж ашиглахаа ч мэдэхгүй байна. эм.

Хотын  томоохон  түймэрт  хэн  нэгэн  мэргэшсэн  гал  сөнөөгчдийг  илгээж,  ус  буюу  гал
түймэртэй тэмцэх хамгийн энгийн бөгөөд уламжлалт хэлбэрийг ашиглахыг зөвшөөрөхгүй
байгаа нь танд утга учиртай байна уу?Надад биш.Гэсэн хэдий ч, эрх мэдэлтэй хүмүүс яг
ийм зүйл хийсэн нь бидний өнөөгийн анагаах ухааны тогтолцоо юм.

Маш  их  гал,  усгүй,  өөрөөр  хэлбэл  ажлаа  хамгийн  сайн  хийж  чадахгүй  байгаа  гал
сөнөөгч/эмч  нарын  хувьд  маш  их  нэмэлт  ажил.Ийм  байх  ёсгүй  гэж  бодож  байна.Тэд
ажилдаа хамгийн сайн тоног төхөөрөмж, хамгийн сайн хэрэгсэлтэй байх ёстой биз дээ?
Хэрэв би тэдний менежер/засгийн газар байсан бол үүнийг хийх байсан.Ингэж харахад
буруу зүйл байна уу?Би тэгж бодохгүй байна” гэж хэлжээ. Ж.Б

"Энийг уншиж байгаа ямар ч эмэгтэйн хувьд энэ нь танд сонголт байгаа эсэхийг мэдэхэд
тусална  гэж  найдаж  байна"  гэж  хатагтай  Жоли  хэлэв.
--  Хэрвээ  хатагтай  Жоли  давхар  хөхөө  хагалгаа  хийлгэх  нь  хорт  хавдраас  урьдчилан
сэргийлэх хамгийн сайн арга гэж үзэж байгаа бол би үүнтэй эрс санал нийлэхгүй байгаагаа
хэлье.Хэрэв би түүний оронд байсан бол өдөр бүр тосыг идэж, сэжигтэй газруудад түрхэх
байсан бол энэ нь түүний туулсан зүйлээс хамаагүй аюулгүй сонголт юм.Хамгийн инээдтэй
нь тэр тосоо ямар ч байсан идэх болно, учир нь тэр идэх хэрэгтэй болно.

Тухайлбал,  хагалгааны  өмнө  болон  дараа  хэдэн  том  том  томограф  хийлгэсэн  бэ?Нэг
компьютерийн томограф нь 200-500 уушгины рентген туяатай тэнцүү буюу тэнцүү байх ба
цацрагийн нөлөө нь хуримтлагддаг.Тиймээс "урьдчилан сэргийлэх мэс засал" нь түүнийг
урьдчилан сэргийлэхийн оронд хорт хавдраар өвчлөх магадлал өндөр байдаг.За яахав
дээ.

Хэт их зардал гаргах, ирээдүйгээ урьдчилан таамаглахын тулд генийн шинжилгээ хийх үед
танд ийм зүйл тохиолддог.Тэр луйварчид түүнийг хөхний хорт хавдар тусна гэж хэлээд
“жүжиглээд” одоо хөхгүй амьдарна, энэ талаар сэтгэлээр унана, энэ тухай байнга бодно,
өөр олон өвчин тусна. Энэ бөгөөд тэр авах магадлал өндөр байнаЯмар ч байсан өөр хаа
нэгтээ хорт хавдартай, тэр эмч нар өөрт нь юу хийснийхээ дараа, бүх BS-ийн дараа тэр
өвдсөн байх магадлалтай.

Гэртээ суугаад тосоо идээд, юманд санаа зовохгүй байвал үнэхээр дээр.Эсвэл ядаж би
тэгж  бодож байна.Ирвэл  ирэх  л  юм байна,  хорин  жилийн  дараа  болох  вий  гэж санаа
зовоод,  дээд  зиндааны  энгийн  авлига,  хулгайгаас  өөр  шалтгаангүйгээр  хөхөө  тайраад
яахав.Ж.Б
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"Би чиний JB-ийн зөв гэдэгт итгэж байна!2005 онд би баруун хөхөө авсан, хэрвээ би RSO-
ийн  талаар  мэдсэн  бол  хэзээ  ч  ийм  мэс  засал  хийлгэхгүй  байсан.Та  бүхний  мэдэж
байгаагаар би одоо уушгины хорт хавдартай бөгөөд RSO бол цорын ганц арга зам гэдэгт
би итгэдэг." Бонни

"Үнэн  үнэн  Ж.Б,  би  хөхний  хорт  хавдраас  1-р  үе  шаттай  болсны  дараа  урьдчилан
сэргийлэх  умайг  хагалгаа  хийлгэсэн  бөгөөд  одоо  харамсаж  байна.Хэрэв  би  RSO-ийн
талаар мэддэг байсан бол ямар ч мэс засал хийлгэхгүй, цацраг туяа авахгүй байх байсан!
Дээрээс  нь  цацраг  нь  протокол  байсан!!!!!Би  RSO-д  маш  их  ИТГЭЛтэй  байгаа  тул
дараагийн маммограммаа цуцалсан.Би зөвлөхтэйгээ сүүлчийн удаа уулзаж, хорт хавдрын
салбарыг дуусгасан гэдгээ хэлэх болно, учир нь би эмчилгээгээ мэддэг гэж бодож байгаа
тул  эмнэлгийн  тэмдэглэл  дээрээ  RICK SIMPSON PHOENIX  TEARS гэж  бичих  болно.:)
Тусламж,  хичээл  зүтгэлд  тань  би  хангалттай  талархаж  чадахгүй  байна.Миний  хорт
хавдрын  хандив  одоо  галт  шувууны  нулимсанд  зарцуулагддаг.Би  ерөөлтэй  байна!!!
Энхтайван найз минь.:)" Тина

“Хорт хавдраар амь насаа эрсдэлд оруулахгүйн тулд мастектоми хагалгаа хийх нь үнэхээр
тэнэг  хэрэг.Дараа  нь  эдгээр  бүх  сканнерууд  хорт  хавдар  тусах  эрсдэлтэй!Энэ  бүхний
дараа  таны  уушгинд  хорт  хавдар  туссан  бол  танд  ямар  тэнэг  санагдах  вэ?Эсвэл
хагалгааны  хүндрэлийн  үеэр  нас  барсан  уу?Хорт  хавдартай  гэж  оношлогдсоны дараа
мастэктоми хагалгааг Маалинганын тостой хамт би дүгнэхгүй ч хорт хавдаргүйгээр хийх нь
хорт хавдар тусахтай адил эрсдэлтэй.Энгийн логик." Карла

"Харамсалтай нь би эмэгтэйчүүдийг "урьдчилан сэргийлэх" зорилгоор байнга хийдэг. Энэ
бол тэдний цорын ганц сонголт гэж боддог учраас тэд үүнээс айдаг.Бид илүү сайн мэдэж
байгаа ч бурхан минь энэ новшийн өвчнөөр дахин хичнээн хүн амсах хэрэгтэй вэ?!!Манай
Засгийн газар ямар ч хэрэггүй.Хэрэв бид энд чөлөөтэй хэрэглэх каннабистай байсан бол
олон  хүн  дээрх  хатагтайн  байр  суурьтай  байх  ёсгүй.Маш  их  гунигтай  бөгөөд  үнэхээр
намайг уурлуулж байна." Гүрж

"Тэгэхээр тэр өөрийгөө нядалж, үүнийг урьдчилан сэргийлэх арга хэмжээ гэж нэрлэсэн үү?
Энэ бол галзуу юм ...Түүнээс гадна генетик ийм ажилладаггүй.Бид бүгд үндсэндээ бүх
зүйлд  зориулагдсан  бүх  гентэй  байдаг  ...Энэ  нь  бидний  ОРЧИН  тодорхой  генийн
идэвхжлийг өдөөдөг.Тэд "энэ нь гэр бүлд байдаг" гэж хэлэхэд энэ нь удамшлын өдөөлтийг
үүсгэдэг  зуршил  нь  үеэс  үед  дамжиж  байгаагийн  шинж  юм.Энэ  нь  зөвхөн  генетикийн
асуудал биш юм.Энэ бол үнэхээр тэнэг зүйл юм..." Алистер

"Эмч  хэн  нэгэнд  юу  хийхийг  итгүүлж  чадах  вэ  ...Хүмүүсээ  сонсоорой,  генетикийн
шинжилгээ нь "Өө, танд ийм ген байгаа тул хорт хавдар тусах магадлал 87% байна" гэхээс
илүү төвөгтэй байдаг. Ихэнх хүмүүсийн мэддэггүй бас нэг баримт энд байна: хүн бүр хорт
хавдрын эстэй байдаг; Бие бялдараа хадгалах, хүрээлэн буй орчны хорт бодисыг багасгах
нь  эрүүл  байх  хамгийн  сайн  сонголт  юм  ...Энэ  бол  хэтрүүлсэн  юм  шиг  санагдаж
байна.Эмч, өвчтөний харилцааг ноцтойгоор урвуулан ашигласан." Жак

"Одоо Брэд Питт төмсөгний хорт хавдраас урьдчилан сэргийлэхийн тулд бөмбөлгийг нь
тайруулж байгаа болов уу гэж би гайхаж байна." Майк

“Жэй Би үүнийг чамтай болон Риктэй хуваалцахыг хүссэн.Түүний яриад байгаа тосны эм
бол  RSO  юм.Энэ  нь  танд  сонирхолтой  байх  болов  уу  гэж  бодсон.Надад  бас  чамд
зориулсан зургууд байна.Үүнийг нэг ажилтан, байгалийн гаралтай эм хэрэглэгч илгээсэн."
Рик

"За, би анх удаагаа энэ дэлхийд хэлж байгаа болохоор жаахан эргэлдсэн бол уучлаарай.
Би эндометриозын хүнд өвчнөөр шаналж байна.Умайн гадна талд умайн дотоод хэсгийг
бүрхэж  байдаг  эндометр  гэж  нэрлэгддэг  эд  эсүүд  ургаж  эхэлдэг  өвчин  юм.Ихэвчлэн
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өндгөвч,  гэдэс  болон  аарцагны  салст  бүрхэвчийн  бусад  эрхтэн,  эдийг  бүрхдэг.Яг  л
адилendometrium  нь  сарын  тэмдгийн  үед  урвалд  ордог  тул  умайн  гаднах  нүүлгэн
шилжүүлсэн эндометриум нь мөн адил урвалд ордог.Энэ нь сарын тэмдгийн мөчлөг бүрт
өтгөрдөг, задарч, цус алддаг.Нүүлгэн шилжүүлсэн эд нь биеэс гарах ямар ч боломжгүй тул
хавчдаг.Энэ нь эргээд эргэн тойрон дахь эдийг  цочроож үрэвсэж,  улмаар сорви болон
наалдац (эрхтэнүүдийг хооронд нь холбодог хэвийн бус эд) болж хувирдаг.

Энэ  нь  аймшигтай  гаж  нөлөө  үүсгэдэг.Өвдөлт  Kb  өдөр  тутмын  байнгын  дотор
муухайрах.Дисменорея,  өвдөлттэй  сарын  тэмдэг  нь  ихэвчлэн  бүхэл  бүтэн  мөчлөг
үргэлжилж болно.Хэт их цус алдалт, үргүйдэл, ядрах, дотор муухайрах, өтгөн хатах гэх
мэт.Одоо эндометрозын орчин үеийн эмнэлгийн тусламж үйлчилгээ нь голчлон даавар,
хүнд өвдөлт намдаах эм юм.Таны хүндийн зэрэг, эмчилгээний төлөвлөгөөнөөс хамааран
хамгийн их зөвлөдөг бөгөөд үр дүнтэй эмчилгээ бол умайг тайрах явдал юм.

Би дөнгөж 21 настай.Би өдөр тутмын зовлон шаналал, ирээдүйн гэр бүл, эрүүл энх байх
итгэл найдварыг байнга даван туулдаг.Энэ нь өдөр тутмын амьдралд сөргөөр нөлөөлж, би
заримдаа орноосоо арай ядан босдог.Би даавар, олон тонн эмийг маш их өвддөг.Одоогоор
юу ч бүтсэнгүй...сар орчмын өмнө хүртэл.Эзэмшигч, бүтээгч буюу ЭРВЧИЙГ (өвсний эм)
надад  "тосон  үрэл"  хэмээх  энэхүү  гайхамшигт  эмийг  танилцуулсан.  Хоолны  дэглэмээ
өөрчлөхийн зэрэгцээ энэ сард би маш их сайжирсан.Би бүтэн 8 цаг унтсан нь миний хувьд
хориотой  зүйл!Өвдөлт  их  хэмжээгээр  буурч  байгааг  би  харсан,  үнэндээ  бараг  байхгүй
эсвэл  огт  байхгүй.Миний  дотор  муухайрах  нь  одоо  бүрэн  арилсан  бөгөөд  эмч  нараас
авсан өвдөлт намдаах эмүүдийн нөлөөнөөс ялгаатай нь би хоол шингэж, хоолоо ямар ч
асуудалгүй  идэж  чаддаг  болсон.  Би  15  настайгаасаа  хойш ийм сайхан  мэдрэмж төрж
байгаагүй гэж үнэнээ хэлж чадна!"

"Би  хэн  нэгэн  намайг  эмнэлэгт  ган  ширээн  дээр  сийлсэнээс  зүгээр  л  байгалийн
шалтгаанаар үхсэн нь дээр.Мэс засалчид 100% амжилттай байдаггүй, миний найз Марги
умайг хагалгааны улмаас нас барсан, тэр хагалгааны ширээн дээр цус алдсан." ДеYoung

“Эгч  нарынхаа  цөсний  чулууг  асарсан.Тэр  тос  ууж  эхэлмэгц  аймшигт  дайралт  хийхээ
больсон.Дахиад хагалгаа хийлгэж үзээгүй,  хагалгаагаа цуцалсан!!!!Миний эрүүл мэнд ч
гэсэн 180 гарсан." Келли

“19  сарын  өмнө  миний  бүдүүн  гэдэсний  хорт  хавдрыг  авсны  дараа  Хавдрын  эмнэлэг
эмнэлгээс  гарсан  өдөр  ирсэн.Ирэх  долоо  хоногт  хими  болон  цацраг  идэвхт  бодисыг
эхлүүлэхээр төлөвлөж байна гэж тэд стандарт протоколоор мэдэгдэв.Новш намайг  гэж
хэлсэн!!!Каннабисын тос нь стандарт протоколын миний хувилбар байх болно.Өнгөрсөн
сард нэг  жилийн  үзлэг  хийсэн.ЦУС ЦЭВЭР -  Миний  мэс  засалч  Герригийн  хэлсэн  CT
SCAN-ийн үр дүн, Таны бүдүүн гэдэс толбогүй байна." Герри

"Сайн уу Жэй Би, надад эмнэлгийн яаралтай тусламж үзүүлэх асуулт байна.Аав маань
унаж, толгойгоо цохиж, тархинд нь биш харин тархины гаднах мембранд цусны бүлэгнэл
үүссэн.Тэрээр эмнэлгээс гарсан бөгөөд толгой өвдөхөд тус болохгүй тул өвдөлт намдаах
эм хэрэглэхээ  больсон.Эмч нар цусны өтгөрөлт  нь  цаг  тухайд нь  багасна  гэж найдаж
байна, эс тэгвээс тэд мэс засал хийх болно ...Тэрээр цусны даралтанд Коверсил 2.5 мг,
түрүү булчирхай томрох зорилгоор Фломакстра эм ууж, мөн цусан дахь ялтас дутагдалтай
тул тодорхой ач холбогдолтой гаммофаци үүсгэдэг.Тэрээр 80 настай бөгөөд хэзээ ч RSO-г
туршиж  үзээгүй.Жилийн  турш  хөргөгчинд  саванд  хийж  байсан  ч  надад  зарим  нь
байна  ...Энэ  төрлийн  цусны  өтгөрөлтийг  бууруулах  туршлага  танд  байсан  уу?Өвдөлт
намдаах хэсэгт толгойндоо түрхэх нь ямар нэгэн ашиг тустай юу эсвэл залгих нь хамгийн
сайн арга байх уу?Өнөөдөр би таны цахим номыг худалдаж авах нь гарцаагүй,  гэхдээ
ямар нэгэн ХУВИЙН зөвлөгөө өгөхөд маш их талархах болно ...Би RSO-г кокосын тос,
эсвэл тэр Итали тул илүүд үздэг чидуны тостой хольж, залгих болон/эсвэл орон нутгийн
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хэрэглээнд хэрэглэх байх.Миний мэдэхийг хүсч буй гол зүйл бол RSO-г залгихад цусны
бүлэгнэлд сөрөг нөлөө үзүүлэх боломж байгаа юу?Хаа сайгүй хавдрыг бууруулах талаар
маш олон зүйл байдаг ч тархины гаднах мембран дахь цусны бүлэгнэлтийн талаар ганц ч
зүйл олж харахгүй байна???!!!Туслаач." Росс

--  Сайн уу Росс,  энд танд цахим ном байна.Газрын тос нь цусны өтгөрөлтийг амархан
арилгахад тусална.Тэр унасны дараа л системдээ каннабис орсон байх ёстой.Одоо та
түүнийг  хурдан  авч  болноамжилтанд  хүрэх  магадлал  өндөр  байх  тусам.Хүсээгүй  үр
дагавраас зайлсхийхийн тулд тос түрхэж эхлэхэд би эмийг хагасаар нь хасах болно, дараа
нь  таны  хэлснээр  дотогшоо  болон  орон  нутгийн  хэрэглээ.Тостой  лаа  нь  маш  сайн
ажилладаг - уушиг, тархины өвчинд сайнаар нөлөөлдөг. Ж.Б

“Би 60 мл оливын тостой ойролцоогоор хагас унц хольсон (би үүнийг хэр сайн хийсэн
гэдгийг мэдэхгүй).Тэнд очоод тэр үхэл дулаарсан мэт харагдсан (тэр намайг зөвхөн толгой
дээрээ түрхэхийг зөвшөөрдөг).Би соруураар 0.5 мл-ийг туршсан, одоо ч ажиллаж байгаа,
гэхдээ би жин багатай.Би түүний толгой дээр дор хаяж хоёр дахин түрхэв.Хагас цагийн
дараа тэр бүгд орчихсон гэж дүгнээд толгойгоо алчуураар арчлаа...Бид миний авчирсан
утсан хулд загасыг идээд, би гарч талх, сүүгээ идээд, түүнийг бусад хүүхдүүдтэйгээ утсаар
жиргэж байхыг нь сонсоод, тэд ч бас түүнийг хэвийн байдалдаа эргэн ороход баяртай
байсан бололтой.Ядаяда, ажилдаа баярлалаа залуусаа!...Росс

"Би хорт хавдраас 4 дахин давсан хүн бөгөөд миний хамгийн сүүлд оношлогдсон хөхний
хорт хавдрын 4-р үе шат нь түрэмгийлсэн тул 2014 оны 2-р сард би давхар хөхний мэс
засал  хийлгэсэн.  Энэ  удаад  би  хими  болон  цацраг  туяанаас  татгалзаж,  өөрийгөө
эмчлэхийн тулд THC болон CBS тосыг хэрэглэсэн.  Би одоо 2 жилийн турш ангижралд
ороод байна. Тийм ээ, хонгор минь, энэ нь ажилладаг. Хэрэв танд асуух зүйл байвал PM
бичээрэй. Би чамд тусалж чадна гэж бодож байна. Би өмнө нь туяа болон хими эмчилгээг
3 удаа хийлгэж байсан бөгөөд энэ удаад би татгалзаж, өөр аргуудаа ашигласан. Энэ удаад
би амьдралынхаа хамгийн сайн чанарыг мэдэрсэн. Байнга өвдөж, дотор муухайрдаггүй.
Миний өвдөлтийн түвшинг THC болон CBD тос, баяжмалаар хянадаг. Энэ удаад эмийн
бүтээгдэхүүн биш. Опиоид байхгүй. Бурханд талархаж байна." Тина

“Би жаахан өмнө нэгэн эрхэмтэй танилцсан, тэр надад далаад оны эхээр засгийн газарт
ажиллаж байхдаа тусгай төслүүдийн захирал байсан гэж хэлсэн.Тэр надад тэд тэр үед
эмчилгээний  маалингын  тосыг  судалж  байсан  гэж  хэлээд  хаясан.ЯАГААД?Учир  нь
АЖИЛЛАСАН!!Тийм  ээ,  тэр  "амьдрахад  мөнгө  байхгүй,  зөвхөн  үхэж  байгааг  эрх
мэдэлтнүүд мэддэг" гэж хэлсэн. Манай улсад болон АНУ-д улстөрчид химийн лаборатори,
эмийн компаниудад хөрөнгө оруулалт хийдэг  гэдгийг  бид бүгд мэднэ.Удаан ярилцсаны
дараа тэрээр бүхэл бүтэн багтайгаа тэр цагаас хойш эмнэлгийн маалингын тос хэрэглэж
байгаа бөгөөд энэ сайхан ноён жар гаруй настай юм шиг байна, тэр үнэндээ далан гарсан,
сайхан  харагдаж байна  гэж надад хэлсэн.  !!Түүний багийн  бусад гишүүд одоо  ч  гэсэн
сайхан  амьдарч  байгаа,  одоо  бодох  хэрэгтэй  байна!!Хөөе,  манай гараг  дээрх  хамгийн
өндөр настай хүн 131 настай, бүх насаараа маалингын тос хэрэглэж, өдөр бүр фермээрээ
явж, ажилладаг гэдгийг та мэдэх үү... Бидний итгэх ёстой хүмүүс биднийг урваж байна! ”
Брайан

PMS, цэвэршилт
“Ялангуяа Маалинган болон олсны тос нь хамгийн сайн нь энэ юм.Та Маалинганаас илүү
тусалж  чадах  юм  уу,  туслах  юу  ч  олохгүй.Энэ  нь  дааврын  тэнцвэрийг  сэргээж,
түрэмгийлэл,  сэтгэлийн  өөрчлөлт  гэх  мэт  зүйлсийг  арилгахад  тусална.Энэ  нь  сарын
тэмдгийн өмнөх өвдөлт, базлалт, таагүй мэдрэмж, түгшүүр гэх мэтийг арилгахад тусална.
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Хэрэв би эмэгтэй хүний  биеийн PMS-тэй холбоотой дааврын тэнцвэргүй байдлаас болж
хачирхалтай аашилж эхлэхийг харвал би түүнд бүх хэлбэрээр эсвэл боломжтой хэлбэрээр
олсны  ургамал  өгөх  болно.Хэн  нэгнийг  дэмий  шаналах  шалтгааныг  би  олж  харахгүй
байна.Хэн нэгэн зовж шаналах үед эргэн тойронд байгаа бүх хүмүүс үүнээс болж зовж
шаналж байгааг дурдахгүй байхын тулд сарын тэмдэг ирсэн эмэгтэйтэй тулгарсан хэн ч
үүнийг баталж чадна.Би түүнд тосыг  идэж,  лаа болгон хэрэглэхийг хүсч,  хэвлий болон
нуруунд нь түрхэхийг үл тоомсорлодог.Энэ нь өвдөлтийг намдааж, арьсыг нь сайжруулдаг
тул  түүнд  таалагдах  болно.Би  түүнтэй  хамт  тос  татдаг  байсан  бөгөөд  ингэснээр  тэр
"ганцаараа биш" бөгөөд хэн нэгэн түүнд санаа тавьдаг.Маалингантай бол сарын тэмдэг нь
оролцсон бүх хүмүүст урам хугарах, тааламжгүй туршлага байх албагүй.Ж.Б.

“Каннабисын  тос  бол  миний  цэвэршилтийн  эм,  1985  онд  ээжийг  маань  авч  явсан
өндгөвчний  хорт  хавдраас  урьдчилан  сэргийлэх  эм  юм.Хэрэв  би  газрын  тосны  талаар
мэдсэн бол ээж намайг харах байсанөсөж, хүүхэдтэй болно!Энэ нь миний цэвэршилтийн
шинж  тэмдгийг  эдгээсэн.48  цагийн  дотор  ажилласан!Би  дахин  амьдарч  чадна!Би  энэ
мэдээллийг хаа сайгүй хуваалцдаг.Эмчилгээ нь хүн бүрт хэрэглэх боломжтой байх ёстой!
Мэдээг түгээж, хүмүүсийг эрүүлжүүлсэн Рик танд баярлалаа!" Шелаг

"Би гормоноо ажиллуулсны улмаас 50 кг жин хассан - би үүнийг шууд мэдэрч байна - өдөр
шөнөгүй  халуурахаа  больсон.Би 37  настайдаа өвдөж байхдаа  шууд  цэвэршилтэд  орж,
өвчин  нь  гормон  бүрийг  сүйрүүлсэн.Өвдсөнөөсөө  хойш 100  кг  жин  нэмсэн,  бага  зэрэг
хэрэглэснээр 50 жин хассан гэдэгт би итгэдэг." Жоан

“Би Рикийн хуудсыг удаан хугацаанд дагаж байсан бөгөөд тэндээс олж авсан мэдээллээс
болж  миний  астма  өвчин,  цэвэршилтийн  үеийн  маш  хүнд  хэлбэрийн  улмаас  шөнийн
цагаар ХҮЧИН хөлрөх, халуу оргих зэрэг өвчин байхгүй болсон.Амжилтаа үлгэлжлүүлэх."
Лиз

“Би  хорт  хавдартай,  нойрны  апноэ  өвчтэй.Гайхалтай  унтаад  зогсохгүй  би  халуун
гялалзахаас сэрдэггүй.Энэ бол адислал юм." Стефани

"Өөр хүн энэ тосыг цэвэршилтийн шинж тэмдгийг арилгахад үнэхээр сайн гэж мэдээлсэн
үү?Би тос ууж байх үед халуу оргиж, шөнө хөлрөх нь бараг бүрэн арилсан” гэж хэлжээ.
Гилл

Q.Хараал ид, Ж.Б... тэр эстроген дааврын эсрэг тариа хийх хүртэл гайхалтай байсан.Тэд
түүнийг  үхлийн  өвчтэй  болгодог.
А.Гайхах,  гайхах,  Валери.Харамсалтай  нь  "Эмч  нараас  хол  бай"  гэдэг  нь  одоогоор
тоглоомын дүрэм юм.Үүнийг  бид таашаалын үүднээс хэлдэггүй,  энэ бол бодит байдал
юм.Эмнэлгийн  мэргэжилтнүүд  хөндлөнгөөс  оролцож,  ямар  ч  шаардлагагүй  өөр,
туршилтын химийн  эмүүдийг  хэрэглэх хүртэл  өвчтөнүүд  тосыг  сайн  хэрэглэдэг.Тиймээс
эмч нар энэ эмийг хэрхэн зөв хэрэглэх талаар сурах хүртлээ тэднээс хол байх нь хамгийн
аюулгүй юм (мэдээж хэрэв нөхцөл байдал зөвшөөрвөл).Түүнд тариа хийх шаардлагагүй,
өмнөх эмчилгээний үр дүнд үүссэн хохирлыг арилгах, нөхцөл байдлыг хянахын тулд аль
болох хурдан тос шингээх хэрэгтэй.Хэрэв тос нь тус болохгүй бол өөр зүйл хийх магадлал
багатай.Ж.Б

Биеийн жингийн зохицуулалт
"Каннабисын  тос  нь  биеийн  жинг  зохицуулдаг  бөгөөд  таныг  эрүүл  жинд  оруулах  нь
гарцаагүй!Мөн энэ нь таныг хоггүй хоолонд дургүй болгодог.Энэ бол үнэхээр гайхалтай эм
юм.Энэ бол жин хасах цорын ганц жинхэнэ эм юм." Рик

"Би ч бас жингээ хасаж байна ---Би очиж бүс худалдаж авах хэрэгтэй байна.:) Би жинлүүр
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дээр гишгэж одоо 139# -- Би дунд сургуулиасаа хойш ийм жин үзээгүй.Би гайхаж байгаа
бөгөөд  хүмүүс  жингээ  хасаж  байгаа  нь  үнэхээр  гайхалтай  гэдгийг  надад  хэлсээр
байна.Миний  бас  хоолны  дуршил  бараг  байдаггүй  бөгөөд  урьд  өмнө  хэзээ  ч  орхиж
байгаагүй  өөх  тостой  амттангаар  хооллох  хүслийг  мэдрэх  нь  хачирхалтай
байдаг.Хачирхалтай.Би хэт их тос юм уу ямар нэгэн зүйл ууж байна гэж нэг нано секунд
санаа зовсон ч энэ нь миний биеийг эдгээж байгааг хурдан ойлгосон... тэнд хүрэх ёсгүй
зүйлээ хаяж, хоолны дэглэмээ органик болгон өөрчлөх тусам эрүүл болж байна.Хоолны
дэглэм барихгүй, хэт их дасгал хийхгүй, зүгээр л морь унах, цэцэрлэгжүүлэлт хийх, ээж
байх.Энэ нь RSO-ийн байгалийн гаж нөлөө гэж би бодож байна.:)" Хизер

“Би тос түрхээд 2 сар болж байгаа бөгөөд жингээ хасаж байгааг анзаарч байна...Эмийн
жороос  бүрэн  хасагдсан  ...Цусны  даралт  бууруулах  эм  хэрэглэхээ  больсон...даралтаа
хэмжиж үзлээ (тос  ууснаас хойш 2 сарын хугацаанд эм уугаагүй)...үр  дүн  124/80 сууж
судасны цохилт 79...Өө...энэ бол зүгээр л гайхалтай !!!Удахгүй цусны шинжилгээ хийгдэх
бөгөөд дараа нь би ТӨГС тоонуудыг БҮХНИЙГ харах болно... НОГООН сахиусан тэнгэр
минь баярлалаа." Сюзанна

“Сайн байна Сюзанна!!Би жил гаруйн турш өдөр бүр каннабис иддэг байсан бөгөөд ахлах
сургуулийн жингээ хадгалах нь цэргийн карьерынхаа туршид жороор олгодог эм ууж байх
үед  хэзээ  ч  ийм  амархан  байгаагүй!Каннабис  хэрэглэх  нь  бас  ямар  амархан  байдагт
дуртай!!!" Тэмми

“Тос татсаны дараа цусан дахь сахарын хэмжээ маш хурдан буурч байгааг би анзаарч
байна.Мөн би нахиа гэхээсээ илүү тос татдаг бөгөөд жингээ хасаж, хоол боловсруулах
систем маань үнэхээр тайвширсан." Мишель

“Би  тосонд  ороод  удаагүй  байна.Энэ  нь  миний  цусан  дахь  сахарын  хэмжээг  хэвийн
хэмжээнд байлгахад үнэхээр тусалдаг, гэхдээ надад асуудал байна.Өвдөлт намдаах шинэ
эмч  маань  шээс  хийлгээд  эерэг  гарсан.Би  түүнд  инсулин  хэрэглэхгүйн  тулд  үүнийг
хэрэглэдэг гэж хэлсэн.Хэрэв би эерэг шинжилгээ өгвөл тэр намайг бусад өвдөлт намдаах
эмээ хасах болно гэж тэр хэлэв.Би одоо 40 кг жин хассан, цусан дахь сахарын хэмжээ
хэвийн байгаа,  би маш сайхан санагдаж байна.Хэрэв тэд миний эмийг тасалвал нуруу
өвдөг  муудаж,  дасгал  хийж  чадахгүй  байгаа  тул  жингээ  буцаан  авна.Би  одоо  Орегон
мужид  амьдарч  байна,  тэнд  эмнэлгээс  болж  тос  авахад  хялбар  байдаг.Би  эмчдээ  юу
хэлэхээ мэдэхгүй байна.Би тэдэнтэй хамт байсан.VA нь миний эмнээс татгалзаж, үргэлж
доройтож өвддөг бидэнтэй харьцахыг хүсэхгүй байна.Ямар замбараагүй юм бэ” гэж хэлэв.
Мишель

“Манай эмч, одоо RSO-ийн талаар намайг сонсож байна.Би дасгал хийлгүй 5 сарын дотор
65 кг  жин хассан тул инсулин хэрэглэхээ боль,  одоо  эмээ 1/2-оор нь аваарай.Удахгүй
эдгээрийг ч бас хаяна.Би түүнд Рик болон түүний түүхийг ярихад түүний зүрх нээгдсэн.Тэр
бусад өвчтөнүүдээ,  хайрт  хүнээ асуусан тул би  түүнд RSO-ийн талаар  дурдсан гэдгээ
түүнд санууллаа!хэхэ Түүнд таалагдсан, тиймээс бид бүгдээрээ үргэлжлүүлээрэй!" Дэйв

"Би  жингээ  хасах  зорилгоор  каннабисын  тос  идэж,  хоолны  дэглэм,  тогтмол  дасгал
хөдөлгөөнийг  ажиглаж  байна.Одоогийн  байдлаар  8  долоо  хоногийн  дотор  би  8  кг
хассан.энэ  нь  гайхалтай  юу?Би  хараахан  сайн  мэдэхгүй  байна,  гэхдээ  би  танд
мэдэгдэнэ.Би үүнийг 6 сарын турш өдөр бүр хийх үүрэг хүлээсэн.Би хэзээ ч өлсдөггүй,
чихэр идэх хүсэлгүй (сайн шоколаднаас бусад) байдгийг анзаарсан бөгөөд чихэрлэг зүйл
идвэл би бага хэмжээгээр идэж болно.Үүнийг нийтэлсэнд баярлалаа.Бусад хүмүүс газрын
тосноос ингэж ашиг хүртэж байгаа эсэхийг хармаар байна?" Робин

"Сайн байна уу  JB.Энэ зурвас  таныг  сайн хийж байгаа  гэж найдаж байна.Би зүгээр  л
каннабисын тосыг өдөр тутмын нэмэлт болгон хэрэглэж байсан туршлагаа хуваалцъя гэж
бодлоо.Каннабисын тосны ашиг тус, хүний биед юу хийж болохыг Рик Симпсон болон та
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нараас олж мэдэхээс өмнө надад тохиолдсон эрүүл мэндийн асуудлуудтай тулгарсан.

Мод бэлтгэх ослоос болж баруун өвдөгний үеийг гэмтээж, хүнд хэлбэрийн OA-аас болж
архагшсан  өвдөж  байна.Энэ  гэмтлээс  болж  би  бүтэн  цагаар  ажиллах  боломжгүй
болсон.Мөн миний баруун мөр,  гар,  гараараа баруун мөрний зангилааны зангилаанаас
баруун  мөрөнд  өвдөж,  баруун  гар  маань  нэг  жилийн  турш  саажилттай  болсон.Миний
хурууны үзүүр хорссоноос гадна хоёр хөлний доод хэсэгт үрэвсэж, хавдаж байсан.Хуруу
минь чичрэхээс 6 сарын өмнө эмч маань амьдралын хэв маягаа өөрчлөхгүй бол чихрийн
шижинтэй болох замдаа орно гэж анхааруулсан.

Тэр үед би 260 кг жинтэй байсан.Би бас үнэрлэх, амтлах чадвараа алдсан.Эдгээр нь бүгд
чихрийн  шижин  болох  шинж  тэмдэг  байв.Эмч  миний  цусан  дахь  сахарын  шинжилгээ
хийсний дараа би 1-10-аас 6.5-тай тэнцэж байна гэж хэлсэн.Би 6 сарын өмнөөс тос ууж
эхэлсэн.Өглөө болон унтахынхаа өмнө цагаан будааны цөм.Би одоо 203 фунт жинтэй,
хурууны  үзүүр  хорссонгүй,  үнэрлэх  мэдрэмж  маань  сэргэж,  дахин  амтлах  боломжтой
болсон.Миний  доод  хөл,  хөлний  хаван,  үрэвсэх,  мөн  OA-аас  үүдэлтэй  өвдөлт
арилсан.Энэхүү эдгээх ургамлын тухай үнэнийг хүн төрөлхтөнд түгээж байгаад маш их
баярлалаа.Та  болон Рик  бидэнд тусламж хэрэгтэй  хүмүүст  зориулсан  жинхэнэ бурхны
илгээлт юм.

Өө!Охин маань манайд тосон бөмбөлөг (дозыг жижиг зүсэм талх болгон өнхрүүлэн) хийдэг
юм, манайд тосон бөмбөлөг дууслаа.Би өөрөө хийхээс залхуурсан тул долоо хоног орчим
хугацаанд тунг  уухаа  больсон.Би буцаад 217  фунт  хүртэл  болсон.Би тосыг  дахин  ууж
эхлэхэд миний жин 203 фунт болж буурч, үргэлжлүүлэн буурч байна.Миний өндөр 5'8” тул
энэ нь намайг гэрлэхээс өмнөх 175 фунт жинтэй болгох эсэхийг удахгүй мэдэх болно.Би их
догдолж байна.Сурсан хичээл.Газрын тосыг хэзээ ч бүү зогсоо.Амьдрал сайхан!Маш их
баярлалаа." Рон

“Миний хүү Кроны өвчиндөө Симпсоны тосыг хэрэглэдэг ч жингээ хасахад тусалдаг гэж би
сонссон.Хэрэв  тийм  бол  яаж?"  Кристал
-- Тийм ээ, тосыг идээрэй, хэрэв та илүүдэл жинтэй бол жингээ хасаж, туранхай үедээ
таргална.Яагаад гэж надаас битгий асуу, яаж болдог юм бэ гэж битгий асуу, хариултыг нь
мэдэхгүй.Энэ нь зүгээр л тохиолддог.Би өөрөө тосонд 50 кг  жин хассан бөгөөд Рикийг
үгүйсгэхийн тулд чадах бүхнээ хийсэн гэдэгт итгээрэй.Гэхдээ би бүтэлгүйтсэн тул тос нь
булчинг минь сэргээсэн.Энэ нь хачирхалтай бөгөөд итгэхэд бэрх байсан гэдгийг би хүлээн
зөвшөөрч байна.Гэхдээ нэг  дусал  хөлс ч  гаргалгүй,  дасгал хөдөлгөөн хийлгүй  тэр  бүх
жингээ  хассандаа  би  дургүйцдэггүй.Үнэн  хэрэгтээ  энэ  нь  үнэхээр  тааламжтай  байсан
бөгөөд тосыг  хэрэглэсний цорын ганц мэдэгдэхүйц  гаж нөлөө  нь сайн  унтах  нь надад
санаа зовсонгүй.Ж.Б

“Хөөе  Рик,  миний  амийг  аварсанд  би  үнэхээр  талархахыг  хүссэн.Би  Энэтхэгийн  Дели
хотоос 17 настай.Би үнэхээр илүүдэл жинтэй байсан.Өнгөрсөн тавдугаар сард би RSO
хэрэглэж эхэлснээс хойш 10 сарын дотор 40 кг (88 фунт) турсан.Тэр цагаас хойш ах маань
23 кг, ээж маань 15 кг хассан нь би тэднээс хамаагүй их тос иддэг болохоор нэг грамм ч
хамаагүй тос иддэг.

Тиймээс та тосыг хэдий чинээ их, хурдан иднэ төдий чинээ хурдан, сайн үр дүн гарна.Энэ
нь дэлхийн хамгийн том өвчний нэг болох таргалалтаас ангижрах боломжтой гэдгийг хүн
бүр мэдээсэй гэж би үнэхээр хүсч байна.

Бидэнд шаардлагатай мэдээллээр хангадаг JB-д баярлалаа.Та хоёр миний баатрууд, би та
нарт хангалттай талархаж чадахгүй байна." Шобхит, Шашанк нар
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Сэтгэлийн түгшүүр, паранойа

“Шударга мөртлөө буруу зөвөлгөө өгөхөд хор хөнөөл учруулдаг жишээ: Хэн нэгэн өндөр
үнэд  гомдоллож,  CITICOLINE  уу  гэж  хэлсэн.  ЦИТИКОЛИН  бол  ЦУС  НИЙГҮҮЛЭГЧ,
зөвлөгөө өгсөн хүн нь цус шингэрүүлэгчийг тэвчихгүй байсан ч зүгээр. Зөвлөгөө өгсөн хүн
сайн санаатай байсан ч энэ чухал мэдээллийг задруулж чадаагүй. Туслах хүсэлтэй олон
сайн санаат хүмүүс байдгийг би мэдэж байгаа ч үхэл, амьдрал аль алинд нь нөлөөлж
болохуйц мэдээлэл өгөхөөс АНХААРАЙ УУ. Дашрамд хэлэхэд, өндөрийг бууруулах хялбар
арга бол амандаа хэдэн чинжүү чихэх явдал юм...аюулгүй, хямд, үр дүнтэй." Гари

"Би мөн варфарин ууж байгаа тул цитиколины талаар мэдэх нь сайхан байна. Яг л таны
цусыг шингэлдэг турмерик шиг." Рэнди

"Цитохолин  нь  үсэрхийлсэн  эсүүдэд  цусны  хангамжийг  бий  болгоход  тусалдаг.  Хорт
хавдарт тийм ч сайн биш." Жим

“Өчигдөр би нэг эмэгтэй эм ууж эхэлсэн.Энэ бол түүний эхний өдрийн тайлан юм.Зүгээр л
гайхалтай!Энд миний нэг өдрийн тайлан байна:

Өчигдөр өглөө босоод уруул дээрээ экзем гарч ирээд тос түрхсэн.10 минутын дотор хатгах
нь  зогссон.Өвдөлт  30  минутын  дотор  алга  болсон.Хэдэн  цагийн  дотор  хаван
багассан.Өнөөдөр миний уруул дээрх цэврүү бараг  тал хувь нь арилсан -  эдгэртэл нь
ихэвчлэн 2 долоо хоног болдог.Уруул дээрх тосноос гарах уурыг амьсгалж байна.Хэдэн
долоо хоногийн турш миний баруун синусанд байсан өвдөлт зогссоныг анзаарав.Тэгээд
миний хамар урсахаа больсон.Өчигдрөөс хойш ганцхан удаа найтаасан.Миний ядаргаа
ердийнх  шиг  тийм  ч  гүн  биш  байгааг  анзаарав.Би  тайвширч,  сэтгэлийн  түгшүүр  алга
болсныг анзаарав.

Орой нь биеийн өвдөлт багасч байгааг анзаарсан - ихэвчлэн би оройдоо маш их өвддөг
тул  би  зүгээр  сууж  чадахгүй  (шагайны  мэдрэл,  булчингийн  өвдөлт,
өвдөг/мөр/тохой/бугуй/эрхий  хурууны  өвдөлт  мэдэгдэхүйц  буурсан).Мөн  тун  болгонд  би
маш  хөнгөн  гэрэлтдэг.Би  ажиллах,  анхаарлаа  төвлөрүүлэхэд  ямар  ч  бэрхшээлгүй,
жолоодохоос буцахгүй.Би өнөө өглөө Citicoline уухаа мартсан ч гэсэн маш сайн санаатай
байна.Би Craisen дээр хагас үр тарианы тос түрхээд ийм байдлаар авч байна."

"Би 2012 оны 12-р сард каннабисын тосыг ерөнхий тоник хэлбэрээр хэрэглэж эхэлсэн.Би
2-р  хэлбэрийн  өвчнөөр  өвдөж  байсантухайн  үеийн  чихрийн  шижин.Миний  цусан  дахь
сахарын хэмжээ 300 орчим байсан бол 100 нь хэвийн.Би метформин уусан тул уух бүртээ
өвдөж байв.Би чихрийн шижингийн өөр эмэнд шилжихийг  хүссэн бөгөөд метформиныг
хасч,  Янувиа  тарьсан.Ганцхан  эм  уусан  ч  цусан  дахь  сахарын  хэмжээ  боломжийн
буурсан.Өдрийн ихэнх нь миний тоо 100-д хүрч байсан.Би тосыг дэглэмдээ нэмэхэд миний
тоо хэвийн хэмжээнээс арай л давсан.Дараа нь Januvia  нойр булчирхайн хорт хавдар
үүсгэдэг болохыг олж мэдсэн.Би энэ эмийг зогсоохыг хүсч, эмчээсээ метформиныг буцааж
авахыг  хүссэн.Тэр  зөвшөөрөв.Мэдээжийн  хэрэг,  би  метформиныг  уух  бүртээ  өвдөж
байсан.

Тосондоо дасах нь надад маш их сорилт байсан.Би марихуанаас өгсөн өндрийг үзэн ядаж
байсан.Би тос хэрэглэхээсээ өмнө 35 гаруй жил марихуан хэрэглээгүй.Би тосыг зүү шиг
дусал дуслаар эхлүүлсэн, тэр ч байтугай хэтэрхий их байсан.Би Корри Йелландын санал
болгосны дагуу тосноос хэт их хэмжээгээр арилгахын тулд Citicoline ууж эхэлсэн.Энэ нь
сайн үр дүнд хүрсэн бөгөөд би жил гаруйн турш энэ замаар явсан.2013 оны тавдугаар
сард би цөсний хүүдийн яаралтай хагалгаанд орсон.Эмнэлэгт 5 хоног тосгүй хэвтсэн.Тэр
үед магни  багатай  нь  тогтоогдсон.Тэд  намайг  эмнэлэгт  магнийн  нэмэлтээр  эхэлсэн.Би
гэртээ ирээд тосонд буцаж эхэлсэн.Долоо хоногийн турш магнийн бэлдмэл хэрэглэсний

- 154 -



дараа би тосноос маш тааламжтай өндөр агууламжийг мэдэрсэн.Энэ бол миний туршлага
хэвээр  байна.Би  өндөр  өсөлтийг  бууруулахын  тулд  Citicoline  хэрэглэхээ  зогсоож
чадсан.Дараа нь би тосныхоо тунг өдөрт 1 үр тариа болгон нэмэгдүүлж чадсан.Би цусан
дахь  сахарын  хэмжээ  их  хэмжээгээр  буурч  эхэлсэн.Би  метформиныг  өдөр  тутмын
дэглэмээс хассан.

Миний тосны тунг өдөрт 1 ширхэг будааны хэмжээ болгон нэмэгдүүлснээс хойш миний
сахар  бүрэн  хэвийн  болсон.Миний  a1c  нэг  жилийн  өмнөх  7.2  байсан  бол  6.1  болж
буурсан.Миний анагаах  ухааны докторМиний эм  зүйч  шиг  гайхаж байна.Би газрын тос
хууль бус мужид амьдарч байгаа болохоор амжилтынхаа шалтгааныг тэдэнтэй хуваалцаж
чадахгүй.Энэ түүхийн нэг сонирхолтой зүйл бол хагалгаанд орохдоо би анестезиологичтой
ганцаарчлан  ярилцахыг  хүссэн  явдал  юм.Би  тос  нь  аюулгүй  процедурыг  хийхэд  саад
болно гэж айж байсан.Анестезиологич намайг тосонд орсонд огт санаа зовсонгүй, ямар
нэг  зүйл  хийвэл  миний  хагалгаа  хөнгөвчлөх  болно,  учир  нь  миний  судас  өргөжиж,
амьсгалахад  хялбар  байх  болно  гэж  хэлсэн.Энэ  бүхний  туршид  Ааман  миний  хажууд
байсан.Тэр надад үргэлж хэрэгтэй хариулт байдаггүй ч миний бие, зөн совиндоо итгэхийг
надад  зааварласан.Энэ  нь  миний  хувьд  тийм  ч  амар  биш  боловч  эцэст  нь  бид  2-р
хэлбэрийн чихрийн шижин өвчнийг зөвхөн тосоор амжилттай эмчилж байгаа гайхалтай
амжилтанд хүрсэн газар ирлээ.Одоо 2014 оны тавдугаар сар.Хүндэтгэсэн, Алис"

"Хүүх, би бусад тостой хамт каннабисын тосонд хүртэл усанд ордог.Өвдөлт, түгшүүрийг
арилгахын тулд усанд орохыг хэн санах билээ.Хэхэ” Тоня

"Би үүнийг 13 хоногийн турш ууж байгаа бөгөөд миний сэтгэл гутрал мэдрэлийн хавчих
өвдөлт арилахаа больсон,  би нойрны хэвийн мөчлөгтэй болсон бөгөөд Иракаас ирсэн
PTSD-ийн үр нөлөөг мэдрэх, уур уцаар, сэтгэл гутрал, түгшүүртэй мэдрэмж төрөөгүй.Үүний
зорилго нь Иракт болсон дэлбэрэлтээс үүдэлтэй фосфорын утаа,  хорт тоосонцор, мөн
миний хордсон ураны хорт хавдрын улмаас уушгинд нүх гарсантай холбоотой юм.Иракаас
гурван жилийн дараа би суурь эсийн хорт хавдартай болж эхэлсэн." Иеремиа

"Баярлалаа!Би  найзуудтайгаа  хэд  хэдэн  багц  тос  хийж,  бусад  найзууддаа  гар  тариур
тараасан.Би  ялгааг  маш их  мэдэрч  байна!Миний  PTSD багасч,  өвдөлт  багасч,  үе  мөч
маань WD-40-ийн шүршүүрт орсон мэт санагдаж байна.Сэтгэлийн түгшүүр муудахад би
тосноос нь бага зэрэг татдаг, тэр нь алга болдог.Үгүй бол би гурван долоо хоногийн турш
өдөрт гурван удаа эм ууж байна.Би энэ гурван долоо хоногт сүүлийн гурван жилээс илүү
их алхсан!Phoenix Tears-ийн та бүхэнд хайр, биширдэг!Ноён Симпсон танд, насан туршдаа
баярлалаа.Эмнэлгийн орон дээр хэвтэхийн оронд үүнийг таашааж чадна гэдгээ би мэдэж
байна." Фред

“Өвдөлт багасч, үе мөч маань WD-40 шүршигч цацаж байгаа юм шиг санагдаж байна уу?
Онгон кокосын тос илүү аюулгүй” Хантер

"Би  RSO-г  багасгахын  тулд  органик  онгон  кокосын  тосыг  ашигладаг.Энэ  нь  илүү  сайн
шингээх боломжийг  олгодог  бөгөөд тосыг бүх зүйлд,  түүний дотор шүдэнд наалдахаас
хамгаалдаг.Би үүнийг бас нэг халбага амаараа 20 минутын турш эргэлдүүлж, хогийн сав
руу нулимж хорт бодис гаргаж авдаг." Фред

“Би  амьдралынхаа  мөчид  эрүүл  мэндээрээ  аймшигтай  байсан  бөгөөд  маш  их  өвдөж
байсан.Амьдрал  маш  гунигтай  байсан  болохоор  би  амиа  хорлосон.Дараа  нь  би
"Эмчилгээнээс гүй.” Сурсан мэдээллээс хойш миний амьдрал эрс сайжирсан.Миний эрүүл
мэнд одоо маш сайн байгаа бөгөөд каннабис нь миний биеийг хор хөнөөлөөс хамгаална
гэдгийг мэддэг учраас би илүү өөдрөг байна.Түүнээс хойш би амиа хорлох бодол төрөөгүй
бөгөөд каннабисын тосны янз бүрийн эмийн шинж чанаруудын талаар илүү ихийг мэдэх
тусам амьдрал сайжирч байна." Петр
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"Миний сэтгэлийн түгшүүрийг  хэрхэн хянаж байгаа нь бодит бус  юм ...Би архагшсан…
Хэрэв  хэвийн  байдал  нь  аз  жаргалтай,  илүү  их  амьдрах  юм  бол  хэвийн  байгаарай…
Баярлалаа, Рик.” Найз

Сэтгэлийн хямрал

"Би  гэмтлийн  дараах  стрессийн  эмгэгтэй  бөгөөд  каннабис  нь  амрах,  идэх,  унтах,
анхаарлаа төвлөрүүлэх, анхаарлаа төвлөрүүлэхэд тусалдаг.Би эмнэлзүйн хувьд сэтгэлээр
унахаа больсон ...гэх мэт...Би сэтгэл гутралын эсрэг, сэтгэл санаа тогтворжуулагч, сэтгэл
санааг сайжруулагч, унтуулах эм уудаг байсан...Би тэднийг тогшихгүй байна ...Би зүгээр л
гаж нөлөөнд дургүй ...Каннабисын улмаас надад тэд хэрэггүй болсон ...Хүмүүс бурхнаас
заяасан  УРГАМАЛ,  каннабис...  түүний  олон  хэрэглээ,  эмийн  гайхамшгийн  талаар
өөрсдийгөө сураасай гэж би үнэхээр залбирч байна...зүгээр л хэлж байна...” Але

"Энэ бол үнэхээр гайхалтай эм юм.Залгихын тулд би тунгаа капсулд хийнэ.Миний өвдөлт,
PTSD шинж тэмдгүүдэд тусалдаг.Би таталт, Кроны өвчин, татагдах шинж тэмдэг гэх мэт
үүнээс ашиг тустай цөөн хэдэн өвчтөнүүдийг би мэднэ.Зарим диспансерүүд авч явдаг” гэв.
Найдвар

"Би бусдын өмнөөс ярьж чадахгүй ч миний хувьд хоёр туйлт эмгэг, хоцрогдсон дискинези,
хоцрогдсон дистони, сэтгэлийн хямрал, архаг өвдөлт, PTSD, уй гашуу, түгшүүрийн шинж
тэмдгүүдийг удирдаж байна.Би 9-р сараас хойш хоргүй (эмийн эм) бөгөөд эдгэрч, сайхан
санагдаж байна.Энэ бол гайхамшигт эмчилгээ юм.Миний нохой бараг хорт хавдаргүй, тос,
тосноос ангид.Байгаль орчин, амь нас, эдийн засгийг аврахын тулд энэ ургамлыг бурхан
бүтээсэн.Нийгэмд мэдээлэл өгөх хэрэгтэй” гэсэн юм. Кэти

"Би зүгээр л баярлалаа гэж хэлмээр байна, Рик. Би 50 жилийн турш сэтгэлийн хямралд
орсон, тосонд ороод 8 хонож байна, би дахин төрсөн юм шиг санагдаж байна. Маш их
баярлалаа!" шүүхээр заалдах

Олон склероз (MS)
"Зүгээр  л  хурдан  шинэчлэлт,  Жиндрич...Эхнэр  [59]  нойр  болон  эрүүл  мэндэд  тустай
байхын тулд өдөрт нэг тунгаар будаа тарианы тосыг хэрэглэж байгаа бөгөөд жингээ 30
фунт хүртэл бууруулж тогтворжсон байна.Тэр ч бас над шиг тосыг хэрэглэхэд гайхалтай
туршлага хуримтлуулж байна.Математикийн ур чадвар,  онолын эргэцүүлэл хоёрын аль
алиных нь  алдагдал  олон  тохиолдолд  эсрэгээрээ  эргэж,  би  бага  наснаасаа  толгойдоо
ахиад том математик хийж байна.Ашиглалтын эхний жилдээ бид хоёулаа амьдралынхаа
томоохон  зорилгод  хүрэхийг  хичээж,  түүндээ  хүрсэн.Рик  болон  танд  баярлалаа,  найз
минь.Өө, Бетти, Голден ретривер урьд өмнөхөөсөө илүү сайн, эрүүл хэвээр байгаа бөгөөд
малын эмч нар үүнийг үгүйсгэсээр байна." Марк

“Миний  сайн  найз,  MS-тэй  ахлах  ангийн  сурагч  MS-ийг  намдаахын  тулд  марихуан
хэрэглэдэг.Тэр үүгээр тангараглаж байна." Рон

“Ажил дээрээ нэг том найз эхнэрээ MS-тэй,  ямар муу байсныг надад хэлсэн.Тэр түүнд
бараг  хүрч чадахгүй байсан бөгөөд тэр үргэлж өвдөж байв.Тэдний оролдсон өөр юу ч
ажиллахгүй байсан тул би түүнд тосны тухай хэлсэн.Тэд үүнийг туршиж үзсэн бөгөөд энэ
нь ажиллаж байна!Тэр илүү сайн мэдэрч, чаднаТүүний хөлийг үнэхээр мэдэрдэг байсан
(тэр өмнө нь мэдэрч чаддаггүй байсан) тэр одоо шал дулаахан эсвэл дулаахан байгаа
эсэхийг ялгаж чадна.Хөөе энэ нь ажилладаг учраас хууль ёсных нь хүртэл хууль бусаар
газрын тос худалдаж авсаар байх болно.MS-ийг өөр юу ч эмчлэхгүй,  тэд бараг л бууж
өгсөн...Каннабисын тос нь тэдэнд амьдралыг шинэ өнцгөөс харж, хамтдаа ирээдүйдээ их
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итгэл найдвар төрүүлэв.Би энэ анагаах ухааны гайхамшгийн талаар үргэлжлүүлэн түгээх
болно!Баярлалаа Рик, Финиксийн нулимс байгаагүй бол би энэ мэдээллийг хэнд ч өгөхгүй
байсан." (Онтариогаас)

"Өглөөний мэнд Рик, би чамайг Facebook дээр дагаж байсан.Би чамаас маш их зүйлийг
олж мэдсэн бөгөөд таны шаргуу хөдөлмөр, үнэнч байдлыг үнэлж байна.Марихуаныг эмийн
зориулалтаар  ашиглах  болсон  шалтгаан  нь  зөвхөн  миний  олон  склерозтой  холбоотой
байсан.Гэхдээ би MS, хорт хавдар зэрэг бусад өвчний ашиг тусыг олж мэдсэнийхээ үр
дүнд бусдад мэдээлэх үүргээ биелүүлэхгүй бол би үүргээ бүрэн гүйцэд хийхгүй байна гэж
шийдсэн.Би  2014  онд  болох  дараагийн  сонгуульд  Арканзасын  хүмүүсийг  эмнэлгийн
марихуаныг тийм гэж санал өгөхөд ятгахад тустай өмгөөлөгч болно гэж найдаж байна.Энэ
жил бид маш ойрхон ирлээ.Дахин баярлалаа.Хүндэтгэсэн, Нэнси"

"Симпсоны тос болон сэдэвчилсэн ариун тосыг бидний хувилбараар MS өвчтөн, арьсны
psoriasis, хорт хавдартай өвчтөнүүдээс эхлээд бүгдийг эдгээж, тэр ч байтугай харвалттай
өвчтөнд тэр үеэс хойш хэлж байгаагүй олон үг, өгүүлбэр ярьж эхлэхэд тусалдаг болохыг
бид харсан. цус харвалт!Хийсэн бүхэнд чинь баярлалаа!" -- Баярлалаа, Майкл, гэхдээ би
хэн нэгнийг RSO-ийн "өөрийн хувилбар" хийхийг хэзээ ч харах дургүй.Зааврыг аль болох
дагаж мөрдөөрэй.Үргэлж л хэн нэгний амь нас эрсдэлд орж болзошгүй тул та өвчтөнд
боломжтой бол энэ эмийн хамгийн хүчтэй хэлбэрийг өгөхийг үргэлж хүсдэг.Ж.Б

“Тэнд бүх төрлийн нотолгоо, нотлох баримт байгаа, үүнийг судалж үзээрэй.Би MS-тэй нэг
хүнийг таньдаг, тэр олон жилийн турш өвчтэй байсан.Тэр тосоор эмчилдэг, над шиг алхаж,
ажиллаж чаддаг.Дараа нь би MS-тэй нэг залууг мэднэ, тэр эмч нар болон орчин үеийн
анагаах ухааны түүнд  хэлсэн болгоныг  хийдэг.Тэгээд тэр  тэргэнцэр  дээр  сууж,  бие  нь
унтарч байна." Жефф

“Би ч гэсэн MS өвчтэй бөгөөд 13 скриптээ авахаа больсон.Долоо хоногт 108 эм, тарилгын
3...Би одоо зөвхөн каннабис хэрэглэдэг." Жон

“Таван долоо хоногийн өмнө би зүүн хойд зүгт MS өвчтэй нэгэн эмэгтэй дуудсанТэрээр 15
жил тэргэнцэр  дээр  сууж байна.Тэрээр  маргаантай  CCSVI  эмчилгээг  оруулаад ямар ч
сайжрахгүй байхын тулд бодож болох бүх зүйлийг туршиж үзсэн.Бид түүнийг зөв чиглэлд
зааж,  тэр  тос  авч  эхлэв.Түүний  хамгийн  сүүлд  над  руу  залгасан  дуудлага  “Сайн  уу
Корри.Миний тэргэнцэр гаражид байгаа гэдгийг л хэлмээр байна." (Тиймээс 5 долоо хоног
л болж байгаа болохоор эвдэрсэн гэж бодож байна)."Би босоод алхаж байна!Би ид шидтэй
байна.Би  хараат  байдлаасаа  салж,  дэлгүүр  хэссэн  өдрөө  гэртээ  харьлаа.Корри,  би
дэлгүүр хэсэж чадаагүй 3 жил болж байна." Тэр үед тэр уйлж, "Корри, чи миний амьдралыг
надад буцааж өгсөн" гэж хэлэв. Корри

Эм, тамхи, хоргүйжүүлэх
“Хэрэв  та  тамхинаас  гарахыг  хүсвэл  Рик  Симпсоны  тосыг  хэрэглээрэй.Татаж  авахдаа
зүгээр  л  унт.Бусад өвчний адил протокол,  тунг  хэрэглэх  нь манай сайт  дээрх  зааврыг
дагахад л хангалттай.Зохих ёсоор үйлдвэрлэсэн, ашигласан RSO нь героин, кокаин, архи,
морфин, донтуулдаг, хүчтэй эмийн бодис гэх мэт бусад бүх төрлийн нэмэлт бодисуудад
бас ажилладаг.Ж.Б.

"Энэ  гайхамшигт  тосыг  олон  нийтэд  хүргэсэн  танд  болон  тариаланч,  борлуулагч,  улс
төрийн албан тушаалтнуудад би хувьдаа талархал илэрхийлмээр байна.Би үүнийг товчхон
хэлье, би эдгээр болон бусад сайхан шинж тэмдгүүдийн улмаас аймшигтай спазм, дотор
муухайралтаас  болж зовж  шаналж,  удаан  хугацааны турш опиатын  донтогч  байсан.Би
эрүүл мэндтэйгээ харгис хэрцгий тэмцэл хийснийхээ дараа тэмцэхээр шийдсэн.Уг эм нь
өвдөлтийг намдаахад огт тусалсангүй, харин намайг татан буулгахаас сэргийлсэн.Тамхи
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татах эм зүгээр байсан ч тос нь надад ямар ч хамаагүй.Ийм талархалыг дүүргэхгүйгээр
үүнийг бичих надад маш хэцүү байнанулимсны дундуур би харж чадахгүй байна.

Би  тосоор  бүрэн  хоргүйжүүлснээр  тэмцсэн!Би  үүнийг  өмнө  нь  хэд  хэдэн  удаа  хийх
шаардлагатай  байсан  бөгөөд  бүр  дорддог  боловч  энэ  удаад  надад  ямар  ч  асуудал
гарсангүй.Бие  таталтгүй,  арьс  загатнахгүй,  хөлрөхгүй...Хар  дарсан  зүүдний  аль  нь  ч
опиатаас салах  явдал биш юм.Газрын тос  бол  гайхамшиг  гэж би  бодож байна!Энэ нь
миний амийг аварсан!

Опиатинаас  татгалзсанаас  хойш  би  хоолны  дэглэмээ  ихэвчлэн  цавуулаггүй  болгож
өөрчилсөн.Улаан буудай бол асуудал боловч бусад үр тариа бол тийм биш юм.Гэхдээ
миний хоолны дэглэмийн томоохон хэсэг  бол тослог шахмал юм.Тэдэнтэй би харьцаж,
ажиллаж, бодож, хийхийг хүссэн бүх зүйлээ хийж, оронд нь эм уусанаас хамаагүй илүү эрч
хүчтэй, сэргэлэн байж чадна.

Би үүнийг товчхон хэлье гэж хэлсэн, үнэн бол би энэ гайхамшигт тос болон түүний миний
төлөө хийсэн бүх  зүйлийг  магтан  дуулсан  ном бичихээр  бодож байна.Тиймээс  би  Рик
Симпсонд гүн талархал, хайраа илэрхийлж байна.Махало, Лоис"

"Намайг опиатын харшилтай байгааг хараад... (Хамгийн бага хортой???) Би каннабис ууя."
Хизер

"Хэрвээ  та  опиат  хэрэглэдэг  бол  1+1=3 гэсэн  утгатай  "синергетик"  байх  болно  гэдгийг
ойлгох хэрэгтэй, учир нь опиаттай хамт уусан тос нь танд зүгээр л нэг эм ууснаас илүү их
нөлөө үзүүлэх болно. эсвэл нөгөө нь бие биенийхээ нөлөөг сайжруулдаг тул танд ердийнх
шигээ өвдөлт намдаах эм хэрэггүй болно.Эмчтэйгээ ууж буй эмийн хэмжээгээ багасгах
талаар ярилц. Та өөрийгөө гэмтээлгүй ихэнх эмээр хүйтэн цацагт хяруул ууж болохгүй."
Жим

“Нөхөр  бид  хоёр  оны  эхээр  газрын  тосны  салбарт  ажиллаж  эхэлсэн.Тэрээр  уушигны
эмболи өвчтэй бөгөөд 2-р хэлбэрийн чихрийн шижинтэй гэж оношлогджээ.Бид өдөрт хоёр
удаа ганц дусал дуслаар л ууж байна, учир нь одоохондоо ийм л зүйл байгаа.Дашрамд
хэлэхэд, зааварчилгааг дагаж мөрдөхөд хялбар байсан бөгөөд маш сайн ажилласан.Хэрэв
би чадах юм бол хэн ч чадна.Нафтаг Канад дахь Home Hdw дэлгүүрээс худалдаж авч
болох бөгөөд үнэргүй будаг шингэлэгч гэж шошготой байдаг.Үүн дээр MSDS асуу.

Энэ нь нөхөрт маань тус болж байна уу, үгүй юу, би одоог хүртэл эргэлзэж байна, магадгүй
хоёр  CT-ийн  үр  нөлөөг  эдгээж  байна  уу?Миний  хувьд  энэ  нь  маш  богино  хугацаанд
гайхалтай өөрчлөлтийг хийсэн.Миний лактоз үл тэвчих байдал эдгэрсэн (хэрэв би тосыг
орхих юм бол энэ нь эргэж ирэх болно), гэхдээ энэ нь яг одоо алга болсон.Миний үнэрт
харшил ч гэсэн мэдэгдэхүйц өөрчлөлт гарсан.Би синусын архаг халдвартай байсныг санаж
байгаа  байх,  антибиотикууд  юу  ч  хийсэнгүй,  би  олон  жилийн  өмнө  тэднээс
татгалзсан.Миний синусууд цэвэршиж, амьсгалж чадна гэдгийг хэлэхэд таатай байна!Би
анхилуун үнэрт нь нөлөөлсөн хэвээр байгаа ч анхилуун үнэрт нь ойртоогүй байна.

Энэ мэдээллийг олон нийтэд хүргэсэн Рик болон Жэй Би нарт баярлалаа, мөн өөрийн
түүхээ бичиж, хуваалцдаг бүх хүмүүст баярлалаа.Дээврийн орой дээрээс хашгираасай гэж
бодсон ч баривчлагдах байх ;-)) Каннабисыг тойрсон ийм гутаан доромжлол байдаг бөгөөд
хүмүүс (энэ хавийн) зүгээр л сонсохыг хүсдэггүй.Харамсалтай нь, би маш олон зүйлийг
мэддэг тул энэ нь тусалж чадна." Клемми

“Лиза, миний үзсэн олон гэрчлэлийн болон баримтат кинон дээр эдгээр хүмүүсийн зарим
нь нэг  өвчний улмаас тос  ууж эхэлсэн бөгөөд эцэст  нь ашиг  тусаа авч,  бусад өвчнөө
арилгасан гэдгийг би танд мэдэгдэх ёстой. тосыг хэрэглэхээсээ өмнө мэддэг байх.

Жишээлбэл, та чихрийн шижин өвчний тосыг ууж, дараа нь тосыг хэрэглэсний дараа таны
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холестерины хэмжээ хэвийн болж,  арьсны тууралт эсвэл экзем арилж,  таны геморрой
гэнэт алга болж,  хачирхалтай бөөгнөрөл гарч ирдэг гэж бодъё.  синусын халдвар гэнэт
арилдаг.Би судалгаандаа үүнийг их харж байна.

Түүнчлэн, олон хүмүүс илүүдэл жинтэй бол жингээ хасдаг, эсвэл хоолны дэглэм барих гэж
оролдлогогүйгээр хэвийн жиндээ буцаж ирдэг  гэж олон хүн мэдээлдэг.Хэрэв та  түүхий
каннабисын  шүүсийг  шахаж  байгаа  бол  жин,  эрүүл  мэндэд  үзүүлэх  үр  дүн  нь  бүр  ч
тодорхой болно.

Рик  Симпсон  мөн  ургамалд  суурилсан  хоолны  дэглэмийг  дэмждэг  гэдгийг  би
мэднэ.Эмчилгээний  каннабис  хэрэглэхээс  гадна  бусад  олон  судалгаанаас  харахад
ургамлын гаралтай хоолны дэглэмд шилжих нь эрүүл мэндэд маш их ач тустай байдаг тул
эдгээр  хүмүүс  ихэнхдээ  насан  туршдаа  тууштай  байж,  ургамалд  суурилсан  хоолны
дэглэмд шилжих  нь  эрүүл  мэндэд тустай  гэдгийг  магтаж,  сурталчилж байгааг  би  харж
байна. Тэдний амийг үнэхээр аварсан." Донна

“Сайн  уу  Жиндрих,  зовоосонд  уучлаарай,  гэхдээ  Брэд  өнөөдөр  нэг  зүйлийг  засч
залруулсан.Чихрийн шижингийн цусан дахь сахарын хэмжээ нь дараагийн өдөр нь биш
харин 7-10 хоног хэвийн хэмжээнд хүрсэн ...гайхалтай хэвээр байна.Энэ нь надад түүний
имэйлийн үлдсэн хэсгийг дамжуулах боломжийг олгож байгаа бөгөөд та үүнийг PT дээр
нийтлэхийг хүсэж байна гэж бодож байна:

“Миний зүүн гарт 5  удаа арьсны хорт хавдар туссан,  энэ нь олон жилийн турш усанд
шумбаж байхдаа цонхны тавцан дээр гараа тулгасны үр дүнд үүссэн гэдгийг би мэднэ.Би
тэднийг 24/7 тосонд дарсан бөгөөд томоос бусад нь бүрмөсөн алга болсон.Том нь бараг
мэдрэгддэггүй ч би бага зэрэг өргөгдсөн хэсгийг мэдэрдэг тул өдөр бүр тос түрхдэг.Ойрхон
байгаа  болохоор  долоо  хоногийн  эцэс  гэхэд  алга  болно  гэж  бодож байна.Өмнө нь би
эдгээрийг хэд хэдэн удаа хөлдөөж байсан бөгөөд тэд үргэлж буцаж ирдэг байсан гэдгийг
санаарай, энэ удаад тэгэхгүй гэдэгт итгэлтэй байна, хэрэв тийм бол би яг юу хийхээ мэдэж
байна.Дэйл, Рик та хоёрт хамгийн сайн сайхныг хүсье."

-- Баярлалаа, Дэйл, та нар яг юу хийхээ мэдэж байгаадаа таатай байна.Ж.Б

"Би өвчин намдаах эм, тамхинаас гарахын тулд тос уусан ...Мөн би амжилттай байна!Аль
нь ч байхгүй сар гаруй болж байна!" Рэнди

-- Баяр хүргэе, Рэнди.Тосыг хэрэглэснээр эцэст нь бүх зүйл тийм ч хэцүү байсангүй, тийм
үү?Ж.Б

“Зарим хүмүүс зүгээр л мэдлэггүй, айдаг.Рик Симпсоны ачаар би өөрөө өвдөлт намдаах
эмээ нэлээд багасгаж чадсан, би өглөө 60 мг OxyContin 3, унтахынхаа өмнө 3 мг ууж, 8
жил гаруй ууж байсан гэсэн үг юм.Муухай байсан!

Одоо тос түрхэж эхэлснээс хойш би зөвхөн өглөө 1,  орой 1 л ууж байна!Наад зах нь
гайхамшгийн тухай ярь, би үүнийг ингэж харж байна!Эмч нар намайг хэзээ ч доошоо бууж
чадахгүй,  эм  уухаа  болихгүй  гэж  хэлсэн.Хүү  "Рик  Симпсон"-ыг  хийсэн  бөгөөд  би  эмч
нарынхаа бурууг баталж байна.

Би үүнийг хийж байна, тэр хараал идсэн хорт эм ууснаасаа ч илүү сайхан санагдаж байна!
Би Оксиконтиныг ийм өндөр тунгаар ууж байсан ч өдөр шөнөгүй, унтаагүй, хоол идэхгүй
өвдөж байсан...Өнөөдөр би өвдөлтгүй, хэвийн унтаж, илүү их идэж байна!Мөн би эдгээр
эмнээс  гарах  эрэл  хайгуулаа  зогсоохгүй  байгаа  бөгөөд  нэг  сарын  турш тос  түрхсэний
дараа би бүрэн арилна гэж найдаж байна!Надад амжилт хүсээрэй!" Нэнси

"Хүмүүсийг бүх төрлийн опиатаас хурдан салгахад нь тусалж байсан ...RSO-той ...Дээрээс
нь нойрны эм болон бусад.Ямар ч таталтгүй, базлалт байхгүй.Маш сайн.Нэг залуу унтаж,
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цэвэрхэн босох шиг, юунд ч тэмүүлэхгүй гэж хэлсэн.Тэд миний сонссон өглөө бүр саарал
баавгайтай тэмцэж байгаа мэт гайхалтай санагддаг.Тэд дахин залуу, эрүүл чийрэг гэдгээ
мэдэрдэг.Энэ бүх хоргүйжүүлэх асуудлыг шийдвэрлэхийн тулд бидэнд "RSO Detox Center"
хэрэгтэй байна.Бүгдээрээ амар амгалан байг." Рон

“Сайн уу Жиндрич,  тос миний хөршийн урагдсан төмсгийг  аварсан нь гарцаагүй.Долоо
хоног хагасын турш шээс нь цустай, тэвчихийн аргагүй өвдөж байсан.Эмч тэр ийм төрлийн
өвдөлтийг  намдаахад  туслах  ямар  нэг  зүйлийг  бичиж  чадахгүй  гэж  хэлээд  хэрэв  цус
алдалт зогсохгүй бол төмсөг арилгахаас гурван өдрийн өмнө түүнд өгсөн.RSO өвдөлтийн
талаар  хэдэн  цагийн  дотор  ажиллаж,  3-4  хоногийн  дотор  цусыг  бүрэн  шээхээ
больсон.Одоо хоёр долоо хоног өнгөрч, тэр зүгээр байна.Би түүн дээр гэрчлэл хийхээр
ажиллаж байгаа ч тэр үүнийг хийхээс бага зэрэг айж байна (түүний үг ... "Би бичлэг хийвэл
тэд  намайг  аваад  явчихна")  бөгөөд  тэр  үнэнийг  сайн  мэдэхгүй  байна.  RSO-ийн  хүч,
тиймээс  тэр  тос  нь  түүний  эр  чанарыг  аварсан  гэдэгт  бага  зэрэг  эргэлзэж  байна,
хэхэ.Миний харсан зүйлээс харахад тос нь арга заль хийсэн нь лавтай, гэхдээ энэ нь 100%
баримтаар нотлогдоогүй,  миний мэдэж байгаа зүйл бол түүнийг анх харахад тэр тосыг
арилгах гэж байсан бөгөөд хэд хоногийн дараа тосыг идсэний дараа илүү сайн болсон.
мөн aлаашөнийн малгай, хэхэ, гэхдээ тэр үүнийг хүлээн зөвшөөрөхгүй.Би түүнд өдөр бүр
“Хөөе, би самарыг чинь хадгалсан шүү дээ!” гэж хэлдэг. хэхэ Ямартай ч би танд энэ бүхэн
хэрхэн болсныг хэлэх гэсэн юм, хэрвээ би түүнийг мэдүүлэг өгөхийг зөвшөөрвөл би чамд
мэдэгдэнэ." Стив

"Бид  хоёр  долоо  хоног  хүрэхгүй  хугацаанд  тосыг  хэрэглэснээр  Кэйшийг  метадон,
фентанил,  Клонапин,  Версед,  Ативан,  Оксикодоноос  салгаж  чадсан!Татах  шинж
тэмдэг/шинж тэмдэггүй.Энэ нь гайхалтай ажилладаг!" Калли

"2012 оны 8-р сард миний хүү "Пнут" таталт, катаплекси, хэт их шүлс гоожиж, өдөр бүр
шингэн зүйл сорж, бие нь ядаргаатай болсон.Түүний оюуны чадавхи бидний нүдний өмнө
маш хурдан буурчээ.Жилийн өмнөхөн тэрээр хөл бөмбөг тоглож, хөл бөмбөг тоглож, скаут
байсан.Ерөнхийдөө тэр 2012 оны 8-р сар хүртэл жирийн бяцхан хүү байсан.

2013  оны  3-р  сарыг  алгасаад  эцэст  нь  түүнийг  Niemann  Pick  төрлийн  С  гэж
оношлосон.NPC  бол  төгсгөлийн  өвчин  бөгөөд  хамгийн  энгийн  утгаараа  лизосомын
хадгалалтын  асуудал  юм.Би  үүнийг  тархины  байнгын  гэмтэл  гэж  харж  байна.Эмч  нар
бидэнд  санаанд  оромгүй  таталт  өгөх  эм,  клоназепам,  тегретол,  Дилантин,  ламиктал,
кеппра, яаралтай тусламжийн кластерт зориулсан диастат гель гэх мэтийг өгсөн ч юу ч тус
болсонгүй.(Бидэнд хуурамч итгэл найдвар төрүүлснээр бүх зүйлийг улам дордуулах гэсэн
юм шиг санагдсан.Энэ нь тус болохгүй болгонд эмч нар тунг нь нэмдэг байсан.Би тэднийг
буруутгахгүй, учир нь тэд үүнийг л мэддэг.) Тэр буйдан дээр хэвтэх байсан, магадгүй чи
түүний инээмсэглэлийг авах байсан, магадгүй үгүй.Тэр зүгээр л хэвтэж байгаад шүлсээ
гоожуулна.Тэр  хөдөлж  чадсангүй.Тэр  маш  идэвхтэй  бяцхан  залуугаас  зомби  болж
хувирсан.Бид түүнд тэргэнцэр,  эпилепсийн үйлчилгээний нохой авч өгөх  шаардлагатай
болж, түүнийг хосписын эмчилгээнд оруулсан.

2014  оны  1-р  сард  жинхэнэ  танихгүй,  жинхэнэ  найз  болсон  "Авга  S"  орж  ирээд  Рик
Симпсоны тос хэлбэрээр бидэнд тусламж санал болгов.Бид нэг цаг хагасын турш утсаар
ярилцсан бөгөөд тэр бүхэл бүтэн ургамлын анагаах ухаанд маш их дуртай байсан бөгөөд
Рикийн тос бусдад тусалсан өөрийн үйлсэд үнэхээр итгэж, бидэнд туслахаас өөр аргагүй
юм.Түүний зүрх сэтгэлийн нинжин сэтгэлээр дамжуулан тэрээр бидэнд маш их хэрэгтэй
эмийг авах арга замыг олсон.

1-р  сарын 31-нд манай хүү  сэрүүн байхдаа 15-аас доошгүй удаа  таталт авсан бөгөөд
эдгээр нь бүр Клоназепам, Диастатад байсан.Тэрээр зарим өдрүүдийг бусдаас илүү сайн
өнгөрөөж, зарим өдөр нь таталт, айдас дүүрэн байв.Хэрэв та эцэг эх/хайртай хүн биш л
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бол энэ бүхнийг даван туулсан бол ямар харанхуй газар байгаагаа ойлгохгүй.

Тэрээр 2-р сарын 1-нд Рикийн тосны анхны тунг хүлээн авсан.Тэр өдөр тэр ердөө 3 удаа
таталт өгсөн.Тэрээр сүүлийн хэдэн сарын турш анх удаа орондоо суугаад бүтэн өгүүлбэр
хэлэв.Гэнэтийн явдал гэж би дотроо бодлоо.Гэхдээ би ямар ч байсан их баярласан.4 дэх
өдөр тэр миний эхнэрийг сүүлийн хэдэн сарын турш анх удаагаа "ээж" гэж дуудсан.Тэр
өдрийн баяр баясгалан, нулимсны тухай ярь.Маргааш нь буюу 5 дахь өдөр нь тэр ямар ч
таталт өгөөгүй.Энэ нийтлэлийн байдлаар бид ердөө 2 удаа таталт авч 58 хоног өнгөрлөө,
эдгээр нь гадны хүчин зүйлтэй холбоотой байж болох юм.

Өнөөдөр манай хүү илүү их ярьдаг, идэвхтэй, хэдэн ерөнхийлөгчийг царайгаар нь нэрлэж
чаддаг, өөрөө тусгай дугуйгаа унаж чаддаг болсон.Бидний нүдний өмнө болсон үйл явдал
бол гайхамшиг юм.Би хамгийн шашинлаг хүн биш ч Бурханд итгэдэг.Тэр "Авга S"-г бидэн
рүү илгээсэн гэдэгт би үнэхээр итгэдэг.Тэр Рикт үүнийг хэрхэн хийхийг зааж өгсөн бөгөөд
Ж.Б.-д үг хэлүүлэхэд чиглүүлсэн гэдэгт би итгэдэг.

Энэ  бүхний  төлөө,  хүүгээ  над  дээр,  бидэнд  буцааж  авчрахад  тусалсан.Эхнэрээ  гүн
хямралаас нь гаргаж, гэр бүлдээ тусалсанд.Рик Симпсон, Жэй Би болон "Авга ах" би үүрд
таны өртэй байна.Баярлалаа!!!" Кевин

Донтолт
"Би  саяхан эдгэшгүй  өвчтэй  морфиноос  хамааралтай хорт  хавдартай өвчтөн "ХҮЙТЭН
ТУРКИЙ"  морфиноос  татгалзаж  байгааг  ажигласан.Морфин  ууснаас  хойш  тэр  өлссөн;
өтгөн хатахаа больсон; маш тайван унтаж, түүний өвдөлт илүү сайн дарагдсан.Тэр бас нэг
удаа  уялдаатай  болсон.ГАЙХАЛТАЙ.Хэрэв  би  энэ  180  градусын  өөрчлөлтийг  өөрөө
хараагүй бол хэзээ ч итгэхгүй байсан.Би урьд өмнө хэзээ ч марихуаныг дэмжиж байгаагүй,
гэхдээ энэ хувийн ажиглалт намайг итгэгч болгосон." Жанис

“Би 3 сарын турш RSO ууж байхдаа анзаарсан нэг зүйл бол архинд дурлах хүсэл минь
бараг арилсан явдал юм.Орой болгон нэг юм уу 2 уудаг байсан бол одоо бараг л уухыг
хүсдэггүй,  уухаараа  тийм  ч  их  уудаггүй,  бас  өмд  маань  илүү  сул  болчихсон  байгааг
анзаарсан.Би 10 кг хассан.Миний бага хийдэг цорын ганц зүйл бол архи уух явдал юм.

Би урьдын адил идсэн хэвээр байгаа бөгөөд шөнөдөө банчин идэх үедээ холимог самар,
жигнэмэг гэх мэт зүйлсийг хазсан хэвээр байгаа бөгөөд тэр ч байтугай тосноос ч илүү идэж
магадгүй юм.Тийм ээ, тос нь таныг өлсгөж болно.

Тиймээс согтууруулах ундааны дутагдал эсвэл тос нь намайг 3 сарын дотор 10 кг жин
хасахад  хүргэсэн.Би  үнэхээр  илүүдэл  жинтэй  байгаагүй,  5'10"  ба  198  фунт  жинтэй
байсан.Би  бага  байхдаа  үргэлж  186  кг  жинтэй,  чийрэг  байсан.Одоо  би  хамгийн  сүүлд
шалгаж үзэхэд 187 фунт хүртэл буурсан.Аль нь ч байсан тос, архи дутмаг жингээ хасахад
хүргэсэн.Зүгээр л аз жаргалтай гаж нөлөө." Скотт

"Опиатууд намайг өтгөн хатах, дотор муухайрах, үр дүнтэй тайвшруулахын тулд зөв тунг
авахад  хэцүү  байдаг.Тэд  намайг  "сэжигтэй"  болгож,  жолоодох,  цааш  явахад  аюулгүй
болгодог.Марихуана тэгдэггүй.Хангалттай гэв." Фред

"15 жилийн опиатын донтолтыг тосоор эдгээв.Хэрэв Рик байгаагүй бол би үүнийг туршиж
үзэхгүй байх байсан.Тиймээс би түүнд амьдралынхаа өртэй гэдгээ хэлэх ёстой, тиймээс би
одоо түүний хамгийн том дэмжигчдийн нэг болсон.Би үргэлж тамхи татдаг байсан ч энэ нь
эм ууснаас болж өвдөхөд тусалсангүй.Амьдралаа хариуцахаа больсон болохоор би зүгээр
л олон удаа үхэхийг хүссэн.RSO-ийн ачаар би хэлж чадна.Би морфин, окси, перк, вик,
субоксон уудаггүй... энэ нь намайг бүхнээс холдуулсан!!!!!Тэгээд би 40-тэй, дахиад 20-той
болчихлоо.Миний  өглөө  бүр  мэдэрдэг  байсан  үе  мөчний  үрэвсэл  маань  одоо
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арилсан.Дотор  тосоо  10  удаа  уугаад  амьдрал  маань  дахин  эхэлсэн.Хэр  их  баярлаж
байгаагаа илэрхийлэх үг олдохгүй байна.Хэрэв та эм ууж байгаа бол долоо хоног унтаагүй
л бол шөнийн цагаар тосоо ууж эхлээрэй, би тэр замаар явах болно." Ребекка

"Каннабис  намайг  15  жилийн  өмнө  30  гаруй  жилийн  донтолтын  дараа  Бензогийнхоос
салгасан. Хэрэв ийм зүйл байгаагүй бол би одоо үхсэн байх байсан..." Фил.

"Би хэн нэгнийг каннабисыг субоксоноос салгахад тусалдаг гэдгийг мэднэ. Каннабис түүнд
маш их  тусалдаг.Энэ нь түүний хэлсэн  өвдөлтөд тусалдаг.Гэхдээ  миний бодлоор олон
хүмүүсийн донтуулдаг хэсэг нь "дээд" хэсэг нь каннабис нь "дээд" биш юм ... гэхдээ миний
бодлоор та үүнийг эхнээс нь дагаж мөрдөж, бүтээж чадна. хүлцэл нь хэт ядрах мэдрэмж
алга болно.ТӨЛӨВЧЛӨЛ бол түлхүүр юм." Эрин

"Би бүх өвдөлт намдаах эм хэрэглэхээ больсон бөгөөд одоо ажиллах боломжтой боллоо -
илүү олон хүмүүс байгалийн хүчинд итгэхийг хүсч байна!" шүүхээр заалдах

“Би 2000 онд нугасны мэдрэл хугарсан бөгөөд олон жилийн турш би каннабис хэрэглэж
үзэхээр шийдтэл арав орчим жил Оксиконтинд гацаж, улмаар тахир дутуу болно гэсэн
санааг  хүлээн зөвшөөрсөн.Одоо миний MRI-г  харьцуулж үзэхэд эмч нар мэдрэл дээрх
миелин хэрхэн эдгэрч, сорвины эдийг урсгаж эхэлсэн бэ гэж гайхаж байна.Сүүлийн хоёр
жилийн хугацаанд миний биеийн байдал сайжирч, хөдөлгөөний хэмжээ сайжирч, таталт
багасч эхэлсэн." Анн

Q.Метадон яах вэ?RSO нь метадоныг  арилгахад тусалдаг  уу?Энэ бол хэзээ ч гарахад
хамгийн хэцүү эм юм.Би хэд хэдэн өөр зүйлээр хэд хэдэн удаа оролдсон!Татан авалт нь
маш удаан үргэлжилдэг тул үүнийг удаан хугацаанд зохицуулах боломжгүй юм!Алабама
дахь Брэдфорд Рехаб хүртэл үүнийг хоргүйжүүлэхэд хамгийн хэцүү гэж хэлсэн!Аарон

--  Аарон,  метадон  донтолт  нь  тосонд  зориулсан  бялуу  юм,  ялангуяа  үүнийг  бидний
зааврын дагуу үйлдвэрлэж, хэрэглэдэг.Манай хорт хавдрын 4-р үе шаттай өвчтөнүүдийг
төсөөлөөд үз дээ - тэд ихэвчлэн таны төсөөлж чадах хамгийн муу зүйлсийн коктейль ууж
байдаг  ч  тэд  юу  ч  уухаа  больж  чаддаг.Тэд  нэг  юмуу  хоёр  долоо  хоногийн  дараа  авч
байсан.Дахин  хэлэхэд,  эдгээр  сайхан  зүйлстэй  харьцуулбал  метадон  бол  тосонд
зориулсан бялуу юм.Би донтолтын мэргэжилтнүүдэд энэ тухай олон жилийн турш хэлсэн,
тэд итгэхийг хүсэхгүй байгаа бөгөөд би үүнийг зүгээр л тэдэнд үзүүлэхийн тулд хэзээ ч
ирсэнгүй.Ж.Б

“Би  дүүгийнхээ  героин  донтолтын  улмаас  каннабис  хэрэглэсэн.Түүнийг  ажил  дээрээ
алуулсан ч нас барах хүртлээ каннабис хэрэглэх нь маш сайн үр дүнг харсан." Лаура

-- Зөв зохистой хэрэглэсэн RSO нь хүний  мэддэг бүх бодист донтох өвчнийг арилгахад
ашиглаж  болно.Өвчтөнд  донтуулдаг  эм/үрэл  хэрэглэхээ  болиход нэг  юмуу  хоёр  долоо
хоног шаардагддаг бөгөөд ихэвчлэн таталтын шинж тэмдэг илэрдэггүй.Энэ нь өвчтөнүүд
болон тэднийг харж буй хүмүүст таатай байна.Ж.Б

“Миний  харж  байгаагаар  бүх  нисгэгчид  өдрийн  турш  газардсаны  дараа  тос  идэх
ёстой.Ингэснээр  тэд  сайхан  амарч,  сайн  унтаж,  маргааш  нь  дахин  сайн  ажиллах
боломжтой  болно.Түүнчлэн,  тэд  цацрагийн  өвчлөл,  нисгэгчдийн  эрүүл  мэндийн  олон
арван асуудлаас өөрсдийгөө хэрхэн хамгаалах вэ?

Би  THC  шинжилгээтэй  санал  нийлж  байна,  энэ  нь  тухайн  хүн  эрүүл  мэнддээ
хариуцлагатай эсвэл хариуцлагагүй ханддаг  эсэхийг  тодорхойлох сайн арга юм.Эхлээд
эрүүл  мэнд.Миний  хувьд  системд  нь  THC  байхгүй  хүмүүс  зүгээр  л  амьдралаар
тоглодог.Эсвэл тэд хүрээлэн буй орчны бохирдол, Фукушима, chemtrails denial syndrome
зэрэг өвчнөөр шаналж байна.Мэдэх сайн зүйл бол тос нь үүнд тусална.Ж.Б.
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“Би героин донтон эдгэрч байна.Би зөвлөгөө өгөх төвд каннабис, BHO эсвэл марихуанаас
бус  харин  валиум  болон  бусад  жороор  олгодог  эм  гэх  мэт  xanax,  бензодиазипенээс
гаралтай хүмүүсийг нэг өдөр, нөгөө өдөр нь үхэж байгааг хардаг.Энэ нь ихэвчлэн хууль
бусаар худалдаж авсан!Каннабис нь түүхэндээ хэнийг ч гэмтээж,  үхүүлж байгаагүй.Улс
төрийн намууд гарцын онол, шизофрени онолыг сурталчлах үед.Чиний ойлгохгүй байгаа
зүйл бол тэд илт худлаа ярьж байна!Шизофрени өвчтэй каннабис татдаг хүмүүс үе мөчөө
авахаасаа  өмнө  шизофрени  өвчтэй  байсан.Үүнийг  оношлогдоогүй  асуудлыг  эмчлэхэд
ашигладаг байсан байх.Мөн гарц нь утгагүй зүйл юм.Марихуана-д таныг илүү хатуу хар
тамхинд шунадаг зүйл байхгүй!Жинхэнэ "гарц" нь хууль бус наймаачид бөгөөд "Хэрэв та
хогийн ургамалд дуртай бол энэ нь танд таалагдах болно" гэж мэдэгддэг,  учир нь тэд
хогийн  ургамал нь  хэн  нэгнийг  өдөр  бүр  эсвэл  цаг  тутамд хэдэн  зуун  доллар үрэхгүй
гэдгийг  мэддэг.Гэхдээ  героин эсвэл  кокаин  таныг  түүний хаалгыг  өдөрт  7  удаа  тогших
болно.Бид том болох цаг болжээ.Бидний нүдийг нээ, төрд бидэнд тэднээс, тэдний худал
хуурмаг зүйлээс илүү хэрэгтэй гэдгийг ойлгоорой. Че

"Би 30 гаруй жилийн өмнө архи ууж, хэт их ууснаасаа болж ор эргэлдэх вий гэж айдаг
байсан бол унтахынхаа өмнө шууд цохино гэдгийг мэдсэн бөгөөд энэ нь надад тусалсан
гэж  бодож  байна.  өвдөж,  өлсгөлөнг  минь  ийм  цохилт  аваагүй  бол  тийм  ч  муу  биш
болгосон." Скотт

"THC нь тархины цусан дахь саад тотгорыг даван туулж, архи болон бусад мансууруулах
бодисын  донтолтын  амигдалыг  засдаг  ...Энэ  нь  ихэвчлэн  архи,  опиат  хэтрүүлэн
хэрэглэснээс болж доройтсон хүн өөрийн танин мэдэхүйн чадвараа сэргээж, хүчирхийллээ
бие даан зогсооход хүргэдэг." Роберт

“Би үүнийг анзаарсан.Би ерөөсөө архи уудаггүй.Эсвэл ямар нэгэн хүсэл байна." Бритни

"Үнэхээр үнэн.Би үүнийг мэдэрсэн.Элэгийг минь сүйтгэсэн тэр хорт хорыг уух хүсэл надад
огт  алга.Би  түүнээс  хол  байх  тусам  бүхэл  бүтэн  соёл  улам  хачин  болж байна.Хортой
шээсийг хоолой руу нь асгаж зогсох хүмүүс.Энэ нь надад сонин санагдаж байна.:) Гэсэн
хэдий  ч  ургамал  хэрэглэх  нь  үнэхээр  аз  жаргал  юм.Гайхалтай  санагдаж  байна,
ХӨНГӨЛӨХГҮЙ!!!” Камуч

"Хэн  эсвэл  аль  амьтан  эндоканнабиноид  системтэй  болохыг  та  яаж  мэдэх  вэ?
Эндоканнабиноид гэж юу гэсэн үг вэ?" Триша

“Шавжнаас  бусад  бүх  амьтад  эндоканнабиноид  системтэй.Каннабиноидрецепторууд
бидний арьс, тархи, дархлааны систем, гэдэс, элэг, нуруу, хавирга, цусны цагаан эс, ясны
чөмөг (үүдэл эс) гэх мэт.600 сая гаруй жилийн настай эндоканнабиноид системгүй бол
"Үүдэл  эсүүд  жолоочгүй  машин  шиг  ажиллах  болно."  GW  Pharmaceuticals  компанийн
гүйцэтгэх захирал Др.Гай, Лондон, Их Британи.Энэ нь бидний биеийн бүх үйл ажиллагааг
зохицуулдаг.Омега тосны хүчил (3, 6, 9) нь эндоканнабиноид үүсгэдэг тул бидний хувьд
чухал  ач  холбогдолтой  юм.Каннабисын  тос  (RSO)  нь  үндсэндээ  эндоканнабиноидын
системийг  цэнэглэдэг  тул  эрүүл  мэндийн  аливаа  асуудлыг  эмчлэх  эсвэл  эмчлэх
боломжтой. Рик

Амьдралын чанар
“Каннабисын тос нь олон зуун эмийн шинж чанартай гэдгийг мэдсэний дараа та цэцэгт
дурлах болно.Үнэндээ каннабисын тосыг ийм хүчтэй гэдэгт итгэж, дурлаж үзээгүй хүнтэй
би хэзээ ч уулзаж байгаагүй." Петр

"Тосноос өмнө би урд 3 шатаар бараг бууж чаддаггүй байсан бол одоо 4 цаг дугуй унах
боломжтой.Зүгээр л сайжрах болно” гэж хэлжээ. Петр
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“Энэ  мэдээлэлд  баярлалаа!Би  PTSD-ийн  үймээн  довтолгоог  RSO-ийн  тусламжтайгаар
эмчилж, ижил үр дүнг олсон.Лаймын өвчин бол хумхаа өвчнийг олон янзаар дуурайдаг өөр
нэг  өвчин  бөгөөд  олон  хүмүүс  халдвартай  хачигт  хазуулсан  бол  өөрсдийгөө
мэддэггүй.Эдгээр бичлэгүүдийг САЯ САЯ хүн үзэх боломжийг олгоё!!!Энэ фэйсбүүкээ нэг
удаа сайн ашиглацгаая!!!!" Линнеа

“Ахын шүд муутай, өвдөж байсан.Тэгээд би тос түрхээрэй гэсэн чинь хоёр долоо хоногийн
дараа өвдөөгүй, одоо ч халдваргүй юм шиг байна гэсэн.Явж үз, RSO дахин аврахаар!!!!!"
Стив

“Хөөе, та үүнийг хэзээ нэгэн цагт сонсож байсан эсэхийг мэдэхгүй байна, гэхдээ би тос нь
бас эдгээж, эсвэл миний урд хоёр шүдэнд байгаа том нүхийг эдгээж эхэлснийг олж мэдсэн.
Би тэнд санамсаргүй байдлаар тос авсан бөгөөд нүхний нүх нь тосоор дүүрсэн байсан
бөгөөд  хэд  хоногийн  дараа  тэр  хөндий  нь  багасч,  одоо  хагас  хэмжээтэй  болсныг
анзаарсан!Өмнө нь хэн  нэгэн  ингэж хэлж байсан  уу?RSO шүдний оо  нь  үнэхээр  сайн
санаа юм шиг санагдаж байна!Шүдний цооролтыг эмчлэхэд хэцүү бөгөөд хүн бүр шүдээ
татуулсны дараа эдгээх нь дээр гэдэгт би итгэлтэй байна!Газрын тосны осолд баяртай
байна гэж хэлэхэд таатай байна." Ким

"Каннабисын тос юу хийдэггүй вэ?Энэ бол шүдний тухай сонсох сайхан мэдээ юм.Шона
Банда  үхсэн  шүдийг  татсан  халдвартай  буглаанаас  болж  амандаа  үхжилтэй
байжээ.Үхжилтийг  арилгахын  тулд  эмч,  шүдний  эмчид  үзүүлэх  мөнгө  түүнд
байгаагүй.Оронд  нь  тэр  үргэлж  RSO  тавьдаг  бөгөөд  шүдний  эмчид  хэзээ  ч  очих
шаардлагагүй,  антибиотик  эсвэл  үрэвслийн  эсрэг  эм  хэрэглэх  шаардлагагүй,  цэвэр
байлгахын тулд тусгай бүтээгдэхүүн хэрэглэх шаардлагагүй байв.Энэ бүхэн Рик Симпсоны
тосны ачаар үхжил зогссон бөгөөд тэр одоо дахин ягаан бохьтой болсон!

Би  ч  бас  каннабисын  тосыг  хэрэглэж  эхэлснээс  хойш  ХӨНӨЛӨӨГҮЙ  болсныг
анзаарсан.Миний ам маш хүчиллэг,  цоорлоор дүүрсэн байсан тул ялзрахгүй бол хачин
санагдсан.Өнгөрсөн өдөр Шон ч энэ тухай ярьж байсан.

Би газрын тосны талаархи сэтгэгдлийг сонсох дуртай!ЮУ ЗАСАХГҮЙ ВЭ?Жиндрич Байерт
энэ хүний  шүдний талаарх гэрчлэлийг хуваалцсанд баярлалаа. Хүмүүс нийтлэг өвчнийг
эмчлэх, гомеостазыг хадгалах туршлагаа хуваалцах нь надад таалагдаж байна." ЛинЗи

"Би өдөр бүр нэг тун ууснаар хорт хавдрын өмнөх полипоос салсан." Донна

“Каннабис  эмэгтэй  хүний  амьдралын  мөчлөгт  ямар  үүрэг  гүйцэтгэж  чадах  вэ?Ээж  аз
жаргалтай байвал бүгд аз жаргалтай байдаг” гэдгийг л би мэднэ.Мөн тос нь мөчлөгийн аль
ч шатанд байгаа эмэгтэй хүнийг баярлуулж чаддаг.Ж.Б.

“Ямар тохиолдолд тос тусалж чадаагүй вэ?Тэдэнд загвар бий юу,  эсвэл илүү туршилт
байна уушалтгааныг ойлгох шаардлагатай юу? Данни

-- Энэ тос нь эмч нарын хамгийн түрүүнд алдаа гаргасан зүйлийг засахад бэрхшээлтэй
байдаг, энэ бол миний бодож байгаа цорын ганц загвар юм.Ж.Б

“Найз охин маань шумуулд хазуулсанд маш их харшилтай байсан бөгөөд өнгөрсөн шөнө
түүний  сүмд  шумуул  хазуулсан  нь  маш  том  байсан,  ямар  ч  байсан  би  боолт  авч,
каннабисын навчаар хийсэн RSO-г хазуулсан дээр тавихыг санал болгосон.Өнөө өглөө
биднийг сэрээхэд овойлт бүрэн алга болсон байсан."

-- Баярлалаа, Жимми.Энэ мэдээлэл олон хүнд тус болно гэдэгт итгэлтэй байна.Шумуулын
улирал  ирлээ.Мөн  тос  нь  зэвүүн  үйлчилгээ  үзүүлдэг  тул  туршаад  үзээрэй.Асуудал
гарахаас урьдчилан сэргийлэх нь үргэлж сайн байдаг.Энэ тосыг загатнах, түлэгдэх, өвддөг
бүх  зүйлд  хэрэглэж  болно.Та  тос  түрхэх  тусам  асуудал  хурдан  арилах  болно.Үүнийг
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санаарай.Ж.Б

“RSO нь миний том гэдэсний таталтыг бүрэн зогсоосон.Би нөхрөө өнгөрөхөөс өмнө энэ
тухай  мэдсэн  ч  болоосой,  өөр  хүний  гараар  бүтээгдсэн  хар  тамхи  хэзээ  ч
хэрэглэхгүй.Тэрээр Ходжкины лимфома өвчнөөр нас барсан.Магадгүй тэр одоо ч энд байх
байсан.Тухайн үед 70 хувийн эдгэрдэг гэж хэлж байсан.Тэр хоёр жил хүрэхгүй хугацаанд
явсан." Келли

"Эм зүйч надад энэ бол бөөн тэнэг юм гэж хэлсэн!!Би энэ тавдугаар сард аавыгаа хорт
хавдраар алдсан, тэр Кливленд клиник болон Гауга эмнэлэгт хоёр шилдэг эмчтэй байсан!!
Аав маань дөнгөж 62 настай байсан,  тэр миний номонд нялх хүүхэд хэвээрээ байсан!!
Одоо миний үеэл аав хорт хавдартай байгааг нотлооч.Аав, хадмуудаа алдсаны дараа л
мэдсэн." Тэмми

"Дэлхий  нийт  каннабисын тосоор  хорт  хавдрыг  эдгээдэг  болохыг  олж мэдвэл  ажилгүй
болсон тул эм зүйч танд тэнэг гэж хэлэх нь ойлгомжтой." Мони

“Таны  шийдэмгийд  гайхаж  байна  Жэй  Би.Хэрэв  хэн  нэгэн  надаас  нотлох  баримтыг
"нэхвэл"  би  хаашаа  явахыг  хэлэх  байсан  ч  энэ  нь  Youtube  биш  байх  байсан!Үүний
зэрэгцээ,  хэрэв  хэн  нэгэн  үүнийг  өөрөө  судлаагүй  бөгөөд  үндсэн  хэвлэл  мэдээллийн
хэрэгсэлд холбогдсон бол тэд баримтыг мэдэхгүй бөгөөд энэ нь утгагүй зүйл гэж үзэж
магадгүй юм.JB болон Рик дээрх цэрэг!ЖичЭм зүйчдээ түүний "салбар" нь бөөн новш гэж
хэлээрэй!!" Горд

"Би  үүнийг  өвдөлт,  нойр,  хоол  боловсруулах  эрхтний  архаг  өвчин,  дотор  муухайрах,
түгшүүр/сэтгэл  гутрал  зэрэгт  хэрэглэсэн.Өвдөлт  намдаагч,  булчин  сулруулагч,
бөөлжилтийн эсрэг, нойрны эм, тайвшруулагч эмүүдээс би амжилттай салсан.MMJ миний
амийг  аварсан.Эмчийнхээ  айдас  төрүүлснээр  би  MMJ-ээс  болж  амьдралаа  эргүүлэн
авсан." Өршөөл

"Тосыг тогтмол ууж байх үед миний найз 4 сарын турш мигрень өвдөөгүй байсан.  Бид
багасах үед тэд эргэж ирж, тэр өдөр бүр тийм ч их тос ууж чаддаггүй байсан ч сард 2-4
удаа уудаг байснаа 0 хүртэл буурдаг байсан. RSO, тэр үед тэрээр архаг ядаргааны улмаас
Норко, Баклофен, прозакийг орхисон, тэр ч байтугай бамбай булчирхайн эм уусан ч хэдэн
сарын дараа түвшин нь засч амжаагүй байгаа, тэр бууж өгөхгүй байгаа бөгөөд өөрийгөө
хангалттай сайн мэдэрч байгаа тул би байна. Левотироксиныг хөхүүлэн дэмжихгүй байгаа
тул RSO тогтмол хэрэглэснээр түүний бамбай булчирхай хэвийн болох эсэхийг би маш их
сонирхож байна,  бидэнд зөвхөн материалын тогтвортой эх үүсвэр хэрэгтэй!Би хувьдаа
RSO хэрэглэдэг өвдөлт намдаагч, булчин сулруулагчаас татгалздаг." Уитни

“Хэрвээ  тэд  Кливлендийн шилдэг  2  эмч  байсан бол  би  хатуу  ширүүн  дуугарахыг  үзэн
яддаг.Хорт  хавдрын  уламжлалт  эмчилгээ  үр  дүнгүй!Хими,  АЖИЛЛАХГҮЙ,  цацраг  туяа,
АЖИЛЛАХГҮЙ... Тэгээд таны эм зүйч, тэр өөр юу гэж хэлэх вэ?Түүнийг RSO-г хууль ёсны
дагуу олгохыг дахин асуу.Аавын тань амгалан тайван байдал, танд болон танай гэр бүлд
эмгэнэл  илэрхийлье.Шүүмжтэй  судалгаа  хийхийн  тулд  дахин  үхэхийг  хүлээх
хэрэггүй...адислалууд." Лори

"Би тамхи татахгүй байсан ч 1990 оноос хойш өвдөж байсан аймшигт мигрень өвчнөөсөө
салж чадвал би тос эсвэл өөр зүйл туршиж үзэх байсан." Ребека

-- Та тос түрхэх тусам мигрень өвчнөөс хурдан ангижрах болно, Ребека.Энэ нь ийм энгийн
зүйл юм.Ж.Б

“За би түрүү булчирхайн өвчтэй 63 настай хүнд тос өгсөн.Хэдхэн хоногийн дотор тос нь
түүнд тусалсан тул тэр ямар ч асуудалгүйгээр шээх боломжтой болсон ...тос түрхэхээс
өмнө  өдөр  бүр  катетер  тавих  шаардлагатай  байсан  бөгөөд  энэ  нь  өвдөлт,  аймшигтай
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процедур юм.Амар амгалан." Юрген

“Би  угаасаа  эргэлздэг  хүн  боловч  Женниферийн  амьдралд  ийм  богино  хугацаанд  юу
хийснийг  нь  хараад  би  бүрэн  ХУДАЛТДАА.Тэр  30  настай.хөгшин  байсан  ч  сэтгэлээр
унасан 70 настай хүн шиг аашилсан.Эмчийн цорын ганц зөвлөгөө бол ямар ч төрлийн
тусламж  үзүүлэхийн  тулд  дуртайяа  хийх  мэс  засал  байсан  боловч  эрүүл  мэндийн
даатгалгүй.Тэр зүгээр л ингэж амьдрах ёстой гэдгээ хүлээн зөвшөөрсөн.

Түүний ээжийн хувьд түүний зовж шаналахыг хараад зүрх минь шархалж байв.Ээжид нь
тэднийг гүйцэх эрч хүч битгий хэл тэсвэр тэвчээргүй байсан тул хүүхдүүд нь ч бас зовж
шаналж  байв.Нөгөө  охин  маань  тусгай  зөвшөөрөлтэй  массажист  бөгөөд  өвдөлтөө
намдаахын тулд шаргуу ажилласан.Массаж нь маш богино хугацаанд тусалсан.

Энэ тос нь бурхны хишиг байсан!!Жэнни одоо инээмсэглэж байна (бид үүнийг хараагүй
удаж байна).. Би түүнээс яаж байгааг нь асуухад тэр "Ээж ээ, би ийм сайхан мэдрэмж төрж
байснаа санахгүй байна."

Би  аль  болох  олон  материал  авч,  энэ  тосыг  аль  болох  их  хэмжээгээр  хадгалахаар
төлөвлөж  байна  (тэд  үүнийг  үүрд  хадгална  гэж  хэлдэг).Нөхөр  бид  хоёр  өдрийн  ажил
дууссаны  дараа  оройн  цагаар  хэрэглэж  эхлэх  бөгөөд  ингэснээр  бидний  насны  олон
өвчнөөс  урьдчилан  сэргийлэх  боломжтой.БИ  ХУДАЛДАА...РИК  СИМПСОНД
БАЯРЛАЛАА.!!!“ Тонда

"Түрүү булчирхайн шинэхэн оношлогдсон өвчтөн,  60 орчим настай,  анчин.Би түүнд нэг
грамм  тос  өгсөн,  би  үүнийг  илэн  далангүй  хүлээн  зөвшөөрч  байна.Тэрээр  өнөөдөр
утасдаад газрын тос авмаар байна гэсэн.Тэр маш сайн мэдэрч байгаа, тос уухад ямар ч
асуудалгүй, сайжирч байгаа гэх мэт.Тэрээр мөн 1 дэх өдрөөсөө "бодит үр дүнг" мэдэрсэн
гэж хэлсэн.Түүнийг ингэж хэлэхэд би тэсэлгүй инээж, баярласан.Би түүнд дахиад жаахан
өгөхдөө баяртай байх болно - ийм түүх надад маш их таалагддаг.Ж.Б.

"Түрүү  булчирхайн  асуудал  2  долоо  хоног  тос  хэрэглэсний  дараа  л  алга  болсныг  би
мэдсэн  ...Би  өөрөө  тос  хийдэг.THC  түвшин  дээшлэх  ёстой  гэдэгт  би  итгэлтэй
байна  ...Надад хэд хэдэн  омог  бий.Тэд  бүгд  ажилладаг,  би  тэдгээрийг  нэгтгэдэг.Манай
урологич  рентген  болон  хэт  авиан  шинжилгээний  хариуг  хараад  шоконд  орж,  айдаст
автсан...Би хүн бүрийг ургуулийн майхан худалдаж авахыг уриалж байна, өөрийн ургамлыг
ургуулаарай,  энэ  нь  таны  хувийн  шинж  чанарыг  агуулсан  байх  болно  ...Яваандаа
өөртэйгөө уулзах боломж олдоно...Мөн өө сэвгүй эдгэрнэ.Бас чичиргээнээс биш.Зүгээр л
BUDS.Тэднийг  зөв,  зөв  цагт  нь  хурааж авсан эсэхийг  шалгаарай...Энэ тос  нь зүгээр л
диваажингийн эмчилгээ юм.Нээрээ...Би үүнийг одоо мэдэж байна." Гаги

“Би 16  настайгаасаа  хойш мигрень  өвчнөөр  шаналж байсан.Би одоо  56  настай.Миний
болон миний бөөгнөрсөн мигрень өвчнийг эмчлэх цорын ганц эмчилгээ бол эм юм.Би орой
унтахынхаа өмнө 1/4 ширхэг будаа авдаг.Энэ эм нь бөөгнөрөл болон бөөгнөрөлгүй бүх
мигрень өвчнийг шууд утгаараа арилгадаг.Би дуусах үед мигрень дахин ирдэг.Би мигрень
эмчлэх бүх эмийг туршиж үзсэн бөгөөд тэдгээрийн аль нь ч эм шиг үр дүнтэй байдаггүй.Би
кодеины  тархи  эсвэл  ямар  нэгэн  гаж  нөлөөгөөр  өвдөх  шаардлагагүй.Энэ  бол  надад
зориулсан бурхны илгээсэн зүйл."

“Миний  мигрень  өвдөж  эхэлснээс  хойш  тос  ууснаас  хойш  30-45  минутын  дараа
эдгэрсэн.Зовлонгүй.Дотор  муухайрах/бөөлжихгүй.Гэрэл/дууны  мэдрэмжгүй.Явсан!RSO
бол явах зам юм.Нэг хайр." Аллен

"Энэ  нь  миний  чонон  хөрвөс,  фибромилаги,  мигрень,  сэтгэлийн  түгшүүрийг  арилгахад
тусалдаг.Би түүнгүйгээр амьдарч чадахгүй байсан.Бүх эм уухад би улам дордсон.Энэ эм
намайг өдөр бүр авардаг." Жессика
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“Энэ нь бас миний арьсан дээрх чонон хөрвөсийг арилгадаг!Манай эмч нар надад хэзээ ч
хэлээгүй, зөвхөн стероидын жор санал болгосон.Гэхдээ энэ нь овойлтыг тайвшруулж, тэд
ямар ч сөрөг нөлөөгүйгээр арилсаннөлөө." Холли

"Би кокосын тосонд агуулагдах тосыг гавлын яс, дух, духан дээр нь мигрень өвчний үед
хэрэглэдэг ...секундын дотор ажилладаг." Ширли

"Би шизофрени өвчтэй бөгөөд сэтгэлийн түгшүүр, нойргүйдэл гэх мэт нөхцөл байдалтай
холбоотой гаж нөлөөнд зориулж эмнэлгийн каннабис хэрэглэдэг.Энэ эм үр дүнтэй,  ойр
ойрхон эм ууж эхэлснээс хойш би урьд өмнө унтаж чаддаггүй байсан.Миний ихэнх шинж
тэмдгүүд  нойр  дутуу  байх  үед  гарч  ирдэг.Би  каннабис  хэрэглэж  байхдаа  хэзээ  ч  дуу
хоолойг мэдэрч байгаагүй, энэ нь намайг тэднээс хамгаалж байгааг би мэдэрч байна ..."
Хосе

--  Би  зөвшөөрч  байна,  Жозе,  нойр  дутуу  байх  нь  олон  сэтгэцийн  эмгэгийн  шалтгаан
болдог.Ер нь логикоор бол хүн хангалттай нойр авч чадаагүй бол тос идсэний дараа арван
цаг унтсан шигээ тийм ч таатай мэдрэмж төрдөггүй.Ж.Б

"Би Лаймыг  каннабисын тосоор  эмчилж байна.Гол  нь  одоо  Бартонелла.Би түүнгүйгээр
унтаж чадахгүй, түүнгүйгээр идэж чадахгүй, үүнгүйгээр байнга хөлрдөг.Би өөр олон таагүй
зүйл  байгаа  гэдэгт  итгэлтэй  байна,  гэхдээ  би  үүнийг  мэдэхийн  тулд  үүнийг  орхихыг
хүсэхгүй байна!Нэмж хэлэхэд, би эхний долоо хоногоос дээш хугацаанд эргэлдэж байсан ч
дараа нь тэндээс жигдхэн хөдөлсөн!!!" Мэгги

“RSO ба Зөгийн балны харшил.Би нэг найз руугаа очсон.Хоолой нь ханиад хүрээд дөнгөж
сая эмчээсээ олон антибиотик уугаад ирсэн.Тэгээд өчигдөр нэг дусал тос өгчихөөд хүзүү,
хоолойгоо үрчихээд орондоо оров.Тэр ихэвчлэн маш их ярьдаг,  би заримдаа тэр ярьж
эхлэхэд  амьсгалж  байна  уу  гэж  боддог,  энэ  удаад  тэр  миний  харж  байсан  хамгийн
чимээгүй нь байсан.

Өглөө нь би түүнд цай чанаж өгөөд нөгөө аяганд нь зөгийн бал хийсэн болохоор цагаан
аягаа аваад ир гэж хэлсэн.Тэр зөгийн балнаас харшилтай тул нэг дусал нь их хэмжээний
харшлын  урвал  үүсгэж,  яаралтай  эмнэлгийн  тусламж  авах  шаардлагатай  болдог.Хагас
цагийн дараа би түүнийг өрөөндөө яаж байгааг шалгахад гал тогооны угаалтуур дээрх
цагаан аяга, нөгөө аяганд нь гурван халбага зөгийн бал байсан орных нь дэргэд байхыг
харлаа.Аз болоход тэр биедээ ямар нэг буруу зүйл мэдрээгүй, хоолой нь зураасгүй (энэ нь
ихэвчлэн харшлын урвал эхлэх шинж тэмдэг юм).Тэгээд би түүнд дахин нэг том дусал тос
өгөв.Тэрээр  орондоо  хэвтсэн  хэвээр,  кино  үзэж,  аз  жаргалтай  инээж,  энэ  бол  түүний
амьдралын хамгийн сайхан "өвчтэй үе" гэж хэлдэг.

Миний  хувьд  энэ  нь  зөв  боловсруулсан  RSO  нь  бүх  төрлийн  харшилд  хэр  үр  дүнтэй
байдгийн бас нэг баталгаа юм.Би ч бас эмнэлэгийн хаа нэгтээ балтай цай уугаад амьд
үлдэх болов уу  гэж бодоод сууж байхын оронд энийг  бичээд сууж байгаадаа баяртай
байна.Ж.Б.

"Шүдний буглаа 2 хоногийн дотор арилгасан, алга болсон!!" Сюзанна

“Би эдгээр үнэнийг уншаад л уур хүрдэг, учир нь би эдгээр үнэнийг мэддэг.Би хоёр туйлт
өвчнөөр шаналж, айдас түгшүүр, хүнд хэлбэрийн дотор муухайрах зэрэг өвчнөөр шаналж
байна, тэр ч байтугай би муж улсаар дамжуулан эмнэлгийн карттай байдаг.Би тамхи татаж
чадахгүй, учир нь ихэнх ажил нь мансууруулах бодисыг шалгаж, санамсаргүй байдлаар
хийдэг.Каннабис миний сэтгэлийг тайвшруулж, дахин амьсгалж чадах юм шиг мэдрэмж
төрүүлдэг.

Энэ уур бухимдлаасаа болоод өөрийгөө зөв эмчилж чадалгүй биднээс өөрсдөд нь байгаа
юм уу, булааж авах гэж оролдож байгаа төрийг би үнэхээр жигшиж байна.Би сэтгэцийн
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байдлаасаа айдаг.Би бүрэн гацсан бөгөөд үүнээс зөвхөн би л хохирох болно, засгийн газар
биш."

--  Энэ  мэдрэмжийг  би  маш сайн  ойлгож  байна,  Аманда.Олсны ургамлыг  цайтай  адил
хэмжээгээр зохицуулах ёстой.Ж.Б

“Энэ  нь  надад  амьдралдаа  хэзээ  ч  байгаагүй  сайхан  мэдрэмж  төрүүлж,  илүү  сайн
унтсан.Миний нурууны хэсэгт ховор тохиолддог эпилепси, фибромиалгиа, 2-р үе шатны
дискний дегенератив өвчин,  хоол боловсруулах эрхтний олон асуудал байна.Би үүнийг
байнга хэрэглэж чадвал одоогийн шинж тэмдгүүдийг багасгах бүх эмээ хаяна гэж найдаж
байна." Тэнгэр элч

"Аав  минь  нас  барсан,  түүнийг  эмчлэх  боломжтой  байсан,  миний  зүрх  бараг  2  жил
шархалсан, би үүнийг мэдсэн ч болоосой." Анн

"Тийм, гэхдээ миний ээж байсан.Юу мэдэрч байгаагаа мэдээрэй." Роберт

"Намайг хорт хавдраар өвчилж байхад энэ тосоор аврагдсан хүнээс хүмүүс сэрэх хэрэгтэй
байна!!Би өдөрт 52 эм ууж байсан!Намайг үхэх шахсан эмчилгээ хийж байна!Миний нэг
найз тос аваад надад авчирсан!Би 100% эсэргүүцэж байсан!!Арга ч үгүй  юм байна гэж
бодоод  шоронд  хийчихнэ  шүү!!Тэр  үүнийг  Google  Рик  Симпсонд  зааварчилгаатай
үлдээсэн.

Хос хоног өнгөрч, би бүхэлдээ өвдөж, эдгээр эмчилгээний үр нөлөөний талаар бодохгүй
байхыг хичээсээр би өвөр дээрээ суув!Миний мэдэж байгаа дараагийн зүйл бол 11 цагийн
дараа!!!Хөөх!!Би эмчилгээгээ зогсоож, бараг бүх эмнээс гарахын тулд бага ба бага эм ууж,
тосоо ууж эхлэв!Хараал ид, би нэг жилийн хугацаанд ийм сайхан мэдрэмж төрөөгүй!Би
найз руугаа залгахад тэр тэмцсэн ч надад илүү тос авч чадсан!Би энэ ажиллаж байгаагийн
амьд нотолгоо!!Боломжтой бол үүн дээр байх байсан ч энэ бол санхүүгийн асуудал!Өө, би
хорт хавдартай хэвээр байгаа ч тийм ч муу биш, ямар ч сканнер хийгээгүй байна!Би BRCA
гентэй тул үргэлж хорт хавдартай байх болно, гэхдээ энэ тосноос болж би амьд байна!
Баярлалаа." Селиа

Рэй  Пит  олон  жилийн  судалгааны  үр  дүнд  бүрэн  хүрсэн  диссертаци  нь  элсэн  чихэр,
цардуул, давсны хэрэглээ нь ходоодны хүчлийн хувьд харьцангуй өндөр байх ёстой, уураг
нь өндөр боловч 4: 1 харьцаатай байх ёстой. нүүрс ус, ханаагүй өөх тос нь шаардлагагүй
бөгөөд үүнээс гадна митохондрид хор хөнөөл учруулдаг, кофеин нь уураг, өөх тосыг иддэг
эсийн стрессийн мөчлөгийг зогсоож, эдгээр ханаагүй өөх тосыг эстроген болгон хувиргах
ароматазаны  хэрэглээг  зогсоодог.Прогестерон  нь  эсийн  зөв  бодисын  солилцооны  гол
хамгаалалтын  даавар  бөгөөд  Е  витамин  нь  биед  аль  хэдийн  ханаагүй  өөх  тосны
исэлдэлтээс  сэргийлдэг.Рэй  Пит,  Рик  Симпсон  хоёрын  хамтарсан  ажил  нь  түүхэн  дэх
хамгийн том зовлон зүдгүүрийн схемийг сүйрүүлэх болно." Эндрю

“Миний  IBS-д  тусалж,  бүдүүн  гэдэсний  өвдөлтийг  намдаах  байгалийн  гаралтай
антиспазмотик  шиг  ажилладаг.Докторын надад өгөхийг  хүссэн эмээс илүү дээр,  жорын
шошгон  дээр  энэ  эмийг  хэрэглэснээр  цаг  хугацааны  явцад  байгалийн  хоол
боловсруулахад саад болж магадгүй бөгөөд би хоол боловсруулахад үүнээс хамааралтай
байж магадгүй гэж бичсэн байна уу?Үүнээс хамааралтай юу?Гэхдээ үр ашиг нь эрсдэлээс
давсан гэж доктор тодорхойлсон уу?smh!?Үгүй ээ баярлалаа!" Мари

“Миний хувьд өдөрт ердөө 1.5 ширхэг будаа хэрэглэсний хэрэглээ, амжилтыг энд дурдав.

1 - миний цусны даралтыг 189/99-аас 145/84 болгон бууруулсан нь гайхалтай.

2 - 3-р зэргийн түлэгдэлтийн эдгэрсэн халдварыг зөвхөн 2 удаа хэрэглэнэ!

3  -  Сар  гаруй  хавдсан  тунгалагийн  зангилаа  хэвийн  байдалдаа  орохын  тулд  3  хоног
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зарцуулсан.

4 - 14 настай, хамрын хорт хавдартай нохойд маш их тусалдаг, би түүний хамар руу rso
болон чидун жимсний тос цацдаг - мөн түүний эрч хүч, бөөс, үе мөчний үрэвсэлд тусалдаг.

5  -  Би  хэт  их  жин хасаж эхлээгүй  байгаа  ч  нэг  сарын хугацаанд 4-5  кг  жин  хассан ч
өөрчлөлт гарахгүй байх гэж найдаж байна.

6 - Нойрсох хэрэгсэл хэрэглэхээ больж, амархан унтаарай

7 - мэдрэлийн хавчихыг тайвшруулж эмчлэхэд тусалсан боловч ямар ч эм ууж чадахгүй
өвдөлтийг  хөндсөн.
Энэ тосонд дуртай...үнэхээр амь аврагч." Амьд үлдэх

“Рик Симпсон миний амьдралыг үүрд өөрчилсөн.Каннабисын талаар мэддэг гэж бодсон
бүхэн  худлаа  байсан.Би  2012  оны  10-р  сараас  хойш  RSO-д  ажиллаж  байгаа  бөгөөд
амьдралдаа илүү сайн мэдрэмж төрж байгаагүй.Миний бодисын солилцоо байнахэвийн
болгосон.Би цусны даралт ихсэх эм уусан.Миний ходоод ахлах сургуулиас хойш анх удаа
хэвийн ажиллаж байна.Бүгдээрээ Рик Симпсонд баярлалаа.Би оролдлогогүйгээр 30 кг жин
хассан бөгөөд оролдвол буцааж авч чадахгүй.Би өдөрт 1-2 грамм амаар хэрэглэдэг.Би тос
худалдаж аваад өвчтэй  хүмүүст  Рик  Симпсон  шиг  үнэ  төлбөргүй  тараадаг  бөгөөд  нас
барсан аав Соломон Марсдены хүндэтгэлд зориулж үүнийгээ үргэлжлүүлэх болно.RSO
бол жинхэнэ анагаах ухаан бөгөөд үүнийг хүлээн зөвшөөрөөгүй эмч сургуульдаа буцаж
очих ёстой." Вильгельм

“Хоёр туйлын түгшүүр,  нойрны асуудлаас  үүдэлтэй  бүх  эмээс  намайг  хассан!!!  Тун  нь
чухал бөгөөд зөв болгохын тулд бага зэрэг оролдох шаардлагатай байна!!" Кара

"Намайг Паркинсоны өвчин үүсгэдэг эм уухаас өөр аргагүйд хүрсэн ч миний бурханаас
өгсөн  эм  нь  чихрийн  шижин  өвчний  үхлийн  үр  дагаврыг  даван  туулахад  надад
тусалсан.RSO бол гарцаагүй эмчилгээ юм.Баярлалаа Рик!" Дэвид

“Би Паркинсоны өвчтэй… Мөн бүдүүн гэдэсний хорт хавдрын 4-р үе шатыг туулсан.Үүнийг
Рик Симпсоны тосоор эмчилсэн.Нийт зардал 2000.00-аас доош.Ердийн хорт хавдартай
өвчтөн  эмнэлгийн  байгууллагад  200,000.00  орчим  өгнө.Тэд  үүнийг  арилгахыг  хүсэхгүй
байгаа  шалтгаан  байгаа  бөгөөд  эмнэлгийг  эмийн  компаниуд  эзэмшиж,
ажиллуулдаг.КАННАБИС ТОС АЖИЛЛАНА!!!Эмч нар эмийн компаниудаас айдаг тул энэ
тухай ярихаас ч татгалзсан." Ли

“Тийм ээ.Энэ нь Паркинсоны өвчинд тусалдаг.Үүнийг хэрэглэж буй эрэгтэй бичлэг байгаа
бөгөөд та илүү сайн болж өөрчлөгдсөнийг харж болно.Миний авга эгч Паркинсоны өвчтэй
бөгөөд тархины хавдартай гэж оношлогдсон.Тэр манай өвөө эмээгийнд амьдрахаар Охайо
мужаас Пенсильвани руу нүүж байгаа бөгөөд бид түүнийг нэн даруй газрын тосны ажилд
оруулж байна." Дарлин

Унтах, нойргүйдэл
"Өө, нойргүйдэл. Муу байсан бол би одоо чулуу шиг унтдаг." Лаура

"Би хамгийн гайхалтай унтдаг.Би RSO-г хоёр долоо хоног орчим хэрэглэж байгаа бөгөөд
миний тоо сайн, эрүүл мэнд, нойр үнэхээр гайхалтай байна.Олон тооны хавдрын хэмжээг
шалгахын тулд 3 долоо хоногийн дотор гэрийн тэжээмэл амьтны сканнер...Надад итгэлтэй
байна." Лаура

“Аарын: Би хэтэрхий том хэсэг идсэн гэж бодож байна...гэхдээ энэ нь муу зүйл биш юм!
Унтах цаг болсон байх.
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-- Аарын нойр ямар байсан бэ?Ж.Б

Аарин: Гайхалтай!Би амарсан хэвээр байна!Энэ нь миний сэтгэлийн хямрал, түгшүүрийг
арилгахад аль хэдийн тусалж байгааг би олж мэдсэн.Тос нь намайг инээлгэж байна хэхэ.

Би энд өөр нэг өвчтөнтэй байсан, би тос яаж хийхийг үзүүлж байсан, тэр ч бас санаа зовж
байна.Тэр ч бас инээж байсан.Гайхалтай байлаа.

Би  сүүлийн  2  хоногт  өдөрт  4  удаа  цагаан  будааны  хэмжээтэй  хоол  идсэн  ба  эмээр
амьсгалах нь багассан бөгөөд өвдөлт багатай байна."

--  Хүнд  өвчний  эмчилгээ  ийм  л  байх  ёстой  биз  дээ?Өвчтөн  унтаж,  сэргэлэн  сэрж,
өөрийнхөө  тухай  болон  бүх  нөхцөл  байдлын  тэнэг  байдлын  талаар  маш  их  инээдэг,
стресс, айдас, химийн эмийн гаж нөлөөг мэдэрдэггүй.Би хувьдаа үүнд маш их таалагдах
нь гарцаагүй.Ж.Б

“Би хэд хэдэн нөхцлөөр олсны тосыг ууж байгаа бөгөөд хэзээ ч ийм сайхан унтаж, тийм
сайхан  санагдаж  байгаагүй....Энэ  ургамал  нь  төсөөлж  болох  бүх  зүйлийг  гайхшруулж
байна гэсэн мессежийг өгсөн Рик Симпсон & JB-д баярлалаа!Зүгээр л хийгээрэй хүмүүсээ,
өөрсдөө хараарай!!Энэ бол таны хийх цорын ганц арга зам юмЖинхэнэ итгэгч болоорой,
надад итгээрэй!!"Вал

--  Баярлалаа,  Вал.Газрын  тосны  юу  хийж  чадах  талаар  хувийн  туршлагаас  өөр  зүйл
байхгүй  нь  үнэн.Нэг  удаа  оролдоод  үзээрэй,  жишээлбэл,  түлэгдэлт  эсвэл  шумуулд
хазуулсан үед загатнах, өвдөх нь хэдхэн секундын дотор арилах болно, хүн бүр юу хүсч
байгаагаа хэлж чадна, гэхдээ тос нь хамгийн сайн эм хэвээр байх болно.Мөн ямар нэгэн
зүйл тохиолдсон тохиолдолд та үүнийг гэртээ хувинтай байлгахыг хүсэх болно.

Та бидний хэлсэн үгэнд итгэх шаардлагагүй, зүгээр л тос хийж, түлэгдэлттэй, арьсны хорт
хавдартай,  чихрийн  шижин  өвчтэй  хүнийг  олж,  дараа  нь  түрхээд  юу  болохыг
ажиглаарай.Дараа  нь тосыг  залгих  үед таны биед ижил зүйл тохиолдох  болно  гэдгийг
санаарай, энэ бол таны мэдэх ёстой бүх зүйл юм.Ж.Б

Эмнэлгийн каннабисын талаар судалгаа хийгээгүй гэж боддог хүмүүст зориулав.Өнөөдөр
каннабисыг хууль ёсны болгох хангалттай мэдээлэл байгаа бөгөөд энэ нь эрүүл мэндийн
ач холбогдолгүй, үр нөлөө нь шинжлэх ухаанаар нотлогдоогүй нь худал юм.Каннабисыг
анагаах ухаанд ашигладаггүй, учир нь энэ нь үр дүнгүй байдаг, түүний гол асуудал нь маш
үр дүнтэй (мөн хямд) юм.Ж.Б

"Одоо  би  каннабис  нь  сэтгэцийн  эмгэг/шизофрени  үүсгэдэг  эсэх  талаар  маргаж
байна.Учир  нь  тэд  "маш  их  тамхи  татдаг,  одоо  сэтгэцийн  эрүүл  мэндийн  янз  бүрийн
асуудалтай байгаа дэндүү олон насанд хүрэгчдийг  мэддэг"  гэж иш татдаг.  Чамд ингэж
хэлсэн хүнд та бас юу гэж хэлэх вэ?Эцэг эхчүүд хүүхдэдээ каннабисын ашиг тусын талаар
ярьж буй хүүхэлдэйн киноны зураг дээрх лайк дарсан нь мэтгэлцээнийг өдөөсөн!!"

--  Кэти,  би  тэдэнд  Рикийн  номыг  унш  гэж  хэлэх  байсан.Энэ  тос  нь  идвэл
сэтгэлзүй/шизофрени өвчнийг эдгээдэг бөгөөд эдгээх үед энэ нь логикийн хувьд үүнийг
үүсгэдэггүй.Хүний хийх ёстой зүйл бол энэ нөхцөлд тохирох омог,  омог,  тос,  тос эсвэл
тэдгээрийн хослолыг олох явдал юм.Энэ нь үнэхээр байгаа бүх зүйл юм.Ж.Б

“Илүү тайвшруулах тусмаа сайн.Би үүнийг орой унтахынхаа өмнө хэрэглэдэг бөгөөд энэ нь
үр  дүнтэй  байдаг.Би  одоо  8  цаг  унтдаг.Амрах  нь  миний  хувьд  хамгийн  сайхан  зүйл
байсан.80% ба түүнээс дээш хүч чадал танд дасахад хэсэг хугацаа шаардагдах боловч та
тэндээ хүрэх болно.Зааврын дагуу 0.01 мл-ээр эхэлж, цааш үргэлжлүүлнэ.Би эхлүүлэхийн
тулд  0.025  гэж  оролдсон  ...дараагийн  удаа  би  зөвхөн  0.01  мл  уусан.0.025  мл  намайг
буйдан  дээр  10  цагийн  турш  суулгав.Болгоомжтой  байгаарай,  гэхдээ  үүнийг  авахаа
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мартуузай.Миний  хэлсэнчлэн  шөнийн  цаг  бол  миний  хувьд  хамгийн  тохиромжтой  цаг
юм.Өдрийн цагаар ажиллаж, шөнө амарч болно." Жон

“Би  MS-тэй  бөгөөд  би  байнга  өвддөг,  тэр  дундаа  маш  муу  толгой  өвддөг.Би  хөлний
чичиргээ гэх мэтээр чичиргээ авдаг.Өвдөлтийг намдаахад туслах зүйл надад олдохгүй л
байх шиг байна.Би хар тамхинд донтохыг хүсэхгүй байгаа учраас намайг хүчтэй зүйлд
оруулахыг зөвшөөрөхгүй.Тиймээс би зовж байна !!Магадгүй би үүнийг туршиж үзэх болно,
би нойр гэж юу байдгийг мартсан, байнга босдог." Донна

-- Донна, тосоо туршаад үз, энэ нь чамайг унтуулах нь гарцаагүй.Ж.Б

“Би хэд хэдэн өвчний улмаас олсны тосыг ууж байгаа бөгөөд хэзээ ч ийм сайхан унтаж,
тийм  сайхан  санагдаж  байгаагүй....  энэ  ургамал  нь  төсөөлж  болох  бүх  зүйлийг
гайхамшгуудыг бүтээдэг гэсэн мессежийг өгсөн Рик Симпсон & Жэй Би нарт баярлалаа!
Зүгээр л хийгээрэй хүмүүсээ, өөрсдөө хараарай!!Энэ бол чи жинхэнэ итгэгч болох цорын
ганц арга зам бөгөөд надад итгээрэй!!" Вал

“Би сүйт  залуудаа  тос  өгч  байна,  тэр  нэг  их  уугаагүй,  энэ  нь түүнийг  маш их  ядрааж
байна.Тэр өдрийн ихэнх цагийг унтдаг.Энэ нь ямар өөрчлөлт гарахыг харахын тулд би
түүнийг ганц хоёр хоногоос салгах болно ...Дараа нь түүнд 1/2 ширхэг будаа шиг жаахан
жаахан  өгчих  (ядаж л  бид  үүнийг  уншсан)  магадгүй  бид  түүнд  хурдан  өгчихсөн  байх."
Глиобластомын тэмцэгч

--  Жэйсон,  нойрмог  байдал  зүгээр  байна,  та  өвчтөнийг  аль  болох  их  унтуулахыг  хүсч
байна.Тайвшруулах  нөлөө  хэдхэн  долоо  хоногийн  дараа  арилах  болно,  гэхдээ  энэ  нь
хүсээгүй зүйл биш юм.Сайн сайхныг хүсье, Ж.Б

Асуулт:  Өнөөдөр  цагаан  халаадтнуудын  хэлснээр  хоёр  долоо  хоног  амьдрах  хугацаа
үлдсэн, түүний төлөө өөр юу ч хийж чадахгүй гэж хэлсэн хүнд зориулж жаахан юм хийж
өгөөч.Удахгүй бүгдэд нь сайхан мэдээ дуулгана гэж найдаж байна.Тамхи татахаа болих,
хоолны  дэглэмээ  өөрчлөх  гэх  мэт  олон  зүйлийг  түүний  дархлааны  системтэй  тэмцэх
боломжийг олгохыг хичээж байна.Мэдээлэл өгч, жинхэнэ эдгээж өгсөн Рик, Жэй Би нарт
баярлалаа.

Хариулт: Дэйв, тэр тамхи татаарай, тэр тосыг идсэн ч хамаагүй.Бас их унтдаг болохоор
ямар  ч  байсан  тамхи  татахгүй.Одоо  хоолны  дэглэмийг  өөрчлөх  тухайд,  тэр  үүнийг
үндэслэлтэй өөрчлөх ёстой, гэхдээ эрс биш, тэр хүссэнээрээ идээрэй.Заавал хиам биш,
боломжийн  зүйл.Түүний  биеийн  рН-ийг  нэмэгдүүлж,  өдөр  бүр  хоёр  алимны  үрийг
идээрэй.Хамгийн  гол  нь  түүнд  аль  болох  хурдан  тос  авах  явдал  юм.Одоо  ч  боломж
байгаа.Хамгийн сайн үр дүнд хүрэхийн тулд тос, лаа, ууршуулах, сэдэвчилсэн хэрэглээг
хослуулан  хэрэглэ.Тэр  амжилтанд  хүрч  чадаагүй  ч  эцсээ  хүртэл  амьдралынхаа  дээд
зэргийн чанартай амьдрах болно, энэ нь бас маш чухал юм.Хоёр долоо хоногоос илүү
хугацаа өнгөрөх болно гэдэгт би итгэлтэй байна, гэхдээ бид харах болно.Эмч нар тос гарч
ирэхэд тэдний таамаглал үргэлж зөв байдаггүй.Сайн сайхныг хүсье, Ж.Б

“Би маш тайван, ердийнхөөсөө удаан унтдаг.Би боссон хойноо тамхи татдаг шиг уйтгартай
биш харин маш их амарсан мэт санагддаг." Терри

"Би сайхан унтаж, зүүдэлдэг ч нойрмог сэрдэг.Цаг хугацаа шаардагдах бөгөөд дараа нь
энэ нь удаан үргэлжлэх болно.Би үүнийг орой болгон ашигладаг.Энэ нь миний үе мөчний
өвдөлтийг арилгаж, намайг унтуулдаг." Кэтрин

“Би  хорт  хавдартай,  нойрны  апноэ  өвчтэй.Гайхалтай  унтаад  зогсохгүй  би  халуун
гялалзахаас сэрдэггүй.Энэ бол адислал юм." Стефани

"Аз жаргалтай үхсэн юм шиг санагдаж байна!" Мал
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"Түүнгүйгээр  миний  оюун  ухаан  Нью-Йоркийн  замын  түгжрэл  шиг  байна.Үүний
тусламжтайгаар  энэ нь хэвийн  түвшинд ажиллаж байхдаа  Зэн  цэцэрлэгт  хүрээлэнгийн
төлөв байдалд хөнгөвчилдөг." Андрис

"Би 20 жилийн турш нойрны эмгэгтэй байсан,  RSO тос нь анх удаа унтахад тусалсан
бөгөөд сэрэхдээ өвдөлтгүй болсон!Өө!” Бонни

“Миний суудлын мэдрэл дээр дарагдсан мөгөөрсөн жийргэвчийн ивэрхийн улмаас нурууны
доод хэсгээс  зүүн  хөл,  хөлийн  хуруу  хүртэл  хүчтэй  өвддөг.Би  орноосоо  босоод  алхаж
чадахын тулд дөрвөн цаг тутамд 3 ибупрофен ууж байсан.Би бараг хоёр долоо хоногийн
өмнө  өвдөлт,  үрэвслийг  арилгахын  тулд  тос  ууж  эхэлсэн.Би одоо  ибупрофен хэрэглэх
шаардлагагүй, би урьд өмнөхөөсөө илүү сайн унтдаг, миний ажлынхан миний сэтгэл санаа,
ерөнхий аз жаргалын талаар тайлбарласан.БИ САЙХАН БАЙНА!" Женнифер

“Миний 14 настай Питэд хорт хавдрын улмаас 4 долоо хоног болж байна.Би түүнд хэт их
өгөхөд тэр заримдаа жаахан 'хучиж', согтуу байдаг ч тэр бужигнаан арилах үед тэр гөлөг
шиг унтдаг.Тэр малын эм уухаас татгалзсан тул оронд нь тос авав.Одоохондоо эрт байгаа
ч би түүний ахиц дэвшлийг бичиж байна.Тэр тосонд дасаж, хоолны дуршил дахин гарч
ирэхэд долоо хоног орчим хугацаа зарцуулсан.Би атаархаж байна,  учир нь бид энэ үе
шатанд зөвхөн түүний тосыг л төлж чадна, хүн бүрийн сайхан түүхийг хайрла!"

“Би  нийгмийн  фоби  (нийгмийн  түгшүүрийн  эмгэг  гэж  илүү  сайн  нэрлэдэг),  сэтгэлийн
хямрал,  нойргүйдэлтэй.Би  тосоо  хэзээ  ч  авч  байгаагүй,  учир  нь  би  энд  амьдардаг
газраасаа олдохгүй, бас өөрөө тариалж, олборлож чадахгүй...Гэхдээ би арав орчим удаа
тамхи татсан.  Анх удаа тамхи татсаны дараа би ядарсан үедээ унтдаг  болсон,  "насан
туршдаа сэтгэлээр унадаггүй сар"-аа хэзээ ч ийм аз жаргалтай мэдэрч байгаагүй (сэтгэл
гутралгүй)  Энэ  бүх  эрч  хүчтэй  байхад  хамгийн  хүчтэй  эмүүдийг  (энэ  нь  намайг  эрүүл
мэндийн бусад асуудалд хүргэдэг) уусан ч миний нийгмийн сэтгэлийн түгшүүр (фоби) маш
их буурч, үүнийг мэдрэхийн тулд би "өндөр" байх шаардлагагүй байсан. Би 1 эсвэл бүр 2
хоногийн өмнө тамхи татсан бөгөөд гадуур гарч бусад хүмүүстэй ярилцах, олон нийтийн
газар байх (энэ эмгэг  нь  боломжгүй  зүйл)  байх  ёстой  байсан,  ОДОО ИНГЭЖ БОЛНО,
"Жирийн хүн" шиг дахин амьд байгаагаа мэдэрлээ. ямар ч эм тэгээгүй.Асуудал нь хууль
тогтоомж,  ургамлын  давуу  тал,  түүнчлэн  ургамлын  талаархи  нийгмийн  урьдчилан
таамаглал, мэдлэггүй байдлаас шалтгаалан биТамхи татаж ч чадахгүй, "өндөр болохыг"
хүсэхгүй, амьдралыг хязгаарлах асуудлуудгүйгээр дахин амьдармаар байна.Над шиг ямар
нэгэн фоби болон бусад эмгэгүүдтэй, нэрээ нууцалсан олон хүмүүс байдаг бөгөөд би тос
нь шийдэл байж магадгүй гэж бодож байна." Пабло

"Та  Рик  ба  Жэй  Би  нараас  асууж  болно,  бид  20-30%  -ийн  шингэний  агууламжтай
бүтээгдэхүүн хэрэглэх нь сэтгэлийн түгшүүртэй холбоотой асуудлыг шийдвэрлэх хамгийн
сайн хослолуудын нэг гэдгийг олж мэдсэн." Брюстер

--  Бид  яг  эдгээр  шалтгааны  улмаас  20%  ба  түүнээс  дээш  THC  агуулсан  индикатор
давамгайлсан сатива загалмайтай ажиллах дуртай.Шилдэг тосны үр нөлөө нь маш хүчтэй,
тайвшруулах  үйлчилгээтэй  боловч  эйфорик,  бүр  илүү  сайн  афродизиак  юм.Хэрэв  та
өвчтөнд  ийм  нөлөөтэй  эм  өгөхөд  тэд  үүнийг  уух  дуртай  гэдэгт  бараг  итгэлтэй  байж
болно.Хэн  тэгэхгүй  гэж?Та  сайхан  унтдаг,  сайхан  амарсан,  баяр  хөөртэй,  хэн  нэгнийг
баярлуулах хүслээр дүүрэн сэрдэг.Үүнд хэн дургүй байх вэ?Ж.Б

“Сайхан мэдээ байна, баяр хүргэе!Энэ нь олон зүйлд маш үр дүнтэй байдаг ...Манай авга
ахын  уушгинд  бэрсүүт  жүржийн  хэмжээтэй  хавдар  байсан.Тэд  түүнд  6  сар  амьдрах
хугацаа өгсөн...Тэр үүнийг идэхдээ хэт их унтуулдаг байсан тул голчлон цээж, нуруундаа
үрдэг  байсан...хэхэ.Энэ  эмчилгээ  нь  түүнийг  хушга  шиг  жижигрүүлсэн...  бараг  байхгүй
болсон...Жил  хагасын  хугацаа  өнгөрчээ...эмч  гайхсан  ч  химийн  эмчилгээ  хийлгэсээр
л...Тэр шөнө авга ах маань зүрхний шигдээстэй болсон ... тэр хэд хэдэн зүрхний шигдээс
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тусаж,  хорт  хавдраар  нас  барсан  ...  хими  эмчилгээ  бол  хэтэрхий  хатуу  ...Байгалийн
гаралтай эм уу, тэгвэл чи зүгээр болно!" Даг

"INDICA бол тайвшруулах үйлчилгээтэй!Нойрсох үед нүд, хоолой хатдаг тул фторгүй цэвэр
ус (би нимбэг нэмдэг) их уувал.Эцсийн эцэст зөв болгохын тулд хамгийн их тунгаар хоёр
сар  зарцуулсан  тул  би  шөнөжин  унтаж,  сэргэг  сэрдэг!Дахиж  өвчин  байхгүй!Би
өөрийнхөөрөө болгодог аз жаргалтай итгэгч хүн!” Линнеа

“Тайвшруулах  үйлчилгээтэй,  өгзөгөө  унтуулна  уу.Өвдөлтгүй,  зовиургүй,  зүгээр  л  эрүүл
мэнддээ сайхан аялаарай." Жон

“Би RSO-ийн талаар өдөр бүр суралцаж, хүмүүс/амьтанд юу хийснийг мэдэж байгаадаа
талархаж  байна.Хэрэв  энэ  тос  тэдний  хэлснийг  хийвэл  нам  гүм  биш,  хамгийн  өндөр
уулнаас  хашгирах  хэрэгтэй.Би  энэ  талаар  хувийн  туршлагагүй  байсан  ч  надад  эсвэл
миний  сонирхдог  хэн  нэгэнд  хэрэгтэй  болвол  гарцаагүй.
Энэ хооронд би аль болох олон бичлэг уншдаг.Би "Баярлалаа Рик Симпсон - Би чулуугаар
цохиулсан, сайхан байлаа, найз аа" гэсэн бичлэгийг хараахан уншаагүй байна. Дебби

-- Дэмжсэнд баярлалаа, Дебби, та тун удахгүй яг энэ тухай өгүүлэх нийтлэл бичнэ гэдэгт
итгэлтэй байна.Тэдэнд тохирсон RSO-ийн зөв тунг уух үед бие махбод дахь мэдрэмжийг
зөвхөн "маш сайхан" гэж тодорхойлж болно. Эсвэл маш дажгүй.Эсвэл магадгүй гайхалтай
дажгүй.Энэ  бол  хүний  мэдрэх  хамгийн  таатай  мэдрэмжүүдийн  нэг  бөгөөд  энэ  нь  маш
байгалийн, тайвшруулж, тайвшруулдаг.

Бидний хэлснээр хамгийн сайн тос нь маш тайвшруулах үйлчилгээтэй боловч залгихад
эйфорик  нөлөөтэй  байдаг.Тэгэхээр  чи  сайхан  унтаад  дараа  нь  хүүхэд  шиг  инээж
сэрдэг.Тэгээд сайн унтаж, инээгээд босохдоо сайн унтаагүй, инээж сэрэхгүй байснаас илүү
сайхан амарч, тайвширдаг.Мөн та өөрийгөө сайн мэдэрч, амарсан үед таны бие логикоор
эдгэрч,  илүү  сайн  ажиллах  болно.Каннабисын  эмтэй  адил  пуужингийн  шинжлэх  ухаан
байдаггүй.Ж.Б

"Унтаж  байна  уу?Долоо  хоног  тос  түрхээд  ихэнхийг  нь  унтсан.Би  Рикийн  бие  ингэж
эдгэрдэг гэж бичсэнийг уншсан, тэгвэл энэ хэвийн гэж үү?Энэ нь миний хэрэглэж буй тосыг
сайн зүйл гэдгийг баталж байна уу?" Шарон

“Ямар ч асуудалгүй… :) Би үүнээс үнэхээр сайхан унтдаг.Би үүнийг нимгэн ариун цэврийн
цаасанд хийж, бөмбөлөг болгон өнхрүүлэн үрэл юм уу, эсвэл талханд өнхрүүлэв.Дараа нь
хэн нэгэн tp аюултай гэж хэлсэн тул би бусад хүмүүс юу хийж байгааг мэдэхийг хүссэн.;)
Талархаж байна залуусаа.@jb Сайхан унтаж, сэрэхдээ бага зэрэг удаан байхыг эс тооцвол
би ямар ч асуудалгүй байна." Кристина

“ПСДС,  нойрны хямрал,  нурууны  өвдөлт  (шүхрийн  ослын  улмаас),  сэтгэлийн  түгшүүр,
бөөрний  өвчтэй  цэргийн  ахмад  дайчны  хувьд  RSO  бол  каннабис  авах  цорын  ганц
арга/хэлбэрүүдийн нэг юм.Эцсийн эцэст би шөнө унтдаг, сайн унтсанаас болж 20 гаруй кг
жин  хассан  бөгөөд  өчигдрийн  байдлаар  жилд  хоёр  удаа  хийдэг  бөөрний  лаборатори
сайжирсан.Миний лаборатори маш их сайжирсан тул цусны даралт хэт бага байгаа тул би
эмийн  тунг  багасгах  хэрэгтэй  болсон.Шөнийн  цагаар  RSO  уух  нь  миний  амьдралын
чанарыг сайжруулж байгаа бүх эерэг шинж тэмдгүүд юм." Корвин

“Ах маань уур уцаартай хүнд өвчтэй бөгөөд зан чанарын эмгэгтэй гэж оношлогдсон.Тэрээр
каннабисын цэцэг, хандыг өдөр бүр хэрэглэж заншсанаар ганц зоосны дусал ч хамаагүй
авч  чаддаг  бөгөөд  ингэснээрээ  сэтгэл  санаагаа  тэнцвэржүүлж,  хэвийн  аз  жаргалтай
амьдарч,  хааяа нэг  тохиолдлоос бусад бүх  зүйлээс ангид амьдарч чадна.  төгс,  гэхдээ
каннабисгүй бол миний дүү тэс өөр газар байх байсан гэж би хэлж чадна.

...Каннабисын хэрэглээнээс болж паранойд шаналж буй хүмүүс түүний төрөлхийн оюун
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ухааныг  нээх  чадваргүй,  далд  ухамсрыг  тань  ухамсарлаж  чаддаггүйгээс  болж  зовж
шаналж байгаа гэдэгт би итгэдэг.Каннабис хэрэглэхтэй холбоотой ихэнх гаж донтолт нь
плацебо бөгөөд каннабисыг хориглох эрт үеийн Reefer Madness суртал ухуулгаас үүдэлтэй
гэж би бодож байна." Кори

“Холимог...Энэ нь заримд нь тусалдаг ч зарим нь улам дорддог.Энэ нь миний сэтгэлийн
түгшүүрийг  арилгахад  тусална!Би маш их  стресстэй  ажил хийж байсан  бөгөөд  энэ  нь
булчингаа татдаг байсан ...Энэ бүхэн тос авсны дараа алга болсон.Энэ новшийн ажил
надад хэрэггүй болсон гэдгийг ойлгосон нь намайг тайвшруулж, ажлаасаа гарсан." Хизер

"Би хоёр туйлт, RSO тос авах болгондоо, энгийнээр хэлэхэд би хоёр туйлт байхаа больсон
юм шиг санагддаг, энэ нь сайхан мэдрэмж юм." Иосеф

“Би PTSD болон сэтгэлийн түгшүүртэй ахмад дайчин.Би дайралтыг хянахын тулд xanax
хэрэглэх шаардлагагүй болсон.Би түүнийг дарах ssri уусаар байгаа ч бага зэрэг тосонд
ямар нэгэн зүйл гарч байгааг мэдэрвэл гуурс юм уу вап чирээд авчихвал би сайн байна."
JR

"Тийм ээ, хэрэв зөв хэрэглэвэл энэ нь PTSD болон бага зэргийн маник зан үйл, үймээн
самууны эмгэгийн үед сэтгэлийн тогтворжуулагч болж өгдөг." Женнифер

"Тийм ээ, маш их тийм.Фабригийн өвчин ба нейрофиброматозын аль алинд нь мэдрэлийн
гэмтэл  их  байдаг  бөгөөд  энэ  нь  сэтгэлийн  түгшүүрийг  үүсгэдэг.Би  амьдралыг  огт  өөр
өнцгөөс харж байна.Марихуан миний амьдралыг эргүүлж, амьд байх ямар сайхан байдгийг
надад харуулсан." Жеймс

“Би амьдралдаа хэзээ ч оюун санааны хувьд дээрдэж байгаагүй.Би RSO-г хоёр жилийн
турш хэрэглэж байгаа бөгөөд би бүх эмээ орхисон тул хааяа нэг удаа тос л хэрэгтэй.Би
хэдэн цэг авах бөгөөд би хоёр туйлт биш юм шиг санагдаж байна ... би үүнийг маш удаан
зовсон ...Энэ нь миний амьдралыг аварч, бусад олон өвчнийг эмчлэхэд тусалсан гэдэгт би
итгэдэг ...Өөрийнхөө БОДИТ эмээ хийх мэдлэг, чадвартай болсондоо баяртай байна.

Би  хоёр  жилийн  өмнө  энэ  зургадугаар  сард  эхэлсэн  бөгөөд  өдөрт  ердөө  65  мг  ууж
байсан.Би Цэнхэр бяслагны омог ашигласан бөгөөд энэ нь CBD-ийн агууламж өндөр, THC-
ийн  агууламж  багатай.Би  ч  бас  хүчтэй,  намайг  бага  зэрэг  сандаргасан  сатива  толбыг
туршиж  үзсэн  тул  индикаторын  толбо  руу  буцаж  очсон  бөгөөд  энэ  нь  гайхамшгийг
харуулсан ...Би үүнийг 30 хоногийн турш өдөр бүр ууж байсан бөгөөд одоо бага зэрэг
таагүй мэдрэмж төрж эхлэхэд л авах хэрэгтэй ...Энэ нь миний нөхрийн чихрийн шижин,
аавын минь таталт, найзын маань хорт хавдраас ангижрахад маш сайн нөлөө үзүүлсэн ...
Энэ нь миний амьдралд үнэхээр их зүйлийг хийсэн.Амжилт хүсье, чамд сайн тохирох омог
олно гэж найдаж байна." Сара

“Мэдээж.Энэ бол сэтгэлийн түгшүүр, PTSD-ийн талаар надад тусалсан цорын ганц зүйл
юм.Би  сэтгэл  гутралын эсрэг  4  эм  (шоргоолжны дарангуйлагч  болгоныг  арван  жилийн
турш туршиж үзээд сөрөг нөлөө үзүүлэхгүй эмийг олж чадаагүй) татгалзаж, архи дарсыг
өөрөө  эмчлэхээ  больсон.Би  2007  онд  автомашины  ослоос  хойш  олон  жилийн  турш
сэтгэлийн түгшүүртэй, PTSD өвчтэй байсан.Би 4 жил машин барьж үзээгүй.Одоо Homecare
Agency-д  машин  жолоодох  ажилдаа  буцаж  ирлээДахин  хэлэхэд  энэ  үйлдвэрт  миний
амьдрал өртэй." Донна

"Энэ нь архаг өвчнийг дагалддаг сэтгэлийн хямралд маш их тусалдаг.Би ахлах сургуульд
үлдэхийн тулд анхаарлаа төвлөрүүлж чадахгүй байсан ч каннабис хэрэглэснээр 6 сарын
дотор коллежийн 9-12 дугаар сургуулийг "шинэчилж" чадсан.Би каннабис байнга хэрэглэж
байснаас  бусдаар  олон  жилийн  турш  бие  махбодийн  хүчирхийлэлд  өртсөний  улмаас
PTSD-тэй  болоогүйг  мэдэхгүй  байна,  тиймээс  энэ  нь  үүнтэй  холбоотой  байж магадгүй
юм.Эдгээрийг тооцох уу?" Лори
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“Тийм ээ.Би ADHD, PTSD, сэтгэлийн хямралд өртсөн.Би одоо тосноос болоод эм уудаггүй”
гэж хэлжээ. Жерисса

"Сэтгэлийн  түгшүүр,  үймээн  самуун,  сэтгэлийн  хямрал.Тосноос  илүү  цэцэг.Тамхи  татах
Indica  цэцэг  нь  сайн  дайралт  дунд  байгаа  бол  сэтгэлийн  түгшүүрийг  улам  дордуулах
хандлагатай  байдаг.Гэсэн  хэдий  ч  тосоор  дусаасан  эмүүд  үүнийг  хэзээ  ч  хийж
байгаагүй.Ямар ч омогоос тос гаргаж авсан нь хамаагүй." Сара

“Аав маань малын эмч бөгөөд PTSD өвчтэй.Газрын тос, нахиа нь түүнд маш их тусалдаг!"
Жэнни

“Энэ нь миний охины түгшүүрийн дайралтанд тусалдаг.Давтамж, эрч хүчийг бууруулдаг."
Сюзанна

“Би хоёр туйлт эмгэг,  PTSD (1991 Кувейтийн тулаан) өвчтэй бөгөөд сэтгэлийн түгшүүр,
нойргүйдэлээс  болж  зовж  байна.Каннабис  нь  эдгээр  бүх  шинж  тэмдгүүдийг  арилгахад
тусалсан бөгөөд эмч нар өвчний шинж тэмдгийг улам дордуулдаг гэж хэлсэн ч (бухын
хоккей) энэ нь надад өөрийгөө хянахад тусалж, хүнд хэцүү цаг үед бусдад маш их гэмтэл
учруулахаас сэргийлж чадсан гэдгийг би сайн мэднэ. .Би тангараглая.” Адриан

"Хоёр туйлтыг тогтворжуулах нь гарцаагүй, эмчээс авсан эм нь таныг алах эсвэл бэлгийн
амьдралд тань хор хөнөөл учруулах болно." Эндрю

“Би PTSD болон сэтгэлийн түгшүүрийн асуудлаа өвдөлт, сативаанд хэрэглэдэг.Энэ хоёр
омгийн  холимог  нь  миний  асуудлыг  тэнцвэржүүлж,  хэт  идэвхтэй  байдлыг  минь
удаашруулж, өөртөө аюул учруулахгүй байхыг би олж мэдсэн." Стюарт

"Одоогоор бид түүний сэтгэцэд нөлөөт эмийг хоёр туйлтаас бууруулах ажлыг аажмаар
хийж байна.Түүний эмч нар үүнийг эсэргүүцэж байна.Би жороор бичсэн эмүүд нь түүний
сэтгэлийг “булшуулж” байгааг харж байна.Бид аль хэдийн RSO-тэй гайхалтай амжилтанд
хүрсэн тул одоо үүнийг судалж байна.

Нөхөр маань хоёр туйлтай, маниаг их анхаардаг.Тэрээр олон жилийн турш өөрийгөө архи,
согтууруулах ундаагаар эмчилж байсан боловч 4 жилийн өмнө ухаан орохдоо маниатай
тэмцсэн.Зөвхөн сэтгэл түгшээсэн олон төрлийн эм нь маниагаас сэргийлдэг.Гэхдээ энэ нь
түүнийг Альцгеймер өвчтэй мэт харагдуулдаг.Согтууруулах ундаагаар өөрийгөө эмчлэх нь
олон жилийн турш тусалсан боловч архидалт нь бас шийдвэрлэх шаардлагатай асуудал
юм.Одоо бид эмнээсээ залхаж байна.Тиймээс би дахин асуудлыг өөрсдийн гарт авах гэж
байна.

Эмийн  хувьд  түүний  амьдралын  чанар  муу  байна.Өдөрт  олон  шахмалынхаа  нэгийг  л
багасгахад л өөрчлөлт гардаг (зүгээр л бууруулж эхэлсэн тул маникийн дайралтаас айгаад
аажмаар  хийх  ёстой).Тэрээр  RSO-д  2.5  сар  орчмын  турш  бусад  асуудлаар  ажиллаад
хамгийн гайхалтай үр дүнд хүрсэн.Тиймээс одоо би түүний эмийг бага багаар багасгаж
байгаадаа аюулгүй санагдаж байна.Энэ нь одоо бусад эрүүл мэндийн асуудалд халдах
боломжтой болоход тусалсан!" Дебора

“Би химийн бодист донтсоныхоо дараа үүнийг 12 сар хэрэглэсэн.Энэ нь намайг унтахад
туслаад зогсохгүй, PTSD, сэтгэл гутрал, сэтгэлийн түгшүүр болон бусад олон сэтгэцийн
эрүүл  мэндийн  асуудал  зэрэг  "сурах  бичиг"-ээс  гарах  шинж  тэмдгүүдэд  тусалсан.ТНС
болон  эм  бэлдмэлүүд  эмчилгээ  хийлгэж  байх  хугацаанд миний эрүүл  мэнд,  сэтгэцийн
эрүүл мэндийг маш сайн хадгалж байсныг хуваалцахыг хичээсэн гэж хэлэх нь илүүц биз."
Шантель

"Архидан  согтуурах  /  Мансууруулах  бодис  хэрэглэх  асуудлыг  ийм  эмнэлгийн  хуультай
мужуудад" шаардлага хангасан нөхцөл " гэж үзэх шаардлагатай.Эмнэлгийн марихуан нь
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олон архичдын амийг аварсан." Жим

"Өдөрт таван сарын турш хэрэглэдэг нэг будаа нь миний сэтгэлийн түгшүүр,  сэтгэлийн
хямралыг бүрэн эдгээсэн ... Тосыг ууснаас хойш бараг 2 жил болж байгаа ч шинж тэмдэг
илрээгүй." Даниел

“Би  тос  ууснаас  хойш  долоо  хоногийн  дотор  сэтгэл  гутралын  эсрэг  эм,  опиатуудаа
орхисон.Би гантигаа  алдах  аюултай байсан гэж бодож байна.Галт  шувууны нулимсанд
бурханд баярлалаа." Эди

"Сэтгэлийн  хямралд тусалдаг  ба  хүнд хэлбэрийн  тахир  дутуу  болсон  тул хөдөлгөөний
дутагдал, өвдөлтөөс болж бага зэрэг сэтгэлийн хямралд ордог." Рик

“Хүүгээ төрсний дараа миний сарын тэмдэг муудаж, салсны дараа сэтгэлийн хямралд орж,
эцэг эхээ хоёуланг нь алдсан.Каннабис бол бурхны илгээсэн байсан!!" Лорен

"Энэ  нь  сүүлийн  хэдэн  жилийн  хугацаанд  миний  стресс,  түгшүүрийг  эцэс  төгсгөлгүй
арилгахад тусалсан бөгөөд үнэн хэрэгтээ энэ нь нэлээд удаан хугацаанд арилдаг.Ямар ч
эм ижил үр дүнд хүрээгүй..." Стюарт

“Унтахаасаа 1 цагийн өмнө уувал шөнийн цагаар айдас түгшүүр, сандралын дайралтаас
болж нойр алдахаас сэргийлнэ.Энэ нь тайвширч, хэдэн сарын турш нойргүйдэл туулсан
хэн ч энэ нь ямар их унтдагийг мэддэг.Энэ нь таныг өдрийн сайхан цагт тайван амгалан
байлгадаг." Кат

"Надад  толгойн  мигрень  өвчин,  хий  үзэгдэлтэй  албадлагын  эмгэг,  түгшүүр,  найдваргүй
байдал, дутуу байдлын цогцолбор гэх мэт бүх зүйлийг нэгтгэн дүгнэж, сэтгэлээр унасан
хүнийг 3 долоо хоногийн дотор эдгээсэн." Ридди

"Өндөр даралт үүсгэдэг архаг стресстэй асуудлууд.Миний стрессийн түвшин каннабисаар
шууд  тайвширдаг.Тамхи  татах  нь  муу  мөчүүдийг  даван  туулахад  тусалдаг.Би  зөвхөн
хүнсний зүйл рүү явж байгаа бөгөөд энэ аргын сул тал бол миний системийг шингээхийг
хүлээх явдал юм.Би хангалттай дадлага хийснээр хагас цаг тэвчээртэй хүлээдэг, хэрвээ
энэ нь маш их стресст орсон үед би ууршуулагч руугаа буцдаг." Энди

"Би  нуруу,  мэдрэлийн  гэмтэлтэй,  каннабис  бол  намайг  унтаж,  өдрийг  даван  туулахад
тусалдаг цорын ганц эм!" Лесли

"Энэ нь намайг шөнө ухаан алдахад тусалдаг тул би ажилдаа үнэхээр эрт босдог." Мэтт

Ховор буюу нийтлэг бус өвчин, өвчин
“Рик Симпсоны тос нь таныг сэрээд өөр юу эдгэрсэнийг харах сэтгэлийг хөдөлгөдөг.Би
үүнд хэт автсан юм” гэж хэлжээ. Наталья

Q.Сайн уу Рик/ЖБ, та ховор тохиолддог порфири өвчний талаар сонсож байсан уу?Хэрэв
тийм бол та RSO-тэй хэн нэгэнд эмчилсэн үү, үр дүн нь юу байсан бэ?

А.Үгүй Надад байхгүй.Гэхдээ энэ талаар уншсан зүйлээс харахад тос нь үүнийг эмчлэхгүй,
хяналтанд  байлгахгүй  байх  шалтгааныг  олж  харахгүй  байна.Энэ  нь  ховор  бөгөөд
мэдээжийн хэрэг маш тааламжгүй өвчний шинж тэмдгүүдэд туслах болно.

Би манай сайт  дээрх  протоколыг  дагаж,  тосыг  нь идэж,  лаадаа хэрэглэдэг  (ингэснээр
цусны урсгал руу орох болно).Би тосыг арьсны өвчинд зориулж хандмал эсвэл салфетка
хэлбэрээр түрхэх болно (энэ нь бүх загатнах болон бусад таагүй байдлыг арилгах болно).

Би 2-3 сарын хугацаанд дор хаяж 60 гр идэж, ямар ч химийн бодис хэрэглэхгүй, зүгээр л
Рик  Симпсоны  зааврыг  дагаж  мөрддөг  байсан.Хэрэв  60гр  нь  эмчлэхгүй,  хяналтандаа
байлгахгүй бол би дахиад 120 гр идэх болно.Хэрэв энэ нь хангалттай үр дүнд хүргэхгүй
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бол би зүгээр л өдөрт нэг хоёр гурван грамм тосоо цохиж эхлэх бөгөөд аль болох хурдан
идэх  болно.  .Яагаад?Учир  нь  тос  нь  танд  тус  болохгүй  бол  өөр  туслах  зүйл  олдох
магадлал багатай.Мөн түрэмгий өвчнийг түрэмгий эмчлэх хэрэгтэй.Сайн сайхныг хүсье,
Ж.Б

“Энэ бүдүүлэг байж магадгүй, гэхдээ би зүгээр л хэлэх хэрэгтэй, тэгээд би тийм ч сайн
зүйлд  ханддаггүй.Тиймээс  надад тосонд  хэрэгтэй  бүх  зүйл  хараахан  байхгүй  байгаа  ч
хүүхдийн алхмууд тэнд хүрэх болно.Гэсэн хэдий ч би үргэлж эргэж ирдэг геморройтой
байсан.Би 5,3,1 настай 3 хүүхэдтэй болсон,  анхны хүүхэд маань цусгүй,  2 дахь хүүхэд
маань зөвхөн нэг геморрой, 3 дахь худаг маань нэг цусархаг байсан, тэр нь алга болоод
буцаж  ирдэг,  буцаж  ирдэг.Би  нарны  доор  бүх  зүйлийг  худалдаж  авсан,  юу  ч
бүтсэнгүй.Тэгээд би яасан чөтгөр гэж хэлсэн.Би 1/8 цайны халбага 1/4 халбага кокосын
тос,  нэг  чим  хатаасан  лаванда,  нэг  чимх  хатаасан  chamomile,  хоёр  гаа  навч  авав.Би
бүгдийг нь нэгтгэсэн.Өчигдөр нэг удаа түрхсэн чинь хэдхэн секундын дотор би өвдөхөө
болиод өглөө нь унтарсан бөмбөлөг шиг болсон.Би үүнийг дахин түрхсэн, дараагийн хоёр
өдрийн дараа энэ нь бүрэн алга болно гэдэгт итгэлтэй байна.Ямар ч байсан миний хэлэх
гэсэн зүйл бол би үүнийг засгийн газрын хувилбараас илүү хурдан бөгөөд эрүүл зүйлээр
гэртээ эмчилж мөнгө хэмнэсэн бөгөөд каннабис нь галзуу эдгээх чадвартай бөгөөд хэрэв
би тос хэрэглэж байсан бол аль хэдийн алга болно гэж төсөөлөөд үз дээ.Бас нэг гурван
настай  хүү  маань  ачааны  машинаас  уначихлаа.  Бид  явж  байхад  надад  тос,  хэт  исэл
байхгүй байсан.Тэгээд би бэлдсэн хоолоо гаргаж өгөөд өвдөг рүү нь алгадаад өглөө гэхэд
яг л сарын өмнөх яр шархны хатсан цус шиг харагдсан.Баяртай гэж хэлээрэй Неоспорин
миний мөнгийг хэмнээрэй!Энхийн хайр ба каннабис." Мони

"Эрхэм хүндэт ноён.Рик Симпсон, миний гэр бүлийнхэн таныг гайхалтай гэж бодож байгааг
эхлээд хэлье. Бид тантай илүү ойр байж, таны гайхалтай ажилд тусалж чадна гэж хүсэж
байна.Би 14 жилийн турш политеист өндгөвчний синдром, үе мөчний үрэвсэлээс үүдэлтэй
архаг өвдөлтийн үед эмнэлгийн каннабис хэрэглэж байна.10 жилийн турш эмийн сангийн
хордлогын  улмаас  би  илүү  өвдөж,  90  кг  жин  нэмсэн  бөгөөд  докторын  зааж  өгсөн
Фентинолд  аймшигтай  донтсон.Би  тосыг  7  долоо  хоногийн  өмнө  эхлүүлсэн  бөгөөд
гайхамшгууд тохиолдож байна гэж би хэлж чадна!Зургаан долоо хоногийн дотор цусан
дахь  сахарын  хэмжээг  эм  хэрэглэх  шаардлагагүй  болтлоо  хянаж,  би  ямар  ч  хүчин
чармайлтгүйгээр  28  кг  турсан.Би  урьд  өмнөхөөсөө  илүү  дээрдсэн  ч  өвдөж  байна  гэж
сандарч  эхлэв!Олон  шинжилгээ  хийсний  дараа  эмч  нар  толгойгоо  маажиж,  энэ  бол
гайхамшиг гэж хэлсэн!Одоо зөвхөн шинэ фиброма, хавдар, масс байхгүй төдийгүй урьд
өмнө нь байсан фиброма гэх мэт.Өвчин хэзээ ч байсан гэсэн шинж тэмдэг алга!Энэ нь
бөөрнөөс гарсан эсэхийг шалгах шинжилгээнүүдтэй хэвээр байгаа ч тэд ч бас алга болно
гэдгийг зүрх сэтгэлдээ мэдэж байна.Баярлалаа Рик Симпсон, та өөрийн хуудсыг олсоноор
Их Эзэний ажлыг хийж байна. Бурхан намайг ивээг. Анни

“Жэй Би, Рик хоёр сайхан мэдээ байна!!!Би өнөөдөр шинжилгээний хариу авахаар эмч нар
дээр очсон!22 жилийн турш дутуу ажиллаж, эм ууж байсан бамбай булчирхай маань одоо
идэвхжээд байна!Би бүтэн  сарын турш RSO-г  өөрөө ууж байгаа бөгөөд хоолой руугаа
хандмал  түрхэж,  мөн  RSO-г  ууршуулж  байна!Би  үүнд  маш  их  баяртай  байна!Тэр  бол
үнэхээр гайхалтай эмч бөгөөд намайг энэ бүхнийг даван туулж, намайг дэмжиж байсан,
БИ ҮНЭНДЭЭ RSO OIL ХЭРЭГЛЭЭД БАЙНА!Тэр эмчийн хувьд миний бамбай булчирхайд
ямар нэгэн зангилаа байгаа эсэхийг шалгахын тулд хэт авиан шинжилгээ хийхийг хүсч
байна!Хэт авианы талаар та юу гэж бодож байна вэ?Би үлдсэн өдрүүдэд энэ тосыг үргэлж
бахархалтайгаар уух болно, энэ нь зөв юм шиг санагдаж байна, энэ бол бүх зүйл зөв юм!
Эмийн жороор олгодог эмүүд бол МУУ!Би одоо энэ гайхамшигтай тосоор эмчилж байгаа
эрүүл мэндийн бусад олон асуудалтай байна!

Чиари Тархины ишний 1-р хэлбэрийн гажиг Мөн миний бугуйны туннел хүнд байна гэх
мэт.Би өнөөдөр 45 настай залуу, урьдынх шигээ цочирдож, гомдоосонгүй!Би бас 7 сарын
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өмнө  тархины  хагалгаанд  орсон  бөгөөд  эмээс  болж  элэгний  дутагдалд  орсноос  хойш
хагалгаанд орсноос хойш ямар ч хар тамхи хэрэглээгүй гэж хэлсэн үү!Энэ тос нь БУРХАН-
аас ирсэн гэдгийг би үнэхээр нотолж байна!Энэ бол бидний эм болгон залгих ёстой зүйл
юм!Миний  зүрх  сэтгэлээс  хийж  буй  бүх  зүйлд  тань  ЖБ,  Рик  хоёрт  баярлалаа!Дахиж
бамбай булчирхайн эм хэрэглэхгүй, ӨӨ!!!!!!!!" Маржене

--  Баяр  хүргэе,  Маржене.Хэт  авианы  хувьд  та  хариултыг  нь  мэдэж  байгаа  гэж  бодож
байна.Бага скан хийх тусам сайн,  би үүнийг л хэлж чадна.Би хувьдаа 22 жилийн турш
газрын тосны талаар надад хэлээгүй хүнтэй ойртохгүй, гэхдээ тэдгээр хүмүүст хэлэх зүйл
байгаа гэж бодож байвал, ялангуяа тэдний хэлэхийг үнэхээр сонирхож байвал тэдэнтэй
чөлөөтэй ярилцаарай. анагаах ухааны тухай.Гэхдээ хэрэв тэд чамайг өөрсдөд нь сонгосон
эм ууж ятгаж чадсан бол тэд чамайг гомдоохгүй байхаар л би тэдэнд зөвшөөрнө.Хамгийн
сайн22  жил  буруу  зөвлөгөө  өгсөн  хүмүүсээс  хол  бай.Та  тэдний  "эмчилгээг"  даван
гарсандаа баяртай байгаарай, бусад нь тийм ч азгүй байсан.Ж.Б

"Би бас гипотиреодтой (Грэйвсийн өвчин).Бид үүнийг 17 жилийн өмнө охиноо жирэмсэн
болоод 15 долоо хоногтойгоос өмнө төрүүлэх үед олж мэдсэн (би нурууны хүнд хэлбэрийн
дегенератив дискний өвчин, нурууны дээд хэсгийн сколиоз / гипертиреоид) зэрэг нийт 14
эмийн эм, түүний дотор 3 хар тамхины эм хэрэглэж байсан. (Грэйвсийн өвчин) / Чихрийн
шижин  (II  хэлбэр)  /  Цэнхэр  склера  /  Псориаз  ба  экзем /  Цусны даралт  ихсэх  өвчин  /
Бөөрний асуудал / Тайвширдаггүй хөлний синдром (би үүнийг өөр эмийн гаж нөлөөний үр
дүнд олж авсан) / Холестерол ихтэй / илүүдэл жин (турсан) Өнгөрсөн зун эм ууснаасаа
хойш 100 кг жин татсан) **БИ ХООЛЛОЛГООГҮЙ**, үргэлж эрүүл хооллодог, үүнд улаан
мах, органик хүнсний ногоо гэх мэт...өдөр бүр шүүс шахах гэх мэт ...16 жил тасралтгүй эм
тариа үйлдвэрлэж байгаа нь одоо өдөр бүр 0 шахмал эм болж байна!!!!

Би Рикийн тусгай зааврын дагуу гэртээ хийсэн Рик Симпсоны тосыг өдөрт ойролцоогоор
дөрөвний нэгээс хагас граммаас багагүй хэмжээгээр хэрэглэдэг ~ ** БИ СЭТГЭЛ БАРИХ
ХЭРЭГТЭЙ...БИТГИЙ,  БИ  ДАХЬ  ДАХЬ  БҮҮ  БИТГИЙ,  ЭХЛЭЛИЙН  МАТЕРИАЛЫНХАА
ЧАНАР ХЯМД АВААРАЙ > ТАНЫ АВАХ ТОС ТУНГА, ХУВ ӨНГӨТЭЙ БАЙХ ХЭРЭГТЭЙ >>
ҮГЭЭВЭЛ ЭМИЙН БОЛОМЖТОЙ ЧАНАРТАЙ БОЛОХГҮЙ**” Michele

"Каннабисын тосыг галзуу өвчнийг эмчлэхэд ашигладаг уу?" Ами

--  Аами,  тийм  ээ,  гэхдээ  энэ  нь  өвчтөнийг  маш  өндөр  тунгаар  тос  түрхэж,  ялангуяа
дэвшилтэт  тохиолдолд  хэсэг  хугацаанд  комд  оруулах  шаардлагатай  байж  магадгүй
юм.Ж.Б

“Өчигдөр би нэг найздаа эмнэлгээр явж байгаад салхин цэцэг өвчнөөр өвдсөндөө жаахан
тос өгсөн.Би энэ хүнд чидун жимсний тосыг бага зэрэг халааж, RSO руу хольж, дараа нь
энэ хүний хэрэглэж байсан цөцгий рүү оруулахыг санал болгосон.Энэ хүн над руу зурвас
илгээж: "Питер, би тэр гайхалтай тосонд хичнээн их талархаж байгаагаа хэлж чадахгүй нь!
НОВШ.Худлаа хэлэх үг алга: надад байгаа хамгийн муу "тэг" хамгийн түрүүнд гарч ирсэн
нь миний өвдөж байсан бүх хугацаанд хамгийн том, хамгийн муухай хэвээр байсаар ирсэн
-  дөнгөж  хатаж,  хайрст  үлд  нь  ЦЭВЭРхэн  гарсан.  тос  түрхсэнээс  хойш  хоёр  цагийн
дотор.Би хөрвөгч байна!Ариун там!Би үүнийг хуйхандаа болон биеийн хамгийн муу толбо
дээр хэрэглэсэн - миний үс бага зэрэг тослог харагдаж байна, гэхдээ би аль хэдийн маш
их сайжирсан.Энэ үнэхээр гайхалтай.ХӨӨ!Үнэний талаар хэн нэгнийг  итгүүлэхийн тулд
тийм ч их зүйл хийх шаардлагагүй." Петр

--  Баярлалаа,  Питер,  сайн  байна.Маалинган  үрийн  тос  болон  RSO  нь  маш  сайн
ажилладаг.Зах  зээл  дээр  оливын  тосыг  оливоос  үйлдвэрлэдэггүй,  дэлхий  даяар
үйлдвэрлэж борлуулдаг "чидун жимсний тос"-д хангалттай хэмжээний чидун байдаггүй тул
та  оливын  үрийн  тос  худалдаж  авснаар  хууран  мэхлэх  магадлал  бага  байдаг.  .Нэмж
дурдахад энэ нь арьсанд нэвтэрч, эдэд хагас инч гүн ордог бөгөөд энэ нь эдгээхэд маш
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сайн байдаг.Мөн энэ нь оливын тос шиг тослог биш юм.Ж.Б

"Хэрэв дислекси жагсаалтад байхгүй бол энэ нь байх ёстой.Би өөрийгөө бусад зүйлээс
ангижрахаасаа өмнө 100 дахин сайн бичих чадварыг анзаарсан.Чихрийн шижингийн 2-р
хэлбэрийн  өвчнөөс  өөрийгөө  эмчлэх  аймшигт  үр  дагавар:  үе  мөчний  үрэвсэл,  ховдол,
таргалалт, дислекси байхгүй болсон.Хахаха!!" Петр

“Энэ бол хорт хавдрыг эмчилдэггүй, гэхдээ би бараг нэг жилийн турш баруун өсгий дээрээ
доголон байгаагаа Рикэд мэдэгдэхийг хүссэн.Энэ нь юу болж байгааг сайн мэдэхгүй, эмч
надад эм өгөхийг мэдэж байсан тул би уухад тийм ч таатай биш байсан тул би зүгээр л
өвдөлтийг  даван  туулсан.Бид  саяхан  Чарльз  хэмээх  найзаараа  дамжуулан  RSO-тэй
танилцсан бөгөөд бид үүнийг хийж эхэлсэн.Сүүлийн хоёр өдөр би тосыг өдөрт хэд хэдэн
удаа  уусан  бөгөөд  өнөө  өглөө  сэрээд  доголон  байсангүй.Нөхөр  маань  үүнийг  шууд
анзаарсан.Тэр тос нь ид шидтэй байх ёстойг анзаарав!Баярлалаа Рик Симпсон![:)] Надад
гайхалтай байна!" Х

--  Эрхэм Х,  сайхан мэдээ өгсөнд баярлалаа, бид тэдний тухай сонсох дуртай.Би тосыг
оливын  тос  эсвэл  оливын  тостой  хольж,  хандмал  хийж,  тосыг  гаднаас  нь
хэрэглэдэг.Мэдээжийн  хэрэг,  тосыг  идэх  нь  жинхэнэ  эдгэрэлтийн  түлхүүр  бөгөөд  тосыг
хэрхэн ашиглах талаархи бүх зааварчилгаа манай сайт дээр байдаг.Сайн сайхныг хүсье,
Ж.Б

“Зургаан  хоногийн  өмнө  би  элэгний  хорт  хавдар,  чихрийн  шижин  өвчтэй  хоёр  хүнд
тусалсан.Нэг найз, хими, ам нь түлэгдсэн, уруул нь шатсан.225 фунт байсан одоо 139,
идэж чадахгүй, унтаж чадахгүй, маш их ядарсан.За, тэр надаас RSO-ийн талаар маш их
асууж байна.Би түүнийг үргэлж хүмүүжүүлдэг.Би түүн дээр ирээд 6 сар болж байна.Гэвч
түүний  хоёр  үеэл  6  сарын  өмнө  нас  барсны  дараа  хоёулаа  Хорт  хавдар,  1  элэгний
тархи.Мөн бамбай булчирхайн хорт хавдар.Би хоёр гэр бүлтэй ярилцаж, тэд RSO-г туршиж
үзэхийг  хүсч  байсан  ч  засгийн  газар  гэрийг  нь  булааж  эсвэл  шоронд  хийхээс  айж
байсан.Хоёулаа өөд болсон.RIPАх нар аа.

Гэхдээ эдгээр хүмүүс RSO-д ороод 6 хонож байна, би амласан ёсоороо түүнийг шалгахаар
явлаа.Тэр дахин идэж чадна гэж гайхаж, тэр идэхээ больж чадахгүй гэж хэлэв.Энэ бол
сайн хэрэг.Учир нь тэр тосыг эхлүүлж байхдаа яс байсан.Өвдсөн харагдсан.Гэхдээ ердөө 6
хоногийн дараа...амны зовиур арилсан.Тэр "Чиний зөв байсан, би илүү дээрдэж байна."
Тэр дахин эрч хүчтэй, маш их энергитэй болсон.Тэр маш сайхан харагдаж байсан, бас
маш  их  өнгөтэй.RSO.Рик  Симпсонд  дахин  баярлалаа.Өөр  хэдэн  аз  жаргалтай  хорт
хавдартай  өвчтөнүүд.Амьдарч,  гайхалтай  мэдрэмж  төрж  байна.Энх  тайван,  хайр  ба
каннабис эдгээдэг" Рон

“Манай асран хамгаалагчийн бие  бүхэлдээ  чонон хөрвөс,  мөнгөн усны хордлого гэсэн
оноштой өвчтөнтэй.Түүний гар хийцийн тосыг ашиглаад жил орчмын дараа мөнгөн усны
хордлого бүрэн арилж, чонон хөрвөс бараг алга болжээ.Үсний уутанцарыг 2 долоо хоног
тутамд авч, түүний биед яг юу, хэр их хор байгааг олж мэдэхийн тулд түүний амжилтын
шинэчлэлтийг хийдэг.Байгалийн аргаар эмчлэх боломжтой зүйл үнэхээр гайхалтай.Энэ нь
бага зэрэг үнэтэй, гэхдээ илүү эрүүл, амьдралын үнэ цэнэтэй хэвээр байна!" Жесси

“Би анхдагч  миелоид фиброзтой гэж оношлогдоод тусалсан эм уусан ч  өвдөлт ихсэж,
хоолны дуршил буурах, цусны тоо буурах, дэлүү томрох, нойргүйдэх зэргээс болж сэтгэл
хангалуун  бус  байсан.Энэ  эмийг  нэг  жилийн  турш  ууж,  ямар  ч  бодит  өөрчлөлтийг
мэдэрсний дараа би RSO-г туршиж үзэхээр шийдсэн, тосонд ердөө 1 сар, миний өвдөлт
байхгүй, хоолны дуршил сэргэж, цусны тоо нэмэгдэж, чулуу шиг унтаж байна. Агуаа

"Би үүнийг эмнэлгийн гажиг эмчлэхэд ашигладаг ...  Манай нутгийн хэд хэдэн эмнэлгүүд
үүнийг боломжгүй гэж хэлдэг ... гэхдээ RSO нь гайхалтай ... Би биедээ VP шунт хийхээс
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татгалзаж  байна,  би  холбогч  эдийн  өвчтэй  болон  бусад  хэд  хэдэн  ховор  тохиолддог.
асуудлууд... 36 хоногийн дотор 4 удаа тархины хагалгаанд орж, би хар тамхи дүүргэхээс
татгалзсан……зөвхөн эмнэлгийн марихуан, RSO болон амьсгалах... Би амьдралдаа хэзээ
ч  ийм хурдан  эдгэрч  байгаагүй...  Лабораториос  харахад миний бие  маш их  зовиуртай
байгааг харуулж байна. үнэндээ тийм ч муу биш….” Кэти

"Каннабисын  тос  нь  миний  PCOS  (поликистик  өндгөвчний  синдром)  -ийг  эмчилж
байна.Миний шинж тэмдгүүдийн ихэнх нь хяналтанд байдаг.Би ууж байсан 7 эмээ бүгдийг
нь хассан.Миний байсан захын мэдрэлийн эмгэг алга болж, мэдрэмж хөлд минь буцаж
ирэв.Миний бодисын солилцооны синдром хяналтанд байдаг.Би 130 кг хүртэл жин хасдаг.

PCOS  болон  Бодисын  солилцооны  хам  шинжийн  олон  шинж  тэмдгүүд  алга  болсон:
Гормонууд тэнцвэртэй байдаг (тестостерон хэт өндөр 180, одоо 40 болж буурсан).Миний
инсулины эсэргүүцэл (цусан дахь сахар)  хяналтанд байна.Лептины эсэргүүцлийг  (цайж
байгааг  илтгэдэг  даавар)  хянадаг.Сарын  тэмдэг  15  жилийн  дараа  амменорея  (сарын
тэмдэг ирэхгүй байх) ба ановуляци (өндгөвчний дутагдал) үүссэний дараа сарын тэмдэг
ирдэг.Чихрийн шижингийн мэдрэлийн өвдөлт арилсан.

Миний хоолны дуршил хянагддаг.Энэ тос нь чихрийн донтолтоос ангижрахад тусалсан.Нэг
жилийн дотор 120 фунт (сард 10 фунт) хассан - PCOS-ийн шинж тэмдгүүд нь таргалалт,
биеийн дээд хэсгийн таргалалт,  жингээ хасахад хүндрэлтэй байдаг.Миний гарын доорх,
бугуйны  уйланхай  алга  болсон.Артрит  нь  маш ховор  тохиолддог  бөгөөд  хэрэв  энэ  нь
өвдвөл энэ нь илүү их тос авах цаг болсон гэсэн үг юм.

Hidradenitis  suppurativa  (гажигтай  уутанцар,  уйланхайт  батга,  хар  батга)  нь
хянагддаг/багасдаг.Acanthosis nigricans (арьсны хар толбо, барзгар арьс, арьсны шошго)
алга  болсон.Дотор  эрхтнүүдийн  өөх  тосыг  шууд  алдсан  (зүрх,  элэгний  эргэн  тойронд
аюултай өөх тос).Батга,  уйланхай,  дотогшоо үс багасна.Арьсны өнгө сайжирна (нүдний
нүхжилт  багасаж,  нүдний  эргэн  тойрон  дахь  хар  хүрээ  арилна.)  Хирсутизм
(эмэгтэйчүүдийн нүүр, хүзүү, цээж, нуруу, гэдсэн дээрх хүсээгүй үс).багассан боловч алга
болоогүй.Илүү гүн, шөнөжин унтсан нь дээр.Heels Spurs болон Plantar Fasciitis-аас болж
өвдөхөө  больсон.Толгой  өвдөхөө  больсон.Гавлын  доторх  даралт  ихсэх,  булчин  болон
мэдрэлийн  өвдөлт,  мөр,  хүзүү,  толгойны  ар  талын  даралт  эрс  багассан.Толгой  эргэх,
толгой эргэх зэрэг шинж тэмдгүүд арилдаг.Сэтгэлийн өөрчлөлтийг хянаж байдаг.Геморрой
дахиж байхгүй.

Архаг хоолойн ангина (хүчлийн рефлюксээс үүдэлтэй хоолой өвдөх) эдгэрч, алга болсон.
(хүчлийн  рефлюкс  хэвээр  байгаа  боловч  хоол  хүнс  өдөр  бүр  нөлөөлдөг).Улирлын
чанартай харшил арилсан (хамраас нус гоожих, өглөө цэр их гарах, нүд загатнах).Хүнсний
харшил багассан (санамсаргүйгээр сам хорхой идсэн, хариу үйлдэл нь ердийнхөөс удаан
байсан, гэхдээ бенадрил авах шаардлагатай болсон).Нурууны өвдөлт намдаах.Гох хуруу
алга.Цочромхой гэдэсний хам шинж IBS шинж тэмдэг  хяналтанд байдаг.Цусны даралт
буурсан.Бугуйн хонгилын хагалгаа хийлгэж байх үеийн сорви бүрэн эдгэрсэн.

Би хэд хэдэн түлэгдэлтийг каннабис болон кокосын тосыг хослуулан эдгээсэн.Манай найз
залуу гараа маш их түлэгдсэн,  тос хэрэглэснээс хойш нэг  өдрийн дараа ямар ч шинж
тэмдэг илэрээгүй.Миний холестерин өндөр хэвээр байна.Би хордлого тайлах үеийг туулж,
тосноосоо татгалзах хэрэгтэй болсон,  тэгэхгүй бол улам дордох байсан.Би дахин ижил
тунгаар ажиллаж байна.Манай гэр бүлд элэг сул байдаг ба PCOS нь candida albicans-тай
холбоотой  бөгөөд  хэрэв  мөөгөнцөр  элэгээр  дамждаг  бол  олон  хүмүүс  герксхаймерын
урвалтай тулгардаг.Би бас органик хүнс рүү шилжиж, цэвэршүүлсэн сахар идэхээ больсон
тул энэ нь бас  хоргүйжүүлэх  нэг  хэсэг  байж болох юм.Энэ тос  нь миний холестеринд
нөлөөлдөггүй юм шиг санагддаг, гэхдээ би илүү их судалгаа хийх тусам холестерин нь
хүмүүсийн бодож байгаа шиг тийм ч муу биш бөгөөд үрэвсэлтэй байх тусам холестерин
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байх  болно  гэдгийг  би  олж  хардаг.Энэ  нь  түүний  эсрэг  бие  махбодийн  хамгаалалтын
механизм юм.Тиймээс би санаа зовохгүй байна." Ааманнаар дамжуулан

“Миний хүү бөөрний ховор тохиолдлын FSGS өвчтэй бөгөөд сүүлийн 2  жил энэ эмийг
хэрэглэж  байна.Түүний  цусны  шинжилгээнд  альбумин  үргэлж  бага  байдаг  (уураг  нь
шээсэнд  асгардаг  бөгөөд  энэ  нь  цусан  дахь  альбумины  түвшинг  бууруулдаг).Эм  ууж
эхэлснээс хойш (РМ-ийн 1/4 ширхэг будааны хэмжээтэй) түүний цусны шинжилгээ маш их
сайжирсан тул нефрологич нь гайхаж байна.Хамгийн сүүлд ирсэн үр дүн нь "хэвийн" хүний
альбумины түвшинг харуулсан.Бөөрний эмч "Би чамайг юу хийж байгааг мэдэхгүй байна,
гэхдээ  үргэлжлүүлээрэй"  гэж  хэлэв.  Энэ  төрлийн  бөөрний  эмгэгийн  үед  өвчтөн
оношлогдсоноос хойш 8 жилийн дотор шилжүүлэн суулгах боломжтой байдаг.Миний хүү 2
настайдаа оношлогдсон, одоо бараг 25 настай.Түүний хоёр бөөр нь хэвээр байгаа бөгөөд
хоёулаа  бөөрний  өвчингүй  "эрүүл"  хүн  шиг  ажилладаг.Нефрологич  толгойгоо  маажиж
байна.Бид  мөн  байгалийн  эмгэг  судлаачийг  харж,  сүүлийн  17  жилийн  турш  үүнийг
хийсэн.Тэр бас асар их тусалсан ч цомгийн ялгаралтыг засч залруулсан эм гэдгийг би
МЭДЭЖ БАЙНА.Үүнийг эмчлэх боломжтой олон өвчин байдаг бөгөөд энэ эм надад болон
миний хүүд тусалсан гэдэгт би үнэхээр итгэж, мэдэж байна.Баярлалаа!!"

“Манай хүү Niemann Pick төрлийн С-тэй, бид 2-р сарын 1-ээс хойш Рикийн тосны аргыг
хэрэглэж байна.Түүнийг унтаж байхад нь бид өдөрт дунджаар 15 гаруй удаа таталт авдаг
байсан бол сүүлийн 56 хоногт ердөө 2 том болсон.Одоо бид жижиг голомтот таталтуудыг
мэдэрч эхэлж байна.Та шинэ тос хийж, омог солихыг санал болгох уу?" Кевин

- Тийм ээ, Кевин.

"Өөр өндөр THC омогтой зууралдах уу эсвэл Harlequin шиг өндөр CBD омгийг Candy Kush
шиг өөр өндөр THC омогтой холих нь зөв үү?"

-- Би хоёр тусдаа тос хийх болно, би RSO-ээ CBD-ээр шингэлэхийг хүсэхгүй байна.Энэ нь
илүү хүчтэй, тайвшруулах үйлчилгээтэй байх тусмаа эмийн үүрэг гүйцэтгэдэг.Ж.Б

"Та үүнийг хэсэг хугацаанд хийж байгаа тул CBD-ийн өндөр тосноос илүү өндөр THC тосыг
хэрэглэхийг санал болгож байна уу?Би Шарлоттын вэбээр явахыг хүсэхгүй байна, учир нь
бидний хэрэглэж байсан THC-ийн өндөр агууламжаас гайхалтай үр дүн гарсан.Гэхдээ би
Харлекиныг сонирхож байна.Эсвэл байнаЭнэ нь CW-тэй хэтэрхий төстэй юм уу?"

--  Дахин  хэлэхэд,  Кевин,  би  RSO-г  хамгийн  хүчтэй,  тайвшруулах  үйлчилгээтэй
давамгайлсан омогоос хийх болно.Дараа нь би өндөр CBD тосыг тусад нь хийж, дараа нь
өвчтөнд өөрт тохирсон зүйлийг сонгохыг зөвшөөрч магадгүй юм.Тохиромжтой тохиолдолд
өвчтөнүүд олон зуун төрлийн тосыг сонгох боломжтой.Яг л дарсны дэлгүүрт байдаг шиг -
хүн бүр дуртай зүйлдээ дуртай байдаг бөгөөд аль дарс нь илүү таалагдахыг хэлэх арга
байхгүй.

Нүдний хараа сэргээх
“Би хэдхэн шөнийн өмнө нэг хэсэг “маасны тос”,  нэг хэсэг цөцгийн тос хийсэн.Тархины
хавдартай өвчтөнд тос өгөөд, тосоо уухаасаа өмнө хараагүй шахам байсан, тос уугаад
сарын  дараа  хараа  нь  бараг  бүрэн  сэргэсэн.Цөцгийн  тосноос  та  ижил  үр  дүнд
хүрэхгүй.Цөцгийн тос нь эмчилгээний үр дүнд хүрдэг, гэхдээ тос нь илүү төвлөрсөн эмийн
хэлбэр бөгөөд бараг бүх зүйлд тустай, гайхалтай зүйл юм." Дион

“Амаар авсан нь ээжийн харааг сэргээж байна.Тэрээр хууль ёсны дагуу зүүн нүд нь сохор
юм.Гэмтлийн улмаас түүнийг линзгүй болгож, хэд хэдэн хагалгааны улмаас глаукомтой
болжээ.Тэрээр  RSO  дээр  жил  хагасын  турш ажиллаж  байгаа  бөгөөд  үүнийг  өдөр  бүр
хэрэглэж байна.Нүдээ будах хүртлээ хараа нь хэр их эргэж байгааг анзаарсангүй.Тэрээр
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40  жилийн  турш  энэ  нүдийг  сохорсон  тул  нүдээ  аниад  нүдээ  будах  аргыг  өөртөө
дадлагажуулжээ.Энэ  нь түүний сайн нүдээ  аних нь түүнийг  бүрэн сохор болгож чадах
цорын ганц арга зам байсан юм.Хамгийн сүүлд тэр сайн нүдээ анихдаа сохор нүднээсээ
харж, анхаарлаа төвлөрүүлж эхэлсэн.Тэр зөвхөн хааяа л нүүрээ буддаг тул хараа нь эргэж
эхлэх хүртэл хэр удсаныг сайн мэдэхгүй ч нэг жил гаруй хугацаанд тос түрхсэнийхээ дараа
зураг, өнгө ялгаж, зарим зүйлийг уншиж чаддаг болсон. түүний муу нүд!Би ууттай Лайс
чипс барьтал тэр ширээний цаанаас л лав уншиж байв.Тэр шинэ линзтэй бол хараа нь
бүрэн сэргэнэ гэж боддог.Шинэ линз авахын тулд түүнийг эрхтний донорын жагсаалтад
оруулах  ёстой-  Одоохондоо  түүний  даатгал  ийм зүйлд  хамрагдана  гэдэгт  би  эргэлзэж
байна- Энэ тос түүнд гайхамшгийг бэлэглэв- Нэгэн цагт харанхуй байсан газар харааны
гайхамшиг.  !Тиймээс  би  ДУСАЛ  ШААРДЛАГАГҮЙ  -  Тогтвортой  нийлүүлэлт!Одоо
эмчилгээгээ тарь!Өө тийм- Түүнд ГЛАУКОМА-ын нотлох баримт байхгүй!" Линдси

"Би глаукомын үед канна цөцгийн тос хэрэглэдэг бөгөөд энэ нь 10 минутын дотор ажиллаж
эхэлдэг.Нүдэнд минь мэдрэгдэж буй өндөгний мэдрэмж арилж, манантай давхар хараагаа
арилгана.Би  хэзээ  ч  бие  өвдөж  байгаагүй  болохоор  энэ  нь  өвдөлтөд  тустай  эсэхийг
мэдэхгүй  ч  энэ  нь  тийм  байх  болно  гэдэгт  итгэлтэй  байна.Би  47  настай,  өвддөггүй,
магадгүй би аль хэдийн канна цөцгийн тос  хэрэглэснээс  болсон  байх.Надад Wellbutrin
эсвэл  Adderall  хэрэггүй  болсон,  каннабис  миний  сэтгэлийн  хямрал,  ADD/ADHD-ийг
эдгээсэн.Энэ нь миний сэтгэлийн түгшүүрийг арилгахад тусалдаг тул эмч намайг Клонопин
дээр суулгахыг хүссэн.Хахахаха хөөө." Ребекка

“Өнөөдөр шар толбоны өвчтэй, хоёр нүд нь бараг бүрэн сохорсон аав маань Финиксийн
нулимсыг  сүүлийн  6  сарын  турш  уусны  эцэст  дахин  эмч  дээр  очсон.Түүний  хараа
муудсанаас өөр юу ч хийгээгүй тул өнөөдөр эмч нар гайхаж байлаа.Мэдрэлийн төгсгөлүүд
дахин холбогдож эхэлсэн бөгөөд тэрээр өнөөдөр БАРУУН НҮДэндээ 20/20-оор шинжилгээ
хийсэн.КАННАБИС  ЭДГЭЭДЭГ.Би  түүнд  Рик  Симпсоноос  хэрхэн  хийхийг  сурсан
Финиксийн нулимсыг бэлэглэсэн.Энэ бол маш сайхан өдөр юм.Энэ нь каннабисын хүчийг
баталж байна." Грегг

“За, тиймээс манай уншигчдын ихэнх нь Маалинган тос нь хорт хавдрыг эдгээдэг, ялангуяа
зөв үйлдвэрлэж, зөв хэрэглэж, өвчтөн Рик Симпсоны зааврыг дагаж мөрдвөл дассан гэж
би бодож байна.Дараа нь та намайг чихрийн шижин, артрит, Кроны, MS болон бусад бүх
төрлийн өвчний талаар ярьж байхыг харсан.Зарим нь үүнийг аль хэдийн даван туулсан
бөгөөд  тосыг  үнэхээр  эмчлэх  боломжтой  гэдгийг  мэддэг  эсвэл  ядаж  ийм  байдлаар
харагддаг,  зарим нь  тийм  биш юм.Дараа  нь  бид  түлэгдэлтийг  эмчлэх,  хуучин  сорвийг
арилгах аргыг олсон бөгөөд үүнийг батлахад хялбар, олон хүн үүнийг хийсэн.Дараа нь бид
тос нь халзан дээр үсийг ургуулдаг гэж хэлсэн - мөн энэ ньхийдэг.Дараа нь бид бэлгийн
сулралын талаар дурдсан бөгөөд олон хүн үүнийг хэтрүүлсэн гэж бодсон.Гэхдээ та энэ
гэрчлэлийг унших хүртлээ хүлээнэ үү:

“Надад  гэрчийн  мэдүүлэг  авах  шаардлагатай  2  эцэг  эх  бий!Ээж  маань  нүдээ  сэргээж
байна, (тосон түрхсэнийхээ дараа) тэр одоо нүдээ аньсан ч өнгө, хэлбэрийг харж чаддаг,
аав маань чихрийн шижингээ эдгээсэн." Линдси

-- Баярлалаа, Линдсей Банн Рожерс, энэ нь бидний өдрийг сайхан болгосон.Миний хэлж
чадах зүйл бол түүний хараа улам сайжирч магадгүй, мөн би түүнд тосыг лаа хэлбэрээр
хэрэглэхийг зөвлөж байна.Нүдний өвчинд зориулсан лаа уу?Мэдээжийн хэрэг.Ж.Б.

“Би  жил  гаруйн  турш  хорт  хавдрын  улмаас  RSO  ууж  байна...  энэ  нь  миний  хавдрыг
багасгаад зогсохгүй миний хараа -650-аас -400 болж сайжирсан.Нүдний эмч маань миний
хараа хэр зэрэг сайжирсан гэдэгт итгэж чадахгүй байв.Би нүдний шилээ хоёр удаа солих
шаардлагатай болсон." Дебби
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Амьтад - Гэрчилгээ
“Манай бухын мастифыг эдгээв.Бараг 11 сарын өмнө гемангиосаркома гэж оношлогдсоны
дараа  түүнд  4  сар  амьдрах  хугацаа  өгсөн!Бид  Рик  Симпсон  болон  каннабисын  тосыг
олсондоо баяртай байна!" Аманда

"Би эмийн каннабисын талаар  ямар ч  ойлголтгүй байсан.Манай 14  настай нохой маш
дуулгавартай бөгөөд та стейкийг шалан дээр тавиад өрөөнөөс гарч болно, хэрэв та зүгээр
гэж  хэлэхгүй  бол  тэр  түүнд  хүрэхгүй.Галын  дэргэд  хэдэн  минутын  турш  зөөлрүүлсэн
цөцгийн тос байсан бөгөөд тоостой нохой үүнийг сайн идсэн тул сайн гэдгийг мэдсэн байх!
Энэ нь нэг суултаар хүний  30 орчим хүчтэй тун байсан.Тэр тусмаа хөл нь суларч, хагас
комд ороход надад маш муу санагдаж байсан.Би түүнтэй хамт байж, дараагийн хоёр өдөр
аманд нь сахартай ус тариулсан, дараа нь тэр сэрээд, ногоон бөөлжиж, том ногоон баас
хийж, сэгсэрч, шинэ нохой шиг болсон.Тэр яг л гөлөг шиг байсан.Эхэндээ би үүнийг амьд
байгаадаа баяртай байсан гэж боддог байсан ч үүнээс ч илүү байсан.Хэн нэгэн түүнийг
үйлдвэрийн  тохиргоонд  нь  оруулсан  юм  шиг  санагдав.Энэ  нь  биднийг  эмийн  шинж
чанарыг судалж, Рик Симпсоны түүхийг олж мэдсэн юм." Адам

“Зарим Хүүхдийн лимфома Т эсийн CLCT-1 хорт хавдар ҮГҮЙ!

Бид зөвхөн малын эмч рүү гурван долоо хоног тутамд кальцийн түвшинг хэмжихийн тулд
CBC-д шинжилгээ өгөх, хорт хавдрын т-эсийн улаан-цагаан цусны тоог хянах зорилгоор
FNA-д  шинжилгээ  өгөх  болно.Түүнд  эм  тариа  хэрэггүй  болсон  ч  бид  түүнийг  насан
туршдаа  өдөр  бүр  хорт  хавдрыг  эдгээдэг  Рик  Симпсоны  тосыг  хэрэглэх  болно.Бид
талархалтай гэр бүл." Зарим хүүхэд

"Миний нохой остеосаркома (ясны хорт хавдар) өвчтэй.Би долоо хоногийн өмнө түүний
хөлийг тайруулсан, тэр долоо хоногийн дараа химийн эмчилгээ хийлгэх ёстой.Түүний хорт
хавдар нь ихэвчлэн уушгинд тархдаг бөгөөд нохойн 95% нь нэг жилийн дотор уушигны
хорт хавдраар нас бардаг.Хэрэв таны нохой байсан бол та одоо тосоо эхлүүлж, хими хийх
үү, эсвэл хими болон шулуун тос хэрэглэхгүй байх уу?Хүмүүсийн хувьд та 70 кг жинтэй
нохойтой цагаан будааны тариагаар эхэлж байгаа бол өдөрт хоёр удаа 3-аас нь эхлэх үү?
Үүнийг уншсанд баярлалаа, би таны хариуг тэсэн ядан хүлээж байна." Эда

“Эда,  тос  бидний  үнэт  нохой  Софиг  аварсан.Тэр  үхэж  байсан.Нохойдоо  хурдан  тос
өгөөрэй...Хими түүнийг алах болно.Та нартай хамт залбирч байна..." Брюстер

“Би нохойнхоо чихний хавдрыг RSO-ээр эмчилсэн...Асар их байсан, одоо больчихлоо!!!!"
Андреа

“Миний нохой хавдартай байсан тул малын эмч мэс засал хийхийг хүсээгүй!!Хагарсаар
байгаад халдвар авсаар байна.Би RSO тосыг  кокогийн тостой хольж хэрэглэж,  хавдар
арилах хүртэл өдөр бүр түрхсэн.Миний хүүгийн дотор болон гадна ямар ч өсөлт байхгүй!!"
Борис

“Бид  10,  9,  8  настай  гурван  үслэг  хүүхэдтэй  бөгөөд  би  тэднийг  урьдчилан  сэргийлэх
зорилгоор  өдөр  бүр  RSO  эмээр  эмчилж  байна.Би  мөн  тэдний  янз  бүрийн  шарх,  сэвх
толбыг маш амжилттай эмчилсэн.Баярлалаа Рик!" Виржиниа

“Надад найзуудынхаа нохойны талаар үнэхээр гайхалтай мэдээ байна.Хэдэн сарын өмнө
түүний  питбулл  Максимус  арын  хөлнийх  нь  нэг  хэсэгт  хавдар  үүсч,  хяналтаас  гарч
байсан.Малын эмч миний найзад хөлийг нь тайруулахын тулд 3 сая гаруй төгрөг төлөх
ёстой,  эс  тэгвээс хөл нь тархаж,  жилийн дараа үхнэ гэж хэлсэн.Энэ нь 4 сарын өмнө
болсон юм.Тэр үед би түүний төлөвлөсөн хагалгааны талаар түүний статусыг хараад би
түүн рүү мессеж бичиж оронд нь каннабисын тос өгөхийг санал болгосон.Тэрээр тайралт
гэх мэт эрс, эргэлт буцалтгүй зүйл хийхээсээ өмнө байгалийн эмчилгээг туршиж үзнэ гэж
бодсон.Аз болоход түүний (болон Максимус) Калифорнид амьдардаг тэрээр Каннабисын
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карттай  байсан.Тиймээс  тэр  каннабисын  диспансерт  очиж,  жаахан  авав.Тэр  түүнд
вандуйны  хэмжээтэй  1  дусал  тосоор  өдөрт  хоёр  удаа  хооллож  байсан.Тэр  даруйдаа
түүний өвдөлт багасч, илүү тав тухтай байгааг анзаарсан гэж хэлэв.Дээрээс нь хооллох
зуршил  нь  эргээд  хэвийн  болсон.Хэдэн  долоо  хоногийн  дараа  тэр  доголон  ч  гүйх
боломжтой  болсон  тул  тэрээр  хагалгаагаа  цуцалж,  байгалийн  эмчилгээгээ
үргэлжлүүлэв.Тэрээр өнөөдөр малын эмчийн үзлэгт ороод гэртээ ирээд хавдар нь бүрэн
арилсан болохыг олж мэдэв.Хавдрын ямар ч ул мөр үлдээгүй.Малын эмч түүнийг хэрхэн
эдгээж байгаагаа хэлэхэд үнэхээр цочирдов.

FYI:  Энэ  бол  каннабисын  тосоор  аврагдсан  миний  мэдэх  3  дахь  нохой  юм.Би  бас
аврагдсан  олон  хүнийг  мэднэ.Хэрэв  та  каннабис  хорт  хавдрыг  эмчилдэггүй  гэж  бодож
байгаа  бол  та  анхаарлаа  хандуулаагүй  гэсэн  үг.Би  үнэнийг  олон  жилийн  турш  мэдэж
байгаа бөгөөд каннабисын тос аварч чадаагүй хүн, амьтан, хэнийг ч олж хараагүй." Лара

“Нохойд  нь  эм  өгч  нэг  сарын  дотор  хавдрыг  амжилттай  арилгасан  хөрш
бий.Үргэлжлүүлээрэй, тийм ээ, маш бага тунгаар хэрэглэх нь тэдний бодисын солилцоо
маш өндөр тул биднийхээс хамаагүй хурдан сайжирдаг гэж Рик хэлсэн. Кови

"Тийм ээ, энэ нь таны нохойд туслах болно.Миний нохой таталттай байсан ч тос түрхсэний
дараа нэг ч удаа татагдсангүй!" Шелаг

"Бид үүнийг хайртай бассет нохойн глаукомыг эмчлэхэд ашиглаж байна.Тэр 12 настай,
нүдний даралт нь 60-70 хооронд байсан ба 80 хүрвэл нүдийг нь авах шаардлагатай гэж
хэлсэн тул бид  сүүлийн хэдэн сарын турш энэ тосыг  хэрэглэж эхэлсэн бөгөөд  түүний
хамгийн сүүлийн үеийн нүдний даралтын шинжилгээнд ЗӨВХӨН 8 хэмжсэн байна! !!Энэ
нь  нүдний  даралтын  хэвийн  хэмжээнээс  доогуур  байгаа  бөгөөд  нүдний  эмч  үүнийг
глаукомыг эмчлэхэд сайн баримтжуулсан гэдгийг хүлээн зөвшөөрч байна.Бид түүнд өдөр
бүр  маш  бага  хэмжээний  тээглүүр  өгдөг  ба  түүнээс  их  зүйл  тэр  үнэхээр  чулуугаар
цохиулдаг ч зүгээр л сайн унтаж, сэрэх үед нь нүд нь сайжирч байгааг харж болно.Энэ тос
нь надад маш их үзэн яддаг байсан Варфариныг цус шингэрүүлэх эмээс салж, өдөр бүр
ууж,  хэзээ  ч  дээрддэггүй  байсан  бөгөөд  боломжтой  бол  хувиргасан  амьд  организмгүй
хоолны  дэглэм,  сайн  хооллолт,  дасгал  хөдөлгөөнтэй  хослуулахад  тусалсан  бөгөөд  би
үнэхээр  шинэ  хүн  болсон.Энэхүү  ГАЙХАМШИГТАЙ  тосонд  хүч  өгч,  Рик  болон  энэхүү
гайхалтай эдгээх ургамлыг сурталчилж буй бүх хүмүүст талархаж байна." Дин

“Танд хамгийн хэрэгтэй байгаа хүмүүст үнэнч хандсан Ж.Б., Рик Симпсон нарыг БУРХАН
ивээг.Энэ нь маш их хэрэгтэй байгаа мэддэг хүмүүстээ туслахын тулд боломжтой бол би
өөрөө  хийх  болно.Охин  маань  нохойныхоо  хавдрыг  арилгахын  тулд  бага  зэрэг
зассан.Дөрвөн өдрийн турш хэрэглэсний дараа унах гэж байгаа юм шиг харагдаж байна
гэж тэр хэлэв.Би эцсийн үр дүнг хүлээж байна.Химичийн өмнө БУРХАН!" Грег

“Гайхалтай  түүх!Манай  гэр  бүл  маш их  хорт  хавдартай  байсан  тул  би  эрүүл  мэндийн
тусламж  үйлчилгээ  үзүүлэх  зорилгоор  RSO  хийж,  авдаг.Би  үүнийг  нохойнууддаа  өгч
эхэлсэн, түүнчлэн тэд хоёулаа жижиг хавдартай, миний Шетланд хонь нохойн чонон ярын
нэг  хэлбэр  болох  дискоид  чонон  хөрвөстэй.Энэ  бол  гайхалтай!Хэдэн  долоо  хоногийн
дотор нэг  нохойны хавдар 70%-иар багасч,  чонон хөрвөстэй нөгөө нохой нь гайхалтай
болж байна!Сүүлийн жилүүдэд анх удаа түүний улайж, хавдаж, өвдөж буй хамар нь эдгэрч
байна!Би жор,  стероид,  хоолны дэглэм хэрэглэж үзсэн ч  тус  болсонгүй.RSO нь миний
нохойн  чонон  хөрвөсийг  эдгээж  байна,  энэ  нь хүмүүст  ч  тустай  гэдгийг  би  мэднэ!♥♥♥
"Эшли

“Амьтдыг  эдгээдэг  ХҮНИЙГ  ерөөе!!Би  хоёр  нохойгоо  хорт  хавдраас  эдгээсэн.Нэг  дээр
умайн  хорт  хавдар.Нөгөө  талаар  арьсны  хорт  хавдар.Хоёулаа  бүрэн  эдгэрсэн.Би  зүүн
гарынхаа 3-р зэргийн түлэгдэлтийг мөн RSO-оор эдгээж байна.RS & JB-г ерөөе!!!!!!” Гоблин

“Би нохойгоо  доголж байсан тул  малын эмчид үзүүлсэн.Эмч рентген  зураг  авч,  надад
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үзүүлсэн (би түүний мөрөн дэх массыг харсан) надад хоёр долоо хоногтой гэж хэлсэн.Тэд
түүнд маш их өвдөлт намдаах эм уусан бөгөөд энэ нь түүнийг маш их өвдсөн бөгөөд тэр
юм харж, сонсож байсан гэж бодож байна.

Ямар ч байсан миний нэг найз THC тосоор чихэр сордог тул би өвдөлт намдаах эм уухаа
болиод 4 цаг тутамд түүнд сорогчийн 1/4-ийг өгч байсан бөгөөд тэр маш сайн хийж, бүр
дахин идэж эхлэв.Товчхондоо, түүнийг 2 долоо хоногийн дараа буцааж аван, тэд дахин
рентген  зураг  авсан  бөгөөд  эмч  нь  урьд  өмнө  хэзээ  ч  ийм  зүйл  харж  байгаагүй  гэж
хэлсэн ...Би зураг оруулах болно ...ТОС ҮНЭХЭЭР АЖИЛЛАЖ БАЙНА...NO BULLSH___”
Тэмми

"Чи болон таны мэдлэггүйгээр  би  найз нөхөд болон  бусад  хүнд хэцүү хүмүүст  тусалж
чадахгүй  байх  байсан.Тэдэнд  хэрхэн  тусалсаныг  харахад  үнэхээр  сайхан  мэдрэмж
төрдөг.Мэдээллийг  үргэлжлүүлэн түгээгээрэй,  би хийх болно.Энэ нь миний нохойны үе
мөчний  үрэвсэлд  хүртэл  тусалдаг.Түүнийг  2  хоногийн  дотор  доголохыг  нь  зогсоосон."
Кристал

“Би нохой Эллигийн нүүрэн дээрх хорт хавдрыг арилгасан.Тэр миний хамгийн сайн найз
болж таарч байна.Рикийг дүрслэх гурван үг... амин хувиа хичээдэггүй дэвшилтэт удирдагч."

“Рикийн  мэдэж  байгаачлан  бид  RSO-г  өөрсдийнхөө  хамт  нохой,  морьдоо  ашиглаж
ирсэн.Бидэнд амьтад хүнээс хамаагүй илүү хариу үйлдэл үзүүлдэг юм шиг санагддаг.Бид
үүнийг  зөвхөн  хэдэн  рецептортой  төдийгүй  тэд  үнэхээр  гэмгүй  өвчтөнтэй  холбон
тайлбарлаж байна." Брюстер

“Би  нохойгоо  дасгах  хүртэл  нь  шөнөдөө  өдөрт  нэг  ширхэгийн  тал  орчим  хэмжээтэй
будаагаар  тэжээдэг  байсан.Энэ  нь  нохойг  нойрмог  болгож,  нойрмоглох  болно  гэдгийг
анхаараарай, гэхдээ ЖБ-ийн хэлснээр тэд үүнд хурдан хариу үйлдэл үзүүлдэг.Би түүний
хавдар  дээр  шууд  хавдрыг  эмчлэхээс  гадна  өдөрт  2  удаа  амаар  өгч,  сар  хүрэхгүй
хугацаанд хавдар алга болсон.Амжилт хүсье!” Финикс

"Хамгийн сайн арга бол үүнийг хэлэн дээрээ арчих юм - зарим нохой амтанд нь дуртай
байдаг - энэ нь тэднийг тайвшруулж, шээс ялгаруулахгүй байх магадлалтай тул тэд зүгээр
гэж санаа зовох хэрэггүй.Нохойн хувьд түүхий мах, ясны хоол нь маш тохиромжтой бөгөөд
хорт хавдраас урьдчилан сэргийлэх болно.Мөн гомеопатик малын эмч олоорой." Уитни

“Миний хоёр нохой өдөр бүр тос (арчилгаа) авдаг.Хэрэв нохойд аюултай байсан бол урьд
өмнө нь туршлагагүй 1.5 грамм тос идсэн нохой унтах, орондоо шээхээс өөр ноцтой гаж
нөлөө үзүүлэх нь гарцаагүй.Миний тосоор эмчилсэн 5 нохойноос бүгд эрч хүчтэй болж,
эмчилгээнд эерэг хариу өгсөн.Тэд 4 сартайгаас 10 нас хүртэл, зүслэгээс авахуулаад хорт
хавдрыг  эмчилдэг  байжээ.Энэ  бол  миний нохойд авдаг  цорын ганц  эм,  би  Holistic  Vet
хэрэглэдэг, тэр миний ард тэднийг эмчилж байна.

Би нохой бүрийг (20 фунт стерлингээс 80 фунт хүртэл) нэг тунгаар 1/4 ширхэг будаагаар
хооллож эхэлсэн.Яг л хүмүүс шиг, тэд бүгд өөр өөр хүлцэлтэй байдаг, гэхдээ би үүнээс
бага тунгаар эхлэх шаардлагагүй гэж үзсэн.Хамгийн муу зүйл бол тэд өндөр болж, эвгүй
юм шиг байвал зүгээр л тэдэнтэй хамт хэвт,  тэд тайвширна, учир нь та тайвширч,  тэд
унтах болно.Дараа нь тэд  сэрэхдээ эрч хүчээр  дүүрэн  байх болно,  энэ нь  нохой бүрт
тохирсон байдаг.Туныг хоёр өдөр тутамд хурдан нэмэгдүүлж болно.

Хэрэв ноход эдгээр зүйл таалагдаагүй бол миний тавьсан амттан, хоолыг авахгүй.Тэд усан
үзмийн үрийн хандыг аягандаа орхиж идэхэд ямар ч асуудалгүй юм шиг санагддаг, гэхдээ
дээр нь тостой хоол хэзээ ч орхигддоггүй." Жэй

"Хоёр  жилийн  өмнө  би  "Рик  Симпсоны  тос"-ын  талаар  илүү  олон  лавлагаа  олж  харж
эхэлсэн бөгөөд каннабисыг удаан хугацаанд хэрэглэдэг байсан тул би илүү их сонирхож
эхэлсэн.Энэ  хугацаанд  бид  Golden  Retriever-ээ  цусаар  төрсөн  хорт  хавдраар  алдаж,
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Голденсийн  өвчнөөр  өвчилдөг  гемангиосаркома  өвчин  туссан.Манай  малын  эмч
оношлуулаад 3 долоо хоногийн дараа нас барсан.Муухай хурдан хорт хавдар.

Энэ  хугацаанд эхнэр  бид  хоёр  миний  олон  склероз  болон  түүний  нугасны мэдрэлийн
гэмтлийг  хянах  зорилгоор  RSO  хийж,  хэрэглэж  эхэлсэн.Манай  найзуудын  нэг  Golden
RetrieverГэнэт  бие  нь  муудаж,  гемангиосаркома  гэж  оношлогдож,  малын  эмч  түүнд
хамгийн ихдээ 2 долоо хоног амьдрах хугацаа өгсөн.Би эзэдтэй нь зөвлөлдсөн бөгөөд бид
Бетти хэмээх нохойд RSO-г өдөрт ойролцоогоор нэг "будаа тариа"-ны тунгаар хооллож
эхэлсэн.

3-5 хоногийн дотор тэр босч зогсохгүй дахин гүйж, тоглож эхлэв.Тэрээр өдөржингөө орон
нутгийн  шороон  замаар  мастер  уулын  дугуйгаа  хөөж,  урьд  өмнөхөөсөө  илүү  эрүүл
харагдаж байна.Түүнийг малын эмч дээр дахин очиход тэр эхлээд өмнөх оношоосоо болж
эргэлзэж,  зөв  оношлогдсон  бусад  амьтдын  адил  түүнийг  хурдан  үхнэ  гэж  найдаж
байв.Дараа нь тэр даруй нүүр царай гаргаж, түүний нөхцөл байдлыг буруу оношилсон
гэдгээ мэдэгдсэн боловч RSO-тэй эмчилсэн тухайгаа хэлсний дараа тэр санаагаа гаргаж,
түүний үр дүнтэй байдлын эмнэлгийн нотолгоо байхгүй гэж хэлэв.Түүний жинхэнэ "анагаах
ухааны  гайхамшиг"-д  итгэхээс  татгалзсан  нь  түүнийг  Хатуу  толгойт  үл  итгэгчдийн
нийгэмлэгийн гишүүн болсны нотолгоо юм.

RSO нь миний MS-д гайхалтай нөлөө үзүүлсэнБи өвчний явцыг (компьютерийн тоглоом,
ижил тоглоом, ижил хувилбар, өөр он, үнэндээ үүнийг илүү хурдан, илүү нарийвчлалтай
хийх)  хянахын тулд  хийж буй  туршилтаар  нотлогдсон.Эрүүл  мэндийн  ажилтнуудын 15
жилийн  турш хэрэглэж  байсан  бүх  эмийн  бэлдмэлийг  бүхэлд нь хүйтэн  цацагт  хяруул
орхисны дараа би жингээ хасаж, өмнөхөөсөө илүү эрүүл болсон.Магадгүй энэ нь шууд үр
дүн биш байх, гэхдээ би RSO-ийн тусламжтайгаар хүч чадлаа олж, 50 ЖИЛ тамхи татсны
дараа би эцэст нь 60 хоногийн өмнө сүүлчийн тамхиа унтрааж, үнсний саваа бүгдийг нь
хаяж  чадсан.Би  энэ  баримтаараа  маш  их  бахархаж,  өдөр  тутмын  чөтгөрүүдтэйгээ
тэмцэхэд RSO-ийн хүч чадалд талархаж байна.Гэтэл дэлхий одоо илүү өмхий үнэртэж
байна!!!!!Түүнчлэн,  тамхинд  зарцуулдаг  сард  ойролцоогоор  250  долларыг  одоо  илүү
чанартай хүнсний бүтээгдэхүүн, LIFE-ийг илүү сайн болгоход ашиглаж болно.Баярлалаа
Рик болон Ж.Б.Та миний гэр бүлийн амьдралыг илүү сайнаар өөрчилсөн!!!!!Таны номонд
дуртай!!!" Марк

"Манай муур архаг үрэвсэлт шээсний замын халдварт өвчнийг эмчлэхийн тулд өдөрт 2-3
удаа 1/4-1/3 ширхэгтэй будаа авч, олон удаа шингэн, антибиотик, эм ууж чадахгүй, мөн
түүхий хоолонд оруулаагүй бөгөөд тэр хоол идээгүй. энэ нь дахин тохиолддог.Мэдээжийн
хэрэг, хорт хавдрын хувьд та илүү өндөр тунгаар хэрэглэх болно.Ерөнхийдөө би тэдэнд
тийм ч  их  нөлөө үзүүлэхгүй тунг  олохыг хичээдэг  -  энэ нь тэднийг хэзээ ч гэмтээхгүй,
гэхдээ эзэн нь нойрмоглох, шээс алдах, магадгүй бага зэрэг согтуу байх болно.Мэдээжийн
хэрэг, хорт хавдрын үед танд хамаагүй - зүгээр л аль болох хурдан хийж, аажмаар өндөр
тунгаар хий.

Энэ нь "засвар  үйлчилгээ"-нд  зориулагдсан  -  жишээлбэл,  нүдний хараагаа  авсан  (мөн
ГАЙХАЛТАЙ ажиллаж байгаа) нохой маань нөгөө нүд нь глауком болох эрсдэлтэй байдаг
тул би түүнд өдөрт дор хаяж хоёр удаа тос түрхэж, сайн үр дүнд хүрсэн. шээс задгайрах
гэх мэтийг үүсгэдэггүй тун боловч тэр тосоо авсаар байна.Би түүнд өвдөлтийн улмаас
нүдний өмнө илүү ихийг авч байсан.Энэ тос нь түүнд мэс заслын дараах ердийн өвдөлт
намдаах эмээс ч илүү тусалсан юм шиг санагдаж байна - 1-2 дахь өдөр нь тэр 1-2 тун
малын эмчийн rx-ийн өвдөлт намдаах эм уусан бөгөөд дараа нь би зөвхөн RSO-д очсон.
дахин  бөмбөг  тоглохыг  хүссэн  бөгөөд  аз  жаргалтай  охин  байсан.Хлое  үнэндээ  миний
хуруунаас RSO-г долоох болно - миний үүнийг үзэн яддаг муурнаас ялгаатай.Хэхэ (...)

RSO нь амьтдад түгшүүр төрүүлдэг гэдгийг би олж харахгүй байна - өндөр тунгаар гэрлийн
мэдрэмжийг анзаарч болно.
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Би бүр гарам дээрээ RSO хэрэглэж байсан - тэр маш хөгшин байсан бөгөөд нэг өдөр маш
сул сэрсэн,  магадгүй тэр цус  харвасан байж магадгүй юм.Би түүнийг  унтуулахын тулд
өдрийн  турш  бага  зэрэг  тунгаар  RSO  өгсөн  -  тэр  орой  тэр  сэрж  байгаа  бололтой  -
толгойгоо сэгсэрч, миний нохой каннабис иддэг шиг аашилж, бие нь юу болох бол гэж
бодоод унтуулж орхив. ядаж тэр өвдөж, зовоогүй байна уу - Би түүнийг сэрнэ гэж хагас
санаатай  байсан-  харамсалтай  нь  тэр  нас  барсан  ч  сүүлийн  өдөр  хүртэл  түүний
амьдралын чанар маш сайн байсан тул RSO түүнд сүүлийн өдөр хамгийн сайн сайхныг
өгсөн гэж бодож байна. боломжтой.Би түүнийг өвдөөгүй, тайван унтсан, өглөө, үдээс хойш
эм  ууж  байсан  болохоор  тийм  ч  их  RSO  биш  гэдгийг  би  мэдэж  байна,  тэгээд  юу  ч
болоогүй, тэр орой би түүнийг маш орой шалгасан бөгөөд тэр зүгээр л унтаж байсан - Тэр
сэрж болох ч тэр зүгээр л унтахыг хүссэн." Уитни

--  Эцсээ хүртэл  амьдралын хамгийн сайн чанар  нь газрын тостой  холбоотой үед маш
чухал зүйл юм.Баярлалаа, JB

“Та  энэ  асуултанд  өмнө  нь  хариулсан  гэдэгт  итгэлтэй  байна.135  фунт  жинтэй  англи
Мастиф нохойд ямар тунг хэрэглэхийг зөвлөдөг вэ?Түүний цавины хэсэгт маш том өсөлт
бий.Үнэнийг хэлэхэд 3 дахь бөмбөгний шуудай шиг харагдаж байна.Тэр 12 орчим настай
бөгөөд RSO эмчилгээ энэ өсөлтийг даван туулах эсэхийг харахыг хүсч байна.Баярлалаа!”

-- Жанетт, энэ нь үндсэндээ үргэлж ижил байдаг, та өдөрт гурван удаа бага тунгаар (хагас
будаа  ба  түүнээс  бага,  1-2-5  мг)  эхэлж,  өвчтөн  хэрхэн  хариу  үйлдэл үзүүлэхийг  харж,
дараа  нь  дөрөв  тутамд  тунг  нэмэгдүүлнэ.  хоног  эсвэл  нохой/өвчтөнд  тос  өгөх
болгонд.Дараа нь та тэдгээрийг 100% эдгэртэл нь өдөрт нэг граммаар байлгаад дараа нь
арчилгааны тунгаар үргэлжлүүлэн идэж байгаа эсэхийг шалгаарай.Ж.Б

“Өчигдөр Хлое, миний 8 настай үргүйдэлд өртсөн эмэгтэй Хилер үнэг терьер нэг нүдэнд
глауком гэж оношлогджээ.Түүний 1 нүд нь маш өндөр даралттай байсан бөгөөд тэр бүр
сохор байж магадгүй юм.Бид дуслаар шингэн,  маннитолоор яаралтай эмчилгээ хийсэн
бөгөөд тэр хоёр эм ууж байна.Даралт бага зэрэг буурсан ч тийм ч их биш, тэр яг одоо
хагас сохор амьдралд дасан зохицох дургүй байна.Би түүнийг RSO-оор эмчлэхийг хүсч
байна, учир нь энэ нь миний найз болон миний өөрийн өвчинд үнэхээр гайхалтай байсан
бөгөөд би тосонд үнэхээр итгэдэг, энд хүмүүсийн ярьдаг түүхүүд үнэхээр гайхалтай юм.Би
Chloe-г  нөгөө  нүд  нь  глаукома  аваасай  гэж  хүсэхгүй  байна,  мөн  өртсөн  нүдийг  чадах
бүхнээ эдгээхийг хүсч байна.Би маш олон тэжээвэр амьтдад тос тусалсан гэдгийг ойлгож
байгаа  бөгөөд  хэрэв  Хлое  хараагаа  сэргээж,  эсвэл  өвчтэй  нүдний  хараагаа  сэргээж
чадвал би маш их баяртай байх болно ...Тусламж, зөвлөгөө өгсөнд баярлалаа!" Уитни

-- Уитни, зүгээр л түүнийг тосонд оруулаарай.Зарим тос нь глаукомын эсрэг бусдаас илүү
сайн байдаг.Энэ нь хэр үр дүнтэй болохыг олж мэдэх хамгийн хялбар арга бол нэг тунг
ууж, өглөө нь түүний нүдийг харах явдал юм.Хэрэв тэдгээр нь цэвэрхэн байвал өөр омог
эсвэл омгийн хослолыг хайж олох хэрэгтэй.Хэрэв та тэдгээрийг цэвэрлэхэд маш их зүйл
байгаа бол энэ нь нүдний дотоод даралтыг бууруулахад тохиромжтой.Сайн сайхныг хүсье,
Ж.Б

“Баярлалаа JB!Өчигдөр би бид гайхалтай ахиц дэвшил гаргаж байна гэж бодсон, нүд нь
тунгалаг  (би өдөржингөө нүдийг  нь татсан)  мөн хүүхэн хараа бүрэн томороогүй,  нөгөө
нүдний хүүхэн хараатай таарахгүй байсан ч гэрэлд хариу үйлдэл үзүүлж байна гэж бодсон.
гэхдээ  өнөө  өглөө  дахиад л  бүрхэг  харагдаж байна.Өчигдрийнх  шиг  хурц  гэрэлд  илүү
сайхан харагдах ч юм билүү... Та хэр их, хэр олон удаа эм уухыг зөвлөдөг вэ?Би одоог
хүртэл маш бага хэмжээний вандуйны тунг хийж байна, тэр дөнгөж 30#-тай бөгөөд энэ нь
түүнд нөлөөлдөг  бололтой,  энэ нохойнууд үргэлж иш,  навч,  эсвэл сармис идэх,  тамхи
татах гэх мэт дуртай байсан.  Тиймээс би түүнийг хэзээ өвчилсөнийг хэлж чадна.  тос ч
гэсэн түүнд бага зэрэг нөлөөлж байх шиг байна, хэрэв тэр иш идсэн бол энэ нь надад
санаа зовохгүй байна, энэ нь "ажиллаж байна" гэсэн үг юм шиг санагдаж байна." Уитни
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-- Уитни, би түүнд өдөрт 2-3 удаа сайхан юм өгдөг байсан.Чи түүнд хэдий чинээ их орж,
хурдан байх тусмаа сайн.Тэр нэг хоёр хоног унтсан ч хэнд хамаатай юм.Маалинганаас
үүдэлтэй бага зэрэг кома нь гэмтээхгүй.Ж.Б

"Надад сайхан сонсогдож байна!Би өнөөдөр үүнийг хийх болно.Өчигдөр тэр бас нэлээн
бүдүүлэг байсан.Ийм хурдан хариу өгсөнд баярлалаа JB!" Уитни

“Манай найзуудын 1/2 чонын 1/2 хаски гаш идэх дуртай байсан бөгөөд зочны өрөөндөө
савтай ургамал байхад нь муур түүнийг хамгаалдаг байсан.Түүнийг холдуулахын тулд тэд
түүнд амттанаар хахууль өгөх ёстой байв.Бидний бодож байснаас хамаагүй олон зэрлэг
амьтад каннабис иддэг байсан гэж надад санагдаж байна." Петр

“Хэрвээ би нуугаагүй бол миний бостон терьер/ пуг минийхийг хулгайлдаг!!Хэхэ... тэрнээс
мултрахаараа боббол толгой шиг харагддаг." Сара

“Миний хонхор ч хогийн ургамалд дуртай!Би заслаа, тэр яг тэнд навч гуйж байна...” Аялгуу

"Манай хаски ямар ч хамаагүй аргаар миний тосон бялууг хулгайлдаг ...Тэр ямар нөлөө
үзүүлэхийг мэддэг гэдэгт би итгэлтэй байнаэнэ нь түүнд бас бий ...Магадгүй гөлөг байхад
нь би түүнд хамаг нөөцөө өгсөн болохоор тэр байх." Брайан

"Амьтад өөрт хэрэгтэй зүйлээ мэддэг бөгөөд хэрэгтэй зүйлээ ашиглах болно - ухаалаг!"
Шери

"Бага тунгаар, хэт их тунгаар эхэлвэл тэд гогцоотой, булчингийн хяналтыг сулруулдаг." Зак

“Миний нохой өчигдөр оройн хоолонд үлдсэн тахианы өөх тос идээд, бага зэрэг идсэний
дараа ходоодонд тустай гэдгийг мэдэж байсан тул нэг хэсэг идсэн, учир нь тэр маш их
алхаж,  дараа  нь  бөөлжиж,  тухтай  амарсан.Түүний бөөлжихөд  юу  байгааг  таагаарай --
савны навч.Ухаалаг нохой." Донна

70-аад  онд  FDA анх  удаа  каннабис  хорт  хавдрын  эсийг  устгадаг  гэж  мэдээлсэн  гэж
бодъё ...Миний мэдэж байгаа  зүйл  бол  миний муурны ходоодны хорт  хавдар  арилсан
бололтой, тэр одоо сайн идэж, жин нэмээд, шинэхэн зулзага шиг гүйж байна..." Тони

“Би  19  настай  мууранд  2011  оны  арванхоёрдугаар  сараас  хойш  декарбоксилжуулсан
каннабис  өгч  байна.Тэр  маш  сул  дорой,  баас  гоожиж,  муурны  хөгшрөлтийн  шинж
тэмдэгтэй байсан ...Малын эмч дээр ажилладаг нэг  танил түүнд 1/4 аспирин,  1/4 тонн
метамуцил өгөхийг санал болгов ...Хэдэн өдрийн турш үүнийг хийж, дараа нь каннабис
туршиж  үзэхээр  шийдсэн  ...Би  түүний  нойтон  хоолонд  хоёр  өдөр  тутам  бага  зэрэг
цацдаг...Тэр одоо ч бидэнтэй хамт байна!!!" Лори

"Тийм ээ,  би муураа зургадугаар сард хорт хавдраас эдгээсэн.Зүгээр л түүнийг тосоор
хооллосон  бөгөөд  10  хоногийн  дотор  үхлийн  хавдар  алга  болсон!Малын  эмч  үүнийг
гайхамшиг гэж хэлсэн!" Чарли

"Надад  муурных  нь  хавдрыг  эмчилдэг  үйлчлүүлэгч  байсан  бөгөөд  үүнтэй  ижил  зүйл
тохиолдсон - тэр даруй гарч, гялалзсан шинэ арьснаас өөр зүйл үлдээгээгүй." Сита

"Чи мууранд тосоор хооллодог, яг л хүн ...>ЭНИЙГ ИДЭЭ!Би 14 настай муурныхаа амны
хавдрыг  долоо  хоног  хагасын  турш  каннабисын  тосоор  хооллож  эдгээв.тэгвэл
ПОФ!...>ЯГСАН!Манай малын эмч "Гайхамшиг тохиолддог" гэж хэлсэн.

--  Түүний  зөв  байсан,  Чарли,  газрын  тосны  дэргэд  гайхамшгууд  ихэвчлэн  гэнэт
тохиолддог.Баярлалаа, танд болон таны мууранд хамгийн сайн сайхныг хүсье.Ж.Б

"Миний  12  настай  лабораторид  бөөн  ургах,  үе  мөчний  үрэвсэлтэй  адилхан  асуудал
тулгарсан бөгөөд тэрээр 6+ сар Симпсоны тосыг хэрэглэсэн бөгөөд тэрээр бараг 20 кг жин
хассан (тэр илүүдэл жинтэй байсан) бөгөөд өөрийгөө маш сайн мэдэрч, эргэн тойрондоо
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илүү хялбар болсон.Түүний хавдар бас алга болсон!Тэр одоо хэр их авдагийг мэдэхгүй
байна, гэхдээ 3 ширхэгээс илүү хэмжээтэй будаа байна." Андреа

“JB, бид түүнд хэд хэдэн багц хийсэн, учир нь бид түүнийг 2 сар тутамд шинэ багц болгож
байгаа тул тэр өдөрт 1 cc ууж байна.Бид 2 өөр омог ашигласан.Тэр одоо миний муурны
хорт хавдрыг эдгээсэн ижил багцыг хэрэглэж байна." Чарли

"Рик, би чамд талархах ёстой.14 настай миний хайртай муур 6-р сарын 1-нд хавтгай хучуур
эдийн хорт хавдартай гэж оношлогдсон.Би түүнийг НЭГ долоо хоногийн дотор RSO-оор
эдгээсэн!Малын  эмч  үүнийг  гайхамшиг  гэж  хэлсэн.Би  түүнийг  6-р  сарын  8-нд  буцааж
аваачиж өгөхөд тэр надаас энэ муур мөн үү гэж асуусан, учир нь түүний аман дахь хавдар
бараг алга болсон бөгөөд тэр намайг түүнийг буулгахын тулд буцаж ирнэ гэж бүрэн хүлээж
байсан.Одоо бараг  бүрэн  эдгэрсэн.Би түүнд  маш их  хайртай бөгөөд  эмийг  хэрхэн зөв
ҮНЭГҮЙ хийх талаар хуваалцсанд баярлалаа!"

"Миний муур өнгөрсөн зургадугаар сард "хурдан ургадаг, түрэмгий, эмчлэх боломжгүй, мэс
засал хийх боломжгүй" хорт хавдартай гэж оношлогдсон бөгөөд түүний таславчны хавтгай
хучуур эдийн хорт хавдар нь үнэхээр муухай сонсогдож байна.Түүнд дээд тал нь 1-3 сарын
хугацаа өгсөн бөгөөд малын эмч маань "түүнийг одоо явуул" гэж зөөлөн санал болгов.Би
уйлж, энэ тухай бодож, түүний үхэхийг харж чадахгүй гэж шийдсэн.Би интернетэд ороод
хорт хавдрыг эмчлэх маш олон эм байдгийг олж мэдсэн.Түүнд хэд хэдэн нэмэлт тэжээл
өгч эхлэв.Тэр зүгээр байсан ч хорт хавдар нь өсөн нэмэгдэж, амьсгал нь муудсан хэвээр
байна.Хавдар  эцэст  нь  хамрын нөгөө  тал  руу  ургаж  эхэлсэн  бөгөөд  12-р  сард  тэрээр
доошилж эхэлсэн.За, одоо цаг нь болсон гэж бодлоо.

Дараа  нь  би  каннабис  болон  хорт  хавдрыг  хэрхэн  устгадаг  болохыг  олж
мэдсэн.Товчхондоо,  Тед  арванхоёрдугаар  сараас  хойш  RSO-г  авч  байна.Тэр  муур
болохоор бага зэргийн зөв тунг авах нь эхэндээ жаахан хэцүү байсан.Мөн хүнээс хамаагүй
жижиг.Тэр  илүү  сайн  унтаж  байна,  унтах  үед  амьсгал  нь  сайжирч,  хоолны дуршил  нь
урьдынх шигээ биш байсан ч эргэж ирэв.Энэ бол үргэлжилсэн аялал бөгөөд яаж дуусахыг
би мэдэхгүй.

Гэсэн хэдий ч хавдар нь маш удаан боловч хавтгайрч байх шиг байна.Хэрэв энэ тийм
муухай хорт  хавдар  байгаагүй  бол тэр  хэдэн сарын өмнө эдгэрэх байсан байх  гэж би
бодож  байна.Малын  эмч  маань  түүний  сайн  сайхан  байдалд  сэтгэл  хангалуун,  сэтгэл
хангалуун байна.Тиймээс би зүгээр л өдөр өдрөөр авч байгаа бөгөөд эдгээр өдрүүдийн
ихэнх  нь  сайхан  өдрүүд  мэт  санагдаж  байгаад  баяртай  байна.Түүний  дуусах  хугацаа
өнгөрсөн есдүгээр сард байсан тул тэр зүгээр байна." Анн-Мари

“Өө!!!!Би ч бас каннабис зулзагатай.Өндөр зэрэглэлийн каннабисын тос намайг малын эмч
нарт  4800  доллараар нядлахаас  аварсан...Өө...Миний муурны чихэнд хавдрыг  арилгах
мэс засал хий.Каннабис Kitties n Cannines-д баяр хүргэе!" ЛинЗи

"RSO-ish бодис нь 40 фунт жинтэй нохойны амийг аварсан.  "Хөршийнхөө хөлдөөлтийн
эсрэг  бодис  уусан  миний  нохойг  авардаг  RSO-той  ижилхэн  этилийн  тос  гаргаж
авсан.Малын эмч утсаар ярихдаа түүний ажлаа дуусгасан, хэтэрхий оройтсон, 40 минутын
зайд устгалд оруулахгүй байх магадлалтай гэж хэлсэн тул би түүнийг тав тухтай байлгахыг
зөвлөсөн.

Миний  үнэнч  хань  амнаас  хөөсөрч,  байнга  таталт  өгч,  хэт  халж,  хоолой  нь  хавдаж,
амьсгалж ядан, ухаан алдаж унасан байв. Үхэх нь гарцаагүй, эргэлзээгүй.Би түүний энэ
ертөнцөөс гарахыг хөнгөвчлөхийг хичээн нэг халбага цөцгийн тосонд 1/2 грамм тос хийж
халааж,  хуруугаараа  хоолой  руу  нь  чихэж,  хавдсан  хоолойны  нүхийг  түлхэв.Арван
минутын дотор түүний амнаас хөөс гарахаа больж, халуурч, амьсгал нь хэвийн болж, бүх
таталт, таталт зогссон.

Тэр маш их ус ууж, дараа нь 12 цаг унтсан бөгөөд сэрснийхээ дараа хэдхэн минутын
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дотор гүйж,  тоглож байхдаа төгс мэт сэржээ.Би малын эмчдээ хэлээд энэ үйл явдлыг
жишээ  судалгаанд  нийтлэхийг  хүсэхэд  тэр  каннабис  нохойд  хортой  гэж  мэдэгдээд
татгалзсан." Алан

“Надад  ижил  зүйл  тохиолдсон  нохой  бий.Түүний  цээжин  дээр  зөөлөн  бөмбөгний
хэмжээтэй хавдар үүссэн, цээжний бүх арьс нь үрэвссэн байв.Хэрэв би өвдөж амьдрахыг
зөвшөөрвөл 3 малын эмч түүнд 6 долоо хоног өгсөн.Нэг нь түүнийг алахад бэлэн баас зүү
рүү  нь  зулгаасан  байв.Би  түүнийг  гэртээ  авчирч,  эмчилгээ  хийлгэж  эхэлснээс  хойш  3
хоногийн дараа алга болсон.Хоёр хоногийн дараа тэр өөртөө эргэн  ирж,  аз  жаргалтай
болсон." Баян

“Бид үүнийг таталттай 14 настай чихуахуадаа хэрэглэдэг.Хэдэн сарын өмнө бид түүнийг
удаан тэсэхгүй гэж бодсон болохоор тос түрхэж болохгүй гэж бодсон.Нэг өдрийн дотор тэр
цоо шинэ нохой шиг  болсон!Тэр  илүү  сайн идэж байсан  бөгөөд  ууртай,  тоглохыг  хүсч
байсан!Энэ зүйл үнэхээр олон зүйлд тустай!" Минди

“Бид  маш том  хүний  хөлд  дарагдсан  гөлөг  хүлээн  авсан.Тэр  бол  тоглоомон  чихуахуа
бөгөөд  түүний  доод  талыг  бүхэлд  нь  бүрхсэн  4-4  инчийн  гогцоотой  байв.Тэр  үнэхээр
муудаж,  даарч эхэлсэн тул нулимсаа урсгах нь түүнийг нэг  их  өвтгөж чадахгүй гэж би
шийдсэн.

Би түүнд анх удаа эм уухад тэр арай ядан толгойгоо хөдөлгөж байсан.Гэсэн хэдий ч долоо
хоногийн  турш өдөрт  гурван  удаа  нулимс  асгаруулсны дараа  тэр  аз  жаргалтай,  эрүүл
чийрэг,  эелдэг  бяцхан  өгзөг  болсон  гэдгийг  хэлэхэд  би  маш их  баяртай  байна.Бидэнд
үнэнийг илчилсэн Рик, Жэй Би нарт баярлалаа.Эхнэр бид хоёр нулимс нь түүнийг аварсан
гэдэгт итгэдэг.

Би нэг фунт хүрэхгүй жинтэй тоглоомын чихуахуаг нэг грамм RSO-аар өдөрт 3 удаа ууж
байсныг мартаж болохгүй.Энэ нь нэг фунт хүрэхгүй жинтэй, 300 гаруй фунт жинтэй хүүгийн
хөлд гишгүүлснээс болж үхлийн үүдэнд байсан гөлөгт өдөрт 3 грамм ноогдож байна.Хэрэв
каннабис  үнэхээр  хортой  байсан  бол  каймана  бидэнтэй  хамт  байж,  хогийн  ургамлын
утаанд гүйж, үсэрч байх байсан." Жошуа

"Би үүнийг нохойндоо хэрэглэдэг.Гэхдээ бид өөрсдөө ашиглахаас хамаагүй бага юм.Би 12
настай  хүүхэдтэйгүйж  унасан  бөгөөд  түүнийг  солих  биш  харин  ташааг  нь  авахуулах
шаардлагатай  болсон...хасагдсан!4  долоо  хоног...Хагалгааны  улмаас  ямар  ч  сорви
байхгүй,  алхаж,  доголдсон  хэвээр  байгаа  ч  зүгээр  л  эргэн  тойрон  эргэлдэж,  өвдөлт
намдаах эмийн оронд тосыг хэрэглэсэн ... гайхалтай үр дүнтэй!" Долли

"Тэр үеийн 13 настай охиндоо арын хөл, ташааны үений үрэвсэлтэй болохын тулд үүнийг
өгсөн ...Гайхаж, бид зөвхөн хавар нохой төдийгүй 4 гөлөгтэй болсон.Тэр одоо ч гэсэн нэг
литр уух боломжгүй байсан, бүгд эрүүл, сайн байна!RSO-д хайртай!" Жюли

"Манай нохой арьсны асуудалтай (тууралт нь үсийг нь урж хаясан) ба чихний үрэвсэлтэй
байсан.Надад RSO байхгүй байсан ч түүнд найзынхаа хийсэн хандмал өгсөн.Үс нь ургаж,
чихний  үрэвсэл  арилсан.Хэрэв  хандмал  ийм  сайн  ажилласан  бол  би  RSO-ийн
тусламжтайгаар түүнийг бүрэн эмчлэх боломжтой гэж бодож байна.Тиймээс би тийм ээ,
RSO  нь  нохойны  хорт  хавдар  дээр  хүн  дээр  ажилладаг  шиг  ажилладаг  гэж  хэлмээр
байна.Рик болон таныг ч бас ерөөе, Жэй Би."

--  Баярлалаа,  Бетт.Таны бодол логик,  зөв  юм.Амьтдын бодисын солилцоо илүү хурдан
байдаг тул тос нь хүнийг эмчлэхээс хамаагүй хурдан эдгээдэг.Амьтдыг тосоор эмчлэх нь
таатай байдаг, тэд үүнийг авах дуртай.Ж.Б

“Би ч бас дээрэлхэгчиддээ хайртай.Сонирхож буй та бүхэнд зориулж Smokey бидэнтэй
хамт байна.4-р шатны массын эс нь дээрэлхэгчийг зогсоож чадахгүй.Тэр тусмаа тосонд
орсон үед.Одоо насан туршдаа.Хүндэтгэсэн." Бокай
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"Би  үүнийг  нохойндоо хэрэглэдэг.Бидний бодож байснаас  арай бага.Би  12  настай  хүүг
дайруулж,  ташааг  нь  авахуулсан.Оруулсангүй...  арилгасан!4  долоо  хоног...Хагалгааны
сорви байхгүй, алхаж, доголж байсан ч зүгээр л эргэж, өвдөлт намдаах эмийн оронд тосыг
хэрэглэсэн  ...Энэ  нь  маш  сайн  ажилласан!(...)  Би  зүрхний  хорхойтой,  аймшигтай
харшилтай,  маш  бага  энергитэй,  сүүлнийхээ  үс  нь  унасан  9  настай  Роттитэй.Түүнийг
өнөөдөр эхлүүлж байна ...Дөнгөж сая 3 хавдартай 10 настай Чихуахуа охиныг аварсан
бөгөөд энэ нь түүнийг эдгээх болно гэдгийг би мэдэж байна!!!" Долли

“Манай  нохой хамартаа  том нулимстай орж  ирсэн.Бид  ферм дээр  амьдардаг  тул  яаж
болсныг  сайн  мэдэхгүй  байна.Шархыг  цэвэрлэж,  RSO-ээр  дүүргэсэн  зүслэг.Тэр
унтлаа.Шарх бүрэн эдгэрсэн.Тийм ээ, маш их ус уусан.Рикийн хувьд өөр нэг нь!!" Зөгий

“RSO OIL Dog жигнэмэг, хөлнийх нь хорт хавдрын шархыг түрхсэн тос нь нэг долларын
дэвсгэртийн хагастай тэнцэх хэмжээтэй байв.Тэр босож уйлж эхэлсэн бөгөөд чичиргээ нь
муу  байв.RSO  ажиллах  болно  гэдгийг  би  мэдэж  байсан  ...Маргааш  нь  тэр  уйлж,
чичирсэнгүй босч, хэд хоногийн дараа бяцхан анд Наггет хархын хамт хашаандаа гүйж
байв.Энэ нь 6 сарын өмнө байсан.Тэр одоо 12 настай биш 6 настай нохой шиг болсон.Энэ
бол сүүлийн 2 жилийн хугацаанд миний харсан олон түүхийн нэг юм.

Миний  түүх  илүү  урт  ...RSO  миний  амийг  аварсан.Дахиж  опиат  байхгүй.Мөн  ихэнх
тохиолдолд маш бага өвдөлт байдаг.Баярлалаа Рик Симпсон...Та бүхний амар амгаланг
айлтгая." Рон

"Миний өөр нэг найзыг эмчилдэг байсан тэрээр ар талд нь том хавдартай Жек Рассел
терьер байсан. 'Доктор Жэй үүнийг хэдэн мянган удаа харсан бөгөөд үүнийг анзаарсан
бол энэ нь эрэгтэй нохойд тийм ч сайн биш гэж хэлсэн.За би түүнд RSO дусал өгч эхэлсэн,
мөн хавдар дээр RSO дусааж эхлэв.Хэдхэн хоногийн дараа байхгүй байх гэж бодсон.Би
урьд  нь  найзынхаа  нохойд  ийм  хавдар  байгааг  харж  байсан.Тэр  хэд  хоногийн  дараа
өнгөрөв.

За, Наггетын биеийн байдал сайн байна, хавдар нь арьсанд хавтгай, өнгө нь алга.Энэ нь
үнэхээр муухай хар, нил ягаан улаан, цус алдалттай харагдаж байв.Хавдрын хагарал нэг
өдрийн дотор хоёр хоногийн дараа хагас хэмжээтэй болж, цус алдалт зогсонги байдалд
орсон.Энэ нь хоёр долоо хоногийн өмнө болсон юм.Тэр 1/2 га өдөр байгаа бөгөөд үүнийг
сайн  авч  байна.Эхний  хэдэн  өдөр  маш  их  унтсан,  одоо  тэр  ирж,  долоож,  сайн
байна.Савгар хөлгүй, Наггет маш сайн байна.Би хорт хавдрыг цаг тухайд нь барьж авсан
гэдэгт итгэлтэй байна.Хавдар хурдан буурч, тэр шинэ нохой юм.Дахиад их хөгжилтэй.Рик
С-д дахин баярлалаа." Рон

"Ерөнхий хүмүүсийн тархийг  угааж,  эмийн компаниудын тархийг  угаасан гэж би  бодож
байнаихэнх хүмүүс өөрсдийн гараар хооллодог,  шуналтай хүмүүс.Тэд хэзээ ч  эмнэлэгт
эсвэл  барууны  анагаах  ухааны  эмчээр  дамжуулан  каннабис  хэрэглэхгүй  байх
магадлалтай.Хэрэв  үүнийг  патентжуулж  чадахгүй  бол  эмийн  компаниудад  мөнгө
олохгүй.Аз  болоход  би  Калифорнид  амьдардаг  бөгөөд  энд  үүнийг  хүлээн  зөвшөөрч,
хүлээн зөвшөөрдөг.

Би өнгөрсөн сард RSO-ийн анхны багцаа хийсэн.Хоёулаа жижиг хавдартай, мөн Шетланд
хонь  нохойн  чонон  хөрвөстэй  тул  би  үүнийг  хоёр  нохойдоо  өгч  байсан.Хэдэн  долоо
хоногийн дотор нэг хавдар 50%-иар багасаад зогсохгүй хоёулаа өдрийн цагаар илүү эрч
хүчтэй, шөнийн цагаар үнэхээр сайхан унтдаг.Тэр ч байтугай миний Шетланд хонь нохойд
чонон  хөрвөсөөр  тусалж  байгаа  бололтой.Би  тэдэнд  амттан  ашиглан  RSO  хэмжээтэй
цагаан будааны жижиг үр тариа өгдөг.Мөн чонон хөрвөс идэж байгаа тул би RSO-г хамар
дээр нь шууд тавьсан.Долоо хоногийн дотор түүний хамар дор хаяж 4 жилийн хугацаанд
хамгийн сайхан харагдаж байна!

Би саяхан RSO-тай нүүрний тос  хийсэн,  Рик энэ тухай номондоо ярьж байсныг санаж
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байна.Би  үүнд  дуртай!Миний  арьс  өдөр  бүр  толигор,  толигор  болж  байх  шиг
байна.Урьдчилан сэргийлэх зорилгоор би өөрөө амаар ч авдаг.

Саяхан  би  шөрмөсний  шөрмөсний  аврага  эсийн  хоргүй  хавдрыг  тайруулсан.Энэ  нь
жүржийн хэмжээтэй байсан бөгөөд миний судаснуудад ороосон байв.Эмч маань энэ нь
маш ховор  хавдар  гэж  хэлсэн  бөгөөд  яагаад  үүссэнийг  мэдэхгүй  байна.Би  хагалгаанд
орохоосоо  өмнө гурван  долоо  хоног  орчим тос  уусан.Хавдрын хэмжилтийн  хамт  эмгэг
судлалын  эцсийн  тайланг  буцааж  авахыг  тэсэн  ядан  хүлээж  байна.Энэ  нь  RSO-ээс
багассан гэж би үнэхээр бодож байна!

Энэ зорилгын төлөө амьдралаа зориулсан Рик танд баярлалаа, бид хамтдаа өөрчлөлт
хийж чадна гэдгийг би мэднэ.Өөрсдийгөө "эмчилж" байгаа хүмүүс бүх эмнэлгийн бүртгэлээ
цуглуулж,  мэдээлэл  түгээх  хэрэгтэй.Хэрэв  сайн  баримт  бичигтэй  хангалттай  нотолгоо
байгаа бол бид хэзээ нэгэн цагт RSO-ийн хорт хавдрыг устгах гол ач холбогдлыг баталж,
итгүүлэх боломжтой гэж бодож байна.

Рик танд дахин нэг удаа баярлалаа.Чам шиг хүмүүс надад хүн төрөлхтөнд итгэх итгэлийг
өгдөг.Итгэл, шийдэмгий байдлаа үргэлжлүүлж, таны хүсэл тэмүүлэл олон хүнийг эдгээж,
олон хүнийг итгэгч болгосон гэдгийг мэдээрэй.Та үзэсгэлэнтэй байна." Эшли

"Номонд  нэмэх  өөр  нэг  түүх!Миний  морь  хальтирч  унаад  (юу  болсныг  хараагүй  гэж
таамаглаж байна) хоёр хөлийг нь урж хаяв.Морь унах нь боож, цэвэрхэн байлгах нь тийм ч
хялбар зүйл биш юм, үнэндээ энэ нь дэмий зүйл юм!Та хамгийн үнэтэй боодол худалдаж
авах боломжтой бөгөөд тэдгээр нь хальтирч,  шарханд наалддаг.4  хоног  орчмын дараа
түүний гогцоог боогоод би бууж өгсөн.Би шархыг нь зөөлрүүлэхийн тулд усны хоолойгоор
норгож байхдаа шархны боолтыг нь хуулж авахад нэмэр болсонгүй.Тэр ч аз жаргалтай
байсангүй, би ч хөөрхий залуу!!Би бүх зүйлийг эдгээх цорын ганц зүйл рүү хандсан ...RSO!
Бидэнд  унтахад  туслах  зорилгоор  гаднаас  эсвэл  хоолойд  хэрэглэдэг  "үлдэгдэл"  RSO
савтай.Би тэр ваарыг шүүрэн аваад, хонгил руу явлаа!!Би түүний хөхний шархыг тосоор
дарав.Тэднийг боож, хамгийн сайн сайхныг хүсэв.Өглөө болж, боодол нь лангууны шалан
дээр байсан (гайхах зүйлгүй) бөгөөд миний хамгийн түрүүнд бодсон зүйл бол RSO-г дэмий
үрсэн явдал юм!Гэвч цаашдын үзлэгээр RSO нь хөхний шарханд наасан хэвээр байсан
бөгөөд давирхай мэт бодис болтлоо хатуурч, ялаа болон шархыг битүүмжлэх саадыг бий
болгосон.Би орхисон.Дахин боох гэж оролдсонгүй.Дараагийн өдөр нь ... ижил зүйл.

Наад зах нь 4 хоногийн дараа би түүний ганган дээр ямар нэгэн зүйлийг дахин хийхээс өөр
аргагүй болсон, учир нь тос нь маш сайн боолт хийсэн!

Өнөөдөр түүний гэмтлийн 3 дахь долоо хоног болж байна, би түүний гогцоо шланкаар нь
татсан  бөгөөд  хуучин  RSO-г  оосорноос  салгахад  1/2  цаг  зарцуулж,  доор  нь  шинээр
эдгэрсэн/зассан  арьсыг  ил  гаргасан.Би  дахин  RSO  хүсэлт  гаргасан  бөгөөд  дахиад  4
хоногийн дараа бидэнд юу өгөхийг харах болно.Би заавал зураг оруулж, хуваалцах болно.

Баярлалаа Рик -- Та анхны RSO багцаа хийхдээ энэ нь морины ертөнцөд хүртэл халих
болно гэж бодож байсан уу?Чи бол гайхалтай!!" Хизер

--  Баярлалаа,  Хизер.Энэ тос нь бусад бүх амьтдад гайхамшгийг төрүүлдэг шиг  адуунд
гайхамшгийг  төрүүлдэг.Морь  эзэмшигч  бүр  адуудаа  нэг  хувин  тостой  байх  ёстой.Та
тэдэнтэй ямар байдгийг мэддэг - тэд чамайг хэрхэн гайхшруулахыг хэзээ ч мэдэхгүй.Ж.Б

“Миний нохой ясны хорт хавдартай байсан.Би малын эмчийн хэлсэн бүх эмчилгээнээс
татгалзаж, мөр, хөлийг нь ч авлаа.Би түүнийг 2 долоо хоногтой гэж хэлсэн бөгөөд маш их
өвдөлт намдаах эм өгсөн.Тэд түүнийг маш их өвчтэй болгож, тэр баас харж байв.

Найз руугаа утасдаж, тосоор хийсэн соруул авсан.Би түүнд өвдөлтийн улмаас өгч байсан
бөгөөд энэ нь маш сайн ажилласан.Тэр өмнө нь алхаж чадахгүй байсан.
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За  тэгээд  сарын  дараа  эмч  энд  байгаа  гэдэгтээ  итгэж  ядан  дахин  рентген  зураг
авахуулснаар  ХАВДАР  ҮГҮЙ  БОЛСОН...Хэрэв  та  хүсвэл  би  очиж  рентген  зураг
авахуулахын өмнөх болон дараах  зургийг  аваад танд нийтлэх болно.Энэ  бол  жинхэнэ
ХАВДАР ХАВДАР УСТГАХ юм...” Тэмми

“Ж.Б, өнгөрсөн жил надад морины минь нас 3 сар байна гэж хэлсэн, каннабис түүнийг
амьд байлгасан ч би тахиа учраас RSO хийхээр навчийг нь л тэжээж байсан.Би үүнийг
хийх гэж байсан, дараа нь 8-р ангиасаа хойш найз болсон Жанни Херер намайг даяанч
учраас  хэн  нэгэн  надтай хамт  байхаас нааш үүнийг  хийхгүй гэж амласан  бөгөөд  үүнд
дуртай байсан.Ямар ч байсан навчнууд нь нэг хавдраас бусад бүх хавдарыг арилгасан
бөгөөд та түүнийг меланоматай гэж хэзээ ч мэдэхгүй.Тэрээр 2011 оны долдугаар сард нас
барах ёстой байв.Тэр эрүүл саруул, аз жаргалтай байгаа ч өглөө бүр түүнд хоол өгөх сав
байхгүй  бол  уурладаг.Түүнд  бүтээгдэхүүн  хандивладаг  манай  нутгийн  зарим  асран
хамгаалагчдыг мэддэг сайн ноёндоо баярлалаа!Би бага зэрэг  сайрхаж, Жак Херер эрх
чөлөөний  төлөө  тэмцэгч  байсан  минь  сүүлчийн  шинэчилсэн  номондоо  талархал
илэрхийлсэн гэж хэлье. Би каннабисын сайн сайхны талаар 40 гаруй жил хашгирч байна!
Бид  тулалдаанд  ялах  болно,  энэ  нь  харагдах  болно  гэж  би  бодож  байна!Найдвар
найдвар!" ЖоАнн

-- Сайхан байна, Жоанн.Түүнийг уурлуулж, түүнд зориулж RSO бүү хий, энэ нь санагдаж
байгаа шиг хэцүү, аюултай зүйл биш бөгөөд та ганц хоёр унц хэлж, өөртөө итгэх итгэлийг
бий болгохыг оролдож болно.Сайн сайхныг хүсье, Ж.Б

"Миний мууранд ч мөн адил үр дүн гарсан!!!Гэхдээ би хавдрыг мэс заслын аргаар авсан
хэвээр байна.Энэ нь 3-4 жилийн өмнө байсан.Ямар ч хавдар дахин гарахгүй!Тэр 16 нас
хүрч байнаthдараагийн сард төрсөн өдөр!Үдэшлэг хийхээс илүү "хогийн ургамал" байдгийг
би мэдэж байсан!" Райн

"Миний 16 настай муурны нүдний хавдрыг эдгээсэн." Дан

Q.Эрхэм найзууд аа, энэ нь танд сайн олно гэж найдаж байна.Би 8 настай, 40 кг жинтэй
нохойд биеийнх нь баруун талд ургаж буй хавдрын эсрэг RSO өгч байна.Өнөөдөр түүний
эмчилгээ хийлгэж буй анхны өдөр бөгөөд тэрээр ухаан алдаж унтсан байна.Би түүнд нэг
ширхэг будааны хэмжээгээр өгөв.Энэ хэтэрхий их байна уу?Та хэр удаан, хэр олон удаа
түүнд тос өгөхийг зөвлөдөг вэ?Би өөрөө тосонд сууж байна.Цаг хугацаа өнгөрөх тусам би
"өндөр"-т улам бүр дассаар байна. Би ирэх сард хагалгаанд орох ёстой бөгөөд өвдөлт,
эдгэрэлтийнхээ  төлөө  RSO-г  ашиглахаар  төлөвлөж  байна.Хэрэв  би  үүнийг  ажиллуулж
чадвал насан туршдаа үүн дээр байх болно.Ерөөл болон маш их баярлалаа

А.Кэтрин, хэрэв та өдөрт нэг грамм (эсвэл түүнээс дээш) 180 грамм тосыг гурван тунгаар
идэх хүртэл би хагалгааг хойшлуулах болно.Нохой одоо авсан зүйлдээ эвгүй байна гэж
бодож байвал түүнд хагасыг нь өг.Унтах нь эдгээх үйл явцын нэг хэсэг бөгөөд энэ нь санаа
зовох зүйлгүй бөгөөд энэ нь таны хүссэн зүйл болох тос нь тайвшруулах шинж тэмдэг
юм.Илүү хүчтэй, тайвшруулах үйлчилгээтэй байх тусмаа сайн.Сайн сайхныг хүсье, Ж.Б

“Сайн уу Жиндрих!Би тантай 7-р сарын 9-нд миний хүүгийн баруун урд хөлнийх нь ард (1
инч орчим диаметртэй) цухуйсан хавдар үүссэн гэрийн тэжээвэр харх (1.5 настай) талаар
ярилцлаа.Би түүнд RSO-г өдөрт 3 удаа өгч эхэлсэн бөгөөд 1 долоо хоногийн дараа хавдар
бараг харагдахгүй байв.2 долоо хоногийн дараа тэр алга болсон!Би түүнд өдөрт 3 удаа эм
өгсөөр байгаа бөгөөд эгч нь ч бас арчилгааны тун авч байна.Тэд хоёулаа маш их баяртай
байгаа бөгөөд тэдний болон миний гэр бүлийн нэрийн өмнөөс хамгийн чухал мэдээллийг
өгсөн Рик болон танд маш их баярлалаа!Каннабис хорт хавдрыг эмчилдэг!"

"Та бүхэнд миний нохой ясны хорт хавдартай гэж оношлогдсон тухай мэдээллийг илгээж
байна.6-р сарын 1-нд долоон сар болж байна, сүүлийн рентген зураг уушгинд тархаагүй
байна.Тэд хөлөндөө хавдрын талбайн ойролцоо бүрэн бүтэн хугарлыг олсон бөгөөд тэд
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юу  хийхээ  мэдэхгүй  байна.Ихэвчлэн  завсарлага  авсан  эдгээр  нохойнуудыг  та  буулгах
хэрэгтэй.Тэд Zometa хэмээх эмийг сар бүр дусаах нь түүнийг бүрэн бүтэн байлгаж байгаа
тул  тэд  түүнийг  шүүх  хуралд  үргэлжлүүлж,  харин  сар  бүр  Zometa  дусаах  болно  гэж
дүгнэжээ.Гэвч  хорт  хавдар  тархаагүй  бөгөөд  тэд  7  сарын  өмнө  байсан  хавдрыг  авч
чадахгүй  байна.Таныг  мэдмээр  байна  гэж  бодсон.Энэхүү  түрэмгий  хорт  хавдар  нь
оношлогдсоноос хойш 4-6 сарын дотор нохойны амь насыг авдаг.Энд тэрээр 7 сартай,
хорт хавдар тархаагүй.Бүрэн бүтэн хугарал, гэхдээ юу ч болоогүй юм шиг алхсаар байна."
Линда

“9 долоо хоногийн дараа миний нохойн арьсны хорт хавдар бүрэн арилсан!!Одоо түүний
амьдралын үлдсэн хугацаанд арчлах тун.Энэ нь түүний хувьд илүү тав тухтай төдийгүй
урт наслах болно гэж би бодож байна.RS & JB-г ерөөе!>;-)” Ногоон

“Манай нохой эхэндээ тээглүүр толгойны хэмжээгээр сайн байсан бөгөөд дараа нь 1-2
ширхэг цагаан будаа авах хүртэл томорсон.Тэр 80 фунт жинтэй.Харамсалтай нь, миний
авч чадах тос хангалттай өндөр биш (82%), тиймээс түүний хоолны дуршилыг сайжруулж,
үе мөчний үрэвсэлд тусалж, дээл болон арьсыг нь сайжруулсан ч хамрын хорт хавдар
байж магадгүй юм.Хэрэв энд байгаа хүн WA-д байгаа бөгөөд 90+% тостой бол би үүнд
дуртайяа хандивлах болно." Амьд үлдэх

-- Хамар дээр нь тос түрхээд үзээрэй, хэрэв тэр чамайг хазахгүй бол Q-үвч эсвэл үүнтэй
төстэй зүйл ашиглан хамраа дээшлүүлж үзээрэй.Та мөн тосыг 130 хэмд халаасан зууханд
нэг цагийн турш хийж, илүү төвлөрсөн/хүчтэй болгохыг оролдож болно.Эсвэл тэвчээртэй
байж, тосонд илүү хугацаа өг." Ж.Б

“Миний нохойд 3 долоо хоног амьдрах хугацаа үлдсэн.Түүний цэвэр үүлдрийн питбулын
бие бүхэлдээ масс эсийн хавдар...3 долоо хоногийн дараа хавдар ISO/RSO дээр багасч
байна.тангараглаж байна.Тэр хэд хэдэн удаа шээж, согтуугаар үйлдэл хийсэн ч энэ нь
илүү  сайн  гэдгийг  би  мэдэж  байсан.Тэр  үүн  дээр  хэвээр  байна.Тэд  алга  болсон  ч  би
түүнийг эм болгох болно.Жэйби, Рик, чамд хайртай." Бокай

“Миний 14 настай Питэд хорт хавдрын улмаас 4 долоо хоног болж байна.Би түүнд хэт их
өгөхөд тэр заримдаа бага зэрэг 'хувирч', согтуу байдаг ч нөлөө нь арилах үед тэр гөлөг
шиг унтдаг.Тэр малын эм уухаас татгалзсан тул оронд нь тос авав.Одоохондоо эрт байгаа
ч би түүний ахиц дэвшлийг бичиж байна.Тэр тосонд дасаж, хоолны дуршил дахин гарч
ирэхэд долоо хоног орчим хугацаа зарцуулсан.Энэ үе шатанд бид зөвхөн түүний тосыг л
төлж чадах тул би атаархаж байна.Хүн бүрийн сайхан түүхийг хайрла!" Жанин

"Таны нохой гаж нөлөө үзүүлсэн үү?Миний нохойг ч бас дээр нь авмаар байна.Тэр бол
бигль” гэж хэлжээ. Мари

"Гаж нөлөө байхгүй.Тэр нохойнууд өвс зажилж эсвэл зажилж, биеэ цэвэрлэхийн тулд ямар
нэгэн зүйл зажилдаг шиг тэр хийсэн.Хэн ч (гэрийн тэжээвэр амьтдыг оруулаад) сөрөг үр
дагаварт  хүргэдэг  аливаа  зүйлийг  өөрөө  эм  хийдэггүй.Бид  зүгээр  л  ийм  байдлаар
ажиллахаар бүтээгдээгүй." Тиелман

"Миний нохойны амийг стероидууд ажиллахаа больсон дархлааны өвчнөөс аварсан.Ямар
ч гаж нөлөө байхгүй!" Жон

"Би RSO авч байгаа нохойны үр нөлөөг анх харсан ...Эхний хэдэн өдөр Руби (12 настай
нохой) өвдөж, бага зэрэг чичирч байсан бөгөөд хэрэв та энэ асуудалд эргэлзэж байгаа бол
санаа  зовоосон  шинж  тэмдэг  илэрч  байсан  ч  эмчлүүлсний  дараа  1  сар  болж,  нохой
амьдралаар эргэлдэж байгааг би баталж чадна. шатаар гүйх ор, сандал дээр байнга эрч
хүчээр дүүрэн үсэрч дахин маш хөгжилтэй.Нүд нь нулимстай, саарал бүрхэвчтэй байсан
бөгөөд одоо тэд бүрэн хэвийн байдалдаа орсон.Рубигийн хөлний дотор талд нэлээд том
ургасан байсан бөгөөд энэ нь олон жилийн турш байсан бөгөөд одоо тос идсэний дараа
бараг л унах шахсан!!!Рик Симпсоны ачаар энэ тосыг ерөөе, энэ нь үнэхээр ажилладаг,
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яагаад тийм биш гэж хэлэх ямар ч гэрчлэл байдаггүй юм бэ? ..?" Бретт

“Өнөөдөр миний нохойнд RSO (Рик Симпсоны тос) бүхий каннабисын баяжмал олон хүнд
өвчнийг эмчлэхэд 3 дахь өдөр.Тэр 13 настай, 7 орчим настайХэдэн сарын өмнө тэр ямар
нэг  зүйлээр  маш  их  хонхорхой  болж,  салст  бүрхэвч  ихсэж,  зарим  өдөр  нойрмоглож
байв.Интернетээс хайж, "үхлийн ханиалга эсвэл нохойн ханиад" гэж хэлсэн тул би энд
антибиотик  ууж,  түүнийг  курст  явуулж  эхэлсэн.Огт  тусалсангүй,  тиймээс  бид  түүнийг
малын эмчид үзүүлсэн.

Мэдээжийн  хэрэг,  тэд  цусны  шинжилгээ,  рентген  зураг,  салст  бүрхүүлийн  шинжилгээ
хийлгэхийг хүссэн.Ойролцоогоор 500 малын эмчийн төлбөр, би татгалзсан тул бид түүнд
өргөн  хүрээний  антибиотик  ууж  эхэлсэн  бөгөөд  энэ  нь  бас  нэг  сарын  дотор  түүнд
хүрээгүй.Түүнийг буцаан авч, хоёр илүү хүчтэй антибиотик авч, тэднийг шашин шүтлэгээр
сарын турш явсан.Бас хүрээгүй!

Тэгээд  малын  эмч  фунгицидийн  эм  хэрэглэж  үзлээ...ТҮҮНИЙ  ӨВЧНИЙГ  ХҮРЭЭГҮЙ
БАЙСАН!!13 настай нохойд юу зарцуулах нь зөв болохыг тодорхойлоход хэцүү ...Тиймээс
би сар орчмын өмнө түүний биеийг сэргээхийн тулд бүх эмээ зогсоож, түүнийг ердөө 3
хоногийн өмнө, нийт 6 тунгаар RSO хийж эхэлсэн бөгөөд тэр цоо шинэ нохой болсон!

Ямар ч хонхорхойгүй, ханиалгахгүй, тэр хоолтой бөгөөд ерөнхийдөө бид ГАЙХАМШИГТАЙ
сайжруулалтыг  харсан.Үнэхээр  итгэмээргүй.Миний  хувийн  туршлагаас  харахад  энэ  бол
гайхалтай  сюрреалист  эм  гэдгийг  би  баталж  чадна.Та  бүхэндээ  чин  сэтгэлээсээ
баярлалаа!” Амьд үлдэх

“Манай боксчин намайг утаа барих гэж хайж байна.Тэр бидний хүжний дээгүүр зогсоод
шуугиан  дэгдээх  гэж  байгаад  баригдсан...Тэр  тамхи  болгонд  ээлтэй  байдаггүйг  сурч
байна.Таны нохой удахгүй тосыг мэдрэх болно гэж найдаж байна!!" Наймдугаар сар

“Би 13 настай, 14 настай алтан Ньюфитэй (50% голден ретривер 50% шинэ олсон газар)
бөгөөд тэр үе мөчний өвчтэй (хуучин нохой + модон шал) өвчтэй байсан тул хонго нь маш
их өвддөг байсан тул маш их уйлдаг байсан. Аав, ах хоёр түүнийг малын эмчид үзүүлэхээс
татгалзсан тул би нохойдоо 40 долларын уут авч өгөөд, өвдөж эхлэхэд нь бага зэрэг тамхи
татаад, тэр яг л гөлөг шиг аашилсан.Уйлах ч үгүй, гонгинох ч үгүй, ийш тийш алхах, юм
хийх ямар ч асуудалгүй, тайван унтдаг.

Энэ хугацаанд тэр бас хавдартай байсан.Эцэст нь би аавдаа түүнийг малын эмч рүү аваач
гэж ятгасан (хэрэв түүнийг буулгах шаардлагатай бол бид үүнийг хийх болно гэж хэлсэн,
гэхдээ бид цаг товлохоос өмнө МСҮТ-ийн дүгнэлтийг авахыг хүсч байна) бид тэнд очиход
тэр  нохойг  минь  шалгаж  үзэв.Уулзалтын  төгсгөлд  тэрээр  энэ  насандаа  харж  байсан
хамгийн эрүүл нохой гэж хэлсэн!

Тэр ЖИЖИГИЙН үе мөчний үрэвсэлтэй бөгөөд үүнээс ч дордохгүй, хавдар нь бейсболын
хэмжээтэй байсныг огт мэдэхгүй гэж хэлсэн үү?Тийм ээ, энэ нь одоо бохьны хэмжээтэй
байсан!Түүний хэрэглэж байсан үе мөчний эм нь түүний агуулгыг хадгалахад туслах ёстой
гэж тэр хэлэв 30 хоногийн жороор 150 доллар байсан бөгөөд энэ нь SHIT байсан.Би тэр эм
нь үнэ цэнэтэй эсэхийг мэдэхийн тулд тамхи татахаа больсон.Үгүй ээ.Тэр тэднийг авах гэж
тэмцэж, өтгөн хатаж, байнга өвдөж байсан!

Хогийн ургамлаар тэр шууд над дээр ирж суугаад юу авч байгаагаа мэдэж, түүнд дуртай
байсан!Хавдрыг нь арилгахад нь тусалсан, үе мөчний үрэвсэл нь бараг юу ч биш болтол
нь би түүнийг  тамхи татдаггүй,  учир нь энэ  нь түүнийг  тамхи татахаас  өмнө хэрэглэж
байсан хэмжээнээсээ хагас ч илүүтэй ойртуулдаггүй.Марихуан бол гайхамшигт ургамал
бөгөөд миний нохойн амьдралыг уртасгаж, эрүүл болгосон!Би охиныхоо төлөө юу ч хийх
болно!Тэр бол миний бахархал, баяр баясгалан!" Бетани

“Миний нохой 13 настай Бельгийн Хоньчин.Хэдэн жилийн өмнө түүний хажуу талд жижиг
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бөөн  юм  гарч  ирэв.Хэдэн  сарын  өмнөөс  гэнэт  аймшигтай  хурдацтай  өсч
эхэлсэн.Харамсалтай  нь  тэр  хорт  хавдартай  гэж  оношлогдсон  ...зөвхөн  нэг  бөөн  юм
биш.Шалгалтын явцад түүнд олон байсан.Түүнд бас өөр асуудал байсан ...Голчлон артрит
ба түнхний дисфази.Мэдээ алдуулах эмийг амьд үлдэх нь эргэлзээтэй байсан тул мэс
засал хийх боломжгүй  байв.Би түүний зовж байгааг  хараад тэссэнгүй...  тэр арай ядан
алхаж,  хоол  идэхээ  больсон.Би  түүнд  туслахын  тулд  сүүлчийн  оролдлого  болгон
каннабисын тос өгөхөөр шийдсэн.Миний хамтрагч Пэт бид хоёр түүнд жигнэмэг дээр бага
зэрэг (цагаан будааны үр тариа) өгсөн.Энэ нь түүнд үнэхээр нөлөөлсөн ...тэр хөл дээрээ
тогтворгүй байсан бөгөөд хэдэн цаг унтдаг байв.

Бид  дараагийн  хэдэн  өдрийн  турш  тунг  тохируулж,  түүний  хоолны  дуршил  тэр  даруй
сайжирч байгааг анзаарсан.Тэр бас илүү хялбар хөдөлж эхэлсэн бөгөөд түүний хандлага
илүү гэрэл гэгээтэй байв.Өдөр өнгөрөх тусам бид түүний тунг аажмаар нэмэгдүүлсэн.3
долоо хоног өнгөрч, би түүнийг ижил нохой гэдгийг нь бараг таньсангүй.Тэр баяртай байна!
Сүүлээ сэгсэрч, хөгжилтэй, хоол идэж, хамгийн сайн нь хавдар нь тосонд орохоос өмнөх
үеийнхтэй адил хэмжээтэй байна!!!!Би түүний эмчилгээг үргэлжлүүлэх болно (бид азаар
бид өөрсдийнхөө тосыг нийлүүлэх боломжтой) бөгөөд танд мэдээлэл өгөх болно.Би эдгээр
хавдар бүрмөсөн алга болно гэж найдаж байна!!!!!!!!" Жоси

"Би бяцхан помераниагаа гуурсан хоолой нь унасан, зүрхний төрөлхийн дутагдалтай тул
тосонд хийж эхэлсэн.Зунаас хойш тогтмол эм уугаагүй бөгөөд зун болсноос хойш анх удаа
бараг  ханиалгаж  байгаагүй  (тэр  байнга  ханиалгаж,  эмчийн  өгсөн  эмээ  хүртэл  амаа
тагладаг байсан).Тэр эм ууж байсан үетэйгээ харьцуулахад илүү их эрч хүчтэй, илүү сайн
ажиллаж байна." Карен

"Миний нохой ч  бас  бөөн юм болсон,  би түүнд  тос  өгсөн,  гэхдээ би  түүнийг  хэтэрхий
чичирхийлсэн, нойрмог зураастай, согтуу юм шиг санагдсан гэж бодож байна. Энэ бол 135
фунт  жинтэй  Ротвейлер,  тиймээс  би  түүнд  өгч  буй  хэмжээгээ  өөрчлөх  хэрэгтэй
байна. .Гэхдээ энэ нь түүнд тусална гэдэгт би итгэж байна." Петр

Q.Сайн байцгаана  уу,  зүгээр  л  нэг  хойд  хөлөө  хугалсан,  дөнгөж  тайруулсан  мэлхийнд
сэдэвчилсэн RSO тохирох болов уу гэж гайхаж байна уу?Магадгүй ил гарсан ясанд бага
зэрэг  түрхэх  нь  энэ  бяцхан  залууг  арилгахад  туслах  болов  уу?Эсвэл  ийм  жижигхэн
амьтанд хэтэрхий хүчтэй юм болов уу?Зурвасыг хүргэж байгаад баярлалаа, Бурхан ивээг!

А.Хэдийгээр  би  мэлхийг  хэзээ  ч  тосоор  эмчилж  байгаагүй  гэдгээ  хүлээн  зөвшөөрөх
хэрэгтэй, гэхдээ би үүнийг харах тусам тос ихтэй, хурдан байх тусмаа сайн байдаг.Би ч бас
түүний  хоолонд  жаахан  хийнэ.Хамгийн  муу  хувилбар  бол  хөөрхий  мэлхий  чулуунд
цохиулна.Том наймаа.Сайн сайхныг хүсье, Ж.Б

"Надад нэг  найз нохой нь нүдний даралт ихсэх өвчтэй байсан бөгөөд "туршилт"  хийж,
нохойдоо каннабис өгч, нүднийх нь даралтыг хэмжүүлсэн ... малын эмч хэзээ ч ийм хурдан
даралт  буурч  байгааг  харж  байгаагүй  гэж  хэлсэн  ...  Долоо  хоногийн  турш түүнд  юу  ч
өгөөгүй бөгөөд түүнийг авч явсан ... малын эмч түүнийг юу хийж байгааг асуусангүй, учир
нь даралт маш их байсан тул түүний хараа муудсан ...Тэрээр малын эмчээс "туршилтын"
талаар  хариулахад  нь  малын  эмч  түүнийг  каннабисын  эмчилгээг  үргэлжлүүлэхийг
уриалав!!!!!" Гаррет

“Би  хөгшин  нохойдоо  олон  удаа  каннабис  өгсөн.Энэ  нь  өвдөлтийг  намдаахад  маш их
тусалж, түүний сүүлчийн өдрүүдийг хөнгөвчилсөн.Би түүнийг тавих өдөр би түүнд стейк
өгөөд  наранд шарж,  каннабисаар  хийсэн  нохойн  амттангаар  дулаацуулсан.Тэр  надтай
сүүлчийн удаа хамт байхдаа маш их баяртай байсан бөгөөд цаг нь ирэхэд амар амгалан
байсан." Саманта

“Миний амьтад бид хоёр үл мэдэгдэх Буг,  аймшигт шарх, каннабистай тэмцэж аврахын
тулд тэмцэж байна.Хэдийгээр миний тэжээвэр амьтад хадны баримал шиг чулуудсан ч над
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шиг сайжирч байна.Энэ юу ч байсан аймшигтай, малын эмч эсвэл эмч нар үүнийг олж
чадаагүй байна." -- Хүйтэн үхсэнээс хадны хөшөө мэт чулуудсан нь дээр.Энэ бол миний
мэдэж байгаа зүйл, ЖоАнн.хэхэ, JB

“Би тосонд нэг их анхаарал хандуулж байгаагүй.Дараа нь би хандмал туршиж үзсэн ...
ариун новшийн моли ...Би үүнийг нохойдоо өгдөг, тэр 12-той бөгөөд энэ нь түүнд тоглож
идэхэд нь үнэхээр тусалдаг бөгөөд тэр яг л хуучин дүр шигээ байдаг.Глюкозамин хэрэглэж
үзсэн ч түүний өвдөлтийг хөндөөгүй...Би энд байгаа бусад хүмүүс үүнийг хийхийг харах
хүртэл нохойдоо өгөх  талаар  хэзээ  ч  бодож байгаагүй  ...  гэхдээ  тийм ээ,  тос  үнэхээр
гайхалтай  байна  ...  бүх  хүмүүст  баярлалаа,  хэрэв  миний  нохой танд  баярлалаа  гэвэл
тэр ... амар амгалан байх болно гэдэгт итгэлтэй байна. ." Кари

“Би  манай  Ферретийг  нойр  булчирхайн  хорт  хавдраас  үүссэн  инсулинома  өвчнийг
эдгээсэн.Яваарай, чиний "үслэг гэр бүл"-д та хэрэгтэй байна.Энд Цэцэг эмчлүүлж байх
хугацаандаа энд жаахан нүдээ аниад, тайван унтахад бэлэн байна...” Хемпи

"Миний хоёр нохойн нэг нь каннабисын тосноос болж эпилепситэй болсон." Чарльз

"Би  ротвейлертэй  бөгөөд  Христийн  Мэндэлсний  Баярын  үеэр  түүнийг  ходоодны  хорт
хавдартай гэж хэлсэн бөгөөд юу ч байгаагүй.Тэд чадах байсан бөгөөд түүнд хамгийн их
амьдрахад 2 сар байна.Тиймээс би түүнийг өөрийн хийсэн тос дээр туршиж үзсэн.2 долоо
хоногийн өмнө түүнийг сканнердсан.Хорт хавдар бүгд алга болсон." Иан

“Би  үүнийг  13  настай  лабораторид  өгдөг.Тэгээд  тэр  2  настай  юм  шиг  бөмбөг  хөөдөг."
Стефани

"Миний питбуллын меланомыг эдгээсэн." Брэндон

"Ротвейлерээ  хоёр  дахь  удаагаа  хагалгааны  дараа  малын  эмчээс  "анх  удаагаа  авч
чадаагүй үлдсэн хорт хавдрыг авахын тулд" авсан. Би түүнд нэг сарын турш RSO өгч,
зүсэлт хийсэн газарт каннабис бальзам түрхэж байна.Та юу гэж бодож байна?Мэс засалч
"ҮЗЭГДЭХ  ХАВДАР  БАЙХГҮЙ"  гэж  үзсэн.Лабораторийн  үр  дүнг  батлахын  тулд  хүлээх
хэрэгтэй болно, гэхдээ би өөрийн гэсэн 100 фунтын гайхамшиг бий гэж хэлмээр байна.
Жони

“Манай үеэлийн муур Паркинсоны муур хэлбэртэй байсан.Weed бол түүнийг тайвшруулж,
спазмыг нь зогсоож,  амьдралыг нь уртасгаж,  сайжруулсан цорын ганц зүйл юм.Түүний
үхлийн шалтгаан эсвэл түүнд хортой нөлөө үзүүлэхээс хол!Дашрамд хэлэхэд, үеэл маань
эпилепситэй байхын тулд тэр үед үүнийг ашиглаж байсан!Хүн амьтанд ч үр дүнтэй эм!"
Эньио

“Бяслаг  юм  уу  махан  дээр  ямар  ч  зүйл  идэхээс  үл  хамааран  маш  бага  хэмжээгээр
эхлээрэй!Миний ялзарсан  мах  100  фунт  жинтэй,  хагас  ширхэг  будаа  хангалттай!Бүхэл
бүтэн будаа нь түүнийг 4-6 цагийн турш шүлсээ гоожуулж сууна." Грег

"Манай нохой маш удаан унтсанаас өөр ямар ч сөрөг нөлөөгүй нэг сарын турш сансрын
бялуу идсэн." Нед

“Тийм үнэн.Бидний хайртай дөрвөн хөлтэй гэр бүлийн нэг  нь тохойноосоо доош таван
жилийн турш арьсны хавдартай байсан.Энэ нь жил ирэх тусам томорч байв.Тэр 11 нас
хүрэхэд. хөгшин тэрээр түнхний диплаци шинж тэмдэг илэрч эхлэв.Түүний элэг, бөөрийг
сүйтгэж болзошгүй өвдөлт намдаах эмээр дүүргэхийн оронд.Бид түүний хоолонд эсвэл
амттан  болгон  дахин  vape  нахиа  цацаж эхлэв.Тэр  бага  зэрэг  шарсан  цэцгийн  амтанд
дуртай байв.Дараа нь тэр илүү идэвхтэй болж эхлэв.Хэдэн жилийн турш түүнийг дахин
тамхи татдаг каннабисаар шашны аргаар эмчилсэний дараа түүний тохойн дээрх хавдар
нь зүгээр л сул арьс болж буурч эхлэв.Тэр 14 нас хүртэл амьдарсан.Тэр биднийг хайрын
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нүдээр харж хэзээ ч алдаагүй.Тэр гүйж, үсэрч чаддаг нохой байхаа болтлоо.Тиймээс бид
арав гаруй жил хамтран ажилласан сайхан сэтгэлтэй, хайраар дүүрэн гэр бүлийн малын
эмчээр дамжуулан түүний зовлонг арилгах хамгийн хэцүү шийдвэрийг гаргасан.Христийн
Мэндэлсний Баяраас хэдхэн хоногийн өмнө малын эмч болон түүний эхнэр шилжилтийн
үед нь туслахаар гэртээ харих замдаа манай гэрт ирэв.*нулимс* Бүгдээрээ каннабис бол
олон зовлонг эдгээдэг.Тэр бидний хайр, жинхэнэ ариун ёслолыг хайрлах хайрын улмаас
нас бие гүйцсэн хөгширсөн.... КАННАБИС.

"Тийм ээ, би мэднэ, миний нохой 4-р сарын сүүлээр үхсэн, бид хамтдаа хийсэн хамгийн
сүүлд  би  түүнтэй  хамт  хогийн  ургамал  татсан  бөгөөд  тэр  эцэст  нь  өвдөж  байсан.Тэр
тайван унтлаа” гэж хэлэв. Морганна

"Мэдэхэд таатай байна.Энэ нь хүний тэжээвэр амьтдын нуруунд ч тустай гэж бодож байна
уу? Бренда

"Та хүний тэжээвэр амьтантай юу?" Колин

"Би  эдгээр  тэжээвэр  амьтдын  нэгийг  хаанаас  авах  вэ?Тэд  сонирхолтой  сонсогдож
байна.Би  цэцэрлэгт  хүрээлэнгийн  ажилд  сургах  хүсэлтэй  байна.Тэд  үүнийг  хийх
хангалттай ухаантай юу, та бодож байна уу?" Саша

"Тийм ээ,  энэ нь хүний  тэжээвэр амьтад дээр бас ажилладаг.Үүнд баярлалаа -  энэ нь
намайг инээлгэсэн." Ж.Б

“Би нэг нүдэн дээр нь ургасан туулайндаа нахиа (бага хэмжээгээр) хэрэглэсэн.Өсөлт алга
болж, тэр алсын хараагаа хадгалсан.Зөвхөн нэг сарын эмчилгээ хийлгэсэн бөгөөд тэр бүх
зүйл тодорхой болсон.(Мал эмчийн хяналтанд байдаг).Одоо надад тархины асуудалтай,
таталттай  мундаг  Дани  хүн  байна.Би  чонон  хөрвөсдөө  тамхи  татдаг  (доктор  байхгүй,
зүгээр  л  марихуан,  доктор  мэддэг)  бөгөөд  агуу  Дани  миний  хажууд  буйдан  дээр
унтдаг.Түүний таталт өгөх эм, миний гэрт (би түүнийг 6 долоо хоногийн өмнө өргөж авсан)
миний хажууд байхад тэр 5 1/2 долоо хоногийн турш таталт аваагүй бөгөөд жин нэмж,
алхаж, илүү тайван болж байна. .Би мөн өдөр бүр 2 халбага кокосын тос нэмсэн бөгөөд
тэрээр хөдөлгөөн, өвчиндөө онцгой ахиц дэвшил гаргаж байна." Мананцар

"Миний  9  настай  боксчны  нуруун  дээр  "буудагч"  гантиг  чулууны  хэмжээтэй  хавдар
байсан ...  ширээний теннисний бөмбөг шиг том биш.Би түүнийг RSO 3xday аман дээр
эхлүүлсэн.Тэр  тунг  сайн  тэсвэрлэж,  улмаар  хавдар  нь  арьснаас  гарч,  үндсэндээ  нүх
үлдээсэн.Бүрэн хаагдах хүртэл RSO ба антибиотик эмчилгээг үргэлжлүүлнэ.Тэр ямар ч
хавдаргүй, ямар ч гаж нөлөөгүй шинэ юм шиг сайн.Гэсэн хэдий ч миний Доберман RSO-г
тийм ч сайн тэсвэрлэдэггүй тул бага тунгаар хэрэглэх шаардлагатай болдог.Гэхдээ тэр ч
мөн адил эдгэрсэн." Карен

“Би хөгшин нохойгоо чихэнд нь утаа үлээж эмчилсэн.Тэр үүнд их дуртай байсан бөгөөд
гуя, үе мөчний өвчтэй 21 настай нохой (хүний  нас) гэхээсээ илүү гөлөг шиг аашилсан."
Жина

"Миний Герман хоньч нохойг дэлүүний хорт хавдраар өвчилсөн үед нь олсны тос аварсан.
Тэр одоо 9 настай, эдгэрч, эдгэрч байна." Паул

“Миний 6 настай эрэгтэй хүнд үе мөчний үрэвсэлтэй болсон.Түүнийг дахин ажиллуулахын
тулд 3 долоо хоног зарцуулсан.Би 3 нохойдоо долоо хоногт 2 удаа урьдчилан сэргийлэх
тунгаар...Надад хэзээ ч малын эмчийн төлбөр байхгүй ...Би тэднийг өдөр бүр оргил үедээ
хардаг  ...Каннабисын  тос  бол  бидний  хоолны  дэглэмийн  зайлшгүй  хэсэг  юм.Би  тэр
ургамлыг биширч байна ...үргэлж...” Спарки
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Дүгнэлт 

«Жиндрих  Байер:  ТА  МААСГҮЙГЭЭР  ЭДИЙН  ЗАСГИЙГ  ҮЗҮҮЛЭЛТЭЙ  АЖИЛЛАЖ
ЧАДАХГҮЙ.

Рик Симпсон: Тийм шүү!

Ж.Б:Үүнийг зүгээр л хийх боломжгүй.

Энгийн жишээ... Хэрэв бид эмэнд тууштай хандвал.Чех улс зөвхөн чихрийн шижин өвчтэй
хүмүүст тэрбум орчим доллар зарцуулж байна.Тэдний 800,000 нь байна!

[Одоо  Жэй  Би  Рик  болон  түүний  зүүн  талд  сууж  буй  ЖАКА-  хөгжимчин,  каннабисын
тэмцэгч, ЧИХРИЙН ШИЖИНТЭЙ өвчтнүүдэд хандаж байна...]

Чихрийн шижин өвчний үед тос нь юу болохыг та өөрөө мэднэ.ХЭРВЭЭ ТА ӨДӨРТ 4 ГРАМ
ИДЭЖ ЧАДДАГ БОЛ ИНСУЛИН ОГТ ХЭРЭГГҮЙ БАЙНА.

Мөн  бид  жил  бүр  тэрбум  доллар  зарцуулж  байна  ...Мөнгө  нь  Чехээс  гараад  хаа
нэгтээ...Тэгээд хэзээ ч эргэж ирэхгүй!

[Итгэлгүйхэн инээв...]

Энэ нь зөвхөн чихрийн шижин юм!Дараа нь Рикийн хэлсэн шиг түлш нэмээрэй ... За [би
чамд өгнө ...магадгүй...], бүх машин биш, бүх зүйл биш... Гэхдээ 50% бол... Хэрэв [Зүгээр
л] бүх трактор тэр [МАСАН ТҮЛШ] дээр ажилладаг байсан бол... Яагаад болохгүй гэж???

Дараа  нь  хүнсний  үнэ  буурдаг,  логикийн  хувьд  ...Учир  нь  та  ачааны машин/тракторыг
цэнэглэхийн тулд нэг литр бензинд 1, 2, 3 евро төлөх шаардлагагүй болсон үед... Тэгээд
логикийн  хувьд  хоол  хүнс  хямд  байх  болно.
Хүмүүс мөнгөгүй ...

Ард түмнээ идэж, амьд үлдэхийг төр анхаарах ёстой.Тэд үхээд байгаа юм биш...

РS:Үүгээр  зогсохгүй  тариаланчид  оршин  тогтнохын  тулд  энэ  ургацыг  тариалах
эрхтэй.Түүхийн туршид энэ ургамлыг малын гайхалтай тэжээл болгон ашиглаж байсан нь
Маалинган үрийн тосыг үрнээс нь гаргаж авсны дараа эдгээр үрийн бялууг малд тэжээдэг
байсан  нь  мэдэгдэж  байсан.Энэ  бол  дэлхий  дээрх  хамгийн  сайн  малын  тэжээл  юм!
Тэгэхээр  малаа эмчлэх эм тариагаар  хангаад зогсохгүй малыг  нь тэжээх  эх  үүсвэртэй
болох юм.

Жиндрич хэлсэн шиг ...Аль ч улс орны хувьд олсны ургамал ашиглахгүйгээр эдийн засгаа
удирдахыг оролдох ... Эсвэл ямар ч тариачин энэ мэргэжлээр ажиллахыг оролдох, харин
олсны  ургамал  тарихыг  зөвшөөрөхгүй  байх,Энэ  нь  зөвхөн  дэмий  хоосон  дасгал  байх
болно!Тариаланчдад энэ ургамлыг тариалах эрх хэрэгтэй.Мөн хүн бүр өөрийн хэрэгцээг
хангах эрхтэй байх ёстой.Бид бүгд ийм эрх чөлөөтэй байх ёстой ...

Ж.Б:Та эрүүл бус хоолоор тэжээж, антибиотик тарьсан малын мах идэхийг илүүд үзэх үү,
эсвэл Маалингаар тэжээсэн, антибиотик огт шаарддаггүй малын мах идэх үү?

Та Маалинган үрээр тэжээгддэг, эрүүл тахианы мах идэхийг илүүд үзэх үү, эсвэл эдгээр
бүх таагүй нөхцөл байдлаас шалтгаалахгүй - эсвэл үйлдвэрийн бүтээгдэхүүнийг идэх үү?
Та олсны үрээр тэжээгддэг мөрөг загас эсвэл Омега-3, 6, 9-өөр баялаг загас идэхийг илүүд
үзэх үү, эсвэл навчис эсвэл үхсэн амьтдыг тэжээдэг загас идэхийг илүүд үзэх үү?Энэ нь
маш энгийн ...  ЭДИЙН ЗАСГИЙН ...  Та хэт  их мөнгө төлж,  мөнгө нь эх орноосоо гарч
байна.Та  эндээс  мөнгө  авахыг  хүсч  байна.МӨНГӨ  ЗАРЦАХ  ШААРДЛАГАГҮЙ  ҮЕД  ЮУ
ХАМГИЙН  САЙХАН  ВЭ...[Тэгвэл]  ТА  МӨНГӨ  ОЛОХ  ХЭРЭГГҮЙ...”  (Каннабисын
тунхагбаримтат кино,Youtube дээр үзэх боломжтой)
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“Рик  Симпсоны  газрын  тосны  эргэн  тойронд  болж  буй  ихэнх  үйл  явдлыг  тоймлон
хэлье.Заавар нь хүмүүст A, B, C, D гэж хэлдэг.Хүмүүс тэдгээрийг уншаад асуудаг - хэрвээ
би  А-г  хийхгүй  бол  B,  C,  D  ажилласаар  байх  уу?Хэрэв  би  B  хийхгүй  бол  A,  C,  D
ажилласаар байх уу?Хэрэв би С хийхгүй бол A, B, D ажиллах уу?Хэрэв би D хийхгүй бол
А, В, С ажилласаар байх уу?Хэрэв би A, B, C, D-г өөрөөр хийвэл энэ нь жинхэнэ зүйлийг
бүтээсээр байх уу?

Ерөнхий хариулт нь: үгүй, тэгэхгүй.Хэрэв та RSO үйлдвэрлэхийг хүсвэл зааврыг дагана
ууХорт хавдрын эмчилгээ: Рик Симпсоны протоколдзахидал хүртэл цахим ном.Хэрэв та
өөр  зүйл  үйлдвэрлэхийг  хүсч  байвал  бусад  зааврыг  дагана  уу.Харин  өөр  төрлийн  тос
үйлдвэрлээд эмчилгээ нь бүтэлгүйтэж,  шаардлагагүйгээр хүний  амь нас хохирч байгаа
тохиолдолд бидэнд хариуцлага тооцохгүй байхыг хүсье.

Хэрэв та A, B, C, D-г хийвэл тос нь хамгийн сайн ажиллах болно, тиймээс заавар нь тэнд
байгаа.Хэрэв тэгэхгүй бол энэ нь ажиллахгүй байж магадгүй юм.Энэ нь тийм ч энгийн зүйл
биш гэж үү?Хэрэв танд эм шаардлагатай бол та хувьдаа юу авахыг хүсч байна вэ?Маш
сайн ажилладаг нь батлагдсан зүйл юм уу, эсвэл үл мэдэгдэх эмнэлгийн шинж чанартай
өөр  зүйл,  зүгээр  л  тосыг  хийсэн  хүн  өөрийн  таамаглал  эсвэл  "арга"-аа  батлах  эсвэл
үгүйсгэхийн тулд юу?" Ж.Б
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